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  .Ყველა უფლება დაცულია

      ჯინდიჩ ბაიერმა დაადასტურა თავისი უფლება იყოს ავტორი
  ,   იდენტიფიცირებული საავტორო უფლებების დიზაინისა და

    1988.   პატენტების შესახებ კანონის შესაბამისად ყველა უფლება
.       დაცულია ამ პუბლიკაციის არცერთი ნაწილი არ შეიძლება

,      რეპროდუცირებული შენახული ან შეტანილი იყოს საძიებო
,     ,    სისტემაში ან გადაეცეს რაიმე ფორმით ან რაიმე საშუალებით

( ,  ,  ,    )ელექტრონული მექანიკური ფოტოკოპირება ჩაწერა ან სხვა
 Jindřich  Bayer–     ავტორის ის წინასწარი წერილობითი ნებართვის

.გარეშე

,    ,    მინდა რაც შევიტანე ამ წიგნში მივუძღვნა დედაჩემისა და მამაჩემის
,  ,  ,    ,   ხსოვნას რომლებიც ალბათ დღეს ჩვენთან იქნებოდნენ თუ მაშინ
 ,    .    ,   ვიცოდი ის რაც ახლა ვიცი მე მხოლოდ ვიმედოვნებ რომ ეს

      ,  ინფორმაცია ხელს შეუშლის სხვა ოჯახებს განიცადონ ის რაც ჩვენმა
.გადაიტანა

  ,     მადლობა შემდეგ ადამიანებს რომლებიც დამეხმარნენ ამ წიგნის
:  ,  ,  , გამოსაქვეყნებლად ჟანა კოპლიკოვა ლეა კილენი ჯანეტ სვინი ჯენ

,      ,   ,  ჯექსონი რიკ სიმპსონი და მისი ოჯახი კრისტიან ლაურეტი კრის
,   ,      .  ჰარიგანი მარეკ პინოსი მარტინ ზეინერი და მრავალი სხვა მინდა
      უღრმესი მადლობა გადავუხადო ლუმერ ჰანუშს და რაფაელ
    ,  მეჩულამს მხარდაჭერისთვის და უზარმაზარი სამუშაოსთვის რაც

      .მათ გააკეთეს კანაფის და ანანდამიდის კვლევის სფეროში

     ,   განსაკუთრებული მადლობა ჩემს დას დიტა პოდჰაისკას მის ქმარს
       .მიროსლავ პოდჰაისკას და მთელ პოდჰაისკისა და ბაიერის ოჯახს
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,     .   ტექსტების იდეებისა და მოსაზრებების ელფოსტისა და ფეისბუქის
      საუბრების ამ შედგენის მიზანია წარმოადგინოს ცოდნის არსებული

  /  მდგომარეობა კანაფის ზეთების მედიცინის ექსტრაქტების
 .   გამოყენებასთან დაკავშირებით ყველა ინფორმაცია წარმოდგენილია

      მხოლოდ საგანმანათლებლო მიზნებისთვის და ის არ არის
  ,     წარმოდგენილი იმის მიზნით რომ ხელი შეუწყოს საშიში

  , .   ნარკოტიკული საშუალებების გამოყენებას პირიქით ჩვენ არ ვიღებთ
     პასუხისმგებლობას ამ წიგნში შეტანილი ინფორმაციის ბოროტად
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.      ,  გამოყენებისათვის ჩვენ არ ვართ პასუხისმგებელი იმაზე რაც
        მოხდება ან შეიძლება მოხდეს ამ წიგნში ნავთობის ან ინფორმაციის

 .    გამოყენებასთან დაკავშირებით მკურნალობის შედეგები შეიძლება
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

  რიკ სიმპსონის პროტოკოლი
”    ,     დაიწყეთ ადამიანები მცირე დოზებით მშრალი მოკლე მარცვლეულის ნახევარი

 .  ,   ,   მარცვლის ზომით მიუხედავად იმისა რომ ზეთი უვნებელია ნაკლები უკეთესია ვიდრე
 ,    .      მეტი მათთვის ვინც მკურნალობას იწყებს თავიდან მიიღეთ ამ საოცარი ნივთიერების

     ,      მხოლოდ მცირე ნაწილი ყოველ რვა საათში შემდეგ გაზარდეთ თქვენი დოზა ყოველ
       .  ოთხ დღეში რეგულარულად და მალე თქვენი ტოლერანტობა გაიზრდება თუ ადამიანი

,            ,  ამბობს რომ მან არ იგრძნო მისი ეფექტები ან რომ მათ მხოლოდ ოდნავ იგრძნო მე ამას
   .     დამწყებთათვის კარგ დოზად ჩავთვლი თქვენ უბრალოდ გსურთ მიიღოთ მცირეოდენი

  ,     .წამალი მათ სისტემაში რათა მათ შეეძლოთ შეჩვევა დაიწყონ
      ,    თქვენ არასოდეს იცით ზუსტად როგორ რეაგირებს ადამიანი ასე რომ განაგრძეთ ნელა

     ,       და გაზარდეთ დოზა ყოველ ოთხ დღეში სანამ პაციენტს არ შეუძლია დალიოს სულ ერთი
  24 .        ,გრამი ყოველ საათში ამის მისაღწევად საუკეთესო საშუალებაა მათ მიიღონ დოზა

      ,     რომელიც უდრის გრამის მესამედს ყოველ რვა საათში მას შემდეგ რაც ისინი მიეჩვევიან
 .  ,   ,   ,მის გამოყენებას მიუხედავად ამისა მინდა შევახსენო მათ ვინც განიცდის სირთულეებს

      ,    რომ მათი დოზა შეიძლება გაიზარდოს უფრო ნელა მაგრამ საუკეთესო შედეგის
,       .მისაღწევად ის უნდა იქნას მიღებული რაც შეიძლება სწრაფად

   ,    ,    ეს არის დოზირების ინსტრუქცია რომელსაც რიკი გვირჩევს თუ პაციენტს შეუძლია
   .    ,   სწრაფად გაზარდოს მათი ტოლერანტობა ამ პროტოკოლის დაცვით ბევრ პაციენტს
     ,     შეუძლია იმუშაოს სამი კვირის განმავლობაში ისე რომ მათ შეუძლიათ მიიღონ გრამის

   8  .  ,    ერთი მესამედი ყოველ საათში საშუალოდ პაციენტთა უმეტესობას ესაჭიროება
  ,         ,  ოთხიდან ხუთ კვირამდე სანამ მათ შეუძლიათ მიიღონ ეს დოზა ერთ დოზაზე რის
        შემდეგაც მათ შეუძლიათ გააგრძელონ ერთი გრამი დღეში გამოჯანმრთელებამდე ან

    .მათი მდგომარეობის კონტროლის ქვეშ მოყვანამდე
      ,    რიკს მოსწონს ამ მედიკამენტის მიწოდება პლასტმასის შპრიცებში რომელსაც არ აქვს

,      ,   ნემსები სამაგიეროდ არის მხოლოდ მცირე ხვრელი რომლის საშუალებითაც
  .   ,      შესაძლებელია ზეთის შეწოვა ის ამბობს რომ ზეთის ამგვარად მიწოდება პაციენტს

        უადვილებს დოზის გაზომვას და ის აჩერებს უცხო ნივთიერებებს წამლების
.დაბინძურებისგან

    ,     უმრავლესობისთვის უმარტივესი გზა იმის გასაგებად თუ რა რაოდენობით უნდა
,        .  მიიღონ არის მისი შედარება მოკლე მარცვლოვან მშრალ ბრინჯთან დამწყებთათვის

          დოზა უნდა იყოს ბრინჯის ერთი მარცვლის ზომის ნახევარი ან ინჩის სიგრძის
 ,       .  დაახლოებით მერვედი ეს თანხა უდრის წვეთის დაახლოებით მეოთხედს ზოგიერთ

,       შემთხვევაში ძალიან დაბალი შემწყნარებლობის მქონე ადამიანებმა შეიძლება
,        ,გააცნობიერონ რომ ეს შეიძლება მათთვის ზედმეტად კომფორტული იყოს დასაწყისში

 ,  ,      .ასე რომ საჭიროების შემთხვევაში მათ შეუძლიათ დაიწყონ კიდევ უფრო ნაკლები
       ,  ,  ამ ზომის დოზები უნდა იქნას მიღებული დღეში სამჯერ დილით ადრე შუადღისას და

     .  დაახლოებით ერთი საათით ადრე პაციენტის დასაძინებლად დამწყებთათვის
       საკმარისია პლასტიკური შპრიციდან ამოიღოს მშრალი ბრინჯის ექვივალენტის ნახევარი

    .   ,      და ეს არის მათი დოზა მიუხედავად იმისა რომ ჩვენ ვსაუბრობთ ძალიან მცირე
       ,     რაოდენობაზე და ის არანაირ ზიანს არ მიაყენებს პაციენტს მისი სიმძლავრის გამო ეს

    .ნივთიერება პატივისცემით უნდა იქნას გამოყენებული
    ,    ,   ამ დოზირების ოთხი დღის შემდეგ იგი გაორმაგდება დოზებით რომლებიც უდრის

  ,   ,    ბრინჯის მარცვლის ზომას ან დოზებს რომლებიც შპრიციდან გამოწურვისას
   .  ,    ,   დაახლოებით მეოთხედი ინჩის სიგრძისაა შემდეგ ოთხი დღის შემდეგ დოზა კვლავ

      ,     ორმაგდება და ეს გრძელდება ყოველ ოთხ დღეში სანამ პაციენტს არ შეუძლია
    .     ექვივალენტი თექვსმეტი მარცვლის ბრინჯის დოზა ეს რაოდენობა უდრის რვადან ცხრა

   ,     .წვეთ ზეთს თითო დოზაზე რაც გრამის დაახლოებით მესამედს შეადგენს
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

        ,  ,   ,ერთი მლ არის მხოლოდ გრამზე ოდნავ მეტი ვიდრე წონა ასე რომ თუ პაციენტებს სურთ
       .  , მათ შეუძლიათ გამოიყენონ ეს გაზომვა მათი დოზის დასადგენად იმ დროს პაციენტები

   ,       ჩვეულებრივ აგრძელებენ ამ დოზას სანამ არ მიაღწევენ სასურველ ეფექტს მათი
 .  ,     სამედიცინო მდგომარეობით იქნებიან პაციენტები რომლებიც ვერ შეძლებენ დოზის ასე

 ,         ,  სწრაფად გაზრდას მაგრამ რიკი მოუწოდებს მათ მიიღონ რაც შეიძლება სწრაფად ასე
     .  ,  , რომ ზეთს შეუძლია მათი ტანჯვის შემსუბუქება გარდა ამისა იქნებიან ისეთებიც ვისაც

           ,  შეუძლია მიიღოს ეს წამალი უფრო სწრაფად და რიკს არ აქვს პრობლემა ამაში სანამ
     ,     პაციენტი კომფორტულად მიიღებს მას უფრო სწრაფად ეს უბრალოდ ნიშნავს რომ ისინი

  .უფრო სწრაფად განიკურნებიან
,   ,       სინამდვილეში რიკი თვლის რომ პაციენტები უნდა დარჩნენ საკუთარ კომფორტის

,      .    ,ზონაში როდესაც საქმე ეხება ამ მედიკამენტის გამოყენებას მაგრამ ის მაინც ფიქრობს
         რომ ნებისმიერი სერიოზული დაავადების მქონე ადამიანმა არ უნდა ითამაშოს ეს

,       ,    ნივთიერება ვინაიდან თუ ის არ იქნა მიღებული სწორად მას არ შეუძლია გადალახოს
 ,    .ის მდგომარეობა რომლის მკურნალობასაც ის აპირებდა

 ,       ,    იმის გამო რომ ეს წამალი ასე უსაფრთხოა გამოსაყენებლად ჩვენ ჩვეულებრივ არ
 ,  ,       ვიზომავთ დოზებს მაგრამ მათთვის ვისაც უყვარს ზუსტი გაზომვები და აქვს საკმარისი
 ,    0,01  (10 )     სიზუსტის სასწორი დაიწყეთ დაახლოებით გ მგ ან სამჯერ დღეში პირველად

 .  ,   ,    0.02   (20  )   ოთხი დღე შემდეგ თუ შეგიძლიათ გააორმაგეთ იგი გ მგ ოთხი დღის
,  0.04  (40 )   , 0.08  (80 )  განმავლობაში შემდეგ გ მგ ოთხი დღის განმავლობაში გ მგ ოთხი დღის
, 0.16  (160 )      0.32  (320 ). განმავლობაში გ მგ ოთხი დღის განმავლობაში და შემდეგ გრამი მგ ეს

    ,     იქნება იდეალური დოზირების გრაფიკი მათთვის ვისაც შეუძლია სწრაფად მიიღოს ეს
.    ,   1-5     ნივთიერება ასევე კარგია იცოდეთ რომ მგ დოზები ჩვეულებრივ გადაიტანება

 .სიმპტომების გარეშე
        როდესაც თქვენ შეგიძლიათ მიიღოთ ინდიკას კვირტის მაღალი ხარისხის შტამები
,      .    სამუშაოდ წარმოებული ზეთი იქნება უკიდურესად დამამშვიდებელი ეს არის ის

,    ,      "   "  ეფექტი რაც ზეთს ექნება თუ თქვენ შექმნით ნამდვილ რიკ სიმპსონის ზეთს და
 .       სანერვიულო არაფერია პაციენტები უბრალოდ იძინებენ და საბოლოოდ ისინი

.       ,   გაიღვიძებენ ზოგი შეიძლება თავიდან ქვებულად გრძნობდეს თავს მაგრამ უვნებელი
 ,  ,       .  იქნება და როგორც წესი ადგომის შემდეგ ერთ საათში ეს ძილიანობა ქრება თუ ზეთი

   ,     მზადდება კანაფის სატივას ჯიშებისგან ველით უბედურებას და ხანგრძლივ ენერგიულ
.   ,      სატივას თქვენ არ გინდათ რომ სიმსივნით დაავადებული ადამიანები შეეცადონ მიიღონ

         ,  ზეთი ამ ეფექტებით და პაციენტი არ მიიღებს ისეთ სამკურნალო სარგებელს რასაც
  .         კარგი ინდიკა უზრუნველყოფს ყველას არ მოსწონს მაღალი ყოფნა და მედიცინაში არ

     .არის მიზანშეწონილი ზედმეტად ჩაქოლვა ამ ნივთიერებაზე
 ,       .   საქმე იმაშია რომ წამალი პაციენტს დღეში სამჯერ მიეწოდოს პაციენტს შეუძლია

      .    უბრალოდ დაადოს თითი და შემდეგ გაიხეხოს კბილებზე შემდეგ დალიეთ ცივი წყალი
      .     ,ან ჩაი და მათ უნდა გაუადვილდეთ ყლაპვა ზოგიერთი შტამი წარმოქმნის ექსტრაქტს

    ,     .  რომელსაც არ აქვს სასიამოვნო გემო მაგრამ მასთან გამკლავება ადვილია უბრალოდ
       ,   ჩაასხით პაციენტების დოზა პურის პატარა ნაჭერზე და გადაკეცეთ შემდეგ ჩაასხით

     .       პირში და მიეცით მათ სასმელი წყალი იგივე შეიძლება გაკეთდეს ბანანის ან სხვა სახის
 .   ,     ხილის გამოყენებით იდეა მდგომარეობს იმაში რომ რაც შეიძლება სწრაფად მივიღოთ

 ,       ,    ზეთი პაციენტში მაგრამ რიკს მაინც უყვარს იმის დანახვა რომ ისინი რჩებიან
 .კომფორტის ზონაში

        ყველა განსხვავებულია და ჩვენი ტოლერანტობა ამ მედიკამენტის მიმართ განსხვავდება
 ,     ,   ადამიანიდან ადამიანში ასე რომ დარწმუნებული იყავით რომ პაციენტი

   ,    .  კომფორტულად გრძნობს იმ რაოდენობას რომელსაც ისინი იღებენ მრავალი
 ,      სერიოზული მდგომარეობით მნიშვნელოვანია პაციენტებმა სწრაფად მიიღონ ეს

,         .   წამალი ასე რომ მათ შეიძლება ჰქონდეთ გადარჩენის უკეთესი შანსი როგორც უკვე
,  ,   ,    , აღვნიშნე მიუხედავად იმისა რომ ზეთი უვნებელია ძალიან ბევრი თუ მიიღება ხშირად
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

    .      ;  პაციენტებს არ მოსწონთ ეს გამოცდილება ასე რომ ნელა გაზარდეთ მათი დოზა ამ გზით
    .ისინი კომფორტულად გახდებიან მისი გამოყენებისას

 ,     ,    მიუხედავად ამისა როგორც ჩვენ გვსურს ვთქვათ აგრესიულ დაავადებებს უნდა
 ,  ,     ,  მივუდგეთ აგრესიულად ასე რომ თუკი მე მქონდა რაიმე ისეთი რაც სიცოცხლისათვის

 ,    ,     .  საშიში იყო ვსვამდი იმდენ ექსტრაქტს რამდენიც შემეძლო უმოკლეს ვადებში მე
,    ,   ,   ,    ვფიქრობ რომ ღირს მომზადება ამიტომ მათ ვინც შეძლებს უნდა შეეგუონ ზეთის

   ,       ,  ეფექტს რაც შეიძლება მალე რადგან შემდეგ მათ იციან რა უნდა ელოდონ თუკი ოდესმე
    .დასჭირდებათ უფრო დიდი დოზების მიღება

     სტანდარტული მკურნალობა თქვენი სხეულის ჯანმრთელობის მდგომარეობის
  60     ,    დასადგენად არის გრამი მაღალი ხარისხის ზეთი რომელიც მიიღება სამთვიანი

 .  ,      ,  პერიოდის განმავლობაში მათთვის ვინც ქიმიოთერაპია და რადიაცია მიიღო კარგი
,     120-180   . , 60  -  იდეაა რაც შეიძლება მალე გრამი ზეთი მიიღონ ჩვეულებრივ გ ს შეუძლია

  ,   ,    განკურნოს სერიოზული კიბო მაგრამ მათთვის ვინც დაზიანებულია სამედიცინო
,         სისტემით ხშირად უფრო მეტია საჭირო კიბოს დაბრუნების თავიდან ასაცილებლად და

     .ამ მკურნალობის შედეგად მიყენებული ზიანის აღმოსაფხვრელად
 ,      ,    მას შემდეგ რაც პაციენტი კვლავ ჯანმრთელი იქნება შეგიძლიათ დოზა დააბრუნოთ

    ,   ,     ;  თვეში ერთ ან ორ გრამამდე ან იმდენი რამდენსაც პაციენტს უყვარს მიღება ჩვენი
,     .     ,გადმოსახედიდან რაც მეტი მით უკეთესი არ გამოტოვოთ შემანარჩუნებელი დოზები

    .    რადგან ისინი მნიშვნელოვანია ჯანმრთელობის შესანარჩუნებლად გრამი ერთი თვის
         ,  განმავლობაში ან წვეთი დღის შემდეგ საღამოს საღამოს არ ჟღერს ბევრს მაგრამ რიკის

,        .აზრით ეს საკმარისი უნდა იყოს თქვენი სხეულის ჯანმრთელობის შესანარჩუნებლად

 ,       , გარდა ამისა მას მოსწონს პაციენტებს გამოიყენონ სხვა ბუნებრივი საგნები როგორიცაა
       .  ვაშლის თესლი და ხორბლის ბალახი ზეთით დამუშავებასთან ერთად ჩემი

 ,        ,გამოცდილებიდან გამომდინარე მე ასევე ვთხოვ პაციენტებს ჭამონ კანაფის თესლი
        .რადგან მათში შემავალი ზეთი ძალიან მკვებავი და კარგია სხეულისთვის

  ,        რიკი ასევე თვლის რომ პაციენტებმა უნდა შეეცადონ რაც შეიძლება სწრაფად აიმაღლონ
 pH,   ,      სხეულის ისეთი პროდუქტების მიღებით როგორიცაა საზამთრო ან ლიმონის წვენი

 . .და ა შ
           პაციენტებმა ასევე უნდა დაიწყონ მეტი უმი ხილისა და ბოსტნეულის ჭამა და ნაკლები

 ,    ,    ხორცის ჭამა განსაკუთრებით დამუშავებული ჯიშები რომელიც შეიცავს მეტ
.         ,ტოქსინებს რიკი ძლიერი მორწმუნეა წვენსაწური მანქანების გამოყენების და ის თვლის

 C        .რომ ვიტამინის დიდ დოზებს ასევე დიდი სარგებლის მოტანა შეუძლია
        ,     ეს არის რიკ სიმპსონის პროტოკოლი და ეს არის მიზეზი რის გამოც მისი სახელი

  .  ,       სამუდამოდ იქნება ცნობილი ალბათ ეს არის ყველა დროის ყველაზე მნიშვნელოვანი
      ,    .  აღმოჩენა და არ შეიძლება გადაჭარბებული იყოს ის რაც ამ ადამიანმა მოგვცა რა კარგია

   ,     ?    თანამედროვე მედიცინა და ტექნოლოგია როდესაც ის არ მუშაობს თუ გსურთ ნახოთ
,    .შედეგები სცადეთ რიკის სამკურნალო მეთოდი

   ,    ,    ჩვენ გაგვაკრიტიკეს იმის გამო რომ ამ ზეთს განვკურნავდით მაგრამ სხვა რა შეიძლება
 ,      დავარქვათ ნივთიერებას რომელიც წარმატებით გამოიყენება ამდენი სამედიცინო
 ?  ,    ,  პრობლემის სამკურნალოდ ზოგი ფიქრობს რომ სიტყვები განკურნება ნიშნავს რომ ეს

   ,       .ზეთი უზრუნველყოფს მარადიულ სიცოცხლეს მაგრამ ეს არ იყო რიკის განზრახვა
,        რასაკვირველია ამ მედიკამენტს შეუძლია გაგიგრძელოთ სიცოცხლე და თქვენ შეიძლება

   ,     .   ,    დიდხანს იცოცხლოთ მისი გამოყენებით ამაში ეჭვი არ არის და მაინც ეს არ ნიშნავს
,     .იმას რომ ის უზრუნველყოფს მარადიულ სიცოცხლეს

         ეს ზეთი ჯერ კიდევ არ არის იურიდიულად ხელმისაწვდომი უმრავლესობისთვის და
      ,    ამიტომ ძალიან დიდი დრო დასჭირდება იმის დასადგენად თუ რამდენი დამატებითი
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

 .  ,      ,  წელია უზრუნველყოფილი ჯერჯერობით ჩვენ არ მიგვაჩნია ეს წამალი როგორც
     ,       უკვდავების ელექსირი და ჩვენ მტკიცედ გვჯერა რომ ეს არ გახდის თქვენ ტყვიის

.   ,    ,     მტკიცებას მიუხედავად ამისა როგორც რიკი ამბობს თუ ჩვენ ოდესმე ვიპოვით
 ,  ,     .უკვდავების გასაღებს ის დარწმუნებულია რომ კანაფი იქნება მთავარი ინგრედიენტი

,  ,     ,   გთხოვთ არ იფიქროთ რომ როდესაც თქვენ იყენებთ მას თქვენ ვერ დაინფიცირდებით
.      ,  ,  ვირუსით თქვენ შეიძლება კვლავ დაიჭიროთ ისეთი რამ როგორიცაა გრიპი მაგრამ მისი
       ეფექტები შეიძლება მნიშვნელოვნად შემცირდეს და თქვენ გამოჯანმრთელდეთ ბევრად

 .      ,    უფრო სწრაფად პანდემიის ან რაიმე მსგავსი რამის შემთხვევაში თუ თქვენ შეჭამთ ან
    ,    ,  უკვე მიირთმევთ იმ მშვენიერ ზეთს რომელსაც ეს მცენარე იძლევა თქვენი გადარჩენის
   . ”  ,  :შანსი ნამდვილად მნიშვნელოვნად გაიზრდება ჯინდრიხ ბაიერი ფენიქსის ცრემლები

  რიკ სიმპსონის ისტორია

 დოზირების ინფორმაცია

  ?არსებობს პროტოკოლი მკურნალობისთვის

”        ,   არსებობს პროტოკოლი და ის უნდა იქნას დაცული იმისათვის რომ უზრუნველვყოთ
 .       მკურნალობის ეფექტიანობა მცირე რაოდენობით ზეთი შეიძლება გამოყენებულ იქნას

     ,     კანის კიბოს და სხვა მდგომარეობების სამკურნალოდ ან მისი აორთქლება და ინჰალაცია
  .     ფილტვების დაავადებების სამკურნალოდ ზეთი ასევე შეიძლება შეიწოვოს

,     ,  ,    ,   ორგანიზმში თუ გამოიყენება სუპოზიტორიის სახით ან რა თქმა უნდა მისი მიღება
 .         პირდაპირ პირით შიდა კიბოს სამკურნალოდ პაციენტმა უნდა მიიღოს ზეთი რაც
 .  ,        შეიძლება სწრაფად ზოგადად თქვენ ყოველთვის გსურთ მიიღოთ ეს წამალი იმ

,     . ,  ადგილას რომელიც პრობლემას ყველაზე გონივრულად იწვევს მაგალითად თუ თქვენ
  ,     მკურნალობდით ნაწლავის კიბოს მკურნალობის ყველაზე ეფექტური საშუალება

     .სავარაუდოდ იქნება ზეთის მიღება სუპოზიტორიის სახით
    60     90საშუალო პაციენტს შეუძლია მიიღოს გრამიანი კიბოს მკურნალობა დაახლოებით

. ,      ,დღეში ადამიანები რომლებმაც განიცადეს რადიაციული და ქიმიოთერაპიის დაზიანება
 ,      MS-    ან პაციენტები რომლებიც წლების განმავლობაში განიცდიდნენ ს და სხვა

 ,    ,    სერიოზულ მდგომარეობას ზოგიერთ შემთხვევაში აღმოაჩენენ რომ მათ სამედიცინო
    .პრობლემებს საკმაოდ დიდი დრო დასჭირდება

,          მათ ვინც სერიოზული ზიანი მიაყენა სამედიცინო სისტემას და ახლახან იწყებენ
,   ,        მკურნალობას უნდა გააცნობიერონ რომ ეს ბუნებრივი ზეთი არ იძლევა მყისიერ

.  ,         განკურნებას ხშირად ასეთ პაციენტებს გაცილებით მეტი ზეთი სჭირდებათ და მისი
     .  მიღება უფრო ხანგრძლივი პერიოდის განმავლობაში დაგჭირდებათ ასეთმა პაციენტებმა

   120-180     ,   უნდა შეეცადონ მიიღონ გრამი ექვსი თვის განმავლობაში რათა გაანადგურონ
        ქიმიოთერაპიისა და რადიაციის შედეგად მიყენებული ზიანი და სხვა გრძელვადიანი

       .დაავადებებით გამოწვეული ზიანის გამოსწორება და მათი სამკურნალოდ გამოყენება
 ,         მას შემდეგ რაც პაციენტი განიკურნება და ყველა დაზიანება გაუქმდება ან მდგომარეობა

  ,   ,     კონტროლის ქვეშ მოექცევა მე გირჩევთ რომ გააგრძელონ შემანარჩუნებელი დოზის
  1  -  2     .მიღება თვეში დან გრამამდე ზეთისთვის ჯანმრთელობის შესანარჩუნებლად

         ზრდასრული ადამიანისთვის ეს უდრის წვეთს დღეში და როდესაც ისინი შეჩვეულები
  ,      ,  ,   არიან მის გამოყენებას ისინი არც კი იგრძნობენ მის ეფექტს ასე რომ მე ნამდვილად ვერ

,        ".   ,წარმომიდგენია რომ ეს ძალიან მაღალი ფასია ჯანმრთელობისთვის რიკ სიმპსონი
:   კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

     რატომ არის შემანარჩუნებელი დოზები ასე
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

?მნიშვნელოვანი
”     ,    ყველამ უნდა მიიღოს შემანარჩუნებელი დოზები რომ შეინარჩუნოს სხეულის

    .    დეტოქსიკაცია და კარგი ჯანმრთელობის მდგომარეობა ყველაფერი რაც საჭიროა თვეში
1 -  2 ,         . დან გრამამდეა უბრალოდ მიიღეთ წვეთი ღამით ძილის წინ ერთი საათით ადრე ეს

        მოგცემთ სრულფასოვან ძილს და გარკვეულწილად დაიცავს იაპონიიდან და სხვაგან
 .გამოსხივებული გამოსხივებისგან

   ,     ზეთი მუშაობს თქვენს სხეულთან რათა შეინარჩუნოთ ჯანმრთელობა და
   .     უზრუნველყოთ ჯანმრთელობის მრავალფეროვანი პრობლემა მე არც კი მივცემ

        ,   უფლებას ჩემს შვილს მიიღოს ეს საშინელი ვაქცინები და კადრები რომელთაც ბილ
      .    გეითსის მსგავსი ადამიანები ცდილობენ ჩვენს ყელში ჩააგდონ თუ მინდა დავიცვა ჩემი
 ,      ,  ,შვილები გრიპისგან მე ვენდობი სათანადოდ წარმოებულ კანაფის ზეთს რადგან ვიცი

       .რომ ის ეფექტურია და არანაირ ზიანს არ მოგაყენებს
 ,         მე ვთავაზობ რომ პაციენტებმა დაიწყონ დღეში სამი დოზით მშრალი მოკლე

    .     ¼მარცვლოვანი ბრინჯის ნახევარი მარცვლის ზომით ასეთი დოზა უდრის დაახლოებით
,  ,  ,     წვეთს ასე რომ როგორც ხედავთ უმეტეს შემთხვევაში დამწყებთათვის უნდა დაიწყოს

  .ძალიან მცირე დოზებით
 ,        ერთადერთი შემთხვევა როდესაც მე ვურჩევდი პაციენტებს დაიწყონ უფრო დიდი

,        დოზებით იქნება მათი სწრაფად მოხსნა ნარკოტიკული და სახიფათო
    .  ,ტკივილგამაყუჩებელი მედიკამენტებიდან ან სიკვდილის კართან როდესაც ადამიანები

   ,    ,  ,რომლებიც იყენებენ ასეთ მედიკამენტებს იწყებენ ზეთით მკურნალობას ისინი
 ,   .    როგორც წესი ტკივილგამაყუჩებლებს შუაზე ამცირებენ მიზანი არის საკმარისი ზეთის

       მიღება ტკივილის შესამსუბუქებლად და დაეხმაროს პაციენტს გათავისუფლდეს ამ
   .     საშიში ნარკოტიკული ნარკოტიკების გამოყენებისგან ზეთის მიღება პაციენტს ბევრად

        უადვილებს ამ ამოცანის შესრულებას და ისინი ნაკლებად განიცდიან გაყვანის
,      .პრობლემებს რადგან ზეთი მშვენივრად მუშაობს დამოკიდებულების მოხსნაში

,    ,   ,       მათთვის ვინც ამ სიტუაციაშია მე ვფიქრობ რომ მათი პირველი დოზა უნდა იყოს
,    .     ორმაგად ვიდრე საშუალო დამწყები მიიღებდა შემდეგ მათ უნდა გაზარდონ თავიანთი

   ,      ,   დოზა რაც შეიძლება სწრაფად სანამ არ მიაღწევენ იმ დონეს სადაც ტკივილის
     .   გასაკონტროლებლად სხვა მედიკამენტები არ არის საჭირო მორფინისგან ადამიანების

    .    მოხსნისას შეიძლება შეექმნათ გარკვეული პრობლემები ზოგჯერ ზეთისა და მორფინის
         შერევისას მას შეუძლია მორფინის მოქმედება კიდევ უფრო გამოხატოს და პაციენტმა

 .დაიწყოს ჰალუცინაცია
    ,     ეს არის მხოლოდ მოკლევადიანი ნაკლი ვინაიდან პაციენტის მიერ მორფინის მიღების

,    ,     .  შემცირებით ჰალუცინაციები შემცირდება მანამ სანამ ისინი აღარ მოხდება უმეტეს
,       შემთხვევაში ამ ნივთიერებებისგან პაციენტების მოშორება წარმოშობს რამდენიმე

,     ,      .  პრობლემას ასე რომ ნუ ელით რომ ძალიან ბევრი პრობლემები გექნებათ როდესაც
   ,     ისინი განაგრძობენ დოზის გაზრდას პაციენტს განუვითარდება უფრო მაღალი

       .    ,ტოლერანტობა და მალე ისინი აღარც იგრძნობენ ზეთის ეფექტს როგორც კი ეს მოხდება
     ,    ,მათ შეუძლიათ მიიღონ ნებისმიერი რაოდენობის ზეთი რაც საჭიროა ძალიან სწრაფად

  .სანამ არ განიკურნებიან
     ,    დამწყები დოზის მიღებიდან ოთხი დღის შემდეგ ადამიანების უმეტესობას შეუძლია
  .   ,        ,გაზარდოს მათი ოდენობა მე ვთავაზობ რომ ეს მოხდეს ყოველ ოთხ დღეში ერთხელ

         რადგან ეს პაციენტს აძლევს საშუალებას დრო გაზარდოს ტოლერანტობა ამ ნივთიერების
.      ,    ,მიმართ საშუალოდ ოთხიდან ხუთ კვირას სჭირდება ადამიანი რომ მიაღწიოს იმ დონეს

     .   ,     8  9სადაც მას შეუძლია დღეში გრამის მიღება ეს ნიშნავს რომ პაციენტი მიიღებს დან
      .  ,    წვეთს მაღალი ხარისხის ზეთს ყოველ რვა საათში მას შემდეგ რაც ისინი მიაღწევენ ამ
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,      ,    დოზას პაციენტს შეუძლია განაგრძოს ეს სიჩქარე მანამ სანამ მდგომარეობა არ გაქრება
    .ან კონტროლის ქვეშ არ იქნება

        ბევრი პაციენტი ავითარებს ამ მედიკამენტისადმი ტოლერანტობას ძალიან სწრაფად და
    .      -  შეუძლია მიიღოს ზეთი უფრო სწრაფად თუ თქვენ აღმოჩნდით ერთ ერთი ამ

,        ,ადამიანთაგანი გთხოვთ მოგერიდოთ ამ ნივთიერების შეყვანა რაც შეიძლება სწრაფად
       .   რადგან საბოლოო შედეგი იქნება თქვენ უფრო სწრაფად განკურნება მე ყოველთვის

 ,       ვაფრთხილებ პაციენტებს დარჩნენ თავიანთ კომფორტის ზონაში ამ მედიკამენტის
,        ,   გამოყენებისას მაგრამ თუ ზეთის მიღება უფრო სწრაფად შეიძლება ის პაციენტს

   .გადარჩენის მეტ შანსს აძლევს
      -    ეს მეთოდი საშუალებას აძლევს სხეულს ნელ ნელა განავითაროს მისი ტოლერანტობა
           და ოთხიდან ხუთ კვირაში ადამიანების უმეტესობას არ აქვს პრობლემა დღეში გრამის ან

     .  თუნდაც ზოგიერთ შემთხვევაში მეტის მიღებასთან დაკავშირებით საშუალო
,       ,   ადამიანისთვის რომელიც ზრდის დოზას ყოველ ოთხ დღეში ჩვეულებრივ რამდენიმე

  .  ,      ,პრობლემა იჩენს თავს სინამდვილეში მე მაქვს მოხსენებები იმ ადამიანებისგან
  ,  ,      რომლებმაც მიიღეს ზეთი სადაც ნათქვამია რომ ისინი არც კი მოიმატეს მკურნალობის

.        დროს ჩვენ ყველას გვაქვს განსხვავებული ტოლერანტობა ნებისმიერი მედიკამენტის
,  ,       მიმართ ამიტომ ვგრძნობ რომ უმჯობესია პაციენტს მივცეთ საშუალება განსაზღვროს ამ

    .ნივთიერების რა ოდენობის მიღებაა კომფორტული
          თქვენს ზომას და სხეულის წონას მცირე კავშირი აქვს კანაფის ზეთის მიმართ

.    ,     შემწყნარებლობასთან მე მინახავს დამწყები რომლებიც ძალიან მსხვილ მამაკაცებს
            იღებდნენ ამ ზეთის ერთ წვეთს და ერთ საათში მათ ვერც კი შეძლეს ჩესტერფილდიდან

.  ,   ,    ,გასვლა მიუხედავად იმისა რომ მათი ცოლები რომლებიც გაცილებით პატარები იყვნენ
       .   ,  შეეძლოთ იგივე დოზის მიღება და საერთოდ არაფერს გრძნობდნენ ასე რომ როგორც

,      ,     ხედავთ ზომა არ არის მნიშვნელოვანი ფაქტორი როდესაც საქმე ეხება იმის
,      ,      განსაზღვრას თუ რამდენის მიღება შეუძლია პაციენტს ეს უფრო მეტად ეხება თავად

.პაციენტს
     ,    ამ მედიკამენტებით მკურნალობის დაწყებისას უნდა იცოდეთ რომ ეს შეამცირებს

  .       თქვენს არტერიულ წნევას თუ ამჟამად იღებთ არტერიული წნევის სამკურნალო
,    ,   ,  საშუალებებს ხშირად შეამოწმეთ თქვენი წნევა რადგან ძალიან სავარაუდოა რომ თქვენ

   ,  ,   აღარ დაგჭირდებათ სხვა არაფერი გარდა ზეთისა თქვენი წნევის გასაკონტროლებლად
  .  ,   ,   ძალიან მოკლე დროში გარდა ამისა თუ პაციენტი დიაბეტიანია მან უნდა აკონტროლოს

 .   ,     სისხლში შაქარი უმეტეს შემთხვევაში მათი მოთხოვნილება ინსულინზე შემცირდება
     .და ზოგიერთს საერთოდ აღარ სჭირდება ნივთიერება

   ,      , როდესაც ადამიანები ზეთს იღებენ მე მიყვარს მათი კომფორტის ზონაში ყოფნა მაგრამ
  ,       ,    სიმართლე ის არის რომ რაც უფრო სწრაფად მიიღებენ ისინი მით მეტია გადარჩენის

.შანსი
      ,   მე მყავდა ერთი ადამიანი უკიდურესად დაბალი შემწყნარებლობით შვიდი თვე

 60   .     დასჭირდა გ მკურნალობის დასალევად მან მართლაც განკურნა მისი ტერმინალური
,     ,     ლიმფომა მაგრამ მე მას ბევრად ვამჯობინებდი თუ მას შეეძლო მთელი მკურნალობის

  .უფრო სწრაფად ჩატარება
,     ,    საბედნიეროდ მე იშვიათად ვხვდები პაციენტებს რომლებსაც ამდენი დრო
  ,   .    ,დასჭირდებათ მკურნალობის დასალევად მაგრამ ეს ხდება მე კი მინახავს პაციენტები

         რომლებმაც გაიარეს მთელი მკურნალობა ერთ თვეში და შეძლეს განკურნონ თავიანთი
 .  ,     ტერმინალური კიბო ამრიგად ნავთობის დალევის სიჩქარე უმეტესწილად

    ,     დამოკიდებულია თავად პაციენტებზე და იმაზე თუ რამდენად სწრაფად შეძლებენ მათ
 .ტოლერანტობის დამყარებას

 ,      ,  მკურნალობის ბოლოს ადამიანების უმეტესობა განაგრძობს ზეთის მიღებას მაგრამ
  .    ,    გაცილებით შემცირებული მაჩვენებლით როგორც უკვე აღვნიშნე თვეში ერთიდან ორ
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,           ,  გრამამდე რაც უდრის დაახლოებით ერთ წვეთ ზეთს ყოველ ღამე ძილის წინ იქნება
  .კარგი შემანარჩუნებელი დოზა

     ,     მე არ მიყვარს ადამიანების ზეთის გადაჭარბება მაგრამ დოზის გადაჭარბება არანაირ
  ,     ,   .   ზიანს არ აყენებს ასე რომ არ მოხდეს პანიკა თუ ეს მოხდება ამ მედიკამენტის მთავარი

     ,    გვერდითი ეფექტი არის ძილი და დასვენება რომელიც მნიშვნელოვან როლს ასრულებს
 .  ,      ,სამკურნალო პროცესში ჩვეულებრივ დოზის მიღებიდან ერთი საათის განმავლობაში

    .     ,  ზეთი გეუბნებათ დაწექით და დაისვენეთ ნუ ებრძვით ძილიან გრძნობას უბრალოდ
         .თავი კომფორტულად იგრძენით და ნება მიეცით ზეთს მოგცეთ საჭირო დანარჩენი

 ,   ,   უმეტეს შემთხვევაში ერთი თვის განმავლობაში ამ მკურნალობასთან დაკავშირებული
  ,       .დღის დაღლილობა ქრება მაგრამ პაციენტი ღამით ძალიან კარგად აგრძელებს ძილს

  ,    ,      –მე ვეუბნები პაციენტებს რომლებიც იღუპებიან კიბოსგან რომ ზეთი გააკეთებს ერთ
  :         ,   ერთ ორ რამეს ის განკურნავს მათ კიბოს და ისინი გააგრძელებენ სიცოცხლეს ან იმ

,       ,  შემთხვევებში როდესაც ძალიან გვიან იქნება სამკურნალოზე ზემოქმედება ზეთი
         შემსუბუქდება მათი გამოსავალი და მათ შეუძლიათ ყოველგვარი ტანჯვის გარეშე მაინც

   .მოკვდნენ და შეინარჩუნონ ღირსება
         კანაფის ზეთს აქვს ძალიან მაღალი წარმატების მაჩვენებელი კიბოს მკურნალობაში და

  .  ,   ,   უმეტესობა გადარჩენისკენ მიდრეკილია სამწუხაროდ ბევრი ადამიანი ვინც ჩემთან
,        მოვიდა ძალიან დაზიანდა სამედიცინო სისტემის მიერ ქიმიოთერაპიითა და რადიაციით

 . .  ,     ,    და ა შ ზიანი რომელიც ამგვარმა მკურნალობამ გამოიწვია დიდხანს იმოქმედებს და
,     . .  ,   ადამიანები რომლებიც განიცდიან ამ ე წ მკურნალობას ყველაზე ძნელად

.    ,   ,     განკურნებადია მაგრამ არ დაიდარდოთ მაშინაც კი თუ თქვენ ძლიერ დაზიანებული
,      70-80%.ხართ ამ ზეთს კვლავ აქვს წარმატების

       ,   თუ კანაფის წამალი სწორად იქნა წარმოებული და გამოყენებული ამ პლანეტაზე
  .       ,  უდიდესი ბუნებრივი მკურნალია არ აქვს მნიშვნელობა რას განიცდის ადამიანი მან

         .  უნდა სცადოს ზეთი და ნახოს რა შეუძლია გააკეთოს მათ დასახმარებლად თუ მართლა
 ,       ,  დაიღალეთ ტანჯვით მიეცით საკუთარ თავს შესვენება და სცადეთ ის რაც ნამდვილად

.          ,  მუშაობს მას შემდეგ რაც გაიგებთ რისი გაკეთება შეუძლია ამ წამალს მიხვდებით
        . ”  ,რატომ ისტორია და მე ორივე კანაფის წამალს ვუწოდებთ განკურნებას რიკ სიმპსონი
:   კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

  ,   , სხვა ბუნებრივი რამ რისი გაკეთებაც შეგიძლიათ
დაგეხმარებათ

”       , , როდესაც პაციენტები ჩემთან მოდიან ზეთისთვის კიბოს სამკურნალოდ პირველი რასაც
 ,    .       მე ვეუბნები არის დიეტის შეცვლა ეცადეთ რაც შეიძლება შორს იყოთ ცხოველური

,         .   ცილებისგან ვინაიდან ამ ტიპის ცილა ხელს უწყობს კიბოს ზრდას აიღეთ წვენების
          ,  მანქანა და დაიწყეთ რაც შეიძლება მეტი უმი ხილისა და ბოსტნეულის ჭამა რადგან

    .     მცენარეული ცილა ებრძვის კიბოს ზრდას შეწყვიტეთ შაქრის გამოყენება და შეცვალეთ
   ,   .მისი გამოყენება ბუნებრივი დამატკბობლებით როგორიცაა უმი თაფლი

  pH    ,     ,აამაღლეთ პაციენტის რაც შეიძლება სწრაფად შემდეგ შეჭამეთ ისეთი რამ
      .      როგორიცაა საზამთრო და ლიმონის წვენი და სხვა კიბოს მოსწონს მჟავე გარემო და

  pH-  ,     .როდესაც სხეულის ს ამაღლებთ ის ართულებს კიბოს უჯრედების გადარჩენას
 ,        Cათწლეულების წინ მკვლევარებმა მიაღწიეს დიდ შედეგებს კიბოს მკურნალობაში

  ,      , ვიტამინის მეგა დოზებით რომელიც შეყვანილი იქნა პაციენტის სისხლში ისევე როგორც
 ,      ,  ექიმები ქიმიოთერაპიას მაგრამ დამანგრეველი გვერდითი ეფექტების გარეშე რამაც

   .  ,   ,   შეიძლება გამოიწვიოს პაციენტის სიკვდილი ამიტომ მე ვფიქრობ რომ ვიტამინების
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      ,   დიდმა დოზამ შეიძლება დიდი სარგებელი მოუტანოს პაციენტებს რომლებსაც აქვთ
  ,  .ისეთი სერიოზული დაავადებები როგორიცაა კიბო

        ,   ასევე პაციენტმა უნდა დაიწყოს თესლის ჭამა ორი ვაშლიდან ყოველდღე ეს მისცემს მათ
   B17,     .   ,კარგ დღიურ დოზას რომელიც ასევე ცნობილია როგორც ლაეტრილი წლების წინ

    ,      ,  იყო ბევრი პროპაგანდა იმის შესახებ რომ ეს მკურნალობა არ იყო უსაფრთხო მაგრამ ეს
  . , B17–     ბრალდებები ყალბი აღმოჩნდა სინამდვილეში ს აქვს საკმაოდ კარგი გამოცდილება

 .      ,   კიბოს მკურნალობაში ასევე არსებობს სხვა ბუნებრივი საგნები როგორიცაა ხორბლის
    ,    .ბალახი და ლურჯი მწვანე წყალმცენარეები რომელთა სარგებლობაც ასევე შეგიძლიათ

  ,        რამდენიმე წლის წინ იტალიელმა ექიმმა კიბოს ზოგიერთი სახეობაც კი განკურნა
,        .სოდაში ამიტომ ჩვენ გონება ღია უნდა გვქონდეს ყველა შესაძლებლობისთვის

 ,     ,  , ბევრმა ადამიანმა ვინც ზეთი გამოიყენა კიბოს სამკურნალოდ არაფერი შეცვალა მაგრამ
       .   ,   ზეთმა მაინც თავისი ჯადოქრობა მოახდინა და ისინი განიკურნა და მაინც თუ თქვენ
   ,   ,   ,   გაქვთ ისეთი სერიოზული მდგომარეობა როგორიცაა კიბო მე ვფიქრობ რომ კარგი
    ,      იდეაა სხვა ბუნებრივი ნივთების აღება რაც ზეთს დაეხმარება კიბოს აღმოფხვრაში და

   .გადარჩენის უკეთეს შანსს მოგცემთ
   ,     ,  ყველაზე მნიშვნელოვანი ის არის რომ ადამიანებმა უნდა გააცნობიერონ რომ

 ,    ,    , უმეტესწილად ის რასაც სამედიცინო სისტემა იძლევა ბევრად მეტ ზიანს აყენებს ვიდრე
.    ,      ,  სარგებელს ეს არის მიზეზი რის გამოც მე ვეუბნები ადამიანებს რომლებიც

,     , ,    მეკავშირებიან რომ თუ მათ სურთ გადარჩენა უმჯობესია რაც შეიძლება შორს იყვნენ
 .სამედიცინო სისტემისგან

   ,       ეს არის სამწუხარო მდგომარეობა რომელშიც ჩვენ ვართ დღეს სამედიცინო სისტემა და
   ,   ,     ,ის არ შეიცვლება მანამ სანამ ადამიანები რომლებიც მუშაობენ ამ სისტემაში

 ,       .   საბოლოოდ მიხვდებიან რომ ქიმიკატები და შხამი არ განიკურნება რამდენადაც მე
,  ,      ,   მაინტერესებს ის რასაც დღეს ექიმების უმეტესობა აკეთებს ძნელად განიხილება

.       ,  .მედიცინად ბევრად უფრო ზუსტი იქნებოდა მას ნამდვილი სახელი სიგიჟე დავარქვათ
 ,       ,ჩემი გადმოსახედიდან კიბოთი დაავადებული ადამიანი უნდა აკეთებდეს ყველაფერს

 ,    .  ,   , რაც შეუძლია რათა გააუმჯობესოს გადარჩენის შანსი ასე რომ რა თქმა უნდა მიიღეთ
    ,    ,    კანაფის ზეთი თქვენი კიბოს სამკურნალოდ მაგრამ მე ვფიქრობ რომ უკეთესი იქნება

    .  ”   ,  :სხვა ბუნებრივი სამკურნალო საშუალებების ჩათვლით რიკ სიმპსონი კანაფი
  ყველაზე სამკურნალო მცენარე

    დამატებითი რჩევები ფილტვის კიბოს
პაციენტებისთვის

Q.          ეს იყო ზეთზე გარკვეული დროის განმავლობაში და კვლავ მოუწია
 ,       ტკივილგამაყუჩებლების გამოყენება ამიტომ ჩვენ ვეძებთ მეტ გზას როგორ დავეხმაროთ

. პაციენტს

.1)           , ა გააკეთეთ ზეთის კიდევ ერთი პარტია და შეეცადეთ შეურიოთ მას რაც გაქვთ ეძებეთ
   ,      .რაც შეიძლება დამამშვიდებელი ზეთი თქვენ არ გსურთ პაციენტის ენერგიის მომატება

2)       ,    ,  ეცადეთ ზეთი ერთზე მეტი შტამიდან აწარმოოთ თუ ეს შესაძლებელია მას
    .   ,   ჩვეულებრივ აქვს უკეთესი ხალიჩის ეფექტი ისევ და ისევ მოძებნეთ საწყისი მასალისა

      .და ზეთის ყველაზე სასტიკი და დამამშვიდებელი ძალა
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3)   ,       .   უკეთესი იქნება თუ მან შეწყვიტა ზეთის გამოყენება კაფსულებში თქვენ გინდათ
      (   მისი ნაწილი პირში დამატებითი სუბლინგვური შეწოვისთვის მას აქვს უკეთესი

   )ტკივილგამაყუჩებელი ეფექტი ამ გზით
4)  0.3-0.5        გააკეთეთ გ სუპოზიტორი კაკაოს კარაქით და მიეცით საშუალება გამოიყენოს

   ,      ,   ისინი დღეში ორჯერ მაინც მას შეუძლია გამოიყენოს როგორც ანალური ასევე სხვა
. გზით

5)        -  ,მიეცით მას საშუალება აორთქლდეს ზეთი დღეში რამდენჯერმე ხველა სასურველია
        ,    (მან უნდა ამოიღოს ის რაც არ ეკუთვნის მის ფილტვებს მათ შორის სიმსივნეებიც ისინი

 ,      ).უბრალოდ შემცირდება შემდეგ დაიშლება და ის ამოიღებს მათ
6)      (20-30-50%,    გააკეთეთ ზეთის ნაყენი ალკოჰოლით დამოკიდებულია რამდენი ზეთი

; 1-2   4  96-99% )    ,   გაქვთ მლ ზეთი მლ სპირტში და წაისვით იმ ადგილას სადაც მას ოპერაცია
     -      ჩაუტარდა თვალის წვეთებით ან წვეთებით ერთი ან ორი წვეთი ჩვეულებრივ გააკეთებს

      .   ,   და ამ გზით შეგიძლიათ შეინახოთ ბევრი ზეთი რა თქმა უნდა თქვენ ასევე შეგიძლიათ
          წაისვათ ზეთი უშუალოდ ადგილზე და დაფაროთ იგი სახვევით და გაიმეორეთ იგი

      .ყოველ სამ დღეში ან როდესაც სახვევი ჩამოიშლება
7)          გააკეთეთ ხსნარი შიის კარაქით ან დაითხოვეთ ცოტაოდენი ზეთი კანაფის თესლის

          .ზეთში ან მაღალი ხარისხის ზეითუნის ზეთში და შეიზილეთ იგი დღეში რამდენჯერმე
         ეს ხელს შეუწყობს ტკივილის აღმოფხვრას მის ნეკნებში და ასევე შეგიძლიათ

        .გამოიყენოთ იგი საწოლის წყლულების და მის კანზე არსებული ყველაფრისთვის
8)    ,          -ჩართეთ კანაფის თესლი კანაფის გული და კანაფის თესლის ზეთი მის დიეტაში

   / ,  1-3     . სულ ცოტა მუჭა თესლი გული ან სუფრის კოვზი კანაფის თესლის ზეთი
9)    pH      . .,   გაზარდეთ მისი სხეულის საზამთროსა და ლიმონის წვენით და ა შ მიეცით მას ჭამა

    (B17). თესლი ორი ვაშლისგან ყოველდღე
10)         შეეცადეთ შეცვალოთ ტკივილგამაყუჩებლები და ლაქები რაც შეიძლება მალე

.       ,   ზეთით თუ თქვენ დაიწყებთ ზეთის ადგილობრივად გამოყენებას ეს ძალიან
.       .გვეხმარება სუპოზიტორები ასევე ახდენენ სასწაულებს ფილტვის მდგომარეობის დროს

         ,   .   რაც უფრო მეტ ზეთს ჭამს და უფრო სწრაფად აკეთებს ამას მით უკეთესი მან უნდა
           დაიტოვოს გრამი ან მეტი დღეში სანამ არ დაამარცხებს დაავადებას და შემდეგ დარჩება

   1-2  .      შემანარჩუნებელი დოზით თვეში გ წაიკითხეთ და მიჰყევით ჩვენს ვებგვერდზე
   .  , JB  RSარსებულ ყველა სხვა მითითებას საუკეთესო სურვილებით და

 ადმინისტრაციის მარშრუტები
          ?ზეთის გამოყენების რა გზებს გვირჩევთ და რა არის მათი შესაბამისი უპირატესობა

”    ,       მე ყოველთვის ვურჩევ პაციენტებს რომ მათ შინაგანი პირობებისთვის უნდა მიიღონ
 ,        .ზეთი პირით ან უბრალოდ დააბრუნონ თავიანთი სხეულები კარგ ჯანმრთელობაში

      ,ყოველდღიურ ცხოვრებაში ტოქსინების ზემოქმედების რამდენიმე ათწლეულის შემდეგ
 ,     ,    60 % -მაშინაც კი ვინც საკუთარ თავს ჯანმრთელად თვლის უნდა განიხილონ სხეულის

   ,      ით სრული დეტოქსიკაციის მკურნალობა სანამ ეს ნივთიერებები მათ ჯანმრთელობას
 .შეუქმნის პრობლემებს
  ,        .  .,მრავალი დაავადების სამკურნალოდ როგორიცაა ბუასილი ან ნაწლავის კიბო და ა შ

    .     უმჯობესია გამოიყენოთ ზეთი სანთლის სახით ადამიანების უმეტესობა ვერ ხვდება
,          -ამას მაგრამ ზეთის ამგვარად შეტანა სხეულში არის ამოცანის შესრულების ერთ ერთი

  .ყველაზე ეფექტური გზა
 ,   ,     მე ვფიქრობ რომ პაციენტისთვის სასარგებლოა რომ ზეთი მაქსიმალურად ახლოს იყოს

   .  ,     სიმსივნესთან ან რასაც მკურნალობენ ამიტომ თუ თქვენ გაქვთ ნაწლავების
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,  ,  ,   ,    პრობლემები სუპოზიტორი სავარაუდოდ საუკეთესოდ იმუშავებდა მაგრამ თუ თქვენ
  ,    .გაქვთ ყელის კიბო მე პირადად ვსვამ ზეთს

      წლების განმავლობაში ექიმები და მკვლევარები ლაბორატორიულ ცხოველებში
  THC–       .  ,  აყენებდნენ სიმსივნეს ით და მათ მიაღწიეს კარგ შედეგს სამწუხაროდ ისინი

      ,   ,  იგივეს არ გააკეთებენ მომაკვდავი სიმსივნით დაავადებულ პაციენტზე ასე რომ ეს
       ,  კიდევ ერთხელ ხაზს უსვამს ჩვენი სამედიცინო სისტემის წარუმატებლობას გააკეთოს

,   .        ის რაც სწორია პაციენტისთვის თუ ექიმები აღიარებენ ამ საოცარ წამალს და დაიწყებენ
   , ,   ,  .ამ ნივთიერებასთან სწორად მუშაობას ბევრი ვინც ახლა კვდება გადარჩენას შეძლებს

,         ხშირად პაციენტები ჩემთან მოდიან ფილტვის კიბოთი და ფილტვის სხვა
.   ,     vaporizer   ,დაავადებებით ასეთი ადამიანებისთვის მე ვურჩევ გამოყენებას გარდა ამისა

ingesting .       ზეთი ამ მედიკამენტის აორთქლებასთან ერთად მიღებასთან ერთად შეიძლება
         ძალიან სასარგებლო გავლენა იქონიოს ფილტვის კიბოს ან ფილტვის სხვა დაავადებებით

.       ,  დაავადებულთათვის პაციენტმა მხოლოდ უნდა მიიღოს ჩვეულებრივი დოზა შემდეგ
      .გაათბოს ორთქლმავალი და შეისუნთქოს აორთქლებული კანაბინოიდები ფილტვებში

     ,     ეს შეიძლება გაკეთდეს ყოველ რვა საათში როდესაც ისინი იღებენ თავიანთ
        რეგულარულ დოზას და ის მოითხოვს პაციენტს ორჯერ შეისუნთქოს აორთქლებული

  .      კანაბინოიდები თითოეულ პარამეტრზე ამ მეთოდის გამოყენებით ფილტვის კიბოს
        ორივე მხრიდან ესხმიან თავს და ამან შეიძლება მნიშვნელოვნად გაზარდოს

 .მკურნალობის ეფექტურობა
 ,   ,   ,  უმეტეს შემთხვევაში სიმსივნეები უბრალოდ ქრება მაგრამ მე მსმენია რომ ზოგიერთმა

     ,  პაციენტმა რეალურად ამოისუნთქა სიმსივნეების მკვდარი ნაწილები რომლებითაც
 .   ,      ,  ისინი იტანჯებოდნენ დარწმუნებული ვარ რომ ეს არ არის გამოცდილება რომელსაც

 ,      ,    სიამოვნებით მივიღებ მაგრამ ეს არის ბუნებრივი გზა რომ ჩვენი ფილტვები
  ,     .განთავისუფლდეს იმ ნივთებისგან რაც არ უნდა იყოს იქ

 ,    ,     გარდა ამისა მე ვიცნობ პაციენტებს რომლებმაც ნაწლავების მოძრაობისას სიმსივნე
,     ,   .   ,   გაიარეს მაგრამ რა თქმა უნდა ესეც ბუნებრივია ზოგიერთ შემთხვევაში ეს მკვდარი

      ,   ჩაკეტილი სიმსივნეები შეიძლება ამოღებულ იქნეს ქირურგიული გზით თუ ისინი
    ,    ძალიან დიდია ბუნებრივი საშუალებებით გადასატანად ამიტომ მსგავს სიტუაციაში

  .ექიმი იქნება საჭირო
 ,     ,     ვიმსჯელებთ იმათგან ვინც მე მივაწოდე ზეთი ვინც დაავადებული იყო კიბოს

 ,       ,     სხვადასხვა ფორმით მე არ ვიცი რაიმე სახის კიბო რომლის სამკურნალოდ ეს ზეთი
  .        ეფექტური არ იქნებოდა ჩემთვის კიბოს ყველა ფორმა განკურნებადია არ აქვს

      .    მნიშვნელობა სად ირჩევს თავის გამოვლინებას თქვენს სხეულში რაც უფრო ნაკლები
    ,    ზიანი მიაყენა პაციენტმა სამედიცინო სისტემისგან მით უკეთესი იქნება

 ,   ,   ,  ,     ,გამოჯანმრთელების შანსი ასე რომ ჩემი აზრით მათ ვისაც სურთ კიბოს განკურნება
     .  ”   ,  :უნდა გამოიყენონ ეს დადასტურებული ბუნებრივი მეთოდი რიკ სიმპსონი კანაფი

  ყველაზე სამკურნალო მცენარე

 აქტუალური გამოყენება

”  ,       ,აქტუალური გამოყენებისთვის ზეთი შეიძლება შერეული იყოს კანის კრემებთან
    .  .      მზისგან დამცავი ლოსიონებით და ა შ ზეთის შერევა რაიმეს შეამცირებს ამ

 .   ,     მედიკამენტის პოტენციალს მიუხედავად ამისა კანაფის მედიცინის მრავალი ეს
       დასუსტებული ფორმა შეიძლება საკმაოდ ეფექტური იყოს კანის პრობლემების

.სამკურნალოდ
 ,       ,  ხშირად ადამიანებს რომლებსაც აქვთ კანის ძალიან ცუდი მდგომარეობა რომლებიც

    ,    .    ,ვრცელდება მათი სხეულის დიდ უბნებზე ვურჩევ კანაფის ნაყენს ნაყენი არის ზეთი
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     .    შერეული ალკოჰოლთან ან რაიმე სხვა გადამტანთან როდესაც თქვენ იყენებთ თვალის
    ,     წვეთს კანის მდგომარეობაზე ნაყენის წასასმელად ალკოჰოლი იწვევს ერთი წვეთის

   .    , გავრცელებას საკმაოდ დიდ ფართობზე ალკოჰოლი აორთქლდება რამდენიმე წამში რის
     .გამოც ტერიტორია დაფარულია ზეთის თხელი გარსით

          ნაყენები არის ეფექტური გზა ზეთის შესანახად დიდ ფართობებზე და თავად პაციენტებს
       .  შეუძლიათ შეცვალონ ასეთი ნაყენის სიძლიერე მათი საჭიროებების შესაბამისად თუ

     ,     ;   ვინმეს სურს ნაყენი უფრო ძლიერი იყოს უბრალოდ დაამატეთ მეტი ზეთი თუ მათ
  ,    .სურთ მისი შესუსტება მაშინ დაამატეთ მეტი ალკოჰოლი

 ,      ,   როგორ ფიქრობთ კანაფის ნაყენი შეიძლება იყოს ისეთივე ძლიერი როგორც თქვენი
 ?კანაფის ზეთი

,        ,  მოცულობით შეუძლებელი იქნებოდა კანაფის ნაყენი იყოს ისეთივე ძლიერი როგორც
 .       ,   სუფთა ზეთი პაციენტს შეეძლო ალკოჰოლის შერეული დოზის მიღება მაგრამ რა

      ?   სარგებელს მოუტანს პაციენტს ამ მედიკამენტის ალკოჰოლით მიღება ზეთი არის
         ,  წამალი და მისი შერევა ალკოჰოლთან ან სხვა მსგავს მატარებლებთან ერთად ჩემი

,      .აზრით არავითარი სარგებელი არ მოაქვს შიდა გამოყენებისთვის
,   ,     ,ამჟამად არის ნარკოლოგიური კომპანია რომელიც ყიდის კანაფის დაფუძნებულ ნაყენს

 Sativex,       სახელწოდებით რომელსაც ასხურებენ ენის ქვეშ ტკივილის შესამსუბუქებლად
 . .     ,      და ა შ მე მივეცი ზეთი იმ პაციენტებს რომლებიც იყენებდნენ ამ ნივთიერებას და ზეთის

 ,       Sativex, ზემოქმედების შემდგომ მათ არ ჰქონდათ შემდგომში უნდა შევიძინო ვინაიდან
   ,      .  მათ აღმოაჩინეს ის ზეთი რომელიც მე მომაწოდეს უფრო ეფექტური აქტუალურ

,       ,პირობებში ნაყენი შეიძლება გამოყენებულ იქნას ზეთის შემდგომი გასააქტიურებლად
      ,  , მაგრამ კანის სერიოზული მდგომარეობის ან ინფექციის შემთხვევაში მე მირჩევნია რომ
     .სუფთა ზეთი გამოყენებულ იქნას მის სამკურნალოდ

          რა არის ძირითადი გამოყენების აქტუალური გამოყენება და თქვენ მოწმენი რაიმე
  ?ალერგიული რეაქცია ზეთი

 ,        მე აღმოვაჩინე რომ ნაყენები ეფექტურია კანის მრავალი დაავადების სამკურნალოდ და
      . , ზეთის ამ გზით გამოყენება გაცილებით ნაკლებად ფუჭია ადამიანებისთვის რომლებიც

    ,    შეშფოთებულნი არიან თავიანთი სახის შეფერილობით უბრალოდ ზეთის შერევას მათ
         საყვარელ სახის კრემთან და სახის კარგ სახეობას შეიძლება ჰქონდეს დრამატული
.შედეგები

,   ,  ,        ჰერპესი კანის კიბო მეჭეჭები ხალი და კანის სხვა დაავადებები შეიძლება განკურნოს
 ,    ,    .  ,სუფთა ზეთით ალერგიული რეაქციების გარეშე რაც მე ვიცი სინამდვილეში

 ,    ,    ერთადერთი რეაქცია რომელსაც მე ვხედავ როდესაც ზეთი გამოიყენება
,    ,    ადგილობრივად გამოწვეული იყო სახვევებით რომელიც გამოიყენებოდა მის

.       ,  დასაფარად როდესაც თქვენ იყენებთ სახვევს დიდი ხნის განმავლობაში ამან შეიძლება
      .  გამოიწვიოს გაღიზიანება ბაფთით წებოვანი ნაწილითდაფარული არე თქვენ უბრალოდ

         უნდა შეწყვიტოთ ბაფთების გამოყენება ერთი ან ორი დღის განმავლობაში და
 .მდგომარეობა გაქრება

  ,   ,  ,      კიდევ ერთი რამ რაც უნდა აღვნიშნო არის ის რომ ზეთი არ იძლევა ბაფთების შეხებას
  ,   .     ჭრილობაზე ან ინფექციაზე რომელიც განიკურნება შეიძლება ეს არც ისე

 ,        მნიშვნელოვანი ჟღერდეს მაგრამ თუ ოდესმე გაგივლიათ ტანზე ჭრილობაზე მიბმული
 ,   .სახვევის მოხსნა მიხვდებით რასაც ვგულისხმობ
  ,       ,  როდესაც კანადაში ვიყავი მე ხშირად ვურევდი ზეთებს სხვადასხვა ჯიშისგან რადგან

      .  ისინი შეიძლება ძალიან განსხვავდებოდეს მათი სამედიცინო თვისებებით ამით
,          აღმოვაჩინე რომ ამ შერეულ ზეთებს უკეთესი საერთო სამკურნალო ეფექტი ჰქონდა
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 ,  ,       ,მრავალ პირობებში ასე რომ თუ თქვენ აპირებთ ზეთის წარმოებას უფრო მასშტაბურად
  . ”  , :   თქვენც იგივეს გააკეთებთ რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

     შეგიძლიათ შეუთავსოთზეთის სხვადასხვა სახის
?ადმინისტრირება

”        ზეთის გამოყენების ყველა განსხვავებული მეთოდი შეიძლება გაერთიანდეს მავნე
         გვერდითი ეფექტების გარეშე და მართლაც ამის გაკეთება შეიძლება იყოს დიდი
  . ,    , სარგებელი ზოგიერთ სიტუაციაში მაგალითად ფილტვის კიბო რომ მქონდეს შემიძლია

        ,ზეთის შეყვანა გავაერთიანო სუპოზიტორიების გამოყენებით და ასევე გავაცხელებ ზეთს
    .     რათა ის პირდაპირ ფილტვებში შევისუნთქო ორალური მიღება და სუპოზიტორი

         კარგად მუშაობს ფილტვის კიბოს სამკურნალოდ და ზეთის აორთქლება ასევე შეიძლება
  ,    .სასარგებლო იყოს მათთვის ვინც განიცდის ამ მდგომარეობას

  ,     THC-  სამეცნიეროლიტერატურაში ნათქვამია რომ სხეულს არ შეუძლია ის
,      .     დამუშავება თუ ის არ დაიშალა ცხოველურ ცხიმში უფრო ეფექტური არ იქნება

  ?ზეთის ასე გამოყენება
          ,მე ნამდვილად არ მაინტერესებს რას ამბობს სამეცნიერო ლიტერატურა და არ მგონია

     ,   , რომ ცხოველური ცხიმი კარგია იმ პაციენტებისთვის რომლებსაც აქვთ კიბო როგორიცაა
.    ,      დაავადებები ჩემი გამოცდილებიდან გამომდინარე ზეთი არ უნდა იყოს შერეული

,   .  ,      არაფერთან რომ იყოს ეფექტური მას შემდეგ რაც ბევრჯერ მიმიღია საკვების გარეშე და
   , ,  ,  ,  , მაინც ვგრძნობდი მის ეფექტს ვფიქრობ დიდი შანსია რომ ის რაც გვეუბნებიან მცდარი

.      THC-      იყოს თუ სხეულს არ შეუძლია ს გადამუშავება ცხოველურ ცხიმთან შერევის
,      ?   ,   ,გარეშე რატომ მაინც ვგრძნობ ზეთის ეფექტს გარდა ამისა კანაფის მოწევისას

    , ,   ?სახსარში არ არის ცხოველური ცხიმი მაშ როგორ იზრდება ხალხი
 ,  THC-    , , პროცესების გამოყენებით რომლებიც ს ხსნიან ცხოველურ ცხიმში კარაქში ღორის

  .   ,        ,ცხიმში და ა ეს არის ზეთი რომელიც მკურნალობს და არა კარაქი ან ცხოველური ცხიმი
 ,          ამიტომ ვფიქრობ რომ ეს წამალი უნდა იქნას გამოყენებული ყველაზე სუფთა სახით

  .    ,   მაქსიმალური ეფექტურობის მისაღწევად თუ მე ავიღებ ადამიანს რომელსაც ორი კანის
      ,     ,კიბო აქვს და ერთს ვამუშავებ სუფთა ზეთით მეორეს კი ცხოველური ცხიმის ნარევით
  ,         ეჭვი არ მეპარება რომ სუფთა ზეთით დამუშავებული კიბო გაცილებით სწრაფად და

 . ”  , :   ეფექტურად განიკურნება რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

 კანაფის მოწევა
       ?შეგიძლიათ შეადაროთ მოწევისა და კანაფის კვების სამედიცინო ღირებულება

”    ,     90% -როდესაც ადამიანი ეწევა სახსარს მცენარეული მასალის სამკურნალო ასპექტების
    .      ,ზე მეტი უბრალოდ კვამლში გადავიდა ჩემთვის ირონიულია იმ პაციენტების ნახვა

     ,  რომლებმაც ქიმიოთერაპია მიიღეს კანაფის მოწევის მიზნით გულისრევის
,      ,    შესამცირებლად რადგან ისინი ეწევიან იმ ნივთიერებას რომელიც სათანადო მიღების

  .შემთხვევაში მათ განკურნავს
,         ჩემთვის კანაფის მოწევასა და ამ მცენარის ეთერზეთების მიღებას სამედიცინო

      .    მდგომარეობის სამკურნალოდ მცირე ან საერთოდ არ შეედრება თუ თქვენ უბრალოდ
    ,    ეძებთ მცირე განთავისუფლებას თქვენი მდგომარეობიდან კანაფის მოწევა შეიძლება

   .       იყოს რაიმე სარგებლის მომტანი მაგრამ თუ გსურთ ამ მდგომარეობის სწორად
,      . , მკურნალობა ზეთის მიღება საუკეთესო საშუალებაა ამის მისაღწევად ეჭვგარეშეა რომ
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      ,     კანაფის მოწევასაც კი აქვს რაიმე სამკურნალო სარგებელი მაგრამ ნუ ელოდებით ამ
 .მდგომარეობის განკურნებას

      ?რისთვის არის კარგი შებოლილი მარიხუანა სამედიცინო თვალსაზრისით
 ,      სამედიცინო თვალსაზრისით კანაფის კანაფის მოწევას აქვს შეზღუდული სამედიცინო

   .     ღირებულება ზეთის მიღებასთან შედარებით მოწევის ქვაბს ხშირად შეუძლია გავლენა
        მოახდინოს სისხლში შაქრის დონეზე დიაბეტით დაავადებულთათვის და ასევე შეუძლია
     .    შეამციროს თვალის წნევა გლაუკომის მქონე ადამიანებისთვის ჩვენ ყველამ ვიცით

         კანაფის უნარი შეამციროს გულისრევა და ამ ნივთიერების მოწევა ხშირად დაეხმარება
 ,     ებრძოლოს ტკივილს რომელიც დაკავშირებულია მრავალ სამედიცინო

.მდგომარეობასთან
      ,    ინდიკას კარგი შტამის მოწევაც კი ადამიანს ამშვიდებს რაც თავისთავად შეიძლება
  .      საკმაოდ მომგებიანი იყოს მოწევის ჭურჭელს შეუძლია შეამციროს მრავალი დაავადების

,   MS      სიმპტომები როგორიცაა და ხშირად ძალიან სასარგებლოა სპაზმოდიური
  .     ,მდგომარეობის მქონე ადამიანებისთვის არ არსებობს მტკიცებულებათა დეფიციტი

  ,        რომელიც ნათლად აჩვენებს რომ კანაფის მოწევაც კი ბევრს შეუწყობს ხელს
   . ,  , მსოფლიოში უამრავი ადამიანის კეთილდღეობას მაგრამ ჩემი თვალსაზრისით რატომ

  ,       უნდა შემცირდეს სიმპტომები როდესაც განკურნება ან პრობლემის ბევრად უკეთესი
 ,       ?კონტროლი შესაძლებელია თუკი წამალი სწორად არის მიღებული ზეთის სახით

        .  ,მცირე შედარებაა კანაფის მოწევასა და კანაფის ზეთის მიღებას შორის მოწევა კანაფის
 ,      .  როგორც მედიცინის გამოყენების ყველაზე ნაკლებად ეფექტური მეთოდია კანაფის

   ,    სამკურნალო ძალა ბევრჯერ იზრდება როდესაც კანაფის მცენარის კონცენტრირებული
 .         ,ეთერზეთი იწარმოება თუ გსურთ ნახოთ ნამდვილი სამკურნალო მაგია ამ მცენარეში

     .    ,დაიწყეთ მაღალი ხარისხის კანაფის ზეთის მიღება როდესაც ადამიანი იწყებს ნედლი
 THC      ,   დაუწვავი და მასთან დაკავშირებული კანაბინოიდების მიღებას ხშირად ხდება

 . ”  , :   სამედიცინო სასწაულები რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

    ?რაზე უნდა იყოს ორიენტირებული კვლევა

”  ,       უახლოეს მომავალში ყველაზე მნიშვნელოვანი რამ არის საუკეთესო სამკურნალო
 ,        შტამების გაზრდა ასე რომ ჩვენ შეგვიძლია განვსაზღვროთ მათი ნამდვილი სამკურნალო

.     ,     თვისებები ვინაიდან ეს წამალი უვნებელია ჩვენ შეგვიძლია გავაკეთოთ ნებისმიერი
,   .კვლევა სანამ ხალხს ვკურნავთ

     ,    კანაფის ზოგიერთი შტამი ბევრად უფრო ეფექტურია ვიდრე სხვები სხვადასხვა
 .   ,     სამედიცინო სიტუაციებში მოკლე დროში ჩვენ უნდა შეგვეძლოს განვსაზღვროთ

       საუკეთესო შტამები ნებისმიერი მდგომარეობის სამკურნალოდ და ეს საშუალებას
     .   ,   მისცემს ამ დარღვევებს უფრო ეფექტურად განკურნოს გარდა ამისა ჩვენ უნდა

       შევამოწმოთ ხარისხის კონტროლი რაც შეიძლება სწრაფად და განვავითაროთ
,     .  ,  სტანდარტები რომლებიც მიმწოდებლებმა უნდა დაიცვან ამჟამად პაციენტებს

      ,   წარმოდგენა არ აქვთ ზეთების ხარისხზე ან ეფექტურობაზე რომელსაც ისინი
 .  ,       ყიდულობენ სხვებისგან მართლაც ჯერ კიდევ ბევრი კვლევაა გასაკეთებელი ამ

  ,      , მცენარის სამკურნალო თვისებებზე მაგრამ თუ ჩვენ მას სწორად განვიხილავთ მოკლე
 ,      . ”  , :დროში ვფიქრობ რომ ჩვენ შეგვიძლია ბევრი რამ ვისწავლოთ რიკ სიმპსონი კანაფი

  ყველაზე სამკურნალო მცენარე
”  28       ,  , ჩემს წლის მეგობარს დღეს ჩაუტარდა ოპერაცია მკერდის კიბოზე ისინი ამბობენ რომ

 ,     .   კიბო ამოღებულია მაგრამ მაინც სურთ ქიმიოთერაპიის გაკეთება ჩვენ ადრე ვისაუბრეთ
         RSO .  და მე ვუთხარი მას უარი ეთქვა ქიმიოთერაპიაზე და მხოლოდ მიიღოს მართალი ვარ
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?      ,   ,    ,  ამაში რაც მე წავიკითხე ფენიქსის ცრემლებზე მე ვფიქრობ რომ ეს სწორია მაგრამ
     . . ” მსურს თქვენი დახმარება ამაზე პასუხის გაცემაში მადლობა ჯასტინ

-  ,  .     .    .კარგი ჯასტინ არანაირი ქიმიოთერაპია და სკანირება ოპერაცია ზედმეტი იყო
      120-180     მომდევნო ექვსი თვის განმავლობაში მას მიირთვით გრ ზეთი და მიჰყევით ჩვენს

  . JBსაიტზე მოცემულ მითითებებს
” ,       ...    .  წარმოიდგინეთ ცდილობთ ასწავლოთ ხალხს შარვლის ჩაცმა ეს ადვილი ჩანს რა

,      ,  მოხდებოდა თუ ადამიანები ყოველდღე გწერდნენ შეტყობინებებს გეკითხებოდნენ
  ? ( )    !    როგორ ჩაიცვი შარვალი დამამძიმებელი ეს არის გოჭის დღე თუ მე ჩავიცვამ შარვალს

   ,    ,    .  და ეს კეთდება სწორად ეს არის ის გზა რომელსაც ვაპირებ სხვას ვაჩვენო მე შეიძლება
  ,        : ” ,გავიცინო იმ ადამიანებზე რომელთაც სურთ სცადონ შარვლის ჩაცმა უკან და თქვან ჰეი

  ,    ,       ,    ისინი კარგად ჯდება რა თქმა უნდა მაგრამ ეს არ ცვლის იმ ფაქტს რომ ისინი უკან
! (    ). ”არიან ის მუშაობდა ხრის კროსისთვის

JB        ,   უბრალოდ გვეუბნება რა მუშაობს და არ გვეუბნება სხვაგვარად რადგან სხვა გზების
  .       ,   საჭიროება არ არის მიჰყევით მითითებებს ან იარეთ შარვალით უკან მაგრამ ნუ

 JB– ,  ,       !გაბრაზდებით ზე როდესაც ხვდებით რომ ის უბრალოდ გიჩვენებთ ამის სწორ გზას
     ,     ჩვენ არ ვცდილობთ შეცვალოთ ტექსტი წიგნში ჩვენ უბრალოდ ვსწავლობთ სხვა

! ” წიგნებს ჩად
- , ,      ,  . RSO   მადლობა ჩად ეს იყო დიდი ახსნა და დიახ მართალი ხარ მედიცინის მთელი ეს

   ,      .საკითხი იმდენად შეურაცხყოფილად მარტივია რომ ის რეალურად ართულებს მას
    ,  ,     ხალხისთვის ამის დაჯერება ძალიან მარტივია კერძოდ როდესაც მათ არ შეუძლიათ

        .თავად გამოსცადონ წამალი და მხოლოდ ამის შესახებ უნდა წაიკითხონ
   ,    .    ,და მთელი ის არის რომ ხალხის სიცოცხლე საფრთხეშია მე მათ პირადად ვესაუბრები

   ,         .ვხედავ ტკივილს მათ სახეებში არ მკითხოთ რას მიკეთებს ეს ამდენი წლის შემდეგ
     ,      ჩემთვის იმპროვიზაციისთვის დიდი ადგილი არ არის დრო არ არის გრძელი ბებოს

   .       სოლოებისთვის ან უფასო ჯაზისთვის ეს არის მყარი ძველებური თორმეტი ბარიანი
     .    ,   ბლუზი და ის თორმეტი ბარის სიგრძისაა რიკმა მოგვცა მითითებები მაგრამ ყველას

          .სურს საჭის ხელახლა გამოგონება ეგოს პრობლემების გამო ან რა არის ეს
   :  ”     .  სულ ვამბობ ამის შესახებ დაეუფლეთ ბრინჯის გაზქურას და გულშემატკივარს ჯერ

RSO,       (  )  .  შემდეგ კანაფის მედიცინის ყველა სხვა ნაკლებად ძლიერი ფორმა რადგან
  .       ,  პოტენციალს აქვს მნიშვნელობა რაც უფრო ძლიერი და დამამშვიდებელი ზეთია მით

 .       , უკეთესი პაციენტისთვის თქვენ არ გჭირდებათ შინაგანი მდგომარეობის გამოცდა ჯერ
    ,      სცადეთ კანის მდგომარეობაზე და უყურეთ თუ ის უფრო სწრაფად განიკურნება

     RSO–   95-98%  THC–    ნამდვილი ძალიან მძლავრი და დამამშვიდებელი ით ით ან სხვა
,   .   ,       ,  რამით რაც გიპასუხებთ შემდეგ იცოდეთ რომ იგივე რაც თქვენს კანზე ხდება ხდება
    .თქვენს სხეულში ამ მედიკამენტის მიღებისას

        ამის გაკეთებისთანავე თქვენ დაკარგავთ ინტერესს კანაფის წამლის ნაკლებად მძლავრი
 .  ,      ,ფორმების მიმართ არა იმიტომ რომ ისინი ზოგიერთ შემთხვევაში ვერ დაგეხმარებიან

 ,      ,   არამედ იმიტომ რომ გაფრინდე მეორე ან მესამე კლასში როდესაც შეგიძლია პირველი
          საფრენი ფრენა ერთი და იგივე ფულისთვის და გადაარჩინო შენი სიცოცხლე უფრო
   ?სწრაფად და საიმედოდ ერთდროულად

RSO        ,    არის პრემიუმ მედიცინა და როგორც მე მას ვუყურებ დანარჩენი არ არის პრემიუმ
.     ,      წამალი მე მინდა პრემიუმ წამალი რატომ მინდა განზავებული წამალი ნამდვილი
 ?        ,  ნივთის ნაცვლად რაც უფრო სასტიკად დამამშვიდებელი და მძლავრი ზეთია მით

    -    , . ”JBუკეთესად მოქმედებს როგორც წამალი და ეს არ შეიცვლება არასდროს
”  RSO   95-98%  THC      .  საუკეთესო არის და ძალიან ძლიერი და დამამშვიდებელი სხვა

 (  ,  ,  ,   CBD  ,არაფერი ნედლი კანაფი წვენები საკვები მაღალი ზეთები
 BHO,  ,  ,  ,  ,  არადეკარბოქსილირებული ნაყენები ხსნარები ნაყენები მაცერატი თქვენ
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)      .  დაასახელეთ არის კანაფის მედიცინის ნაკლებად მძლავრი ფორმა კანაფის მედიცინის
   ,    ,     ყველა ფორმა გარკვეულწილად სასარგებლოა რა თქმა უნდა მაგრამ ნუ დადებ შენს

     . ” JBცხოვრებას კანაფის წამლის ნაკლებად ძლიერ ფორმებზე

     რიკ სიმპსონის კანაფის ზეთის წარმოების პროცესი

” ,  ,         მე როგორც წესი ვმუშაობ ფუნტი ან მეტი კვირტით ძალიან ძლიერი მაღალი ხარისხის
     .    ინდიკა ან ინდიკა დომინანტური სატივა ჯვრებიდან უნცია კარგი კვირტი ჩვეულებრივ

 3-  4        გამოიმუშავებს დან გრამამდე მაღალი ხარისხის ზეთს და წარმოებული ზეთის
   .     რაოდენობა განსხვავდება შტამიდან დაძაბულობამდე თქვენ ნამდვილად არ ხართ

    ,      ,დარწმუნებული რამდენ ზეთს მიიღებთ მანამ სანამ არ დაამუშავებთ იმ მასალას
 .  ,      რომელზეც მუშაობთ საშუალოდ ერთი კილოგრამი კარგი კვირტი ჩვეულებრივ

  60       გამოიმუშავებს დაახლოებით გრამ მაღალხარისხოვან ზეთს და ზოგჯერ შეიძლება
   .ზოგიერთი ჯიშისგანაც მნიშვნელოვნად მიიღოთ

 ,            ბევრს სჯერა რომ ზეთი უნდა იყოს ქარვისფერი და რომ თქვენ უნდა შეგეძლოთ მისი
.         ,   დანახვა ხშირად ჩემს მიერ წარმოებულ ზეთებს აქვთ ეს თვისებები მაგრამ არა

.    ,   ,  ყოველთვის ზეთის ფერი და ტექსტურა რომელსაც თქვენ აწარმოებთ დიდწილად არის
 ,   ,   დამოკიდებული დაძაბულობაზე მეთოდზე და გამხსნელზე რომელსაც იყენებთ ზეთის

.   ,        წარმოებისთვის არ ინერვიულოთ თუ თქვენს მიერ წარმოებული ზეთი უფრო მუქი
 ,           .  ,ფერის იქნება ეს არ ნიშნავს რომ ასეთი ზეთი არ არის ძლიერი წამალი მართლაც

  ,    ,   ,   ყველაზე მძლავრი ზეთები რაც მე ოდესმე მიმიღია იყო მუქი ფერის მაგრამ მათ მაინც
   .ჰქონდათ სასურველი სამკურნალო ეფექტი

 ,         , მე ვფიქრობ რომ ამ ინსტრუქციამ უნდა გაუადვილოს ვინმეს ამ ზეთის წარმოება მაგრამ
 ,  ,     ,    სანამ დაიწყებთ დარწმუნდით რომ თქვენ გაქვთ ყველაფერი რაც დაგჭირდებათ ამის

 .    , ,  ,სათანადოდ გასაკეთებლად საჭიროა მხოლოდ საწყისი მასალა გამხსნელი ხის სიგრძე
  ,       ორი პლასტმასის თაიგული რამდენიმე პატარა კონტეინერი ძაბრებითა და ყავის

,   , ,   ფილტრებით ელექტრო ბრინჯის გაზქურა ვენტილატორი უჟანგავი ფოლადის საზომი
,    .ჭიქა ყავის გამათბობელი და შპრიცები

,    ,      პროცესი რომლის აღწერასაც ვაპირებ მოიცავს საწყისი მასალის ორჯერ გარეცხვას
 ,        99%კარგი გამხსნელით როგორიცაა სუფთა მსუბუქი ალიფატური ნაფტა ან

 ,      .იზოპროპილის სპირტი მცენარეული მასალისგან არსებული ფისის მოსაშორებლად
  ,      , მსუბუქი ნაფთა აღმოჩნდა რომ ძალიან კარგი გამხსნელია ზეთის წარმოებისთვის ასევე
      .   საკმაოდ იაფია შეძენა სხვა გამხსნელების ღირებულებასთან შედარებით ის მოდის

    ,   ,   სხვადასხვა ფორმით და სხვადასხვა სახელებით მაგრამ გამხსნელს რომელსაც მე
,     ,      ვიყენებ კანადაში ეწოდება მსუბუქი ნაფტა ხოლო ევროპაში მას ხშირად უწოდებენ

 ( ).     ,     ბენზინს ე იგი იყიდება მრავალი სახელით მაგრამ თუ მიდიხართ საწვავის
,       ,   მიმწოდებელთან არ უნდა გქონდეთ ძალიან ბევრი პრობლემა თუკი მოითხოვთ

    /ჰიდროტრეცირებული მსუბუქი ალიფატური გამხსნელი ნაფტა ნავთობის
/ /     40 -  100 °  Cეთერი ბენზინი ნახშირწყალბადების გამხსნელი დუღილის წერტილით დან

(140-212 ° F), CAS  64742-49-0.ნომერი
         მსუბუქ ნაფტას აქვს მრავალი სამრეწველო გამოყენება და ხშირად გამოიყენება ძრავის

      . .,   ნაწილების ან თხელი საღებავების გასანადგურებლად და ა შ ასე რომ დარწმუნებული
,      ,   .   ,  ვარ ცოტათი უნდა გაგიჭირდეთ იმის პოვნა რაც გჭირდებათ მხოლოდ იმისთვის რომ

   ,    , წარმოგიდგინოთ მისი მრავალმხრივი გამოყენება ეს არის იგივე ნივთიერება რომელიც
     .  ,  გამოიყენება კოლმენის ნათურების და ღუმელების საწვავად სამწუხაროდ კოლმენის

   ,     ,    საწვავს ემატება ჟანგის ინჰიბიტორები ამიტომ მე არ გირჩევთ რომ ეს საწვავი
   .     გამოყენებულ იქნას ზეთის წარმოებისთვის ასევე არსებობს სამედიცინო ხარისხის

 ( )    ,       ნაფტა ჰექსანი მსოფლიოს მრავალ ქვეყანაში მაგრამ ეს არის უფრო ძვირი და
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         ჩვეულებრივ უფრო ძნელი მისაღები და მე ვერ ვიპოვნე რაიმე მნიშვნელოვანი
        . განსხვავება სუფთა სინათლის ნაფტასა და მის სამედიცინო ხარისხს შორის რა

   ,       ბუტანს შეუძლია ზეთის წარმოება მაგრამ მე არ გირჩევთ მის გამოყენებას გამხსნელად
  ,       ამ მედიკამენტის წარმოებისთვის ვინაიდან ის ძალიან არასტაბილურია და მოითხოვს

    . ძვირადღირებული აღჭურვილობის გამოყენებას საფრთხის გასანეიტრალებლად გარდა
,        ამისა ზეთის წარმოებისათვის ბუტანის გამოყენება არ ახდენს დეკარბოქსილირებას მზა

,         პროდუქტზე ამიტომ ამ გზით წარმოებული ზეთები ნაკლებად ეფექტური იქნება
 ,        სამკურნალო მიზნებისთვის თუ ზედმეტი დრო არ დაიხარჯება მათი სწორად

.დეკარბოქსილირებისათვის
 ,      ,   ,ერთადერთი გამხსნელი რომლითაც მე მაქვს უშუალო გამოცდილება არის ეთერი

    99%  .    მსუბუქი ალიფატური ნაფტა და იზოპროპილის სპირტი ეთერი არის ჩემი პირადი
      ,      ფავორიტი და ეს არის ძალიან ეფექტური გამხსნელი მაგრამ ძვირია და მისი მიღება

 .  ,      საკმაოდ რთულია მე ვფიქრობ რომ ეთერის გამოყენება უფრო შესაფერისია დახურული
 ,       გამოხდის მოწყობილობებისთვის ვინაიდან ის ძალიან არასტაბილურია და მისი კვამლი

   .საშიშს ხდის მასთან მუშაობას
        ,  ორივე ეთერი და მსუბუქი ნაფტა უფრო შერჩევითი გამხსნელია ბუნებაში რაც ნიშნავს

     ,   ,    რომ ალკოჰოლი არ არის ისეთი ეფექტური როგორც გამხსნელი მაგრამ მაინც კარგად
.         მუშაობს ალკოჰოლი უფრო მეტ ქლოროფილს დაითხოვს საწყისი მასალისგან და ამის

,        გამო ალკოჰოლთან ერთად წარმოებული ზეთები ჩვეულებრივ უფრო შესამჩნევად მუქი
 .ფერის იქნება

   ,    100%   100%  გამხსნელი რომ იყოს ეფექტური ის უნდა იყოს სუფთა და სუფთა ალკოჰოლი
     .  ,    ძვირია და მისი პოვნა საკმაოდ ძნელია მეორეს მხრივ მსუბუქი ნაფთას შეძენა საკმაოდ

   ,  ,    .    ,იაფია და მისი პოვნა როგორც წესი არც ისე რთულია ეთერის გამოყენების გვერდით
       .სუფთა მსუბუქი ალიფატური ნაფტა არის ჩემი არჩევანის გამხსნელი

  ,   ,  ,     ყველა ეს გამხსნელი ალკოჰოლის ჩათვლით შხამიანია მაგრამ თუ ამ მითითებებს
,       .   ,   მიჰყვებით მზა ზეთში გამხსნელის ნარჩენები არ შეგაწუხებთ მას შემდეგ რაც მზა

   ,     პროდუქტი გაცივდება ოთახის ტემპერატურაზე ეს არის სქელი ცხიმისმაგვარი
       ,   .ნივთიერება და არა ზეთი და ის ისეთივე შხამიანია რამდენადაც შეგიძლიათ მიიღოთ

 ,      ,   მაშინაც კი თუ გამხსნელის ნარჩენების მცირე კვალი დარჩა ზეთი თავად იმოქმედებს
,      . , მასზე რათა გაანეიტრალოს ნებისმიერი მავნე შხამიანი ეფექტი არსებითად ყველაფერი
        .რასაც თქვენ აკეთებთ არის სამკურნალო ფისების გამორეცხვა კვირტის მასალიდან

,  ,       , შემდეგ მას შემდეგ რაც გამხსნელი ზეთის გაფილტვრა და გამხსნელი ადუღდება თქვენ
     .დარჩებით ფისები მათი ყველაზე სამკურნალო ფორმით

 ,       .საუკეთესო შედეგისთვის საწყისი მასალა უნდა იყოს მაქსიმალურად მშრალი
,          დარწმუნდით რომ სამუშაო ადგილი კარგად არის ვენტილირებული და არ არსებობს
,     .ნაპერწკლები ღია ცეცხლი ან ცხელი ელემენტები

     ,    მოათავსეთ საწყისი მასალა კარგი სიღრმის კონტეინერში რათა თავიდან იქნას
     .   აცილებული ნავთობის გამხსნელის ნარევი სარეცხის დროს შემდეგ დაასველეთ კვირტი
       ,  გამხსნელით და კვირტის მასალა დაიმსხვრა ხის სიგრძის გამოყენებით როგორიცაა

 2 × 2.ნაჭერი
    ,      გახეხვის შემდეგ დაამატეთ მეტი გამხსნელი სანამ მასალა სრულად არ ჩაეფლო

.        გამხსნელში დაამუშავეთ კვირტის მასალა დაახლოებით სამი წუთის განმავლობაში იმ
 ,     .    -ხის სიგრძით რომელსაც იყენებდით მის გასანადგურებლად შემდეგ ნელ ნელა

     ,    დაასხით გამხსნელი ნარევი სხვა სუფთა კონტეინერში დატოვეთ საწყისი მასალა
 ,      .თავდაპირველ კონტეინერში ასე რომ შეიძლება მისი მეორედ გარეცხვა

     ,      კვლავ დაამატეთ ახალი გამხსნელი საწყის მასალას სანამ ის კიდევ ერთხელ არ ჩაეფლო
         , გამხსნელში და შემდეგ კიდევ სამი წუთის განმავლობაში იმ ხის სიგრძეზე რომელსაც
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. ,      ,  იყენებ შემდეგ დაასხით გამხსნელი ზეთის ნაზავი იმავე კონტეინერში რომელშიც არის
     .გამხსნელი ზეთის ნაზავი პირველი გარეცხვის შემდეგ

          მცენარეული მასალის მესამე დაბანის მცდელობა წარმოქმნის ძალიან ცოტა ზეთს და ეს
      .    მცირედი ან არანაირი სარგებელი იქნება როგორც წამალი პირველი სარეცხი ხსნის

  70 -  80% -   ;     არსებული მასალის დან მდე საწყის მასალას მეორე სარეცხი შემდეგ აშორებს
 ,  ,  .ნებისმიერ ფისს რომელიც სასარგებლოა რომელიც რჩება

,     ,    ზეთები რომლებიც წარმოიქმნება პირველი სარეცხიდან არის ყველაზე ძლიერი
 ,       ,სამკურნალო საშუალებები მაგრამ თუ გამოიყენება მაღალი ხარისხის საწყისი მასალა

     .      მეორე სარეცხის ზეთს ასევე აქვს სარგებელი თუ რაიმე მიზეზით მოგიწევთ იმუშაოთ
 ,      ,    ,  ისეთ მასალაზე რომელიც არ არის ისეთი ძლიერი როგორც უნდა იყოს უმჯობესია

        გამოიყენოთ ზეთი პირველი გარეცხვისას მხოლოდ შიდა გამოყენებისთვის და შემდეგ
       .  ,  დაიწყოთ ზრდა ან მოძებნოთ საწყისი მასალა უკეთესი ხარისხი გახსოვდეთ ხარისხი

         ,  უფრო მნიშვნელოვანია ვიდრე რაოდენობა და რაც უფრო კარგია საწყისი მასალა მით
 .უკეთესი წამალი

  ,       გამოიყენეთ ისეთი რამ როგორიცაა სუფთა წყლის კონტეინერები პატარა ხვრელით
    ,       ზემოთ და ჩადეთ ძაბრები ღიობებში შემდეგ კი ყავის დიდი ფილტრები ჩადეთ

.          ძაბრებში ჩაასხით გამხსნელი ზეთის ნაზავი პირველი და მეორე სარეცხიდან ყავის
        ,ფილტრებში და მიეცით საშუალება გამხსნელი ზეთის ნარევი გადინდეს ფილტრებში

    .      რათა ამოიღონ არასასურველი მცენარეული მასალა რაც უფრო მეტ ძაბრებსა და
 ,      .   ,კონტეინერებს გამოიყენებთ მით უფრო სწრაფად გაფილტრული იქნება მას შემდეგ

    ,      რაც გამხსნელი ზეთის ნაზავი გაფილტრულია ის უკვე მზად არის გამხსნელის
.დასადუღებლად

     ,       თუ თქვენ ჯერ არ ფლობთ ერთს შეგიძლიათ შეიძინოთ იაფი უფრო დიდი ბრინჯის
  ,     ,    გაზქურა ღია ზედაპირით რომელსაც აქვს როგორც მაღალი ასევე დაბალი სითბოს

,    . ,   პარამეტრები რათა გამხსნელი ადუღდეს ზეთში დარწმუნდით რომ ბრინჯის გაზქურა
      დამონტაჟებულია კარგად ვენტილირებად ადგილას და მოათავსეთ გულშემატკივართა

,   ,   .   მახლობლად რომ ააფეთქოს ორთქლი რადგან გამხსნელი ადუღდება ეს ხელს შეუშლის
    .    ორთქლის კონდენსაციას და საფრთხის წარმოქმნას ბრინჯის გაზქურები შექმნილია

,     ,   .   იმისთვის რომ ბრინჯი არ დაიწვას როცა ხარშავს ჩაშენებული ტემპერატურის
     ,   სენსორები ავტომატურად დააბრუნებენ გაზქურს დაბალ სითბოზე თუ გაზქურის

    .შიგნით ტემპერატურა ძალიან მაღლა იწყებს
 ,   300 ° F-    (148 ° C),  ზეთის წარმოებისას თუ ტემპერატურა ზე ოდნავ აღემატება ის დაიწყებს

   ,    ,     კანაბინოიდების აორთქლებას ნავთობიდან და რა თქმა უნდა თქვენ არ გსურთ ეს
.     ,    მოხდეს თუ ბრინჯის გაზქურა მუშაობს გამართულად ის ავტომატურად გამოვა მაღალი

  230  °  F  (110  °  C)  ,    ტემპერატურაზე დაახლოებით ტემპერატურაზე რაც არის იმ
 ,  ,      ტემპერატურაზე მაღლა სადაც ამბობენ რომ დეკარბოქსილირება ხდება და ჯერ კიდევ

  THC    .   საკმაოდ დაბალია და სხვა კანაბინოიდები აორთქლდება ამიტომაც მკაცრად ვურჩევ
   ,     , ბრინჯის გაზქურის გამოყენებას მათ ვისაც აქამდე არასოდეს გამოუშვია ზეთი ვინაიდან

     .   ,  ის გამორიცხავს ზეთის დაზიანების ყოველგვარ საფრთხეს გარდა ამისა მიღებული
 ,   ,     ზეთი დეკარბოქსილირდება რაც ასევე მნიშვნელოვანია ასე რომ მას შეუძლია მიაღწიოს

   .მის სრულ სამკურნალო ეფექტს
 ,          მე ვთავაზობ რომ ადამიანებმა არ უნდა სცადონ ჭურჭლის ქოთნები და მსგავსი ტექნიკის

  .      ,გამოყენება ზეთის დასამზადებლად როდესაც პირველად შევეცადე ზეთის წარმოება
        გამოვიყენე ჭურჭელი და ვინაიდან არ ვიცოდი რამდენი სითბოს გამომუშავება

  ,     .   ,   შეუძლიათ ამ მოწყობილობებს ზეთი გადახურდა და დაიშალა ასე რომ მე მგონი
,        გონივრულია რომ დამწყებმა დაიწყოს ბრინჯის გაზქურის გამოყენებით და
   .      ყურადღებით დაიცვას ჩვენი მითითებები ამგვარმა ქმედებამ მათ ბევრი მწუხარება

.გადაარჩინა
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

       გამოხდის მოწყობილობა ასევე შეიძლება გამოყენებულ იქნას ამ მედიკამენტის
   ,   .   წარმოებისთვის და გამხსნელის დასაბრუნებლად რომელიც გამოიყენება ეს მეთოდი

    ,     ,მართლაც უფრო მეტ მნიშვნელობას იძენს ვიდრე ბრინჯის გაზქურის გამოყენება
 ,      ,მაგრამ ფოტოები რომლებიც შექმნილია გამხსნელების უსაფრთხოდ მოხარშვისთვის
         -  ძვირია და ადამიანების უმეტესობამ არ იცის როგორ იმუშაოს ერთ ერთი ამ

 .    ,    მოწყობილობიდან სწორად თუკი ერთი ხელმისაწვდომია მე მირჩევნია გამოვიყენო
 ,    ,    საკუთარი თავი მაგრამ ზოგიერთ ქვეყანაში სადგომის ფლობა კანონის

.          ,საწინააღმდეგოა თუ ვინმე სერიოზულია და სურს დიდი ოდენობით ზეთის წარმოება
       .გადახედეთ დისტილაციას და გაეცანით ამ აღჭურვილობის სათანადო გამოყენებას
 ,     ,     ყოველთვის დარწმუნდით რომ არ არის ნაპერწკლები ღია ცეცხლი ან აალებული
  ,        ელემენტები იმ ადგილას როდესაც თქვენ ავსებთ ბრინჯის გაზქურას ან ადუღებთ

,        გამხსნელს რადგან გამხსნელებისგან წარმოქმნილი კვამლი ძალიან აალებადი და
.         ტოქსიკურია მე ათასობითჯერ გამოვიყენე იგივე პროცესი და არასდროს შემხვედრია

 ,    ,  უბედური შემთხვევა მაგრამ თქვენივე უსაფრთხოების მიზნით მიჰყევით ინსტრუქციას
 ,      .   და დარწმუნდით რომ ტერიტორია კარგად არის ვენტილირებული მე ასევე

,       ,გაფრთხილებთ რომ მოერიდოთ გამხსნელების მიერ წარმოქმნილი ორთქლის სუნთქვას
       .რადგან მათ შეუძლიათ უსიამოვნო გავლენა მოახდინონ ახლომდებარე ვინმესზე

,        ,  დარწმუნდით რომ ვენტილატორი მუშაობს და აწარმოებს საკმარის ჰაერს რომ
 ,     ,     გამოუშვას ორთქლი შემდეგ შეავსეთ ბრინჯის გაზქურა სანამ ის დაახლოებით სამი
   .       მეოთხედი არ იქნება სავსე ეს იძლევა საშუალებას გამხსნელის ზეთის ნარევი ადუღდეს

 .        დაღვრის გარეშე ბრინჯის გაზქურა დადგით მაღალ ცეცხლზე და დაიწყეთ გამხსნელის
.       ,დუღილი არასოდეს შეეცადოთ ამის გაკეთება გულშემატკივართა გამოყენების გარეშე

         ,რადგან ორთქლი შეიძლება შედედდეს და თუ ისინი შეხდებიან გათბობის ელემენტთან
  .შეიძლება გამოიწვიოს ხანძარი

     ,    როგორც კი ბრინჯის გაზქურის დონე იკლებს განაგრძეთ ფრთხილად დაამატეთ
  ,    .    გამხსნელი ზეთის ნარევი სანამ არაფერი დარჩება როდესაც ბრინჯის გაზქურის დონე

        დაიკლებს ბოლოჯერ და შემცირდება გამხსნელის ზეთის ნარევამდე დაახლოებით ორი
,  10 -  12      ,სანტიმეტრით დარჩენილი დან წვეთი წყალი დაამატეთ გამხსნელი ზეთის ნარევს

 .        რომელიც რჩება ეს მცირე რაოდენობით წყალი საშუალებას აძლევს დარჩენილი
  ,     .გამხსნელი ადუღოს ზეთი რომელიც რჩება გაზქურაში უფრო ადვილად

    ,     როდესაც გაზქურაში ძალიან ცოტა დარჩა მე ჩვეულებრივ ვიკეთებ წყვილ
,        .  ხელთათმანებს შემდეგ აიღებ გაზქურს და ვიწყებ მისი შინაარსის მორევას ეს კეთდება
    ,     ვენტილატორის მიერ ჰაერის ნაკადის მოშორებით რომელიც კვლავ შლის გაზქურას და

    .    შეუძლია ოდნავ დააჩქაროს დასრულების პროცესი მოკლე დროში გაზქურა
        .ავტომატურად იწყებს მაღალ ტემპერატურას და შემდეგ ადუღდება დაბალ ცეცხლზე

  ,      ,  გამხსნელის ბოლო დუღილისას თქვენ მოისმენთ ხრაშუნა ზეთს ზეთში რომელიც
   ,       .  ,დარჩა გაზქურაში და დაინახავთ რომ ზეთში საკმაოდ ბევრი ბუშტუკი ხდება ასევე

       ,   შეამჩნევთ რა ჰგავს მცირე რაოდენობის კვამლს ან ორთქლს რომელიც გამოდის ზეთზე
 ,    ,     ბრინჯის გაზქურაში მაგრამ არ ინერვიულოთ რადგან ეს ძირითადად მხოლოდ
,       .   ,  ორთქლია რომელიც თქვენ დაამატეთ რამდენიმე წვეთი წყლისგან მას შემდეგ რაც

     ,   ბრინჯის გაზქურა ავტომატურად გადადის დაბალ ტემპერატურაზე მე ჩვეულებრივ
 ,       .  , ვუშვებ გაგრილებას სანამ ის კვლავ არ გადავა მაღალ ტემპერატურაზე მას შემდეგ რაც

     ,    გაზქურა ავტომატურად გადადის დაბალ სითბოზე მეორედ მე ამოვიღებ გაზქურის შიდა
        .ქვაბს და ვასხამ მის შინაარსს უჟანგავი ფოლადის საზომი ჭიქაში

   ,     ,ქვაბში დარჩება მცირეოდენი ზეთი რომლის ამოღებაც თითქმის შეუძლებელი გექნებათ
       ,     თუკი არ გამოიყენებთ მშრალ პურის მსგავსს ზეთის შესაწოვად სანამ ის ჯერ კიდევ

. ,        , თბილია შემდეგ მცირე რაოდენობით ამ პურის ჭამა შეიძლება როგორც წამალი მაგრამ
,          ,   გახსოვდეთ რომ ზოგჯერ შეიძლება ერთი საათი ან მეტი დრო დასჭირდეს სანამ მის

 .       ,  ეფექტს იგრძნობთ ასე რომ ფრთხილად იყავით რამდენ პურს მოიხმართ რადგან ძალიან
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

      ,   მცირე რაოდენობამაც კი შეიძლება რამდენიმე საათით დაგაძინოთ ისევე როგორც
 .           ნედლი ზეთი კიდევ ერთი კარგი გზა გაწმენდის რა ზეთი დარჩება ქოთანში არის
    ,     ქოთნის გარეცხვა მცირე რაოდენობით ალკოჰოლით რათა მიიღოთ კანაფის ზეთის

.ნაყენი
         ასეთი ნაყენი შეიძლება იყოს ძალიან ეფექტური კანის დაავადებების სამკურნალოდ და

    ,    .  ,  ცოტათი მაინც შეიძლება შორს წავიდეს რაც დაზოგავს თქვენს ფულს მას შემდეგ რაც მე
     ,   ,   ხშირად მიყვარს ზეთის შერევა რამდენიმე შტამიდან როგორც წესი მე უბრალოდ

     .    ვტოვებ დანარჩენ ზეთს ქვაბში შემდეგ დრომდე სხვადასხვა შტამების ზეთების შერევით
          თქვენ იღებთ სამკურნალო სარგებელს ყველა ამ სხვადასხვა სახის ზეთისგან და მე

,       .   აღმოვაჩინე რომ ასეთი ზეთები ეფექტურია ყველაფრის მკურნალობაში თუ თქვენს
     ,   ,  განკარგულებაშია მრავალი განსხვავებული ჯიშის კარგი კანაფი მე ვფიქრობ რომ

   ,    ,   ,     ზეთების შერევა კარგი იდეაა მაგრამ თუ არა მე მჯერა რომ მხოლოდ ერთი შტამის
, ,   .ზეთი ალბათ დააკმაყოფილებს თქვენს მოთხოვნილებებს

 ,         აიღეთ ზეთი რომელიც ჩაასხით უჟანგავი ფოლადის საზომი ჭიქაში და დადგით რბილ
 ,    ,   გამაცხელებელ მოწყობილობაზე როგორიცაა ყავის გამათბობელი რომ აორთქლდეს

  ,    .   ,     ყველა ის ზეთი რაც ზეთში რჩება საკმაოდ ხშირად მხოლოდ მცირე დრო სჭირდება
  ,      დარჩენილი წყლის აორთქლებას მაგრამ ზოგიერთი შტამი გამოიმუშავებს უფრო

 ,   .      ,ბუნებრივ ტერპენებს ვიდრე სხვები ამ ტერპენებს შეუძლიათ გამოიწვიონ ზეთი
    ,      რომელიც ახლა გაქვთ ყავის გამათბობელზე საკმაოდ დიდი ხნის განმავლობაში და
     .    შესაძლოა დრო დასჭირდეს ამ ზეთების შეწყვეტას როდესაც ყავის გამათბობელზე ზეთი

        ,   შეწყვეტს ბუშტუკებს და აქტიურობა მცირეა ან საერთოდ არ ჩანს ამოიღეთ ზეთი ყავის
     .    გამათბობლიდან და მიეცით საშუალება ოდნავ გაცივდეს ყავის გამათბობელის გარეშე

      130  °  C   ზეთის დამთავრების კიდევ ერთი გზაა ზეთი ტემპერატურაზე დაყენებულ
    .   ღუმელში დაახლოებით ერთი საათის განმავლობაში ეს დეკარბოქსილირებას მოახდენს

        .მზა ზეთს და გამხსნელის ნარჩენები არ უნდა იყოს პრობლემა
,       ,  შემდეგ პლასტმასის აპლიკატორებით ან შპრიცებით ნემსების გარეშე რომლებიც

   ,  ,   -ხელმისაწვდომია თქვენს ადგილობრივ აფთიაქში გამოიყენეთ დგუში რომ ნელ ნელა
      .  , მიიტანოთ თბილი ზეთი შპრიცებში და დაუშვათ გაგრილება მოკლე დროში ფისოვანი

    .გახდება სქელი ცხიმის მსგავსი ნივთიერება
   ,      ზოგჯერ ფისოვანი იმდენად სქელია რომ გაგრილებისას ძნელია მისი ამოღება

.     ,       შპრიცებიდან თუ ასეთი რამ მოხდება უბრალოდ შპრიცი ჩაყარეთ ჭიქა ცხელ წყალში
         . მოკლე დროში და თქვენ შეძლებთ თქვენი დოზის ამოღებას უფრო ადვილად ზოგჯერ

    ,    ,  პაციენტი აიძულებს ზედმეტი ზეთის ამოღებას მაგრამ თუ ეს მოხდება უბრალოდ უკან
        დააბრუნეთ შპრიცის დგუში და ზედმეტი ზეთი ჩვეულებრივ შეიძლება შპრიცში
   .გადაიტანოს ზედმეტი სირთულის გარეშე

,      2  (8-9 )საშუალოდ მშრალი ფუნტი მასალისთვის საჭიროა დაახლოებით გალონი ლიტრი
,      .      გამხსნელი რათა მოხდეს ორი საჭირო სარეცხი თუ თქვენ აპირებთ ზეთის წარმოებას

  ,     ,მეტნაკლებად საწყისი მასალისგან უბრალოდ გააკეთეთ მათემატიკა იმის დასადგენად
   .   ,  ,   თუ რამდენად გჭირდებათ გამხსნელი თავიდან ბოლომდე ჩვეულებრივ სამიდან ოთხ

    ,      საათს სჭირდება მთელი პროცესის დასრულება შემდეგ კი წამალი იჯდა მზად
.გამოსაყენებლად

  ,         .  ასევე უნდა აღინიშნოს რომ ამ ზეთს აქვს ძალიან გრძელი შენახვის ვადა მაგრამ
 ,         გრძელვადიანი შენახვისთვის მე მას ჩავდებ მუქი ბოთლში მჭიდრო სახურავით ან

  .       ,  უჟანგავი ფოლადის კონტეინერით თუ ინახება გრილ ბნელ ადგილას შენახვისას მას
      .შეუძლია შეინარჩუნოს თავისი სამკურნალო ძალა წლების განმავლობაში

,       თავდაპირველად ზოგისთვის შეიძლება შემაძრწუნებელი იყოს საკუთარი წამლის
 ,      . წარმოების მცდელობა მაგრამ სინამდვილეში ეს პროცესი ძალიან მარტივია ყველაფერი

         რაც თქვენ გჭირდებათ არის ყურადღებით მიჰყევით მითითებებს და რამდენჯერმე ამ
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

   ,       ,მედიკამენტის წარმოების შემდეგ აღმოაჩენთ რომ მისი დამზადება არც ისე რთულია
  .         ,  ვიდრე ფინჯანი ყავა მას შემდეგ რაც თქვენ შექმენით თქვენი საკუთარი წამალი ის

        ამოიღებს მედიცინის ყველა საიდუმლოს და უმეტეს შემთხვევებში აღარ გჭირდებათ
 ,      . ”  , :ექიმების იმედი რადგან თქვენ უკვე გახდით საკუთარი ექიმი რიკ სიმპსონი კანაფი
  ყველაზე სამკურნალო მცენარე
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

:      THC ?    ?კითხვა რატომ იწვევს მშრალი მასალის დაფქვას დაკარგვა არის ამის რაიმე ახსნა
A.      ?    ,   ოდესმე დაფქვილი ნამდვილად ძლიერი კვირტი თუ ასე მოიქეცი უნდა იცოდე

.    ,       ,  რატომ ის თეთრი ფხვნილი რომელიც სუფრის ირგვლივ არის დაფქვის შემდეგ არის
THC  (  )       .   ,   ან ტრიქომა და სწორედ ის უნდა დარჩეს ზეთში გარდა ამისა როდესაც ის

,         ,    დაფქულია ის ძალიან კარგია და თქვენ წაშლით ბევრს იმას რაც ნამდვილად არ
 .გინდოდათ ზეთში

     ,      დაამუშავეთ ძვლის მთელი კვირტები მას შემდეგ რაც დაასველებთ მათ ნაფტით ან
  ,      , თქვენი არჩევანის გამხსნელით მაგრამ დამუშავებამდე დიდად ნუ შეეხებით მას რადგან
     .   ყოველ ჯერზე შეხებისას თქვენ დაკარგავთ ნაწილს დაფქული მასალისგან

    ,   წარმოქმნილი ზეთები მნიშვნელოვნად ნაკლებად მძლავრია ვიდრე ზეთი წარმოებული
,    .კვირტებისგან რომლებიც დატბორვის შემდეგ გაანადგურეს

       THC-   70% - ,პირველი სწრაფი რეცხვა ყველაზე მძლავრია და შეიცავს ს დაახლოებით ს
 20% - ,     5% - .     ,  მეორე ს ხოლო მესამე დაახლოებით ს როდესაც თქვენ დაფქვით მას თქვენ

   (  )      . მიიღებთ სამივე სარეცხს ფაქტობრივად ოთხს თქვენს ზეთში და ეს არ გინდათ ხარისხი
 . JBრაოდენობაზე მეტი

”  JB.     ,     ?გამარჯობა რა არის უმოკლეს დრო რომლის დატოვებაც შეგიძლიათ სასწრაფოდ
. ” მადლობა პრისცილა

-     .       5-7   სანამ ძვალი არ გაშრება მაგრამ მე მხოლოდ სწრაფად გამოვაშრობ გრ ,კვირტს
    ,     რომელიც მოგცემთ დაახლოებით გრამ ზეთს დასაწყებად საკმარისი და შემდეგ

  ,    ,    .  შეგიძლიათ დაასრულოთ ის როცა სწორად გაშრება დაახლოებით ერთ კვირაში რაც
     ,    უფრო ნაკლებად გაუმკლავდებით საწყის მასალას დამუშავებამდე მით ნაკლებ ფისს

.  ,       (GW–დახარჯავთ ასე რომ უმჯობესია არ მოხდეს დეკარბოქსილირება საწყისი მასალისა
    ,     ს გარეშე ყოველგვარი მიზეზის გარეშე თქვენ შეგიძლიათ შეამციროთ ზეთის

    ,     დეკარბოქსილაცია მისი გათბობით ნაკლები პრობლემით რაც თქვენ მაინც უნდა
   ).     ,  გააკეთოთ გამხსნელის ნარჩენების მოსაშორებლად საუკეთესო საქმე ის არის რომ

      ,  კვირტი ჩავასხათ ვედროში გასაშრობად პირდაპირ საშრობი ოთახში ყოველგვარი
 .     ,  . JBშესაძლებლობის გარეშე რაც უფრო ნაკლებად შეეხებით კვირტს მით უკეთესი

1.)        ,   ძვლების გამომშრალი კვირტი მხოლოდ ჩემი ხელებით გავხეხე საფქვავი არ
.       .  5 -გამოიყენება საწყისი მასალა ძალიან პატარა კვირტებს ჰგავდა დაახლ დიამეტრი დან

10  - ,       .      მმ მდე ასე რომ ძირითადად ფხვნილი არ არის ვინაიდან მე უკვე მაქვს საკუთარი
" " ,     ,  C.სამზარეულოს გამოცდილება მე აბსოლუტურად გეთანხმები ყველა პუნქტში გარდა

.      ,   პუნქტისა მე მინახავს ალკოჰოლით დამზადებული ზეთები რომლებიც ჩვეულებრივ
 ,      .    გაცილებით მუქია რადგან ალკოჰოლში წყალი ხსნის ქლოროფილებს მე ჩემი ზეთი

     .    გავაკეთე ლაბორატორიული კლასის სუფთა ნავთობის ეთერით ეს ზეთი ბევრად უფრო
  ( - )   ,  კაშკაშა ფერისაა ოქროსფერ ყავისფერი და აქვს შესანიშნავი უგემრიელესი პიკანტური

  -  ,   .     , გემო იმ ალკო ზეთთან შედარებით რომლის შანსიც მქონდა ჩემი აზრი აქ არის ის რომ
 ,         ,  მე მჯერა რომ ნაფტა არ იშორებს იმდენ ტერპენსა და ქლოროფილს რამდენიც

.         ,ალკოჰოლს ის ასევე გაცილებით უფრო კონტროლირებადი და მართვადი ხდება
 .  ,    ,როგორც ალკოჰოლი ასე რომ ჩემი შეკითხვა აქ არის

-     .      ჯერ მასალა არ დაფქვათ მშრალი კვირტის მასალის ნებისმიერი დამუშავება
 THC–     (     ,დაგაკარგვინებთ ს და სხვა კანაბინოიდებს მაგიდაზე დახვეწილი მტვერი არის ის

   ).  ,      " ",  რაც უნდა ყოფილიყო ვედროში დიახ დაფქვა და ნაფტა იქნება უკეთესი ვიდრე
   -      ,  დაფქვა და ალკოჰოლი ეს კომბინაცია თითქმის გარანტირებული მარცხია თქვენ

       .უბრალოდ არ შეგიძლიათ კარგი ზეთის ამ გზით დამზადება
  ,    ,     ჩადეთ კვირტი ვედროში დაასველეთ იგი ნაფტით გაანადგურეთ ჯოხით ორიდან სამი
 ,     .   წუთის განმავლობაში ჩაასხით ზეთში გამხსნელი ნარევი ვედროში თუ მუშაობთ კარგი

 ,         ხარისხის მასალით გააკეთეთ მეორე სარეცხი და დაასხით მეორე ნარევი ვედროში

26



  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

 .      ,   პირველი სარეცხით თუ თქვენ არ იყენებთ კარგ მასალას გამოიყენეთ პირველი სარეცხი
   (     ).მხოლოდ შიდა მიზნებისთვის და განაგრძეთ კარგი მასალის ძებნა

    (      , ეთერი აწარმოებს დიდ ზეთებს ჩვენ უფრო მეტად გვიყვარს ქარვისფერი ზეთი ვიდრე
 ,  ,       ).მუქი ზეთები მაგრამ გახსოვდეთ რომ ზოგიერთი შტამი სხვებზე მუქ ზეთს აწარმოებს

        -   ჩვენ ასევე მოგვწონს ქარვის ზეთები პრაქტიკული მიზეზების გამო ვის უნდა ჰქონდეს
   ?       ,  შავი კბილები ქლოროფილის ნიშნებით ჩვენ არ გირჩევთ მას ამ მომენტში რადგან

   ,      საკმაოდ საშიშია ეთერთან მუშაობა ძნელია მივიღოთ მსოფლიოს უმეტეს ნაწილში და
      . ჩვენ ძალიან შეშფოთებულნი ვართ ზეთის მწარმოებელთა უსაფრთხოებით შედარებით

      .  , დაბალ ტემპერატურაზე მას შეუძლია ძალიან ადვილად აყვავდეს ასე რომ ადამიანების
     .   უმეტესობისთვის მსუბუქი ალიფატური ნაფტა კარგად იმუშავებს ჩვენ ჩვეულებრივ

 ,      .ვიყენებთ ნაფტას მაგრამ ეთერი იქნება ჩვენი არჩევანის გამხსნელი
  ,     : 1. , 2.გამხსნელების ახლანდელი სია რომელსაც ჩვენ პირადად ვიყენებდით არის ეთერი

  , 3. 99%  , 4.    -სუფთა მსუბუქი ნაფტა იზოპროპილის სპირტი საკვები ხარისხის ალკოჰოლი
 99%,        . სასურველია მაგრამ ეს ჩვეულებრივ ძნელი მისაღებია და ძალიან ძვირი როდესაც

 96% ,  4%  . 10  4% მუშაობთ ალკოჰოლთან დანარჩენი ჩვეულებრივ წყალია ლიტრიდან არის
4dcl,    ,    -   ,თითქმის ნახევარი ჭიქა წყალი რომლის ადუღებაც მოგიწევთ და დრო სჭირდება

   .რომ უფრო გონივრულადდახარჯოთ
2.)     60 ° C   1.5    ,მე ასევე დავდე ბოლო თბილი ზეთი საათის განმავლობაში ვაკუუმის ქვეშ

    .   ,  რათა გამხსნელების ნარჩენები მთლიანად ამოვიღო როგორც მოგწერე მე
  35    …   დეკარბოქსილირება მოვახდინე გრამი შემდგარი ზეთი ზეთის გემო

   ,    ,    დეკარბოქსილაციამდე გაცილებით მძაფრი იყო უარესს არ ვიტყოდი მაგრამ შენ ხარ
 .მართალ ბურღვაში

-    ,     .     როგორც გუშინწინ ვთქვი ბურღვა იყო დარჩენილი წყლისგან და წყალი იქ იყო
" "   ,   .  მეცნიერული დაბალი ტემპერატურის გამო რომელსაც თქვენ იყენებდით თქვენ მაინც

  ,    ,  110 ° C- გჭირდებათ ზეთის დეკარბოქსილირება ასე რომ ბრინჯის გაზქურა რომელიც ზე
,   .  ,  ,    გაითიშება მშვენივრად მუშაობს ან რასაკვირველია საუკეთესო რამ იქნება

 -    ,         გამოსაყენებელი მაგრამ კიდევ ერთხელ ბევრი ადამიანი არ ფლობს მათ და არ იცის
       .   როგორ გამოიყენოს ისინი და აფეთქების რისკი ყოველთვის არსებობს როდესაც ჯერ

 ,      .   კიდევ აფეთქებს ის ჩვეულებრივ ანადგურებს მთელ სახლს როდესაც ბრინჯის
  ,          ,გაზქურის შინაარსი აფეთქდება ის მხოლოდ ორ ან სამ მეტრ სიმაღლის ალი გახდის

   .რომლის მოგვარებაც საკმაოდ ადვილია
   -   ,  .     რაც შეეხება ვაკუუმს რა თქმა უნდა რატომაც არა თუ თქვენ გაქვთ აღჭურვილობა და
     ,       თუ იცით როგორ გამოიყენოთ იგი სწორად არ არის ცუდი იდეა მასში ზეთის

,     100%  ,      დასრულება თუ გსურთ იყოთ დარწმუნებული რომ მასში არ არის გამხსნელი
     ,    ნარჩენები ან გინდათ დაიხუროთ პირი მათ ვინც წინააღმდეგია პეტროქიმიური

.           .გამხსნელების ზოგი ამას დიდი წარმატებით იყენებს და მე არ ვარ წინააღმდეგი
 ,        როგორც მოგეხსენებათ ადამიანების უმრავლესობა არ ფლობს ამ აღჭურვილობას და

          ბევრი ჩვენი პაციენტი ვერ ან ვერ ახერხებს ბრინჯის გაზქურისა და გულშემატკივართა
,       .შეძენას ამიტომ ჩვენ არ ვურჩევთ ვაკუუმს აუცილებლობის შემთხვევაში

           შეხედეთ რა მარტივი და მარტივი რიკის მეთოდია და რამდენ კითხვაზე გვაქვს პასუხი
 .    ,    ჯერ კიდევ ახლა წარმოიდგინეთ რა მოხდება როდესაც ჩვენ დავამატებთ ინფორმაციას

   .       ზეთის წარმოების სხვა მეთოდებზე ეს მხოლოდ დაბნეულობას გამოიწვევს და მე
     " "   მომიწევს დღეების და კვირის გატარება დაბნეული ადამიანების კითხვებზე პასუხის
,     .გასაცემად რასაც მე მაინც არ ვაპირებ

3.)   ,       ,  ,გთხოვთ ამიხსნათ რატომ გვთავაზობთ ზეთის მიღებას მილის პირდაპირ პირში
 ?   ?     კაფსულების გარეშე რაიმე შეწოვის პრობლემა მე ზეთის უმეტეს ნაწილს სიგარეტის

 ,     ,     ქაღალდზე ვჭამ მაგრამ იშვიათად ვიყენებ კაფსულებს თუ სახლიდან გასვლა უფრო
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  .   ,       ,  მეტი საათით მომიწევს გარდა ამისა მე არ მიყვარს მისი კბილების ამოსვლა რადგან
  ...ძნელია ამოსვლა

-    .    ,      რამდენიმე მიზეზის გამო მთავარი ის არის რომ მიღების ეს მეთოდი აღმოჩნდა
    .     ყველაზე ეფექტური და მომგებიანი პაციენტებისთვის ის აუმჯობესებს პირის ღრუს
,           ჰიგიენას რადგან ის ასევე ახდენს პირის ღრუს დეზინფექციას და შემდეგ ეხმარება
         .საჭმლის მომნელებელ ტრაქტში ან თქვენს ყელში ნებისმიერ პირობებში და სხვა

,    ,  ,      სინამდვილეში როდესაც ყელი მტკივა ვცდილობ ზეთი შევინახო პირის ღრუს უკანა
        .  ნაწილში და შემდეგ შევინარჩუნო ის პირში მეყოლება სანამ გავძლებ უმეტეს

,     (   )   .შემთხვევაში გრიპის ან ყელის ტკივილის ან მისი სიმპტომების მოვლა ხდება ღამით
  ,       ,  როგორც თქვენ ამბობთ ზეთი რჩება თქვენს კბილებსა და თქვენს ენაზე ამიტომ შეყვანის

       (ala Sativexეს მეთოდი ფაქტობრივად აერთიანებს ზეთის სუბლინგვალურ დამუშავებას
      ,   )  და სხვა ენის ქვეშ შესხურებები და ნაყენები რომელსაც ხალხი იყენებს და დამუშავება

  .   ,     .   ,  კუჭში და ნაწლავები მთავარი ის არის რომ ზეთი მიიღოთ კუჭში ასე რომ თუ თქვენ
     ,        .გაქვთ ზეთი არც ისე კარგი გემოთი შეგიძლიათ ჩაყაროთ პურის ნაჭერი ან ბანანი და ა

        .    აბი და ჩამოიბანეთ წყლით ან ჩაით ან რაც მოგწონთ გაიხეხეთ კბილები ზეთით
   ,       დაახლოებით ათი წუთის შემდეგ ეს ასევე დაგეხმარებათ პირის ღრუს ჰიგიენის

.      (  ,  დაცვაში ბევრ ზეთს აქვს უგემრიელესი გემო განსაკუთრებით მაშინ როდესაც საწყისი
         მასალა არ არის დაფქული და როდესაც ალკოჰოლი არ გამოიყენება ზეთის

.დასამზადებლად
 -  )       ,   კაფსულები ა თქვენ უნდა იყიდოთ ისინი დიდი ფარმადან რომლითაც თქვენ მხარს

   ,  )     ,  )  უჭერთ მათ თქვენი ფულით ბ ზოგიერთი ადამიანი ალერგიულია მათზე გ ზოგი
     ,  )     იხსნება თქვენს ნაწლავებში და არა კუჭში დ დილერები ხშირად აყენებენ ნაკლები

 ,    ,  )       ზეთი კაფსულაში ვიდრე უნდა იყოს ე ისინი არ მუშაობენ ისე კარგად ამდენი
, )    ,    პირობებისათვის ვ ძნელია მათგან ზეთის ამოღება როდესაც გინდა სახსრის გაკეთება

        ან ზეთის აორთქლება ფილტვების მდგომარეობისთვის ან როდესაც გსურთ ზეთის
 .    ,      ადგილობრივი გამოყენება მე არ ვამბობ რომ თქვენ არ შეგიძლიათ გამოიყენოთ

,     ,      კაფსულები მე მხოლოდ იმას ვამბობ რომ უმჯობესია ვისწავლოთ ზეთის გამოყენება
 .       ,  პირდაპირ მილიდან მას შემდეგ რაც უფრო მეტ პრაქტიკას მიიღებთ თქვენ ისწავლით

      .   თუ როგორ გამოიყენოთ ზეთი ყოველგვარი დისკომფორტის გარეშე მე პირადად
    ,       მომწონს ზეთის ჭამა ბრინჯის გაზქურისგან უბრალოდ თითს ვხუჭავ მასში და ვიღებ

,   ,   .  ,    იმდენს რამდენსაც ვფიქრობ რომ შემიძლია გაითვალისწინე ეს არის ძალიან
" "       . ზეთმომხმარებელი და თქვენ ჩვეულებრივ მიიღებთ მეტს ვიდრე შპრიციდან როდესაც

 , "  "  ,  .   ,ზეთი კარგია დოზის გადაჭარბება მხოლოდ დაგაძინებს დიდი საქმეა რა თქმა უნდა
        ,   მე შემიძლია ამის გაკეთება ჩემი გამოცდილებისა და შემწყნარებლობის გამო მე არ

       ,     .ვურჩევ და არ ვურჩევ ამას დამწყებთათვის ან მათ ვისაც არ აქვს ამდენი გამოცდილება
  , .  ”ყოველივე საუკეთესოს შენც სტეფან ჯინდრიჩი

”    ,    ,   თუ თქვენ გაწუხებთ ღირებულება ეს გაცილებით იაფია ვიდრე თანადაფინანსება
    ,     კიბოს წამლების უმეტესობაზე და ზოგიერთზე თუ კიბოს სამკურნალოდ სახლში

    .       მიღებულ მედიკამენტებს დაზღვევა არ ფარავს თუკი ჩემს ოჯახში ვინმეს ეს ზეთი
 ,   . !!!!" სჭირდებოდა კიბოსთვის მე ვიპოვი გზას Წარმატებები ლიზა

- ” , ,    ,       ვეთანხმები ლიზა ზეთი გაცილებით იაფია როდესაც ყველა სხვა ხარჯსა და ხარჯს
.   ,       ითვალისწინებს გარდა ამისა ეს არის შეუდარებლად უფრო უსაფრთხო ვიდრე

,     ,    ,   ყველაფერი რასაც სამედიცინო სისტემა მოგაწვდით რომ აღარაფერი ვთქვათ რომ ის
          მუშაობს ბევრად უფრო ეფექტურად და საიმედოდ და მისი მიღება ნამდვილად უფრო

,    . ”JBსახალისოა ვიდრე შხამი ან რადიაცია
Q.   ,     RSO–   ,    მე ვიცი რომ თქვენ გირჩევთ ს დამზადებას მაგრამ დისპანსერს აქვს

         . ადგილობრივი და მე უბრალოდ მაინტერესებდა რა უნდა იყოს სამართლიანი ფასი
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A.     4-7  გრამი ზეთის წარმოებისთვის საჭიროა გრ   ,    მაღალი ხარისხის კვირტი ასე რომ ეს
  "  ".      ,   60 უნდა იყოს სწორი ფასი ნუ განვიხილავთ კანაფის სასაცილო ფასებს ჩემთვის გრ

   50-100   (  ,     დოზის სწორი ფასია აშშ დოლარი ან ნაკლები თუ იგი ლეგალურად გაიზარდა
  ).   ,       ,გარეთ ფართომასშტაბიანი მასშტაბით მე არ ვამბობ რომ მე ვიცი სად ვიშოვო ამ ფასად

         ,  უმაღლესი ხარისხის ზეთი ღირს რა უმაღლესი ხარისხის მასალა ღირს იქ სადაც
. JBცხოვრობ

  მოპოვების სხვა ფორმები
    ?იპოვნეთ ზეთის დამზადების სხვა გზები

”         ,    ზეთის წარმოების მრავალი გზა არსებობს და მე არ ვამტკიცებ რომ ჩემი მეთოდი
 ,    ,   ,   აუცილებლად საუკეთესოა მაგრამ როგორც ვიცი ის ერთადერთია რაც წარმატებული

  .აღმოჩნდა ათასობით შემთხვევაში
,  ,     ,   მართლაც მეთოდი რომელიც ჩვენ ვაჩვენეთ მსოფლიოს საუკეთესოდ ჩაითვლება

,           ნედლად მაგრამ ამ მედიკამენტის ძალიან სუფთა ფორმა შეიძლება ამ გზით იყოს
.       , წარმოებული ჩემი განზრახვა იყო წარმოვადგინო ზეთის წარმოების მეთოდი რომელიც

,   ,   ,    ხელმისაწვდომია ასე რომ საჭიროების შემთხვევაში თითქმის ყველას შეეძლო
    .საკუთარი წამლის წარმოება მარტივი წესით

2005         წლამდე დარბევის დაწყებამდე მე გამოვიყენე გამოხდის პროცესები წამლის
   .    წარმოებისთვის და გამხსნელების დასაბრუნებლად ეს მეთოდი გაცილებით ნაკლებად

    „ “,     .  სახიფათოა და უფრო მეტად მიწიერია რადგან გამხსნელი არ იკარგება მაგრამ
   ,     პოლიციამ ჩამოართვა ჩემი ტექნიკა რამაც მაიძულა დავალების შესასრულებლად

   .დამეწყო ბრინჯის ქვაბების გამოყენება

      ?რა სხვა სახის მოპოვების გამოყენება შეიძლება მაშინ
  ,         ,   ისევ და ისევ არსებობს არაერთი მოპოვების მეთოდი და მე არ ვაღიარებ რომ ვარ

  .    ,  ექსპერტი ასეთ საკითხებში სამეცნიერო მეთოდების პრობლემა როგორიცაა
    .   ,    კეთილშობილი გაზის მოპოვება და ა სწორედ ამიტომ ჩვენ ვაჩვენეთ საზოგადოებას

  ,     .უმარტივესი შესაძლო გზა რომ თავად წარმოქმნას ეს წამალი
     ,   ასევე არსებობს ცივი წყლის მოპოვების მეთოდები რომელთა გამოყენება შესაძლებელია

 .         ფისების ამოსაღებად მე მხოლოდ რამდენჯერმე ვცადე ამ ტიპის მოპოვება და შედეგები
   ,    .   ,   არ იყო ისეთი კარგი როგორც მოსალოდნელი იყო მიუხედავად ამისა მე ვიცნობ

,  ,       .ადამიანებს რომლებიც ამბობენ რომ მათ ამგვარად აწარმოეს მაღალი ხარისხის ზეთი
,         ,    ცხადია ცივ წყალს არ შეუძლია ცეცხლი ააფეთქოს ან აფეთქდეს ამიტომ ცივი წყლის

 ,    ,    ,    მოპოვების მეთოდები რა თქმა უნდა შეიძლება იყოს ვარიანტი მაგრამ თქვენ უნდა
,       .დარწმუნდეთ რომ ზეთი დეკარბოქსილირდება სანამ ის მიეცემა პაციენტს

  ?რა არის დეკარბოქსილირება
  ,       9 -დეკარბოქსილირება ხდება მაშინ როდესაც ზეთის შიგნით მოლეკულები დელტა ის

   ,      .პოზიციაში გადავიდა სითბოს გამოყენებით რათა ისინი გახდნენ უფრო სამკურნალო
,   , ,   ,    ტემპერატურა რომელზეც ეს ხდება სადავოა ვინაიდან ბევრი მოხსენება რაც მე ვნახე ამ

,   .   ,    ,    თემაზე არ ეთანხმება იმის გაკეთებით რაც მე შემოგვთავაზა ზეთი თბება იმ
,    ,    .ტემპერატურაზე რომელიც გაცილებით მაღალია ვიდრე დეკარბოქსილირება ხდება

  ,      კარბოქსილის ჯგუფი ამოღებულია რაც შემდეგ აძლევს მოლეკულებს ჩვენი
  CB1  CB2    ენდოკანაბინოიდული სისტემის და რეცეპტორებში მოთავსების საშუალებას და

     .მათ საშუალებას აძლევს გაიარონ ტვინის ბარიერი
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   ,     ?არის თუ არა საშუალება რომ ზეთი უფრო ძლიერი გახდეს
     ,    ,  ნავთობის სიმძლავრის გაზრდის რამდენიმე გზა არსებობს მაგრამ ისევ და ისევ ბევრი ეს

     ,    მეთოდი მოითხოვს სპეციალურ აღჭურვილობას და ცოდნას რაც საშუალო ადამიანს არ
.  ,           გააჩნია წარსულში მე ვაწარმოებდი ასეთ ზეთებს და მე მათ უფრო მძლავრ და

  ,      სამკურნალო საშუალებად მივიჩნევ მაგრამ არსებული კანონებით და საჭირო
,      .აღჭურვილობით ჩემთვის შეუძლებელი იყო რაიმე რაოდენობის წარმოება

      ,      არის თუ არა რაიმე რისი გაკეთებაც შემიძლია როდესაც ჩემს მიერ წარმოებული ან
     ?შეძენილი ზეთი არ არის საკმარისად ძლიერი

      ,    თუ ზეთის წარმოებისათვის გამოიყენება კარგი საწყისი მასალა ეს პრობლემა არ უნდა
,    ,   ,   .შეექმნას მაგრამ დარწმუნებული ვარ იქნებიან ისეთებიც ვინც შეხვდებიან

      ,სერიოზული ავადმყოფობის მკურნალობისას მხოლოდ საუკეთესოს შეუძლია გააკეთოს
 ,       ,     ასე რომ თუკი თქვენი ზეთი არ შეასრულებს ამოცანას მე მივიღებ კვირტის სხვა

    .   ,   მასალას და სწორად მოვამზადებ მას ვიღაცის სიცოცხლე წონასწორობაშია ეს დრო არ
    .     ,  არის დაბალი ხარისხის ზეთით თამაშისთვის თქვენ რომ დაზარალებული იყავით არ

  ? ,    . ” გინდოდათ საუკეთესო წამლები გთხოვთ შეეცადოთ იგივე მიაწოდოთ სხვებსაც რიკ
, :   სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

     რაც შეიძლება მაღალი ხარისხის ზეთების წარმოება

”   ,      იმის ინტერესებიდან გამომდინარე რომ უბრალო ადამიანმა შეძლოს უმაღლესი
       ,   ხარისხის და რაც შეიძლება მეტი სამკურნალო ზეთის წარმოება მე აღმოვაჩინე მარტივი

,         მეთოდი რომელიც თითქმის ყველას საშუალებას მისცემს აწარმოოს ზეთები უფრო
  ,     ეფექტური სამკურნალო ღირებულებებით ვიდრე მე წარსულში ვაჩვენებდი

         საზოგადოებას რა ყველაფერი რაც თქვენ უნდა გააკეთოთ არის კიდევ რამდენიმე
   ,    ,    ნაბიჯის დამატება იმ პროცესში რომელიც ჩვენ უკვე გაჩვენეთ მაგრამ მას შემდეგ რაც

   ,   ,   ,    თქვენ ამ ზეთს აწარმოებთ მე ვფიქრობ თქვენ დამეთანხმებით რომ ეს უზარმაზარ
 .განსხვავებას ქმნის

       ,   თუ თქვენ გაქვთ მაღალი ხარისხის სამკურნალო კვირტი სამუშაოდ თქვენ უნდა
      ,  შეძლოთ ზეთების წარმოება ძალიან მაღალი კანაბინოიდების დონეზე უბრალოდ კარგი

    .  ,     გამხსნელისა და ბრინჯის გაზქურის გამოყენებით ზეთები რომლებიც მე ამ გზით
,   THC-   95% -      წარმოვადგინე ჩვეულებრივ აჩვენებდნენ ს დონეს ზე მეტს და სხვა დონის სხვა

   .       ,კანაბინოიდებს და მცენარეულ ცვილებს ასეთი ზეთების სამკურნალო ძალა არის ის
       ,  რამაც კანაფის კანაფის მცენარეს საბოლოოდ მიანიჭა სამედიცინო აღიარება მაგრამ მე
 ,        მაინც აღმოვაჩინე რომ ამ ნივთიერების სამკურნალო ძალა შეიძლება აიყვანოს

  ,   .სრულიად ახალდონეზე ყოველგვარი სირთულის გარეშე
          ყველაფერი რაც თქვენ უნდა გააკეთოთ არის აიღოთ ზეთი და შედგით გათბობის

,     ,   განყოფილებაში რომელსაც შეუძლია დაიჭიროს კანაბინოიდები როდესაც ისინი
        .აორთქლდება და ეს გამოიმუშავებს უმაღლესი ხარისხის და სიწმინდის ზეთებს

 ,       ,მიუხედავად იმისა რომ ჩვეულებრივ ორთქლმავალს შეუძლია შეასრულოს ეს ამოცანა
        ,სინამდვილეში ისინი არ არიან სათანადოდ შემუშავებული ამ როლის შესასრულებლად

        ვინაიდან ამდენი დრო დასჭირდება წამლის ნებისმიერი რაოდენობის წარმოებას და
    .არსებული ორთქლმავლების უმეტესობა გაჟონვისკენ მიდრეკილია

       უფრო მასშტაბური ზეთის წარმოებისთვის საჭიროა გაცილებით დიდი ორთქლის
,         ერთეული რომელიც იყო ჰერმეტული და ასევე მოითხოვდა გაცილებით დიდი
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  ,    ,   ,  კოლექციის გუმბათის გამოყენებას რომელიც დახრილია კუთხეში ასე რომ როდესაც
  ,     კანაბინოიდების შეგროვება დაიწყებოდა ისინი დაიწყებდნენ დაეშვით გუმბათის

  ,       ყველაზე დაბალ წერტილამდე სადაც მათი შეგროვება შესაძლებელია მცირე ზომის
     .  ,  სანიაღვრე ხვრელიდან უაღრესად გაწმენდილი ზეთის სახით ყველას ვინც

  ,        მექანიკურად არის მიდრეკილი არ უნდა ჰქონდეს ძალიან დიდი პრობლემა ამ ამოცანის
,        შესასრულებლად მაგრამ ცოტა დრო და ძალისხმევა დასჭირდება მოწყობილობის

.აწყობას
 ,      ,ნავთობის რაოდენობა რომელიც შეიძლება შეგროვდეს აორთქლების შემდეგ

 ,        . დამოკიდებულია იმაზე თუ რა პროცენტული კანაბინოიდი აქვს მასის საწყის ზეთს თუ
,    ,  99%  -     ,ზეთს რომელსაც თქვენ იყენებთ ით ჰქონდა კანაბინოიდები წონის მიხედვით
        .მაშინ დაახლოებით ეს თანხა უნდა მიიღოთ უკან აორთქლების შემდეგ

   ,         მე ასევე უნდა აღვნიშნო რომ ეს არის შესანიშნავი გზა დაბალი ხარისხის ზეთების
 ,     ,   ხარისხის გასაუმჯობესებლად რომლებსაც აქვთ ბევრი მინარევები ამიტომ ისინი
        .შეიძლება გამოყენებულ იქნას როგორც უფრო ძლიერი და ეფექტური წამალი

       გაცილებით დაბალი კანაბინოიდების შემცველი საწყისი ზეთიც კი შეიძლება
  ,      აწარმოებდეს ღირსეულ წამალს თუ კანაბინოიდები აორთქლდება და მინარევები

 .      ,   ,  დარჩება თასში თქვენ შეიძლება არ გამოხვიდეთ იმდენი რამდენიც ჩაყარეთ მაგრამ
  ,    ,   ,  მაინც დაასრულებთ ზეთს რომელიც გაცილებით სამკურნალოა ვიდრე იმით რაც

.    ,      დაიწყეთ რაც შეეხება განკურნებას მედიცინის სიწმინდე და ეფექტურობა ნიშნავს
 ,   ,       ყველაფერს პაციენტისთვის ასე რომ თუ გსურთ მიიღოთ რაც შეიძლება მეტი
 , ,     ,  სამკურნალო ზეთი ვფიქრობ თქვენ სერიოზულად უნდა გაითვალისწინოთ ის რასაც მე

.ვამბობ
,    ,      ჯერჯერობით მე არ შემიძლია ავხსნა თუ რატომ არის ამგვარად წარმოებული ზეთები

  ,     ,   უფრო სამკურნალო აქტიური ვიდრე თუნდაც საუკეთესო ზეთები რომლებიც სხვა
   .    ,   მეთოდების გამოყენებით იქნა წარმოებული ვინაიდან ის ზეთები რომლებიც მე

,    ,    აორთქლდა დეკარბოქსილირებული იყო მანამ სანამ ისინი ორთქლმავალში
,   ,      შევიდოდნენ ეს უნდა ნიშნავდეს რომ ისინი უკვე შეძლებისდაგვარად აქტიურად იყვნენ
 ,    ,    სამკურნალო საშუალებებში ამიტომ შეიძლება ვივარაუდოთ რომ მცირედი სხვაობა

   ,     .  იქნება პოტენციალში მას შემდეგ რაც ზეთი ამოღებულია ორთქლმავლიდან როდესაც
     , ,  კანაბინოიდები აორთქლდება ამ მაღალი ხარისხის ზეთებიდან ყველაფერი რაც რჩება

 ,       ორთქლსადენის თასში არის მცენარეების არასასურველი ცვილები და სხვა
.     ,  დამაბინძურებლები ამ არასასურველი ნივთიერებების თასში დატოვებით თქვენ მიერ

    ,      შეგროვებული ზეთი გაცილებით სუფთა იქნება მაგრამ ვინაიდან ამ ზეთებს ჰქონდათ
 ,    ,   , ცოტაოდენი მინარევები სანამ ისინი ორთქლმავალში ჩაუშვებდნენ ეს ცოტას ხსნის თუ

      რატომ არის ზეთი ახლა უფრო მძლავრი რა
   300  –   400     კანაბინოიდები აორთქლებენ ზეთს დან გრადუსამდე ფარენჰეიტში და ეს

  ,   ,    ,  ტემპერატურა გაცილებით მაღალია ვიდრე ის რაც ჩვენ გვითხრეს საჭიროა
 .    ,       დეკარბოქსილაციის შესასრულებლად ან არის რაღაც რაც ჩვენ ჯერ კიდევ არ გვესმის

 ,      ,   დეკარბოქსილირების შესახებ რაც იწვევს პოტენციალის ამ საოცარ ზრდას ან მთელი ეს
 ,      ,  ზედმეტი სითბო რომელიც საჭიროა კანაბინოიდების აორთქლების მიზნით შეიძლება

  ,      რაღაც ზეთმა გააკეთოს რაც ჩვენ არასოდეს ვიცოდით წარსულში რა
        ,  მე ვსაუბრობ ამ ახალ პროცესზე ბოლო რამდენიმე კვირის განმავლობაში როდესაც

     ,    ინტერვიუებს ვაკეთებ და ახლა არიან ადამიანები რომლებმაც დაიწყეს ზეთების
     ,     წარმოება ამ გზით და როგორც მითხრეს ისინი შოკირებულნი იყვნენ პოტენციის

.   ,    ,განსხვავებაში ჩემი გამოცდილებიდან გამომდინარე უმაღლესი ხარისხის ზეთებიც კი
      რომლებიც წარმოებულია დისტილაციის აღჭურვილობის ან ბრინჯის გაზქურის

,    ,   გამოყენებით არ შეიძლება შევადაროთ ზეთებს რომლებიც გროვდება კანაბინოიდების
 .     აორთქლების შემდეგ ისინი შეიძლება გარკვეულწილად ერთნაირად

,    ,      გამოიყურებოდნენ მაგრამ მე ვფიქრობ რომ აორთქლებული ზეთები ბევრჯერ უფრო
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

          ძლიერია და ეს მათ კიდევ უფრო მეტად შეეფერება სერიოზული დაავადებების მქონე
 .პირების სამკურნალოდ

       ზოგიერთი ადამიანი უბრალოდ მცენარეულ მასალას ათავსებს ორთქლმავალში და
      ,შემდეგ აგროვებს კანაბინოიდებს ზეთის სახით ორთქლმავლის გუმბათიდან

   .    მცენარეული მასალის გაცხელების შემდეგ ნედლეული მცენარეული მასალის
    ,    ,   გამოყენებით შეიძლება მიიღოთ ღირსეული ზეთი მაგრამ ტესტირებამ აჩვენა რომ ეს

          ,ზეთები არ უტოლდება ბრინჯის გაზქურის ზეთების სიმძლავრეს და ეს არის მიზეზი
        .  რის გამოც ადამიანებს ვაძლევ ზეთის წარმოებას ჩემი მეთოდების გამოყენებით თუ

   ,   , მაღალხარისხიან ზეთს დაასხამთ ორთქლსადენს შედეგად მიღებული ზეთი რომელიც
   ,     წარმოიქმნება კანაბინოიდების აორთქლების შემდეგ იქნება ბევრად უფრო ძლიერი

   ,     ვიდრე საუკეთესო ზეთებიც კი რომელთა აორთქლება შესაძლებელია მაღალი ხარისხის
 .   ,       ,  კვირტის მასალისგან ასე რომ თუ გინდათ რომ ნახოთ შესანიშნავი შედეგები მათი
        მიღწევა შესაძლებელია მხოლოდ საუკეთესო ზეთის აორთქლებით და ეს მოგცემთ

,    .წამალს რომლის შედარებაც მე მგონია
       ,    არ აქვს მნიშვნელობა მთავრობებს მოსწონს ეს თუ არა უახლოეს მომავალში ბევრი

        ჩვენგანი აწარმოებს საკუთარ მედიკამენტებს და ვინაიდან ეს ზეთები იმდენად
   ,   ,     ეფექტურია ამდენი სამედიცინო პრობლემისთვის მე ველი რომ ვნახავ ამ მარტივ

  ,       ხალხურ მედიცინას ყველგან ვისაც არ აქვს ფული ფარმაცევტულ კომპანიებთან
.    ,    თამაშისთვის მომავალში დარწმუნებული ვარ რომ ფარმაცევტული კომპანიები

 ,        შეეცდებიან თქვან რომ ისინი არიან მხოლოდ ამ მედიკამენტის წარმოების
,    ,  ,    კვალიფიკაცია მაგრამ ჩვენ ყველამ ვიცით რომ ყველაფერი რაც ამ დამნაშავეებს მზად

 ,    ;    არიან უზრუნველყონ ძალიან მაღალი ფასი იქნება და ვინაიდან თითქმის ნებისმიერს
   ,     ,   შეუძლია ამ ნივთიერების წარმოება მე არ ვთვლი საჭიროებას რომ ფარმაცევტულმა

  .კომპანიებმა როლი შეასრულონ
     ,     მას შემდეგ რაც ჩავატარებთ საჭირო კვლევებს ჩვენ შევძლებთ სხვადასხვა ბუნებრივი

    ,   კანაბინოიდების შერწყმას და ზეთების წარმოებას რომლებიც სპეციალურად შექმნილია
  ,    ,    სხვადასხვა დაავადებების სამკურნალოდ მაგრამ მიუხედავად იმისა რომ ამ ახალ

    , ,   ზეთებს ექნებათ გასაოცარი სამკურნალო თვისებები ზეთები რომლებიც ჩვენ თვითონ
      .  შეგვიძლია წარმოვადგინოთ აქვთ ადგილი ჩვენს მედიცინის კაბინეტებში მე არასოდეს

    ,   ,   მიცდია დაპატენტებული აღმომეჩინა ნებისმიერი მეთოდი ვინაიდან ვთვლი რომ ეს
    ,      ცოდნა ხელმისაწვდომი უნდა იყოს ყველასთვის ვინც ირჩევს მის გამოყენებას და არავის

    ,       ,აქვს უფლება შეაჩეროს ისეთი რამ რაც შეიძლება გადაარჩინოს ვინმეს სიცოცხლე და
 , ,  ,      ,როგორც წესი სინამდვილეში მე ვფიქრობ რომ ეს იქნებოდა ბევრად უკეთესი სამყარო

     .თუ ჩვენ საერთოდ არ გვექნებოდა პატენტი
 ,   ,       ,მიუხედავად იმისა რომ მათ ვისაც სურს აკრძალონ ამ მედიკამენტების გამოყენება

  ,   ,    როგორც წამლის კომპანიებმა წარსულში დაამტკიცეს რომ მათ სიამოვნებით
   ,    ,  დაგვწამლეს და დაგვხოცეს ნაგავი რომელსაც ისინი გვთავაზობდნენ დარწმუნებული

,    ,   ,   ვარ რომ ისინი შეეცდებიან გითხრათ რომ ისინი ერთადერთია ვისაც შეუძლია სწორად
  .    ,  წარმოქმნას ეს წამალი ახალი აღწერილი მეთოდის გამოყენებით ნებისმიერს შეუძლია

  ,    ,    აწარმოოს ისეთი წამლები რომლებიც ისეთივე სუფთაა როგორც ყველაფრის წამლის
 .   ,   ,   ,  მწარმოებელი კომპანია გარდა ამისა მე ვფიქრობ რომ მედიკამენტები რომელთა
   ,     ,   დამზადებასაც ჩვენ თვითონ შევძლებთ იქნება ბევრად უფრო ეფექტური ვიდრე ამას

  ,         წამლის კომპანია გვთავაზობს რადგან მათგან განსხვავებით ჩვენ არ ვართ ამ ფულის
       .გამო და ჩვენი მიზანია უბრალოდ განვკურნოთ საკუთარი თავი
     ,      ახლა არ არსებობს გონივრული მიზეზი იმისა თუ რატომ არ შეგვიძლია საკუთარი

     ,    მედიკამენტების წარმოება და როდესაც ჩვენი მთავრობები რომლებიც ნაყიდია და
,    ,      ,გადახდილია ცდილობენ ხელი შეუშალონ ამას ეს იქნება კიდევ ერთი მაგალითი იმისა

         ,თუ რატომ უნდა გავთავისუფლდეთ მათი კორუფციისგან და ერთხელ და ყველასთვის
   .      ,  გაათავისუფლეთ კაცობრიობა მათი კლანჭებიდან ახლა უკვე აშკარა უნდა იყოს რომ
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

        წამლის მწარმოებელი კომპანიები და ჩვენი მთავრობები ნაკლებად ზრუნავენ ჩვენს
  ,   ,       ჯანმრთელობაზე და კეთილდღეობაზე ასე რომ მივცეთ საღი აზრი და დედა ბუნებას

       .ვნახოთ რა შეუძლიათ გააკეთონ ჩვენი საერთო ჯანმრთელობის გასაუმჯობესებლად
  ,   ,      ,   ჩვენ ამას ვაკეთებთ დარწმუნებული ვარ რომ ჩვენ აღარ მივიღებთ იმას რაც მოხდა

. ”  , :   წარსულში რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

  ?კანაფითუ მარიხუანა

”  ,       ,ისტორიის განმავლობაში კანაფი ყოველთვის ცნობილია როგორც კანაფი მათთვის
     ,   .ვინც ათასობით წლის განმავლობაში გაიზარდა იგი როგორც მოსავალი

       მანიპულირებით დიდი ფულადი სახსრებით და მათ მიერ კონტროლირებული
,       მთავრობებით კანაფის შტამები მაღალი ფისოვანი შემცველობით დაარქვეს მარიხუანას

   .  ,   , და საზოგადოებისათვის ბოროტმოქმედი გახდა იმ ეპოქაში როდესაც ეს მოხდა ფართო
       .  საზოგადოებას უმეტესწილად წარმოდგენა არ ჰქონდა რა იყო მარიხუანა მათ მხოლოდ

,        . უთხრეს რომ მარიხუანა არის საშიში ნარკოტიკული და სასიკვდილო ნარკოტიკი ჩვენ
 ,        ყველანი გვჯეროდა რომ ერთობლივი მოწევა იყო ყველაზე თვითდამანგრეველი და
 ,      . , საზიანო რამ რისი გაკეთებაც ჩვენ შეგვიძლია საკუთარი თავისთვის რასაკვირველია ეს

    ,      ყველაფერი უბრალოდ ტყუილების კოლოფი იყო მაგრამ იმ დროს საზოგადოებას არ
   .ჰქონდა საშუალება სხვაგვარად გაეგო

  ,       რომ საზოგადოებამ იცოდეს როდესაც მათი მთავრობები ცდილობდნენ ამ მცენარის
 ,       -   უკანონო გამოტანას რომ ბევრი დამფუძნებელი მამა და აშშ ის ყოფილი პრეზიდენტი

    ,    კარიერის განმავლობაში ინტენსიურად ეწეოდნენ კანაფს მათ არ შეეძლოთ
   ,      .  გადაეყლაპათ ეს ახალი შეზღუდვები რომლებიც მათზე ასე იოლად აიძულეს რა

   ,     არსებობს უამრავი დოკუმენტირებული ანგარიში რომელიც ნათლად აღწერს მრავალი
       ,   ცნობილი სახელმწიფო მოღვაწის მოწევის პრაქტიკას და იმასაც კი თუ როგორ

     ,   სარგებლობდნენ აბრაამ ლინკოლნის მსგავსი პრეზიდენტები დროზე როცა ის
    .ვერანდაზე მჯდომ კანაფის მოწევაში ატარებდა

   ,     ,ვიმსჯელებთ ზოგიერთი დოკუმენტის მიხედვით იმ ეპოქის პოლიტიკურ ლიდერებს
    .   ,როგორიცაა დამოუკიდებლობის დეკლარაცია და კონსტიტუცია როგორც ჩანს
  ,    ,   მარიხუანის საშინელი ეფექტები რომელსაც ისინი ეწეოდნენ რასაც ახლა

 ,   ,      საზოგადოებას ეუბნებიან ისეთი საზიანოა რომ საერთოდ არ იმოქმედებს ასეთ
     .   ,პიროვნებებზე ან მათ რაციონალურად აზროვნების უნარზე მიუხედავად ამისა
 ,   ,     ,ათწლეულების შემდეგ როდესაც კანონები რომლებიც კრძალავს კანაფის მოხმარებას

 1900 -   ,      .დამკვიდრდა იანი წლების დასაწყისში ძალიან ცოტამ თუ იცის ასეთი რამ
      .  კანაფის სამკურნალო გამოყენება ისტორიის მანძილზე ლეგენდარული იყო იგი

       .გამოიყენება პრაქტიკულად ყველა სახის დაავადების და დაზიანების სამკურნალოდ
      მხოლოდ ბოლო რამდენიმე ათწლეულის განმავლობაში კანაფის სამკურნალო

   .      ,გამოყენებაზე უარი ეთქვა საზოგადოებას კანაფის მცენარე იმისთვის რომ ვაღიაროთ ის
  ,        რაც სინამდვილეში არის ყველაფერი რაც ჩვენ უნდა გავაკეთოთ არის გამოვყოთ ფაქტი

 .მხატვრულილიტერატურისგან
      . სისტემამ ბოროტად გამოიყენა კანაფი საზოგადოებისთვის მარიხუანის სახელით ჩვენს

   -      ,   მშობლებს და ბებია ბაბუას განუცხადეს ახალი ამბები და კინომედია რომ მარიხუანა
/      ,     .და ან კანაფის მცენარე იყო სასიკვდილო საშიში და ნარკოტიკული საშუალება

   ,      სიმართლისგან შორს ვერაფერი იქნებოდა მაგრამ იმ ეპოქაში ჯერ კიდევ შეუძლებელი
   .იყო საზოგადოებისთვის გაერკვია ფაქტები

,     ,   ,  ისინი ვინც ამ სასაცილო პროპაგანდას აწარმოებდნენ დიდი ხანია მკვდარია მაშ რატომ
     ?    -  .  დგას ტყუილი და მოტყუება კანაფის შესახებ პასუხი მარტივია ფული ჩვენ
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  ,        ვიტანჯებით და ვკვდებით რადგან წამლის კომპანიებს და სხვა მსხვილ ფულის
     .  ,   ინტერესებს სურთ გააუმჯობესონ თავიანთი მოგების ზღვარი იმისათვის რომ მათ

  ,    ,    გააგრძელონ ამის გაკეთება მათ უნდა უზრუნველყონ რომ კანაფი ინახება
   ,     არალეგალურად და საზოგადოებისგან შორს სამკურნალო მიზნებისთვის და სხვა

.მიზნებისთვის
      ,  ,    თუ გადავხედავთ ამ ყველაფრის მიღმა არსებულ ისტორიას აღმოვაჩენთ რომ ეს იყო
     ,   ,   ჯონ როკფელერი და მისი მდიდარი მეგობრები კორუფციასთან ერთად იმ წარსულის

 ,       .ეპოქის მთავრობებთან რომელმაც მოგვცა დღეს არსებული სამედიცინო სისტემა
       მდიდრებისა და ძლიერების მიერ დაფინანსებულ სამედიცინო სკოლებში ექიმებს
  ,      .  ასწავლიდნენ ალოპათიურ მედიცინას ანუ ქიმიურ ნივთიერებებს და შხამებს დროთა
        , განმავლობაში მათმა სიცრუემ და მოტყუებამ დაარწმუნა არა მხოლოდ ექიმები არამედ

 ,       ფართო საზოგადოებაც რომ ქიმიკატები და შხამები სასარგებლოა სამედიცინო
.     ,     პირობებისთვის სხვა სიტყვებით რომ ვთქვათ ამ ეგრეთ წოდებულმა სამედიცინო

    ,   ,  ,   სკოლებმა ტვინი გარეცხეს როგორც ექიმებმა ისე საზოგადოებამ დაიჯერეს რომ შავი
 . ”  , :   არის თეთრი რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

       რომელი შტამი ან შტამები უნდა გამოვიყენო ზეთის
?დასამზადებლად

”      ,    ამ კითხვაზე პასუხის გაცემა საკმაოდ რთულია ვინაიდან სინამდვილეში ჩვენ ყველანი
   ,     ,   თესლის მოვაჭრეების წყალობაში ვართ რადგან ისინი არიან ის ვინც საბოლოო

  ,   .სათქმელი აქვს იმას რასაც ჩვენ ვზრდით
  ,         უბედურება ის არის რომ თქვენ შეუკვეთეთ თეთრი ქვრივის მსგავსი ჯიში ხუთი

  ,    ,  განსხვავებული თესლის მომწოდებლისგან როდესაც გაზარდეთ ისინი თქვენ
      .  საბოლოოდ გაზარდებთ ხუთი სრულიად განსხვავებული ტიპის მცენარეს თეთრი

 ,    ,     ქვრივის ტიპს რომელსაც კანადაში ვზრდიდი ჰქონდა ძალიან მძიმე დამამშვიდებელი
,          -  ეფექტი როგორც კარგი ინდიკას ჯიში და ეს იყო ერთ ერთი საუკეთესო

,     .     ტკივილგამაყუჩებელი რაც კი ოდესმე შემხვედრია მაგრამ თუ მე შევეცდებოდი იგივე
   ,     ,  თესლის შეკვეთას იმ კომპანიისგან საიდანაც ისინი თავდაპირველად შევიძინე დღეს

      ისინი ალბათ გამომიგზავნიან თესლებს სრულიად განსხვავებული სამკურნალო
.ღირებულებით

 ,     ,    ,   ,თეთრი ქვრივი რომელიც მე ვნახე ევროპაში ბევრად უფრო ენერგიულია ვიდრე ის
  , ,  ,      რასაც კანადაში ვზრდიდი ამიტომ როგორც ჩანს აქ არსებული თესლი უნდა იყოს უფრო

 .  ,  ,     სატირალი დომინანტი სამწუხაროდ უმეტესწილად მას არ ჰქონდა სამკურნალო
,      ,   ღირებულებები რასაც მე ვეძებდი მძინარე ეფექტის მისაღწევად როგორიც იყო თეთრი

,   .ქვრივი რომელიც კანადაში ვიზრდებოდი
    ,     ზოგიერთი შტამი უკეთესია ტკივილის შესამსუბუქებლად ზოგი კი უფრო ეფექტური

       იქნება სისხლში შაქრის დონის კონტროლისთვის დიაბეტით დაავადებულთათვის ან
    .   თვალის წნევის შესამცირებლად გლაუკომით დაავადებულთათვის ჩვენ გვჭირდება
   ,     ,   თესლის კარგი მუდმივი მარაგი რომელსაც აქვს სამკურნალო ღირებულება ასე რომ

    .      ჩვეულებრივმა ადამიანმა იცის რა იზრდება ყველაფერი რაც ჩვენ გვჭირდება არის
     ,  თავისუფლება გავზარდოთ ყველაზე სამკურნალო შტამები დედამიწაზე შემდეგ

      აღმოფხვრის მარტივი პროცესის გამოყენებით შეგვიძლია დავადგინოთ რომელი
      შტამები აწარმოებს საუკეთესო ზეთს სხვადასხვა სამედიცინო მდგომარეობის

.სამკურნალოდ
  ,       ამის დასრულების შემდეგ ამ თესლის სტაბილური მარაგი ხელმისაწვდომი გახდება

     ,   საზოგადოებისთვის და მათ შეეძლებათ გაზარდონ შტამები რომლებიც შეესაბამება მათ
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 .      ,     სამედიცინო საჭიროებებს მაგრამ სანამ ის დღე დადგება მე ნამდვილად ვერ გირჩევთ
      ,   "   "  კონკრეტულ ჯიშს ან თესლის გამყიდველს და ვიტყვი რომ ეს არის შენთვის და აქვს

"  ".გარანტირებული ეფექტი
    ,     ზოგიერთ სათესლე კომპანიას აქვს ინფორმაცია რომელიც მათ ყიდიან შტამების

  .   ,    ,   სამკურნალო ღირებულებების შესახებ ასე რომ კარგი იდეა იქნება გადახედოთ ამ
  .ინფორმაციას შესყიდვის დაწყებამდე

     ?რა შტამები უნდა ეძებონ პაციენტებმა მაშინ
 ,      ,     ამ დროს მხოლოდ ის შემიძლია ვუთხრა საზოგადოებას რომ შეუკვეთოს ძლიერი და

       , ძალიან დამამშვიდებელი ინდიკა ან ინდიკა დომინანტური სატივა ჯვრები რომლებსაც
 20%  THC     .   ,   აქვთ ან მეტი ზეთის წარმოებისათვის გარდა ამისა ხალხი ყოველთვის

,          მეკითხება სად შეიძლება თესლის მოპოვება და ეს შეიძლება იყოს რეალური პრობლემა
,     ,      . მათთვის ვინც ცხოვრობს ზოგიერთ ქვეყანაში რომელიც არ აძლევს მათ გაყიდვას თუ

      ,   ინტერნეტით დადიხართ და ნახავთ ბევრ სათესლე კომპანიას რომლებიც მიაწოდებენ
      .  ( :   კანაფის თესლს და ზოგიერთ გემს მთელს მსოფლიოში რჩევა მოიძიეთ სიტყვები

        ,მარიხუანას თესლი მთელს მსოფლიოში და ნახავთ ონლაინ მაღაზიების არჩევანს
    ).რომლებიც შესაძლოა დააკმაყოფილებენ თქვენს საჭიროებებს

         რას უნდა მიაქციოს ყურადღება ზეთის წარმოების მცენარეების არჩევისას ან
?შეძენისას

 ,      ,    იმ ადამიანებისთვის ვისაც კანაფის გამოცდილება არ აქვს ისინი ფრთხილად უნდა
,         იყვნენ რადგან ბევრი მწარმოებელი და გამყიდველი უბრალოდ შეეცდება გაგიყიდოს

  .  ,     ,     რაც მათ აქვთ მათთვის ვისაც არასოდეს გაუწევია კანაფი მე ვთავაზობ მათ იყიდონ
   .გამოცდილების მქონე ვინმე ყიდვისას

        თქვენ ყოველთვის არ შეგიძლიათ გარეგნობითა და სუნით დაადგინოთ კანაფის
.   ,      სიმძლავრე მე მინახავს კვირტები რომლებიც ბრწყინავდნენ ფისით და მშვენიერი სუნი

,         .  ჰქონდათ მაგრამ მათ არ გააჩნდათ კარგი წამლის გამომუშავების ძალა ამიტომ
       .უმჯობესია გაარკვიოთ რამდენად ძლიერია მასალა დიდი რაოდენობის შეძენამდე

     ,     როდესაც ვინმეს მოაქვს ფუნტი წამლის წარმოებისთვის მე პირველად ვამოწმებ მის
 .         .  გავლენას ჩემზე მე დავჭრა ცოტაოდენი კვირტი და გავაბრტყელო სახსარი მასთან თუ

 ,   ,      ,   კანაფი კარგია იმ მომენტისთვის როდესაც მე ნახევარი სახსარი ვეწევი ვგრძნობ მის
.   ,    ,    ეფექტს რასაც ვეძებ მძინარე მძაფრი შეგრძნებაა რომელიც წამოწოლის სურვილს
.         , ,გიქმნის თუ ვეწევი კარგ ინდიკას ან ინდიკა დომინანტურ სატივა ჯვარს ჩვეულებრივ

    .ასეთი ჯიშები გამოავლენენ ამ ეფექტებს
 ,     ,    ,მე აღმოვაჩინე რომ კანაფის პრაქტიკულად ყველა ჯიში რომელიც წარმოქმნის ამ მძიმე

 ,  .    ,    ძილიან განცდას ძალიან სამკურნალოა ეს არის ის ჯიშები რომლებიც მე ასეთი დიდი
       წარმატებით გამოვიყენე ზეთების წარმოებისას კიბოს სამკურნალოდ და სხვა
  . ”  , :  სერიოზული შიდა პრობლემებისათვის რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო

მცენარე

     როგორ განვსაზღვროთ რომელი საწყისი მასალა
?ვიყიდოთ

”    ,       ,  უმარტივესი გზა იმის დასადგენად თუ რა თვისებები აქვს კვირტის მასალას არის
        .    უბრალოდ მოწევა და ნახოთ რა გავლენა აქვს მას თქვენზე როდესაც ხალხი ჩემთან

     ,    .   ,კანაფს მოაქვს ამ წამლის წარმოების მიზნით მე ვატრიალებ სახსარს იმ დროისთვის
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   , ,      ,  როდესაც მე ნახევარი ვეწევი ვიცი აქვს თუ არა ის დამამშვიდებელ ეფექტს რასაც ვეძებ
   ,  .და ასე ვარჩევ მასალს რომელსაც ვიყენებ
          თუ თქვენ აპირებთ კანაფის ყიდვას წამლების წარმოებისთვის და თქვენ თვითონ არ

 ,      ,   ,ეწევით მას წაიყვანეთ ვინმე გამოცდილი მწეველი და სთხოვეთ გამოსცადოს ის მასალა
  .   ,      რომლის შეძენაც ფიქრობთ უთხარით მათ რომ თქვენ ეძებთ დამამშვიდებელ ეფექტს

       .და არ გსურთ შეიძინოთ რაიმე ამაღელვებელი ან ენერგიული
        ,    ასევე არ არის ცუდი იდეა თან იქონიოთ ჯიბის გამადიდებელი ასე რომ თქვენ

    ,    .  შეგიძლიათ შეისწავლოთ ფისოვანი იმ კვირტზე რომლის შეძენაც აპირებთ კარგი
   ,      კვირტი თითქოს ყინვაშია დაფარული უმეტეს დროს მისი დანახვა შეუიარაღებელი

  .       ,  თვალითაც კი შეიძლება მას შემდეგ რაც შეეგუებით ზეთის წარმოებას ხშირად
        შეიძლება საკმაოდ კარგი წარმოდგენა მიიღოთ რამდენი ზეთი შეიძლება გამოიღოს

       . ,შტამამ თითო კილოგრამზე მხოლოდ კვირტის მასალის გამადიდებელი თვალით ფისი
          რომელსაც თქვენ აკვირდებით არის წამალი და საერთოდ რაც უფრო მეტია კვირტის

,       .მასალაზე მით უფრო დიდი რაოდენობით ზეთს გამოიმუშავებს იგი

  ,        რატომ ურჩევთ ადამიანებს რომ მიიღონ ზეთი ფუნტიდან ან მეტი საწყისი
?         მასალისგან შეეძლოთთუ არა მისი გამომუშავება ერთი უნცია გამხმარი
? 'კანაფისგან

,    ,      .  დიახ რა თქმა უნდა ზეთის წარმოება შესაძლებელია მცირე რაოდენობითაც უნცია
      3-  4   კარგი მშრალი კანაფის კვირტი უნდა აწარმოებდეს დან გრამამდე მაღალი ხარისხის

   16       .ზეთს და მხოლოდ თხევადი უნცია გამხსნელი იქნება საჭირო ორი დაბანისთვის
  ,      ,    მაგრამ არსებობს მიზეზები რის გამოც მე ვთავაზობ პაციენტებს რომ შეძლონ ზეთი

,         ფუნტიდან თუ ეს შესაძლებელია და ისინი გულისხმობენ პაციენტის დამშვიდებას მისი
.  ,   ,   ,  გამოყენებისას მე ვგრძნობ რომ ისინიც კი ვინც შედარებით ჯანმრთელია უნდა მიიღონ

 60       სრული გრამი მკურნალობა სხეულის დეტოქსიკაციისთვის და მათი ჯანმრთელობის
 .      მდგომარეობის დასაბრუნებლად ამდენი ზეთის წარმოებას ჩვეულებრივ სჭირდება

     ,     ,ერთი კილოგრამი კვირტი და მე ვფიქრობ რომ ეს გარკვეულწილად ადვილია პაციენტზე
       .თუ ისინი არ ცდილობენ სხვადასხვა ჯიშის ზეთების წარმოებას

     ,   ,  თითოეული შტამი აწარმოებს ზეთებს განსხვავებული ეფექტებით ასე რომ თუ
    ,      .პაციენტი გადადის ერთი შტამიდან მეორეზე მათ არასოდეს იციან რას უნდა ელოდონ
,        , მათთვის ვინც ამ მედიკამენტის გამოყენებასთან ერთად თავს იოლად გრძნობს ზეთების

       .   ,გადართვა მცირე პრობლემას ქმნის ან საერთოდ არ იწვევს მაგრამ იმ პაციენტებისთვის
    ,   ,   ,   რომლებიც პირველად განიცდიან მის ეფექტს მე ვფიქრობ რომ უმჯობესია თუ ისინი

    .მხოლოდ ერთ სახეობის ზეთს მიიღებენ

    ,    რამდენად ძლიერი და ძლიერია მცენარეები რომლებსაც იყენებთ ზეთის
?დასამზადებლად

        მე ყოველთვის ვამზადებ წამალს ჩემთვის ყველაზე ძლიერი და დამამშვიდებელი
    ,     მასალისაგან და ხშირად ის შტამები რომლებთანაც ვმუშაობ წარმოშობს ეიფორიულ

.         ეფექტსაც ამ თვისებების მქონე შტამებიდან წარმოქმნილ ზეთებს აქვთ ძალიან
       .სასიამოვნო ეფექტები და პაციენტებს აქვთ სიამოვნება მათი მიღებით

,    ,      ადგილობრივად ბევრი ქოთნის მწეველი ჩივის რომ მე ვყიდულობ ყველა კარგ კანაფის
    ,   .     წამალს და არაფერს ვტოვებ მათთვის ვისაც მოწევა სურს მე ამას დიდ ყურადღებას არ

,   ,      ,ვაქცევ ვინაიდან მე ვთვლი რომ სიცოცხლის გადარჩენა ბევრად უფრო მნიშვნელოვანია
 ,    .ვიდრე მათთვის ვინც არ არის ავად

   ,       მე ყოველთვის ვეძებ შტამებს რომლებიც გამოავლენენ მძიმე ფისის შემცველობას და
  .    ,    სათანადო სამკურნალო თვისებებს მასალის დიდი ნაწილი რომელსაც მე ვიყენებ
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 ,   ,     THC  20%წამლის წარმოებისთვის მოდის ჯიშებიდან რომლებიც უნდა იყოს
.  ,        THC– ,  დიაპაზონში რასაკვირველია თუ ეს შტამები რეალურად შეიცავს ამდენ ს ერთი

  90  –   100   .   ,  ფუნტი გამოიმუშავებდა დან გრამ ზეთს არიან ადამიანები რომლებიც
     ,    ,  რეალურად ზრდიან ამ ხარისხის სამკურნალო კანაფს მაგრამ მიიღეთ ჩემგან მსგავსი

        .კანაფის ფასი შეიძლება იყოს ძალიან ძვირი და ძნელი საპოვნელი
   ,     ,კვირტის მასალის უმეტესი ნაწილი რომელიც ჩემთვის ხელმისაწვდომი იყო

  60     ; ,აწარმოებდა დაახლოებით გრამ მაღალხარისხოვან ზეთს მშრალ ფუნტზე ეჭვგარეშეა
   . ,      რომ ხარისხი უკეთესი იქნებოდა სინამდვილეში მე ძალიან მცირე არჩევანი მქონდა ამ

.       ,     ,საკითხში თუ მე უნდა გადავარჩინო პაციენტების სიცოცხლე მე უნდა გამოვიყენო ის
  .     ,   რაც ხელმისაწვდომი იყო ადამიანებმა ნამდვილად უნდა იცოდნენ რომ თითოეული

         შტამი განსხვავდება მის მიერ წარმოებული ზეთის რაოდენობით და ეს ზეთებიც
  .განსხვავდება სამკურნალო ღირებულებით

 ,       ,გარდა ამისა კანაფის გასაზრდელად გამოყენებული მეთოდები დიდ კავშირშია იმასთან
   THC    .    თუ რამდენად არის მშრალი კვირტის მასალაში მოყვანილ ჯიშს შეუძლია

 ,    20% THC   ,  წარმოქმნას კვირტი რომელიც შეიძლება შეიცავდეს ან უფრო მეტს მაგრამ ბევრ
       -   .  მწარმოებელს არ აქვს ამის მისაღწევად საჭირო უნარ ჩვევები და აღჭურვილობა მე

 ,   90        ვმუშაობ შტამებზე რომლებმაც გრამი ზეთი მიიღეს ერთი მშრალი ფუნტიდან და
   . ,     ,  ,ზოგჯერ ცოტა მეტიც კი სამწუხაროდ ამ ხარისხის კანაფი საკმაოდ იშვიათია ასე რომ

    60       თუ თქვენ შეგიძლიათ მიიღოთ გრამი კარგი ზეთი კანაფის კვირტის მშრალი
,  .      ფუნტიდან იყავით ბედნიერი ყოველთვის მოძებნეთ ყველაზე მძლავრი კანაფი საწყისი

 ;       .  ”  მასალის შეძენისას ვიღაცის სიცოცხლე შეიძლება იყოს მასზე დამოკიდებული რიკ
, :   სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

Cannabis Sativa  Cannabis Indicaწინააღმდეგ
          რა არის მთავარი განსხვავება კანაფის სატივასა და კანაფის ინდიკას შორის

?მკურნალობაში
”     ,         მე არ მიყვარს იმის დანახვა რომ ვინმე იღებს სატივას ზეთს კიბოს და სხვა სერიოზული

 .    ,   ,   მდგომარეობების სამკურნალოდ რა თქმა უნდა არსებობს შესაძლებლობა რომ კარგი
    ,     სატივას ზეთმა შეძლოს კიბოს განკურნება მაგრამ ამ ზეთის გამაძლიერებელი ეფექტი

   .   ,     არ უწყობს ხელს განკურნებას რა თქმა უნდა მე უყოყმანოდ ვიმკურნალებ კანის კიბოს
  ,       გარედან ასეთი ზეთით მაგრამ სატივას ჯიშებიდან ზეთების მიღებამ შეიძლება ცუდად

  .        იმოქმედოს პაციენტის ძილზე მე ასევე მიმაჩნია ასეთი ზეთები ძალიან ეფექტური
   .   ,დეპრესიით დაავადებული ადამიანების სამკურნალოდ ზოგიერთ შემთხვევაში

    ,     დეპრესიით დაავადებულებს შეუძლიათ მიიღონ სარგებელი თუ მიიღებენ ამ ზეთის
   .        მცირე დოზას საწოლიდან ადგომისას ეს ენერგიას მისცემს მათ და აამაღლებს მათ

,      ,     განწყობას მაგრამ თუ ძალიან ბევრს მიიღებთ ზოგიერთი ძლიერი სატივას ზეთი
          .შეიძლება იყოს ძალიან ენერგიული და ადამიანების უმეტესობას არ მოსწონს ეს ეფექტი

 ,       მიუხედავად იმისა რომ სატივებისგან წარმოებული ზეთები შეიძლება იყოს მომგებიანი
 ,       .ზოგიერთ სიტუაციაში უმეტესწილად ვცდილობ თავიდან ავიცილო მათი გამოყენება

           ხშირად ეს ზეთები ძალიან ენერგიულია და მე არ მსურს ვიხილო ვიღაც ტერმინალური
    ,     .კიბოთი ან სხვა სერიოზული პირობებით რომელიც ცდილობს ბეღელის დახატვას

        ,  ზოგიერთი პაციენტი კარგად არ უმკლავდება ენერგიის მომცემი ზეთების ეფექტს რაც
    .   , ხშირად მათ ძალიან მოუსვენარს ხდის ჩემი გამოცდილებიდან გამომდინარე პაციენტი
  ,       ბევრად უკეთესად რეაგირებს თუ ზეთი მიიღება დამამშვიდებელი შტამებიდან ისეთი

,   .თვისებებით როგორიც მე აღვნიშნე
 ,        დამატებითი ძილი რომელსაც პაციენტი განიცდის არის ძალიან გამაგრილებელი და
,      ,   ,  ლოგიკურად კარგად დასვენებული პაციენტი უკეთესად განიკურნება ვიდრე ის ვინც
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 .      განიცდის ძილს შიდა გამოყენებისთვის უმეტეს სამედიცინო მდგომარეობის
,         სამკურნალოდ მე მკაცრად გირჩევთ გამოიყენოთ ინდიკა შტამები ან ინდიკა
  .        დომინანტური სატივა ჯვრები ინდიკა ამშვიდებს ადამიანს და აძლევს მას მეტ

,   .დასვენებას ძილს და სიმშვიდეს
  ,      მე ასევე აღმოვაჩინე რომ ინდიკატორული დომინანტური შტამებიდან წარმოებული

       .ზეთები ეფექტურია დეპრესიისა და ჯანმრთელობის სხვა საკითხების სამკურნალოდ
 ,      ჩემი გადმოსახედიდან კარგი ინდიკატური შტამებიდან წარმოებული ზეთები

   ,    სამედიცინო თვალსაზრისით უფრო სასურველია ვიდრე სატივასგან წარმოებული
 .ზეთების უმეტესობა

       .   მე შევეცადე ზეთები მრავალი შტამიდან და შტამების კომბინაციიდან მახსოვს ერთი
,    .     ზეთი რომელმაც თითქმის ნირვანა მომცა როგორდაახასიათებდით იმ იდეალურ
,      ?ზეთს რომელიც პაციენტებს ყველაზე სასიამოვნო გამოცდილებას მისცემდა

         ნირვანას მიღწევა არ არის აუცილებელი ამ ზეთის გამოყენებისას თქვენი სხეულის
 ,   ,      ეფექტურად გასაჯანსაღებლად მაგრამ მაშინაც კი თუ თქვენ ძალიან ბევრს მიიღებთ და

  ,   . , , მიაღწევთ ამ მდგომარეობას თქვენ არ დაზარალდებით სინამდვილეში მათთვის ვინც
    ,  ,    სიკვდილთან ახლოს არის ისეთი რამ როგორიცაა კიბო მაღალი ხარისხის ზეთის დიდი

     .დოზის გადაჭარბება გაზრდის მათ გადარჩენის შანსს
    ,      ,  პაციენტს შეეძლო ამის გაკეთება სახლში მაგრამ თუ ზეთი ნებადართული იყო მე
,        .   ვფიქრობ რომ ეს ბევრად უკეთესი იქნებოდა საავადმყოფოს პირობებში თუ პაციენტი

   ,  ,     ,სიკვდილთან ახლოს არ არის მე ვეუბნები რომ დაიცვან ჩვენი დოზირების ინსტრუქცია
 ,    ,       მაგრამ მათთვის ვისაც სიცოცხლე ემუქრება ვურჩევ მათ მიიღონ ეს წამალი რაც

 .შეიძლება სწრაფად
,    ,       ,  ბევრს ვინც წარსულში ეწეოდა კანაფს არ ეშინია ამ ნივთიერების და მე მინახავს რომ

 ,     ,     რამდენიმე ადამიანი რომელთაც აქვთ ტერმინალური კიბო ერთ თვეში კურნავს მათ
.  ,     ,  მდგომარეობას სინამდვილეში ეს თავად პაციენტზეა დამოკიდებული რამდენად

   .       სწრაფად მიიღება ეს წამალი მას შემდეგ რაც საზოგადოებისთვის ცნობილი გახდება
   ,  ,      რამდენად უსაფრთხოა მისი შეყვანა ველოდები რომ უფრო მეტი შეეცდება მისი

 .სწრაფად მიღებას

,   ?ინდიკა სატივა თუ რუდერალისი
,   ,      საბედნიეროდ როგორც ჩანს უმეტესწილად კანაფის ინდიკა შტამები ეფექტური
   .      მკურნალობაა ყველა სახის კიბოსთვის ახლა არსებობს ათასობით სხვადასხვა სახის

,       კანაფი რომელიც წარმოიშვა სელექციონერების მიერ სხვადასხვა შტამების გადაკვეთის
.      cannabis indica, cannabis sativa  cannabis ruderalis.გამო ამ მცენარის სამი ძირითადი სახეობაა და

     ,  სუფთა ინდიკატორები აწარმოებენ ძალიან დამამშვიდებელ მედიკამენტს რომელიც
    .ეფექტურია უმეტეს სამედიცინო მდგომარეობის სამკურნალოდ

  ,      კარგ ინდიკატურ შტამებს რომლებიც გადაკვეთილია სატივასთან ან რუდერალისთან
,        .   ,  ერთად ასევე აქვთ ამ მძიმე სედატიური სამკურნალო ეფექტი მიუხედავად ამისა ეს

      ,  დიდწილად არის დამოკიდებული იმ მაჩვენებლების პროცენტულ მაჩვენებელზე რაც ამ
 ,       .  ,  ახალ ჯვრებშია რამდენად ეფექტური იქნება ისინი როგორც წამალი საერთოდ რაც

   ,      უფრო მაღალია ინდიკას შემცველობა მით უფრო დამამშვიდებელი და ეფექტური
    .იქნება ეს ჯვრები როგორც წამალი
 ,      ,    მეორეს მხრივ სუფთა სატივა აწარმოებს ენერგიულ ეფექტს რაც უმეტეს შემთხვევაში

          , არ უწყობს ხელს განკურნებას და შეიძლება ხელი შეუშალოს მათ ძილის რეჟიმს ვინც
    .      ცდილობს გამოიყენოს იგი როგორც წამალი სუფთა სატივის ან სატივა დომინანტური

       ინდიკაციის ან რუდერალის ჯვრისგან მიღებული მედიკამენტები შეიძლება იყოს
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    ,   მომგებიანი დეპრესიით დაავადებული ადამიანების სამკურნალოდ ან კანის
 ,    მდგომარეობების სამკურნალოდ რომელთა მკურნალობაც შესაძლებელია

.ადგილობრივად
 ,        შეყვანის მიზნით სატივა და სატივა დომინანტური ჯვრებისგან მიღებული ზეთები

   .     სიფრთხილით უნდა იქნას გამოყენებული ასეთი ზეთები შეიძლება წარმოუდგენლად
     ,  ,    ენერგიული იყოს მიღებისას და ეს ეფექტი ჩემი აზრით არ უწყობს ხელს სამკურნალო

.პროცესს
   ,  cannabis  ruderalis–    ბოლო რამდენიმე წლის განმავლობაში მა დიდი ყურადღება მიიპყრო

 .   ,      კანაფის სამყაროში როგორც მივხვდი რუდერალის გადაკვეთა ხდება ინდიკებთან და
,          .  ,სატივებთან რათა ეს შტამები უფრო გამძლე და ობის მიმართ გამძლე იყოს გარდა ამისა

   CBD    ,     რუდერალის ჯიშები მაღალია და ზოგი ფიქრობს რომ ამას შეიძლება დიდი
 ,      .    მნიშვნელობა ჰქონდეს მაგრამ ეს ჯერ კიდევ დასამტკიცებელია მე არ შემიძლია

   ,       გამოვთქვა მოსაზრება იმის შესახებ თუ რამდენად ეფექტური იქნება ამ ჯიშისგან
  .      წარმოებული მედიკამენტები სამკურნალოდ ვინაიდან მე არ მაქვს რუდერალის

  ,       , ჯიშებთან მუშაობის გამოცდილება ამ დროს მე არ ვგრძნობ თავს კვალიფიციურად რომ
  .შევთავაზო ჩემი შეხედულებები

 ,    ,      და მაინც საუკეთესო შედეგის მისაღწევად მე გამოვიყენებდი სუფთა ინდიკას ან
      ,  ინდიკას დომინანტურ სატივას ჯვრებს ამ მედიკამენტის წარმოებისთვის რადგან ისინი

   .უკვე დადასტურებულია რომ ეფექტურია
  ,     ჩემი გამოცდილებიდან გამომდინარე პრაქტიკულად ყველა ინდიკატურ დომინანტურ

   ,     შტამს შეუძლია აწარმოოს წამალი რომელიც ეფექტურია მრავალი სამედიცინო
.      მდგომარეობისთვის დეპრესიით დაავადებულ ადამიანებსაც კი შეუძლიათ ისარგებლონ

    .  ,  კარგი ინდიკატორებით მიღებული ზეთების ზემოქმედებით ასე რომ უმჯობესია თავი
 ,       .  შეიკავოთ სატივებისგან რათა გამოიტანოთ წამალი უმეტეს შიდა მიზნებისთვის და

,         , მაინც თუ გსურთ კანის მდგომარეობის ან კანის კიბოს მკურნალობა ადგილობრივად მე
,    ,      ვფიქრობ რომ თქვენ აღმოაჩენთ რომ სატივას ჯიშებისგან წარმოებული ზეთები
      .  ,  შეიძლება საკმაოდ ეფექტური იყოს ასეთი ნივთების მკურნალობაში ეჭვგარეშეა რომ
      ,    ზოგიერთი შტამი აწარმოებს ბევრად უფრო ძლიერ წამალს ვიდრე სხვები სხვადასხვა

 . ,     . ” სამედიცინო მდგომარეობისთვის მომავალში სწორედ იქ უნდა ჩატარდეს კვლევა რიკ
, :   სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე
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  გარე წინააღმდეგ შიდა
       ?არსებობს განსხვავებები შიდა და გარე მცენარეების ზეთებს შორის

”    ,    ,   მე მივიღე ზეთი კანაფისგან რომელიც გაიზარდა როგორც შიგნით ასევე გარეთ კარგი
.      ,  შედეგებით მე მირჩევნია ვიმუშაო გარედან გაშენებულ კანაფთან ვინაიდან საშუალოდ

  ,    ,   ,  მაღალი ხარისხის კანაფი რომელიც იზრდება გარეთ კარგ მზარდ სეზონში შეიძლება
       .     ,იყოს უფრო ძლიერი და ხშირად მეტ ფისს აწარმოებს მე ამას ძირითადად მზეს მივაწერ

  ,       რადგან არ მჯერა რომ შიდა განათების სისტემების უმეტესობას შეუძლია კონკურენცია
   . ,      ,გაუწიოს სინათლის ამ წყაროს ასევე არსებობს სხვა სტრესები და ფაქტორები ბუნებაში

      ,რომლებმაც შეიძლება გავლენა მოახდინონ მომატებული შტამის სიმძლავრეზე
    .რომელსაც შიდა მცენარეები არ შეხვდებიან

  , ,   ,     რა თქმა უნდა კანაფი რომელიც იზრდება შიგნით შეიძლება იყოს ძალიან ძლიერი და
  ,      . ,გამოიმუშავებს კარგ წამალს მაგრამ შიდა ზრდაში ბევრი ნაკლი არსებობს მცენარეები

  ,      . ,რომლებიც იზრდება შიგნით ჩვეულებრივ უფრო მცირე ზომისაა ვიდრე გარედან ასევე
    ,   ,შიდა მოწყობისას წარმოიქმნება პრობლემები სუნთან ჰაერის მოძრაობასთან

   .    ,   ,ინვაზიებთან და სიცხესთან დაკავშირებით შიდა ზრდის სისტემები როგორც წესი
         წარმოქმნის დიდი რაოდენობით ზედმეტ სითბოს და ხშირად ინვაზიები და მცენარეების

   .ზრდა კონტროლდება ქიმიკატების გამოყენებით
 ,        ;ვერ ვიტყვი რომ შეექმნა რაიმე პრობლემა შიდა კულტურებიდან წამლების წარმოებაში
 ,     ,      ასე რომ თუ თქვენ არ გაქვთ ალტერნატივა ეს არის კარგი საშუალება საკუთარი თავის

.  ,    ,     მომარაგებისთვის მათთვის ვინც არ ცხოვრობს სოფლად მე ვთავაზობ მათ ააშენონ ან
    ,     შეიძინონ პატარა შიდა მზარდი სისტემა საიდანაც მათ შეუძლიათ უზრუნველყონ

   .    თავიანთი ოჯახის სამკურნალო საჭიროებები ამჟამად არსებობს მრავალი
    ,    ,   განსხვავებული ტიპის შიდა ზრდის პალატა ან თუ გსურთ ყოველთვის შეგიძლიათ

 .  ,  ,   ააწყოთ საკუთარი მიუხედავად ამისა ჩემი გადმოსახედიდან არსებობს მხოლოდ ერთი
          .  გზა კანაფის სათანადოდ გასაზრდელად და ეს არის მშვენიერი ღია ცის ქვეშ ღია გრუნტი

    pH   ,   .    ,კარგი დრენაჟით და შესაბამისი არის ის რაც საჭიროა უამრავ მზესთან ერთად
        .ცხენის სასუქთან და უამრავ წყალს შეუძლია საოცარი მოსავლის მოტანა

          მე არ შემიმჩნევია რაიმე განსხვავება შიდა ან გარე მცენარეებიდან წარმოებული კანაფის
,   ,        .  ზეთში გარდა იმისა რომ შიდა მცენარეები ოდნავ ნაკლებად მძლავრი ჩანს მაგრამ

   ,      , შეიძლება რამდენიმე მიზეზი არსებობდეს თუ რატომ მოხდა ეს და შესაძლოა სათანადო
,     ,   .პირობებში შიდა მცენარეები იყოს ისეთივე ძლიერი როგორც გარედან გაზრდილი

  ,      ,   ყველაზე მძლავრი ზეთები რაც კი ოდესმე გამომუშავებია კანადაში მოვიდა გარე
.       მცენარეებიდან შიდა მცენარეებმა შეიძლება წარმოადგინონ ოდნავ ნაკლებად ძლიერი

,         .ზეთები მაგრამ ისინი მაინც ძალიან ეფექტურია როგორც სამკურნალო საშუალება
, ,      , ამრიგად ამჟამად მე ვიმუშავებ ყველაზე მძლავრ დამამშვიდებელ კვირტთან რომლის
 ,        . ”  ,მიღებაც შეგიძლიათ არ აქვს მნიშვნელობა ის მოდის შიდა თუ გარედან რიკ სიმპსონი

:   კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

      რა სახის ხელოვნური შუქით იღებთ საუკეთესო
?შედეგებს

”         მე მივაღწიე საუკეთესო შედეგებს შენობაში მაღალი წნევის შუქების კომბინაციის
.   1000      1000 გამოყენებით ჩვენ გამოვიყენეთ ვატიანი მაღალი წნევის ნატრიუმი და ვატიანი

    ,     ,ლითონის ჰალოგენი იმავე ზრდის პალატაში რათა წარმომექმნა ყველაზე დიდი კვირტი
    .  ,    რაც კი ოდესმე გამიზრდია შიგნით მიუხედავად იმისა რომ მე არასოდეს გამომიყენებია
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600        ,   ვატიანი მაღალი წნევის ნატრიუმი შიდა ზრდის სისტემაში რაც შემიძლია
,     ,    შევიკრიბო ასეთი ნათურები ყველაზე ეფექტურია რადგან ისინი გამოყოფენ ყველაზე

   .       მეტ ლუმენს ერთ ვატზე მაღალი წნევის განათების სისტემების მთავარი პრობლემა არის
    ,   ,    მათი წარმოქმნილი სითბო და ენერგია რომელსაც ვხარჯავ ამიტომ მე გადავხედე

  ,     .განათების სხვა ფორმებს რომლებიც ამ საკითხების მოგვარებაში დაგეხმარებათ
 4        სტანდარტული ფუტიანი მაგარი თეთრი ყვავილოვანი ბოლქვები კანაფს საკმაოდ

   ;     ლამაზად გაზრდის მცენარეულ მდგომარეობაში მაგრამ დამწყებთათვის მე გირჩევთ
   .    გაცილებით მეტ სინათლის ინტენსივობას დღესდღეობით არსებობს მაღალი

 LED      ინტენსივობის და კომპაქტური ფლუორესცენტური მოწყობილობების მრავალი
,   ,     .    ფორმა რაც მწარმოებლებმა მითხრეს რომ მიაღწევენ კარგ შედეგს ამ ტიპის განათება

   ,       წარმოქმნის ძალიან ცოტა სითბოს აქვს დაბალი ენერგიის მოხმარება და ამ
    .მოწყობილობებს აქვთ ხანგრძლივი სიცოცხლის ხანგრძლივობა

   ,     ბოლო რამდენიმე წლის განმავლობაში განათების სხვადასხვა ფორმის ღირებულება
 ,       ,მკვეთრად შემცირდა ამიტომ ეს მოწყობილობები ახლა ფასების დიაპაზონშია
   .  ,     რომელსაც ბევრი მწარმოებელი შეძლებს ვინმესთვის ვინც ახასიათებს შიდა მზარდ

,  ,      ხელოვნებას მე მჯერა რომ განათების ეს ფორმა ფლუორესცენტური მოწყობილობების
         გამოყენებასთან ერთად არის კარგი გზა დასაწყებად და შეუძლია აღმოფხვრას მრავალი

,      .პრობლემა რომელიც დაკავშირებულია მაღალი წნევის განათების სისტემებთან
 ,   LED     მიუხედავად იმისა რომ და ფლუორესცენტური მოწყობილობები შეიძლება

   ,   ,    გაიზარდოს სასიამოვნო შიდა მოსავლისთვის სინათლის წყარო რომელიც მე ყველაზე
  ,    .    ,  მეტად აღფრთოვანებული ვარ არის პლაზმური განათება რამდენადაც მე მესმის ის

       ძალიან ენერგოეფექტურია დაბალი სითბოს გამომუშავებით და სინათლის ის
,     1000    ,  რაოდენობა რომელსაც მხოლოდ ერთი ვატიანი ნათურა გამოყოფს თითქმის
.        გაუგებარია მხოლოდ ერთი ასეთი ნათურის გამოყენებამ შეიძლება აღმოფხვრას ბევრი

1000       .   ვატიანი მაღალი წნევის ნატრიუმის გამოყენების აუცილებლობა უფრო დიდი
,         მწარმოებლებისთვის ეს ხელს შეუწყობს მათ სითბოს პრობლემების მოგვარებას და

     . ,  ენერგიის და გაყვანილობის ხარჯების მკვეთრად შემცირებას ამჟამად ასეთი განათება
 , , LED  ,   .საკმაოდ ძვირია მაგრამ ნათურების მსგავსად ფასი მალე დაეცემა

 ,       ,  მე ვფიქრობ რომ პლაზმური მოწყობილობები იმავე სინათლის სპექტრში როგორიც
    ,     ჩვენი მზეა თქვენი ზრდის ოთახში კარგი ინვესტიცია იქნება სერიოზული

.   ,   ,   მწარმოებლებისათვის მოკლე დროში მე ველოდები რომ კომპაქტური
,  LED       ფლუორესცენტები და პლაზმური მოწყობილობები სამუდამოდ შეცვლიან შიდა

     ,    გარეგნობას და საქმეს გაცილებით ართულებს ყველას ვინც კანაფის კანაფის მცენარის
 . ”  , :   მოშენებაშია ჩართული რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

     რა უნდა იცოდნენ პაციენტებმა კანაფის
?გასაზრდელად

”    ,        .ვინც კანაფის მოყვანა დაიწყო კარგი წიგნი ან ვიდეო ამ თემაზე აუცილებელია
    -     უბრალოდ გადადით კანაფის ერთ ერთ პუბლიკაციაზე ინტერნეტით ან იყიდეთ
   ,   . ,რომელიმე პუბლიკაცია ადგილობრივ მაღაზიაში სადაც თქვენ ცხოვრობთ ჩვეულებრივ

        .    ეს ჟურნალები გეტყვიან სად არის კარგი წიგნები ამ თემაზე ჩემი პირადი რჩეული არის
  "     ".   ,  ხორხე სერვანტესის შიდა გარე სამკურნალო მწარმოებლის ბიბლია გარდა ამისა ედ

        .როზენტალს და ბევრ სხვას აქვთ შესანიშნავი წიგნები ამ თემაზე
,          ,მათთვის ვისაც სურს გაიგოს მეტი კანაფის და მისი მრავალმხრივი გამოყენების შესახებ

        "   მე მტკიცედ ვთავაზობ მათ წაიკითხონ ჯეკ ჰერერის წიგნი იმპერატორს ტანსაცმელი არ
"     "  ".ეცვა ან უყურონ ჯეკის ვიდეოს კანაფის იმპერატორი
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  ,    ,     აღმოჩენის მოგზაურობის შემდეგ ამ მცენარემ გამიტაცა არ აქვს მნიშვნელობა რა
  ,   ,     ,   სამედიცინო პრობლემა გაქვთ მე ვგრძნობ რომ ეს წამალი არ გამოგადგებათ მაშინ მე

 ,      ,   .    ნაკლებად სავარაუდოა რომ თქვენ იპოვით რაიმე იმას რაც იქნება მე მაქვს კარგი
,         მიზეზი რომ ბუნების ამ საოცრებას ვუწოდო მცენარე ათასი განსხვავებული

 .        სამკურნალო პროფილით მას შემდეგ რაც დაინახავთ სხვადასხვა სახის შტამებიდან
 ,    . ”  , :წარმოქმნილ ზეთებს ზუსტად მიხვდებით რასაც ვგულისხმობ რიკ სიმპსონი კანაფი

  ყველაზე სამკურნალო მცენარე
Q.       ?   არის ავღანეთის კუში სათანადო მასალა ნავთობის დასამზადებლად მე ვიღებ ზეთს

        ,   ქუჩის ნივთებიდან და ვიყენებ მას ბოლო ორი კვირის განმავლობაში რადგან მე მქონდა
 ,         ძილის პრობლემები ახლა მე ვიძინებ ბავშვივით და ვიღვიძებ დილით კარგად

.   ,      ,დასვენებულმა პრობლემა ის არის რომ ლონდონში ძნელია კარგი ნივთების მოპოვება
  AK,     .  .ამიტომაც შევუკვეთე უბრალოდ მჭირდება შენი აზრი ახლა Დიდი მადლობა

.       .     ,ა მე ნამდვილად არ შემიძლია შტამის სახელი დავარქვა თუ ის ძლიერია და გეძინებათ
   .   ,    შესაძლოა კარგი წამალი წარმოიქმნას როგორც მოგეხსენებათ ჩვენ გირჩევთ ყველაზე

    (  20%  THC   )   ძლიერ და დამამშვიდებელ შტამებს სასურველია და მეტი და საუკეთესო
       ზეთები იწარმოება რამდენიმე ძალიან მძლავრი და დამამშვიდებელი შტამის

,       ,  კომბინაციიდან ამიტომ შევეცდები შეკვეთა რამდენიმე სედატიური შტამი თუ
 ,    .    საერთოდ შესაძლებელია ეს იქნება იდეალური მაგრამ ერთჯერადი დაძაბულობის
    ,      ,  ზეთებსაც კი შეუძლიათ სასწაულების მოხდენა რასაც მე ვამბობ არის ის რომ

 ,   ,     .საუკეთესო ზეთები როგორც წესი იწარმოება რამდენიმე შტამის კომბინაციისგან
 , JBსაუკეთესო სურვილებით

” ,      ...   /გამარჯობა ჩემმა მეგობარმა ბობმა გამომიგზავნა თქვენ მე ვარ აღმზრდელი მევენახე
RI–     ,     ,    ში და ახლახან აღმოვაჩინე რომ მამაჩემს აქვს კიბო ამიტომ ბუნებრივია რიკ

    .     სიმპსონის ზეთის დამზადება პრიორიტეტი გახდა მე მაქვს სწრაფი შეკითხვა მასალის
,     ...შესახებ რომელიც გამოიყენება ზეთის დასამზადებლად

     ?      A+ყოველთვის უნდა იყოს ის ინდიკატორი დომინანტი მე მაქვს წვდომა უამრავ
,     sativa  ,        ...მასალაზე მაგრამ უმეტესობა არის დომინანტი რადგან მე არ ვარ ინდის თავი

   , chemdog d, chemdog 4, chemdog , blueberry sativaაღმოსავლეთ სანაპიროზე მჟავე დიზელი დის
clone, girl scout cookies, OG Kush  . . ...       ...და ა შ ყველა უფრო მეტად იხრება სატივას სპექტრზე

        საჭიროების შემთხვევაში მე შემიძლია უფრო ინდიკატურ დომინანტურ მასალაზე ხელი
 ...  ,   ... „მოვიკიდო მადლობა ყველაფრისთვის რასაც აკეთებ სემი

-  ,         ,სემ შენ გინდა რომ ზეთი წარმოიქმნას ყველაზე დამამშვიდებელი მასალისგან
          სატივები პაციენტს ძალიან ენერგიას მისცემს და მათ არ აქვთ სწორი სამკურნალო

   .       ,ეფექტი რასაც ჩვენ ვეძებთ ასე რომ შეარჩიეთ ყველაზე დამამშვიდებელი კვირტი
    ,       გააკეთეთ რამდენიმე გრამი ზეთი ისე რომ მან შეძლოს მკურნალობის დაწყება და

    .  , JBგანაგრძოთ სწორი საწყისი მასალის ძებნა საუკეთესო სურვილებით
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   ,    არსებობს თუ არა შტამები რომლებიც არ არის
  ?ეფექტური კიბოს წინააღმდეგ

”  ,       საბედნიეროდ ჩვენთვის თუ ზეთი სწორად არის წარმოებული დამამშვიდებელი
,   ,        ჯიშებისგან როგორც ჩანს ის ძალიან კარგად მუშაობს ყველა სახის კიბოს

.    ,       მკურნალობაში როგორც უკვე აღვნიშნე მე ჩვეულებრივ ამ ზეთს ვაწარმოებ ძლიერი
  ,      ინდიკას ჯიშების გამოყენებით მაგრამ ინდიკა დომინანტური სატივა ჯვრებიც ხშირად

  . ”  , :   იძლევა კარგ შედეგს რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე
”    35          მას შემდეგ რაც წლის ასაკში დავკარგე ცოლი კიბოსთან ერთად და ჩემს ძმასთან

         , ერთად ელოდა ღვიძლის გადანერგვას ბოლო ხუთი წლის განმავლობაში კიბოს გამო მე
 RSO .     100 $/  -  30  -ვეძებდი დისპანსერებში ის განსხვავდება ვაშინგტონის შტატში გრ მდე გ

.  -    RSO     7% THC მდე ერთ ერთ ეგრეთ წოდებულ ადგილას იყო ზეთი უღმერთოდ უმაღლესი
CBD– ,   ?   30  .      90 -  , ით ღირს კი ეს ეს იყო გრ ზეთი ასი დოლარის გრამი ზეთი იყო ზე ზემოთ მე

 92%.       ? ” ვფიქრობ რა არის სამივე ფსიქოაქტიური ქიმიკატის სრულყოფილი ბალანსი ჰითი
- ,   RSO    95-98%  THC,  ჯანმრთელობა საუკეთესო არის დაახლოებით ჩვეულებრივ

 1%  CBD      ,  დაახლოებით და უკიდურესად ძლიერი და დამამშვიდებელი აქცენტი
     (  ,  გაკეთებულია სიტყვებზე ძლიერი და დამამშვიდებელი ტახტის დაბლოკვა თქვენ უნდა

          , გახადოთ ძალიან ძილიანი და მოდუნებული მიღებისას როდესაც ეს ასე არ არის სცადეთ
        ).სხვა პარტია და შეინახეთ ენერგიის მომტანი ზეთი ადგილობრივი გამოყენებისთვის
   "  CBD"   7% THC-  ,     რაც შეეხება იმ მაღალი ზეთებს ით ყოველ შემთხვევაში ახლა თქვენ

,       -   CBD ,იცით რატომ ვართ ჩვენ წინააღმდეგი ასეთი ზეთების ყველაზე მაღალი ზეთები
   ,   ,    რომლებიც ამჟამად არის მოწოდებული სინონიმებია იმისა რასაც ჩვენ ნაგავს
,          ვუწოდებთ რადგან ჩვენ ვიცით განსხვავება მაღალ ხარისხს შორის ზეთი და ძირითადად
 .ყველაფერი დანარჩენი

 ,    ,   .   მართლაც საუკეთესოა თუ ეს შესაძლებელია საკუთარი ხელებით მიიღეთ კვირტი
,        ,  დისპანსერებიდან იყიდეთ რაც მათ აქვთ და შემდეგ გააკეთეთ ზეთი მასში ნამდვილად

.     ,    . არაფერია მე თვითონ არავისგან ვყიდულობ ზეთს მე ყოველთვის ვაკეთებ ჩემსას თქვენ
    ,     გინდათ იყოთ საკუთარი ხარისხის კონტროლი არ გინდათ ვინმესზე იყოთ

.       ,   .დამოკიდებული თუ შეგიძლია ჭიქა ყავა ან მოჰიტო გააკეთო შეგიძლია ზეთიც გააკეთო
JB

შენახვა
    ?რამდენ ხანს შეიძლება ნავთობის შენახვა

”   ,   "    "ჩემი გამოცდილებიდან გამომდინარე არ არსებობს საუკეთესო თარიღი კანაფის
  .        წამლის შენახვის შესახებ სამი რამ შეიძლება გავლენა იქონიოს კანაფის ზეთის

:  ,    .    ,     სიმძლავრეზე ჰაერი შუქი და სითბო მე ვეუბნები ხალხს რომ შეინახონ ეს წამალი
,  ,     .    გრილ ბნელ ადგილას მაგრამ ის არ საჭიროებს გაგრილებას ეს ზრუნავს სინათლესა და

   .    სითბოსთან დაკავშირებულ ნებისმიერ პრობლემას რაც შეეხება სირთულეების
 ,    ,      ,   გამომწვევ ჰაერს ზეთი სქელი ცხიმია ამიტომ ჰაერი მასში ვერ შევა ამიტომ ზეთი
       შეიძლება ინახებოდეს ათწლეულების განმავლობაში და მაინც შეინარჩუნოს თავისი
.სიმძლავრე

  ,      ,  პრაქტიკული მიზეზების გამო მე ჩვეულებრივ ვაწვდი ზეთს შპრიცებში რათა
       . პაციენტებმა გაუადვილონ დოზის გაზომვა და თავიდან აიცილონ დაბინძურება ზეთის

   ,       შესანახად დიდი ხნის განმავლობაში მე გირჩევთ უჟანგავი ფოლადის კონტეინერს ან
    .     ,   მუქი ფერის ბოთლს მჭიდრო სახურავით თუ ზეთი სწორად ინახება მისი წარმოების
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       .  ”  თარიღის შეშფოთება შეიძლება ძალიან დიდი ხნით იგნორირებული იყოს რიკ
, :   სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

      უკეთესი თუუსაფრთხო იქნებოდა ზეთის წარმოება
   ?საკვების ხარისხის ალკოჰოლის გამოყენებით

„   ,      ხშირად ადამიანები მეუბნებიან რომ ამჯობინებენ ზეთის წარმოებას მარცვლეულის
 . ,  ,   ალკოჰოლის გამოყენებით რატომღაც ისინი ფიქრობენ რომ მარცვლეულის ალკოჰოლი

   ,      ,უფრო უსაფრთხო იქნება გამოსაყენებლად მაგრამ სინამდვილეში ის მაინც შხამია
   .    -  როგორც ნებისმიერი სხვა გამხსნელი მარცვლეულის ალკოჰოლის ერთ ერთი მთავარი

  ,      ,  99  100%პრობლემა ის არის რომ ძალიან რთულია ისეთი ალკოჰოლის პოვნა რომელიც ან
.  ,   ,  95 % -   სუფთაა უმეტეს შემთხვევაში ძნელია ალკოჰოლის პოვნა რომელიც ზე მეტია და

  5 %  .    ,  ჩვეულებრივ დანარჩენი წყალი იქნება ვინაიდან ეს წყალი არსებობს ის ალკოჰოლს
      ,   ნაკლებად ეფექტურს ხდის გამხსნელად და პროცესის დასასრულს ზეთში დარჩება

  ,   .საკმაოდ ცოტა წყალი რომელიც უნდა აორთქლდეს
  ,      ჩემი გამოცდილებიდან გამომდინარე მე არ მიმაჩნია მარცვლეულის ალკოჰოლის

         გამოყენება უფრო უსაფრთხო ვიდრე იზოპროპილის სპირტი ან მსუბუქი ნაფტა ზეთის
.       ,    წარმოებისთვის არ აქვს მნიშვნელობა როგორ უყურებთ მას ალკოჰოლი შხამია და

   ,   ,   როდესაც თქვენ მოიხმართ ალკოჰოლს ის წარმოქმნის შხამს რომელიც გავლენას ახდენს
       .   , თქვენს საავტომობილო უნარებზე და ეს ცნობილია როგორც მთვრალი მე არ ვამბობ რომ

       მაღალი ხარისხის ზეთი არ შეიძლება წარმოიქმნას მარცვლეულის ალკოჰოლის
.  ,  ,    ,   გამოყენებით უფრო სწორად მე ვამბობ რომ თქვენ უნდა იცოდეთ რომ ეს ნივთიერება

       ,    არ არის უკეთესი ან უსაფრთხო ვიდრე სხვა გამხსნელები რომლებიც მე გამოვიყენე და
    .გარკვეულწილად არც ისე კარგად მუშაობს

,    ,      ხშირად მე დამიკავშირდებიან ადამიანები რომელთაც სურთ ზეთის ამოღება ისეთი
 ,       .  .პროდუქტების გამოყენებით როგორიცაა კარაქი ან ზეითუნის ზეთი და ა ჩემი მეთოდი

  .   ,       პასუხი არის არა მე მიმაჩნია რომ ამ გზით გაკეთებული ექსტრაქტები უბრალოდ
   .  ,    ,დასუსტებული კანაფის მედიცინის ფორმებია მოცულობით არ არსებობს საშუალება

     ,   .  რომ მსგავსი წამალს ჰქონდეს იგივე პოტენციალი რასაც მე ვაწარმოებ თუკი გქონდათ
 ,        სერიოზული კიბო გინდოდათ მისი მკურნალობა რაიმე სახის მორწყული კანაფის

,       ?წამლით თუ ადრე გამოიყენებდით ნამდვილ ნივთს თქვენს მკურნალობაში

      ?შეიძლება თუ არა კანაფის ზეთი ალკოჰოლთან ერთად
   ,      ,  მე მინახავს ბევრი ადამიანი ვინც ალკოჰოლზე ძლიერ ხმამაღლა იღებდა როდესაც

   .    ,     –  სახსრის მოწევის შემდეგ დაწყნარდა ეჭვი არ მეპარება რომ ალკოჰოლი ერთ ერთი
   ,       ყველაზე დამანგრეველია ამ პლანეტაზე მაგრამ ხალხი იქნება ხალხი და ბევრს მოსწონს

 .   ,      მათი სასმელი ჩვენი გამოცდილებიდან ჩანს რომ კანაფის ზეთი არანაირ საფრთხეს არ
        წარმოადგენს სასმელისთვის და შეიძლება მართლაც ხშირად შეამციროს ამ მავნე
 .    ,    ნივთიერების მიღება ხშირად მძიმე მსმელებმა რომლებიც კანაფის ზეთით

    ,  ,  მკურნალობდნენ თავიანთი სამედიცინო პრობლემების გამო აცხადებენ რომ
       ალკოჰოლის წყურვილი მნიშვნელოვნად შემცირდა და ზოგიერთმა სასმელიც კი

 . ”  , :   მთლიანად მიატოვა რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

    გამხსნელები და გამხსნელების ნარჩენები ზეთში

44



  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

”  ,    ,   წლების განმავლობაში ბევრი ადამიანი დამიკავშირდა რომლებიც შეშფოთებულნი
  ,        .  იყვნენ იმის გამო რომ გამხსნელის ნარჩენები შეიძლება დარჩეს მზა ზეთში ჩემი

 ,  ,      გამოცდილებიდან გამომდინარე ვგრძნობ რომ ზეთის მოხმარების საშიშროება არ
,    ,      არსებობს თუ მითითებებს მივაღწევთ რაც ზეთის სათანადოდ წარმოებისათვის არის

.    10        შესრულებული მე უკვე წელია ვსვამ ამ ზეთს ყოველგვარი მავნე ზემოქმედების
.  ,        გარეშე გარდა ამისა მე ეს ზეთი ხელმისაწვდომი გავხადე ათასობით ადამიანისთვის და
   .       ,   ძალიან ცოტა საჩივარი მივიღე თუ ვინმეს აქვს პრობლემა ზეთის გემოვნებით ეს არ

   .     არის გამოწვეული გამხსნელის ნარჩენებით ამის ნაცვლად მიზეზი ბუნებრივი
,    .       ,ტერპენებია რომელსაც ზეთი შეიცავს ზოგიერთ ზეთს აქვს ძალიან მცირე გემოვნება

    ,      ზოგს შეიძლება ჰქონდეს უსიამოვნო არომატი მაგრამ რამდენადაც მე ვიცი მედიცინა
     ,     მაინცდამაინც არ უნდა იყოს კარგი გემოვნებით ამიტომ მე ნაკლებად მაინტერესებს

 .მსგავსი რამ
       ჩემს მიერ წარმოებულ ზეთებზე ჩატარებულ ლაბორატორიულ ტესტებში გამხსნელის

   .    ,    ნარჩენები არ იქნა ნაპოვნი ჩემთვის აბსურდულად მეჩვენება რომ ვინმეს აწუხებს
  ,    ,  ზეთში გამხსნელების ნარჩენები როდესაც თქვენ განიხილავთ იმას რასაც სამედიცინო

  .    ,  ,სისტემა იკვებებდა საზოგადოებაში ღვიძლის ტოქსიკური ქიმიკატები შხამები
,  ,    . .   ,    ქიმიოთერაპია რადიაცია ვაქცინები და ა შ მე მეჩვენება რომ ვინც შეშფოთებულია

 ,      ,    მოწამვლის გამო უფრო მეტად უნდა იზრუნოს იმაზე რასაც სამედიცინო სისტემა
      .აწვდის და არა მთლიანად გამდნარი გამხსნელის ნარჩენებს

     ,      ,  თუ ვინმეს აქვს ზეთის მიღების პრობლემა ეს ჩვეულებრივ ხდება იმის გამო რომ
     .   , ენერგიის მომცემი სატივა გამოიყენეს ნივთიერების წარმოებისთვის გარდა ამისა სხვა

  ,      პრობლემები შეიძლება წარმოიშვას თუ პაციენტი ზეთის მკურნალობასთან ერთად
   ,     . ფარმაცევტული საშუალებების მიღებას ცდილობს ან ის არ იყენებს სწორად იდეალურ

,         .  სიტუაციაში ოჯახის სხვა წევრებს შეეძლოთ ზეთის მიღება პაციენტთან ერთად ეს
         ,დაეხმარება მათ გააცნობიერონ ზეთის მოქმედება და ისინი არ ინერვიულონ იმდენად

    .       რამდენ გავლენას მოახდენს იგი პაციენტზე ვინაიდან მათ არ იციან რა უნდა ელოდონ
 ,      ,   ზეთის გამოყენებას ოჯახის წევრები ხშირად ზედმეტად რეაგირებენ თუ პაციენტი
  .         ძალიან ბევრს ჭამს მაგრამ ეფექტი გაქრება მოკლე დროში და პაციენტი დარჩება

. ,  ,        უვნებელი ამიტომ მე ვფიქრობ რომ ოჯახის სხვა წევრებმაც უნდა სცადონ ზეთი მცირე
,დოზებით

        მაღალი ხარისხის კანაფის ზეთს აქვს უნარი შეცვალოს უმეტესობა ფარმაცევტული
 ,       საშუალებების გამოყენება მაგრამ როდესაც პაციენტი ზეთთან ერთად ფარმაცევტული

  ,    საშუალებების მიღებას ცდილობს ზოგჯერ პრობლემები წარმოიქმნება
 .      ურთიერთქმედების გამო ექიმების მიერ მოწოდებული მრავალი ნივთიერება შხამიანია

        . , და ზეთს არ მოსწონს პაციენტის სხეულში ასეთი ნივთების არსებობა ჩვეულებრივ მას
,      , შემდეგ რაც პაციენტმა შეწყვიტა ფარმაცევტული პრეპარატების გამოყენება ნებისმიერი

,    ,   .  ”   ,  :პრობლემა რომელსაც ისინი განიცდიდნენ უბრალოდ ქრება რიკ სიმპსონი კანაფი
  ყველაზე სამკურნალო მცენარე

”     ,      ,   ნაფტა არის ნავთობის სავაჭრო სახელი ასე რომ ეცადე და მოძებნო რომ შინაურ
     ,  ცხოველურ ეთერს აქვს მრავალი სამრეწველო დანიშნულება დეგრადატორი

 .” გამხსნელების დასაღებად ალ
" ,  THC  CBD   ...    H2O დაიმახსოვრე რომ და არის არაპოლარული და ქლოროფილი და არის

 ...   ,       ...  პოლარული ასე რომ საუკეთესო ზეთი მზადდება არაპოლარული გამხსნელით ის
 ...  ." სუფთაა ქლოროფილის გარეშე მაიკლ

”        ,   ჩემმა მეგობარმა ქიმიკოსმა გაამარტივა მთელი ამბავი და ამიხსნა რატომ შეიძლება
   (     ):   ნაფტა უკეთესი იყოს თუმცა ის მნიშვნელოვნად არ ფიქრობს ნაფტა არის

 ,   ,       არაპოლარული გამხსნელი ასე რომ ის პოლარულ მოლეკულებს უფრო ადვილად და
  (THC  CBD   )  ეფექტურად ამოიღებს და ძირითადად არაპოლარული მოლეკულაა და ტოვებს

 .პოლარულ მოლეკულებს
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

  (  )    ,   იზოპროპილის სპირტი და ეთერი სუსტი პოლარული გამხსნელია ამიტომ ძალიან
  ,       -   . .კარგია ამ მიზნისთვის მაგრამ შესაძლოა ნაფტაზე ცოტათი ნაკლები ვინაიდან ჯ ბ
,          .  :  ,ამბობს რომ მათ ორივე გამოსცადეს და ეს უფრო მძლავრი იყო რედაქტირება დიახ

 :   ,     ,   (  )კინაღამ დამავიწყდა მან ასევე თქვა რომ არ არსებობს შიში იმისა რომ ნაფტა ან იზო
  ,       დარჩეს საბოლოო პროდუქტში თუ დაიცავთ რიკ სიმპსონის მიერ მოწოდებულ რეცეპტს

(   ,     , ,   ჩემმა მეგობარმა თქვა რომ არ გამოიყენოთ პლასტიკური ვედრო თუმცა მაგრამ ჭიქა ან
 )     ,   ,  JBუჟანგავი ფოლადი და თუ დარწმუნებული არ ხართ უბრალოდ გააკეთეთ ის რასაც

  -      ,   ყოველთვის ამბობს დაამატეთ ცოტა წყალი და შედგით ღუმელში რათა ის მთლიანად
.     ,    ,აორთქლდეს ის გამოიყენებდა იზოპროპილის სპირტს რადგან დარწმუნებული ხართ

   ,    ... ”რომ ის არის ის რაც უნდა იყოს სანდრა
- ,        , სანდრა მეთოდი რიკმა აჩვენა რომ სამყარო არის ყველაზე ძირითადი გაურთულებელი

 .  ,   –   და ხელმისაწვდომი თითქმის სულელურია როდესაც ერთ ერთ მითითებას მიჰყვებით
T.  Glass  ,        ,    ,  .კარგია მაგრამ ის იშლება და თქვენ არ გინდათ რომ ეს მოხდეს არასოდეს

 ,   . 99,9% iso  ,    უჟანგავი კარგია რა თქმა უნდა კარგად მუშაობს მაგრამ ჩვენ მაინც ვიყენებთ
  ,   . JBმსუბუქ ალიფატურ ნაფტას როცა ეს შესაძლებელია

”       ,    .მე ასევე გირჩევთ ყველაფერი რაც შეიძლება გაცივდეს რაც შეიძლება მოპოვებამდე
 ,  ,  ,  ,   უმეტესობა ალკოჰოლს კანაფს კონტეინერებს ყველაფერს რაც ექსტრაქციას

  24-48  .     უკავშირდება საყინულეში საათის განმავლობაში თქვენ მიიღებთ ბევრად უფრო
   .     ,    სუფთა პროდუქტს ამ გზით თქვენი სარგებელი იქნება დაბალი მაგრამ თქვენ არ

 .       დაგჭირდებათ იმდენი ბოდიშს გიხდით შეცდომების გამოტოვებისთვის ან სიტყვების
, MS      , lol. . ” გამოტოვებისთვის ცუდია და მე არ მაქვს მედიცინა აკურთხეთ ჩაკი

-  ,     ,       ,  ჩაკ გაყინვა კარგი და კარგია მაგრამ არ არის აუცილებელი ამის გაკეთება როდესაც
     .  ,   მუშაობ ხარისხიანი გამხსნელებით და საწყისი მასალით გარდა ამისა ჩვენ არ მოგვწონს

 ,         ხელების გაცივება ოთახის ტემპერატურა ჩვენთვის კარგად მუშაობს და ჩვენ არ გვექნება
         .ართრიტის პრობლემა კვირტის გაყინვის შემდეგ რამდენიმე თვის ან წლების შემდეგ

 ,      ,     გარდა ამისა ხშირად ზეთი მზადდება ისეთ ადგილებში სადაც არ არის საყინულეები
  .  , ,   ,  , ასობით მილის გარშემო ასე რომ დიახ თქვენ შეგიძლიათ გაყინოთ თუ გინდათ მაგრამ

    .ჩვენ თვითონ არ გავაკეთებთ ამას
     ,    ,მე თვითონ არ მიყვარს გაყინული ბოსტნეული ვერიდები მათ შეძლებისდაგვარად

         ,ამიტომ ვერ ვხედავ რატომ უნდა გავაკეთო გამონაკლისი და გავყინო ბოსტნეული
   .  ,    ,   რომელიც ყველაზე მეტად მომწონს დიახ ეს შეიძლება დაგეხმაროთ როდესაც თქვენ

    ,   ,     უნდა გამოიყენოთ ალკოჰოლი ზეთის მოსაპოვებლად ასე რომ მე არ ვარ ამის
.წინააღმდეგი

      (  :     უბრალოდ ჩვენ არ ვიყენებთ ალკოჰოლს გამხსნელად ან უკეთესი ეს არ არის ჩვენი
  ),      ,    პირველი არჩევანის გამხსნელი მე ვერ ვხედავ ერთ მიზეზს თუ რატომ უნდა

      გადავიხადო სახელმწიფო დამატებით გადასახადს გამხსნელისთვის მაინც აორთქლდება
(     ,     ).  თუკი თქვენ არ იყენებთ სადგომს რასაც ჩვენ გავაკეთებდით შეძლებისდაგვარად მე

       3-4 ,  შემიძლია ვიყიდო ერთი ლიტრი მსუბუქი ნაფტა დაახლოებით დოლარად ლიტრი
99%  -          იანი ალკოჰოლი დაახლოებით ხუთჯერ ძვირი დაჯდება და ის ნაკლებ ზეთს

       ,     99.9 % isoგამოიმუშავებს და ეს ზეთი არ იქნება ისეთი კარგი როგორც მსუბუქი ნაფთა ან
.  ,    .გამოიყენეს გარდა ამისა თქვენ მიიღებთ ნაკლებ ზეთს

,      ?    მაშ სად არის ალკოჰოლის გამხსნელად გამოყენების უპირატესობა მე ვერ ვხედავ ერთ
 ,        რაციონალურ მიზეზს რის გამოც ალკოჰოლი უპირატესობას ანიჭებს სუფთა დაბალ

   , ,  ,   დუღილის სინათლის ალიფატურ ნაფტას კერძოდ როდესაც მიგვაჩნია რომ ზეთში არ
  ,    ,    არის გამხსნელი ნარჩენები რაზეც უნდა ინერვიულოთ როდესაც ზეთი სწორად

.      ,     იწარმოება როდესაც ის სწორად არ არის წარმოებული ზეთში არის ან შეიძლება იყოს
 .    ,  გამხსნელის ნარჩენები მაგრამ ნუ დაგვადანაშაულებთ ზეთებში რომლებიც სათანადოდ

  ,        არ არის წარმოებული ჩვენ ნამდვილად ვერ ვიქნებით პასუხისმგებელი სხვების მიერ
   .   ,  . ”JBმოწოდებული ზეთების უქონლობის გამო ეს ისეთივე მარტივია როგორც ეს
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”      ...     ...ძალიან მარტივი ახსნა დაუსრულებელი კითხვისთვის მე პირადად ვიყენებ ნაფტა
  ...      ...    …იზო ალკოჰოლს და ბუტანს ზეთის დასამზადებლად და ბევრად საუკეთესო

  ...  ...       ... ყველაზე სუფთა უძლიერესი და საუკეთესო დეგუსტაციის ზეთი იყო ნაფთადან მე
      ...    ,    არ მესმის რა არ მოსწონს ხალხს საწვავი საერთოდ არ რჩება როდესაც ის სწორად არის

 ...   ,   ,     ...    გაკეთებული და ნაფტა როგორც ჩანს მცენარეებს უფრო შლის ეს ბევრს აკეთებს
  ...     ... ( ) ... ”უფრო სწრაფად ასე უფრო სუფთა ზეთი ოქრო პეტრე

”    ,   30 ° C (86 ° F)  90 ° C (194 ° F)  მსუბუქი ნაფტა არის ფრაქცია რომელიც დუღს და შორის და
 , 5 - 6  .    90 ° C (194 ° F)შედგება მოლეკულებისგან ნახშირბადის ატომით მძიმე ნაფთა დუღს

 200 ° C (392 ° F)    6-12  .და შორის და შედგება ნახშირბადის მოლეკულებისგან
   ,     ნაფტა გამოიყენება უპირველეს ყოვლისა როგორც მაღალი ოქტანის ბენზინის წარმოება

(    ).     კატალიზური რეფორმირების პროცესის მეშვეობით იგი ასევე გამოიყენება ბიტუმის
 ,   ,   მოპოვების ინდუსტრიაში როგორც გამხსნელი პეტროქიმიური მრეწველობა

      ოლეფინების წარმოებაში ორთქლის კრეკერში და ქიმიური მრეწველობა
 ( ).    გამხსნელებისათვის დასუფთავება მისგან დამზადებული ჩვეულებრივი პროდუქტები

  ,      . ”მოიცავს მსუბუქ სითხეს საწვავს ბანაკის ღუმელებისთვის და ზოგიერთ გამწმენდს
”     CnH2n+2.    5 /  6 ნაფტას აქვს ქიმიური ფორმულა მსუბუქ ნაფტას აქვს და ან ნახშირბადის

,   C5H12  C6H14,      .ატომი რომელიც მოდის და ასევე ცნობილია როგორც პენტანი და ჰექსანი
 ,    ,   ,      ასე რომ თქვენ რასაც ეძებთ არის ნაფტა რომელიც არის მხოლოდ პენტანისა და

 . ” ჰექსანის ნაზავი ვოუტერი
”       .   მე უბრალოდ მინდოდა გამეხსნა რაღაც გამხსნელებთან დაკავშირებით მივედი ჩემს

,         მეგობართან რომელსაც აქვს რამდენიმე დოქტორანტურა და მაგისტრი ქიმიაში და
,   ,     .  :ვკითხე რისი გაკეთება შემიძლია რომ ზეთიდან ნაფტა მთლიანად ამოვიღო მან თქვა

”  5        ,    მიიღეთ მლ იზოპროპილის სპირტი და აურიეთ მას შემდეგ რაც ის ბოლოჯერ
 .      .  შეწყვეტს ბუშტუკებს ის აორთქლდება და თან წაიღებს ნაფტას ტოქსიკური გამხსნელი

  .      , , ხდება არატოქსიკური გამხსნელი ეს არ არის ჩემი ნამდვილი სახელი სირცხვილია რომ
       ,    მე ვერ გამოვიყენებ ჩემს რეალურ ანგარიშს იმის შიშით რომ სამსახურიდან არ

   . ” გავთავისუფლდები ან დავიქირავებ მედდად ბობი
”    ,  ”    ” ”  დიდ ბრიტანეთში ნაფთას მოსაძებნად მოძებნეთ პანელის გაწმენდა ან პანელის

  ”.    ,     სწრაფი გაწმენდა ეს არის პროდუქტი რომელიც გამოიყენება მანქანის კორპუსის
,      .    რემონტში ლითონის გასაწმენდად და ნარჩენების გარეშე სირთულე არის ზუსტი

   ,    ინგრედიენტების დეტალური ჩამონათვალის პოვნა რადგან ისინი შეიძლება
. 99.9%    . ” განსხვავდებოდეს იზოპროპანოლი ადვილად უნდა მოიძებნოს ემ

”  ,      VM&P  Naphtha–    რიკ სიმპსონ ჩვენ მივყვეთ თქვენს პროცესს ს გამოყენებით და
   ,      ,ყველაფერი წავიდა გეგმის მიხედვით გარდა პირველი ორი შპრიცის გათამაშებისა

      .   რომელიც გამოვიდა ცოტა უფრო თხევადი ვიდრე ველოდით რამოდენიმე წვეთი წყალი
        .   დავამატე და ისევ ვცადე და როგორც ჩანს კარგად არის ჩემი ერთადერთი
/   .       .    საზრუნავი კითხვა არის გემო მას ჯერ კიდევ გამხსნელის გემო აქვს კარგია თუ რამე

  ?     12    მეტი უნდა გავაკეთო ამის მიმღები დაახლოებით საათის განმავლობაში სძინავს
 ,    .      ?  ყოველ ჯერზე როდესაც ზეთს იღებს ასეა თუ არა მან ტოლერანტობა ნებისმიერი

  . ” დახმარება ძალიან დასაფასებელია პამელა
-  VM&P     (   MSDS ,     არ ჩანს კარგი გამხსნელი თუმცა ზოგიერთი ამბობს რომ ეს უნდა იყოს

 ,    ).   ,      იგივე ნივთიერება რისი გამოყენებაც გვსურს როგორც ჩანს ის მძიმე ნაფთაა და არ
,    ,  ,   .ჩანს რომ მთლიანად ადუღდება და როგორც ჩანს დამატებით მოვლას მოითხოვს

       130  °  C   (266  °  F)მე დავამატებ წყალს და ჩავდებ ელექტრო ღუმელში ტემპერატურაზე
  ,  ,     რამდენიმე საათის განმავლობაში შესაძლოა ღამით ან სანამ გამხსნელი მთლიანად არ

,  ,       . გაქრება ზოგი ამბობს რომ გამხსნელის ნარჩენების ამოღებას ოთხი დღე სჭირდება რა
    ,        არ უნდა არსებობდეს გამხსნელი გემო თუ ზეთი სწორად არის წარმოებული და ზეთი არ

  ,      .  ,   უნდა იყოს გამდინარე ის უფრო უნდა იყოს ცხიმის მსგავსი დარწმუნდით რომ ზეთი
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   ,    ნამდვილად არის გაფილტრული სწორად რადგან გამხსნელის ნარჩენები გამყარებულია
 .მცენარეულ მასალებზე

    ,   . უბრალოდ ჩაატარეთ თითის ტესტი გამხსნელით რომლის გამოყენებაც გსურთ ჩაუშვით
   ,      30    .თითი მასში და ნახეთ აორთქლდება თუ არა იგი მთლიანად წამში ან უფრო სწრაფად

   ,   ,  .რაც უფრო სწრაფად აორთქლდება არ ტოვებს ფილმს მით უკეთესი
        (  თუ თქვენ ვერ მიიღებთ სუფთა სინათლის ალიფატურ ნაფტას ევროპაში ასევე

 ,   CAS   64742-49-0.    უწოდებენ ბენზინს მოითხოვეთ ნომერი ის იყიდება სხვადასხვა
.        ,    ,სახელწოდებით ეს არ არის მანქანაში გამოყენებული საწვავის ტიპი არამედ ის ტიპი

        ), რომელიც გამოიყენება როგორც გამხსნელი ან საღებავი გამხსნელი ან დეგრადატორი მე
99%     99,9%     -  ,   ,ან კიდევ უკეთესი იზოპროპილის სპირტი გამოვიყენებ ეს როგორც ჩანს

   .შესაძლებელია მსოფლიოს თითქმის ყველგან
       (  ,ამ დროისთვის ჩვენ უპირატესობას ვანიჭებთ მსუბუქ ალიფატურ დაბალი დუღილის

)  ,        ,  ჰიდროგენიზებული ნაფთას თუმცა ის აწარმოებს უკეთეს და ძლიერ ზეთებს ვიდრე
 ,    .     სხვა გამხსნელებს რომლებიც ამჟამად გამოიყენება რაც უფრო ნაკლები მცენარეული

   ,      , მასალა და ქლოროფილია ზეთში მით უკეთესად მოქმედებს იგი როგორც წამალი მით
    .     ,   უკეთესი გემო და უფრო მძლავრი მთელი ხრიკი მდგომარეობს იმაში თუ რამდენად

   .      ,  ძლიერი და დამამშვიდებელია ზეთი რაც უფრო ძლიერი და დამამშვიდებელია მით
. JBუკეთესი

”      ,    ,  სწორი ნაფტა არ იყიდება შეერთებულ შტატებში არა ტრაქტორის მიწოდებაში არც
 ,      .    .სახლის საწყობში არც ლოუესში და არც შერვინ უილიამსში ის მაინც იყიდება კანადაში

  ,     100  °  F    მე მყავს მეგობარი რომელიც გამოხდის მას ტემპერატურაზე და ინახავს
,    . ” გამხსნელს რომელიც გამოიყენება ზეთის დასამზადებლად სტივ

”     – ,     ,  –  თუ თქვენ ცხოვრობთ აშშ ში მაშინ არ მიიღებთ სწორ ნაფთას აშშ ში დამზადებულ
         ყველა ნაფტას არ ენდობა ამ ტიპის გამხსნელში შემავალი ინგრედიენტების ფხვიერი

 .        - ,   VM&Pრეგულაციის გამო თქვენ არასოდეს მიიღებთ სუფთა ნაფტას აშშ ში თუნდაც
         შეიძლება იყოს სრულიად არათანმიმდევრული ერთი ბოთლიდან მეორეზე და არც კი

 ,   .        არის რეკლამირებული როგორც სუფთა კანადაში ისინი ქმნიან სუფთა ნაფტას და ეს
   ISO–      ,  არის საუკეთესო გამხსნელი სთან ან მარცვლეულ ალკოჰოლთან შედარებით არ

      ,   დაუშვათ უზარმაზარი შეცდომა და არ დახარჯოთ მედიკამენტები ან უარესი გახადოთ
         საკუთარი თავი ან სხვა ადამიანი კიდევ უფრო მეტად დაავადებული არასწორი

 .  ,     -   ,გამხსნელის გამოყენებით გააფრთხილეთ რომ ნაფტა აშშ ში გააკეთებს ზეთს
   ,   ,    .  ”რომელიც გამოიყურება სრულიად ისე როგორც უნდა მაგრამ ძალიან შეგაწუხებთ

დევნა
-  ,    ,  ,    - ,ის ფაქტი რომ სუფთა ალიფატური ნაფტა როგორც ჩანს ყველგან არ იყიდება აშშ ში

  ,      CAS  64742-49-0  არ ნიშნავს იმას რომ სუფთა ალიფატური ნაფტა ნომრით და დუღილის
 60-80  °  C-    ,       წერტილი ზე არ არსებობს ან რომ არსებობს სათანადოდ გამოყენებისას არ
  ,    .      აწარმოებს უკეთეს ზეთს ვიდრე სხვა გამხსნელებს თუ თქვენ ვერ მიიღებთ სუფთა
 ,  99%    99,9%    სინათლის ნაფტას ან კიდევ უკეთესი იზოპროპილის სპირტი იქნება ჩვენი

 .მეორე არჩევანი
      -   ( )   მაგრამ მე მაინც არ ვიტყოდი უარს მსუბუქი ნაფტა ბენზოლი ან მსგავსი გამხსნელი

   ,    გამოიყენება მცენარეებიდან ზეთების მოსაპოვებლად ამიტომ მცენარეული ზეთის
      .    მწარმოებლებთან ვამოწმებდი და ვნახავდი რას იყენებენ ისინი სადაც მე ვცხოვრობ

,          ევროპაში მე შემიძლია ვიყიდო გამხსნელი თითქმის ყველა ტექნიკის ან საღებავის
,     -     , მაღაზიაში ეს არის ერთ ერთი ყველაზე გავრცელებული ტექნიკური სითხე რომელიც

 ,      მახსოვს ბავშვობიდან ჩვენ ვიყენებდით მას ველოსიპედის ჯაჭვების გასანადგურებლად
 . .        .   ,   და ა შ და პრაქტიკულად ყველას ჰქონდა ბოთლი ამის სახლში ასე რომ მთელი ეს

       .დაუსრულებელი კამათი გამხსნელებთან დაკავშირებით მე ცოტა სასაცილოდ მეჩვენება
   ,    ,  როდესაც იყენებთ სწორ ნაფტას არ არსებობს გამხსნელის ნარჩენები რომელზეც უნდა
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,    ppm,      ინერვიულოთ შესაძლოა რამდენიმე ისევე როგორც უმეტეს იაფ მცენარეულ
,       ,   ზეთებში რომლებიც ხშირად იწარმოება თითქმის იგივე გამხსნელით რასაც ჩვენ
. JBგირჩევთ

”     ,     მსუბუქი ალიფატური ნაფტა მშვენივრად მუშაობდა ჩემს ზეთში გამხსნელის კვალი არ
.     ,    დარჩენილა თუ დაიცავთ რიქსის მითითებებს წერილში არ უნდა შეგექმნათ არანაირი

. ” პრობლემა რიკი
”   2    -    .    არსებობს ნაფთას ძირითადი კატეგორია მსუბუქი და მძიმე მსუბუქი ნაფტა არ

 ,    (  ).  ,  შეიცავს ბენზოლს რასაც გულისხმობდა რაინა არა ჰექსანი მიუხედავად იმისა რომ მე
    ,       არ გირჩევთ მსუბუქ ნაფტასაც კი თუ კანაფის ექსტრაქტი არ შეიძლება შემოწმდეს

   ,     ,    ნაფთას ნარჩენების წარმოების შემდეგ ის შეიძლება გამოყენებულ იქნას თუ ეს არის
    .    ,   ,სულ რისი მიღება შეგიძლიათ გამხსნელისთვის მთავარი ის არის რომ დარწმუნდეთ

      -    რომ მოხარშავთ ექსტრაქტს სქელ ცხიმიან მდგომარეობაში იმ დროს ნაფტას უმეტესობა
 .       ,უნდა გაქრეს დისტილაციის აღჭურვილობის გამოყენება არის ყველაზე სუფთა

    ,    გამხსნელის გარეშე ზეთის დამზადების გზა მაგრამ საშუალო ადამიანების უმეტესობის
 . ,    . ” შესაძლებლობების მიღმა ვიმედოვნებ რომ ეს ხელს უწყობს მარკ

” ,     .  :  ”  ,  რაინა შენთან კამათს არ ვაპირებ ვიკიპედიიდან ნავთობის ეთერი ბენზინის
 ,          სინონიმის მიუხედავად არ უნდა იყოს დაბნეული ბენზოლთან ან ბენზინთან და არც
,         ,ბენზინთან თუმცა ბევრი ენა მას ბენზინიდან მომდინარე სახელწოდებით უწოდებს

.”  ”( ) ”  ”( ).    მაგ ბენზინი გერმანული ან ბენზინა იტალიური ნავთობის ეთერი არის ალკანების
,  ,  ,    ,     ,ნარევი მაგალითად პენტანი ჰექსანი და ჰეპტანი ხოლო ბენზოლი არის ციკლური

 , C6H6. ,     არომატული ნახშირწყალბადები ანალოგიურად ნავთობის ეთერი არ უნდა იყოს
   ,    ,  დაბნეული ორგანული ნაერთების კლასთან რომელსაც ეწოდება ეთერები რომლებიც

 RO-R  '  .      -  შეიცავს ფუნქციურ ჯგუფს ჩემი წარმოშობა არის მიკრობიოლოგია სადაც
  ,    /     ...   ვსწავლობდი ორგანულ ქიმიას ზოგს ბიოქიმიას ზოგს არაორგანულ ქიმიას მე რა

     ,     .     თქმა უნდა არ ვიცი ეს ყველაფერი მაგრამ მე ცოტა ვიცი მსუბუქი ნაფტა არ შეიცავს
 - .    , ”   ,ბენზოლს პერიოდს მე უგულებელყოფ შენს კომენტარს ყველას ინტერესებში იქნება

       .” თუთქვენ არ გამოთქვამთ პრეტენზიებს სამეცნიერო მონაცემების მიღმა მარკ
"   ?       ,რას ისურვებდი მამაშენისთვის საუკეთესოთა შორის საუკეთესო თუ რაღაც მსგავსი

     ?     მაგრამ უბრალოდ არ აქვს სწორი ეფექტები როდესაც თქვენ აკეთებთ მედიკამენტს
  ,     რიკის მითითებების შესაბამისად მკურნალობის დროს წარუმატებლობის შანსი ძალიან

.     "   "  დაბალია როდესაც ზეთს ამზადებთ ექსპერტებისა და მეცნიერების მითითებების
,     .    შესაბამისად თქვენ აწარმოებთ სხვა პროდუქტს და ჩვენი გამოცდილებიდან
,      ,   .გამომდინარე მან შეიძლება არ შეასრულოს სამუშაო ისე როგორც ჩვენ გირჩევთ

,          ? მაშ გინდა რომ გავჩუმდე და მივცეთ საშუალება მიაწოდონ დაბალი ხარისხის ნაგავი ან
  /       ,  გირჩევნიათ ისწავლოთ ჩემგან ჩვენგან და იცოდეთ როგორ გააკეთოთ ეს სწორად რომ

  ,    ? ” JBგქონდეთ იგივე შედეგები რაზეც საუბრობენ ჩვენი პაციენტები
”   99%   ,     მე ვიყენებ იზოპროპილის სპირტს რაც ჩემთვის ყველაზე ადვილად

 .       ,   100%ხელმისაწვდომი იყო მე ვიყენებ კრემის ჩემი მოსავლის კვირტი გაიზარდა
   ,      .   ორგანული და არ პესტიციდების კარგად მოვლილი და ძვლის მშრალი მე ავურიე იგი

  .     მრავალი ინდიკატორის შტამებით მე ვმკურნალობდი ჰოჯკინის ლიმფომით
 ,     –4    6    დაავადებულ პაციენტს ის იყო მე სტადიაზე და თვის განმავლობაში ზეთის

 ,      !!   დანიშნულებისამებრ მიღებიდან ის ახლა კიბოსგან თავისუფალია მადლობა რიკ
  ,    ,    სიმპსონს იმ მსხვერპლისთვის რომელიც გაიღეთ იმისათვის რომ ეს ინფორმაცია

  !      ყველასთვის ხელმისაწვდომი ყოფილიყო ახლახან მეოთხე სტადიის კიბოს პაციენტი
 ,     -    ,მომივიდა დახმარებისთვის მას აქვს ერთ ერთ თირკმელზე არსებული სიმსივნე
 .      რომელიც არაოპერაციულია ლოცვა ზედიზედ ორი დადასტურებული განკურნების
.      JB,   მისაღებად ღმერთმა დაგლოცოთ რიკ სიმპსონი და განაგრძეთ სიტყვის გავრცელება

        . ” GrowGoddessდა ხალხის განათლება ამ მშვენიერი სამკურნალო კანაფის ზეთის შესახებ
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-      .   ,  რამდენიმე შტამის შერევა ყოველთვის კარგი იდეაა უბრალოდ შეხედეთ მას თქვენ არ
      ,   ,  იცით კონკრეტულად რისთვის არის კარგი კონკრეტული შტამი ასე რომ როდესაც

  ,       .  რამდენიმე შტამს აურევთ თქვენ მიიღებთ ბევრად უკეთეს ეფექტს ხალიჩაზე გარდა
,       -  ,   ამისა ასეთი ზეთები გაცილებით მაღლა მიგიყვანთ ისინი ვინც ქოთანს

" " ,  ,   .  ,   რეკრეაციულად ეწევიან მიხვდებიან რაზეც ვსაუბრობ წარმოიდგინეთ რომ იჯექით
        .თქვენს მეგობრებთან ერთად და თითოეულ მათგანს მიეცით საუკეთესო კვირტი

     .    ,  რამდენიმე საათში თქვენ ბევრს ვერაფერს გააკეთებთ და ეს ის ეფექტია რაც გჭირდებათ
 ,   ,  ,    .საუკეთესო შედეგისთვის ასე რომ კიდევ ერთხელ შტამების შერევა გასავლელი გზაა
   ,  GrowGoddess,    საუკეთესო სურვილებით და გმადლობთ მე ყოველთვის სიამოვნებით

  ,      მესმის ადამიანების შესახებ რომლებიც უბრალოდ მიჰყვებიან მითითებებს და იღებენ
,   . JBშედეგებს რაზეც ჩვენ ვსაუბრობთ

”  JB,      ,    100გამარჯობა მე მაქვს პრობლემა ბრინჯის ელექტრო გაზქურასთან რაც კი მინახავს
° C-  ,         ,მდე დაეცა გადავხედე ბაზარზე არსებულ ყველა ბრენდს და მათ აქვთ თერმოსტატი

       ?" რომელიც ითიშება როდესაც შინაარსი აღწევს ტემპერატურა Რას მირჩევთ კრისტინა
- ,   ?     კრისტინა კონკრეტულად რა პრობლემაა თქვენ ყოველთვის შეგიძლიათ ჩადოთ ზეთი
130 ° C-          ზე დაყენებულ ელექტრო ღუმელში და დატოვოთ იქ დაახლოებით ერთი საათის

   . JBგანმავლობაში და ისე გაანადგუროთ
”   100  °  C-   ,     !როდესაც ტემპერატურა ს მიაღწევს ელექტრო ბრინჯის გაზქურა ითიშება

   110 ° C . ” გამხსნელი არ აღწევს ტემპერატურაზე კრისტინა
-      ,   , .გამხსნელი ნამდვილად ვერ აღწევს ამ ტემპერატურას რადგან ის ადუღდება ვფიქრობ

  ,       (განაგრძეთ გამხსნელის ადუღება სანამ გაზქურა პირველად არ გაითიშება დაამატეთ
    ).     .  რამდენიმე წვეთი წყალი ბოლო პარტიას შემდეგ გააცივეთ და ისევ ჩართეთ სულ ამას

. JBვაკეთებთ
”       ?    კვლავ ჩართულია და ადუღეთ სანამ არ დაბრუნდება შემდეგ გამორთულია და ზეთი

 ? ” უკვე დასრულებულია კრისტინა
-    ,      ,  ჩართეთ ბრინჯის გაზქურა ადუღეთ სანამ ის პირველად გაჩერდება შემდეგ

     ,      დაელოდეთ ხუთი წუთი სანამ არ გაცივდება ისევ ჩართეთ და დაელოდეთ სანამ მეორედ
.         გამორთდება შემდეგ დაასხით ზეთი უჟანგავი ფოლადის ჭიქაში და შედგით ღუმელში

130 ° C         . JBტემპერატურაზე ერთი საათის განმავლობაში და თქვენი ზეთი მზად არის
-  JB,    . მადლობა შენ გადაარჩინე ჩემი სიცოცხლე კრისტინა
”     .    ,   თქვენ ნავთას სუნთქავთ ზეთის მიღებისას თქვენ სუნთქავთ შხამს როდესაც ასე

.    ,   .     ,იქცევით თუ მისი სუნი გაქვს უკვე მკვდარი ხარ მე ასცდა კოლმენის ბანაკის საწვავს
    ,      ზიპოს მსუბუქ საწვავს და ნაფტას რომელიც ნაწილობრივ წმენდა და სამრეწველო

      ...   . .გამოყენებაში იქნა გამოყენებული ასჯერ ჩემს ცხოვრებაში ჯერ არ მომკვდარა Ლოლ
 ...      (  )  სერიოზულად თუ თქვენ იყენებთ სუფთა გამხსნელს დანამატების გარეშე და ხსნარს

  ,       სწორად ადუღებთ წყლით რომელსაც ბოლოს უფრო მაღალი დუღილის წერტილი
,   ,    ,       ემატება იქნება ის ალკოჰოლი თუ ნაფტა თქვენ აპირებთ მის მიღებას ყველა გარეთ

          თქვენ გაცილებით მეტ ნაფტას მიირთმევთ თქვენს მანქანაში ერთ წელზე მეტი ხნის
,       .  ”განმავლობაში ვიდრე მიიღებთ სათანადოდ დამზადებული ზეთის გამოყენებისას

მათე
”   (     ),     ,  გამარჯობა რიკ ან ვინც წაიკითხა ეს წერილი პირველ რიგში მინდა გითხრათ რომ

      ,  , თქვენ დიდ საქმეს აკეთებთ ამ ჯადოქრის პოპულარიზაციაში როგორც ჩანს მშვენიერი
!         .   წამალია მე ვცხოვრობ ნორვეგიაში და მაქვს დიაგნოზი კრონის დაავადება მე ასევე

   ,   ,   ,მყავს ძალიან ახლო მეგობარი რომელსაც კიბო აქვს ექიმებმა მკურნალობა შეწყვიტეს
    .     .რადგან მათ მეტი არაფერი შეუძლიათ მინდა ვცადო ზეთი ორივე პირობით
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

     .    მე მაქვს შეკითხვა ზეთის დამზადებასთან დაკავშირებით აქ ნორვეგიაში ძალიან
    (     ),ძნელია სუფთა ნაფთას პოვნა ყოველ შემთხვევაში ჩემი გამოცდილების შემდეგ
    .      "ამიტომ მე ვეძებ კარგ ალტერნატივებს რამდენიმე წლის წინ შევიძინე თაფლის

 " (       ფუტკრის ექსტრაქტორი ცილინდრი თქვენ ავსებთ ძვლების მშრალი მცენარეებით და
    ).    ,   იყენებთ ბუტანის გაზს ზეთის მოსაპოვებლად ეს ისეთივე კარგია როგორც ზეთის

 ?ნაფტით მომზადება
   ?    90%  -   ?   და როგორ გამოიყენება სული რომელი შეიცავს ზე მეტ ალკოჰოლს მე მყავს

 ,           რამდენიმე მეგობარი რომლებიც ქმნიან საკუთარ სულს და ეს არ არის ჩემთვის ძვირი
.    ?   "  ",  ვარიანტი ეს უკეთესია ვიდრე ბუტანი მე ვეწეოდი თაფლის მოპოვებას როდესაც ის

            2ბოლო დროს გავაკეთე და მაინტერესებდა იყო თუ არა ეს კარგი წამალი ამ
,      .      მდგომარეობისთვის რომელსაც მე აღვნიშნავ თუ ვჭამ თუ არა ბუტანი ან ალკოჰოლი

  -     ,   კარგი ვარიანტია შეგიძლიათ მირჩიოთ სხვა ვარიანტები რომლებიც შეიძლება
,       ?  ! იცოდეთ რომ ადვილია ნორვეგიაში ან შვედეთში ხელში ჩაგდება Დიდი მადლობა მე

     . ,  ”ნამდვილად მოუთმენლად ველი ცდუნებას ჩემს დაავადებაზე პატივისცემით ჰენრი
”  ,       ,    ,ძვირფასო ჰენრი მე არ მაქვს ფუტკრის მოპოვების გამოცდილება მაგრამ არ ვთვლი

     ,    .   რომ ეს მეთოდი ისეთივე ეფექტური იქნება როგორც მე ვიყენებ ზეთის წარმოება
   ,     ცხელდება ზეთამდე იმ ტემპერატურაზე რომელიც ახდენს დეკარბოქსილირებას მზა

,      .    პროდუქტზე რათა ზეთი მაქსიმალურად ძლიერი იყოს ეს გათბობის პროცესი
   9 ,     .  მოლეკულებს ბრუნავს დელტა პოზიციაზე რაც ზეთს უფრო ძლიერს ხდის თუ გიჭირთ

  ,   .    სწორი გამხსნელის პოვნა შეგიძლიათ სცადოთ აცეტონი მე არასოდეს მიცდია აცეტონი
 ,     ,     ზეთის წარმოებისთვის მაგრამ მე ვერ ვხედავ მიზეზს რომ აცეტონი არ იმუშავებს ისევე

     .    როგორც ალკოჰოლი ან ნაფტა წამლის წარმოებისთვის თქვენ უნდა შეგეძლოთ მიიღოთ
   ,    ,  მსუბუქი ალიფატური ნაფთა მაღაზიებიდან რომლებიც ამარაგებენ საღებავს რადგან

   ,   .ისინი ჩვეულებრივ ყიდიან ნაფტას როგორც საღებავის გამხსნელებს
         სწორად დამზადებულმა ზეთმა უნდა იზრუნოს თქვენს პრობლემებზე და ასევე უნდა

      .  90%   მისცეს კიბოს მქონე თქვენს მეგობარს გადარჩენის შანსი ალკოჰოლი იქნება
  ,    10%    ნაკლებად ეფექტური გამხსნელი რადგან დანარჩენი ჩვეულებრივ წყალია და

      ,   .დასრულების პროცესში თქვენ გექნებათ ბევრი ზედმეტი წყალი რომ აორთქლდეს
 ,   ”საუკეთესო სურვილები რიკ სიმპსონი

”       სწორი დეკარბოქსილირება არის ძალიან მნიშვნელოვანი ნაწილი სრულყოფილი
 ,          9-ზეთის წარმოებაში რადგან ნედლეული მცენარე არ იძლევა ძალიან სუფთა დელტა

THC  CBD,     THCA  CBDA.   ,და მაგრამ მჟავებს ნიშნავს და კარბოქსილის ჯგუფის ამოღება
 .     ,     გათბობა პროცედურაა გააკეთეთ ეს ძალიან ფრთხილად რათა არ დაწვათ თქვენი

 .      ,ღირებული მოლეკულები ქრომატოგრაფიის ჟურნალში აღმოვაჩინე კარგი შენიშვნა
        , რომელიც უნდა იყოს აუცილებელი ტემპერატურა და დრო ზეთის გასათბობად რადგან

       .   ,ბრინჯის გაზქურის მიხედვით ტემპერატურა შეიძლება არ იყოს საკმარისი ასე რომ
 ,      27   .  122  კარგი იდეაა რომ ზეთი გაათბოთ მინიმუმ წუთის განმავლობაში გრადუსი

.       ცელსიუსით ყოველთვის შეამოწმეთ გათბობის ფირფიტის ტემპერატურა ციფრული
 ,       .  საზომი მოწყობილობით რათა თავიდან აიცილოთ ზეთის ზედმეტი გათბობა ქვემოთ

       ,მოცემულ ცხრილში თქვენ ხედავთ ძირითადი კანაბინოიდების დუღილის წერტილებს
   ,     .რომელსაც არასოდეს უნდა მიაღწიოთ წინააღმდეგ შემთხვევაში თქვენ ამზადებთ მათ

  ,   ,      მე დამატებით აღვნიშნავ რომ სწორია ის რაც რიკმა თქვა თავის ვიდეოებში ყოველთვის
  ,      არ გაცხელდეს ზეთი მაგრამ სითბო აუცილებელია სამკურნალო ზეთის

.    106.2    დასამზადებლად ტემპერატურა მინიმუმ გრადუსი ცელსიუსი აუცილებელია
     სწორი დეკარბოქსილირების პროცესისთვის დიაგრამაში განსაზღვრული დროის

    .     განმავლობაში დაახლოებით ერთი საათის განმავლობაში თუ თქვენს ზეთს აქვს
 THCA  CBDA  ,      ,    მხოლოდ და მჟავე ფორმა ის არც თუ ისე ეფექტურია რადგან მჟავები არ

  CB1   CB2  .    ,    ჯდება კარგად და რეცეპტორებში ასე რომ იზრუნეთ რომ თქვენ სწორად
,      ,    მოიქცეთ რადგან რაც რიკმა თქვა სიმართლეა მხოლოდ საუკეთესოდ დამზადებულ
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   ,   . (…)  ზეთს შეუძლია შეასრულოს საქმე როდესაც ცხოვრება დამოკიდებულია თუ თქვენს
   THCA  CBDA  ,      ,  ზეთს აქვს მხოლოდ და მჟავე ფორმა ის არც თუ ისე ეფექტურია რადგან

    CB1  CB2 .    ,  მჟავები არ ჯდება კარგად და რეცეპტორებში ასე რომ გაუფრთხილდით რომ
  ,      ,   თქვენ სწორად მოიქცეთ რადგან რაც რიკმა თქვა სიმართლეა მხოლოდ საუკეთესოდ

    ,   .დამზადებულ ზეთს შეუძლია შეასრულოს საქმე როდესაც ცხოვრება დამოკიდებულია
(…)       THCA   CBDA   ,     თუ თქვენს ზეთს აქვს მხოლოდ და მჟავე ფორმა ის არც თუ ისე

,      CB1   CB2  .   ეფექტურია რადგან მჟავები არ ჯდება და რეცეპტორებში ასე რომ
,     ,      ,გაუფრთხილდით რომ თქვენ სწორად მოიქცეთ რადგან რაც რიკმა თქვა სიმართლეა

      ,  მხოლოდ საუკეთესოდ დამზადებულ ზეთს შეუძლია შეასრულოს საქმე როდესაც
 . (…)ცხოვრება დამოკიდებულია

,         ,  დიახ შეხედეთ და განმარტეთ ეს მეცნიერული დიაგრამა იმის გასაგებად რომ
     ,  დეკარბოქსილირების პროცესი მიმდინარეობს ყველა დროის განმავლობაში როდესაც

       .  თქვენ ათბობთ კანაბინოიდების გამხსნელის სითხის ნარევს ბრინჯის გაზქურაში ასე
,   ,      130  რომ გრაფიკები აჩვენებს რომ ძალიან დიდია ტემპერატურის გრადუსამდე დაწევა

   ,     .იმდენად დიდი ხნის განმავლობაში რომ მაქსიმალური დეკარბოქსილაცია მივიღოთ
       .ყველაფერი ტემპერატურისა და დროის საკითხია საუკეთესო დონემდე მისასვლელად

         თუ თქვენ იყენებთ ციფრული ტემპერატურის საზომ ინსტრუმენტს და მთელ პროცესში
    ,   , ,აყენებთ მას ბრინჯის გაზქურის პროცესში გამხსნელის აორთქლების მიზნით ხედავთ

    ,      .რომ მხოლოდ პროცესის გვიან ფაზაში როდესაც წყლის წვეთები ჩნდება ფინალში
   100-110  °  C-  .     გაზქურის ტემპერატურა დაახლოებით ია მაგრამ ამ დიაპაზონში დრო
      .  უმეტესად არ არის საკმარისი დეკარბოქსილირების მთელი პროცესისთვის ამის შემდეგ

         .თქვენ ათბობთ ზეთს ფოლადის პატარა ქვაბში გათბობის ფირფიტაზე უფრო დიდხანს
    (    )    ამდენი ხანია არანაირი აქტივობა აღარ არის გაზის ბუშტები თქვენ ათბობთ და

.        130 დაელოდებით აკონტროლეთ ტემპერატურა და უმჯობესია არ ადიდოთ გრადუსზე
    .  ,   THC–   მაღლა დაახლოებით ნახევარი საათის განმავლობაში დაიმახსოვრე რომ ს აქვს

  157  C.  ,     დუღილის წერტილი გრადუსი ასე რომ ნუ გახდები რისკი გადახურებისგან თორემ
      ...შენი სასურველი კანაბინოიდები აორთქლდება და ნიავდება

      ძირითადში არ არის მნიშვნელოვანი დეკარბოქსილირების მაქსიმალური ოდენობის
,          .მიღება ამდენი ხნის შემდეგ თქვენ მიიღებთ საკმარის ზეთს თქვენს სხეულში

      ,    .  საინტერესოა ერთი გრამის ღირებულება დღეში ან მეტი რომელიც უნდა მიიღოთ რა
 ,      ,    delta9THCთქმა უნდა რამდენი ზეთი გჭირდებათ დამოკიდებულია იმაზე თუ რამდენი
   -  ,     .არის სინამდვილეში ზეთში ნიშნავს რამდენად ეფექტური იყო დეკარბოქსილირება

      ,    თუ დაიცავთ რიქსის რეკომენდაციას და დარწმუნებული ხართ რომ ზეთი საკმაოდ
  130 °  C -    .  ,  დიდხანს გაცხელდება ყველაფერი კარგად იქნება დამოუკიდებელია რომელ

 . ” გამხსნელს იყენებ სტეფანე
”  JB,        ...     გამარჯობა მე ვიპოვე ეს ნაფთა ჩემს მხარეში კიდევ ერთხელ მადლობა ყველა

    ! ”თქვენი დახმარებისთვის და სუპერ ინფორმაციისთვის
-      -  MSDS,     ეს უნდა იყოს მსუბუქი ალიფატური ნაფტა შეამოწმეთ არის თუ არა ეს სუფთა

   ),   ,  (  მსუბუქი ნაფტა დანამატების გარეშე შელიტი ავსტრალიაში ტექნიკური თუ
)    ( ,       ,  სამრეწველო ბენზინი ევროპაში ბენზინი არა ბენზოლი და არა ის ტიპი რომელიც
   ).     გამოიყენება როგორც საწვავი მანქანებში იგი იყიდება მრავალი განსხვავებული

.     , , , სახელით იგი გამოიყენება როგორც საღებავი გამხსნელი გამხსნელი დეგრადატორი ის
       ,იყო ძალიან გავრცელებული საყოფაცხოვრებო გამხსნელი ან ტექსტილის დეგრადატორი

         .  ის ასევე შეიძლება გამოყენებულ იქნას როგორც მსუბუქი სითხე და სხვა დუღილის
 60-80 ° C- ,     წერტილი მდე რაც უფრო დაბალია უკეთესი რა

           წაისვით ცოტაოდენი სუფთა პეტრის ჭურჭელზე ან ჩაყარეთ თითი მასში და თუ ის
       ,   აორთქლდება ოცდაათ წამში და არ დატოვებს ცხიმიან ნარჩენებს მისი გამოყენება

.  ,       ნორმალურია ბევრი მომწოდებელია მე არ შემიძლია გითხრათ რომელია საუკეთესო ან
   ,      .რას გვირჩევდით ამ მომენტში ამიტომ ჩვენ მხოლოდ ზოგად მითითებებს ვაძლევთ
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CAS   64742-49-0,  ,   ,   ,   ნომერი სუფთა ნავთობის დისტილატი დანამატების გარეშე თუ ეს
,        .  შესაძლებელია და დუღილის წერტილი უნდა იყოს რაც შეიძლება დაბალი ქარხნების

  ,       უმეტესობა აწარმოებს მას უბრალოდ ჰკითხეთ მათ რას ურჩევდნენ მცენარეული
.ექსტრაქტებისთვის

  99%  99.99%      99% მეორე ვარიანტია ან იზოპროპილის სპირტი ან ძალიან ძვირი საკვები
 .         ხარისხის ალკოჰოლი იზოპროპილის სპირტი და საკვები ალკოჰოლი არ არის ისეთივე

,  ,       ეფექტური როგორც გამხსნელი როგორც ნაფტა და ისინი ზრდიან მცენარეულ მასალებს
  ,        ,  და ქლოროფილს ზეთში რაც მას ნაკლებად მძლავრს და გემოვნებიანს ხდის ამიტომ

    ,   ჩვენ გირჩევთ გამოიყენოთ ნაფტა ყოველთვის როდესაც ეს
/ .  , JB ”შესაძლებელია შესაძლებელია საუკეთესო სურვილებით

Q.  Rick,   " "       მექსიკაში ნაფტა არის მხოლოდ რამდენიმე ნაფთას ტიპის პროდუქტის
.     ,    დასახელება საბედისწერო შეცდომის თავიდან ასაცილებლად გექნებათ თუ არა
   „ “,   , ?სამეცნიერო სახელი იმ ნაფთას რომელსაც თქვენ იყენებთ გთხოვთ

       .  ა ეძებეთ სუფთა მსუბუქი ნაფტა დამატებითი ინგრედიენტების გარეშე ეს ძირითადად
,    ,      ,  იგივეა რაც კოლმენის საწვავი რომელსაც ხედავთ ქვემოთ მოცემულ ფოტოში მაგრამ

     ,   მოძებნეთ ნაფტა ჟანგის საწინააღმდეგო დანამატების გარეშე რომლებიც დაემატება
 .კოლმენის საწვავს

 ,         (თუ გაარკვევთ რომ მსუბუქი ალიფატური ნაფტა აკრძალულია თქვენს ქვეყანაში რაც
 ,  ),   99%   99.9%  ,ჰონდურასში იყო მაგალითად ეძებეთ ან უკეთესი იზოპროპილის სპირტი

    . 99%    ,  მისი პოვნა ადვილი უნდა იყოს ალკოჰოლი არის მესამე გამხსნელი რომელსაც ჩვენ
,      ,   ვიყენებდით მაგრამ ჩვენ ყველაფერს გავაკეთებდით იმისათვის რომ თავიდან

  ,        ავიცილოთ მისი გამოყენება რადგან ის ძალიან ბევრ ქლოროფილს და სხვა
   .      არასასურველ მცენარეულ მასალას შლის ზოგს მოსწონს გამხსნელის და საწყისი

 ,       .მასალის გაყინვა როდესაც გამხსნელად იყენებენ იზოპროპილის სპირტს ან ალკოჰოლს
     ,         ჩვენ პირადად არ ვიყენებთ იმ გამხსნელებს თუ ეს არ არის საჭირო და ჩვენ არ გვსურს

 ,        ,   ხელების გაყინვა ამიტომ ჩვენ რეალურად არ ვაპირებთ მის გაყინვას მაგრამ ზოგი
,        .   ამბობს რომ ეს ხელს უწყობს ზეთის ხარისხის გაუმჯობესებას როდესაც იყენებთ

      ,  არაპოლარულ სუფთა სინათლის ნაფტას დაბალი დუღილის წერტილით თქვენ
        ,   არაფრის გაყინვა არ გჭირდებათ და მაინც მიიღებთ კარგ პროდუქტს თუ დაიცავთ

. JBმითითებებს
”Hey JB,  ,    Naptha–  ?   რა მოხდება თუ არსებობს ალერგია ს გამოყენებაზე ჩვენ გვყავს ოჯახის

,       , წევრი რომელსაც აქვს მძიმე ალერგიული რეაქცია ყველა წვრილმანზე განსაკუთრებით
.      ,    გამხსნელებზე ჩვენ გვინდა ზეთის გაკეთება მისთვის მაგრამ უნდა გამოვიყენოთ

 .     "  "  ,ორგანული გამხსნელი ჩვენ ვიფიქრეთ ორგანული მთვარის შუქის დამზადებაზე
     ,   რომელიც რამდენჯერმე იქნა გამოხდილი სიწმინდის მოსაპოვებლად მაგრამ რას
 ?        ? ფიქრობთ ამაზე რა არის თქვენი რეკომენდაცია იმდენად მკაცრი ალერგიის მიმართ მას
    ,     საერთოდ არ შეუძლია მიიღოს მედიკამენტები რადგან ის ალერგიულია შემკვრელ
,      .  !" აგენტებზე ის ძალიან განიცდის ყველაფერზე ალერგიის გამო Წინასწარ მადლობა სარა

-  ,   99%   ,    ,   კარგი შეგიძლია ალკოჰოლი გამოიყენოთ ჩვენ არასოდეს გვითქვამს რომ არ
.  ,     შეგიძლია უბრალოდ ჩვენი გამოცდილებით არაპოლარული გამხსნელებით

        წარმოებული ზეთები ოდნავ უფრო მძლავრია და ჩვეულებრივ შეიცავს ნაკლებ
 .        მცენარეულ მასალებს ზოგი ყინავს ალკოჰოლს და კვირტს დამუშავებამდე იღებს უფრო

 .  ,     , .ქარვის ზეთს ასე მგონია რომ ეს გზა შენთვისაა გასავლელი სარა

 THC   CBD ?მაღალი თუ მაღალი ზეთი
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”    .     –4   მე გარკვეულწილად დაბნეული ვარ ჩემს მეგობარს აქვს მე სტადიის თირკმლის კიბო
  .    CBD   THC ? CBD და ფილტვების კიბო უმჯობესია მიაწოდოთ მაღალი ზეთი ან ზეთი ზეთს

  THC ?          18% CBD  1% -აქვს მხოლოდ კვალი მე მივიღე მას ათი გრამიანი მილი და მას აქვს და
  THC.   ? ”ზე ნაკლები არასწორ გზას ვადგავარ რიჩარდ

: ,    ,     RSO.მაიკესი დიახ ეს ასე არ არის თქვენ უნდა მიიღოთ ნამდვილი
-95-98%  THC    18%  CBD,  ?    ,   არ არის არა უთხარით ვინც მოგაწოდათ შეწყვიტეთ ამის

.   CBD       გაკეთება მაღალი მარკეტინგული აჟიოტაჟი აპირებს დაიღუპოს ბევრი უეჭველი
,   ,  .       პაციენტი როგორც ჩანს სამწუხაროა რატომ არ შეუძლიათ მათ უბრალოდ დაიცვან ის

,    ?   CBD   ინსტრუქციები რომლებიც ნამდვილად მუშაობს მაღალი ზეთების გამოყენება
 ,        , ძალიან შეზღუდულია ისინი არც თუ ისე კარგად მუშაობენ კანის მდგომარეობაზეც მე

  ,      CBD . , ნამდვილად არ მესმის რატომ არის ყველა ასე გულგრილად სისულელეზე დიახ ის
  ,       RSO–ასევე ძლიერი წამალია მაგრამ მისი გამოყენება მართლაც შეზღუდულია ნამდვილ
 .სთან შედარებით

95-98% THC, 1-2% CBD,      ;  უკიდურესად ძლიერი და დამამშვიდებელი და ეიფორიული ეს
       ,    .   არის თქვენი საუკეთესო ზეთი და ეს არის ის რაც საუკეთესოდ იმუშავებს სცადეთ ეს

.   ,         CBDჯერ როდესაც ამას აკეთებთ თქვენ არ შეეხებით და არ მიუახლოვდებით იმ მაღალ
       . RSO . JBზეთს და თქვენ გაიგებთ განსხვავებას და არავინ დაგარღვევს პირველი

”       ,    .მე ნამდვილად მომწონს ეს გვერდი და ინფორმაცია რომლის სწავლაც შემიძლია
,    ,    THC–  თუმცა ძალიან გულდასაწყვეტია იმის მოსმენა რომ სხვა კანაბინოიდები ის გარდა

.       CBD-    მეორეხარისხოვანია ეს გოგონა და მისი მშობლები ს მეორეხარისხოვნად არ
.   .   THC,   ,  CBD. ,მიიჩნევენ მისცა მას სიცოცხლე არ იყო რომელმაც ეს გააკეთა იყო გთხოვთ

   .        CBDთავი დაანებოთ ამ ყველაფერს თქვენ იმედგაცრუებთ ხალხს არ სცადონ მაღალი
,       .   THC   შტამები როდესაც მათ ნამდვილად შეუძლიათ დაეხმარონ მას მაღალი არ არის

        . ” პასუხი ყველაფერზე და ამიტომაც არის მცენარეზე ერთზე მეტი კანაბინოიდი თინა
”JB–          , მ უპასუხა ფილტვის კიბოს შესახებ და არა დრავეტის სინდრომის შესახებ არავინ

  .       არაფერზე არ დარდობს კიბოს შესახებ პაციენტის ანგარიშები და სამეცნიერო კვლევები
 THC  ,   .  ,  CBD მიუთითებს არის ის რაც კლავს კიბოს არსებობს კვლევები რომ სასარგებლოა

  ,    THC–    კიბოს ზოგიერთი სახეობისთვის მაგრამ ცოტაა ით ჩატარებულ კვლევებთან
.         CBD. ” შედარებით ახლა თქვენ ეძებთ კრუნჩხვებს და სხვა პირობებს მაღალი კელინი

-   , ,   ,   .კელინი და თინა ზეთები რომლებსაც ჩვენ ვიყენებთ ასევე მოქმედებს კრუნჩხვებზე
     ,   და პაციენტები მიიღებდნენ შეუდარებლად უკეთეს შედეგებს თუ გამოიყენებდნენ

         .ნამდვილ ნივთს და ეცდებოდნენ მიზეზის განკურნებას და არა მხოლოდ სიმპტომებს
   CBD– ,        ,  მე არ ვაყენებ ს ის თავისთავად მართლაც ძლიერი წამალია და მე ვფიქრობ რომ ის

      . .    შესანიშნავია ბავშვებისთვის საღეჭი რეზინის საღეჭი და ა შ მაგრამ თუ გსურთ
 ,       RSO   THC. რეალური ძალა თქვენ გჭირდებათ ყველაზე სასტიკად ძლიერი და ბევრი ეს

      .არის ჩემი ხედვა და ის არ შეიცვლება
          უბრალოდ სცადეთ ეს კანის პირობებზე და ნახეთ დამწვრობა თუ ჭრილობა უფრო

   RSO–       სწრაფად განიკურნება ნამდვილ სთან ერთად თუ მისი დაბალი ხარისხის მაღალი
CBD  .      ,      CBD  ვერსიით მე ჩემი თვალით მაქვს ნანახი მე არ მჭირდება მაღალი ზეთების

  .     ,  ექსპერიმენტი საკუთარი თავისთვის მე მინდა საუკეთესო როგორც ჩემთვის ასევე ჩემი
.პაციენტებისთვის

  CBD   ,   ყველაზე მაღალი ზეთები მეორადი ხარისხისაა როდესაც შევადარებთ საუკეთესო
     RSO–  95-98% THC– .და ნარკოტიკულად ძლიერ და დამამშვიდებელ ს ით

    ,     თქვენი მთავარი პრობლემა ის არის რომ თქვენ შეისწავლეთ კანაბინოიდების ერთიანი
,      ,      თეორია რომელსაც დიდი ფარმა უბიძგებს ისე რომ მათ მიიღონ სარგებელი კანაფის

.       წამლებით თქვენ ნამდვილად არ გინდათ ერთჯერადი კანაბინოიდებიზე დაფუძნებული
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,        მედიკამენტები თქვენ გინდათ ყველაზე სასტიკად მძლავრი და დამამშვიდებელი ზეთი
 .საუკეთესო შედეგისთვის

        ,  თქვენ თვითონ შეგიძლიათ მცენარეების მოყვანა და ზეთის დამზადება თქვენც თქვენ
       ,ნამდვილად არ გჭირდებათ მისი ყიდვა მსხვილი ფარმაცევტული კომპანიებისგან

      რომლებიც შეეცდებიან უზარმაზარი ფასის დადება დეკარბოქსილირებული კანაფის
   ,   . ფისზე ყოველგვარი მიზეზის გარდა მათი სიხარბის გარდა რა
 ,  ,       -   თქვენ და სავარაუდოდ დაგჭირდებათ კილოგრამი ზეთი ერთ დღეს თქვენთვის ან

  -    ?   , თქვენი ოჯახისათვის რამდენის გადახდა გსურთ გრამზე მამალი ძალიან ბევრია თუ
    .   ,   მცენარეები გაიზარდა გარეთ და ფართომასშტაბიანი ასე რომ არანაირი სპეციალური
,  . 100% -       გადასახადი არაფერი მსგავსი იანი ლეგალიზაცია ერთადერთი გზაა და ეს უნდა

 ,    ,     გაკეთდეს ახლა არ არსებობს მიზეზი იმისა რომ ასობით მილიონმა პაციენტმა იტანჯოს
.მსოფლიოში

  ;     ,    მოგერიდებათ ამაზე კამათი მაგრამ ეს არის ყველაფერი რისი გაკეთებაც შეგიძლიათ
  .  , JBამის შესახებ მაინც საუკეთესო სურვილებით

” ,    ,    ,     გთხოვთ განაგრძოთ ახსნა ისე როგორც თქვენ გაქვთ მე ვიღებ ჩანაწერებს და
      ,       ვსწავლობ რაც შეიძლება მე თქვენგან იმის შესახებ თუ რა არის კარგი რისთვის და ასე

,           ... შემდეგ მინდა მზად ვიყო და მომზადებული ჩემთვის შესაბამისი ცოდნით და ჩემი რომ
   ,     THC,   ,  არ გეთქვათ იმის შესახებ რომ გჭირდებათ მაღალი მე ვიფიქრებდი რომ

 ,    . ” ყველაფერი კარგადაა მადლობელი ვარ ყველა ინფორმაციისთვის ვიკი
”   ,    THC,    ,  რიკი ყოველთვის აცხადებდა რომ მაღალი რაც აუცილებელია იმისათვის რომ

  ,   ,     . მოგცეთ საუკეთესო შანსი ეს არის ცხადია რომ მას ჰქონდა საუკეთესო შედეგები ბევრი
  CBD ,      ,რამ არის უკეთესი ის ჩვეულებრივ გამოიყენება ბავშვებზე დრავეტის სინდრომის

ADHD    -   ,    და მძიმე ობსესიურ კომპულსიური აშლილობის დროს რადგან ბევრს ჯერ კიდევ
  .  THC   ,    .   ეშინია შვილების გაზრდის არის ის რაც ამაღლებს თქვენ მე აღმოვაჩინე

,     THC    ადამიანები რომლებიც იყენებენ მაღალ ზეთს ადამიანების უმრავლესობის
,      ,   ,  სამკურნალოდ მაგრამ თუ პაციენტი არ პასუხობს ისე როგორც იმედოვნებდნენ ისინი

  CBD–     .გადავიდნენ მაღალ ზე და ეს უკეთესად იმუშავა
,      .   ვფიქრობ ყველა განსხვავებულია და ყველა კიბო განსხვავებულია მაგრამ სანამ ყველა

    ,      .საჭირო კვლევა ნებადართული არ გახდება ალბათ ჯობია რიკის მეთოდს მიჰყვეთ
 THC,     .  ,   მაღალი დომინანტური მაჩვენებელი პროტოკოლის შემდეგ ნათქვამია რომ თუ

       4 ,    ისინი იწყებენ მცირე და ორმაგ დოზებს ყოველ დღეში პაციენტს შეუძლია სწრაფად
         შექმნას ტოლერანტობა და ძლიერი ძილიანობა ნელდება ზეთის შემდგომ ცოტა ხნის

.    95-8% THC,     შემდეგ რიკის ზეთი არის მაგრამ ფსიქოაქტიური ეფექტები არ დააზარალებს
.თქვენ

   ,     ,    ,  და როდესაც ვცდილობ გადაწყვიტო ვისი მეთოდი უნდა დაიცვას მე არ მჯერა რომ
       .    ვინმეს აქვს მეტი გამოცდილება ამ წამალზე ვიდრე რიკზე მე ვნახე ჰოლანდიური

  ,   ,   ? ” მეთოდი და ვიფიქრე თუ ვინმე კვდება რატომ განზავებთ მკურნალობას ნიკა
”      CBD   ,   მას შემდეგ რაც მსმენია მაღალი ზეთების შესახებ რომლებიც ეხმარება

,    ,      კრუნჩხვებს მე ყოველთვის ვფიქრობდი რომ თუ მშობლები მისცემდნენ შვილს
,     ,   .   ,ჰიბრიდს მაგრამ დომინირებდნენ ინდიკატას ზეთს ბავშვი განიკურნებოდა მე ვიცი

 CBD        ,   რომ ზეთები აკონტროლებენ კრუნჩხვებს და მე ძალიან მიხარია რომ რაღაც
    ,   ,  შეიძლება დაეხმაროს ბავშვებს შარლოტას მსგავსად მაგრამ წარმოიდგინეთ რა

 ,   THC      .განკურნება მოხდება თუკი და მცენარეში კანაბინოიდების სხვა სპექტრი მიეცემა
 ,     THC–  ,    . ასე რომ თქვენს შვილს ბევრი სძინავს ის გამო მათი სხეული შეეგუება დოზას მე

 ,         უბრალოდ ვფიქრობ რომ სრული მცენარე ყველაზე სასარგებლოა და არა ერთი
. ” კანანაბინოიდი სარა

55



  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

”     ,  მედია ყურადღებას ამახვილებს კანაბინოიდების გამოყოფაზე მაგრამ
,  THC  CBD     . Rick Simpsonდადასტურებულია რომ და კლავს კიბოს და ამცირებს სიმსივნეებს

Oil   Cannabis  Indica   ,      დამზადებული არის წამალი რომელიც კურნავს ლენდონს და მამაც
        .    მიქაილას და ბევრ სხვას და ნებისმიერს შეუძლია ამის გაკეთება ნუ მისცემთ მედიას

 ,       ,    CBD! THC იმის აზრს რომ თქვენ უნდა დაელოდოთ ამ განკურნებას ან გამოყოთ ასევე
   .    მუშაობს ჩვენს ენდოკანაბინოიდულ სისტემასთან შეიტყვეთ იმ სამკურნალო

 ,    . ” საშუალების შესახებ რომლის გაკეთებაც ყველას შეუძლია ჰანან

  ?უსაფრთხოა ზეთის გამოყენება

”         ,    ამ მედიკამენტის უსაფრთხოება შედარების გარეშეა და რაც მე დავინახე ის არ არის
 ,      .   ,    უფრო საშიში ვიდრე ჭიქა სუფთა წყლის დალევა მაშინაც კი თუ ადამიანი ცუდად

 ,        ,    გადააჭარბებს დოზას მას არანაირი ზიანი არ მოაქვს მას შემდეგ რაც ზეთის ეფექტი
.     ,     გაქრება ყველაზე გავრცელებული გვერდითი მოვლენა რაც ჩვენ აღვნიშნეთ იმ

,        ადამიანებში რომლებიც იღებენ კანაფის ზეთს მათი ჯანმრთელობის მდგომარეობის
,      .გამო არის დიდი დასვენება და ღიმილი სახეზე

    ,     , ნებისმიერი სხვა ძლიერი მედიკამენტის მსგავსად თუკი ზოგი ადამიანი ჭამს მეტს ამან
    .  ,  შეიძლება გამოიწვიოს არასასურველი გვერდითი მოვლენები მიუხედავად იმისა რომ ამ

    ,  ,   ზეთის ეფექტები არ წარმოადგენს საფრთხეს არიან ისეთებიც რომლებსაც არ მოსწონთ
 .  ,       დოზის გადაჭარბება მიუხედავად იმისა რომ ეს წამალი უსაფრთხოა და უმეტესობას არ

     ,  აქვს არანაირი პრობლემა მის გამოყენებასთან დაკავშირებით უნდა გავითვალისწინოთ
,   ,   .ისიც რომ იქნებიან ისეთებიც რომლებიც შეხვდებიან სირთულეებს

  ,     ,     ,ეს არის მიზეზი რის გამოც მე ვურჩევ ყველას რომ დაიწყონ ძალიან მცირე დოზებით
   ,      .   შემდეგ გაზარდონ ის ოდენობა რასაც ისინი იღებენ ყოველ ოთხ დღეში ამით ის აძლევს

 ,     ,      იმ პირს ვინც იღებს ამ ნივთიერებას გაზარდოს მისი ტოლერანტობა და ბევრმა
 ,       .   პაციენტმა აღნიშნა რომ მკურნალობის დროს ისინი არც კი გაიზარდა თუ კანაფის ზეთი

       სწორად არის წარმოებული კანაფის ინდიკას ძალიან მძლავრი დამამშვიდებელი
,   ,       შტამებიდან ან ხშირად როდესაც იგი დამზადებულია ინდიკა დომინანტური სატივა

  , ,      ჯვრის ზოგიერთი ტიპისგან აღმოაჩენთ რომ ასეთი ზეთების მოქმედება ხელს შეუწყობს
  ,      .ძილიანობას და ძილს რაც აშკარად სამკურნალო პროცესის მნიშვნელოვანი ნაწილი
    ,       პაციენტებმა უნდა იცოდნენ ის ფაქტი რომ ამ ზეთს ასევე შეუძლია შეამციროს
 ,       .    არტერიული წნევა თვალის წნევა და სისხლში შაქრის დონე თუ ინდივიდები იღებენ

   ,     მედიკამენტებს ამ საკითხების სამკურნალოდ მათ უნდა შეეძლოთ შეამცირონ თავიანთი
  ,      საჭიროება იმ მედიკამენტებზე რომლებსაც ისინი ამჟამად იყენებენ უმეტეს

.     ,    შემთხვევებში მე უნდა შევატყობინო პაციენტებს რომლებიც იღებენ არტერიული
  ,    ,   წნევის სამკურნალო საშუალებებს რომ ზეთის მიღებისთანავე ხშირად მათი

         არტერიული წნევის პრობლემა აღარ მოითხოვს მედიკამენტების გამოყენებას და ეს ასევე
    ,   .ეხება დიაბეტით დაავადებულებს და მათ ვისაც გლაუკომა აწუხებს

, ,         გთხოვთ იცოდეთ რომ თუ ზეთს მიიღებთ სხვა მდგომარეობების სამკურნალოდ და ის
     ,   მიიღება არტერიული წნევის სამკურნალო საშუალებებთან ერთად მას ზოგიერთ

       .შემთხვევაში შეუძლია პაციენტის არტერიული წნევის დაწევა ძალიან დაბლა
 ,      ,    ,   მიუხედავად იმისა რომ მე არ ვიცნობ ვინმეს ვისაც ეს განუცდია რომელსაც რაიმე

  ,    ,       რეალური ზიანი მიადგა მე მაინც ვგრძნობ რომ ყველამ უნდა შეძლოს ამ სიტუაციის
 .          თავიდან აცილება ამიტომ ხშირად შეამოწმეთ არტერიული წნევა და თუკი აღარ არის

 ,   .საჭირო მედიკამენტები ნუ შეჭამთ მათ
    ,   ზოგიერთი ადამიანისთვის შეიძლება დაუჯერებლად მოგვეჩვენოს რომ მათ შეუძლიათ

    .  ,   შეწყვიტონ ამ დადგენილი ნივთიერებების გამოყენება თუმცა როგორც კი
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     ,   გააცნობიერებთ ამ ბუნებრივი მედიცინის სამკურნალო პოტენციალს ისინი მალევე
,         მიხვდებიან რომ ამ საოცარ ზეთს შეუძლია შეცვალოს პრაქტიკულად ყველა

 .ფარმაცევტული პროდუქტი

,   ?ჩვეულებრივ როგორ იტანს ზეთი
       ,ჩვენ ყველას გვაქვს განსხვავებული ტოლერანტობა ძლიერი მედიკამენტების მიმართ

       ,  ამიტომ მე მოვუწოდებ პაციენტებს დარჩნენ საკუთარ კომფორტის ზონაში როდესაც
   .    განსაზღვრავენ რა დოზას მიიღებენ ადამიანების უმეტესობის შემწყნარებლობა ძალიან

  ,  ,   ,  ,  სწრაფად იზრდება და საშუალოდ ჩვეულებრივ ადამიანს ჩვეულებრივ დაახლოებით
90   60   .  , 60  დღე სჭირდება გრამიანი მკურნალობის შესანახად როგორც ჩანს გრამი სწორად

    ,      წარმოებული ზეთი კურნავს კიბოს უმეტესობას თუ პაციენტი არ არის დაზიანებული
       .სამედიცინო სისტემის მიერ ქიმიოთერაპიით და რადიაციით და ა

,      , პაციენტებს რომლებმაც განიცადეს ქიმიოთერაპიის და რადიაციული ზემოქმედება მეტი
 ,     .  ,  ზეთი სჭირდებათ რათა გაანადგურონ სამედიცინო სისტემა უმეტესწილად როდესაც

   ,   ,   ადამიანი მიეჩვევა ზეთების ეფექტს როგორც ჩანს პაციენტებს სიამოვნებთ
 .      , ნივთიერების მიღება მაგრამ ამ მედიკამენტის არაადეკვატური ხასიათის გამო ხშირად

,    ,    .   ისინი ვინც ამ ნივთიერებას იყენებენ ავიწყდებათ დოზის სწორად მიღება ეს არ ნიშნავს
,      ,   ,     იმას რომ ზეთი იწვევს მათ დავიწყებას უბრალოდ იმიტომ რომ მათი სხეულები ვერ

          , გრძნობენ მისი არსებობის აუცილებლობას და ეს მხოლოდ ხაზს უსვამს იმ ფაქტს რომ
    .    , ნივთიერება ნამდვილად არ იწვევს დამოკიდებულებას ეს რომ არ ყოფილიყო ნაკლებად
,       ,    სავარაუდოა რომ პაციენტს დაავიწყდებოდა მათი დოზის მიღება რადგან რომ ეს

 ,       .ყოფილიყო დამოკიდებული რვა საათის შემდეგ მათი სხეული ტიროდა ნივთიერებაზე

     ,   ?არის თუ არა რაიმე გვერდითი მოვლენა რომელიც უნდა გაინტერესებდეს
  ,        ზოგიერთმა პაციენტმა აღნიშნა რომ მათ განიცადეს შფოთვა ან პარანოია ამ

 .      ,  მედიკამენტის გამოყენებისას ამის მოგვარების გზები განხილული იქნება როდესაც
     .კითხვა ამ წიგნში ოდნავ შემდგომ ჩნდება

    ,    კანაფის ზეთის ძირითადი გვერდითი ეფექტები რომლებიც მოხსენებულია ჩემთვის
  ,     ,     არის კარგი ჯანმრთელობა ბედნიერება და კარგი ძილი ასე რომ რაღა შეიძლება

   ,   ?ითხოვოს ვინმემ იმ წამლისგან რომელსაც ისინი იყენებენ

     .     ბევრი ადამიანი ყოველდღიურად იღებს უამრავ წამალს შეიძლება ეს კარგი იყოს
?სხეულისთვის

   ,     ,    მე წარმოდგენა არ მაქვს თუ რატომ განიხილავენ ისინი ვინც ალოპათიური წამლების
     ,   საშიშ გვერდით ეფექტებს აცხადებენ სარეკლამო რგოლებში ამ მედიკამენტების

.   ,        მიღებაზე როგორც ჩანს უაზროდ ბევრი ადამიანი ექცევა ექიმის ბრძანებისამებრ და
        .იგივე ადამიანების დიდი ნაწილი უარს ამბობს კანაფის წამლის გამოყენებაზე

       ,    უბრალოდ ტყუილის გამო უთხრეს მათმა მთავრობამ და მათ ვინც ჩრდილში დგას
  .      ფარმაცევტული ინდუსტრიის უკან არავინ კვდება კანაფის წამლის გამოყენებისგან და

    .    ,  არანაირი ზიანი არ არის გამოწვეული ვისურვებდი იგივე მეთქვა იმაზე რასაც ექიმები
 ,  ,    .გვირჩევენ ყოველდღე მაგრამ სამწუხაროდ ეს ასე არ არის

      ზოგჯერ სხვადასხვა ურთიერთქმედება ამ ეგრეთწოდებული მედიკამენტების იწვევს
 ,     .    ,  საკმარისი იმისათვის რომ დაგვაყენოს ადრეულ საფლავი მაგრამ მაშინაც კი თუ

   ,     .უშუალო პრობლემებს არ განვიცდით მათი გამოყენება მაინც წარმოადგენს საფრთხეს
 ,    ,     ,დროთა განმავლობაში ქიმიკატები და შხამები რომლებიც ამ მედიკამენტებს შეიცავს

        ჩვენს ორგანიზმში გროვდება და ამან შეიძლება სერიოზული პრობლემები შეუქმნას
 ,     .   ჩვენს ჯანმრთელობას რაც ხშირად სიკვდილამდე მიგვიყვანს ასპირინის ტაბლეტების

        მსგავსი მარტივი რამ კი ყოველწლიურად ათასობით ადამიანის სიკვდილს იწვევს
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

.   ,    ,      მსოფლიოში ასე რომ მე არ ვფიქრობ რომ რომელიმე ჩვენგანს უნდა ენდობოდეს
   ,   .  ფარმაცევტული ინდუსტრია ან ყველაფერი რასაც ისინი უზრუნველყოფენ თუ გსურთ

   ,   ,   ნახოთ ნამდვილი სამკურნალო ძალა მიმართეთ დედა ბუნებას რადგანაც თქვენ ნახავთ
    ,    .ძალიან ცოტა რამ აბების ქარხანაში რომელსაც დიდი სარგებლობა მოაქვს

        როგორ ადარებენ პაციენტები კანაფის ზეთის გვერდით ეფექტებს ქიმიურ
?მედიკამენტებთან

         არ არსებობს რეალური შედარება კანაფის ზეთის გვერდით ეფექტებსა და სამედიცინო
     .   ,  სისტემის მიერ მოწოდებულ შხამიან ქიმიკატებს შორის ეს ნივთიერებები რომელსაც

   ,       ,  ექიმები ამარაგებენ არის ის რაც ჩვენ არ უნდა გვქონდეს ჩვენს სხეულში რადგან ისინი
 .  ,        ღვიძლის ტოქსიკურია ეს ნიშნავს რომ ეს ეგრეთ წოდებული მედიკამენტები არ უნდა

 ,         იქნას მიღებული რადგან ისინი მოწამლავენ ჩვენს ღვიძლს და შეაფერხებენ მის
.  ,      ფუნქციებს გარდა ამისა მათმა გამოყენებამ შეიძლება გამოიწვიოს ჯანმრთელობის სხვა
  ,      ,  საკითხების მთელი რიგი რომელთა თავიდან აცილებაც შესაძლებელი იქნებოდა თუ

    .მის ნაცვლად კანაფის ზეთი გამოიყენებოდა
  ,      ქიმიური მედიკამენტების გამოყენებით ჩვენ ხშირად ვამჩნევთ თავს გვერდით

,      ,   ეფექტებზე რომლებიც შეიძლება უარესიც კი იყოს ვიდრე თავდაპირველად
.   ,       .   ,მკურნალობდნენ ზოგიერთმა პაციენტმა როგორიცაა კიბო და დიაბეტი და ა ასე რომ

 ,        როგორც ჩანს საკმაოდ ხშირად თავად ექიმები არიან ნაწილობრივ მაინც
    .  პასუხისმგებელნი პაციენტის ამჟამინდელ სამედიცინო მდგომარეობაზე ბევრმა

     ,    ,პაციენტმა დამიწერა დეტალურად შემზარავი გვერდითი ეფექტები რაც მათ შეექმნა
    ,     მათ მიერ გამოწერილი მედიკამენტების გამო ამიტომ ვეცდები თავიდან ავიცილო მათი

,   .გამოყენება თუ ეს შესაძლებელია
         ვინაიდან ჩვენი სხეულის ქიმია და ჩვენი ტოლერანტობა მრავალი სხვა ნივთიერების

  .      ,    მიმართ ძალიან განსხვავდება ხშირად ექიმებს არ აქვთ წარმოდგენა თუ რა გავლენას
       მოახდენს სხვადასხვა ქიმიური მედიკამენტების დაგროვება ჩვენს ჯანმრთელობასა და

.         კეთილდღეობაზე ჩვენ ორნი ერთნაირები არ ვართ და სხვადასხვა მედიკამენტები
      ,   ერთმანეთში არ არის არანაკლებ შხამიანი ქიმიური კოქტეილი რომელსაც ზოგიერთ
      შემთხვევაში შეიძლება ჰქონდეს სრულიად მოულოდნელი შედეგები პაციენტის

. ,       ჯანმრთელობისათვის მაშ როგორ შეძლებს რომელიმე ექიმი ყველა უცნობი ფაქტორით
      ?განსაზღვროს რა არის უსაფრთხო და რა მიუღებელი

  ,    ,    მე გულწრფელად ვფიქრობ რომ ისეთი დაავადებები როგორიცაა ალცჰეიმერი და
  ,    ,  მრავალი სხვა დაავადება ხშირად გამოწვეულია ქიმიკატების ნარევით რომლებიც მათ
 .      ,  ექიმებმა დანიშნა ბევრმა პაციენტმა მითხრა იმ პრობლემების შესახებ რომლებიც მათ
    ,   შეექმნათ ფარმაცევტული საშუალებების გამოყენებასთან დაკავშირებით მაგრამ მას

         ,შემდეგ რაც შეწყვიტეს ამ ნივთიერებების მიღება და დაიწყეს ზეთის მიღება
 .    ,      პრობლემები გაქრა მოკლედ რომ ვთქვათ თუ კანაფის მედიკამენტები სწორად არის
,       ,  წარმოებული მათი გამოყენება უკიდურესად უსაფრთხო და უვნებელია მაგრამ რასაც

  , .სამედიცინო პროფესიონალები გვთავაზობენ არა

        შესაძლებელია თუ არა შევადაროთ ალოპათიური და ემპირიული მედიცინის
?ეფექტები

  ,        რაც შეეხება მე შედარება არ არსებობს ალოპათიურ მედიცინას და ემპირიულ მედიცინას
.        შორის ალოპათიური მედიცინა უმეტესწილად მხოლოდ მავნე ქიმიკატების და შხამების

,      .    (ნაზავია რომელსაც არავინ არ უნდა მიირთვას ემპირიული მედიცინა მედიცინა
)       მცენარეებიდან გამოიყენება ათასობით წლის განმავლობაში და კანაფისგან

  ,     .წარმოებული მედიკამენტები შედარებისაა როდესაც საქმე უსაფრთხოებას ეხება
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

      ,  კანაფის ფისების სამკურნალო ეფექტური და უვნებელი ხასიათი რომლისგანაც მიიღება
,   „    “ .ზეთი კანაფის მცენარეს ყველა ემპირიული მედიცინის დედოფლად აქცევს

 ,      ,   წლების განმავლობაში მე მქონდა კონტაქტი ბევრ პაციენტთან რომლებმაც მიიღეს
,        ყველაფერი რაც შეეძლოთ თავიანთი მდგომარეობის სამკურნალოდ და ყოველივე ამის

  ,    .  ,   ,შემდეგ ვერ მოხერხდა შემდეგ ისინი ჩემთან მოვიდნენ მე ვფიქრობ რომ პაციენტები
   ,    ,  რომლებმაც გამოიყენეს როგორც ალოპათიური ასევე ემპირიული მედიცინა უფრო

       კვალიფიცირებულნი არიან ჩემს ნაცვლად ისაუბრონ ქიმიურ მედიკამენტებსა და
   . ,     ,კანაფის ზეთს შორის განსხვავებაზე სამწუხაროდ ბევრს ჯერ კიდევ ეშინია წამოსვლის

      ,   .ასე რომ მე შემიძლია მხოლოდ გადმოვცე ის რაც მათ მოახსენეს
    ,     ამ პაციენტთა უმეტესობამ პირდაპირ მითხრა რომ ისინი უფრო ადრე გამოიყენებდნენ

 ,      .   ,კანაფის ზეთს ვიდრე ექიმების მიერ მოწოდებულ მედიკამენტებს უბრალოდ იმიტომ
    ,      რომ ის ბევრად უკეთესად მუშაობდა არ ჰქონდა უსიამოვნო გვერდითი მოვლენები და

      .   მოკლე დროში ბევრს შეეძლო დაუბრუნდეს ნორმალურ ცხოვრებას მათ არ განუცდიათ
       ეს გამოხატული სამკურნალო ეფექტი ალოპათიური მედიკამენტების გამოყენებით და

 ,      .  ,  უმეტესობა თვლიდა რომ ეს მედიკამენტები დიდ ზიანს აყენებდა მე ვფიქრობ რომ ეს
 ,       მეტყველებს იმაზე თუ რატომ არ განვიხილე ალოპათიური მედიკამენტების გამოყენება

   ,      .და უახლოეს მომავალში ვფიქრობ რომ კიდევ ბევრი იწყებს იმავეს შეგრძნებას

  ,   THC–  ?არსებობს რაიმე საფუძველი რომ შეშფოთდეს ზე დამოკიდებულებით
       ,  კანაფის მცენარის ექსტრაქტები ასევე შეიძლება გამოყენებულ იქნას იმისათვის რომ

 ,      ,  გაუადვილდეს მათ ვინც საშიში ნივთიერებებით არის დამოკიდებული მათი
  .   ,     გამოყენებისგან თავის დაღწევა სისტემა გვეუბნება რომ მარიხუანას აქვს კარიბჭის

,    ,    ,     ეფექტი რაც აიძულებს მათ ვინც მას მოიხმარენ სიცოცხლე გადაყარონ და მძიმე
  .    ნარკოტიკებზე გახდნენ დამოკიდებულები მსგავსი განცხადებები აბსოლუტური

.    ,   უაზრობაა როგორ შეიძლება მედიკამენტმა რომელიც სასარგებლოა
 ,      დამოკიდებულებების მოხსნისას გამოიწვიოს ვინმეს დამოკიდებულება იმავე საშიშ

,   ?ნივთიერებებზე რაც იწვევს პრობლემას
 ,      ,      მე დამეთანხმებით რომ კანაფის ზეთი არის წამალი მაგრამ ეს არის კარიბჭე უკან

,        , ადამიანებისთვის რომლებიც განიცდიან დამოკიდებულებას და ის არ იღებს მათ ვინც
   ,    .   მას იყენებს განადგურების გზაზე როგორც გვჯერა ჩვენი მთავრობების მას შემდეგ რაც

       ნამდვილად გაეცანით რისი გაკეთება შეუძლია ამ მცენარისგან წარმოქმნილ
, ,     .მედიკამენტებს აღმოაჩენთ რომ მისი სამკურნალო დანიშნულება შეუზღუდავია

   " "      ახლა მოდით შევხედოთ დამანგრეველ ეფექტებს კანაფის ზეთის ძალიან დიდი დოზის
.       ,  გადაჭარბებით ეს წამალი იწვევს ნახევრად კომატოზურ მდგომარეობას რომელსაც

  ,     ,    ეწოდება ძილი და როდესაც წარმოიქმნება მარჯვენა შტამიდან ის ასევე გაცილებით
   .    ეფექტური ტკივილგამაყუჩებელია ვიდრე მორფინი თუ ჩვეულებრივი ადამიანი ძალიან

 ,  ,     ,   ბევრს მიიღებს ეჭვგარეშეა ისინი საკმაოდ დიდხანს დაიძინებენ მაგრამ როდესაც
,       .გაიღვიძებენ ისინი უვნებელი იქნებიან და არ განიცდიან დამოკიდებულებას

     ,      , მე მივაწოდე ეს წამალი ბევრ პაციენტს მაგრამ მე არ ვიცი რაიმე მდგომარეობა რომელიც
      ;  ,ხელს შეუშლის პაციენტს ამ ნივთიერების გამოყენებას სასიკეთოდ მიუხედავად ამისა

   ,   ,   .დროთა განმავლობაში შეიძლება აღმოვაჩინოთ რომ არიან ისეთებიც ვისაც არ შეუძლია
   ,      ,     მე მხოლოდ იმას ვამბობ რომ მე არ ვიცი წამალი რომელიც უფრო ეფექტური და

    ,    უსაფრთხოა გამოსაყენებლად და დარწმუნებული ვარ სამედიცინო სისტემა არაფერს
,     .       იყენებს რაზეც იმავეს თქმა შეიძლება ახლა შეხედეთ კანაფის ზეთის ეფექტებს და

  ,     .   ,  შეხედეთ იმ ეფექტებს რასაც სამედიცინო სისტემა იძლევა მე ვფიქრობ თქვენ
,        დამეთანხმებით რომ კანაფის წამლების მაღალი შემცველობა არის ყველაზე უმძიმესი

,     ,     საბაბი რისი გაკეთებაც მათ შეეძლოთ როცა გავითვალისწინებთ იმ ნივთიერებების
   ,      .მავნე და სახიფათო ბუნებას რომელსაც ისინი ამჟამად იყენებენ მის ადგილას
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   ,   ,  ,   ეს წამალი შეიძლება დაიყლაპოს გამოიყენოს ადგილობრივად აორთქლდეს ან თქვენ
       .  ასევე შეძლოთ მისი გამოყენება სუპოზიტორიის სახით კარგი შედეგებით როდესაც

  ,   ,     ზეთის მიღებას იწყებთ მცირე დოზები რომლებიც მიღებულია რვა საათის
,  .     ინტერვალით საუკეთესოა დასაწყისში თუ თქვენ გაწუხებთ სერიოზული მდგომარეობა

    ,     და იღებთ ძლიერ ტკივილგამაყუჩებელ მედიკამენტებს გაზარდეთ თქვენი დოზა რაც
        .შეიძლება სწრაფად და შეეცადეთ შეწყვიტოთ ამ საშიში ნივთიერებების გამოყენება

,  ,    ,   მათთვის ვინც ფიქრობს რომ მათ სჭირდებათ ხელმძღვანელობა ვინაიდან თქვენი ექიმი
 ,          ,იყო ის ვინც თქვენ დაგაყენა ყველა ეს ნარკოტიკული მავნე ქიმიური ნივთიერება

 ,    ,       პირველ რიგში ჰკითხეთ მათ რჩევა თუ როგორ უნდა შეწყვიტოთ ამ ნივთიერებების
 .      ,  გამოყენება საუკეთესოდ თუ თქვენს ექიმს არ სურს დახმარება რჩევისთვის მიმართეთ

   .   ,  ნატუროპათს ან ჰომეოპათიურ პრაქტიკოსს წარსულში ხშირ შემთხვევაში მე მინახავს
,     ,   .ადამიანები რომლებმაც უარი თქვეს არასაჭირო მედიკამენტებზე არავის რჩევის გარეშე

  ,   ,    ზეთით მკურნალობის დაწყებისთანავე ბევრ პაციენტს რომლებიც იღებენ ოპიატზე
 ,      დაფუძნებულ მედიკამენტებს შეუძლიათ მყისიერად გაანახევრონ ამ საშიში
 .   ,     ნივთიერებების გამოყენება უმეტეს შემთხვევაში ერთიდან ორ კვირაში პაციენტს

         შეუძლია მთლიანად უარი თქვას ამ მედიკამენტებზე და ისინი ნაკლებად განიცდიან
 .გაყვანის სიმპტომებს

     ,  ,   ,  ეს წამალი ნამდვილად არ ნიშნავს იმას რომ გაზარდოთ არამედ ის არის რომ საკუთარ
     ,    თავს მიეცით საშუალება განკურნდეს ბუნებრივი ნივთიერებით რომელიც ზიანს არ

.     ,  ,   აყენებს ახლა რატომ უნდა დავუშვათ ჩვენ როგორც ადამიანები რომ გავაგრძელოთ ამ
  ?      მედიკამენტის გამოყენების უარყოფა კანაფის უფასო სამკურნალო გამოყენება ჩვენი

       ,  დროის უმნიშვნელოვანესი საკითხია და ვინაიდან ამდენი კვდება უმიზეზოდ ყველა
  .     ,  სხვა შეშფოთება შეფერხებულია კანაფი არის წამალი მასებისთვის რომელსაც

     .   პრაქტიკულად ნებისმიერს შეუძლია გაიზარდოს და აწარმოოს მსოფლიოში უამრავი
        ,  ადამიანი აწარმოებს საკუთარ მედიკამენტებს და ისინი აღწევენ იმავე შედეგებს რაც

    .     ,ჩვენ აღწერილი გვაქვს ჩვენს ინფორმაციაში ცვლილებების დრო უკვე ახლოვდება
 ,      გთხოვთ შემოგვიერთდეთ რათა დავეხმაროთ ამდენი ადამიანის ტანჯვის დასრულებას

     .და სხვაგვარად უიმედო სამყაროში იმედის მოტანას
    ,     კანაფის ქარხანა შეიქმნა ამ დედამიწაზე რომ ყველამ თავისუფლად გამოვიყენოთ

, , ,     .  , საკვები ბოჭკოვანი წამალი ენერგია და მრავალი სხვა პროგრამა ბოლო მონაცემებით ამ
  50,000  -      .საოცარი მცენარისგან ზე მეტი განსხვავებული რამის წარმოება შეიძლება
    ,     , როდესაც ეს უკანონო შეზღუდვები მოიხსნება ის ხალხს დააბრუნებს იმ მიწაზე სადაც

 .   ,      ისინი ეკუთვნიან კიდევ ერთხელ ისინი დაუკავშირდებიან ბუნებას და გახდებიან
  .      ბევრად უფრო თვითკმარი მილიონობით სამუშაო იქნება დედამიწის კანაფის

       წარმოებაზე დაფუძნებული ინდუსტრიების დასაწყებად და მოკლე დროში გვექნება
 . ”  , :   კანაფის ეკონომიკა რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

”     ,   ”   ”როდესაც პირველად დავიწყე ზეთის მიღება მე მქონდა საშინელი გვერდითი
,       !!! !!!   მოვლენები მე უნდა მიჭამია ნახევარი ყუთი დონატები Ჰაჰაჰა ვისურვებდი კიდევ მე

  !      ,   .  მქონდა მშვენიერი ძილი ყოველ დღე მოუთმენლად ველოდი ღამეს რათა მეძინა მე
  7:00     9:30    8:30მივიღებ ზეთს საათზე და დავიძინებ დაახლოებით საათზე და დავიძინებ

.  !!! ” საათამდე მშვენიერი ტომ
” ,        ,  ირონიულია რომ ჩვენ გვესმის ამდენი ისტორია ადამიანების შესახებ რომლებიც

  ,  ,    ,იღებენ კანაფის კონცენტრატს ყოველდღიურად საშინელებათა ისტორიის გარეშე
 ,      ,  დამოკიდებულების გარეშე გვერდითი ეფექტების და სიკვდილის შედეგად მაგრამ

    ,  ადგილობრივი სამართალდამცავები ებრძვიან მარიხუანის კულტივირებას მოხმარებას
    .  და რეალიზაციას საზოგადოების ინტერესების შესაბამისად უსაფრთხოების შეშფოთება

",        "  -რომელიც დაფარავს მათ დიდი ლონდონისადმი ერთგულებას და ბოზ ბარონის
  -       ...ფინანსურ ქრთამს აშშ ში კანაფის ინდუსტრიის ზრდის შეზღუდვის მიზნით

"რაფაელი
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”      .   , ამ კვირაში დავიწყე ზეთის მიცემა მამაჩემისთვის პროსტატის მოწინავე კიბო რომელიც
   .      გავრცელდა ძვლების ზოგიერთ ლაქაზე ჯერჯერობით ბევრს სძინავს და მადა
.       .  დაუბრუნდა ის არაფერს ჭამდა ყელის რადიაციული ტკივილის გამო ასევე ზოგიერთი

        !მისი შფოთვა იქცა ერთი შეხედვით მხიარულ მოძრაობებში მის თავში
     ,   ის ჯერ კიდევ იღებს საავადმყოფოში ტკივილგამაყუჩებლებს რომლებიც გამოსადეგია

 ,      .   მწვავე ტკივილისთვის სანამ ყველაფერი კონტროლის ქვეშ არ იქნება ექიმებმა არ იციან
 .       ზეთის შესახებ ჩვენ კი მივანიჭეთ ზეთების სამკურნალო საშუალებების კომბინირების

,        .იდეა მაგრამ ექიმები დაბრუნდნენ საშინელი გვერდითი ეფექტების გამოგონებით
  ,   ,     მინდოდა ვთხოვო მათ რომ გვეჩვენებინა კვლევები მაგრამ არ მინდა საფრთხე შეექმნას

 ,      " "   მამის გათავისუფლებას რადგან ჩვენ გამოვხატეთ როგორც ძნელი კითხვის ნიშნის
    ,      .ქვეშ ზედმეტი მედიკამენტების საჭიროების გამო რაც მას უარესს და უარესს ხდის

       .   არ ვისურვებდი კიბოს მკურნალობას ჩემს ყველაზე უარეს მტერს მე მოვისმინე
 ,   ,    ,   საშინელებათა ისტორიები მაგრამ ვხვდები რომ გარკვეულწილად მეგონა რომ მამა

 .  ,    . ” სხვაგვარად იქნებოდა გულწრფელად ვიმედოვნებ რომ არ არის გვიან ედმუნდი
- ,       ,  ედმუნდ ისინი მართლები იყვნენ შესაძლო გვერდითი ეფექტების შესახებ მაგრამ ეს

  ,      .  გამოწვეული იქნებოდა ქიმიკატებით რომლებიც მას მისცეს და არა ზეთით რაც უფრო
       ,    .  მალე დააბრუნებ მას სახლში და შეავსებ მას ზეთით მით უკეთესი შანსია ნავთობის

   ,       ,   დასაწყებად არასოდეს არის გვიან ერთადერთი კითხვაა არის თუ არა გვიან რომ ის
  .      ,   დაავადებას წინ უსწრებს მაგრამ ეს პირდაპირ კავშირშია იმაზე თუ რამდენად

      .მოახერხებ მასში ზეთის მიღებას და რამდენად სწრაფად
   ,           ამით მე არ ვამბობ რომ თქვენ არ უნდა დაიცვათ პროტოკოლი ან რომ თქვენ უნდა

  .    ,    დაიწყოთ უზარმაზარი დოზებით წაიყვანეთ იგი სახლში დაიცავით პროტოკოლი და
  . JBიმედი გვქონდეს საუკეთესოს

”  ,    ”   ”. გამარჯობა ჯინდრიხ მინდა გაგიზიაროთ ზეთის ზოგიერთი გვერდითი ეფექტი ჯერ
         მე ვაკეთებ საკუთარ თავს გარკვეული პერიოდის განმავლობაში და ასევე ვყიდულობ

  (    !),     ზოგიერთს დისპანსერში ისევე როგორც ჩემს უკეთესს მე არ მაქვს რაიმე
   ,  2012    30განსაკუთრებული მდგომარეობა ან დაავადება ალბათ წლიდან მაქვს მიღებული

 - ,   ...მლ მდე ასე რომ
*      ...        !   აღარ შემიძლია ალკოჰოლის დალევა ერთი ჭიქა ღვინო და მე გარეთ ვარ მე არ

  ,      ვცდილობდი სასმელის შეწყვეტას მაგრამ მართლაც ჩემი სხეული მთლიანად უარყოფს
      !!მას და მართლაც სასიამოვნოა გამჭვირვალე თავი

*      ...     ჩემი თვალების ირისი მთლიანად მწვანეა აღარ არის პატარა ყავისფერი წერტილები
 -  (   ,      აქეთ იქით თუ იცით ირიდოლოგია ეს პატარა წერტილები არის ორგანოების

    ),     გაუმართაობის ან თუნდაც გარდაცვალების მაჩვენებელი ასე რომ სუფთა თვალები
  ! ნიშნავს დიდ ჯანმრთელობას

*     10        იგივე ეფექტი ჩემს წლის მწყემს ძაღლთან გამჭვირვალე თვალებით და ბევრი
! (    6 ).     ენერგიით მას ჰქონდა დაახლოებით დოზა ზეთი და ყველა მოულოდნელი გვერდითი

 !!       ,    მოვლენა გმადლობთ და რიკ ყველა თქვენი ძალისხმევისთვის რომ ეს წამალი
 .  ,  ”გაუზიაროთ მსოფლიოს დიდი სიყვარული ესტელ

”  ,   -  (  )   შემიძლია გითხრათ რომ ჩემს გოგო ძაღლს მწყემსი ძაღლი ჰქონდა რძის ჯირკვლის
,  .     2  . 3 კიბო დიდი სიმსივნეები მე მას ყოველდღიურად ვაძლევდი წვეთს ღამემდე კვირაში

  !!! (        ყველაფერი წავიდა ეს ჰგავს ძუძუს კიბოს ადამიანებში ასევე ესტროგენების მიმართ
 !!!).       ,    მგრძნობიარეა და ეს გადაარჩინა ჩემი მეგობრის სიცოცხლე მას ჰქონდა შარდის

  -  .    ,     ბუშტის კიბო წავიდა ძალიან ბედნიერი ვარ რომ შევძლებ ადამიანების და
 . ” ცხოველების დახმარებას დოლი

”        ,   ჩემს სამივე ძაღლს ყოველდღიურად ვაძლევ ერთ წვეთ ზეთს როგორც კიბოს
,  ,      .” პროფილაქტიკას მას შემდეგ რაც წარსულში ყველა ძაღლი კიბოს დაკარგა როჯერ
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”        .   მე მხოლოდ წინა კვირაში დავწერე ზეთზე ღებინების შესახებ მე საბოლოოდ გავჩერდი
     .    .  ,და კვლავ ვიყენებ ზეთის იმავე პარტიას ახლა მშვენივრად ვგრძნობ თავს მე ვფიქრობ

       .   რომ მე ამოვიღე ყველა ფარმაცევტული პრეპარატი ჩემი სისტემიდან ეს იყო სამწუხარო
,     . ” გამოცდილება მაგრამ დეტოქსიკაცია არასოდეს არის სახალისო რობინ

”   ,   ,    .  ზუსტად არ ვიცი მაგრამ ჩემი ვარაუდით თქვენ ძალიან მალე აიღეთ არსებობს ისეთი
,          რამ როგორიცაა ძალიან მაღლა აწევა და ამან შეიძლება გამოიწვიოს ზოგიერთი

 .    . (   ,  ადამიანის ღებინება ეს ვიცი პირადი გამოცდილებიდან მე უბრალოდ მივხვდი რომ ეს
 ,    .) ”დამამცირებლად ჟღერდა მე ამას არ ვგულისხმობდი თინა

” ,        ,     .  თინა მეც მასე ვფიქრობდი და ბევრი კითხვა მქონდა რატომ ვიყავი ასე ავად მე
 ,      ,    .ნამდვილად მჯერა რომ ეს იყო დეტოქსიკაცია იმის გამო რაც ჩემთან მოხდა დეკემბერში

  ,    "  ",   ჩემმა ონკოლოგმა მითხრა რომ მე ვიყავი დასკვნით სტადიაში რომ დამთავრდა ზეთი
   IV   .  ,    და მქონდა ზომეტას ძვლების გასაძლიერებლად აღმოჩნდა რომ ზეთი მუშაობდა

     .   ,  ალერგიის აბაზე და მიხსნიდა ზომეტას ეფექტებისგან ზეთის გამო ანორექსიული
,   ,        ,გავხდი ძალიან მტკიოდა რადგან ზომეტა ჩემს ძვლებში მიდიოდა და ღებინებდა

  .გაცივდა და ჰოსპიტალიზირდა
  ,       ,     იმ შემთხვევის შემდეგ მე ვერც კი ვიჯექი ინდურ სტილში რადგან ჩემი სახსრები და

  .    ,    ,  თეძოები ძალიან მტკივა როდესაც ზეთი დავიწყე თავიდან კარგად ვიყავი მაგრამ
   .        შემდეგ თანდათან ავად გავხდი მე მაშინ ნამდვილად ავად გავხდი და როდესაც

   ,   ,    ღებინება და გაჭირვება მქონდა რაღაც უცნაური მოხდა ყველა სახსარი გამიწმინდა და
    6   .    .    სახსრების ტკივილი აღარ მაქვს თვის შემდეგ ისევ მოქნილი ვარ მე მხოლოდ იმის

 ,         დაჯერება შემიძლია რომ ზეთმა მოიშალა ჩემი სახსრები და შეიძლება დარჩეს შენთან
  . ” ერთი წლის განმავლობაში რობინ

”         ძალიან მნიშვნელოვანია რაც შეიძლება მალე მივიღოთ ტერმინალ პაციენტში რაც
 .     შეიძლება მეტი ტერმინალურ პაციენტთა უმეტესობას ჩაუტარდა

/ ,    . .  ,   ქიმიოთერაპია გამოსხივება ტკივილგამაყუჩებლები და ა შ დარწმუნდით რომ ის
            სწორად არის დამზადებული და რაც შეიძლება მალე დაიწყეთ მისი მიღება და მე არ

  ,     ! ” შეწყვეტდი მის მიღებას სანამ კიბო მთლიანად არ გაქრება ბონი
"   ,"    ",     როდესაც ექიმები გეუბნებიან შენ ტერმინალი ხარ არ გინდა რომ სცადო ყველაფერი

 ?  ...      ?  რაც არსებობს დაფიქრდით ასეთი დიაგნოზის შემდეგ რა გაქვთ დასაკარგი მე მყავს
,    ...    ...   ? ” დისშვილი რომელიც დღეს ცოცხალია ამ ზეთის გამო მეტი უნდა ვთქვა ქეროლი

”     .   . ” ეს მე ვარ მისი დისშვილი ეს მართლაც მუშაობდა ჟოანი
”    ,  5000     .  მე ნახევარ მარათონი ჩავატარე დოლარი შევიკრიბე კიბოს კვლევისთვის არც

,        .    ვიცოდი რომ უკვე არსებობდა განკურნება და არ მომცემდნენ მათ ორჯერ ჩამატარეს
  .     ;    მართლაც ძლიერი ქიმიოთერაპია მათ დამინგრიეს ჩემი ღვიძლი მათ დაანგრიეს ჩემი

.    ,     თირკმელები მათ გამომიგზავნეს სახლში რომ მოვმკვდარიყავი გასული წლის
.  ,     .   ,   ,აპრილში მათ თქვეს რომ ექვსი კვირა არ ვიცოცხლებ აქ ვარ დღეს ჯერ კიდევ ცოცხალი

 ,    ,    .რადგან აღმოვაჩინე როგორ მოვამზადო ჩემი წამალი რათა დღეს აქ ვიყო
       .   ჩვენ ყველას უნდა ვუთხრათ ამ სამკურნალო საშუალების შესახებ ყველამ უნდა

:     ,   იცოდეს არსებობს მარიხუანის სამედიცინო პროდუქტები რომლებიც დაგეხმარებათ
    ,    .   იცხოვროთ და დაგეხმაროთ თქვენს მეგობრებში რომლებსაც აქვთ კიბო ყველამ უნდა

:      .   ,   იცოდეს არავინ არ უნდა მოკვდეს კიბოთი არსებობს განკურნება ყოველთვის იყო
.    ...       .  განკურნება ისინი უბრალოდ დიდი ფარმა არ გვაძლევს ამის საშუალებას როგორ

 ?!     ...    ?ბედავენ კიბოს კვლევა მრავალმილიარდიანი ინდუსტრიაა და რას აკეთებენ ისინი
     .  !  ისინი ჩემნაირ ადამიანებს კლავენ თავიანთი წამლებით სისულელეა არსებობს

! Phoenix Tears  !  . ! ” განკურნება ზეთი მუშაობს უთხარი ყველას გთხოვ ჟოანი
” ,        ,  გამარჯობა მე მჯერა ზეთის და ამჟამად მას ვიყენებ დედაჩემისთვის რომელსაც კიბო

,    ,  ,     2   ,აქვს მაგრამ მე მაქვს შეკითხვა თქვენ ამბობთ რომ ის უნდა დალიოთ უნცია სამ თვეში
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          მაგრამ დედაჩემი ძალიან სუსტია დაავადების და მხოლოდ უნციაა მიღებული და სამი
  ,           თვის განმავლობაში ხვდება მაგრამ მაინც იღებს მას და მინდა ვიცოდე არის თუ არა
 ,    ,       .   იგივე ეფექტი რადგან თქვენ თქვით რომ ეს უნდა იყოს სამ თვეში გთხოვ მიპასუხე

,   . ” მესიჯს რადგან შეშფოთებული ვარ ესმერალდა
”    ,     .  ,ძალიან ნუ ინერვიულებ იმაზე თუ რამდენს იღებს მან აქამდე უბრალოდ გააგრძელე

    . ,     ,  რომ მას ცოტა მეტი ჭამოს უთხარით რომ შეჭამოს უფრო დიდი ნაჭერი ვიდრე აქამდე
,   ,  -     . ,  ჰქონდა როცა ღამით დაიძინებს ნელ ნელა ის უფრო მეტს ჭამს დარწმუნდით რომ ის

         ღებულობს უფრო დიდ დოზას ღამით და ის უფრო სწრაფად დაამყარებს
.       .  ტოლერანტობას მამაჩემმა იგივე გააკეთა პირველი სამი თვის განმავლობაში მას დიდი

 ,           დრო დასჭირდა სანამ მას შეეძლო დღეში ნახევარი გრამის ჭამა და კიბო ქრებოდა
 ,     1/4   (  ).  მაშინაც კი როდესაც ის ძლივს ჭამდა გრამს დღეში სიმსივნე მცირდებოდა ახლა ის

   10       .  !"დღეში გრამამდეა და თვის განმავლობაში ასი გრამზე მეტი შეჭამა Წარმატებები
ჟოზე

 მედიკამენტების შეცვლა

”   ,       ,ზეთთან მუშაობის გამოცდილებით მე პირადად არ ვიცი ერთი ფარმაცევტული წამალი
  .     ,    ,რომლის გამოყენებაც მსურს მე ამის რამდენიმე მიზეზი მაქვს მაგრამ მთავარი ის არის

    .       ,  რომ ისინი არ არიან საჭირო თქვენს სხეულს შეუძლია დაამუშაოს მხოლოდ ის რასაც
  ;        ჭამდნენ თქვენი წინაპრები ის არ არის მზად ნებისმიერი სახის ქიმიკატების

      . დასამუშავებლად და ქიმიკატების მოხმარება საბოლოოდ გამოიწვევს უბედურებას მათ
   ,     ,  შეუძლიათ დაგეხმარონ იმ მდგომარეობით საიდანაც თქვენ ახლა იტანჯებით მაგრამ

   .     -   თქვენ გადაიხდით ფასს მოგვიანებით ზეთი რეზონანსდება ადამიანის დნმ ით და ხელს
      .  უწყობს უჯრედების რეგენერაციას და გაახალგაზრდავებას მთელ სხეულში ზეთი
    ,     .მუშაობს შერჩევითად და ესხმის ყველაფერს რაც არაჯანსაღია თქვენს ორგანიზმში

 ,       .   ,  გარდა ამისა ზეთი არ იწვევს მავნე გვერდით ეფექტებს მცირედი გაზვიადებით ჩვენ
 ,        ,გვსურს ვთქვათ რომ ზეთის გამოყენების მხოლოდ გვერდითი მოვლენებია ძილი

  .   ,     ბედნიერება და ჯანმრთელობა არ უნდა ითქვას რომ პაციენტი არ განიცდის სხეულისა
   ,  ,    და გონების უჩვეულო მდგომარეობას განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ისინი უფრო მეტ

 ,   .   ,    , ზეთს მიიღებენ ვიდრე ამას სჩვევიდნენ მაგრამ მაშინაც კი თუ ისინი ამას აკეთებენ თუ
     ,    ისინი იყენებენ მაღალი ხარისხის კანაფის ზეთს ისინი უბრალოდ წავლენ

  .       დასაძინებლად და დასაძინებლად აზრი არ აქვს ზეთის მოქმედების წინააღმდეგ
,         . ”JBბრძოლას უმჯობესია უბრალოდდაუშვათ ის იმუშაოს და გადიოდეს მასთან ერთად

” ,    .      . ,კარგი მე უნდა გაგიზიაროთ ეს მე მივიღე ზეთი სხვა შტატის მეგობრისგან პირველი
 ,      ,      ,   რაც ავიღე იყო დისპანსერიდან და მქონდა განცდა რომ ის არ იყო ის რაც უნდა

.           ,ყოფილიყო მე ვიღებდი საკმაოდ კარგი ზომის დოზას ყოველ რამდენიმე საათში და
 ,   .      ,როგორც ჩანს ბევრს არ აკეთებდა როდესაც გუშინ მივიღე ნივთები ჩემი მეგობრისგან
,      ,     .მივხვდი რომ შემეძლო აეღო იგივე თანხა რაც დისპანსერის პერსონალისგან ვიყავი

 !    ,   ,    !  ბიჭო შევცდი ყველა არ ხუმრობთ როდესაც ამბობთ რომ ნელა დაიწყეთ როდესაც
   ,   ! ,  თქვენ გაქვთ ნამდვილი პერსონალი ის ნამდვილად ძლიერია სამწუხაროდ მე საერთოდ

   ,       .  არ მქონდა კარგი გამოცდილება ძირითადი პარანოია და მთელი ღამის ძილი ჩემს
      " "!     შვილს ნამდვილად მოუწია მოსვლა და ჩემთვის ძიძა მე დღეს ძალიან დაღლილი ვარ

   ,           და კვლავ ვგრძნობ ეფექტებს ასე რომ მე ალბათ დღეს არ მივიღებ და თუ გავაკეთებ ეს
   !  ,       იქნება ნახევარ მარცვლეულზე ნაკლები ვფიქრობ კარგი მხარე არ მაქვს ტკივილი ამ

.დილით
-  ,  .       ,      .კეისი ლოლ ახალ პარტიაში ალბათ არის რაღაც სატივა ასე რომ ეცადე სხვა აიღო

,    ,    .      ზეთი რასაც ჩვენ გირჩევთ არ აკეთებს ამას მე ვცდილობდი თქვენს მიერ აღებული
   .       ,ახალი პარტიას ან ნახევარს ეს უსიამოვნო შეგრძნებები შეიძლება ვიღაცას გაუჩნდეს
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       ,    მაგრამ მას შემდეგ რაც ისწავლით როგორ გაუმკლავდეთ მას ეს არ წარმოადგენს დიდ
,      .საკითხს როგორც ამას ალბათ ადასტურებს თქვენი ძიძა

   ,   ,       .მაგრამ ისევ და ისევ როგორც ვამბობ ზეთში ალბათ არის რაღაც ენერგიული სატივა
      ,    .მაგრამ შესაძლოა მას აქვს უკეთესი ტკივილგამაყუჩებელი ეფექტი ვიდრე წინა ზეთი

      .    ,  ეცადე ნაკლები აიღო და ნახე როგორ მუშაობს თუ მეორედ არ მოგწონთ მიეცით თქვენს
      შვილს რეკრეაციული მიზნებისათვის ან გამოიყენეთ იგი ადგილობრივად

(   . " ."  , JBსილამაზისთვის და ა მიმართულებები საუკეთესო სურვილებით
”       .     ,ის მუშაობს ყველა სახის დაავადებებზე და დაავადებებზე თუ თქვენ იღებთ მას

   ,      .გაუფრთხილდით თქვენს კალიუმის დონეს რადგან ის ეცემა ზოგიერთ ადამიანში
,    ,     ,  ყველას ვისაც აქვს თირკმლის ღვიძლის და გულის პრობლემები შეისწავლეთ

  RSO–   q10–  ,  . ”ჯირკვლოვანი დანამატები სა და თან ერთად რეგენერაციული ეფექტისთვის
მათე
”    .  მხოლოდ კანაბინოიდები არეგულირებენ უჯრედებს ჭრილობების

/      მალამოების ნივთიერებების უმეტესობა სადეზინფექციო საშუალებაა და მხოლოდ
    .   ცდილობს ორგანიზმის განკურნების იდეალურ სიტუაციას კანაბინოიდები არიან

 /   /   .   ანტიბაქტერიული სოკოს საწინააღმდეგო ანტივირუსული და ა სხვა სიტყვებით რომ
,   ,     ვთქვათ ნაკლებად სავარაუდოა რომ გქონდეთ ნაწიბურები კანაბინოიდების

 ,     :გამოყენებისას ჭრილობებზე რადგან უჯრედები რეგულირდება შემდეგილოგიკით
  ?  -   =    / .ცოტა დაზარალებული ვარ დიახ ავტოფაგია უჯრედის გადამუშავება შეკეთება

  ? -  =    ( )ძალიან დაზიანებული ვარ დიახ დაპროგრამებული უჯრედის სიკვდილი აპოპტოზი
   ?  -   =    დავამთავრე თუ არა თარიღი დიახ დაპროგრამებული უჯრედის სიკვდილი

( )აპოპტოზი
  ?  = .    , ვარ ძალიან დაზიანებული დიახ ნეკროზი როდესაც დაზიანება იმდენად მძიმეა თუ

   ,   , კანაბინოიდები არ გამოიყენება არეზე სისხლში ენდოგენური კანაბინოიდები როგორც
,            /წესი ვერ აღწევს უჯრედებში და არეგულირებს მათ და ეს გამოიწვევს დამპალ ხორცს

.ნეკროზს
    ,  კიბო ჩვეულებრივ წარმოიქმნება დაზიანებული უჯრედისგან რომელიც

,    CB     არარეგულირდება რადგან მისი რეცეპტორები არ ფუნქციონირებენ დაზიანების
.გამო

,   ,    ,   ,ნივთიერებები რომლებიც ცნობილია რომ იწვევს კიბოს ჩვეულებრივ ნივთიერებებია
        რომლებიც ნელა გამოდიან სხეულიდან და იწვევენ უჯრედების მუდმივ დაზიანებას

  .მათი მოგზაურობის განმავლობაში
    ,      ,  რაც უფრო ხშირად დაზიანებულია უჯრედები მით უფრო მაღალია შანსი იმისა რომ

  CB  . ” უჯრედი იარსებებს ფუნქციონირების გარეშე სკოტი

  კიბოს განკურნება ზეთით
      , ვიმსჯელებთთქვენს მიერ დამუშავებული პაციენტების რაოდენობის დაკვირვებით

       ,       არის თუ არა ზეთი ეფექტური ყველა სახის კიბოსთვის ან იცით თუ არა რაიმე სახის
,    ?კიბო რომელიც მას არ დაეხმარება

”           , ზეთი ეფექტურია კანის ყველა სახის კიბოს სამკურნალოდ და როგორც მე ვიცი იგივე
      .  ეხება შინაგან კიბოს და სხვა სამედიცინო მდგომარეობას მრავალწლიანი

   ,   გამოცდილების შემდეგ პაციენტებთან ურთიერთობისას რომლებიც განიცდიდნენ ყველა
  .    ,     სახის სამედიცინო პრობლემას გულწრფელად შემიძლია ვთქვა რომ არ ვიცი რაიმე

,      .მდგომარეობა რომლისთვისაც ზეთი არ არის ეფექტური მკურნალობა
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   ,      მაღალი ხარისხის კანაფის ზეთი როდესაც დამზადებულია და გამოიყენება ჩემი
 ,           ინსტრუქციის მიხედვით როგორც ჩანს მუშაობს ყველა სახის კიბოზე და მე არ ვიცი

   ,     . რაიმე სახის კიბოს შესახებ რომლის მკურნალობა ეფექტური არ იქნებოდა რამდენიმე
 ,    ,   ,  THC–  ხნის წინ მე მოვისმინე კვლევის შესახებ რომელიც ამტკიცებდა რომ ს შეუძლია

   ,    ,      გამოიწვიოს გარკვეული სახის კიბო მაგრამ მე ვფიქრობ რომ ეს იყო მხოლოდ უფრო
,    ,     პროპაგანდა რომელიც განხორციელდა იმისთვის რომ საზოგადოებამ არ ისწავლოს

.    ,        სიმართლე მე შემიძლია მხოლოდ ვთქვა რომ ეს კვლევა უნდა იყოს ხარვეზიანი და მე
 ,    .ახლა ავხსნი რატომ მივედი ამ დასკვნამდე

  ,    ,     მარტივად რომ ვთქვათ კვლევების უმეტესობა გვეუბნება რომ კიბო არის მხოლოდ
 ,      უჯრედების მუტაცია რომლებიც დაშვებულნი არიან გამრავლდნენ პაციენტის სხეულში

  .  THC   .  ,   არსებული პრობლემის გამო კლავს მუტაციურ უჯრედებს მაშ როგორ შეუძლია
THC    ,    ?აწარმოოს სწორედ ის უჯრედები რომელთა განადგურებაც ასე კარგია

   ,     ,   თუ თქვენ ეძებთ მკურნალობას რამაც შეიძლება გამოიწვიოს კიბო ნუ გადახედავთ
  .     " "  ქიმიოთერაპიასა და რადიაციას ორივე ეს ეგრეთწოდებული მკურნალობა ძალიან
,   ,     ,     კანცეროგენულია ასე რომ სხვა სიტყვებით რომ ვთქვათ მათ შეუძლიათ და იწვევენ

.        კიბოს კომპიუტერული ტომოგრაფია კი სხეულს გამოსხივების მასიური დოზის
  .        , ზემოქმედების ქვეშ აყენებს რადიაცია იწვევს უჯრედების მუტაციას და ეს არის ის რაც

 ,     . ”  , : ჩვენ გვეუბნებიან რომ კიბო არის უჯრედების მუტაცია რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე
 სამკურნალო მცენარე

     შეიძლება ნავთობის გამოყენება ქიმიოთერაპიასა და
 ?რადიაციასთან ერთად

”     ,    ,   ,  როდესაც პაციენტები მეკითხებიან ამ კითხვას მე ვეუბნები მათ რომ დიახ ზეთი
      .   შეიძლება გამოყენებულ იქნას ქიმიოთერაპიასთან და რადიაციასთან ერთად ეჭვი არ

,             მეპარება რომ ამ ზეთის გამოყენება ძალიან მომგებიანი იქნება და ეს მათ უფრო მეტ
    ,    .  ,შანსს მისცემს გადარჩნენ იმ ეფექტებიდან რაც ამგვარი მკურნალობა იწვევს და მაინც
  ,      ?რატომ ფიქრობს ვინმე ვინც ფიქრობს ქიმიოთერაპიისა და რადიაციის მიღებაზე

     ,       ქიმიოთერაპია და რადიაცია არ კურნავს კიბოს ისინი იწვევენ მას და წარსულში მე უარი
    ,     . . ვთქვი ზეთის მიწოდებაზე იმ ადამიანებისთვის რომლებიც გეგმავენ ასეთი ე წ რატომ
    ,     უნდა გავრისკო ციხეში ზეთის დასამზადებლად ვინც გეგმავს მიიღოს ასეთი

  ?      მკურნალობა სამედიცინო სისტემიდან თუ ადამიანი ირჩევს ქიმიოთერაპიის ან
 ,  ,    .    რადიაციის მიღებას აუცილებლად ეს მისი არჩევანია მაგრამ ჩემი გადმოსახედიდან

,        ,   ვგრძნობ რომ ჩემი მხრიდან სულელური იქნება განკურნების უზრუნველყოფა თუ ეს
      .   ადამიანები ასე აპირებენ სამედიცინო სისტემის მოწამვლის საშუალებას ეს ჰგავს
     .ანტიდოტის მიწოდებას პაციენტის ვენებში შხამის ამოტუმბვისას

,      ,    წარსულში მე მივაწოდე ეს წამალი პაციენტებს რომელთაც სურთ ეფექტური
,           .მკურნალობა რომელიც ზიანს არ აყენებს და აძლევს მათ გადარჩენის ძალიან დიდ შანსს

   ,    ,  მაგრამ მე განვიხილავ იმას რასაც სამედიცინო სისტემა ამარაგებს უფრო მკვლელობას
,   .    ,       ეხება ვიდრე მედიცინას ეს არის მიზეზი რის გამოც მე ვეუბნები მძიმე სამედიცინო

  ,       მდგომარეობის მქონე ადამიანებს მიიღონ ზეთი და თავი აარიდონ სამედიცინო სისტემას
  .და მათ ექიმებს

       თუ სამედიცინო პროფესიონალები არ იწყებენ რაციონალურად მოიქცნენ კიბოს
 ,   ,        მკურნალობის მიმართ მე მჯერა რომ პაციენტს სჯობს საერთოდ არ მიმართოს მათ

.     , ,   რჩევას რასაც სამედიცინო სისტემა საბოლოოდ იძლევა ჩვეულებრივ ბევრად მეტ ზიანს
,       . აყენებს ვიდრე სარგებელს და ამცირებს პაციენტის გადარჩენის შანსს ქიმიოთერაპიისა

        და რადიაციის შედეგად გამოწვეული და დატოვებული ზიანი უმეტეს შემთხვევაში
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  ,        გამოიწვევს პაციენტის სიკვდილს თუკი ისინი არ მიიღებენ დიდი რაოდენობით ზეთს
   .    ,საკუთარი თავის დეტოქსიკაციის მიზნით ადამიანების აბსოლუტური უმრავლესობა

    ,     ვინც ქიმიოთერაპიასა და რადიაციას იღებს იღუპება ამ სამკურნალო საშუალებების
   ,   .ზემოქმედებისგან და არა კიბოსგან რომელზეც ისინი მკურნალობდნენ

 ,   ,      ,როგორც ვთქვი ჩემი გამოცდილებიდან ჩანს რომ ზეთი მოქმედებს ყველა სახის კიბოზე
    ,       მაგრამ მე მყავდა რამდენიმე ადამიანი ვინც მიიღო მკურნალობა და შემდეგ უარი თქვა

 .       ,   ,   ,  მის მიღებაზე მე არ შემიძლია მათი ქცევის ახსნა გარდა იმისა რომ ვთქვა რომ
,   ,       .  საბოლოოდ როგორც ჩანს მათ არ სურდათ სამედიცინო სისტემის გაწყვეტა სულ

 ,    ,   ,    რამდენიმე იყო ვინც ეს გააკეთა და რამდენადაც მე ვიცი საბოლოოდ ყველა ეს პაციენტი
.  ,    ,     ,გარდაიცვალა ვისურვებდი რომ შემეძლოს ახსნა რატომ აკეთებენ ადამიანები იმას

        .   რასაც აკეთებენ და რატომ არიან ასე უგუნურები თავიანთი ცხოვრებით მაგრამ თუკი
      ,      ისინი მზად არ იქნებიან განათლება მიიღონ იმაზე თუ რა აქვს მათ სამედიცინო

,   ,    .  ”   ,  :  სისტემას მე ველოდები რომ ეს გაგრძელდება რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე
 სამკურნალო მცენარე

   ?წარმატების მაჩვენებელი კიბოს პაციენტებისთვის

”          როდესაც ადამიანები ჩემთან მოდიან კიბოს დიაგნოზით და მათ უარი თქვეს
  ,    ,   ქიმიოთერაპიაზე ან რადიაციაზე თითქმის უკვე გამოჯანმრთელებულია სანამ არ

    ,    დაელოდებიან სიკვდილის კართან მკურნალობის გასაგრძელებლად ან უარს იტყვიან
   .მიიღეთ ზეთი სათანადო გზით

      75% - ,   კიბო შეიძლება აღმოიფხვრას იმ ადამიანების დაახლოებით ში ვინც ცუდად არის
   ,      დაზიანებული სამედიცინო სისტემის მიერ თუ ისინი ზეთის მკურნალობას სწორად

. ,   4 -  1 ,     მიიღებენ თუმცა არის დაახლოებით დან ადამიანი ვინც ასე ძლიერ დაზიანდა და
   ,       რისი იმედიც შეიძლება ჰქონდეს რომ მათ ცხოვრების ბევრად უკეთესი ხარისხი მისცენ

  .       ჩვენთან ერთად ყოფნისას მაგრამ ამ სიტუაციაში მყოფი პაციენტებისთვის ზეთის
    ,      შეწოვას მაინც აქვს კარგი აზრი რადგან ეს მათ ტანჯვას მნიშვნელოვნად გაუადვილებს

        .და ხშირად ისინი ბევრად მეტხანს იცოცხლებენ ვიდრე მოსალოდნელი იყო
 ,     ,   მაშინაც კი თუკი თქვენ შეძლებთ კიბოს განკურნებას საბოლოოდ ქიმიოთერაპიისა და

       , რადიაციის შედეგად გამოწვეული ზიანი ხშირად მოიტანს პაციენტის სიკვდილს თუკი
   .      ;  გამოწვეული ზიანი არ გამოსწორდება ეს პირები არ კვდებიან კიბოთი ისინი

    "  ",  ფაქტობრივად კვდებიან ეგრეთ წოდებული სამედიცინო მკურნალობით რომლებიც
   .   ,     მათ მიიღეს სამედიცინო სისტემიდან როგორც ხედავთ კანაფის ზეთს აქვს საოცარი

 ,   ,     .წარმატების მაჩვენებელი განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ექიმი არ მონაწილეობს
         მაგრამ თუ სამედიცინო სისტემა დაიწყებდა რაციონალურად ქცევას და გამოიყენებდა ამ

 ,   ,   ,     მედიკამენტს ისე როგორც უნდა მე ვფიქრობ რომ გადარჩენის მაჩვენებლები კიდევ
 .უფრო გაიზრდება

  ,   ?რამდენი ადამიანი იცნობთ ვინც განიკურნა ზეთით
2003  ,       5,000  ,  წლიდან მე მივაწოდე ეს ზეთი დაახლოებით ადამიანს რომლებიც

    .     განიცდიდნენ ყველა სახის სამედიცინო პრობლემას ბევრ ამ პაციენტს ჰქონდა
  ,    ,  რამოდენიმე სამედიცინო საკითხი რომელიც საჭიროებდა ყურადღებას მაგრამ

        .  უმეტესობა კონტროლის ქვეშ მოექცა ან განიკურნა ამ ზეთის გამოყენებით ამ
   ,     ,  მედიკამენტის არალეგალური სტატუსის გამო მე არ შევინახე ჩანაწერები მაგრამ

  ,        უსაფრთხოდ შეიძლება ითქვას რომ მე ვნახე ასობით ადამიანი განკურნებული გარე და
 ,    .შიდა კიბოთი ასევე სხვა მრავალი მდგომარეობით
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 ,        გარდა ამისა მე ვიღებ უამრავ ელექტრონულ წერილს ყოველკვირეულად მთელი
  ,        მსოფლიოდან და მეუბნება რამდენად დაეხმარა ეს ზეთი შორეულ ქვეყნებში მყოფ

.        პაციენტებს როდესაც ჩვენ დავაყენეთ ინსტრუქცია ჩვენს ვებგვერდზე და გამოვაქვეყნეთ
  "  ",    ,  დოკუმენტური ფილმი გაიქეცი განკურნებისგან სადაც ყველგან განვმარტავთ თუ

    ,      როგორ შეუძლიათ საკუთარი თავის განკურნება მან მიიპყრო დიდი ყურადღება და
   ,     .ბევრმა გამოიყენა ეს ინფორმაცია რათა დაეხმაროს გაჭირვებულებს მედიკამენტებით

 .       ,   რომ მუშაობდა ვინაიდან ამ ზეთის წარმოება ასე ადვილია მსოფლიოს უთვალავ
      ,    რაოდენობამ განიცადა მისი სარგებელი და მე ვიმედოვნებ რომ უახლოეს მომავალში

    .  ”   ,  :  ყველას გვექნება თავისუფლება იგივე გავაკეთოთ რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე
 სამკურნალო მცენარე

    ?ოდესმე გვიანია ზეთის გამოყენების დაწყება

”        .    ,არასოდეს არის გვიან ამ საოცარი წამლის გამოყენების დაწყება იმ ადამიანებსაც კი
    ,    რომლებიც სამედიცინო სისტემამ ძლიერ დააზიანა კვლავ აქვთ გამოჯანმრთელების

 .       ,  კარგი შანსი ჩვენ გვყავდა ერთი ჯენტლმენი ფილტვის კიბოთი რომელიც
        .საავადმყოფოში იყო და ექიმებმა მას ოცდაოთხი საათი მისცეს სიცოცხლისათვის

   ,      სამედიცინო სისტემის წინააღმდეგობის მიუხედავად მისმა შვილმა მას დიდი დოზა
      .    ზეთი მისცა და მეორე დღესვე დატოვა საავადმყოფო დაახლოებით თხუთმეტი თვის

,   83    ,     ,  შემდეგ ეს წლის ვეტერანი გარდაიცვალა მაგრამ არა ფილტვის კიბოთი ის
    ,   გარდაიცვალა გულის არსებული მდგომარეობის გამო რომელსაც წლების განმავლობაში

.    ,    ,  განიცდიდა დამატებითი თვეების განმავლობაში როდესაც ის ცხოვრობდა ის
        სარგებლობდა ცხოვრების კარგი ხარისხით და იგი გარდაიცვალა ძილში ტკივილის

.     ,    გარეშე ეს არ ჯობია საავადმყოფოში სიკვდილს ფილტვის კიბოსგან საკუთარ სითხეში
?დაიხრჩო

      ,   ჩვენ დიდი შედეგები მივიღეთ იმ ადამიანების მკურნალობაში ვისაც მეოთხე სტადიის
      .    ,     კიბო აქვთ და არ ელოდნენ მათ სიცოცხლეს რა თქმა უნდა ჩვენ ვერ შევძელით მათი

,     ,     ,  გადარჩენა მაგრამ ერთი რამ ცხადია ჩვენ გადავარჩინეთ ბევრად მეტი ვიდრე
        სამედიცინო სისტემას შეეძლო მათი გიჟური მოპყრობით და გადარჩენის საშინელი

.    ,       მაჩვენებლებით როგორც უკვე აღვნიშნე ეს ზეთი ეფექტურია ყველა სახის კიბოს
,   ,       სამკურნალოდ მაგრამ ის შედეგები რასაც მე ხშირად ვხედავდი ფილტვის კიბოთი და

 ,    .  ,    ლეიკემიით დაავადებულებში მართლაც გამაოგნებელი იყო ხშირად ამ ტიპის კიბო
        ,  ძალიან მკვეთრად ეხმიანება ზეთის მკურნალობას და არ არის უჩვეულო რომ

     .პაციენტებმა ყოველდღიურად ნახონ თავიანთი მდგომარეობის გაუმჯობესება
   ,   ,     მე ყოველთვის მოვუწოდებ მათ ვინც ზეთს იღებს რაც შეიძლება სწრაფად შევიდეს მათ

.   ,       სისტემაში იდეა იმაში მდგომარეობს რომ რაც უფრო სწრაფად შეძლებენ მათ სხეულში
THC-    ,        ით დატვირთული ზეთი მით უფრო სწრაფად განკურნავს კიბოს და სხვა

.        ,მდგომარეობას ეს უზრუნველყოფს პაციენტს გადარჩენის ბევრად უკეთესი შანსი
   .მაგრამ მაინც არ დაზარალდება

  ,      :  „  მე ვეუბნები ყველას ვისაც სიცოცხლისათვის საშიში მდგომარეობა აქვს ზეთი ან
  ,   “.  ,  გადაარჩენს შენს სიცოცხლეს ან გაგიმარტივებს გამოსავალს მაშინაც კი თუ პაციენტი

,         გარდაიცვალა ის ამას ღირსეულად გააკეთებს და ყველა იმ საშინელი
    .    ტკივილგამაყუჩებელი ეფექტის თავიდან აცილება შესაძლებელია ჩვენი მიზანია რაც

  ,      ,  შეიძლება მეტი გადავარჩინოთ მაგრამ მათთვის ვინც დახმარების გარეშეა მაინც
  ,        სასიამოვნოა იმის ცოდნა რომ მათ არ მოუწევთ მტკივნეული მტანჯველი სიკვდილის

,        . ”გადატანა ისევე როგორც სხვა საავადმყოფოებში იგივე პირობების მქონე პაციენტებმა
 , :   რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე
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    ?ზოგს სხვებზე მეტად უჭირს განკურნება

” ,    ,  , ადამიანები რომლებიც ყველაზე ძნელად განკურნებადია არიან ისეთებიც რომლებმაც
 ,       .ნება დართეს თავი სერიოზულად დაზიანებულიყო სამედიცინო სისტემის მიერ

     ,   ქიმიოთერაპია და რადიაცია ორივე კანცეროგენული მკურნალობაა სხვა სიტყვებით რომ
   .        ვთქვათ ისინი იწვევენ კიბოს თუ პაციენტს შეუძლია გაუძლოს ამ ეგრეთ წოდებულ

,      .  ,მკურნალობას ისინი შეიძლება დაინახონ სიმსივნის ზომის შემცირება საბოლოო ჯამში
    ,       ,  ეს მკურნალობა იმდენად შხამს სხეულს რომ მათ არ აქვთ იმუნური სისტემა რომ

 .      ,    დაიცვან ისინი ეს კიბოს გამომწვევ ეფექტებთან ერთად ხელს უწყობს კიბოს
   .გავრცელებას სხეულის სხვა ადგილებში

     ,     ,   ვინაიდან პაციენტს აღარ აქვს იმუნური სისტემა რომელიც სწორად იცავს მათ მათ არ
     ,   შეუძლიათ დაიცვან თავი მრავალი სამედიცინო პრობლემისგან რამაც შეიძლება
  .       გამოიწვიოს მათი სიკვდილი ნებისმიერ რაციონალურ ადამიანს არ უნდა გაუჭირდეს

 ,         იმის გაგება თუ რატომ არ მუშაობს სამედიცინო სისტემის მიერ მოწოდებული
.   ,    ,   მკურნალობა მიუხედავად ამისა ექიმები კვლავ გვეუბნებიან რომ ეფექტური

    .  ,    ,   მკურნალობის სხვა ფორმები არ არსებობს ვფიქრობ ეს ადასტურებს იმას რომ თუ
       ,    ,თქვენ უხდით საკმარის ფულს ექიმებს და სხვა პროფესიონალებს რომ რამე არ გაიგონ

    .უმეტეს შემთხვევაში ისინი სიამოვნებით შეასრულებენ
    ,       ასევე უნდა აღვნიშნო ის ფაქტი რომ საკმაოდ ხშირად პაციენტები უკვე იღებენ

,      ,   მედიკამენტებს რომლებიც ბლოკავს მათ კანაბინოიდულ რეცეპტორებს ან ერევა
  .    ენდოკანაბინოიდული სისტემის ფუნქციონირებაში ასეთი მედიკამენტები მოიცავს

,  ,    ,   რემონაბანტს სურინაბანტს ტარანაბანტს და იბიპენაბანტს მხოლოდ რამდენიმე
 .   ,      ,  მათგანის დასახელებას მას შემდეგ რაც ექიმებმა დაადგინეს ეს ნივთიერებები მე

,    ,    .    -  , ვგრძნობ რომ ეს არის ის რაც მათთან უნდა განიხილონ ეს არის ერთ ერთი მიზეზი რის
   ,       გამოც მე ვეუბნები პაციენტებს რაც შეიძლება მალე თავი შეიკავონ ქიმიური

.      მედიკამენტებისგან თუ თქვენი კანაბინოიდური რეცეპტორების ფუნქცია
,       დაქვეითებულია ასეთი ადამიანების მკურნალობა გაცილებით რთულია ან

.შეუძლებელია
   ,         დღეს ბევრ ადამიანს ჰგონია რომ ჩვენი გონების ძალას ბევრი რამ აქვს საერთო

  .   სერიოზული დაავადებებისგან გამოჯანმრთელებასთან ისინი ხშირად
 ,       დარწმუნებულები არიან რომ პოზიტიური დამოკიდებულება და მტკიცე რწმენა

     .  სამკურნალო საშუალებების მიმართ ძალიან მნიშვნელოვანია განკურნებისას ჩემთან
   ,    ,    მოსულთა უმეტესობას არ სჯეროდა როდესაც მკურნალობას იწყებდნენ რომ ეს ზეთი

  .   ,   ,    ,  რაიმე სარგებელს მოუტანდა ასე რომ მიუხედავად იმისა რომ მე ვეთანხმები რომ
     ,   ,  პოზიტიური აზროვნების ძალა შეიძლება იყოს დამხმარე მათ უმრავლესობას ვისაც
,  ,      .ვუმკურნალე როგორც ჩანს შეძლო ამის გარეშე საკმაოდლამაზად განკურნება

    ,    მე მიმაჩნია წარმატებულად განვიხილოთ განკურნება როგორც უფრო მეტად სათანადო
 ,     .  მედიკამენტების გამოყენებასთან ვიდრე პაციენტის გონების მდგომარეობასთან მე

,   ,       ,   ველოდები რომ ბევრი ვისაც სჯერა ამ ახალი ასაკის რიტორიკისა იქნება არ
,      ,     ,   ეთანხმებოდეს მაგრამ მე არ მაქვს მიზეზი რომ გადავახინჯო ის ფაქტები რასაც მე

.  ,        შევესწარი გარდა ამისა ჩვენს შინაურ ცხოველებსა და სხვა ცხოველთა სიცოცხლეს აქვს
   ,      კანაბინოიდური რეცეპტორები მათ სხეულში ასე რომ მათ ასევე შეუძლიათ ისარგებლონ

  .        ,  ამ ზეთის ზემოქმედებით მე ვუმკურნალე ბევრ ცხოველს და მიუხედავად იმისა რომ
    ,   ,    ზოგიერთი ქმნილება საკმაოდ გონიერი იყო დარწმუნებული ვარ რომ ამ ზეთის

      .  ”   ,სასწაულებს არანაირი კავშირი არ აქვს პოზიტიურ აზროვნებასთან რიკ სიმპსონი
:   კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე
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ლეიკემია

”        ,  თუ თქვენ მკურნალობთ ლეიკემიით დაავადებულ ადამიანს კანაფის ზეთით ის
    . ,  ,  -ხშირად ძალიან სწრაფად იძლევა შედეგს ლეიკემია ჩემი გამოცდილებით ერთ ერთი

   ,       ყველაზე იოლი შიდა კიბოა რომლის განკურნებაც ჩვენ დავინახეთ ამ ზეთის
  .   ,   THC  გამოყენების სანახაობრივი შედეგებით პირველი ადგილი სადაც მიდის სხეულში

 ,    .    ,    შესვლის შემდეგ არის პირდაპირ სისხლში თუ კიბო სისხლშია ის დიდი ხნის
  .       განმავლობაში არ იქნება მე ვნახე ლეიკემიით დაავადებულებში სისხლის თეთრი

        , , უჯრედების რაოდენობა მკვეთრად შემცირდა ორ დღეში და ჩემი აზრით ვგრძნობ რომ
    ,     .  ”  არ არსებობს უკეთესი მკურნალობა მათთვის ვინც განიცდის ამ მდგომარეობას რიკ

, :   სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

  კანის კიბოს მკურნალობა

”     ,      თუ ზეთი სწორად არის წარმოებული ის აუცილებლად იმუშავებს კანის კიბოს
 ,   ,      სამკურნალოდ და როგორც წესი მხოლოდ მცირე რაოდენობით ზეთი სჭირდება

 .    ,    ამოცანის შესასრულებლად წაისვით ზეთი იმ უბანზე რომელიც იწვევს პრობლემას და
  ,         დაიფარეთ იგი სახვევით შემდეგ გამოიყენეთ ახალი ზეთი და ახალი სახვევი ყოველ სამ

        .ან ოთხ დღეში ერთხელდა კიბო მალე უნდა გაქრეს
      ,    მე ყოველთვის ვეუბნები პაციენტებს გააგრძელონ მკურნალობა მანამ სანამ კიბო არ

         გაქრება და შემდეგ გააგრძელეთ ამ უბნის მკურნალობა კიდევ ორი ,  კვირა თითქოს კიბო
   .   ,        ჯერ კიდევ იქ იყო ამით დარწმუნდებით რომ კიბოს ყველა უჯრედი მკვდარია და მე

    ,    .არასოდეს მინახავს კანის კიბოს დაბრუნება თუ ჩემი მითითებები შესრულდება
            თუ თქვენ გაქვთ კანის კიბო საკმაოდ დიდი ხნის განმავლობაში და კიბო კარგად არის

,      ,  ჩამოყალიბებული შეიძლება გარკვეული დრო დასჭირდეს განკურნებას მაგრამ
    ,      ჩვეულებრივ საკმაოდ მძიმე შემთხვევებშიც კი კანის კიბო გაქრება ერთ თვეზე ნაკლებ

.  ,     ,   ,დროში უკიდურეს შემთხვევაში ამას შეიძლება მეტი დრო დასჭირდეს მაგრამ თუ ასეა
  ,      .   მაშინ გააგრძელეთ მკურნალობა სანამ ის სრულად არ განიკურნება ბევრ ადამიანს

     ,    შეუძლია განკურნოს კანის კიბო უმოკლეს დროში მაგრამ ეს ყველაფერი
        დამოკიდებულია თქვენი განკურნების სიჩქარეზე და რამდენად ღრმად არის ჩადებული

.კიბო

        ?რამდენმა ადამიანმა განიკურნა კანის კიბო თქვენი კანაფის ზეთის გამოყენებით
      .  ,   მე ზეთი მივეცი ასობით ადამიანს კანის კიბოთი ჩვეულებრივ სამი კვირის

        .  განმავლობაში კიბო ქრება და რჩება მხოლოდ ჯანსაღი ვარდისფერი კანი მე ნამდვილად
  ,       ვერ მოგცემთ შეფასებას რამდენმა პაციენტმა გამოიყენა ჩემი მკურნალობის მეთოდი

  .  ,       ,  ასეთი კიბოს სამკურნალოდ თუმცა ვინაიდან ეს ასე კარგად გახდა ცნობილი მე
,      ,      ველოდები რომ ამ დროისთვის ასობით ათასი თუ არა მილიონობით ადამიანი მთელ

     .მსოფლიოში განკურნავს ამ მდგომარეობას ამ გზით

     ?შეგიძლიათ შეადაროთ ეს მკურნალობა სტანდარტულ პროცედურებს
         ,  არ არსებობს შედარება კანის კიბოს მკურნალობას კანაფის ზეთით და იმას რასაც

    .    სამედიცინო სისტემა ეძახის სათანადო მკურნალობას საკმაოდ ხშირად ტარდება
         .ოპერაცია და ზოგჯერ ისინი წარმატებით აშორებენ ყველა არსებულ კიბოს უჯრედს

  ,    ,      მაგრამ ვიმსჯელებ მათგან ვინც მე შევხვდი რომელთაც მოეთხოვებათ ისევ და ისევ
   ,  ,    .  დაბრუნება მისი ამოღების მიზნით მე ვიტყოდი რომ ეს საკმაოდ იშვიათია ძალიან ბევრ
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,     ,    შემთხვევაში პაციენტები უნდა დაბრუნდნენ ექიმებთან რომ ეს ოპერაციები
   .განმეორდეს ისევ და ისევ

 ,      ,   მაშინაც კი როდესაც ეს ოპერაციები რამდენჯერმე ტარდება სამედიცინო სისტემა
    .      ხშირად ვერ ახერხებს პრობლემის აღმოფხვრას ექიმები ასევე იყენებენ კანის კიბოს სხვა

 ,       სამკურნალო საშუალებებს როგორიცაა თხევადი აზოტი და ქიმიოთერაპიის შემცველი
.         კრემები ეს მკურნალობა ჩვეულებრივ მტკივნეულია და ხშირ შემთხვევაში კიბო კვლავ

   .ბრუნდება და გაცილებით უარესდება
      ,    როდესაც კანაფის ზეთი გამოიყენება კანის კიბოს სამკურნალოდ ის კლავს მხოლოდ

       .  მუტაციურ კიბოს უჯრედებს და მდგომარეობა ჩვეულებრივ სწრაფად იკურნება ეს
         უვნებელი ეფექტური მკურნალობა არანაირ ზიანს არ აყენებს ჯანმრთელ უჯრედებს და

 ,  ,        ჩემი გამოცდილებით მე მჯერა რომ ეს არის ყველაზე გონივრული გზა ამ მდგომარეობის
.       სამკურნალოდ სამედიცინო სისტემის მიერ გამოყენებული მეთოდები შედარებით

         უსიამოვნოა და ზეთის გამოყენებისას არ უნდა ინერვიულოთ ინფექციებზე ან სხვა
. ”  , :   გართულებებზე რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე
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  ზეთი ქიმიოთერაპიის წინააღმდეგ
      ,  რა არის ამ მკურნალობის მთავარი უპირატესობა ქიმიოთერაპიასთან რადიაციასთან
    ?ან სხვა ქიმიურ მედიკამენტებთან შედარებით

”         კანაფის ზეთს აქვს სამი მთავარი უპირატესობა ეგრეთ წოდებულ ჩვეულებრივ
 .   ,      ,  ,  მკურნალობასთან შედარებით ჯერ ერთი კანაფის ზეთი ზიანს არ აყენებს მეორე ის

  ,    .  ,    მუშაობს და მესამე ის არ კლავს პაციენტს ქიმიოთერაპია რადიაცია და სხვა შხამიანი
      ,    ,ქიმიური მედიკამენტები დიდ ზიანს აყენებს სხეულს და ძალიან ბევრ შემთხვევაში
  .   ,  ,    ამცირებს გადარჩენის შანსს გარდა ამისა პაციენტები რომლებიც იტანენ ასეთ

,      ,  მკურნალობას ხშირად ხვდებიან სხვა სამკურნალო პრობლემებს რომლებიც
   .გამოწვეულია თავად ამ მკურნალობით

      ,    მე ნამდვილად ვერ შევადარებ კანაფის წამალს იმას რასაც სამედიცინო სისტემა
,      ,     .  გვაძლევს ვინაიდან მე არ მივიჩნევ იმას რასაც ისინი გვაძლევენ წამლად ქიმიური

  .     ,   მედიკამენტები ღვიძლის ტოქსიკურია ვინმესთვის ცხადი უნდა იყოს რომ ასეთი
     ,      ქიმიკატები არ უნდა იყოს ჩვენს სხეულში რადგან ისინი შხამიანია და საფრთხეს

 .უქმნის პაციენტს

ქიმიოთერაპია და რადიაცია ორივე კანცეროგენულია, რაც იმას ნიშნავს, რომ ეს მკურნალობა არა
მხოლოდ  შხამიანია,  არამედ  მათ  შეუძლიათ  სიმსივნეც  გამოიწვიოს.  ხშირად,  სიმსივნის  ზომა
შეიძლება  შემცირდეს  ქიმიოთერაპიის  ან  რადიაციის  გამოყენებით,  მაგრამ  ხშირ  შემთხვევაში  ის
უბრალოდ იძლევა კიბოს გავრცელების საშუალებას. ასეთი მკურნალობის კანცეროგენული ეფექტისა
და მათი შხამიანი ხასიათის გამო, ისინი ანგრევს თქვენს იმუნურ სისტემას, როდესაც ეს ყველაზე
მეტად გჭირდებათ. ჩემი აზრით, სასაცილოა ქიმიოთერაპიას ან რადიაციას ვუწოდოთ კიბოს ან სხვა
მდგომარეობის სამკურნალო საშუალება, როდესაც აშკარად მათი გამოყენება საერთოდ არ არის.

      ?შეუძლია თუ არა ზეთის გამოყენებას რადიოთერაპიის შეცვლა
   .   ,   ტერმინი რადიოთერაპია საკმაოდ კეთილსაიმედოა როგორც ჩანს ყველაფერი რაც

          . პაციენტმა უნდა გააკეთოს არის რადიოს მუსიკის მოსმენა და ისინი კარგად იქნებიან რა
 ,      ,      ,  თქმა უნდა როგორც ჩვენმა უმეტესობამ უკვე იცის რომ ეს შორს არის იმისგან რაც

 ,    ,    რეალურად ხდება ამიტომ მოდით დავარქვათ ის რაც სინამდვილეში არის რადიაციული
.თერაპია

  ,     ,  მე არ ვფიქრობ რომ რადიაციული თერაპია ქიმიოთერაპიაზე უკეთესია რადგან ორივე
     .     ეს მკურნალობა შხამიანია და კიბოს გამომწვევია კანაფის წამალი უნდა იყოს

          ,თავდაცვის პირველი ხაზი კიბოსგან და ყველა სხვა დაავადებისგან და არა მკურნალობა
        .რამაც შეიძლება გამოიწვიოს ჩვენი სიკვდილი ან გააუარესოს ჩვენი მდგომარეობა

  ,       რამდენადაც მე ვხედავ სამედიცინო სისტემის ნება დართოს გააკეთოს ასეთი
   ,       .დამანგრეველი მოქმედებები ჩვენს სხეულზე ეს არის სიკვდილის უფრო სწრაფი გზა

       ,ზოგისთვის ქიმიოთერაპია და რადიაცია მოქმედებს როგორც დაგვიანების ტაქტიკა
      .    ,მაგრამ საბოლოოდ ეს მკურნალობა თქვენს სხეულს აზარალებს თუ თქვენ ხართ ვინმე

       ,ვინც შემთხვევით იცოცხლა ამგვარი მკურნალობითა და მათი ხანგრძლივობით
   ,     დაითვალეთ თქვენი იღბლიანი ვარსკვლავები რადგან უმრავლესობას არც ისე

.   ,     ,    გაუმართლა გარდა ამისა მე მინდა გავაფრთხილო ხალხი რომ უმჯობესია თავი
     ,   შეიკავოთ კომპიუტერული ტომოგრაფიისგან და მსგავსი რამისგან რადგან ისინი ასევე

    ,     აყენებენ პაციენტებს რადიაციის მასიურ დოზას რამაც კვლავ შეიძლება გამოიწვიოს
    .კიბო ან ჯანმრთელობის სხვა პრობლემები

          კანაფის ზეთი არ არის ტოქსიკური სხეულისთვის და როდესაც ეს ზეთი გამოიყენება
    ,       .კიბოს ან სხვა დაავადების სამკურნალოდ ის ზიანს არ აყენებს ჯანმრთელ უჯრედებს

        კანაფის ზეთის მიღების შემდეგ ის პაციენტს ძალიან მოდუნებულ მდგომარეობაში
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,         ,    აყენებს რათა მათ შემდეგ შეძლონ მეტი დასვენება და ძილი რაც ხელს უწყობს
.განკურნებას

 ,        ჩემი თვალსაზრისით ქიმიური მედიკამენტებისა და კანაფის ზეთს შორის შედარება არ
.          არსებობს ქიმიკატები და შხამები ზიანს აყენებს და გავლენას ახდენს თქვენს

;         კეთილდღეობაზე მათ ასევე შეიძლება ჰქონდეთ მძიმე გვერდითი მოვლენები და
  .        სიკვდილიც კი გამოიწვიოს კანაფის ზეთი უვნებელია და ხელს უწყობს კარგ

   .    ,     ჯანმრთელობას და სწრაფ განკურნებას მე მინდა ვთქვა რომ ეს ნივთიერება ხელს
       უწყობს სიცოცხლეს და მისი გამოყენების გამოცდილებიდან შემიძლია რეალურად

,   .განვაცხადო რომ ეს ასეა

   THC     აღწერდით როგორ მოქმედებს კიბოს უჯრედებზე ჯანსაღ უჯრედებთან
?შედარებით
 ,  THC     ,    უპირველეს ყოვლისა არ აზიანებს ჯანსაღ უჯრედებს მაგრამ მას შეუძლია

    .   დამანგრეველი გავლენა მოახდინოს სიმსივნურ უჯრედებზე ადამიანების უმეტესობას
    ,      ,  მცირე ცოდნა აქვს იმის შესახებ თუ როგორ იქცევიან ეს უჯრედები მაგრამ

       სინამდვილეში კიბოს უჯრედები თვითმკვლელობას ცდილობენ და ეს კარგად
 .       ,  დადასტურებული ფაქტია მაგრამ თუ ჩვენი იმუნური სისტემა დაქვეითებულია ჩვენ

    ,     .ვერ გამოვიმუშავებთ საკმარის ბუნებრივ კანაბინოიდებს რომ შევაჩეროთ მათი ზრდა
   ,     როდესაც უჯრედები სიმსივნური ხდება ისინი რეალურად წარმოქმნიან უფრო

 ,      ,კანაბინოიდულ რეცეპტორებს რაც საშუალებას აძლევს ბუნებრივ კანაბინოიდებს
   ,    .   რომლებსაც ჩვენი სხეულები აწარმოებენ უფრო ადვილად შევიდეს ეს იგივე

   ,   THC,   რეცეპტორები ასევე მიიღებენ კანაბინოიდებს როგორიცაა რომელსაც კანაფის
         . მცენარე აწარმოებს და ეს შეიძლება იყოს დიდი სარგებლის მომტანი პაციენტისთვის ასე

,           რომ თუ თქვენი სხეული არ აწარმოებს საკმარის ამ ბუნებრივ ნივთიერებებს კიბოს
 ,ზრდის შესაჩერებლად

  ,        კანაფის ზეთის მიღებით ის უზრუნველყოფს ამ კანაბინოიდებს უხვად და შემდეგ
      .   დაავადება შეიძლება კონტროლის ქვეშ მოექცეს და განიკურნოს ჩვენი სხეულები

   ,   ,    ყოველდღიურად წარმოქმნიან კიბოს უჯრედებს ასე რომ არსებითად ჩვენ ყველას
 ,       ,  გვაქვს კიბო მაგრამ თუ ჩვენი იმუნური სისტემა სწორად ფუნქციონირებს ეს უჯრედები

     .    არანაირ საფრთხეს არ წარმოადგენს ჩვენს კეთილდღეობაზე როდესაც ჩვენი იმუნური
 ,        .სისტემა დაქვეითებულია ხშირად სწორედ მაშინ ხდება კიბოს ცნობილი მისი არსებობა

    ,    ,  მაგრამ თუ ადამიანი საკმარისად ბრძენია რომ მიიღოს კანაფის ზეთი რათა გააძლიეროს
     ,     იმუნური სისტემა სამედიცინო სისტემაში წასვლის ნაცვლად მისი ყოფნა დიდხანს არ
.იგრძნობა

          ჩვენ შევისწავლეთ კვლევითი ნაშრომები ამ თემაზე და ახლა მე მოგცემთ მეცნიერულ
,    THC   .   ახსნას თუ რატომ არის ეფექტური კიბოს მკურნალობაში როდესაც კანაფის ზეთი

,     ,  THC    მიიღება როგორც კიბოს სამკურნალო საშუალება ზეთში იწვევს ცხიმის
 ,   .     მოლეკულის დაგროვებას სახელად კერამიდი როდესაც კერამიდი კონტაქტში შედის

 ,     ,  კიბოს უჯრედებთან ეს იწვევს უჯრედების დაპროგრამებულ სიკვდილს ხოლო არანაირ
    .       ზიანს არ აყენებს ჯანმრთელ უჯრედებს ეს ასე აიხსნება ჩვენს მიერ შესწავლილ

 ,       -  .სამეცნიერო კვლევაში მაგრამ მე არასოდეს ვწყვეტ სხვა ახსნა განმარტებების ძებნას
 ,    ,     ,მშვენიერი ქალბატონის ბატია სტარკის დახმარებით მე შევიმუშავე ახალი თეორია

        .რომელიც მოიცავს ჩვენს ფიჭვის ჯირკვალს და მის წარმოქმნილ მელატონინს
    ,   , ფლუორიდი და მრავალი ქიმიური ნივთიერება რომელსაც ექიმები გვთავაზობენ პლუს

 ,     ,    სხვა ნივთები რომლებთანაც ჩვენ კონტაქტში ვართ ხშირად აფერხებს ფიჭვის
   .     ჯირკვლის მელატონინის გამომუშავების უნარს მელატონინი არის ყველაზე დიდი

,         ანტიოქსიდანტი რომელიც ცნობილია ადამიანისთვის და ის მოძრაობს ჩვენი სხეულის
 .         ყველა უჯრედში ფიჭვის ჯირკვალი და მის მიერ წარმოებული მელატონინი შეიძლება
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

       ძალიან დრამატული როლი შეასრულოს ჯანმრთელობის შენარჩუნებაში და მართლაც
     .დიდ კავშირშია ჩვენი საერთო კეთილდღეობის განცდასთან

   ,    ფიჭვის ჯირკვლის ფუნქციის დარღვევით მელატონინის გამომუშავების უნარი
 . ,      მნიშვნელოვნად მცირდება გაირკვა რომ ასაკთან ერთად მელატონინის დონე მცირდება

  ,         და მე ვგრძნობ რომ ამ შემცირებას ასევე შეუძლია გავლენა მოახდინოს კიბოს
.   ,     განვითარებაზე მეცნიერულად დამტკიცებულია რომ მხოლოდ კანაფის მოწევას

   .     -   , შეუძლია მელატონინის დონის ამაღლება ალბათ ეს არის ერთ ერთი მიზეზი იმისა თუ
      ,     რატომ ეწევიან კანაფის მწეველებს დაბალი კიბოს მაჩვენებლები ვიდრე მათ ვინც არ
.     ,       ეწევიან ახლა უბრალოდ იფიქრეთ იმაზე თუ რას მოიხმარს ნედლი დაუწვავი ზეთი

  .თქვენს მელატონინის დონეს
  ,       რამდენადაც მე მესმის ზეთში არსებული კანაბინოიდები იწვევს ფიჭვის ჯირკვლის

       . ,გადაჭარბებულ მოქმედებას და შემდგომში მელატონინის დონე მკვეთრად იზრდება ეს
 ,  ,   ,     ნაწილობრივ მაინც არის ის რაც ჩვენ ვფიქრობთ რომ იწვევს ამ მედიკამენტის მშვენიერ

  ,   .     ეფექტს ამდენ მდგომარეობაზე კიბოს ჩათვლით თუ ფიჭვის ჯირკვალი აწარმოებს
  ,      ,  უზარმაზარ რაოდენობას მელატონინს ის არანაირ ზიანს არ აყენებს სხეულს მაგრამ მას

     ,  შეუძლია დამანგრეველი გავლენა მოახდინოს იმ ავადმყოფობაზე რომელსაც პაციენტი
.      ,    ,განიცდის როდესაც მელატონინის დონე რჩება მაღალი ავადმყოფობა ან დაავადება
  ,       რომელიც აწუხებდა პაციენტს ხშირად შეიძლება კონტროლის ქვეშ მოექცეს ან თუნდაც

 . ,        , მთლიანად განიკურნოს სინამდვილეში მე არ ვარ ექიმი და არ მაქვს კვალიფიკაცია რომ
,     ,          -გავხდე მაგრამ მე მაინც ვგრძნობ რომ ჩვენ გონება ღია უნდა გვქონდეს სხვა ახსნა

.        ,განმარტებებისათვის თუ მე მართალი ვარ მელატონინის მნიშვნელობის შესახებ
    ,      შემდეგ შეიძლება მოგვცეს ახალი ხერხი რომ შევხედოთ დაავადების კონტროლს და ეს

       . ” დაგვეხმარება ავხსნათ დაბერების საწინააღმდეგო ეფექტი ამ მედიკამენტის მიერ რიკ
, :   სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

 კიბოს ჩვენებები

:         დევიზი კიბოს სპონტანური რემისია საოცრად ხშირად ხდება კანაფის ზეთის
თანდასწრებით
”    .     ,  , მეგობარს აქვს ძვლის კიბო მხოლოდ გასულ კვირას დავიწყე ზეთი ტკივილი გაქრა ის

  .    . ” თავს უკეთესად გრძნობს ონკოლოგიის ექიმები შოკში არიან ჯო
”     . ,    ,გუშინ ცოტაოდენი კარგი ამბავი იყო მამაკაცი რომელსაც ჩვენ ახლახანს ვაჩუქებდით

 ,      ,   ექიმთან მიდიოდა როდესაც რამდენიმე კვირის შემდეგ გაირკვა რომ ფილტვებში
 ,    ,     სიმსივნეები გაქრა ისევე როგორც ღვიძლში რომელიც შემცირდა მხოლოდ ერთ

.   !       ადგილზე ერთი პატარა მილი ჩვენ რამოდენიმე გვყავს გადასასვლელი და ისინი ყველა
 .   ,     .   კარგად არიან იმედი მაქვს რომ ყველაფერი კარგად არის ფენიქსის ცრემლები

   . ” ცოცხალია და კარგად არის კრის
”  -   81     3     (  )განახლება ჩემმა წლის მეგობარმა გაიარა სიმსივნე მისი სახის კანის კიბოს

 .       ბრტყელუჯრედოვანი კარცინომადან მათ არ ჰქონდათ შანსი მსოფლიოს საუკეთესო
 . 5         15 მედიცინის წინააღმდეგ კვირა ზეთზე და ის თავს უკეთესად გრძნობს ვიდრე წლის

.    !     !!!   განმავლობაში მისი მადა დაბრუნდა მან მოიგო ბრძოლა ჩვენ ვიმარჯვებთ
! ბრძოლაში ჟოზე

:      ?სტივ ის ზეთს ჭამდა და ადგილობრივსაც იყენებდა
: ჟოზე ორივე
:      ,     სტივ ფანტასტიკური არ არის გასაკვირი იმის ცოდნა რომ ჩვენ შეგვიძლია შევცვალოთ

  ვიღაცის ცხოვრება ასე
:    68% THC       ,ხოსე მან დაიწყოლოყაზე ზეთის შერევა ზეითუნის ზეთით და ქოქოსის ზეთით
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

  .       ,   სანამ ის გამოჩნდებოდა ის ასევე ჭამს მას ზეითუნის ზეთის გარეშე ლოყის შიგნიდან
 .შეზელვის შემდეგ

:      ,       ,  ხოსე მისმა ექიმმა დამირეკა გუშინ და მითხრა რომ მასაც აქვს კანის კიბო და სურს რომ
   .ზეთმა საკუთარ თავზე გამოსცადოს

:       ,    . სტივ ახლა ეს არის ფანტასტიკური ამბავი იმის შესახებ რომ ექიმს სურს დახმარება
    !!!!  ,   81     კარგი რა ჩემო მეგობარო და მიხარია რომ შენი წლის მეგობარი ისევ დაუბრუნდა

.ცხოვრებას
: ,   !  ,   ,   ჟოზე დიახ ეს მართლაც საოცარია დოქტორი პ ჩვენ მას დავურეკავთ არის რამდენიმე

        .   2წიგნის ცნობილი ავტორი და დიდი ნატუროპათი მკურნალი და ექიმი მან უკანასკნელი
    5  .   კვირის განმავლობაში მომმართა თავისი პაციენტი ჩემთან ყველა ტერმინალური
 . ”კიბოთი დაავადებული

”        /   ორი კვირის წინ მე კიდევ ერთ ჩემს კანის ყელის კიბოთი დაავადებულ
/    ,     პაციენტს მეგობარს მივეცი სამკურნალო ზეთი რომ შემესარგებლა და გამოვიყენო

,   .   ,   ადგილობრივად ცოტაოდენი ქოქოსის ზეთი სამშაბათს მან მითხრა რომ ლოყაზე კანი
   .   ,     ,გაიხსნა და სიმსივნე გამოაშკარავდა მე ვუთხარი რომ განაგრძოს ზეთის გამოყენება

   ,     .   მაგრამ ქოქოსის ზეთის გარეშე მხოლოდ სუფთა სამკურნალო ზეთი მან პირდაპირ
      :  „ ,  დაასხა სამკურნალო ზეთი გამოვლენილ სიმსივნეზე და თქვა მუწუკი რომელიც

,    .       იშლებოდა გაქრა მეორე დღეს მისი დრენაჟება დაიწყო მისი შეხებიდან რამდენიმე
.   -     . ”    ,წუთში ის წამოვიდა ზეთმა ამოიღო კიბო ხსნარის მსგავსად კიბოს სიმსივნე იქ იყო

  ...   !!! ” ახლა გაქრა ორი კვირა ჟოზე
”           48ოჯახის წევრს ჰქონდა ყელის კიბოს გოლფის ბურთის ზომის სიმსივნეები ცხიმიდან

 ,    ,   .საათის განმავლობაში რაც ამცირებდა სიმსივნეებს რომლებიც მუშაობს
.     .   დოკუმენტირებულია ასევე ეხმარება ქალთა პრობლემებს არავის აინტერესებს

       სამკურნალო საშუალებების პოვნა და მხოლოდ სინთეტიკური ცხენის ჰორმონების
,      . ” მიცემა შემდეგ კი გაინტერესებთ რატომ გიჟდებიან ქალები დებრა

”      ,    გამარჯობა რიკ სიმპსონ და ჯინდრიხ ბაიერ მინდოდა გამეზიარებინა ძალიან ბედნიერი
.          ამბები დედის სკანირებამ აჩვენა ღვიძლსა და პანკრეასში ყველა სიმსივნის ზომის

" "  .  ,      ,  100%გაზომვადი შემცირება ასევე სიმსივნე მის ფილტვში არის სრულად
 !!!მოშვებული

   ,     ,  ძალიან დიდი მადლობა გადაადგილებისთვის მაგრამ ნომერ პირველი ადამიანი ვინც
   ,   ,      იმსახურებს ყველაზე მეტ სიყვარულს არის რიკი რომ ასე ღიად უზიარებს ამ

 .ინფორმაციას მსოფლიოს
  ,  ,    გმადლობთ ჯინდრიხ ყველაფრისთვის რასაც აკეთებთ თქვენი დამხმარე სიკეთისა და

 .   ,        მითითებების ჩათვლით მე ვიცი რომ ჩვენ ჯერ კიდევ ვსეირნობთ კვერცხის ნაჭუჭზე
 / ,     (  მისი დიაგნოზით პროგნოზით მაგრამ თუ რამე გაუმჯობესდება სიმსივნეები მცირდება

 „ “,        ).  ან წყდება როგორც ამას უწოდებენ მას შემდგომი მეტასტაზების გარეშე მე
       , საბოლოოდ გამოგიგზავნით მას სამედიცინო დასკვნების დაწყებამდე და შემდეგ რათა

,      ,  ,დაინახოთ რომ თქვენ დაგეხმარეთ გადაარჩინოთ წარმოუდგენელი მოსიყვარულე
,    ,      აქტიური მომცემი ქალის სიცოცხლე რომელიც გარედან დარგავს თავის მცენარეულ

,   . : )  ,  "ბაღს როგორც მე ვწერ ო დიდი სიყვარული ბარბარე
-  ,  ,      გამარჯობა ბარბარე გმადლობთ თქვენ გაატარეთ დღე თქვენი ელექტრონული

.      ,      ფოსტით მიესალმეთ დედას ჩვენთვის და დარწმუნდით რომ ის არ წავა სხვა
,      .  სკანირების რენტგენის ან სხვა კანცეროგენული სისულელეებისთვის გააგრძელე

  ,     120-180      როგორ გრძნობს თავს მან უნდა შეჭამოს გ ზეთი ექვსი თვის განმავლობაში ან
.     ,        ,ნაკლები მე რომ მისი ვიყო ყოველ დღე მთელი ცხოვრების მანძილზე ვჭამდი ზეთს

    ,   .  კიბოს ძალიან მცირე შანსი აქვს როდესაც სხეულში ზეთია შემანარჩუნებელი დოზები
    .  , ამ მეთოდის უაღრესად მნიშვნელოვანი ნაწილია საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიხ
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”        –3    !!  J  დედაჩემმა განკურნა ფილტვის მცირე უჯრედის კიბოს მე ეტაპი ზეთით მე
,          ? ,აღვნიშნე რომ ის კიბოს გარეშე იყო დიაგნოზიდან მხოლოდ ოთხი თვის შემდეგ ჰოდა

 . J ”ასეც მოხდა გამთენიისას
”     ,     მამაჩემს ასევე აქვს პანკრეასის კიბო რომელიც ქიმიოთერაპიის დროს გავრცელდა მის

  ,     ,      ღვიძლსა და ფილტვებზე შემდეგ ის კვლავ გავრცელდა ის ძალიან ცუდად იყო და
 .     3   ,    ,სწრაფად გაუარესდა მან დაიწყო ზეთი თვის წინ ბოლო სკანირებისას ორშაბათს

 ,        ,  100% -სადაც ნაჩვენებია რომ შვიდივე ლაქა გაქრა და პანკრეასის კიბო შემცირდა ის ით
      .    .  ”უკეთესად გრძნობს თავს და აქვს სიცოცხლის ხარისხი ზეთი მართლაც გასაოცარია

ლიზა
”     ,     .მამაჩემი ასევე ზეთზეა პანკრეასის კიბოზე რომელიც გავრცელდა შვიდ სხვა ადგილას

  5  ,  ,    , ის უკვე თვეა ზეთზეა შვიდივე ლაქა რომელიც ქიმიოთერაპიის დროს გამოჩნდა გაქრა
 ,       .  !" მას შემდეგ რაც დაიწყო ზეთი და პანკრეასის კიბო შემცირდა მისი ცხოვრება ლიზა

” ,     .    გამარჯობა მე უბრალოდ მინდოდა თქვენი განახლება მამას კიდევ ერთი გამოკვლევა
  ,     5      .  ჩაუტარდა მას შემდეგ რაც ზეთი დაიწყო თვის წინ პანკრეასის კიბოს გამო ბოლო

 ,        7  ,  სკანირებამ აჩვენა რომ პანკრეასის კიბო შემცირდა და დანარჩენი ლაქა რომელიც
  ,    .  გამოჩნდა ქიმიოთერაპიაზე ყოფნისას გაქრა ზეთის მიღების შემდეგ ახალმა შედეგებმა

,          , აჩვენა რომ პანკრეასის კიბო კვლავ შემცირდა და არ არსებობს სხვა ლაქები რომლებიც
 ,   ,     სისხლში ფანტასტიკურია იმის გათვალისწინებით რომ პანკრეასის კიბო ასე

    . , 8   5 სასიკვდილოა მისი გავრცელების სიჩქარის გამო ამრიგად თვის განმავლობაში თვის
    ,     განმავლობაში ზეთის მამა იყენებს მშვენივრად სინამდვილეში ის თავს უკეთესად

,  ,    .  ,  გრძნობს ვიდრე მაშინ როდესაც პირველად დაუსვეს დიაგნოზი ასე რომ კიდევ ერთხელ
 ,  JB   ,      ,   მადლობა რიკს და ყველას ვინც ეხმარება ამ ინფორმაციის მოპოვებაში რომ არა

,     !! ” ზეთი მე არ მყავდა მამაჩემი ლიზა
”       –4  .     10  მამაჩემი ასევე იყო პანკრეასის კიბოს მე სტადიაზე მას ასევე ჰქონდა ლაქა

 ...   2012   .    1   (.08)  1ღვიძლში ეს იყო წლის ნოემბრის ბოლოს მას ახლა აქვს ლაქა ღვიძლზე და
  (8 ).   .    .   ლაქა პანკრეასში მმ ჩვენ ამას ვცემთ მისი ექიმები შოკში არიან ის იმატებს წონაში

    .     . ”და მთლიანობაში თავს მშვენივრად გრძნობს კანაფის ინფუზიური ზეთი ასევე კარგია
ენჯი
-    , .    ,არ ითამაშო განზავებული წამლით ენჯი ეს კარგია ადგილობრივი გამოყენებისთვის

         ,მაგრამ თქვენ არ გსურთ კანაფის ინფუზიური ზეთების მიცემა კიბოს პაციენტებისთვის
   .     როგორც მათი ერთადერთი მკურნალობა სრული სიმძლავრის სრული სპექტრის შეტევა

 .საუკეთესოდ მუშაობს
 ,   " "    "  "  განსაკუთრებით მათთვის ვინც უნდა წავიდეს სკანირების ძალიან ვხედავ როგორ

 .       არის სამკურნალო ასეთმა ადამიანებმა ავტომატურად უნდა დაამატონ პროტოკოლს
 60   ,       კიდევ გრ ზეთი რადგან მათ უბრალოდ დაუსაბუთებლად გაიარეს უაღრესად

  "  "    .კანცეროგენული პროცედურა იმის სანახავად როგორ გრძნობენ თავს
  ,   .ცნობისმოყვარეობა ღირს ფული ბოდიში ამის შესახებ

   .     გილოცავთ და საუკეთესო სურვილებით სასიამოვნოა იმ ადამიანების წარმატებების
,   . JBდანახვა რომლებიც განსხვავებულად ფიქრობენ

”    ,  RSO–     MPNST–  მე ფაქტობრივი მტკიცებულება ვარ რომ ს აქვს პირდაპირი გავლენა ზე და
NF1–  .   ,  MRI,  PET,  CAT    ზე სამედიცინო ჩანაწერები სკანირება ადასტურებს სიმსივნის

    . ” ზომისა და სიფხიზლის მნიშვნელოვან შემცირებას კრისტინე
”   .    ,    ,    .კარგი ჩემო პეპს დღეს არის დღე რომლის იმედიც მქონდა რომ ოდესმე მოხდებოდა

  .      ,   ბიოფსიის შედეგები არის კორი იელანდმა უბრალოდ მიიღო დადასტურება რომ მისი
 100%    !!!!      !!!!!  კიბო სრულად არის წასული მე ვარ კიბოს თავისუფალი ადამიანი არც რაიმე

,     C.დისპლაზია რომ აღარაფერი ვთქვათ დიდ
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 ,   ,    ჩემი წარმოუდგენელი საოცარი მეგობრებისთვის რომლებიც ერთობლივად იყვნენ
 ,      =   პასუხისმგებელი იმაზე რომ მე შემეძლო მეყიდა წამალი აბსოლუტურად არ არსებობს

  ,       .სიტყვები იმის აღსაწერად თუ როგორი მადლიერი ვარ თითოეული თქვენგანის
  !ყველანი საოცრები ხართ

,    -    ჰეზერს რომელმაც პირველად გამომიგზავნა კურსიდან ამ ვიდეომ ფაქტიურად შეცვალა
 .    ,  ?  !   ,  Jindřich  Bayer–  ჩემი ცხოვრება ვინ დაარტყამდა ამას ჰეი Მიყვარხარ რიკ სიმპსონს ს

  ...      .   მთელი გულით გმადლობთ თქვენი ცოდნისა და მხარდაჭერისთვის დღეს ცოცხალი
   !    ,    ვარ ყველა თქვენთაგანის გამო მე ნამდვილად ბედნიერი ვარ რომ მყავს ასეთი საოცარი

  . ” ოჯახი და მეგობრები კორი
 ,    ,   ,     გამარჯობა ჯინდრიხ მხოლოდ ერთი შენიშვნა რომ გაცნობოთ რომ დღეს ვნახე ჩემი

.   ,    (   )   ექიმი მოხსენებაში ნათქვამია რომ კიბო ანალური არხის კიბო აღარ არის
.    ,   2-4     გამოვლენილი გასულ შემოდგომაზე მითხრეს რომ თვე მქონდა თუ რადიაციას არ

.          RSO–   .გავაკეთებდი მე ავირჩიე რადიაციის გარეშე გაკეთება და მის ნაცვლად ს ცდა
,  !   ,  ,  ,     ცხადია იმუშავა მთელი გულით მადლობა მადლობა მადლობა რიკს და საკუთარ

 !!!! ” თავს კორი
”    .    50  -   ,  ჩემი უახლესი წარმატების ისტორია ეს არის იანი წლების ქალი რომელსაც

   -3  ,        -4დიაგნოზი დაუსვეს მე სტადიაზე მაგრამ ძალიან ახლოს ფილტვის კიბოს მე
.    : ” ,      სტადიასთან დღეს მე მივიღე ეს კარგი დედამ ერთი თვის წინ გაიარა კომპიუტერული
      .    !  ტომოგრაფია და შედეგი დაუბრუნა რამდენიმე დღის წინ ის მთლიანად გაქრა ექიმმა

   ,         ...წაიკითხა ისინი და თქვა რომ უფრო დიდი მასა გამჭვირვალეა და აღარაფერი დარჩა
    COPD,         ...  მას ჯერ კიდევ აქვს მაგრამ ჩვენ ვიმუშავებთ ამაზე და მის მოწევაზე დიდი

     ,     .მადლობა ყველა იმ რჩევისთვის და ცოდნისთვის რაც ჩვენ არასოდეს ვიცოდით
         .ყველაფერი რაღაც მიზეზის გამო გაერთიანდა და ჩვენ ძალიან ბედნიერები ვართ

     ." Ღმერთმა დაგლოცოთთქვენ და თქვენი ოჯახი კორი
-          ფილტვის კიბოს სპონტანური რემისია საოცრად ხშირად ხდება კანაფის ზეთის

. JBთანდასწრებით
” ,    ,     ,   ,კარგი ყველა ჩემო მშვენიერო პეპ ეს იქნება დიდი ხნის წასაკითხი მაგრამ მე ვფიქრობ

    PAYDIRT–   .     რომ მე გუშინ მოვახერხე ის დარტყმა ჩემი სტომატოლოგი არ მინახავს
  .       .  გასული სექტემბრის შემდეგ იმ დროს მე ვიბრძოდი ჩემი სიცოცხლისთვის ჩემს

  ,     .    სტომატოლოგს მაშინ უთხრეს რომ მე კიბო მქონდა ჩვენ გვქონდა ჩვეულებრივი
,   ,        "საუბარი სადაც მე ვუთხარი რომ მე არ ვაკეთებ რადიაციას და ვიკეთებ ალტერნატიულ

".     ,   .     ,მკურნალობას იმ დროს მან მკითხა რას ვაკეთებ მე ყოყმანობდა მეთქვა მისთვის
     „ “,  ,   Run From theრადგან ის ცნობილი იყო თავისი სიმტკიცით მაგრამ ვუთხარი რომ უყურო

Cure.         .   ,   მან რეალურად დამირეკა მას შემდეგ რაც მას უყურეს მან თქვა რომ როგორც
 ,    ,    , ( ) სამედიცინო პროფესიონალი ის მიდრეკილი იყო ყუთში რომ მას ჰყავდა ძმა ექიმი და

 , ( )     "    ".სხვა ძმა ფარმაცევტი და როგორ ზოგჯერ მათ არ აქვთ ყველა პასუხი
  .     ,  ჩქარი ნაბიჯებით გუშინდელისკენ ის გაოგნებული დარჩა იმის დანახვაზე თუ როგორ

     ,   ,   კარგად გამოიყურებოდი და წამიერად უსიტყვო იყო როდესაც ვუთხარი რომ კანაფის
 .     .   „ზეთი მუშაობდა მან დაიწყო ყველანაირი კითხვის დასმა ბევრი მათგანი მეცნიერული

“,      .     ,შეკითხვაა რომლებზეც მე პასუხი ვერ მივიღე მან ჰკითხა კლინიკურ კვლევებს
.  ,      . .   განსხვავ დაავადებები რომლებიც მკურნალობენ კანაფით და ა შ მას სურს

    ,    ,   დაელაპარაკოს თავის ძმას ჩემს შესახებ ისევე როგორც კანაფის როგორც კიბოს
" "    ,      ,   .განკურნებას და ასევე უნდა რომ მისმა ძმამ შეისწავლოს კანაფი როგორც წამალი

 ,        .  ?კარგი იქნება თუ მან აიღო ჩემი ტელეფონის ნომერი და ელფოსტის მისამართი
,    .   ,    ,      აი სად ხდება დიდი მისი ძმა დოქტორი ჯეიკ თეისენი იყო დეკანი და იყო პიონერი

   .    ფარმაცევტული პროგრამის ვატერლოოს უნივერსიტეტში ის არის კონსულტანტი
    "   წამლის კომპანიებისთვის და სპეციალიზირებულია ახალი მიდგომები კიბოს

".       .მკურნალობაში ის მტკიცედ არის დაკავშირებული კანადის კიბოს საზოგადოებასთან
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( ,    ,       ასევე ის არის ის ვინც მთავრობამ სთხოვა ჩაეტარებინა გამოძიების განზავებული
 .)   ,      ,   ქიმიო სკანდალი ჯონი ამბობდა რომ მისი ძმა ხშირად ამბობდა რომ კიბოს

    .  ,  . სამკურნალოდ რაღაც უკეთესი უნდა არსებობდეს რაღაც ბუნებრივი ვიდრე ქიმიური მე
 : „  “.   "  ".მას ვუთხარი აღარ მოიხედო კანაფი არის რაღაც ბუნებრივი

   .      "  ",თითები ჩემს პიპს გადააჯვარედინა ვიღაც ასეთი გავლენიანი იყოს ჩვენს მხარეზე
  !   ,   ,   ’ ,  შეიძლება საშინელი იყოს ჯანეტ სვინი რობერტ მელამედე პიტერ ო ულტი ლესტერ
,  ,  .  ,   გრინსპუნი გერშ ეივერი რიკ სიმპსონი კანაფის მეცნიერება თქვენ იქნებოდით ბორტზე

          რომ დამეხმაროთ ამაში საჭიროებისამებრ და კარგად იქნებით თუ ჩემს სტომატოლოგს ან
   ?მის ძმას თქვენკენ მივმართავ

 Peeps–   .     ...  CANNABIS  OILმადლობა ის კითხვისთვის განაგრძეთ სიტყვის გავრცელება
 ! ” კლავს კიბოს კორი

Q.   RSO   ? ოდესმე გინახავთ პროსტატის კიბოს განკურნებაში
.   .     .    ა რა თქმა უნდა მიჰყევით ინსტრუქციას საუკეთესო შედეგისთვის აქ არის მაგალითი

,            ,იმისა თუ როგორ მუშაობს იგი და დენის ასევე იძლევა მეცნიერულ ახსნას იმის შესახებ
   .   ,    ,   თუ როგორ მუშაობს ზეთი და მაინც მიჰყევით რიკის მითითებებს მიირთვით ზეთი

  (  ,   ,    ინსტრუქციის მიხედვით დაბალი დოზები როგორიცაა ის რაც დენისმა გამოიყენა
     )     შეიძლება არ იყოს საკმარისი სხვა პაციენტებისთვის და ასევე გამოიყენეთ ზეთი

 .  , JBსანთლის სახით საუკეთესო სურვილებით
”2013       ,    Gleason  9წლის დასაწყისში მე დამისვეს პროსტატის კიბო რომელმაც მიიღო

.     ,    ,   შეფასება როგორც ჩემი პირველი ვარიანტი მე მივიღე გადაწყვეტილება რომ მეცადა
   .    90    რიკ სიმპსონის კანაფის ზეთი კიბოს უმეტესობა გაქრა დღის შემდეგ მეორე ბიოფსიის

,     .  ,     მიხედვით მაგრამ სიმსივნე მაინც იქ იყო მე გადავწყვიტე რომ ჩემი დოზა იყო ძალიან
,      ,   მცირე რომელიც იყო ერთი მეათედი გრამი დღეში ამიტომ გადავწყვიტე გამემეორებინა
 90  .    3    60კიდევ დღის განმავლობაში ამჯერად დოზა გავზარდე გრამამდე დღეში პირველი

   5      , დღის განმავლობაში და მეათედი გრამი ბოლო ოცდაათი დღის განმავლობაში გარდა
 ,    .   ,  ბოლო დღისა როდესაც მივიღე სრული გრამი მომდევნო ბიოფსიამ აჩვენა რომ სიმსივნე

.    ,    99,9% -  !   ,  გაქრა და კიდევ უკეთესი ჩემი კიბო ით გაქრა მადლობას ვუხდი ღმერთს რომ
  .მიმიყვანა კანაფის პირდაპირ

       ,  კიბოს დაწყებამდე მე ვიყავი მარიხუანას წინააღმდეგი ნებისმიერი ფორმით მაგრამ
       როდესაც სიკვდილის წინაშე დგახარ საშინელი რადიაციით და ქიმიოთერაპიით

    .    ,    მივხვდი რომ დასაკარგი არაფერი მქონდა ჩემმა უროლოგმა თქვა რომ მას არასოდეს
  ,     . ” უნახავს მსგავსი რამ ის სრულად იყო გრაფიკიდან ამოღებული უილიამი

”    .       მე უროლოგთან ტელეფონით გამოვედი ჩემს მეუღლეს წლების წინ ჰქონდა მრავალი
    .    სამედიცინო პრობლემა პროსტატის კიბოს შემდეგ იგი ბიოფსიაზე გაიგზავნა
 2  ,       დაახლოებით თვის წინ მაგრამ თირკმელიდან შარდის ბუშტამდე მილში არსებული
       .   პრობლემების გამო მათ ვერ შეძლეს სრული ბიოფსიის გაკეთება მათ მიიღეს საკმარისი

,   ,         ქსოვილი რომ დაენახათ რომ პროსტატის კიბო დაბრუნდა და ახლა მისი ბუშტის
   .      ,კედლებზე იყო კიბოს უჯრედები მათ მოუწიათ მკურნალობა სხვა საკითხებისთვის

        სანამ არ დაბრუნდებოდნენ და განაახლებდნენ ბიოფსიას სხვა სამედიცინო საკითხების
.  ,   .   გამო დიდი სირთულეებით ეს დღეს განხორციელდა ექიმთან სატელეფონო საუბრისას

  ,         და მიუხედავად იმისა რომ მას აქვს რადიაციის გამო თირკმელების პრობლემები და
  ,       შესაძლოა თირკმელი დაკარგოს ის უფრო გაოგნებული დარჩა კიბოს უჯრედის

,     2   .    არარსებობით რომელიც მან აღმოაჩინა თვის წინ არ არსებობს სიმსივნის
      .    მტკიცებულება და ის უბრალოდ ვერ ხვდება ამას პირველი ბიოფსიის შემდეგ

   .      სასწრაფოდ წამოვიღე ფენიქსის ცრემლები ჩვენ ორივეს გვაქვს საკმაოდ კარგი
,      10     1შემწყნარებლობა ასე რომ ერთი კვირის განმავლობაში დღის განმავლობაში მე მას

  .   ,    !  , გრამი დოზა მივეცი ერთი თვის შემდეგ ჩვენ კიბო არ გვაქვს დამუნჯებული ვარ თუმცა
      .   ეჭვი არ მეპარება ყოვლისშემძლე სარეველას სასწაულებრივ ძალებში მეც მაქვს
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 ,    (    ).  აუტოიმუნური დაავადება რომელიც იშვიათია იგივე მსახიობი ჰაროლდ რამისი მე
  ,    3    ,ყოველდღიურად ვაოცებ თავს რადგან რემისიაში ვარ წელზე მეტი ხნის განმავლობაში

, ,  .   ,    რაც ვფიქრობ საკმაოდ იშვიათია არ ვიცი რატომ მაგრამ შესაძლოა ჩემს ყოველდღიურ
    .   2     მოხმარებას რაიმე კავშირი ჰქონდეს ამასთან ჩემმა ექიმმა იცის ჩემი მკურნალობის

  100%  .      !  ,შესახებ და მხარს უჭერს ამიტომ მადლობელი ვარ მისტერ სიმპსონ გმადლობთ
 !       ,რომ წინამძღოლობთ მე უბრალოდ მინდოდა გამომეგზავნა თქვენი ჩვენება თქვენთვის

   .    ,    რადგან ძალიან მადლობელი ვარ მე შევწირავ თქვენს საქმეს როდესაც ის სახლში იქნება
   .     ! ,და მე მას დავსახლდები კიდევ ერთხელ გმადლობთ გულის სიღრმიდან პატივისცემით

DKS ”

”          ... .მე იგივე დაავადება მაქვს ჰაროლდ რამისი გარდაიცვალა გასულ თვეში ვასკულიტი
   15     ,    მე მას ვიღებ წელზე მეტი ხნის განმავლობაში მაგრამ საბოლოოდ დამიდგინდა

 4  ,     ,  დაახლოებით წლის წინ როდესაც სიმპტომები იმდენად საშინელი იყო რომ სიარულიც
  .       3    ( )  კი არ შემეძლო მე უკვე რემისიაში ვარ უკვე წელია ციტოქსანის ქიმიო და

   .   პრედნიზონის თავდაპირველი მკურნალობის შემდეგ შემდეგ იმუნარში
.      ,   ,  შენარჩუნებისთვის მე მინდოდა ყველა წამლის გაუქმება რადგან ჩემთვის მათი

    ,  .    . გვერდითი მოვლენები უფრო უარესი იყო ვიდრე დაავადება ჩემმა ექიმმა თქვა არა ასე
,    ,      ,   რომ მე გავაკეთე ის რასაც ნებისმიერი სხვა მძიმე თავქარიანი ჯიუტი ადამიანი

 ...      !!!    2  - .გააკეთებდა მე ჩემი ნებართვით მოვიშორე ისინი ჰეჰე სტეროიდები დღეში მგ მდე
   !!!   ,     , ძნელია მათი დატოვება ბოლო ვიზიტი ექიმთან რადგან მე ასე კარგად ვიყავი ჩემმა

   ,     (  ექიმმა საბოლოოდ წამიყვანა წამლებიდან რომლებიც ადრე დავტოვე მან არასოდეს
,    ).  ,   3   .იცოდა რომ წლების წინ დავტოვე არ ვიცი მაგრამ უკვე წელია რემისიაში ვარ

 ,     ,    ,ადამიანების უმრავლესობას ვისაც ეს დაავადება აწუხებს ამდენი პრობლემა აქვს
     ,    ,მაგრამ მე ვგრძნობ თავს ნორმალურ ადამიანად მხოლოდ რამდენიმე პრობლემით

   ,     რომელიც თავიდანვე შეიქმნა დაავადებამ როგორიცაა ნეიროპათია ფეხებსა და
.   ,    .     .  ხელებში სხვათა შორის მე კარგად ვარ ივარჯიშეთ ყოველდღე და ირბინეთ მე
  ,     ,  მხოლოდ ის ვიცი რომ როგორც კანაფის ყოველდღიური მომხმარებელი მე აღმოჩნდება

      ,    ძალიან იღბლიანი ადამიანი იმ სხვა ადამიანებთან შედარებით რომლებსაც აქვთ ეს
         დაავადება და იღებენ საშინელ აბებს იმუნური სისტემის აღსაკვეთად და დაავადების

.       ,   გასაკონტროლებლად ერთადერთი რაც დანამდვილებით ვიცი არის ის რომ კანაფმა
     .    100%   დამეხმარა მეგრძნო ისეთი როგორიც დღეს მაქვს მე მაქვს მხარდაჭერა ჩემი

 ,   !მრავალი ექიმიდან ერთი ჩემი ნევროლოგია
   RSO-   .   ,  ძალიან ადვილია საკუთარი ს გაკეთება თავიდან ვნერვიულობდი ამიტომ

    .  ,     ვცდილობდი ჯერ მცირე თანხა გამომეტანა მშვენიერი აღმოჩნდა ასე რომ ამ ცოდნით მე
  .        უფრო მეტი გავაკეთე მე უბრალოდ მივყევი რიკის რეცეპტს მეგობრის მცირედი

!      ,     (დახმარებით რაც შეეხება ფეისბუქის ბოლო პოსტს რომელიც მე გავაკეთე მე
   )      გამოვდივარ ამ სასწაულმოქმედ ბალახზე მე მქონდა მრავალი პირადი შეტყობინება იმ

 ,       !   წარმატებების შესახებ რასაც ჩემი ოჯახი ეძებდა დახმარების საძიებლად მე ვაპირებ
     -  ,    ჩემი ჯანსაღი ზრდასრული შვილების მოვლა პატრონობას ისე რომ მათ ნაკლები შანსი

   .    !!!    ჰქონდეთ მიიღონ რაიმე კატასტროფული Მე მიყვარს ეს დიდი მადლობა ბატონო
 !!!         სიმპსონ თქვენი ერთგულება ყველას მიმართ ძალიან აფასებს ამ კალიფორნიელ
 !!! ” გოგონას დებორა

”      ,     ჩემმა ქმარმა ჩაატარა პროგრამა ფენიქსის ცრემლები როდესაც მას შარდის ბუშტის
   .     (   კიბო მეოთხე სტადიაში ჰქონდა ოპერაციის შემდგომ გზამკვლევი რომელიც მას არ

,      )   ექნებოდა თუ ჩვენ გვქონდა მეტი რწმენა პროგრამისადმი აბსოლუტურად არ აჩვენებდა
.        ,   კიბოს მე არ ვარ ალცჰაიმერით წარმატების მიღწევის პრეტენზია მაგრამ კიბოსთვის

    . ” აბსოლუტურად უკეთესი ვარიანტი არ არსებობს კარენი
”    !     -   . კიდევ ერთხელ გამარჯობა რიკ Იმედი მაქვს ეს ელ ფოსტა თქვენამდე მოაღწევს დღეს

,  ,      ?   ვწერ რომ გკითხოთ რამდენ ხანს უნდა დარჩეს პაციენტი ზეთზე ჩვენ გვყავს პაციენტი
 .   15    40  .   1.5 უზარმაზარი სიმსივნით მან დაიწყო მარტს და აქამდე გრამი იყო ის იყო გრამი
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   2   .     60  ?   ან მეტი დღეში დღის შემდეგ შეწყვეტთ თერაპიულ დოზას გრამს ფული არის
  .      .ფაქტორი ამ პაციენტისთვის მას ჯერჯერობით არაფერი გადაუხდია მედიცინისთვის

    60  ,     მათმა მომვლელმა შემოიღო პირველი გრამი ზეთი მაგრამ სამუდამოდ ვერ მისცემს
 .    .     .უფასო წამალს მადლობა თქვენი შეყვანისთვის მე ვაფასებ თქვენს გამჭრიახობას

,  ”პატივისცემით ჟანეტ
”  ,   ,      1.5    .  ძვირფასო ჟანეტ შენ ამბობ რომ ის მეორე დღიდან გრამზე მეტს იკვებებდა ჩემს

    ,      5მიერ წარმოებული ზეთი იმდენად ძლიერია რომ ჩვეულებრივ ადამიანს საშუალოდ
  ,    ,    1  კვირა სჭირდება იმისათვის რომ მიაღწიოს იმ დონეს რომ მას შეუძლია გრამი დღეში

.     ,    დალიოს შეიძლება იყოს პრობლემა დაძაბულობასთან რომელიც გამოიყენებოდა ამ
   ,   ზეთის კანაფის შტამების წარმოებისთვის შეიძლება მნიშვნელოვნად განსხვავდებოდეს

  ,      .მათ სამკურნალო შესაძლებლობებში ამიტომ პრობლემა შეიძლება იყოს დაძაბულობა
,  ,   60   ,  . ჩვეულებრივ იმ დროს როდესაც პაციენტმა გრამი ზეთი დალია კიბო გაქრა მაგრამ

    ,     ,   .   თუ ეს ასე არ არის მე ვაგრძელებ მათ ზეთის მიცემას სანამ არ იქნება დრო და საჭირო
     .  ზეთის რაოდენობა შეიძლება მნიშვნელოვნად განსხვავდებოდეს ადამიანში ჩვენ

         ,ყველანი განსხვავებულები ვართ და ზოგი ადამიანი ბევრად უფრო სწრაფად იკურნება
 .  ,  ,    ვიდრე სხვები ჩვეულებრივ ადამიანები რომლებიც ძლიერ დაზიანდნენ

   ,     ქიმიოთერაპიის და რადიაციის შედეგად საჭიროებენ ხანგრძლივ მკურნალობას და მეტ
.       ,    ზეთს ზეთმა უნდა გაანადგუროს ყველა ის ზიანი რაც ამ ეგრეთწოდებულმა

 .         მკურნალობამ დატოვა ჩემი რჩევა იქნება შევეცადოთ ზეთის წარმოება სხვა ძლიერი
 ,      ,   ინდიკატორის შტამიდან მაგრამ ყველანაირად შეინარჩუნოთ ის ზეთზე ეს არის

  ,      .  ერთადერთი რაც ვიცი რამაც შეიძლება მისი სიცოცხლე გადაარჩინოს საუკეთესო
,   ”სურვილები რიკ სიმპსონი

”    ,     ,    მე არ ვარ დარწმუნებული არის თუ არა ეს წარმატება მაგრამ მე ნამდვილად ჩავთვლი
  !   ,    ,   მას როგორც ერთს თუ ვინმეს აინტერესებს რატომ მაქვს მამაკაცური ხმა ეს იმიტომ კი
,        -   ,   ,არა რომ სიგარეტის მწეველი ვიყავი ან სხვა რამ არასოდეს ვეწეოდი არამედ იმიტომ

   .    51  (  !)     20რომ ამოვიღე ფარისებრი ჯირკვალი მე ვარ და ნახევარი და ზეთს ვიყენებ
.       .   წლიდან მე ყოველთვის ყოველთვის მომხიბლავი იყო აორთქლება რამდენიმე წლის

-          წინ დავიწყე ყლაპვის პრობლემა და ჩემმა ექიმებმა აღმოაჩინეს კვანძები ფარისებრ
.    ,     ჯირკვალზე კვანძები ფარისებრ ჯირკვალზე რომ კიბოს ტესტირებაზე უნდა

.    -     წავსულიყავი როდესაც ისინი ამას აკეთებენ ისინი უბრალოდ ჩამაგრებენ დიდი ვირის
      .    -ნემსს თქვენს ყელში და შედიან კვანძებში შესამოწმებლად ისინი არაფერს მოგცემენ

-  .  ,      ანესთეტიკას ადგილმდებარეობის გამო ასე რომ გააკეთე ეს რამდენჯერმე და ნახე თუ
 .  - 6x-      შეგიძლია იჯდე ყოველ შემთხვევაში ზე დაჭრის შემდეგ და ფარისებრი ჯირკვალი

  ,      -   იმდენად დიდი გახდა რომ გადაყლაპვა და სუნთქვა მიჭირდა ფარისებრი ჯირკვალი
.       -  ,    ამოვიღე ჩემს ოჯახში არსებული ყველა კიბოსთან ერთად ვიფიქრე რომ თამაშს წინ

.  . .     ,   ვიქნებოდი კიბო არა არცერთი მე ერთადერთი ვარ ჩემს ოჯახში ვინც კიბოს გადაურჩა
.   20  .        აქამდე მე ზეთს წლიდან ვაკეთებ მე მქონდა თითქმის ყველა კიბოს ტესტი იქ ოჯახის

 -      !     :-)ისტორიის გამო და ნადა ჯერჯერობით მადლობა ღმერთს შენ აკეთებ მათემატიკას
”ჯანეტი
”  !     .     ,გამარჯობა რიკ ემი გარდაიცვალა დღეს დილით ემიმ ზეთის გამოყენება შეწყვიტა

    .  ,     როდესაც მისი ნომრები უცნაურად გამოჩნდა თქვენ თქვით რომ რაღაცას ცუდი სუნი არ
-         . ჰქონდა ექიმებმა გააფუჭეს მისი ლაბორატორიის შედეგები და ისინი ცუდად იყვნენ ემი
   (23   ,  3   4  ).   ძალიან დაღლილი იყო რაუნდი რადიაცია ან ქიმიოთერაპია მან უბრალოდ

.  .     ,  ,   .დათმო არ ვხუმრობ მან ჩვენამდე იმდენი რამ განიცადა რომ იგრძნო რომ დრო მოვიდა
  .   -  .       ის მართალი იყო ზეთის გარეშე დასრულდა ერთი კვირით ადრე ის ასე მშვენივრად

-  !          გამოიყურებოდა ვფიცავ მას სურდა დღეში ორ გრამამდე აეღო და ეს ნამდვილად
.        .   ,დაეწყო შემდეგ ის წყეული ტესტები დაბრუნდა და ის დასრულდა მე მას ვეხვეწებოდი

  .   ?  . გამეგრძელებინა მისი მიღება როგორ უმკლავდებით ამას განადგურებული ვარ ჯანეტი
"
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”  ,     ,  ,     ძვირფასო ჟანეტ მე ვიცი რას გრძნობ ძვირფასო მე იგივე დამემართა რამდენიმე
,         .  ,ადამიანთან რაც მე მკურნალობდა და ეს არ არის კარგი გრძნობა ყოველ შემთხვევაში

     ,   ,    ,ჩვენ შეგვიძლია გულში მივიღოთ ის ფაქტი რომ ის რასაც ჩვენ ვაკეთებდით
     ,   .     დაგვეხმარა და ჩვენ არ ვართ ის ვინც ზიანი მიაყენა ხშირად ძალიან ძნელია არ ჩავერთო

,         ,   იმაში ვისთანაც ჩვენ ვმკურნალობთ და როდესაც მსგავსი რამ ხდება ის ყოველთვის
  .       მაიძულებს დავახრჩო პასუხისმგებლები მე არ მაინტერესებს რამდენად ფიქრობენ ის

      ,   იდიოტი ექიმები საკუთარ თავზე და საკუთარ პროფესიაზე მკვლელობა მკვლელობაა და
  ,     ,  .   სანამ ეს დასრულდება საზოგადოება აპირებს ნახოს ყველა ის რაც არის მე ასე ვუყურებ
,     ,     ,  ჯანეტ ჩვენ ყველას ვერ გადავარჩენთ მაგრამ რასაც ჩვენ ვაკეთებთ ამსუბუქებს

  .   ,      უთვალავი ადამიანის ტანჯვას ასე რომ ყველაფერი რაც ჩვენ შეგვიძლია გავაკეთოთ
 ,        .   არის გავაგრძელოთ სანამ არ მოვახერხებთ ამ სამყაროს გონზე მოყვანას თქვენ ხართ

      ,    მშვენიერი ქალი უზარმაზარი გულით და რასაც აკეთებთ ძალიან ბევრს ნიშნავს
 .       ტანჯული მასისთვის ამიტომ შეეცადეთ კონცენტრირება მოახდინოთ თქვენს მიერ

       გაკეთებულ სიკეთეზე და ნუ დაადანაშაულებთ საკუთარ თავს სხვათა
.       არაკომპეტენტურობაში ჩვენნაირი ადამიანები ქმნიან განსხვავებას და ჩვენნაირი

,     ,       ადამიანები რომლებიც შეცვლიან ამ სამყაროს ასე რომ გთხოვთ ნება არ მოგცეთ
   ,    . არაფერმა გადაგაცილოთ იმ გზიდან რომელსაც ჩვენ ორივე ვმოგზაურობთ საუკეთესო

,   ”სურვილები რიკ სიმპსონი
”           ...მე რიკ სიმპსონის ფენიქსის ცრემლები ბევრჯერ გავუზიარე ჩემს ფეისბუქ კედელს

         .შემდეგ ერთ დღეს ჩემი მეგობარი ლიმფომასთან ერთად სიკვდილის საწოლზე იწვა
     ,       როდესაც მან დაინახა ჩემი პოსტები ზეთზე მან მაშინვე დაიწყო ზეთის აღება და ახლა

 !    ,   ,   კიბო უფასოა მისი ექიმები გაოგნებულები არიან როდესაც მათ უთხრეს რომ მას სამი
   ...  . ” თვის სიცოცხლე ჰქონდა ისინი შეცდნენ ჯეიმი

”   ,      - ,     ძვირფასო ბატონო სიმპსონ მე მყავს პაციენტი აშშ ში რომელმაც ცოტა ხნის წინ
  .   .    დაიწყო ფენიქსის ცრემლები ჩვენს ქვეყანაში კანონიერია ის დაახლოებით ერთი თვისაა

,      .     პროგრამაში მაგრამ მეორე კვირიდან ითხოვს გრამზე მეტს გრამზე მეტი დღეში რაიმე
 ?        ,   სარგებელს მოაქვს მე მივიღე ეს პაციენტი უფასოდ და მაქვს შეგრძნება რომ ის ცოტათი

 .           თამაშობს ჩემთან მას უნდოდა გრამი დღეში მეორე კვირიდან და შემდეგ ორი გრამი
 -      .   looped on  .   დღეში და ეს არის უაღრესად ძლიერი მე მეოთხედი გრამი ჩვენ ვიყენებთ
 -  100%  15% -   THC .    ,ბუდას ინდიკას ზე მეტი შემცველობით როგორ ექცევით პაციენტებს

     ? ,  ”რომლებსაც უფრო და უფრო მეტი სურთ მადლობა გიორგი
”  ,    ,     ,ძვირფასო დოქტორდოქტო მე მოვუწოდებ ყველას ვისაც აქვს მძიმე მდგომარეობა

    .     ,  მიიღოს ზეთი რაც შეიძლება სწრაფად რაც უფრო სწრაფად მიიღებენ მათ მით უფრო
 .     ,    60  სწრაფად განიკურნებიან მე ვნახე რამდენიმე ადამიანი ვინც მთლიანი გრამიან

       .   მკურნალობას იღებდა თვეში და კურნავდა მათ ტერმინალურ კიბოს მაგრამ ასეთი
   ,     .   ადამიანები იშვიათია და შესაძლებელია რომ ეს ბიჭი გთამაშობდეს მე რამოდენიმე

        .    ,ადამიანი ვცდილობდი ეს ჩემთან ერთად და მე მათ გავურბივარ მე არ ვარ წინააღმდეგი
  ,    ,     მივაწოდო ზეთი მათ ვისაც ეს მედიკამენტურად სჭირდება მაგრამ მე არ მივაწოდებ მას
,      .   ,   სულელებს რომლებიც თაღლითობის ასაღებად არიან წასული თუ გრძნობთ რომ ეს

  ,    ,     ბიჭი თაღლითობას ცდილობს უბრალოდ უთხარით მას რომ თავად მოუწევს კანაფის
  .    ,   ამუშავება წამლის წარმოებისთვის თუ ის ნამდვილად არის ის სავარაუდოდ შეეცდება

 ,  ,     .    ამის გაკეთებას თუ არა თქვენ ალბათ აღარასოდეს მოისმენთ მისგან თქვენ არ გაქვთ ამ
       ,    .ზეთის გაუთავებელი მარაგი და ის უნდა წავიდეს იქ სადაც ის საუკეთესოს გააკეთებს

  .  ,   ”გააგრძელე კარგი საქმე საუკეთესო სურვილები რიკ სიმპსონი
”     ,  RS      მე ვმკურნალობ ქალს ტერმინალური კიბოთი კანაფის ზეთით და ის საბოლოოდ

. !" უმჯობესდება ᲛᲣᲨᲐᲝᲑᲡ ვუდუტოტატოო
”   .  25% THC SKYWALKER OG,  OG   PSA  160. 100ახლა იგივეს აკეთებ ბოლო ზეთი ჩემი იყო

    7 ”. გრამის შემდეგ დღეს მისი ჯიმი
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”  ,   ...    ...      გამარჯობა კრის განაახლე კიბო მიდის მან გუშინ დილით დარეკა დაბნეული
. ,    ,    ონკოლოგისგან ჩვეულებრივ ჩვენ გვაქვს პირისპირ დანიშვნა მაგრამ მან ამჯერად მას

,          დაურეკა რომ რჩევა მისცა რამოდენიმე კვირის წინ გაკეთებული ყველა სკანირების
 .შედეგების შესახებ

 -    .   ,     ,   ღვიძლი კიბო აღარ ჩანს ფილტვის კიბო ერთი ფილტვის კიბო გაქრა ხოლო მეორე
   .  -     ...  ფილტვის კიბო მნიშვნელოვნად შემცირდა მკერდი მან კომენტარი არ გააკეთა მან არ

   ...         ახსენა მკერდის აზრი ასე რომ დედა მას დაურეკავს რამდენიმე კითხვისთვის და
 ,          დანიშნოს შეხვედრა რომ შევიდეთ და ვისაუბროთ და წარსულის ნახვა და ბოლო
.   ,      ,    სკანირება მე ვშიშობ რომ ის ცოტა შოკირებული იყო როდესაც დოქტორმა დაიწყო
     ,     ლაპარაკი ღვიძლისა და ფილტვის კიბოს გაქრობაზე რომ მას დაავიწყდა ჰკითხა

 .მკერდის არეზე
        ...ყველა სკანირება იყო ახალი ჰორმონოთერაპიის ბილიკის წინასწარი სკრინინგისთვის
  ,        ,მაგრამ დოქტორი ამბობს რომ ის აღარ არის კანდიდატი ჰორმონების შესწავლაზე
           რადგან პაციენტს უნდა ჰქონდეს ზრდა კიბოს არეებში და მისი ყველა სფერო არ

,  იზრდება მაგრამ კვდება
     !!!       ჩვენ მთვარეზე ვართ ზეთის შედეგებით როდესაც რიკს ვესაუბრე ერთი თვის წინ

 ,   ,       –290  დედაჩემთან დაკავშირებით მან მითხრა რომ მან უნდა გაიაროს მე დღიანი
      .    მკურნალობა და ჩვენ ამას ვგეგმავთ სექტემბრის დასაწყისში ამასობაში ჩვენ მას

  .შემანარჩუნებელდოზას დავაყენებთ
!    ,      Ვაუ მან მკურნალობის დაწყებიდანვე იცოდა რომ ზეთი მუშაობდა მის სიმსივნეებზე და

    .      ,გრძნობდა როგორ მცირდებოდა და მიდიოდა ჩვენ ყველა იმდენად მადლობელი ვართ
        .  რომ გამაცანით თქვენი დოკუმენტური იდეა და გაიზიარეთ ეს მკურნალობა ამაღამ

 ,    .  ,  "სახლში ვარ თუ დრო გაქვთ სასაუბროდ სამუდამოდ მადლიერი სინდი

”    ...   ,    გამარჯობა ძვირფასო კორი უბრალოდ მინდოდა გაცნობოთ რომ მე დედაჩემის ზეთი
  ,      ...      მივეცი მეგობრის მეგობარს რომელსაც აქვს ძუძუს კიბო მან ერთი თვე გასტანა და

 ...        ...   რემისიაშია ზოგიერთი კიბოს უჯრედი არის გარდაიცვალა სიმსივნეში და ექიმი
      ,      გაოგნებული და პოზიტიური იყო და როგორც ჩანს თუ მას უკეთესი შედეგი ექნება

 ,       .   შემდეგ ჯერზე ის დაიწყებს ზეთთან დაკავშირებით რაღაცის გაკეთებას მე ძალიან
     ,      ბედნიერი ვარ და მადლობას ვუხდი ღმერთს რომ მომცა საშუალება მიმეცა ეს

      ..  :))     ინფორმაცია კანაფის ზეთის შესახებ ამ ქალს ასე რომ დედაჩემს შეეძლო
   ... ”ყოველდღიურად მიეღო ზეთი

”  ,    .     გამარჯობა რიკ კარგი ამბავი მივიღე დედაჩემმა ვეღარ გაუძლო ფსიქოლოგიურად
 ,     ,   . , იმის შემეცნებას რომ მას მკერდში აქვს კიბო ამიტომ ჩაუტარდა ოპერაცია თუმცა მან

  30 ,       ,   შეჭამა დოზის გრამი და სვამდა მცენარეული ჩაის ვიღაც ბიჭისგან რომელსაც აქვს
          .  ყველა სახის სამკურნალო ბალახი და მან ასევე დაასხა ამ ბალახების ბაფთები ყოველ

,     ,    7    100%შემთხვევაში როდესაც ექიმებმა ამოიღეს ეს კიბო ის იყო არაუმეტეს მმ ზომის და
,   1%        .  3  ქსოვილით მხოლოდ იყო აქტიური და ავთვისებიანი და კვდება ფაზაში ექიმი
    ,       ...   ,   უყურებდა ამას და მათ თქვეს რომ მათ მსგავსი არაფერი უნახავთ ასე რომ თუ ის
   1–2  ,   .   ოპერაციის გარეშე დარჩებოდა კვირა ყველაფერი გაქრებოდა ახლა ის

   1       ,   ყოველდღიურად იღებს ზეთს და ნახევარ გრამზე და ახლა ესმის რომ ოპერაცია
  .სრულიად არასაჭირო იყო

,     ,   ,    ,თუმცა ის ახლა ბევრად უფრო მშვიდია ვიდრე ის იყო რადგან ის საშინლად ხვდებოდა
        ...    ასე რომ ჩვენ არ შეგვიძლია მისი ოპერაციიდან გამოყვანა მაგრამ ახლა ყველაფერი

       .   ,კარგადაა და მწვანილებმაც და ზეთმაც თავისი საქმე გააკეთეს ყოველ შემთხვევაში
    23  ,    ,    სულელმა ექიმებმა მისცეს მას რადიოთერაპია მაგრამ მან თქვა რომ ამას არ

     ,    .  ,გააკეთებდა და ექიმმა ხაზებს შორის თქვა რომ ის მართალია წარმოუდგენელია
    .    ,  .   რამდენად შორს მიდიან ეს ექიმები ყველა ამბობს გამარჯობა რიკ ძალიან დიდი

       . ” მადლობა რეკომენდაციისთვის და კიდევ ერთხელდიდი მადლობა ჯინდრიხს სას
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”  ...       ...      ...  რიკ მეგობარს თავის ტვინის სიმსივნე ამოეღო მას აქვს ფილტვზე ლაქები მათ
    ...     სურთ ქიმიოთერაპია და რადიაცია ნავთობის მიღება ნარჩენები იქნება ქიმიოთერაპიის
  ?   ,        დროს და რადიაცია იმის დანახვა თუ როგორ არის ის ტვინის სიმსივნის ამოღების

, ,   80 % -  ,       ...შემდეგ აღსანიშნავია რომ ის ით უკეთესია ვიდრე გასულ კვირას იყო ამ თავში
  ,         , მინდა ვუთხრა მას რომ არ გააკეთოს ქიმიო და რადიაციული და გააკეთოს ზეთი მაგრამ

     ... ”ეს არ არის ჩემი არჩევანი შერონი
- ,     . ,  შერონ ეს გაზრდის მის გადარჩენის შანსებს სინამდვილეში ქიმიოთერაპია მხოლოდ

 ,    120-180      იმას გამოიწვევს რომ მას მოუწევს გ ზეთის ჭამა შემდგომ მხოლოდ დაზიანების
.    ,   ,     .  გასაუქმებლად რა თქმა უნდა ეს ასეა თუ ის გადაურჩება მოწამვლას საუკეთესო

, JBსურვილებით
” ,   ,      ,   ყველასთვის ვინც ფიქრობთ რომ რიკ სიმპსონი არის თაღლითური თქვენ უნდა

,        –3   იცოდეთ რომ მიშელ ოლდრიხმა მხოლოდ ფილტვის მე სტადია განიკურნა კანაფის
,       WAMM–   !   ზეთით რომელიც მოწოდებულია ვალერი კორალის და ის მიერ რატომ ვერ
       ?!    ,იწყებს მედია და ექიმები სიმართლის თქმას ერთხელ კანაფი კურნავს კიბოს

!      ,     ღმერთმანი და უპასუხისმგებლო ადამიანები არიან ის ვინც ცდილობს გაამხნეოს ეს
   ,     ,   ,   რეალობა და არა ისეთები როგორიც მე და ტომია რომელთაც სურთ რომ მსოფლიომ

     . ” იცოდეს სიმართლე კანაფის და კიბოს შესახებ სტივენ
”  ,    .    PET   გამარჯობა ყველას კარგი ამბავი მაქვს ცოლმა მიიღო სკანირების შედეგი

.   5      6     ორშაბათს მას წელი ჰქონდა კიბო ქიმიოთერაპიის რაუნდისა და ერთი ღეროვანი
  ,     .  6     უჯრედის გადანერგვის შემდეგ მაგრამ ის კვლავ დაბრუნდა თვის წინ მას უნდა

   ,  ,     .გაეკეთებინა კიდევ ერთი გადანერგვა მაგრამ გაუქმდა რადგან მათ დონორი ვერ იპოვეს
 ,    .    ,    .  ასე რომ მან დაიწყო ზეთი ორშაბათს ექიმმა გვითხრა რომ კიბო გაქრა მადლობა

, .   , . ” ზეთისთვის რიკ შენ ხარ კაცი მადლობა ლუკ
-  ,  .     .   მადლობა ლუკ სამედიცინო დოკუმენტაცია იქნება მისასალმებელი მან უნდა

  ,       ,   შეინარჩუნოს შემანარჩუნებელი დოზა მე ვჭამ რაც შეიძლება მეტ ზეთს როცა ეს
.     .  Youtube  შესაძლებელია შეძლებისდაგვარად აიცილეთ თავი სკანირებისგან ვიდეო

  .  , JBჩვენება შესანიშნავი იქნება საუკეთესო სურვილებით
”2013    ,     2014 ,   წელი წავიდა და მიხარია რომ მე შემიძლია დავინახო წელი რაც ექიმებს არ

,    2013 .         ეგონათ რომ მე ვხედავდი წელს მაგრამ აქ მე ჯერ კიდევ ცოცხალი ვარ და კარგად
.   ,       ,  ვარ რამდენიმე ადამიანმა რომელიც მე რამდენიმე წელია არ მინახავს :  ,  თქვა უი შენ
   !  ,      ,    ჯერ კიდევ ცოცხალი ხარ დიახ მე ჯერ კიდევ ცოცხალი ვარ რადგან ვიყენებ სწორ

  (  )    GBM   მცენარეულ მედიცინას კანაფის ზეთი ჩემი განუკურნებელი ტვინის კიბოს
.მოსაკლავად

 ,   ,     .     ასე რომ მადლობა ღმერთს რომ მაჩვენე განკურნების გზა დოქტორ ტივ ჰანი თქვენი
 ,       ცოდნისათვის კრანიოტომიაში ასევე რიკ სიმპსონმა თქვენი ცოდნის გაზიარებისთვის ამ

          ღმერთის მიერ გაგზავნილი ნავთობის შესახებ და ჩემი ცოლი ცინიმინ მანსური ჩემზე
       ზრუნვისთვის და ჩემი ანგელოზები თქვენი მოკრძალებული დახმარებისათვის და

     .   . მეგობრები და ჩემი ოჯახი მათი გასაოცარებისთვის მხარდაჭერა და სიყვარული თქვენს
, ,   .    გარეშე შეუძლებელია რომ ჯანმრთელად დამინახოთ თავს ბედნიერად და ბედნიერად

. ,   .ვგრძნობ დიახ მე მჯერა ანგელოზების
   2014  ,     ,  ყოველივე საუკეთესოს ყველას წლისთვის ეცადეთ არ იყოთ სტრესი იყავით

   . ” ბედნიერი და იყავით ჯანმრთელი ელია
”     (xxx)   ,    მე მინდა მადლობა გადავუხადო იმ ზეთისთვის რომელიც შემოიღეს ჩემი

 !! ,      !!   კიბოსთვის ჯერჯერობით ჩემს სხეულში კიბო არ არსებობს ეს ნამდვილად მუშაობს
,      !  ხალხო მტკიცებულება არის ყველაფერი ჩემს სამედიცინო ჩანაწერებში დიდი მადლობა
     !!! ” ყველას და დიდი დახმარება ცრემლებს ბეკი
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”  ,       ,  ცნობისმოყვარე ჯინდრიხს ის აბსოლუტურად მართალი იყო იმის შესახებ რომ
       .  აქტუალურ გამოყენებას იყენებდნენ პირდაპირ კანზე და არა სახვევზე განსხვავება იყო

  . ” დღე და ღამე როლანდი
--    .   20-30-50%    ,   Რა თქმა უნდა ნაყენები ზეთით ასევე მშვენივრად მუშაობს რადგან ისინი

   .  ,    (ადვილად ხვდებიან ზედაპირის ქვეშ ზოგიერთ შემთხვევაში კანაფის თესლის ზეთი ან
 )        .  შის კარაქი და კანაფის ზეთის ნარევები ასევე ძალიან სასარგებლოა მაგრამ

,      ,  . JBლოგიკურად რაც უფრო მეტ ზეთს მიიღებთ ჭრილობაზე მით უკეთესი
”   ,        .  მე ადრე დავწერე რომ ჩვენ წარმატებული გვქონდა ძუძუს კიბოს მკურნალობა ახლა

  ,     ,   ექიმებმა უთხრეს პაციენტს რომ მისი შედეგები იმდენად კარგია რომ სამსახურში უნდა
.        ,     წავიდეს პაციენტმა თქვა მადლობა ღმერთს და ექიმმა თქვა რომ მას უნდა მადლობა

        ,   ,გადავუხადო არა ღმერთს და მე ვკითხულობ რა არაფერს აკეთებს მაგრამ ეუბნება მას
       ...   .. რომ მან უნდა მიიღოს ქიმიოთერაპია და რადიაცია გიჟი ექიმი რა

    ,     ,    5მაგრამ ჩვენ გადავედით შემდეგ დონეზე ჩვენ ვკურნავთ ვიღაცის სახეს რადგან ის
   .        წლის წინ დაინგრა აბებით ამ ადამიანს დიდი პრობლემები ჰქონდა ნაწლავებთან და
 ,          , ისინი თვლიან რომ ეს თავდაპირველად კიბო იყო და მას აძლევდნენ ძლიერ აბებს რამაც

   .   ,      მისი სახე ბაყაყს დაანგრია შემდეგ მათ თქვეს რომ ეს შეიძლება იყოს კრონის დაავადება
     .და ასე შემდეგ და ასე შემდეგ

   ,     5      ჩემი აზრი ის არის რომ ეს ადამიანი წლის განმავლობაში ცდილობდა მისი სახის
 .          ,განკურნება უშედეგოდ მან ხუთჯერ დაასხა კანაფის ზეთი სახეზე და ისევ არ გვჯერა

    .  OMG   ,    როგორ გამოიყურება მისი კანი ახლა ის ძალიან ბედნიერია ახლა მას შეუძლია
   .კვლავ იყოს საკუთარი თავი

  ,   3 ,    ვცდილობ გადავიღო სურათები მაგრამ ყოველ დღეში მაგრამ კანი იმდენად სწრაფად
,           ,განიკურნა რომ მე არ შემიძლია გაჩვენოთ როგორ გამოიყურებოდა მისი სახე ადრე

         მაგრამ მისი ნებართვით ჩვენ მომავალ დღეებში ვაჩვენებთ მის ძველ სურათებს
(   )  ,      ... ”მხოლოდ სახის კანი და ახალი ასე რომ თქვენ ხედავთ განსხვავებას ჯასმინი
”   39  , 2     .      მე ვარ წლის ქალი წლის და მკერდის კიბო შემხვდა ეს ზეთი არის ჩემი წამალი და

.     .        განკურნება ეს ხალხი სიხარბით სავსეა მათ წარმოდგენა არ აქვთ იმ ტკივილსა და
,       .   ტანჯვაზე რომელსაც ჩვენ და ჩვენი ოჯახები განვიცდით უბრალოდ ეგოისტური

. . ” სიხარბე კარმა სალი
” ,   ...  ,     2-3  . კარგი ორი კვირა ექიმმა თქვა რომ შარდის ბუშტში მაქვს სმ სიმსივნე უნდოდა

 OR–   .    14    .  პირდაპირ ში წამიყვანა ის გაქრა დღეზე ნაკლებ დროში დადასტურებულია
 .   2/15,   კომპიუტერული ტომოგრაფიით დიაგნოზი კომპიუტერული ტომოგრაფია

 2/29 ”. გაკეთებულია გერშ
”     14  ,   2-3   ეს კომპიუტერული ტომოგრაფია გაკეთდა დღის შემდეგ როდესაც სმ სიმსივნე

,  .  14  ,  დაფიქსირდა შარდის ბუშტში მხოლოდ დღის განმავლობაში მხოლოდ აუცილებელი
  ,     .    ...  14კანაფის ზეთის გამოყენებით ბუშტში სიმსივნე არ შეინიშნება კანაფი მხოლოდ

 ... . ,   .     .  დღე წავიდა გთხოვთ კანონმდებლებმა ეს გაიგონ არ წამიყვანო ჩემი წამალი ეს არ
     .      .  ”არის მხოლოდ მთვრალის კიდევ ერთი გზა ეს წამალი გადაარჩენს ჩემს სიცოცხლეს

გერშ
”  ...     .      კარგი მე მივიღე პათოლოგიის ანგარიში ჩემს შარდის ბუშტში სიმსივნე შემცირდა

 .     ,      2.5  .სანამ ამოიღებდნენ ბოლოს ექიმმა რომ დაინახა მისი ზომა იყო დაახლოებით სმ
  ,   0.5  - .     როდესაც მათ ამოიღეს ის შემცირდა სმ მდე მაინტერესებს რას იტყვის ამის შესახებ

 . ” ეს ექიმი გერშ
”  ,  !   , ,   ძვირფასო რიკ ღმერთმა დაგლოცოს მე დავკარგე დედა ბებია საყვარელი დეიდები და

     .  ,   ბიძები და მეგობრები წლების განმავლობაში სიმსივნით მაგრამ ის ვინც ყველაზე მეტად
,   , ,   .  2010   42დამარტყა იყო ჩემი მშვენიერი ჭკვიანი მშვენიერი და კიმი მას წლის ივლისში

     -4      2011  წლის ასაკში ფილტვის კიბოს მე სტადიის დიაგნოზი დაუსვეს და წლის
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  .       ,თებერვლისთვის იგი გარდაიცვალა არ ვიცი რა მკურნალობით სარგებლობდა იგი
   ,    ,    რადგან ოჯახში არავის უთქვამს რომ გვიანობამდე კვდებოდა ხოლო მისი ნარკომანი

      .     ყოფილი ქმარი ზრუნავდა მასზე და ოჯახი გამოკეტა ბოლო თვემდე არ ვიცოდი ზეთის
     .   ,     შესახებ და მას შემდეგ ვცდილობდი კვლევას თავიდან მეგონა რომ ეს იყო გველის

,     ,     27 ,ზეთი ისევე როგორც ბევრი სხვა რამ მაგრამ ჯერჯერობით მე ჩამოვთვალე ადამიანი
 ,        .  27რომლებიც აცხადებენ რომ განკურნეს ან მნიშვნელოვნად შეამცირეს კიბო ამით

 !!!    YouTube-     !  ადამიანი და ეს მხოლოდ ზე და ონლაინ ბლოგებზეა მარტო ვისურვებდი ამის
    1997 ,    ,  2000შესახებ ვიცოდე ჯერ კიდევ წელს როდესაც დედაჩემს დიაგნოზი დაუსვეს ან

,    ,  2010 ,    წელს როდესაც ბებია რემისიიდან გამოვიდა ან წელს როდესაც ჩემს დას უთხრეს
   ,  ,    -     სახლში წასვლა და მოკვდა ან შარშან როდესაც ჩემი ძმა კანონს პირის ღრუსა და ყელის

        .    კიბო დაუდგინდა და სახის ნახევარი უნდა ამოეღო და აღედგინა მაგრამ ახლა ამას
,  .     ,  , ვაკეთებ თქვენი წყალობით ღმერთმა დაგლოცოთ თქვენ და ყველას ვინც გიყვართ და

 ,    ,     მადლობა თქვენ რომ ამდენი შრომა იმუშავეთ რომ ეს მშვენიერი წამალი ყველასთვის
 .  ”    ,    ,   ხელმისაწვდომი იყოს დენის და გმადლობთ რომ ამდენი მუშაობდით რომ ეს

    .  ”    ,მშვენიერი წამალი ყველასთვის ხელმისაწვდომი ყოფილიყო დენის და გმადლობთ
  ,       რომ ამდენი მუშაობდით რომ ეს მშვენიერი წამალი ყველასთვის ხელმისაწვდომი

. ” ყოფილიყო დენის
-  ,   ?      ძვირფასო დენის მე რა ვთქვა მათ მოკლეს დედაჩემი ქიმიოთერაპიით ფილტვის მცირე

  ,        .   .უჯრედული კიბოს გამო ასე რომ მე ზუსტად ვიცი რას გრძნობ არაფერი სასიამოვნო
 ,         ,  ყველა დრო წამალი ხელმისაწვდომი უნდა ყოფილიყო და არა მხოლოდ იმიტომ რომ
   .    ,       ვინმეს ფულის შოვნა სურს რა თქმა უნდა მაგრამ ყველა არ გადაყლაპავს მას ისე

,   .      ,   ,მშვიდად როგორც მე ეს არის ძალიან ტრავმული გამოცდილება როდესაც გაარკვევთ
           .რისი განკურნება ან კონტროლი შეუძლია მთელ ზეთს და რა გამოიყენა მის ნაცვლად

     ,    გთხოვთ გამომიგზავნოთ იმ ონლაინ ჩვენებების ჩამონათვალი ეს შეიძლება იყოს
   ,    , საინტერესო და გამოსადეგი სხვებისთვისაც რომლებიც ისევე გამიბანეს ტვინი როგორც

     "  "  მე რიკთან შეხვედრამდე და გავარკვიე ჩვეულებრივი მედიცინის სფეროში არსებული
 .რეალური მდგომარეობა

       გმადლობთ მხარდაჭერისთვის და გვეხმარებით ამ მედიცინის შესახებ ინფორმაციის
.     ,    გავრცელებაში რიკთან ორწელიწადნახევარი მუშაობის შემდეგ მხოლოდ იმის თქმა

,          ,შემიძლია რომ სწორად წარმოებული და გამოყენებული ზეთი ზუსტად იმას აკეთებს
  . JBრასაც ის ამბობს

”  !    .   ***** ***** გამარჯობა კორი გასაოცარი სიახლე კიდევ ერთხელ ჩემო მეგობარო თქვენ
   ***  ,      2  ესაუბრეთ და გაუგზავნეთ ლოს ანჯელესში ის უკვე კანაფის ზეთზეა უკვე თვეა და

          ის წავიდა სამედიცინო გამოკვლევების ჩასატარებლად დღეს და მის სხეულში კიბო აღარ
 !!!!!!!  !!!!!!!      ,არის ᲧᲕᲔᲚᲐᲤᲔᲠᲘ ᲒᲐᲡᲐᲒᲔᲑᲘᲐ ის სცილდება შენთვის მადლიერებას იმის გამო

      ,     **** !!!რომ შენ მას უთხარი და მადლიერია იმისთვის რომ შენ მას უთხარი
 .    ,     ,სამუდამოდ გმადლობთ თქვენ იმდენად კარგი ხართ რომ ეხმარებით ყველა ამ ადამიანს

        !    -რომელსაც არც კი იცნობთ და სიცოცხლეს იხსნით მთელ მსოფლიოში მე წავალ ლოს
         ანჯელესში მანქანით სამუშაოდ და ვცდილობ შევაჩერო ჩემი დიარეა და გამომიყვანოს

 60-80-  .       ტუალეტიდან ჯერ დღეში რას იტყვით ამაზე კიდევ ერთი გასაოცარი
?     !! ”მოხსენებისთვის ჩვენ ძალიან გვიყვარს ეს

”       .      მე მინდა დღეს ჩემი ექიმის კომენტარი გაგიზიაროთ მე დიდი ხანია მაქვს ბუშტის
    .      (ინფექცია და ექიმი მკურნალობს ინფექციას დღეს მან უშუალოდ შეხედა კამერას არც

 )    ,        ( ),ისე სახალისო და როგორც ჩანს მე მაქვს შარდის ბუშტის მასის ნაშთები სიმსივნე
  (     )    რომელიც დაიღუპა მისი სიტყვები არ არის ჩემი და იწვევს ინფექციის

.გახანგრძლივებას
!      ;   :  ”  40    ისევ მისი სიტყვები არ არის ჩემი დოქტორმა თქვა მე წელზე მეტია ვვარჯიშობ

         მედიცინაში და არასოდეს მინახავს სიმსივნე ადგილზე კვდებოდეს რაიმე სახის გარე
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 .”     ,       ჩარევის გარეშე მე ვიღებ ზეთს მარტში მაგრამ მას შემდეგ რაც ჩემი მოსავალი
   6      . 8შემოვიდა მე დაახლოებით კვირის განმავლობაში ვიღებ ორმაგ დოზირებულ ზეთს

    ,    (ოქტომბერს ცოტაოდენი ოპერაციის გასაკეთებლად დავრწმუნდები რომ მასა გაქრა თუ
  ).      ,      მანამდე არ გავივლი მე მქონდა გარკვეული ეჭვი ზეთზე მაგრამ ხალხნო მე არ მაქვს

 .მეტი ეჭვი
    ,    5  6  .მე მაქვს საკმარისი კვირტის მასალა რომ შევადგინო დაახლოებით ან უნცია ზეთი

   Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC.  , გამოყენებული მასალა არის ვერ გეტყვით რამდენად
    .       ,კმაყოფილი ვარ აქამდე მიღწეული შედეგებით მე ჩემს ექიმს ჯერ არაფერი მითქვამს

 FLa–       .  ,  რადგან ში ზოგიერთი ექიმი უარს იტყვის თქვენს მკურნალობაზე ასე რომ მან ჯერ
 . ” არაფერი იცის ჯონ

-     , . .     მაგრამ შენ საკმარისზე მეტი იცი ჯონ გილოცავთ მე გავაგრძელებ ზეთის მიღებას და
  .     ,   ოპერაციას მოგვიანებით დავტოვებ აღარ არის შესაძლებელი სკანირება თუ ეს

.       ,   შესაძლებელია მე ასევე მივიღებ ზეთს სუპოზიტორიის სახით თქვენ ყოველთვის
       . , , გინდათ მიიღოთ ზეთი რაც შეიძლება ახლოს მტკივნეულ ადგილას ასევე ეცადეთ რომ
    ,   .  მიიღოთ ზეთი ერთზე მეტი შტამიდან თუ ეს შესაძლებელია საუკეთესო სურვილებით

, JBშენ
”    JB.      .  სრული შეთანხმება არსებობს და ხაზს უსვამს ოპერაციის დაგვიანებას სხეულის

       .ნებისმიერი ინვაზიური მუშაობა საშუალებას იძლევა ინფექციები თქვენს სისტემაში
       უხეში ჩვევებისა და საკუთარი სასწაულმოქმედი წამლების სრული უპატივცემულობის

,       ,   გამო ჩვენ ახლა გვაქვს ანტიბიოტიკებისადმი მდგრადი ხორცი რომელიც ჭამს
,     .  RSO  ბაქტერიებს რომლებიც გავრცელებულია უმეტეს საავადმყოფოებში გაასწორებს

,      " - "?  Run  From  the  Cure  ამას მაგრამ რაც შეეხება ქირურგიულ ბოჩ სამუშაოს ყველაფერს
. ” ამბობს ტიელმანი

”3    RSO–      .დღის წინ ჩვენ ით ვმუშაობდით მეგობრის ბაზალური უჯრედის კარცინომაზე
     .     RSO  ჩვენ დღეს შევამოწმეთ და თითქმის გაქრა ჩვენ ხელახლა მივმართეთ და

 .     3    ,   გადავაფარეთ ბანდაჟი ჩვენ მას კიდევ დღეში შევამოწმებთ და ველოდებით რომ ის
  3    .      .   ,გაქრება წინა დღის შედეგის მიხედვით ეს არის მის მარჯვენა ხელში წინა კიბო

  ,   . , . ” რომლისგანაც ჩვენ განვკურნეთ მარცხენა ხელზე იყო ჰოო მუშაობს მარკ
-- ,  .    ,  ,  . JBᲓიახ ეს ასეა ჩვენ არ გავაკეთებდით იმას რასაც ვაკეთებთ რომ არა
”        .  82   ,  2010   22მე მქვია გიორგი და მინდა მოგცეთ ჩემი ჩვენება წლის ასაკში წლის

,   . ,      დეკემბერს დამისვეს საყლაპავის კიბო მითხრეს რომ ექვს თვიდან ორ წლამდე მექნება
  ,       სიცოცხლე და შესაძლოა რადიაციული მკურნალობის შემდეგ რაღაც მომენტში ყელში

,   .ჩავდე რათა გადაყლაპვის დასახმარებლად
       ,   დიაგნოზის დასმის წინ მიჭირდა სუნთქვა და საჭმლის გადაყლაპვა შეშუპება მქონდა

     .  2011    ორივე ფეხში და დავიღალე მსუბუქი აქტივობით წლის სექტემბერში გავიარე
 . 2011      რადიაციული მკურნალობა წლის სექტემბრისთვის მიჭირდა მყარი საკვების ყლაპვა

 .  ,   .      და დაღეჭვა ვგრძნობდი რომ ვიხრჩობოდი ჩემი საკვები უნდა დაჭრილიყო პატარა
.         Boost shakes. ნაჭრებად მე მირჩევნია მიირთვა ბუშტუკოვანი საკვები და მის ნაცვლად მე

    .    -    ასევე ვგრძნობდი ძლიერ გაზს მუცელში გაზმა ჭექა ქუხილი და ელვა მომაწვა
.      ,   მუცელში თავბრუსხვევის ეპიზოდებს ვიწყებდი სუნთქვის გაძნელებით ქოშინით და

.          .  ოფლიანობით ჩემი ბალანსი ცუდი იყო და მე ვერ მოვახერხე კარგად ყოფნა ძნელი იყო
        .სასურსათო ნივთების გადატანა ჩემს სუიტაში ქოშინისა და ოფლიანობის გარეშე

       მოგვიანებით თავბრუსხვევის მძიმე ეპიზოდმა გამომიგზავნა საავადმყოფოში და ექიმმა
    .    ,  დამინიშნა მეორე არტერიული წნევის აბი ჩემი საავადმყოფოში ყოფნისთანავე უცხო

         ადამიანი მომიახლოვდა და კანაფის ზეთი შემომთავაზა ჩემი კიბოს სამკურნალოდ და
     .  მიმიყვანა ფენიქსის ცრემლების ვებსაიტზე დამატებითი ინფორმაციისთვის მე
       ,   თავიდანვე ვღელავდი და შემეშინდა კანაფის ზეთის მიღების გამო მე ყოველთვის

,     ,     მეგონა რომ კანაფი არის წამალი რომელიც გამოიწვევს დამოკიდებულებას და
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   .      მიმიყვანს სხვა მძიმე ნარკოტიკებთან რიკ სიმპსონის კანაფის ზეთის შესწავლის შემდეგ
,    .     გადავწყვიტე რომ მკურნალობის კურსს გავდიოდი მკურნალობის დროს და მის შემდეგ

,  /    " "  .მივხვდი რომ კანაფის კანაფის ზეთი არის კარიბჭე უკეთესი ჯანმრთელობისკენ

    -1/2   ,   ,კანაფის ზეთის პირველი დოზის ბრინჯის მარცვლის შემდეგ მე მაშინვე შევამჩნიე
    .რომ ის ჩემს სხეულში მუშაობდა

 ,        . ვიგრძენი რომ ის ჩემი სხეულიდან თითებიდან ფეხის თითებამდე მიედინება
  ,      . განვიცადე სიმშვიდის ბედნიერების და ჩემი იუმორის გაძლიერების განცდა
    ,  6   . ჩემი ფეხები ელასტიური იყო რომელიც საათის შემდეგ გამუქდა
          სუნთქვა უფრო მშვიდი იყო დასვენების დროს და ასევე ძილის დროს
 /  :დღეების კვირის შემდეგ
  /  .ჩემი გროვები ბუასილი გაქრა
   მხრის ტკივილი შემცირდა
  . ქოშინი შემცირდა
          მეორე დღიდან გაზების დაგროვება და კუჭის დისკომფორტი დაწყნარდა და გახდა

    . უფრო რეგულარული და განაგრძო მკურნალობა
        ,  მე შევამცირე და შევწყვიტე არტერიული წნევის აბების მიღება ვინაიდან

     .   არტერიული წნევის მაჩვენებლები ძალიან დაბალი იყო არტერიული წნევის აბების
 ,    მიღების შემდეგ ჩემი არტერიული წნევა ნორმალიზდება

       . ორივე ფეხისა და ტერფის შეშუპება მნიშვნელოვნად შემცირდა
      -   26   შემიკრძალა მადა და დამირეგულირდა წონა ჯერჯერობით კილო მაქვს

. დაკლებული
   კანის ფერი გაუმჯობესდა
  თავბრუსხვევა გაქრა
        ,  ,  გულისცემა უფრო რეგულარული ჩანს და არც ისე შემაწუხებელი მიმაჩნია რომ

    დაბადებიდან არარეგულარული გულისცემა მაქვს
     ნაწლავის მოძრაობა უფრო რეგულარული გახდა
  ,   . განიცადა უკეთესი უფრო მშვიდი ძილი
    ბალანსი და კოორდინაცია გაუმჯობესდა
     . შეუძლია უკეთესად იმოძრაოს ქოშინის გარეშე
    უფრო მკაფიო გახდა საუბრებში
       შეიცვალა ჩემი მსოფლმხედველობა საგნებზე და ამაღლდა განწყობა
    შეიცვალა ჩემი შეხედულება მარიხუანაზე

,  ,      ზოგადად ყველა სიმპტომი რომელსაც ვგრძნობდი სანამ კანაფის ზეთით მკურნალობას
, .ვიღებდი გაქრა

3  1/2     .     თვე დამჭირდა მკურნალობის დასრულებისთვის ეს გამოცდილება არც ისე
 .    ,    ,    -უსიამოვნო იყო ეს იყო კორექტირება როდესაც დოზებს ვმატებდი მაგრამ ერთი ორი

   .      დღის შემდეგ ყველაფერი მოწესრიგდა მე მივყევი რიკ სიმპსონის მიერ
    - .შემოთავაზებული დოზის გაზრდას მეტ ნაკლებად

2   ,      .  ,თვის მკურნალობის შემდეგ ჩემი ვიზიტი ონკოლოგთან გასაკვირი იყო მან აღნიშნა
     ,     რომ ჩემი კანის ფერი კარგად გამოიყურებოდა არტერიული წნევა და გულისცემა

 ,       ,   ნორმალური იყო და რადგანაც გადაყლაპვის პრობლემა არ მქონდა არ მჭირდებოდა
.  ,   ,      სტეინტი ასევე მან აღნიშნა რომ რენტგენოგრაფია წინასწარი დანიშვნის კარგად

        6   .გამოიყურებოდა და რომ მე არ მომიწია დაბრუნება მინიმუმ თვის განმავლობაში
, 3       ...ჩვეულებრივ თვეში ერთხელ მქონდა დაგეგმილი ონკოლოგის მონახულება

 ,       .    მე მჯერა რომ კანაფის ზეთმა მოკლა ჩემი კიბო ყველა სხვა ჯანმრთელობის
,      ,    გაუმჯობესება რაც მე განვიცადე კანაფის ზეთისგან მაგრძნობინებს თავს ახალ

.        .   ადამიანად მე სრულიად გაოგნებული ვარ კანაფის ზეთის სასწაულით მე ძალიან
 ,     .მადლობელი ვარ რომ გადავწყვიტე კანაფის ზეთის აღება
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       . კანაფის ზეთმა განმაახლა ჩემი ჯანმრთელობა და გაახანგრძლივა სიცოცხლე მადლობას
  ,   !    !   გიხდით რიკ სიმპსონ ღმერთმა დაგლოცოთ განაგრძეთ კარგი საქმეები მე სრულიად

 ,      . ."დარწმუნებული ვარ რომ კანაფის ზეთს შეუძლია სიცოცხლის გადარჩენა Გმადლობთ
გიორგი
”    ...    +31 ,  ,  მინი განახლება გიორგისთვის დღემდე მან დაკარგა ფუნტი ახლა კი ცოტა ხნის

    ,     (   280 წინ მას სტომატოლოგთან ვიზიტი მოუწია წონის დაკლების გამო ის ადრე ფუნტს
).  ,       ,  იწონიდა მან გაიგო რომ მას შეეძლო წონაში დაბრუნება საკმაოდ მარტივად თუკი მას

 ,          ),   ახლა სურდა თუმცა ის ირჩევს უფრო დაბალ წონას და ცხოვრების წესს მას უნდა
  / .    ,გაეკეთებინა პროთეზი ხელახლა ჩასწორებული მისმა სტომატოლოგმა აღნიშნა

       .რამდენად კარგად გამოიყურებოდა და მისი ფერიც უკეთესი იყო
 ,    ,         უნდა აღვნიშნო რომ ჯორჯმა თქვა რომ მას ჯერ კიდევ კარგი სუნთქვა ჰქონდა და

   ,      , დღემდე არ ახრჩობდა პრობლემა მას ამ კვირის დასაწყისში ჰქონდა სტეიკი კარტოფილი
       ,   .და ბოსტნეული ვახშმისთვის და მისი კვება გაცილებით იოლია ვიდრე ოდესმე

  " " .  ,     გამოიყენება მისი მკურნალობის დაწყებამდე ის გვეუბნება რომ ის ამ კვირაში ეწვია
 (  ) ...   : " ,    ექიმს რეგულარულ ექიმს მისმა ექიმმა წამოიძახა ვაუ დარწმუნებული ხარ რომ შენ

  ,    ?"     ,    ხარ იგივე გიორგი რაც ადრე ვნახე ასევე მისმა ექიმმა თქვა რომ მისი ფერი
.   ,      ,   გაუმჯობესდა ჯორჯი მეუბნება რომ მან მოგვიანებით აჩვენა ექიმს რამდენი სითხე

    ,   ,    ...  დაკარგა ორივე ფეხში და უთხრა რომ მას ჰგონია რომ თითქმის გაქრა შემდეგ ექიმმა
: " ,    ".თქვა გიორგი შენ აღარ გაქვს შეშუპება

         ( ) მან შეიძინა ძველი სამედიცინო ინფორმაციის ნაშრომები და მასაც უთხრეს ახლა მას
/         უნდა შეეძლო ეცადა თავისი ძველი რენტგენი პლუს კომპიუტერული ტომოგრაფიის

 ( )     ( ).  სკანირება დისკზე მისი ონკოლოგისგან მომდევნო დანიშვნისას ივნისი ის ცდილობს
    ...   .  ჩაერთოს ონკოლოგთან დანიშნულ შეხვედრაზე ახლა ექიმის დახმარებით ამ ვიზიტის

   MRI– .       ...    დროს ის მოითხოვს ს მან უკვე გაიარა გრძელი გზა თუმცა მისი ერთადერთი
  (   ,     !!)  , რეალური პრობლემა თორემ ის ამბობს რომ ის მშვენივრად იქნებოდა არის ის რომ

         მას დაბადებიდან აქვს არარეგულარული გულისცემა და ამ ბოლო დროს ის
   .   ,      ჩვეულებრივზე ოდნავ მეტს აჩქარებს არ ვიცი მისი წონის დაკლება იწვევს მის

       ,  არარეგულარულ გულისცემას თუ აღელვებას ამ ცხოვრების შეცვლის მოვლენისგან ან
   ,     ,    ,    რას აკეთებს ეს დარწმუნებით მე მხოლოდ ის ვიცი რომ მე მინდა რომ ეს მისთვისაც

.        დაფიქსირდეს მას ახლა აქვს მიმართვა კარდიოლოგთან მის გულისცემასთან
  .           დაკავშირებით და ა ასევე ცოტა ხნის წინ მისი ფერი კიდევ უფრო გაუმჯობესდა მას

 /   ,       .უფრო წითელი ვარდისფერი სახე აქვს მისი მიმოქცევაც კიდევ უფრო უკეთესი ჩანს
,        ...  1 ”ჰოდა სულ ეს არის რისი მოპოვებაც ახლა შემიძლია მშვიდობა თავისუფლება

” ,    ,      RSO–   კარგი რიკ და ჯინდრიხ ჩემი შრომისმოყვარეობა და ერთგულება ს მიმართ
 .   2004        საბოლოოდ გამოვიდა მე წლიდან მივყვები რიკისა და ფენიქსის ცრემლებს და

    .     მყისიერად მწამდა ზეთის სამკურნალო შესაძლებლობების მე სიტყვა გავავრცელე და
100%  -    ,       .   ით დავდექი მაშინაც კი როცა ხალხი იცინოდა და გიჟად მეძახდა მე უკვე

    3     განვკურნე ტერმინალური კიბოთი დაავადებული ადამიანი და ჩემი უახლესი პაციენტი
 ,          მე დამსახურებაა რომ რეალურად გავდი სამედიცინო სისტემას და უარი ვთქვი იქ

   ,    RSO-    არსებულ მკურნალობაზე და დამტკიცებულია რომ ის ს იყენებდა კიბოს
 ...            3სამკურნალოდ მისი ორივე ფილტვი სავსე იყო კიბოთი და მათ მისცეს მას სიცოცხლის

,      ... 5  .   თვე როდესაც მას პირველად დაუსვეს დიაგნოზი თვის წინ დღეს ის ოფიციალურად
      27  .   თავისუფალია კიბოსგან და მან ფაქტიურად მოიმატა ფუნტი კიბოს ექიმები

      5  განცვიფრებულნი არიან მისი სასწაულებრივი გამოჯანმრთელებით მხოლოდ თვის
       ,   განმავლობაში მათგან ძლივს დახმარების გარეშე და რეალურად ამბობენ რომ ის უფრო

,    .       ჯანმრთელია ვიდრე ახლა არიან ლოლ ის ზეთს ჭამდა საავადმყოფოს ექიმების
   Weed World ,     თვალწინ და ატარებდა ჟურნალს რომელშიც ფენიქსის ცრემლიანი სტატია
        RSO–  .   აჩვენებდა მას ყველა სხვა პაციენტს და ავრცელებდა სიტყვას ს შესახებ მე მალე

    ,   RSO–    ექნება საავადმყოფოს ყველა დოკუმენტაციის ასლები რომ მ განკურნა მისი
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

 ...      ,      სიმსივნე ეს პირდაპირ წერია მის საბუთებზე რომ მან გამოიყენა კანაფის ზეთი
.        ,  სამკურნალოდ მე რაც შეიძლება მალე მოვუყვები მას ისტორიას რათა

   ,     25  შეძლებისდაგვარად დამეხმაროს სიტყვის გავრცელებაში მე ასევე ვიცნობ სხვა
,   ,   RSO    ადამიანს რომლებმაც დაინახეს რომ სასწაული მოქმედებს სხვადასხვა

       .  ..  დაავადებებზე და ისინი ასევე მუშაობენ საკუთარი თავის განკურნებაზე სიტყვა
 !!!!  :  )          ,ამოიწურა განკურნებულთა სახელით და მალე ბევრი სხვა იქნება ჩემს მხარეში

        მინდა გითხრათ მადლობა ბიჭებს თქვენი მუდმივი შრომისა და ერთგულებისათვის
   ...     ...   !!პანაცეას ხელახალი აღმოჩენისათვის თქვენ ხართ მაშველები სიტყვასიტყვით

   PA ”მშვიდობა და სიყვარული სტივ
” ,      ,   . გამარჯობა მე უნდა მოგიყვეთ ამბავი სასწაულის შესახებ რომელიც მოხდა გუშინ მე

      .     მყავს მეგობარი და მისი სახელია შენონ ობრაიენი ის არის ტვინის კიბოს გადარჩენილი
17 .        .    წლის მას უკვე ერთი წელია აქვს არაოპერაციული სიმსივნე მისი ტვინის თითქმის

  .   RSO    MRI–   , მთელი ზომა გაიზარდა მე მას გავუზიარე და გუშინ ს შედეგებმა აჩვენა რომ
   .    14 .  სიმსივნე თითქმის ნახევარით შემცირდა იგი იღებს მას თებერვლიდან თქვენ უნდა

,     Hail  Mary.     ,    გესმოდეთ რომ ეს იყო მე ძალიან მადლობელი ვარ რომ ჩემმა სულმა
       . ” აღმოაჩინა თქვენი ამბავი და მე შემეძლო მისი გადაცემა ნადინი

”      ,    4ჩემი მეგობარი მთლიანად განიკურნა ნაწლავის კიბოდან კანაფის ზეთის მიღებიდან
.   ,  .     კვირაში ექიმები თავებს იხეხავენ ვერ ხვდებიან ამ კაცს რადიკალური ოპერაცია უნდა

 12  ,      10%  -  .  1ჩაუტარდეს ოქტომბერს მას ქონდა ოპერაციიდან გამოსვლის იანი შანსი
    .   ,  ,ნოემბერს მისმა ექიმებმა მისცეს ჯანმრთელობა ეს იგივე ექიმებია რომლებმაც უთხრეს

      .  .    რომ ის ცოცხალი არ იქნებოდა შობის სანახავად ალილუია ადიდეთ უფალი ამ
     ,   უკიდურესად სამკურნალო მცენარის ამქვეყნად დაყენების მიზნით რათა განკურნოს

,      . ." ყველა ვისაც აქვს საკმარისი რწმენა მის გამოსაყენებლად ᲛᲣᲨᲐᲝᲑᲡ შერი
” ,   .   30   RSO–    კარგი თავს უკეთ ვგრძნობ დაახლოებით დღე იყო ში ტვინის სიმსივნისა და

.    .   2    ,  დიაბეტისთვის სისხლში შაქარი მეცემა ინსულინი დღის წინ შევწყვიტე რადგან
    . ” სისხლში შაქარი ძალიან დაბალი იყო ჯეფ

”         1.    მან ასევე გაწმინდა სხვა მეგობრის ძუძუს კიბოს ეტაპი გოლფის ბურთის ზომის
     .  0.4    ,  სიმსივნურიდან ორ კვირაში პატარა ბარდაზე გადავიდა გ დღეში ორჯერ ნედლი

.         , ზეთი კანის კიბოს მქონე სხვა მეგობარმა ამოიღო იგი ადგილობრივ ხსნარზე რომელიც
   .პირდაპირ კანზე იყო დაფარული

       ,  საკუთარ თავზე მოვიშორე ინფექცია და შეშუპება ცუდ კბილში გავწმინდე ფილტვები
        ,  ასთმასთან ბრძოლის შემდეგ და ამოვიღე კანიდან ორი მხიარული ლაქა რომელიც

     ...      ...  შესაძლოა სიმსივნე იყოს ან არა არასოდეს შემოწმებულა და ეს წავიდა ოპ არანაირი
,   ,    ,  ქიმიოთერაპია არანაირი რადიაცია არანაირი გვერდითი მოვლენები არანაირი

. ” პრობლემა ბრიუსი
”   ,        მე გამოვიყენე ზეთი რომელიც მე თვითონ გავაკეთე რიკის ვიდეო ინსტრუქციის

    –4   “  B ”  ,გამოყენებით და განვიკურნე მე ეტაპის დიფუზური დიდი უჯრედის ლიმფომა
“  ”     58  !!   ვითომდა განუკურნებელი ფოლიკულური კიბო სულ რაღაც დღეში მას შემდეგ მე

        ვაგრძელებ ზეთის დამზადებას საკუთარი თავისთვის და სხვებისთვის და ვნახე
, , ,  ,  , , ფილტვების მკერდის პროსტატის ტვინის მსხვილი ნაწლავის ლეიკემიის პანკრეასის

10   ,      დადასტურებული შემთხვევა პაციენტები მუქი მწვანე ზეთებით მკურნალობენ
 !!        ,   თავს ზეთს ვაკეთებ ორივე ფოთლისა და ყვავილის გამო სპეციალური ანთების

  ,     !  საწინააღმდეგო ნაერთების გამო რომლებიც გვხვდება მხოლოდ მწვანე ფოთლებში მე
     1992.    " "   დავკარგე მთელი ჩემი მსხვილი ნაწლავი მე მქონდა ჩანთა ჩემი წვრილი

,   20      ,ნაწლავისგან რომელიც წელია მუშაობს ნორმალური სანტექნიკის მსგავსად
 7     !   , PAMF;რომელსაც წლის წინ უნდა ჰქონოდა ჭიები ჩემი გასტროენტეროლოგის თქმით

      " "  "  ,ის მიაწერს კანაბინოიდების მძიმე გამოყენებას ჯანსაღ ჩანთაში უკეთეს ფორმაში
 20   ,   ,      .  ”  ვიდრე წლის წინ იმ დღეს როდესაც ის პირველად იქნა ჩადებული მან მოისმინა
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

    ,     იგივე შედეგები მრავალი სხვა პაციენტისგან რომლებიც იყენებენ კანაბინოიდებს და
    !” ახლა ურჩევს მას თავის პაციენტებს კრეიგი

”Whoot  Whoot,      !!  ,   რიკ სიმპსონის ზეთი გასაოცარია გმადლობთ რომ გაუზიარეთ
      .   მსოფლიოს როგორ გააკეთოთ ეს მშვენიერი განკურნება ყველასთვის მე ჩემი მეგობარი

   ,      . კარმენი ვაიძულე ზეთის აღება როდესაც მას ჰოჯკინის ლიმფომის კიბო დაუდგინეს ის
     !!!        უკვე ერთი წელია კიბოს გარეშე და ჩემი ადისონის დაავადება გაქრა მისი კვალი და

     ,     .  ექიმები ვერ ხსნიან როგორ და რატომ როგორც ეს არასოდეს მომხდარა აქამდე მაგრამ მე
   !!!   !!! ” შემიძლია და ვაკეთებ კანაფის კურნავს ემი

” ,    ,     .  გამარჯობა მე უბრალოდ ვიფიქრე რომ გაგიზიარებ სასიხარულო ამბებს კიბოს
,   ,    . პაციენტმა რომელზეც ადრე გესაუბრეთ ახლახან გაიარა კატის სკანირება სიმსივნეები

  !!!     ,     .    არ არის მის მკერდზე იყო სიმსივნე რომელიც ბეისბოლის ზომის იყო ის და სხვა
  !     .    სიმსივნეები მთლიანად გაქრა რჩება მხოლოდ ნაწიბუროვანი ქსოვილი ის და მე

    . ,  , ,ვადიდებთ ღმერთს ამ შესანიშნავი წამლისთვის კანაფი გასაოცარი მცენარე საჩუქარი
   .       რომელიც ყველას მოგვცეს ღვთისგან ჩვენ ყველამ უნდა მადლობა გადავუხადოთ რიკ

  ,    ,   , სიმპსონს და მსხვერპლს რომელიც მან გაიღო იმისთვის რომ ხალხმა გააცნობიეროს თუ
   .     40  .  რისი გაკეთება შეუძლია ღმერთს პაციენტმა დაიბრუნა დაკარგული ფუნტი ის

       .    100%გამოიყურება უფრო ჯანმრთელი და უკეთესი ვიდრე ოდესმე მინახავს მე ვარ
   ,     ,   დარწმუნებული და ჭეშმარიტი მწამს რომ რიკ სიმპსონის ზეთს როდესაც სწორად

  ,    .     12ამზადებენ და იყენებენ შეუძლია კიბოს განკურნება ამ დაავადებასთან ბრძოლის
 ,     .     წლის შემდეგ ეს პაციენტი თავისუფალია კიბოსგან ჩვენ შეგვიძლია მხოლოდ ჩვენი

   .დიდება მივცეთ ღმერთს ამისათვის
   ,     ,    კიდევ ერთხელ მადლობა რიკ რომ იყავი გამორჩეული ბიჭი რომელმაც ძალიან დიდი

  .    ,    ,  მსხვერპლი გაიღო ხალხისთვის უკვე ერთი წელია მე ვავრცელებ სიტყვას რისი
  RSO- .     100%  ,   ,გაკეთება შეუძლია ს ახლა მე ვარ დარწმუნებული იმაში რომ ყველაფერი

    ,   .      რაც თქვენს ვიდეოებში იყო ნათქვამი არის ლურჯი მე ვიღებ მეოთხე სტადიის კიბოს
   ,        პაციენტს და დარწმუნებული ვარ რომ ის ერთ წელზე ნაკლებ დროში გახდება კიბოსგან

.      .  თავისუფალი მე გავაგრძელებ სიტყვის მაქსიმალურად გავრცელებას მეც
   .   .  შეძლებისდაგვარად ბევრ ადამიანს დავეხმარები სიმართლე გაიმარჯვებს გმადლობთ

,      .  ,  ყველაფრისთვის რაც თქვენ გააკეთეთ და აკეთეთ პატივისცემით გაიზარდე
 ”ქალღმერთი

”    .    ,     ეს განკურნება ახლა რეალობაა მათ უთხრეს დედას რომ ფილტვის კიბო მეოთხე
    .  14       სტადიაში იყო გასული წლის დეკემბერში თვის შემდეგ ის გამოიყურება და თავს
    ! ,   ,  უკეთესად გრძნობს ვიდრე წლების წინ გმადლობთ რომ გყავთ ბურთები რომ დაიცვათ

 . ” CKთქვენი რწმენა
„     ,       . დოქტორი რონდომ შობის წინ მითხრა რომ ეს შავი ლაქა ზურგზე მელანომა იყო მასთან

     .      მივედი მას შემდეგ რაც სისხლდენა დაიწყო მოვედი სახლში და ზურგზე დავიწყე
        .  2   კვირტის ზეთის წასმა და ასევე ზეთის მუდმივი ჭამა დავიწყე კვირაზე ნაკლები

        2    დასჭირდა და ზურგზე ადგილი გამიწმინდა და მე დაახლოებით უნცია ზეთის ჭამა
.         .გავაგრძელე ძლივს ჩანს კვალი ჩემს ზურგზე და თავს ფანტასტიურად ვგრძნობ

          ფილიპეს ასევე ჰქონდა ერთწლიანი შემოწმება და ის ერთ წელზე მეტი ხნის
   .   ,     .   განმავლობაში იყო კიბოს გარეშე ასე რომ ისინი უწოდებენ კიბოს უფასოდ მას არ

    3  .      სჭირდება ექიმის ნახვა მინიმუმ წლის განმავლობაში მას არ ჩაუტარებია ქიმია და არ
 ,     4       აქვს რადიაცია მან დაითხოვა კანაფის ზეთის უნცია და ის მაინც ჭამს თითქმის ყოველ
.      .    . ” დღე არცთუ ბევრი ადამიანი სცემს ნაწლავის კიბოს რიკი არის ჩვენი გმირი ფლეიტა

ვუდი
”              მე და ჩემმა მეგობარმა ბიჭმა ცოტა ხნის წინ გავაკეთეთ თქვენი ზეთი და შევთავაზეთ ის

 ,      .   ,  კარგ მეგობარს რომელსაც ფეხზე ცუდი მელანომა ჰქონდა ჩვენ ავუხსენით როგორ
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      ,    ,   გამოვიყენოთ თქვენი ზეთი და გუშინ მან დარეკა რომ გაკვირვება გამოეხატა რომ ის
 !     . ” მთლიანად გაქრა ახალი ახალი კანის ზრდა ქვემოთ გვანდოლინი

”     ,    მხოლოდ ძნელი დასაჯერებელია იმ ადამიანებისთვის რომლებსაც არ ჰქონდათ შანსი
      ...     ,მიეღოთ განათლება კანაფის ზეთის სამკურნალო ძალაზე მე ვცხოვრობ იმ მხარეში

       10     .  საიდანაც რიკ სიმპსონი არის და ჩვენ უკვე წელია ვნახავთ სამკურნალო ძალას ის
 ,  ,   ,  ,   კურნავს კიბოს დიაბეტს კუნთების დაავადებებს კბილებს განსაკუთრებით კი

   (     ).დამწვრობის სასწაულებრივ საშუალებას თქვენ უნდა ნახოთ რომ დაიჯეროთ
  ,   ,    ,   ჯერჯერობით არაფერია ისეთი რაც ჩვენ ვნახეთ რომ ის არ იმუშავებს თუ სწორად და

 .     ,  ,რეგულარულად მიიღება განსაკუთრებით კარგია კანის კიბოს გულისრევის
     .   .  ,  კრუნჩხვების დროს და რაც ადამიანს სჭირდება კარგი ძილი არაფერია რაც

        ათავისუფლებს სტრესს სიცოცხლის კანაფის ზეთს და ჩვენი შინაგანი პრობლემების
  .     .   .  უმეტესობა გამოწვეულია სტრესით ასე რომ თქვენ წავიდეთ წარმატებები ყველას ის

 ,      .     ნამდვილად მუშაობს თქვენ უბრალოდ უნდა ენდოთ მას ენდე ღმერთს და რიკ
. ” სიმპსონს ტერი

”    ,     ,   , მე მხოლოდ ის ვიცი რომ მე მზად ვიყავი წასასვლელად მეტს ვეღარ გავუძლებდი ჩემი
         RSO  .  ისტორია აქ ჩავდე და ჩემი ანგელოზი წამოდგა და დამაკავშირა ზეთით მე

         შევწყვიტე ჭამა და მხოლოდ რამდენიმე ბრინჯის მარცვლის ზეთის ზონით ვგრძნობდი
  .        ,ჩემს შიგნით ცვლილებას მანამდე ჩემი ცხოვრება ტახტზე იყო გათბობის ბალიშით

  .       ,  სასმელებზე უარს ვამბობდი მეორე დღეს უკვე ყინულის ყუთში ავდექი ვეძებდი
,   .       ,     ,საჭმელს შხაპი მივიღე ზოგისთვის ეს არ არის დიდი საქმე სანამ არ დადგება დრო
    .   ,  , როდესაც შხაპისთვის დიდხანს ვერ გაძლებ მე დავრჩი მასზე მოვიმატე წონა დავიწყე

 ,     .  ,   ისევ ცხოვრება მართლაც დავიბრუნე ჩემი ცხოვრება ვნანობ რომ ოპერაციის
    .  56,      დაწყებამდე არ ვიცოდი ამის შესახებ თეთრი ქალი მკერდის კიბოს მსხვერპლი

 ”ქეთლინი
”       .    ჩემი მეგობრის დედას სამჯერ ჰქონდა ძუძუს კიბო ის რეგულარულად იყენებდა

,   ,      . მარიხუანას მაგრამ ექიმმა უთხრა რომ არ გამოიყენოს ის ქიმიოთერაპიის გავლისას მან
     ,    მოუსმინა ექიმს და შეწყვიტა მარიხუანის მოხმარება მაგრამ ის არასოდეს

.         გამოჯანმრთელდა მესამედ რომ დაბრუნდა მან უგულებელყო ექიმი და გამოიყენა
        მარიხუანა მთელი მკურნალობის განმავლობაში და აგრძელებს მის გამოყენებას რიკ
     .    5  სიმპსონის ზეთისა და საკვები პროდუქტების საშუალებით ის უკვე წელია

       ! ” თავისუფალია კიბოსგან და მისი დაბრუნების ნიშნები არ აქვს დუანი
”          მე უბრალოდ უნდა გაგიზიაროთ ეს შესანიშნავი ამბავი თქვენთვის და თქვენი

 ...         ,მიმდევრებისთვის ჩემი მეუღლის სამუშაო მეგობარმა უთხრა მას რამდენიმე თვის წინ
      ,      რომ მისი ქმრის პანკრეასის კიბო მეორედ დაუბრუნდა მე და ჩემმა მეუღლემ უკვე

  RSO.    ,     ვიცოდით თქვენი განათავსეთ ისინი თქვენს საიტზე რომ გაიგოთ მეტი ამის შესახებ
 .  .,           და ა შ მან მაშინვე დაიწყო ეს და გუშინ დაბრუნდა საავადმყოფოში მისი უახლესი

  ,     ,   ტესტების შედეგების მისაღებად საავადმყოფოში მას თითქმის ეუბნებოდნენ რომ მას
  ,  ,   ,   ისევ სჭირდება ქიმიოთერაპია მაგრამ ის რაც რეალურად მოხდა როდესაც მათ შეხედეს

, ,      ,  , შედეგებს არის რომ კიბო ნამდვილად გაცილებით პატარა გახდა ვიდრე მაშინ როდესაც
  ,    ,   . მათ პირველად შეამჩნიეს რომ ის უკან დაბრუნდა ფაქტობრივად თითქმის გაქრა ისინი

   ,      (  გაოგნებულები იყვნენ იმის შესახებ თუ როგორ შეიძლებოდა მისი შემცირება მათ უნდა
    ,    ).   ,  იცოდნენ ყველა სახის მედიცინის შესახებ არა მხოლოდ შხამიანი მათ თქვეს რომ

    ,     ,    ,უნდათ ამოიღონ ის რაც დარჩა მაგრამ მე მას ვურჩიე გაეგრძელებინა იგივე დოზები
  ,         რასაც ადრე აკეთებდა რადგან აშკარად დადებითად აისახა და არ შეეწუხებინა ის

   .        ჯალათები მის მახლობლად სადმე მე ძალიან გამიხარდა ახალი ამბების მოსმენა და ვერ
  . :) ”მოვითმინე რომ შეგატყობინოთ მარკ

- , , ,   ,     კარგი მარკ გაიარე როგორ გრძნობს პაციენტი სკანირება უმეტეს შემთხვევაში არ არის
.      120-180  ,     ,საჭირო თუ ის ექვსი თვის განმავლობაში გ ჭამს მას არ აქვს ბევრი საზრუნავი

 . JBროგორც ჩანს
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”    ,     არსებობს ათასობით დოკუმენტირებული მტკიცებულება რომ ის მართლაც კურნავს
  ,     ,  . კიბოს იმ ადამიანებს რომლებმაც უარი თქვეს ექიმებთან არაფერზე მხოლოდ ზეთზე მე
 4  .   3       14 კიბოს სტადია მქონდა მე მხოლოდ თვე მქონდა სიცოცხლისთვის და ეს იყო თვის

. ” წინ ტომ
”   ,      .    PSA უბრალოდ რომ გაცნობოთ აქ არის განახლება ბიძაჩემ ტომზე მისი ახალი დონე

 0.1   .  ,      არის და სტაბილური გმადლობთ რომ მოგვცეს ცოდნა მისი სიცოცხლის
.       –4  .    გადასარჩენად ის იყო პროსტატის კიბოს მე სტადიაზე ჩვენ ვეძებთ ჩვენების

.  ." გაკეთებას Ღმერთმა დაგლოცოს შერი
”  ,       ,  მას შემდეგ რაც წყლულოვანი კოლიტისა და კიბოსგან გამოჯანმრთელდა ჩემს

      ,  გასტროენტეროლოგს ახლა ყველა პაციენტი ჰყავს კანაფის პროდუქტებზე რადგან ისინი
     ,     ...არიან ყველაზე ძლიერი ანთების საწინააღმდეგო საშუალებები რომლებიც მან იცის

   ,    ,     !!!”და ისინი უკეთ მუშაობენ ვიდრე ნებისმიერი წამალი რომელსაც შეუძლია ახსნას
კრეიგი
”  ,     ...  3 -       მე ვიცი რომ ის კურნავს კიბოს მე ჯერ განვკურნე დედაჩემი და ის ახლა კიბოსგან

.”  თავისუფალია მაკ ჯეი
”  ,     ,  ძვირფასო ლარა მე უბრალოდ მინდოდა გამოგიგზავნე შეტყობინება რომელიც ძალიან

   ,   .    6  სწრაფად გადაგიხდი მადლობას ყველაფრისთვის რასაც აკეთებ მე უკვე თვეა
   .  ( ,    .თვალყურს ვადევნებ თქვენს გვერდს უკაცრავად ჩვენ პირველად ვსაუბრობთ

,     .)  ,    ვფიქრობ მე არ ვარ დიდი მოლაპარაკე მიუხედავად იმისა რომ მე ძალიან იშვიათად
   ,        ,ვამბობ რამეს თქვენს გვერდზე მე ძალიან ვაფასებ თქვენს მიერ ჩატარებულ კვლევას
      .   -    ,რადგან ეს ჩემამდე მოჰყვა ვაკეთებ საკუთარ კვლევას ერთ ერთი ის რაც გავიგე

     ,  ,   როდესაც პირველად დავიწყე თქვენი პოსტების თვალყური იყო ის თუ როგორ შეუძლია
  .     ,     კანაფს კიბოს განკურნება ეს ჩემთვის სახიფათო იყო რადგან დედაჩემი უკვე ერთი

,      .     წელია რაც ძალიან დაავადებულია პანკრეასის კიბოთი ის ძალიან ცუდად იყო
      ,    .გარკვეული პერიოდის განმავლობაში და ჩვენ ძალიან გვეშინოდა რომ ის არ გაივლიდა

         ერთ დღეს წავიკითხე შენი პოსტი კანაფის ზეთთან დაკავშირებით და გადავწყვიტე
 ,     .     ,  დედაჩემს ვკითხო ის ხომ არ ცდის მას მან აქამდე არასოდეს მოიხმარა კანაფი მაგრამ ამ

     .     დროს იგი მზად იყო შეეცადა ყველაფერი ვინაიდან ჩვენ ვცხოვრობთ სამხრეთ
,        3   კალიფორნიაში მე შევძელი მას უბრძანა კანაფის ზეთის თვიანი მომარაგება
 .   ,    ადგილობრივი დისტრიბუტორისგან ჩვენ მივხვდით რომ რამდენიმე თვის

  ,      .განმავლობაში შეწყვეტდით ქიმიოთერაპიას რომ გვენახა თუ არა კანაფი თავისთავად
,   ,    .    ,გასაკვირია რომ თქვენ ხედავთ რომ ის უკეთესდება მაშინვე ის თავს უკეთ გრძნობდა

 ,    ,      ,  უკეთ ჭამდა მეტი ენერგია ჰქონდა მაგრამ შეძლო ღამე კარგად დაეძინა გამუდმებით
 .         გაღვიძების გარეშე თვეები სულ რამდენიმე დღის წინ ჩვენ იგი სპეციალისტთან
,     .     2   2 მივიყვანეთ რომ ენახა რამდენად შემცირდა კიბო ის ამ ზეთს იღებს თვის და კვირის

     ,      განმავლობაში და მე მოხარული ვარ გაცნობოთ რომ მისი კიბო თითქმის მთლიანად
.  ,    5  ,    . გაქრა ექიმმა თქვა რომ ის მხოლოდ პროცენტი იყო ვიდრე ეს იყო ერთხელ როდესაც

  ,    .    ,   ვუთხარი როგორ მოხდა ექიმმა არ დაიჯერა მე ნამდვილად ვფიქრობ რომ თქვენ
    .    ,დაგეხმარეთ ჩემი დედების სიცოცხლის გადარჩენაში ბრძოლა ჯერ არ დამთავრებულა

      .   მაგრამ თითქმის დასრულებულია და ახლა სრულიად მომგებიანია ეს შეტყობინება არის
    …  ,   . ჩემი და მთელი ჩემი ოჯახის გმადლობთ იმისთვის რასაც აკეთებთ ლარა მადლობას

   . ♥ ”გიხდით ჩვენი გულის სიღრმიდან დინ
”  CureYourOwnCancer.com,    ,     ძვირფასო ცოტა ხნის წინ წავიკითხე რიკ სიმპსონის ზეთის

   .       .  შესახებ და გადავწყვიტე შემექმნა მე ძალიან დიდი ხანია მარიხუანას ვზრდი მე
         .გამოვიყენე ჩემი რამდენიმე საუკეთესო კვირტი და შევადგინე პრემიუმ კანაფის ზეთი

   .    ,   .ვცადე და ვერ დავიჯერე ის ისეთი ძლიერი იყო თითქოს არაფერი მქონია
     ,   11 მისი მცდელობის შემდეგ ვიცოდი პაციენტის შესახებ რომელიც დაახლოებით წელი

  (  ).  ,    ებრძოდა კიბოს ჰოჯკინის ლიმფომა მე შევთავაზე რომ ყოფილიყო მისი მარიხუანას
      ,   სამედიცინო მზრუნველი და მიმეწოდებინა ზეთი მისთვის უსასყიდლოდ სანამ ის
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 ,     .   ,     ,მიიღებდა ზეთს როგორც ეს იყო რეკომენდებული იმ დროს ის ჩემთვის უცხო იყო
 .         ვიდრე ნაკლები მე მას ერთი წლით ადრე შევხვდი თანაგრძნობის კლუბის შეხვედრაზე

  ,    .    ,   და მაშინ გავიგე რომ მას სიმსივნე ჰქონდა მე ძალიან მინდოდა მენახა შეუძლია თუ არა
  ,      "  "  ზეთს კიბოს განკურნება როგორც ეს რიკ სიმპსონის გაქცევა სამკურნალოდან იყო

.ნახსენები
,         ,ამრიგად ამ პაციენტთან კონტაქტისა და მისთვის შემოთავაზების წარდგენის შემდეგ

       ჩვენ წარვადგინეთ შესაბამისი დოკუმენტაცია ჩვენს სახელმწიფოში და დავიწყეთ
.    ,     ,   ,  ,მკურნალობა ჩვენ დავაყენეთ იქ სადაც ის ფლობდა მცენარეებს ასე რომ საბოლოოდ

     .     ,მას შეეძლო საკუთარი თავისთვის ზეთის მიწოდება ეს ასევე იყო შეთანხმების ნაწილი
      .  . რომ მან ისწავლა როგორ დაეხმარება საკუთარ თავს დავიწყეთ მკურნალობა თავიდან

   ,          ეს მისთვის რთული იყო რადგან ზეთი ძალიან ძლიერი იყო და მისი სამჯერ მიღება
    .დღეში შეიძლება საკმაოდ რთული იყოს

  ,      .  სამი თვის შემდეგ მის გულმკერდის ძალიან სიმსივნემ დაიწყო შემცირება ხუთი თვის
   .     CAT .  შემდეგ სიმსივნე მთლიანად გაქრა შემდეგ ის წავიდა სკანირებისთვის შედეგები

,     !     11   გამოჩნდა რომ ის კიბოსგან თავისუფალია ექიმები სულ მცირე წელია ცდილობენ
  .  ,      . .   მისი კიბოს განკურნებას ქიმიო ძვლის ტვინის გადანერგვა და ა შ საკმარისი იყო

    ,    .  მხოლოდ ერთი ფუნტი პრემიუმ კვირტი რომელიც გარდაიქმნა კანაფის ზეთში მას აქვს
 CAT      (  ).   დისკზე სკანირების შედეგები ადრე და შემდეგ მალე მოგვაწვდიან ის გამოვიდა და

  . ,   ,   საჯაროდ ესაუბრა ხალხს სინამდვილეში ის არის აღმზრდელი რომელიც ეხმარება სხვა
   !პაციენტებს სამკურნალო კანაფის ზეთით

    ,   BS      (  ),ეს ამბავი არის რეალური გარიგება არა მე მაქვს ორი ვიდეო ორივე მარჯვნივ
    .     რომლებიც გადაღებულია ადგილობრივ კანაფის ბანაკში ერთი ვიდეო მხოლოდ ჩემი

.          .    პაციენტია სხვა ვიდეო არის ჩემი პაციენტის და სხვა პაციენტის ჩვენებები მე და ჩემი
     . , GrowGoddess ”პაციენტი ვადიდებთ ღმერთს ამ სასწაულის გამო პატივისცემით

”      ,    ,ერთი წლის წინ ჩემმა ონკოლოგმა გვითხრა რომ სასწრაფოდ დავუკავშირდეთ ჰოსპისს
         ,  09  –  მსხვილი ნაწლავის კიბო ისევ ჩემს ფილტვებში და მსხვილ ნაწლავში იყო ში

     11  –   .   ამოღებული იყო მსხვილი ნაწლავიდან და ში ღვიძლიდან როდესაც აღმოვაჩინე
 ,      ,   .   კანაფის ზეთი დავიწყე ზეთის მიღება იმავე დღეს როგორც ქიმიო ჩემი სიმსივნის
  17.6.    (  2   )    მარკერი იყო ერთი მკურნალობის და კვირის ზეთის შემდეგ ჩემი სიმსივნის
  10.6.    2   5   ,  მარკერი იყო გასულ პარასკევს მკურნალობის და კვირის ზეთის შემდეგ ჩემი

   4.8.   ,      , სიმსივნის მარკერი არის ჩემმა ექთანმა მითხრა რომ მან არ იცის რას ვაკეთებ მაგრამ
      .    , ამ ქიმიოთერაპიამ არ უნდა გამოიღოს ეს შედეგები თავს იმაზე უკეთ ვგრძნობ ვიდრე

  . ” დიდი ხნის განმავლობაში დიანა
”  ,    ,   !!!” მე ვცადე მქონდა მსხვილი ნაწლავის კიბო კიბო გაქრა ჟან
”  ,  ,     ,   ,ძვირფასო რიკ მიუხედავად იმისა რომ მე პირადად არ გიცნობ მე თითქმის ვგრძნობ

      ,     რომ შენ იქნები ჩემი ოჯახის წევრი იმისთვის თუ რამდენად მნიშვნელოვანი იყო შენი
     !როლი ჩემს ცხოვრებაში და ჩემს ოჯახში

    ,     მე არასოდეს მექნება საკმარისი სიტყვები რომ მადლობა გადაგიხადოთ თქვენი
     ვალდებულებისთვის მთელი კაცობრიობის დასახმარებლად სრულიად უანგარო

.      ,        მიზანში მე ვცხოვრობ სლოვენიაში და გავიგე რომ თვის ბოლოს აქ იქნებით და არ
 ,    ,    გამოვტოვებ შანსს რომ მადლობა გადაგიხადოთ პირადად რომ ხელი ჩამოართვათ ჩემს

!გმირს
    3     4  ჩემს შეყვარებულ დედას თითქმის თვის წინ დაუდგინდა ფილტვის უჯრედის მცირე

  (  ,      ,  2სტადიის კიბო სიმსივნე დიდი როგორც ჩოგბურთის ბურთი მარჯვენა ფილტვში
    ).      მეტასტაზი ღვიძლში და ლიმფურ კვანძებში სულ რამდენიმე თვით ადრე მქონდა დიდი

,     "  "   იღბალი რომ წავაწყდი თქვენს ვიდეოს გაიქეცი განკურნებისგან და თუნდაც ვიცოდე
   ,      სამედიცინო მარიხუანის ბევრი სარგებელი მე შოკში ვიყავი თქვენს ფილმში
     "    ,  გაკეთებული გამოცხადებით და მახსოვს ვფიქრობდი თუ ეს დამხვდება კიბო მე
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  .  ”      ,    აუცილებლად წავალ ზეთზე შემდეგ ეს არ მოხდა მე არამედ ჩემი შეყვარებულის
,    ,    ,  დედას მართლაც განსაკუთრებულ ადამიანს რომელიც ყოველთვის მიყვარდა გარდა

,     !იმისა რომ ის ჩემი შეყვარებული დედაა
 ,       ,  ასე რომ ჩვენ გადავწყვეტთ დაუყოვნებლივ მოქმედებას და მე გამიმართლა რომ ვიპოვე

   !   ,     ყველა ნედლეული წამლის მოსამზადებლად მიუხედავად იმისა რომ იგი ღია იყო
  ,     ,     ზეთის მიღების იდეისთვის მან ასევე დაიწყო ქიმიოთერაპია რადგან იმ დროს მას

 ,        ძალიან ეშინოდა რომ არაფერს გააკეთებდა ამ საშინელი დაავადებისგან თავის
.დასაღწევად

 ,           ასე რომ მან თავიდან დაიწყო ქიმიოთერაპია და მეორე დღიდან მან ასევე დაიწყო
.         ზეთით მას შეეძლო დაენახა შესანიშნავი ანტიქიმიური ეფექტი ზეთის პირველი დოზის

  1  .   ,  , მიღებიდან მხოლოდ საათის შემდეგ ეს წარმოუდგენელი იყო მიუხედავად იმისა რომ
 ,     ,      ჩვენ ვიცოდით რომ ზეთი ალბათ იმუშავებდა ჩვენ არ ველოდით ასეთ სწრაფ

!  24       ,   გაუმჯობესებას საათის განმავლობაში უწყვეტი ღებინების და განცდა რომ ის
,       გარდაიცვალა მან დაიწყო შეგრძნება უკეთესად ნებისმიერი თვალსაზრისით

(  ,    ,   ,     .  .)    გულისრევა აღარ პირში ცუდი გემო დიდი მადა დიდი ძილი და ა შ და ის კვლავ
    .უმჯობესდებოდა და უკეთესია შემდეგ ქიმიოთერაპიამდე

 3    35    ,    ქიმიოთერაპიის რაუნდისა და მლ ზეთის შემდეგ მას ჩაუტარდა პირველი
      ,  კომპიუტერული ტომოგრაფია და შედეგები მართლაც გამამხნევებელი იყო ფილტვზე

     ,       2დიდი სიმსივნე ახლა იყო იმ ნახევრის რაც იყო წინა კომპიუტერულ ტომოგრაფიაზე და
        !მეტასტაზებიდან დარჩა მხოლოდ ერთი და ის უფრო პატარა იყო

         ამ პერიოდში მეც დავიწყე ბევრი კვლევის ჩატარება ენდოკანაბინოიდულ სისტემაზე და
 .    ,   ,კანაბინოიდების თვისებებზე და წარმოუდგენელია იმის დანახვა თუ რამდენი კვლევა

      ,   ,   კვლევა და ექსპერიმენტი არსებობს ამ თემაზე და როგორც ჩანს მთელი მეცნიერება
  ,    .    მხარს უჭერს იმას რაც თქვენ შემთხვევით აღმოაჩინეთ ბოლო დროს კიბოს ეროვნულმა

 ( )      "ინსტიტუტმა ამერიკის გახსნა განყოფილება მათ ვებგვერდზე სახელწოდებით კანაფი
 "         THC   და კანაბინოიდები და სულ რაღაც ერთი თვის წინ იგი განახლდა და კიბოს შესახებ

 .მრავალი დოკუმენტაციით
 ,         (  ,  ახლა მიზეზი რის გამოც მე მსურს პირადად თქვენთან შეხვედრა გარდა იმისა რომ

   ,    )   ,   მადლობა უნდა გადაგიხადოთ ისე როგორც თქვენ იმსახურებთ არის ის რომ მე
 ,      ,    მჭირდება დახმარება რათა დავარწმუნო ჩემი შეყვარებული დედა რომ დატოვოს ეს

 ,    ,    !უაზრო ქიმიოთერაპია თუნდაც ის განკურნდეს კიბო მას ძალიან აყენებს ზიანს
 ,    15 -    60  ,  27 -  მე გამოვთვალე რომ ამ თვის ში მან დაასრულა მლ მკურნალობა მაგრამ ში მას

   –5   (    !).მოუწევს ქიმიოთერაპიის მე ტურზე წასვლა რასაც მოჰყვება მეექვსეც კი
  ,     ,   ,როგორც თქვენ გესმით მე მინდა თავიდან ავიცილო ის რომ წავიდეს ქიმიოთერაპიაზე

     !    ,    როდესაც ის უკვე კიბოს გარეშე იქნება პრობლემა ის არის რომ ფილტვის მცირე
  ,       (უჯრედის კიბო ცნობილია რომ კარგად რეაგირებს ქიმიოთერაპიის დასაწყისში ან

    ),    ,    ყოველ შემთხვევაში ამას ექიმები ამბობენ ამიტომ მათ უთხრეს რომ არც ისე
   ,       ...გასაკვირია ის კარგი შედეგები რაც მან მიიღო ბოლო კომპიუტერულ ტომოგრაფიაზე

   ,        –5რაც მე მას შევთავაზე არის კიდევ ერთი კომპიუტერული ტომოგრაფიის ჩატარება მე
 ,    ,     ქიმიოთერაპიაზე წასასვლელად რათა დარწმუნებული იყოს რომ ის არ გააკეთებს

  .  ,    ,   ქიმიოთერაპიას სუფთა სხეულზე იგი დათანხმდა მაგრამ მე მაინც ვიცი რომ მას ეშინია
   ...ექიმების ნათქვამის საწინააღმდეგოდ

,       მაინტერესებდა იქნებ შესაძლებელი ყოფილიყო თქვენთან პირადი შეხვედრა
    -5   .   ,   კონგრესამდე და ქიმიოთერაპიის მე რაუნდის წინ დარწმუნებული ვარ რომ ის

        აღფრთოვანებული იქნება თქვენთან შეხვედრით და თქვენ ალბათ შეძლებთ იპოვოთ
        !სწორი არგუმენტი და მისცეთ მას უფლება სტიმული დატოვოს ქიმიოთერაპია
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 ,        მე წარმომიდგენია რომ თქვენ ალბათ გადატვირთული ხართ ყველა სახის დახმარების
,     ,         თხოვნით ასე რომ მე სრულიად მესმის თუ თქვენ არ გაქვთ დრო და ენერგია ან თუნდაც

     ,   გინდათ ჩაერთოთ ყველა პირად სამწუხარო ისტორიაში რომელსაც შეხვდებით თქვენს
 ...      გზაზე და დამოუკიდებლად თქვენი ხელმისაწვდომობისგან პირადად შეხვედრისთვის

     ,    მე ყოველთვის უსასრულოდ მადლობელი ვიქნები იმისთვის რაც შენ გააკეთე ჩემთვის
  !და მთელი მსოფლიოსთვის

   .     მადლობას გიხდით გულის სიღრმიდან გისურვებ ყოველივე საუკეთესოს შენს
  ,        ცხოვრებაში და ვიმედოვნებ რომ ერთ მშვენიერ დღეს შენც შეძლებ ნორმალურ

   ! , xxxცხოვრებაში ნორმალურ ცხოვრებაში დაბრუნებას პატივი
PS      ,     თუ გსურთ გამოაქვეყნოთ ეს ჩვენება მოგერიდებათ მაგრამ გთხოვთ ნუ მონიშნავთ და

   ,         არ იყენებთ ჩემს სახელს რადგან ჩვენ კვლავ ვიყენებთ ზეთს და ვცხოვრობთ ჯერ კიდევ
 ,        .   ამკრძალავ ქვეყანაში ასე რომ მე არ შემიძლია დავიჭირო საფრთხე მე მაინც

      შეგატყობინებთ მკურნალობის განვითარების შესახებ და მოხარული ვიქნები
   .მოგაწოდოთ სრულყოფილად დასრულებული ამბავი

”Xxx,     120-180       მან უნდა შეჭამოს გრ მაღალი ხარისხის ზეთი ექვსი თვის განმავლობაში
 ,   .    ,    CTუფრო სწრაფად თუ შეუძლია აღარ არის ქიმიოთერაპია თუ შესაძლებელია

 -         .სკანირება ისინი ორივე კანცეროგენულია და კიბოს კიდევ უფრო გაავრცელებს
  0,2-3   (   ,  , ,გააკეთეთ სანთლები გ ზეთით გაადნეთ კაკაოს კარაქი დაამატეთ ზეთი აურიეთ

 ,    )    ჩაასხით ფორმებში გააცივეთ ოთახის ტემპერატურაზე და მიეცით საშუალება
     ,  ,    (  გამოიყენოს ისინი დღეში ორჯერ ან სამჯერ ზეთის გარდა რომელსაც ის შეჭამს თუ მას

 ,       ).    შეუძლია მიიღოს თუ არა ოდნავ შეამციროს პერორალური დოზა მან ასევე უნდა
    -     აორთქლოს ზეთი დღეში რამდენჯერმე ხველა ხელს შეუწყობს ფილტვების გაწმენდას

     .და მოგვიანებით ის ასევე ამოიღებს სიმსივნეებს
    ,    ,   რაც შეეხება პირადად თქვენთან შეხვედრას ჩვენ სიამოვნებით ვიქნებით მაგრამ ჩვენ

     ,   ჩვეულებრივ ვატარებთ ძალიან მოკლე პროცესს მათთან ვისაც ქიმიოთერაპიის ჩატარება
,       ,   .  სურს ჩვენ დროს აღარ ვკარგავთ მათ დარწმუნებაში გადაწყვეტილება მათზეა ჩვენი

,  ,   ,     თვალსაზრისით ყველა ინფორმაცია რაც მათ სჭირდებათ არის ჩვენს საიტზე და რიკის
.     ,      ,წიგნებში თუ ვინმე მოვიდა და თქვა რომ მათ სურდათ ზეთის ქიმიოთერაპიით აღება

     ,     ჩვენ მათ ზეთს არც კი მივაწოდებდით სხვას სიამოვნებით შეჭამდა სასიკვდილო ქიმიოს
.      ,     გარეშე ნებისმიერმა რაციონალურმა ადამიანმა უნდა იცოდეს რომ შხამის მიღება არ

  .       .არის კარგი საქმე ზეთი ბევრად უკეთეს საქმეს გააკეთებს ქიმიოთერაპიის გარეშე
 ,      ,     ყოველ შემთხვევაში რაც უფრო მეტ ქიმიოთერაპიას მიიღებს მით მეტი ზეთის ჭამა

   -     ,   მოუწევს დაზიანების აღმოსაფხვრელად თუ ის გადაურჩება ქიმიოთერაპიას რა თქმა
,           უნდა რომ თქვენ არასოდეს იცით წინასწარ და ყოველი ინექცია შეიძლება იყოს

.    ,  .უკანასკნელი ბოდიში რომ ამას ვამბობ მაგრამ ასეა
 ,     ,        ასე რომ როგორც მე ვუყურებ მას მან უნდა შეათბოს ზეთი მასში და მაქსიმალურად

    .      pH,  დაშორდეს ექიმებს და მათ მკურნალობას მან უნდა გაზარდოს სხეულის შეჭამოს
       ,  ,თესლი ორი ვაშლიდან ყოველდღე და შემდეგ შეჭამოს ზეთი მიიღოს სუპოზიტორიებში

        აორთქლდეს ზეთი და შესაძლოა ის ადგილობრივად გამოიყენოს მკერდზე ალკოჰოლის
    .    .   ნაყენში ან კანაფის თესლთან ერთად ზეთი ან მსგავსი უბრალოდ მიჰყევით

       .  ინსტრუქციებს ჩვენს საიტზე და რიკის წიგნში საუკეთესო შედეგისთვის ასევე
    -     ,შეამოწმეთ რიკის იუთუბის ვიდეოები თქვენ მოისმენთ თითქმის იგივე წინადადებებს

     ,    -   რაც მისგან ან პირადად ჩვენგან გვესმოდა შეტყობინება უცვლელი დარჩა და ეს არის
"    "   .  დაშორდით ქიმიოთერაპიასა და რადიაციას რამდენადაც შეგიძლიათ საუკეთესო

,   ”სურვილებით ჯინდრიხ ბაიერ
”  ,    ,  , როგორც ვინმემ ვინც მოზარდობისას გაიარა ქიმიოთერაპია შემიძლია გითხრათ რომ

     !!!     ,   ეს არ არის გასეირნება პარკში ამის შეგრძნებით შემიძლია გითხრათ რომ ჩვენ
        ,ვცდილობთ ვიპოვოთ სამკურნალო საშუალება და რატომ არ ვცდილობთ ყველაფერს
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

     .     რომ ვიპოვოთ იგი ნაკლებად მტკივნეული გზებით შხამის მოსაკლავად შხამის მიცემა
   ,        .  ”ყოველთვის არ არის პასუხი სცადე ბუნებრივი განკურნება და ნახე რა მოხდება

კონსტანცია
”       ...     ჩვენ უნდა დავინახოთ რაღაც რეალური ცვლილებები და მშობლები არ უნდა იყვნენ

   ( )  !    იძულებულნი შვილის შხამი ქიმიოთერაპია გაუკეთონ თუ ადამიანებმა რეალურად
   ,  ,    .იცოდნენ რა ქიმიოთერაპია იყო მეორედ მიხვდებოდნენ რომ მას სხეულში ჩაასხამდნენ

 ,       აღარაფერი ვთქვათ იღბლიანი ხართ და კიბოს დაამარცხებთ ქიმიოთერაპიის გვერდითი
!  !      !  ”  46/7  მოვლენები ამაზრზენია დროა გაიღვიძოს ამერიკა და მსოფლიო ბრძოლა

განკურნებისათვის
”  ,      .   !გამარჯობა ჯინდრიხ გუშინ დავამთავრე რიკის წიგნის კითხვა Მაგარი რამე

 ,        გულწრფელად გითხრათ მე ნამდვილად არ მჭირდება რაიმე მტკიცებულება ზეთის
   !მართლაც ჯადოსნური ძალის შესახებ

         , მე ასევე გავაკეთე რამდენიმე ექსპერიმენტი და ყოველდღე ვხვდები რაღაც ახალს რისი
   !  !  ,   ,   გაკეთებაც ამ წამალს შეუძლია საოცარი სამწუხაროდ მიუხედავად იმისა რომ მე

    ,      ,დარწმუნებული ვარ და მაშინაც კი თუ ჩემი მეგობარი გოგონა დარწმუნებულია
    "  "  ...     დედამისი რატომღაც ვერ ახერხებს მთლიანად გაშვებას და მაინც არ არის

,     ...დარწმუნებული რომ დატოვებს საშინელ ქიმიოთერაპიას
     ,      მე მუდმივად ვცდილობ გამოვხატო კარგი არგუმენტები მაგრამ მე არ შემიძლია მისი

!        ,    გადაწყვეტა ის არის კიბოთი დაავადებული და ის ერთადერთია ვინც გადაწყვეტს რა
  .გააკეთოს მის ცხოვრებაში

 ,        ,      მე ვიცი რომ ის მაინც განიკურნება ბოლოს და ბოლოს რადგან ჩვენ მას იმდენ ზეთს
,      .    ,   ჩავასხამთ რომ მისი სიკვდილი შეუძლებელი იქნება მაგრამ მაინც ვგრძნობ რომ ეს

       ,  სულელური და იმდენად სახიფათოა ამ მავნე ქიმიკატებთან თამაში განსაკუთრებით
,      ,  ,მაშინ როდესაც თქვენ გაქვთ წვდომა ბუნებრივ მედიცინაზე რომელიც დამტკიცებულია

  !რომ კურნავს კიბოს
         ...მე წავიკითხე თქვენი გამოცდილების შესახებ კიბოსთან და სამედიცინო სისტემასთან
      ...       მე ნამდვილად ვწუხვარ თქვენი დაკარგვის გამო და ახლა მე უკეთ მესმის თქვენი

   " " ! " დამოკიდებულება ტრადიციული ეგრეთწოდებული მედიცინის მიმართ ლუიჯი
-  ,      ,  გამარჯობა ლუიჯი გმადლობ წიგნზე კარგი სიტყვებისთვის და სამწუხაროა რომ უნდა

.   ,    ,     გაიარო მისი არჩევანია რომელ მკურნალობას ირჩევს მაგრამ მე არ მივდივარ
 -      ,   ,ქიმიოთერაპიასთან უბრალოდ წაიკითხე დედაჩემის ამბავი მისთვის იქნებ მიხვდეს

      ,  ,   რომ შხამის მიღება არასოდეს არის კარგი იდეა განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ის არ
    .    არის დასაბუთებული და არც აუცილებელი ქიმიოთერაპიის გადარჩენის შანსი

 ,    ,    ,  მნიშვნელოვნად გაუმჯობესდება თუ ზეთს მიიღებს მაგრამ კიდევ ერთხელ რატომ
       ?     .აყენებს კიდევ უფრო მეტ ზიანს მის ავადმყოფ სხეულს საერთოდ აზრი არ აქვს

 , საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიხ
”     Run  From the  Cure     ,მეგობარი დამჯდა და ვუყურე დაახლოებით ორნახევარი წლის წინ

,       .    ვფიქრობდი რომ ეს შეიძლება დაეხმაროს ჩემს ფსორიაზს ჩვენ ერთად გავაკეთეთ
-   -    ,    ზეთი პირველად ორივესთვის სამი კვირის განმავლობაში ჩემი დაფის ფსორიაზი
.       .      გაქრა მას შემდეგ ზეთს ვამზადებ და ვსვამ თუ ყოველდღე ვსვამ და ზეთს

    ,    ,ადგილობრივად ვიყენებ ღამით ცალკეულ ლაქებზე რომლებიც შემთხვევით ჩნდება
     .   ,ფსორიაზი ძალიან კონტროლირებადი და თითქმის უხილავია ამ გამოცდილების გამო

         მე ორი ფეხი გადავიხარე და ახლა ფლობენ პირველი სრულად სახელმწიფო
    .   ლიცენზირებული სამედიცინო მარიხუანის ბიზნესს კოლორადოში ჩემი ბიზნესის

   ,    IV   -  დაწყებიდან ერთი წლის შემდეგ მამაჩემს დაუდგინეს სტადიის მელანომა ის
   .     3 -  12  გავრცელდა ფილტვებსა და ღვიძლში მისმა ონკოლოგმა მისცა მას დან თვემდე და

,    .     RSO უთხრა რომ მოემზადებინა ჰოსპისის მოვლისთვის მე მაშინვე დავიწყე მისი რეჟიმი
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   ,    .  .    !და ხუთი თვის შემდეგ მისი კიბო გაქრა Წავიდა უმარტივესი რამ მსოფლიოში
 ,      ! :-) ”მადლობა რიკ ამ საოცარი წამლის ხელახალი დანერგვისთვის მსოფლიოში ერიკა

”    .         კანაფის ზეთი კურნავს კიბოს მე მკერდის კიბოს მესამე სტადიის პაციენტი ვარ და ზეთს
   . ” საკუთარი თავის სამკურნალოდ ვიყენებ ადელი

”  ,   ... RSO    ... RSO–     არა ქიმიო არა რადიაცია და დიეტის შეცვლა მ განკურნა ჩემი კუჭის კიბო
   ...” ყოველგვარი ნაგვის გარეშე დეილი

” ,   18   ...     .    გააკეთა გადაეცა ჩემი წლის ვაჟი ახლა კიბოს ნიშნები არ არის მე თქვენი დიდი
   .      ვალი ვარ რიკ სიმპსონის ჩემს შვილს ოქტომბერში დაუდგინდა სინოვიალური სარკომა

     ...      სიმსივნის ამოღების შემდეგ ბიოფსიის ჩატარებამდე უთხრეს რომ კიბო მაინც იქ
         ...იქნებოდა და შესაძლოა გავრცელდეს ფილტვებზე კიბოს აგრესიული ტიპის გამო

 ,         ...ტესტის შედეგები ისინი ვერ პოულობენ მის კვალს თავიანთ თავგზააბნეულობაში
    -   ,     კანაფის ზეთი იყო ერთ ერთი იმ მრავალიდან რაზეც მას დავიწყე დიაგნოზის

. ” დასმისთანავე ამანდა
”        .  ჩემს ახლო მეგობარს მორფინი მიეცა ტვინის სიმსივნის ტკივილისთვის მორფინმა

 ,        .გამოიწვია დამოკიდებულება მოხსნა და ეს მხოლოდ გააუარესა მისი გამოყენების დროს
    ,     ,კანაფი თავისთავად იყო ერთი წამალი რომელიც ამსუბუქებდა გაყვანის სიმპტომებს

,    .     ,    დეპრესიას ტკივილს და კიბოს თქვენი შეტყობინება არის ის რაც გადაარჩინა ჩემს
. ” მეგობარს იასპერი

”     .      ,  მე ძალიან აღფრთოვანებული ვარ ზეთით ეს ბოლო თვე იყო პირველად როდესაც
    .   ...  , წავიკითხე ან მოვისმინე ამის შესახებ აღფრთოვანებული ვარ მისტერ სიმპსონ ბევრი

       ,  ჩვენგანი მადლობას გიხდით იმ უანგარო და მოსიყვარულე სამუშაოსთვის რომელიც
   .       !!!  1998თქვენ გაუწიეთ მთელ კაცობრიობას შენ ხარ ჩემი ჰუმანიტარული განმარტება

   Hospice– ,     ,  წლიდან მოხალისედ ვარ ში მინახავს ბევრი ტანჯვა და სიკვდილი თუნდაც ჩემს
.   ,      , მკლავებში იმის ფიქრი რომ ამდენი ტანჯვის შემსუბუქება შეიძლებოდა ფაქტიურად

  ... ”გონების მომაბეზრებელია სინდი
-    ,   ,    ,   ეს ნამდვილად ასეა განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ვინმე მიიჩნევს რომ რიკ

  „   “   სიმპსონის ზეთის სასწაულებრივი სამკურნალო ძალების შესახებ ყველა ინფორმაცია
.        მართალია სწორად წარმოებულ და გამოყენებულ ზეთს ნამდვილად შეუძლია
 ,      .   განკურნოს კიბო დიაბეტი და ათასობით სხვა მდგომარეობა მას ნამდვილად შეუძლია
 ,     .    დაეხმაროს ტკივილს რომელსაც მორფი არ შეეხოთ ეს ნამდვილად აახალგაზრდავებს

   .        ,სხეულს და აღადგენს კუნთებს სიტყვა გონება დაძაბული მას სრულად არ აღწერს
. JBვფიქრობ

"  .    ,    ᲦᲛᲔᲠᲗᲝ ᲩᲔᲛᲝ მე ვიღაცისგან ვიღებ სიტყვას რომელსაც ფენიქსის ცრემლებს ვაძლევ
,     ,     .  90  იმას ვისაც ჰქონდა და ვგულისხმობ რომ თირკმლის კიბო ჰქონდა დღის

     PET   ,  განმავლობაში ზეთის მიღების შემდეგ უახლესი სკანირება აჩვენებს რომ
 .  .      სიმსივნეები გაქრა Ეს წარმოუდგენელია მე ვნახე ფენიქსის ცრემლები ბევრს კურნავს

   . ,    . ”მას შემდეგ რაც ვმუშაობ მადლობა რომ დამეხმარე სხვების განკურნებაში
-       ,  .   გილოცავ და მადლობას გიხდი სხვებისთვის დახმარებისთვის გრეგ აღარ არის

,   .    ,   სკანირება მხოლოდ ზეთი სკანირება არის კანცეროგენული შეიძლება გამოიწვიოს
     ? JBკიბოს დაბრუნება და ვის სურს ეს

”        ,  ,  გამარჯობა ძვირფასო ტკბილ რიკ სიმპსონს და ჯინდრიხ ბაიერს ვიმედოვნებ რომ
    .  .   ,ორივე კარგად ხართ და ბედნიერები ელფოსტის ოდენობის გათვალისწინებით

 ,      ,      დარწმუნებული ვარ რომ არ მახსოვს ჩემი წინა თვიდან ასე რომ მე ჩავწერე ჩვენი წინა
.მიმოწერა

    !   ,     დედა ცოცხალია და ძალიან ჯანმრთელი იმის თქმა რომ ჩვენ ძალიან მადლიერები
,   .ვართ ეს არის გაურკვევლობა
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  2012   (    –4 დიაგნოზის დასმისას წლის თებერვალი პანკრეასის ადენოკარცინომა მე სტადია
   )     3  –   6  ,  ღვიძლსა და ფილტვებში მეტასტაზებით მისი პროგნოზი იყო დან თვემდე იმ

   .   , პერიოდში ჯანმრთელობის მკვეთრი შემცირებით სამაგიეროდ ის ცოცხალია ბედნიერი
  10  .და კარგად თვის შემდეგ
 ,          ...  მე ვიცი რომ თქვენ ორივე წინააღმდეგი ხართ ქიმიოთერაპიის და ჩვენც მაგრამ

  ,   3      როდესაც მათ თქვეს რომ თვის განმავლობაში ჩვენ ყველაფერი გადავაგდეთ
     RSO.   ,  ქიმიოთერაპიის ჩათვლით და დაუყოვნებლივ დავიწყეთ ჩვენ გვეუბნებიან რომ

   ,     Gemzar ,არავინ დარჩება ისეთივე ჯანმრთელი როგორც დედა იმდენი ქიმიოთერაპიაზე
 . RSO      .რამდენიც მიიღო უნდა შეინარჩუნოს ის ჯანმრთელი იმ პერიოდში

  6  ,   ,   ქიმიო გაჩერდა კვირის წინ როდესაც მან გადაწყვიტა რომ გრძნობდა ქიმიოთერაპიის
 .   6      .დაზიანების საწყისს ის უკვე კვირაა ქიმიოთერაპიაზეა და თავს მშვენივრად გრძნობს

2012      ,    ,  წლის თებერვალში დიაგნოზის დასმის შემდეგ პირველადი ზრდის შემდეგ მან
  RSO  (  300  ).მიიღო გრამი დღეში სულ გრამი ჯერჯერობით

    12-17-12    ორშაბათს ჩატარებული უახლესი სკანირება აჩვენა სიმსივნის უფრო შემცირება
 ,       დოკუმენტაციის ჩათვლით რომ ზოგიერთი სიმსივნე ძალიან მცირე იყო კომპიუტერული

 .   !  ტომოგრაფიის ვიზუალიზაციისათვის წარმოუდგენელი ამბავი იყო შემდეგ სამშაბათს
    .    მივიღეთ მისი ლაბორატორიული მუშაობის შედეგები ასეთი კარგი სკანირების ამბების

    ,  ,    მიღების შემდეგ ჩვენ შოკში ვიყავით როდესაც გავიგეთ რომ მისი სიმსივნის მარკერის
 (CA19-9)  285 –  2100 – .   ?   ტესტი გაიზარდა დან მდე გინახავთ ოდესმე ეს გაქვთ რაიმე ახსნა

 ,      ?   ? იმის შესახებ თუ რატომ ან როგორ გაიზარდა მარკერები რაიმე იდეა საერთოდ Რაიმე
?     RSO–    ,    რჩევა ეს კითხვა გაჩნდა ს რამოდენიმე შემქმნელს მაგრამ ჯერჯერობით არ

  .არსებობს საბოლოო პასუხი
   CA19-9  .   37 -  . აქ არის მისი შედეგები დღემდე ნორმალური დონე ზე ნაკლებია თებერვალში

       . 4-30-12 ... 23,568;პირველადი დიაგნოზის დროს ჩატარდა არა სიმსივნური მარკერის ტესტი
5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (    10-29-12);ბოლო ქიმიოთერაპია იყო
12-17-12  ...  2,100.   ,    ,    ნებისმიერი შენატანი რაც შეიძლება გქონდეთ ფასდება ჩემი ოჯახის

!  ,  ”მიერ დიდი სიყვარული ბ
-   B,        ძვირფასო კომპიუტერული ტომოგრაფია იძლევა რადიაციის მასიურ დოზას და ეს

 ,     ,     არის ის რამაც შეიძლება გამოიწვიოს ის გარდა ამისა ქიმიოთერაპია სრულიად
 .         180   არასაჭირო იყო მე ვთხოვ მას რაც შეიძლება სწრაფად შეჭამოს გრ საუკეთესო

 .        ხარისხის ზეთი აღარ არის კომპიუტერული ტომოგრაფია ან სხვა კანცეროგენული
,      .     სისულელე მხოლოდ ზეთი და რამდენიც შეუძლია თქვენ ჯერ უნდა გაანადგუროთ

        ქიმიოთერაპიისა და რადიაციისგან მიყენებული ზიანი და ამას გარკვეული დრო
,      .   დასჭირდება ამან უბრალოდ გაართულა სამუშაოები ზეთისთვის ისევე როგორც
    ,   .  ანტიდოტის მიცემა ძარღვებში შხამის ამოტუმბვისას ჩემთვის სულერთია საუკეთესო

,  სურვილებით ჯინდრიხ ბაიერ
”  4         დაახლოებით კვირის წინ მომიახლოვდა მკერდის კიბოთი დაავადებული ქალი და

    .     მოვახერხე მისი სწორი მიმართულებით აყვანა მას აქვს საკმაოდ მნიშვნელოვანი
,  (  ,       .)    სიმსივნე მე ვფიქრობ რომ მას შეიძლება ჰქონდეს ერთზე მეტი და შეუძლია მისი

.    3         შეგრძნება სულ რაღაც კვირაა რაც ზეთი დაიწყო და უკვე სიმსივნე ნამდვილად
.    3 !       დარბილდება ცუდი არ არის კვირა მე ვგრძნობ ძალიან გამხნევებულს მისთვის და მე

 ,         .უბრალოდ ვიცი რომ ეს ქალბატონი იქნება კიდევ ერთი წარმატებული ამბავი
 ." Ერთადერთი სიყვარული კორი

”  89 ,    .    ,  მამაჩემი წლისაა სახეზე აქვს კანის კიბო სამჯერ წამიყვანეს საავადმყოფოში რომ
,     ,      გაჭრა რაც მას ხსნის ინფექციებზე რომ აღარაფერი ვთქვათ მოხუცებულთა სახლიდან

  ,   .       .აღებაზე და უკან მისთვის ძნელია კანაფის ზეთით დავიწყე რამდენიმე კვირის წინ
       .   11   ,ზოგიერთი მათგანი ჩემი ბავშვის თითის ზომაა ცერა თითზე იყო მე ვიმკურნალე
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  4     .     ახლა არის ერთი ბავშვის ცერა თითის ზომის ისინი უბრალოდ კვდებიან და კანიდან
.  ,     . ” განიკურნებიან გაოცებული ვარ როგორც ყველა ექთანი და ექიმი სტივ

”    ,      ,   ,  მე უბრალოდ მინდა ვთქვა რომ მე ძალიან ბედნიერი ვარ რომ განვაცხადე რომ
        ,  მამაჩემის სიმსივნის სკანირება მეორედ გამოვიდა სრულიად სუფთა მას შემდეგ რაც
   .       ,  პირველმა აჩვენა ლაქები ფილტვებზე ჩვენ ის ზეთზე დავიწყეთ მას შემდეგ რაც
  .     !  , პირველმა გამოავლინა ლაქები კანაფმა აიღო ფილტვები და გაწმინდა მას უთხრეს რომ

 .         .ქიმიო სჭირდებოდა ჩვენ წინააღმდეგი ვიყავით და ამის ნაცვლად მას ზეთი დავასხათ
   !!!        ,   კანაფი კურნავს კიბოს მე ასევე დავიწყე ჩემი პატარა პომერანი ზეთზე რადგან მას

      .   აქვს ჩამონგრეული ტრაქეა და თანდაყოლილი გულის უკმარისობა ის ზაფხულიდან არ
        იმყოფებოდა რეგულარულ მედიკამენტებზე და მას არ აუწევია ხველა პირველად

  (        ზაფხულის შემდეგ ის მუდმივად ახველებდა და ღეჭავდა ექიმის მიერ მიცემულ
 ).        ,   ,  წამლებსაც კი მას აქვს მეტი ენერგია და უკეთესად მუშაობს ვიდრე მაშინ როდესაც
 . ” მედიცინაში იყო კარენ

”      !     (   ...)ის ასევე კურნავს საშვილოსნოს ყელის კიბოს მე არ შემეძლო მკურნალობა ერთიც კი
        ...   და გავატარე ერთი წელი ყოველგვარი სამედიცინო დახმარების გარეშე მაგრამ მე

    ...       თითქმის ყოველ დღე ვეწეოდი შემდეგ ერთი წლის შემდეგ ჩემს ყოველწლიურ
,      ...      ,   გამოცდაზე ექიმმა და ექთნებმა ააფეთქეს მათ ვერ იპოვეს სხვა რამ გარდა მცირე
,     ...   100%     ...  ნაწიბურისა სადაც კიბო იყო მე კიბოთი თავისუფალი ვარ ახლა მადლობა
 ...    ...   „  ”...    ...   ,მარიხუანას არა ექიმებს არა წამალს არა მკურნალობა არამედ სუფთა
,    ...     ...მცენარეული ბუნებრივი მცენარის გამო მე ვარ ცოცხალი მტკიცებულება

 ,        –5    ექიმებმა თქვეს რომ მე უნდა ვიყო კიბოს მე დონეზე ყოველგვარი მკურნალობის
 ...      ...     ...   გარეშე მაგრამ მაინც ის წავიდა მათგან არანაირი დახმარება ისინი იმდენად

,      LITTLE  ROCK-   (UAMS)აფეთქდნენ რომ გამომიგზავნეს სახელმწიფო ჰოსპიტალში ში
  ...  UAMS–       მეტი ტესტირებისთვის და მა ვერაფერი იპოვა გარდა მცირე ნაწიბურების გარდა

...  ,     ...  ,      ...მათ თქვეს რომ ეს იყო სასწაული მე ვფიქრობ რომ ეს იყო მხოლოდ მარიხუანა
 . ..   ...     ? ” უკვე დაკანონება დაეხმარეთ ხალხს განა ეს არ არის კაცობრიობა მონიკა

”           ...მე ძალიან მადლობელი ვარ დევიდ ტრიპლეტმა გამოაქვეყნა თავისი ვიდეო იქ
      –  ,      მომეწონა ვიდეო და ეს იყო ერთ ერთი ამბავი რამაც მაიძულა კანაფის ზეთი მეცადა

      ...    !  ...  ბაზალური უჯრედის კიბოს შუბლზე კანის კიბოზე რომელიც ახლა გაქრა ნუ
  ! ” შეწყვეტ სიმართლის გავრცელებას დი

”          კანაფის ზეთი გამოვიყენე ბაზალური უჯრედის კიბოს სამკურნალოდ ჩემს თავსა და
.  .       .   სახეზე ᲬᲐᲠᲛᲐᲢᲔᲑᲘᲗ ეს არის იდეალური კიბო კვლევის ჩასატარებლად ის აშკარად

     ,   ,  ჩანს შეუიარაღებელი თვალით და ნებისმიერი ცვლილება რომელიც ხდება ადვილად
.      ,   - ,    ჩანს მე ვცდილობდი ამით დამეინტერესებინა აქ აშშ ში მაგრამ ფედერაციას არავინ

   ,     .    ჰყავს და როგორც ჩანს ყველას შეხებით სასიკვდილოდ შეეწირა ნახე რისი გაკეთება
.  ”    (   CANNABIS  CURES  CANCERS!  Facebookშეგიძლია ჯოზეფ სილერი პირველი პოსტი

 admin by Kane Slater, 7 January, 2010)ჯგუფი
”    ,  ,  2 ,     მე მაქვს მუწუკი ბარძაყში ძნელი იყო თითქმის სმ ახლა ის ნახევარზე ნაკლებია და

   (4 ).” უფრო რბილი ხდება კვირა კატრი
”   ,       ,   5  მე ახლახან აღმოვაჩინე რომ კიბოსგან თავისუფალი ვარ მას შემდეგ რაც თვის

   !!” განმავლობაში ზეთზე ვარ მიმი
Q.  JB,         გაქვთ რაიმე სახის სამკურნალო საშუალება სიმსივნის გარკვეული ტიპების

 " "?     ,  სახელწოდებით ჰემანგიობლასტომა თვალყურს ვადევნებ თქვენს პოსტებს ისევე
 .        ,  როგორც სხვებს მე არასოდეს მინახავს ამ ტიპის სიმსივნის მკურნალობა გარდა

.    . ამოკვეთისა მე მაქვს რამოდენიმე მათგანი გრემი
A.   ,  ,    ,    ,    არა პირადად ჩვენ რა თქმა უნდა არ გვქონია შანსი რომ განვკურნოთ პირადად

   ,    ,   ადამიანისთვის ცნობილი ყველა დიაგნოზი მაგრამ ვიმსჯელებთ იმაზე რაც ახლა
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  ,    ,      .წავიკითხე ამის შესახებ მე ვერ ვხედავ მიზეზს რის გამოც ზეთი არ უნდა დაეხმაროს
  ,       რამდენადაც მე ვიცი მათ შეუძლიათ დიაგნოზის დასმა მხოლოდ კომპიუტერული

      ,  CT  ,ტომოგრაფიის გამოყენებით და როგორც მე ვუყურებ მას ვინც სკანირებას ატარებს
   60  .     60  -   ,  უნდა ჭამოს მინიმუმ გრ ზეთი და თუ ჭამთ გ ს ოპერაციის დაწყებამდე უმეტეს

  ,     ,  შემთხვევაში დარწმუნებული ვარ რომ ოპერაცია საჭირო არ იქნება რადგან სიმსივნეები
  .  ,      .   ,იქ არ იქნება ასე რომ მე აუცილებლად ვცდი ზეთს მე თვითონ ყველა კარგი სურვილი

JB

”  ,      ,   ის ფაქტი რომ ზოგიერთი ადამიანი კურნავს არის მიზეზი რომ სამუდამოდ გადაყაროთ
    .   ,    მედიცინა და შეისწავლოთ პლაცებოს ხელოვნება იმის თქმისას რომ თქვენ არასოდეს
      აკეთებთ პლაცებოს კვლევას ეფექტური სამკურნალო საშუალების მიღების

,   ,      ,შემთხვევაში თქვენ მართალი ხართ ეს იქნება თქვენი პაციენტების ნახევრის დაღუპვა
  . ” ავადმყოფი და სასტიკი კრისტოფერი

-             ეს ნამდვილად ავადმყოფი და სასტიკი იქნებოდა და ამიტომაც მე პირადად ამას არ
.   ,    ,    .    გავაკეთებ სხვებს შეუძლიათ თუ მათ სურთ მაგრამ მე არა მე მინდა სამედიცინო

      -   , სისტემამ დაიწყოს ზეთის გამოყენება როგორც პლაცებო თუ ისინი დაამტკიცებენ რომ
  ,        (  რისი გამოყენებაც სურთ უფრო უსაფრთხო და ეფექტურია ვიდრე ზეთი და უფრო

/  ),      სახალისო სასიამოვნო პაციენტისთვის მაშინ მათ შეუძლიათ გააგრძელონ და გაყიდონ
   ,  .      , . იგი რა თუ არა მაშინ არა ეს საკმაოდ მარტივი და ძალიან რაციონალურია ვფიქრობ ასე

  ,  ? JBიქნება მომავალში მაინც რატომ დაველოდოთ
”     ,     .   ,არასოდეს არის გვიან იმის მიღება რომ კანაფი უბრალოდ წამალია ამავე დროს

  ,     ,    არასოდეს არის გვიან რომ დაიწყოთ ზეთის სამკურნალოდ არ აქვს მნიშვნელობა
      .  , როგორია თქვენი მდგომარეობა და რამდენად მძიმეა ის ზეთის გამოყენებისას როგორც

,    ,       წესი არის შანსი პაციენტს ან ზეთი უზრუნველყოფს მათ სიცოცხლის მაქსიმალურ
 .    . ”JBხარისხს ბოლომდე და ეს ასევე ბევრია

”  ,   ,   ,როდესაც პაციენტები რომლებმაც ქიმიოთერაპია მიიღეს იწყებენ ზეთის გამოყენებას
       .   ,  პირველი რაც ზეთმა უნდა გააკეთოს არის სხეულის დეტოქსიკაცია ასე რომ ზოგჯერ

 120-150       .     საჭიროა გ ზეთი სანამ ის დაიწყებს კიბოს თავდასხმას ეს ნამდვილად არ არის
   ,  ,   კარგი იდეა ქიმიოთერაპიის მიღება განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ეს აბსოლუტურად

  ,      ,არასაჭიროა იმის გათვალისწინებით რომ სამედიცინო სისტემამ კანაფის შესახებ იცის
     . ”JBროგორც კიბოს სამკურნალო საშუალება ათწლეულების განმავლობაში

Q.  ' '   :     1    ტერმინალი კიბოს პაციენტები იწყებთ მათ აგრესიულად გრამზე დღეში თუ
   ?  ?ამუშავებთ ერთ კვირაზე მეტხანს რჩევა გამოცდილებიდან

.  ,          .ა არა ჩვენ ყოველთვის ვიწყებთ მცირე დოზებით და საკმაოდ ვიცავთ მითითებებს
,        ,    რასაკვირველია თუ მათ აქვთ კანაფის გამოცდილება და იციან რომ არაფრის უნდა

,       .   შეგეშინდეთ ზოგჯერ შეგიძლიათ დაიწყოთ უფრო მაღალი დოზით მაგრამ თქვენ
 ,      ,   ,  არასოდეს იცით როგორ აპირებს პაციენტი ზეთზე რეაგირებას გარდა ამისა ისინი

    ,     ჩვეულებრივ იყენებენ სხვადასხვა მედიკამენტების ნარევს ასე რომ თქვენ შეიძლება
        . .  ფრთხილად იყოთ და დააკვირდეთ პაციენტის არტერიულ წნევას და ა შ ზოგადი

  ,    -   რეკომენდაციაა დაიცვას ინსტრუქცია ნაკლებად ფორმალურია დაიცავით თქვენი
      "   ",ინსტინქტი და განსჯა და როდესაც პაციენტს დასაკარგი არაფერი აქვს

      (  უყოყმანოდ მივაწოდებ მათ აუცილებლობისას მაღალი დოზით მწვავე ტკივილი
  .        ზურგში და ა გრამ მართლაც მაღალი ხარისხის ზეთს შეუძლია გამოუცდელი

   .      მომხმარებელი ძალიან მაღალი მიიღოს ხანდახან ეს კანაფის გამოწვეული მძიმით
    ,       მომგებიანი იქნება და დარწმუნებული ვარ რომ იგი ადრე თუ გვიან მაინც გამოიყენებს

  ,     ,   საანესთეზიო ოპერაციას ადრე მაგრამ ახლა ჩვენ გვინდა რომ პაციენტები
   .    . შეძლებისდაგვარად დარჩნენ კომფორტის ზონაში იმედია კარგად ავხსენი საუკეთესო

, JB ”სურვილებით
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” ,   ,    ***.     კორი ჩემო მეგობარო შენ დამეხმარე მე მას ვაძლევდი მკურნალობას
  .   1      ნეიროენდოკრინული სიმსივნეების გამო ის თვეა მკურნალობს და მისი შემცირება

.    ,    ,     იწყება ის იმდენად დიდი იყო რომ მას მუცელზე უბიძგებდა მაგრამ ახლა ის უკვე იმ
,        ,    დონემდეა რომ მას შეუძლია კვლავ ჭამოს და ექიმმა თქვა რომ მას არასოდეს უნახავს

    .       ასეთი სიმსივნე ასე სწრაფად შემცირებული მან შეაძრწუნა მას და სისხლის ყველა
  ,         მოქმედება ნორმალურად დაუბრუნდა ასე რომ მეორე განკურნების გზაზე და ეს არის
.       . ”გასაოცარი შენ კი საოცარი ხარ და ღმერთი დიდია

”   ,        Cml.   მე მყავს მეგობარი რომელსაც აქვს ტვინის კიბო და მაქვს ზეთი ორივესთვის
 !!!      ,    მუშაობს ჩემი მეგობარი პირველივე მტკიცებულებაა ჩემს თვალში რომ ეს ზეთი არის

 ...    ,   !  , ! ” სასწაული მე მქონდა ეჭვები ადრე მაგრამ არა ახლა აიღეთ ზეთი მუშაობს ტაილერი
”    ,      6  შარშან დედაჩემის მეგობარმა მკითხა შემიძლია თუ არა კანაფის ზეთის თვის კურსი

 ,   .    .   მისი დედისთვის უმაღლესი ხარისხის კანაფისგან მას კისრის კიბო ჰქონდა მე მას ზეთი
 Youtube–   ,     .   გავაკეთე ის რჩევის შემდეგ შემდეგ კი გამოვაქვეყნე რუსეთში მან გამოიყენა
 6         ,  პირველი თვიანი კურსი საოცარი შედეგით და სთხოვა კიდევ ექვსთვიანი დოზა მე მას

   ,   14    . კიდევ ერთი დატვირთვა გავუგზავნე ახლა კი თვის შემდეგ ის ჯანმრთელია საოცარ
 , . ." საქმეს აკეთებ რიკ Გმადლობთ გარეტი

” ,        16   .  2011     -3გამარჯობა მე მქვია ალისა ერვინი და მე წლის ვარ წელს დამისვეს მე
  .   (    )  სტადიაზე ანაპლასტიკური ასტროციტომა ჩვენ მე და ჩემმა ოჯახმა მივიღეთ

    .  გადაწყვეტილება კანაფის კონცენტრატის გამოყენების შესახებ მიჩიგანის
 ,          უნივერსიტეტმა გვითხრა რომ მე არ გადავრჩებოდი რამდენიმე წელზე მეტ ხანს და კიბო

  ,      .  თავისთავად არაოპერაციული იყო რადგან ის ობობის წარმონაქმნში იყო შარშან
     -იანვარში მიჩიგანის უნივერსიტეტში რეგულარული მაგნიტურ რეზონანსული

 .   . ”ტომოგრაფიისთვის ვიყავი ყველა სიმსივნე გაქრა
”    . .     –4 ,  .მე კვლავ დამისვეს კიბო Მესამეჯერ ძვლისა და ღვიძლის მე ეტაპი ძუძუს კიბოსგან

    7   ,    -   ჩემი კიბოს ისტორია თითქმის წლის წინ დაიწყო მე ერთ ერთი იმ იღბლიანთაგანი
,    ,    ,ვარ ვინც გადაურჩა ქიმიოთერაპიის რაოდენობას რომელსაც ჩემი სხეული დაემორჩილა
   .    ,  რომ აღარაფერი ვთქვათ რადიაციაზე ამ მესამე დიაგნოზმა დამარწმუნა რომ ამისთვის

;       ??გავაკეთე ვგულისხმობ ვინ გადაურჩა ამ სახის დიაგნოზს
      .  , სასწაულების საძებნელად გავედი და ვიპოვე რიკ სიმპსონი დარწმუნებული ვიყავი რომ

    ,     .   ეს კაცი სიმართლეს არ ამბობდა ამიტომ უფრო ღრმად ჩავიხედე დავიწყე მიჩიგანის
           ხალხთან ურთიერთობა და გავიგე მეტი რიკ სიმპსონის ზეთის ან კანაფის ზეთის შესახებ

 ,     ,    ,  ,და შედეგი რასაც ჩემნაირი ადამიანები განიცდიდნენ რაც იყო გადარჩენა რემისია
 !!განკურნება

    ,      . ამ დროს დასაკარგი არაფერი მაქვს ამიტომ ხელი გავუწოდე და დახმარება ვთხოვე მე
      ,    .დავიწყე დღეში ერთი გრამი ჩემი მედიკამენტის მიღება ნელნელა ამ დოზამდე

     ,      დასვენება გახდა ჩემი დღის დიდი ნაწილი რაც ზუსტად ეს სჭირდებოდა ჩემს მებრძოლ
.   ,   ,    სხეულს ერთადერთი გვერდითი მოვლენა რაც მე განვიცადე იყო ძილის რაოდენობა და

 .        მშვენიერი ხარისხი ეს დამატებით არტერიული წნევის მარეგულირებელი და ჩემი
   .ტკივილი ახლა კონტროლის ქვეშაა

           ერთ წელზე ნაკლები ხნის წინ დამიდგინდა მეოთხე სტადიის ძვლისა და ღვიძლის კიბო
  (     ),  , უთვალავი სიმსივნეებით ამდენი მათ უბრალოდ შეწყვიტეს დათვლა მე მითხრეს რომ

  . (     .)   ჩემი ნივთები მოწესრიგდეს ეს ჯერ კიდევ სუნთქვას მწყვეტს სწრაფად გადადით დღეს
      .   PET   და მე რამოდენიმე სანტიმეტრით შორს ვარ რემისიისგან ჩემი სკანირება გასულ

   ...  !       .  კვირას უარყოფითი იყო უარყოფითი მე არასოდეს მქონია ერთი ასეთი ადრე ეს
,     .   ,       ნიშნავს რომ არ არსებობს კიბო ერთადერთი მიზეზი რის გამოც მე არ ვარ სრულ

,  ,        ,რემისიაში არის ის რომ კატების სკანირებისას ჩემს ძვლებზე არის რამდენიმე ჩრდილი
       .     მაგრამ მე ვაგრძელებ მკურნალობას და ისინიც მალე გაქრება ეს სხვა არაფერია თუ არა
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,    ,  PET  სასწაული უთვალავი სიმსივნე რამდენიმე ჩრდილში რომელიც სკანირების დროსაც
  .კი არ ჩანს

      …   ადამიანებმა შეიძლება თქვან ფრთხილად იყავით სიტყვა განკურნება მაგრამ მე
 ,   .         ვგულისხმობ იმას რაც არის მე აქ ვარ და ყოველდღე ვჯანმრთელდები და ჯონი

  .  ,     .  დამეხმარა იქ მოხვედრაში მან წამიყვანა როცა დავურეკე და დახმარება ვთხოვე მან და
     ,  ,   მისმა ჯგუფმა დრო დაუთმეს ჩემთან დაჯდომას რათა დარწმუნებულიყვნენ რომ მე ვარ

     ,   განათლებული ამ მედიცინის სერიოზულობაზე და ვალდებულებას რომელიც ყველა
     .     ჩვენს ნაწილს იღებს ამის შესაძლებლობის მისაღწევად ჩემთვის და შენთვის ეს

   .  ,     სიცოცხლისა და სიკვდილის საკითხია ვიმედოვნებ რომ ყველა ამას სერიოზულად
!       .მიიღებს ჩვენ ამ სიცოცხლეზე დამოკიდებული ვიქნებით ამ წამალზე

        მიჩიგანის კანაფის კლუბმა იზრუნა ჩემს სამედიცინო საჭიროებებზე და ჩემს
 .        საგანმანათლებლო საჭიროებებზე ეს არის სერიოზული ჯგუფი და მათ სჭირდებათ

 ,    ,   სერიოზული მხარდაჭერა დაგლოცოთ ჯონ რობერტსი თქვენმა მსხვერპლმა
 .     ,     შემაძლებინა ცოცხალი გთხოვთ დავეხმაროთ მათ ახლა რათა მათ შეძლონ ამდენი

 . !!"დახმარების გაგრძელება Გმადლობთ
-           .  ეს განახლება გამოქვეყნდა რამდენიმე თვის წინ და ის ახლა რემისიაშია მიჩიგანის

 კიბოს პროექტი
”   68   ,      ,მე ვარ წლის მამაკაცი რომელიც ვცხოვრობდი ნორმალურ ჯანსაღ ცხოვრებაში

       სერიოზული პრობლემების გარეშე და თავს ვიკავებდი ყოველწლიური გრიპის
   .     საწინააღმდეგო ვაქცინაციით და შემოწმებებით ჩემი სხეულის ფუნქციები კარგად იყო

   ,       .და ყველაფერი კარგად მეჩვენა სანამ ერთ დილას არ გამეღვიძა საშინელი ტკივილებით
,       ,    ვფიქრობდი რომ ეს იყო აპენდიქსი ან თიაქარი ჩემმა მეუღლემ სასწრაფო

 .     2  ,დახმარებისკენ წამიყვანა სასწრაფო ოპერაცია გავიკეთე დაახლოებით საათის შემდეგ
2012   15  ,        ,  წლის აგვისტოს და ჩემს მსხვილ ნაწლავში იყო მასიური სიმსივნე რომელიც

 14    .       ამოიღეს ლიმფურ კვანძთან ერთად ერთი კვირის შემდეგ ჩემი შიგნითა ნაწილი
       .გაიხსნა და მომწამლა და ამან მეორე ოპერაცია გამოიწვია

4     ,      დღის შემდეგ ვიგრძენი თავი უკეთესად ფეხზე წამოვდექი და ნელნელა დავიბრუნე
   .     3    მოძრაობა და დავიწყე სისხლდენა დაბრუნდა ოპერაციის ნომერი და ერთი დღის

    .შემდეგ ჰქონდა მსუბუქი გულის შეტევა
   - 33  ICU– ,     OSTOMY BAG. ცოტა ხნის შემდეგ დღე ში მე გავთავისუფლდი და დავტოვე ჩანთა

  8       ჩემთან იყო თვის განმავლობაში და შემობრუნების ოპერაცია გაკეთდა გართულებების
.  ,      .გარეშე ქირურგმა თქვა რომ კიბო კვანძების მიღმა არ გავრცელებულა

 ,         ამის მიუხედავად მათ მიმიყვანეს კიბოს კლინიკაში და დაიწყეს ქიმიოთერაპიისა და
 ,   " ".    .რადიაციის განხილვა როგორც შემდგომი სტანდარტული პროტოკოლი თქვეს
 !         ბულშითმა მეთქი არ იქნება ჩემი სხეულის გასხივოსნება ან ქიმიოთერაპიით ან
  .        რადიაციით უფრო მოწამვლა კიბოს კლინიკის ონკოლოგი არ კამათობდა და ადგენდა

   3   ,   შემდგომ დაკვირვებებს წელიწადში თვეში ერთხელ რაც გულისხმობდა
    .კომპიუტერულ ტომოგრაფიას და სისხლის მუშაობას

  ,      RSO.  მე შევიძინე მასალა როგორც რიკ სიმპსონმა და წარმოადგინა მოპოვების პროცესის
      ,   ყველა ინსტრუქციის შემდეგ და ნაფთას გამხსნელის გამოყენებით მე მივიღე

        ,  დასრულებული ზეთი შპრიცებში და დავიწყე მისი მიღება დღეში ორჯერ ყოველ ჯერზე
 .მცირე რაოდენობით

        ,  მე დავასრულე მეოთხე გამოკვლევა კიბოს კლინიკაში და მათ განაცხადეს რომ
    ,    .კომპიუტერული ტომოგრაფია არ აჩვენებს არაფერს რაც მიუთითებს კიბოს არსებობაზე

   CEA  1.4,   ,    .სისხლის კვლევამ აჩვენა დონე მაგრამ რა ჯანდაბაა ყველას აქვს კიბოს უჯრედი
 ,   5+    .      ისინი მიიჩნევენ რომ რამე იწვევს შეშფოთებას მე ახლა ვამზადებ კიდევ ერთ

   ,   .პარტიას და ყოველდღიურად ვსვამ როგორც პროფილაქტიკური ღონისძიება
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,    ,   .    ყველას ვისაც ახლა კიბო აქვს თქვენც იგივეს გირჩევთ ჩვენ არაფერი გვაქვს დასაკარგი
  . ” და ყველაფერი მოსაპოვებელი გერი

”     ,     –4      გვიანია თუ არა ვიღაცის გადარჩენა რომელსაც აქვს მე ეტაპი და უკვე კანი და
     ?” ძვლებია და ძლივს კარგავს სიარულის დაკარგვას ტუმბო

"     .      . Ეს არასოდეს არ არის გვიან ამ ზეთის გამოყენებისას ბევრი სასწაული დაფიქსირდა თუ
    ,   ,      მას არ შეუძლია მათი გადარჩენა სულ მცირე ეს არის შეამსუბუქოს მათი ტანჯვა

     . ,ფარმაცევტული საშუალებების მკაცრი გვერდითი ეფექტების გარეშე გაითვალისწინეთ
     ,      რომ თუ ისინი დაიწყებენ მაღალ დოზებს ბევრი ძილი იქნება იქამდე სანამ

  .   . ” ტოლერანტობა არ შეიქმნება ის ძალიან ძლიერია ნიკა
”      .       ,მე ორჯერ ვარ ძუძუს კიბოს მეომარი მე მსურს ვიყო ცოცხალი მტკიცებულება იმისა

      . ” რომ თქვენი ზეთი სიცოცხლის გადარჩენას უწყობს ხელს მიშელ
” ,     !!” მეც ფარისებრი ჯირკვლის კიბო უფასოა მიშელ
„ :     ,  ,   ...   გამთენიისას თქვი რაც გინდა ჩემზე დამეგობრდი განსაჯე შენი არგუმენტი

!    ,    !!!   !არასწორია ეს არის ბოლო სკანირება რომელსაც დედა მიიღებს კანაბი კლავს კიბოს
:    ? ,   ,  . სტეისი დედაშენი რა ეტაპზე იყო ვიცი რომ ერთხელ გამოაქვეყნე მაგრამ მავიწყდება

     !!ეს არის ზღაპრული ანგარიში დაუყოვნებლივ
: ,        –3 . 5 გარიჟრაჟი სტეისი ეს იყო ფილტვის მცირე უჯრედული კარცინომა მე ეტაპი

     .სიმსივნე მცირე ლითონებით ზედა ლიმფურ სისტემაში
:   !       დები ეს ისეთი ფენომენალურია მე არასოდეს მსმენია ვინმე განკურნოს პატარა

,    .  !   უჯრედი თუნდაც ყველა რეგულარული პროტოკოლით ეს აღსანიშნავია თქვენ არა
   ,     , მხოლოდ გადაარჩინეთ დედის სიცოცხლე არამედ ეს გადაარჩენს სხვა ადამიანებს

   ,   .    რადგან ეს იმის მტკიცებულებაა რომ კანაფი მუშაობს დიდი მადლობა ამის
!გაზიარებისთვის

: ,    ,   -  - ,  გარიჟრაჟი დები მან ეს ყველაფერი გააკეთა კანაფის ზეთი ქიმიო რადიაცია მაგრამ
       ,   განიკურნა სანამ ქიმიო და რადიაციული მკურნალობა არ ჩატარდებოდა ამიტომ მან

       ...      უარი თქვა დარჩენილ მკურნალობაზე და ზეთით დაიმუხტა რასაც ის მაინც იღებს და
     !მიიღებს ყოველდღე მისი დარჩენილი ცხოვრება

: ,  „       სტივ ამბობს რომ ეს ყველაზე მეტად თავსებადია რადიაციის შემდგომ
“.   ?ცვლილებებთან ჰქონდა რადიაციული თერაპია

: ,    ,     ...  გარიჟრაჟი სტივ დიახ მან ეს გააკეთა მაგრამ ის არასოდეს დასრულებულა დოქტორი
! ”დგას

„ :   .,   :  11/16/2013,  :  CT  CHESTპაციენტი ლინდა ვ სამსახურის თარიღი პროცედურა
კონტრასტით

  CT ...     CT–  7/8/13 ჩატარდა გულმკერდის შედარება ხდება წინა გულმკერდის სთან წლიდან
:   64      ...ჩვენება ეს არის წლის ქალი ფილტვის კიბოს ისტორიით

:       დასკვნები არის გაზრდილი ინტერსტიციული ცვლილება და ინტერლოუბულური
  ...       ...  ძგიდის გასქელება რაც გაუმჯობესებულია წინა გამოკვლევასთან შედარებით არ

        არის გამოვლენილი შუასაყარის რბილი ქსოვილის გარკვეული კვანძები ან შუასაყრის
.        ადენოპათია არ არსებობს რაიმე მტკიცებულება აქსილიარული ლიმფადენოპათიის ან

  .      ბორცვის ლიმფადენოპათიის შესახებ გარდა მარჯვენა ზედა წილის მედიალური
  ,    ასპექტის რადიაციული ცვლილებებისა ფილტვის დამატებითი პარენქიმული

       .   გამჭვირვალობა ან ფილტვის საეჭვო კვანძები არ არის ნაჩვენები ტრაქეა და ძირითადი
 .    .   .ბრონქები დაპატენტებულია პლევრის გამონადენი არ არის გულის ზომა ნორმალურია

   .     არ არსებობს პერიკარდიული გამონაჟონი მუცლის ზედა ნაწილის ვიზუალიზებული
 .       ნაწილი შეუმჩნეველია არ არსებობს ფოკუსურად აგრესიული გამჭვირვალე ან

  .სკლეროზული ძვლის დაზიანება
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:      შთაბეჭდილება გამოსხივების შემდგომი ცვლილებების გაუმჯობესება მარჯვენა
      .    ბორცვზე და მარჯვენა ზედა წილის მედიალური ასპექტი არ არსებობს განმეორებითი ან

  . ”ნარჩენი დაავადების მტკიცებულება
”        ნავთობმა შეცვალა რადიაციული დაზიანება და განკურნა ყოველგვარი რწმენის

 ...      5   .  გარეშე სამედიცინო მარიხუანამ გადამარჩინა და ფარმაცევტისგან დამიტოვა მე
         ,  დავკარგე მარჯვენა თირკმელი ქიმიოთერაპიის გამო და ის იწყებს შეკავებას იქ სადაც მე

   ...         მტკივა კანის მოტანა ეს მხოლოდ ერთია ზეთებმა შეცვალა ნერვის დაზიანება ჩემს
 ,        6 თვალში ქიმიოთერაპიით სადაც დამისვეს გლაუკომის დიაგნოზი და მხოლოდ თვის

          წინანდელი ჩემი ბოლო ვიზიტისას გლაუკომის არანაირი ნიშანი საერთოდ არ ჩანს და
     ... ”ჩემი მხედველობა უკეთესია როცა ვმკურნალობ ტერეზა

”  ,  –4  ,    ჩემი დეიდა მე სტადიის გლიობლასტომით ინვალიდის ეტლიდან ფეხით გადავიდა
   !        მხოლოდ სამი დოზის შემდეგ მისი მარცხენა მხარე პარალიზებული იყო ერთ თვეზე

  .      !!  მეტი ხნის განმავლობაში მაგრამ ახლა სრულად ფუნქციონირებს ასე
! ” აღფრთოვანებული ნიკოლეტი

”           მე ვმუშაობდი კოლექტივში და მრავალი წლის განმავლობაში და მქონდა კანის კიბო
   ,       .   მარცხენა მკლავზე იმის გამო რომ ის ფანჯრიდან ჩამოვკიდე მართვის დროს ახლა მე

,    ,    RSO    ვიცი რომ არავინ უნდა დამიჯეროს მაგრამ მე დავიწყე ზეთის დადება ყოველ დღე
 ,    .    ,      ,და ვფიცავ რომ ის გაქრა რამდენიმე თვე დასჭირდა მაგრამ ის მართლაც წავიდა იქ

   . ” სადაც იყო წლების განმავლობაში რენდი
”      ,       CMLამან შეცვალა ჩემი ცხოვრება მას შემდეგ რაც თითქმის ერთი წლის წინ დამისვეს
(   )      Run  From  the  Cure,  ქრონიკული მიელოგენური ლეიკემია და მე ვუყურე ვიდეოს თუ

      .   როგორ კურნავდა კანაფის ზეთი ტერმინალური კიბოს პაციენტებს მე ცოცხალი
 ,   .     .  მტკიცებულება ვარ რომ ის მუშაობს მან შეცვალა ჩემი კიბოს დონე ჯერ განკურნებული

 ,   ,        ,    არ ვარ მაგრამ ვიმედოვნებ რომ ერთ მშვენიერ დღეს მე შემიძლია ვთქვა რომ მე ვარ
,  ,       , გადარჩენილი ასე რომ თუკი კიბოთი დაავადებული პაციენტი ფეხით არ გადიხარ ნუ

 ,   . ” დაიწყებ იმას რაც არ იცი დენის
"  .      .   3  . Მე მჯერა ჩემს მეგობარს დაუსვეს სამი სახის კიბო მას სიცოცხლის კვირა მისცეს ახლა
2  ,   1 -     . ” წლის შემდეგ ის არის მდე და კარგ საქმეს აკეთებს სანდრა
”    , ,   . ,ჩემს ძმას ჰქონდა ლიმფომა მუცელი მეტასტაზირებული ხერხემლის არეში წამლები

  ,           რომლებიც მათ მისცეს მას ატარებდა მთელი ღამე ყოველ ღამე და დღე და არ უძინებია
    .        18  და არც ჭამდა კვირების განმავლობაში ერთი გრამი აბი ზეთი და მას ეძინება საათი და

  .   ,  78% -   .ჭამს თავისი გულისყურით ერთი კვირის შემდეგ ის ით თავისუფალია კიბოსგან
  .     ,     ექიმი დაბნეული იყო ჩვენ არ ვუთხარით მას რადგან ის იყო არამედიკურ

,       .   მდგომარეობაში მაგრამ კანაფმა გადაარჩინა მისი და ჩვენი სიცოცხლე ახლა ერთი წლის
    !    ...  . ” Errlშემდეგ ჩემმა ძმამ დაამარცხა ლიმფომა ამას არავინ აკეთებს კანაფის გარეშე

”      –4 .      , მე ამჟამად მაქვს კიბოს მე სტადია მე მქონდა ღვიძლის აბლაცია და რეზექცია ასევე
 .       1200 –  3 – . ფოფოქს ქიმიო მე გამოვიყენე ზეთი და სიმსივნის მარკერები დან მდე ყველა

  NSD– .    . ” მედიკოსი ამბობს ს დაავადების ნიშნები არ არის ჯიმ
”    5     ...   მე მოვიშორე ჩემი სიმსივნე კანაფის ზეთის გამოყენებით საინტერესო იყო ექიმების

 ,      5    ...   პირისპირ ნახვა როდესაც მან ვერ იპოვა ორიგინალური სიმსივნე სად წავიდნენ
?   ?   . ” ისინი ამას მნიშვნელობა აქვს მადლობა კანაფის ზეთს კელი

”     ,   .   .   მე მქონდა მისი დიდი ფლაკონი ცოტა ხნის წინ წვეთს ვსვამდი დღეში ვინც მომცა ის
 .    ,    .     ,მთხოვა უკან მან დაასრულა ქალი რომელიც კიბოსგან ქრებოდა მას არ შეეძლო ჭამა
    .    70   .დალევა და მითუმეტეს რეალურად ცხოვრება ის იწონიდა კილოგრამზე ნაკლებს

     ...  !    ,    ჩემმა მეგობარმა მისცა მას ზეთი ვოილა მან დაიწყო ჭამა დალევა და განაგრძო
 ... .     . ” ბრძოლა წარმატებით მტკიცედ მწამს კანაფის სამკურნალოთვისებების ტარა
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”     ,    .   დღეს მე მივიღე სიტყვა კაცი რომელსაც დიდი ოდენობით ვაჩუქებ მას კიბოს სიმსივნე
 .      2013    .ჰქონდა ყელში მთლიანად იყო მილის კვება წლის აპრილის დასაწყისიდან

    . 4     2 -ავადმყოფი მამაკაცის ცოლი ცრემლებით იძახის კვირის შემდეგ ზეთის მიღებიდან
   .   ...     ...  ჯერ დღეში ის გაქრა სრულიად წავიდა მან შეჭამა მყარი საკვები არანაირი ახალი

   ,   RSO.   ,  მკურნალობა ან ახალი წამალი უბრალოდ გაუზიარე ცოდნა გადაარჩინე
. ” სიცოცხლე ჯარედი

” :   .  . დინი დეიდამ ქიმიოთერაპია გამოიყენა იგივე შედეგები დაღუპული
:   .    ,  სტეფანე ბოდიში შენი დაკარგვისთვის მე მინახავს კანაფის ზეთი რომელიც ამცირებს

   .  ,       კანის კიბოს ჩემი ნათლიადან მე ვფიქრობ რომ თქვენ ჯერ კიდევ უნდა დაიჭიროთ იგი
.  ,   . ”ადრე დარწმუნებული ვარ რომ კანაფი დაეხმარა

”    ,    16   ,   მე უბრალოდ მივიღე სიტყვა რომ ჩემი წლის პაციენტი რომელსაც ჰქონდა
 , !  ,  . ”არაჰოჯკინსის ლიმფომა ნათელია სიმსივნეები გაქრა ლაბორატორიები ნორმალურია

ჯანეტი
”     .    მივიღე ზარი ტერმინალურად დაავადებული პაციენტისგან ის უკვე რამოდენიმე თვეა

 RSO– .  .      .მკურნალობს სთან ნაწლავის კიბო დოქტორ ტედს მას სიცოცხლის თვეები ჰქონდა
Jindřich Bayer,   ,   ,    Appt- მე ბედნიერი ვარ რომ შემიძლია განვაცხადო რომ ბოლო დოქტორ მა

    .   ,     მას საუკეთესო საშობაო საჩუქარი გაუკეთა მან უთხრა მას მე კიბოს ვერ ვპოულობ და
   !!!!   .    !!!!   შენ შეიძლება იცოცხლო ეს საშობაო საჩუქარია მადლობა იესო არასოდეს თქვა

 ... ”არასოდეს რაიმონდი
”    ,      Simpsons  Oil–  მე მყავდა ორი მეგობარი რომლებიც გადაურჩნენ კიბოს ცნობილი ის

!         6 ,   გამოყენებით ერთს ჰქონდა ფილტვის კიბო და მისცა სიცოცხლის თვე ის ცოცხალია
 7  ,     ,      უკვე წელია მეორემ კიბოს ორჯერ განიცადა ბოლო იყო საკვერცხის კიბო და

 ,   2    ,    !    მოხარული ვარ რომ კვირის წინ ვამბობ აღარ არის კიბო ორივეჯერ მან გამოიყენა
  !! ” -კანაფის ზეთი ვიკი ჯეინი

”       ,     მე მივყვები რიკის გვერდს დაახლოებით ერთი წელია მას შემდეგ რაც დედაჩემს
     .    დაუსვეს ფილტვის მცირე უჯრედული კიბოს დიაგნოზი მას დიაგნოზი დაუსვეს გასული

     .     წლის მარტში და მალევე დაიწყო ქიმიოთერაპია მან გადაიტანა ქიმიოთერაპია და
        გულმკერდის არეში გამოსხივება მთელი ზაფხულის განმავლობაში და ძალიან ცუდად

,    ,      /   . .გახდა რადგან რადიუმმა დაუწვა ყელი ასე რომ მას არ შეეძლო გადაყლაპვა ჭამა და ა შ
      .    იგი საავადმყოფოში იყო თითქმის ორი თვის განმავლობაში მას შემდეგ ჰქონდა ტვინის

 ( ,  bleh:/)        რადიაცია პროფილაქტიკური მთელი ამ ხნის განმავლობაში ჩვენ დიდ დროს
    ,     ვიკვლევდით და დავიწყეთ ჩვენი მოგზაურობა რომ ყველაფერი ერთად შეგვექმნა

   .    - !საკუთარი ნავთობის ნულიდან წარმოებისთვის რაც ჩვენ შევძელით კი
 ,           ,ასე რომ ტვინის გამოსხივების პირველი ორი დღის შემდეგ ის ძალიან ცუდად გახდა

  ,      ( ).  ამიტომ მივიღეთ გადაწყვეტილება რომ ის დაიწყებდა ზეთს ოქტომბერი პირველივე
,      !!!!      დოზიდან მას უკან აღარ მოუხედავს მან შემოიარა ტვინის სხივების დანარჩენი

   ,      ,    ნაწილი და გააოცა ექიმებმა რომ მას არ ჰქონდა შაკიკი ძლიერი ღებინება ან
   . .  .  !მეხსიერების დაქვეითება და ა შ და ა ის დაფრინავდა
        ,ოქტომბერში მისი შემოწმების შემდეგ აჩვენა ფილტვის სიმსივნის დიდი შემცირება

   .      ,    მაგრამ ის მაინც იყო მათ სურდათ მისი ნახვა იანვარში რათა გადაეწყვიტათ შემდეგი
.   ,      ,   ნაბიჯები ასე რომ ჩვენ ვიწყებდით ნოემბრამდე და დეკემბერში ვიყენებდით მას
    .      მხოლოდ ზეთს და სხვა მკურნალობას მას მცირედი უკმარისობა ჰქონდა საშობაოდ და

      ,    გახდა დეპრესია და ღებინება ორი კვირის განმავლობაში მაგრამ ჩვენ დავუბრუნეთ მას
          ნედლეული ვეგანური სმუზი და ხორბლის ბალახი და ის მართლაც გაჯანსაღდა და

 .       ბრწყინვალედ გამოიყურებოდა მისი დიდი შემოწმება მისი უახლესი სკანირების
      ...      !!!!   !!!!  შემდეგ იყო გუშინ და ვხვდები რა ჩემი დედა კიბოს გარეშეა გაქრა რა

 !!!! ”…  საოცარია ჯანეტის საშუალებით
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”  6        დაახლოებით თვის წინ დედაჩემს დაუსვეს დიაგნოზი ტერმინალური კიბოს
 ,  6    .   ,  მეტასტაზური მელანომა სიმსივნე ორივე ფილტვზე ექიმებმა გვითხრეს რომ
      ,    ქიმიოთერაპია და რადიაცია არაფერს გააკეთებს და განაცხადეს რომ მათ ჩაატარეს

 ,       ახალი მკურნალობა რომელიც წარმატებული იყო სიმსივნეების ზრდის შეჩერებაში და
      .   შესაძლოა მისი სიცოცხლის გაფართოებაში კიდევ რამდენიმე წლით ჩვენ დავიწყეთ

      ,   .ახალი მკურნალობა და გვერდითი მოვლენები იყო საშინელი ამიტომ ჩვენ შევჩერდით
        დაახლოებით ერთი კვირის შემდეგ ჩემმა მეგობარმა ახსენა თქვენი დოკუმენტური

 Youtube– , Run From the Cure.ფილმი ზე
        ?  ,    ამის ყურების შემდეგ გადავწყვიტე რა ზიანი შეიძლება მოჰყვეს ცდას ჰეი თუ ეს არ

,    .    ,    3  გამოდგება ის მაინც მოკვდება მოკლედ რომ ვთქვათ დედა დაახლოებით თვის
     2      6  5განმავლობაში ზეთს ჭამდა და მას დღის წინ ჩაუტარდა სკანირება და სიმსივნიდან

      .მთლიანად გაქრა და ბოლო ნახევარი ზომის იყო
    ,    სიტყვებით არ შემიძლია გამოვხატო მადლიერება რომელიც მაქვს თქვენი

    .   ინფორმაციისთვის და დედაჩემის სიცოცხლის გადასარჩენად საშინელებაა ვიფიქროთ
    ,    , მსოფლიოს ყველა ადამიანზე და ბავშვზე რომლებიც იტანჯებიან და კვდებიან როდესაც

     .    უბრალო მცენარეს შეუძლია ამ ყველაფრის გამოსწორება ახლა მტკიცედ მაქვს
,    , ,    გადაწყვეტილი რომ სიტყვა გავავრცელო და შესაძლოა გავზარდო ჩემი საკუთარი თავი

    ,      და მოვამზადო ზეთი იმ ადამიანებისთვის რომლებსაც მე ვიცნობ და რომლებსაც
 .       დახმარება სჭირდებათ კიდევ ერთხელ მადლობა და წარმატებებს გისურვებთ
 . ”  მომავალში ყველაფერში ჯანეტის საშუალებით

"  , 5.5" ,  90 ,   ...  90საკვერცხის კიბო სიმსივნე სიცოცხლის დღე გავრცელდა კუჭზე შეყვანილია
 38 .    .     ,   გრამი დღეში კიბო აღარ არის ყველა დოკუმენტაცია უნდა დაიჯერო მაგრამ მაინც

!    ,     !!!არა ღმერთმა დაგლოცოთ წმინდა სიმპსონი რომ გვეხმარებით დედის შენარჩუნებაში
” ლარი
”      .      მე მაქვს საკმაოდ გასაოცარი ამბები ხალხო ერთმა ჩემმა პეპმა აღმოსავლეთში მისცა

,  ...    ,    ერთი დაითვალე ერთი მილის ზეთი მეგობარს რომელსაც მასიური სიმსივნე ჰქონდა
  .    ,  შემოხვეული საძილე არტერიაზე მან უბრალოდ იგნორირება მოახდინა თმა გაიზარდა

  ,       .   ,  ,  გრძლად რომ დაემალა რადგან ის უფრო და უფრო იზრდებოდა მისი ძმა ექიმი არ
  ,     .   იცოდა რა ექნა რადგან პაციენტმა უარი თქვა ქიმიოთერაპიაზე ამის იგნორირება აღარ

,  2         .შეეძლოთ დღის წინ მათ წაიყვანეს საოპერაციო ოთახში მასიური ოპერაციისთვის
 /  ,     ,რამდენიმე სპეციალისტი ქირურგი ესწრებოდა რადგან ეს იქნებოდა უაღრესად საშიში

   .     ხანგრძლივი და რთული ოპერაცია ისინი შეეცდებოდნენ სიმსივნის მაქსიმალურად
         .  ამოღებას და მოუხდებოდათ ფეხის ვენის აღება და მის კისერზე გადანერგვა მათ

    VOILA      . გახსნეს მისი კისერი და სიმსივნე მთლიანად მოიცვა და გამოეყო კაროტიდს მათ
   !      ფაქტიურად მიაღწიეს და გაიყვანეს ექიმები გაოგნებულები არიან და სურთ დეტალური

  ,   .     .  ანგარიში ყველაფრის შესახებ რაც მან გააკეთა ეგ არ იქნება გრძელი სია მხოლოდ წვენი
   . ” და ერთი მილის ზეთი კორი

”   !!       ...    ზეთი გასაოცარია ჩემს მეგობარს ჰქონდა საკვერცხის კისტა მას ერთი ოპერაცია
          , გაუკეთეს და ერთი თვის შემდეგ ის კვლავ დაბრუნდა მხოლოდ იმის გასარკვევად რომ

  !           მას მეტი ჰქონდა გავიდა ერთი თვე და გაორმაგდა ზომაში და უთხრეს თუ რამე მოხდება
    !       ...   3და ისინი გადაუდებელ ოპერაციას გააკეთებენ მისმა ბიჭმა მას ზეთი გაუკეთა მან

  ...  ,     კვირა მიიღო მისდა გასაოცრად როდესაც ის მიდიოდა ულტრაბგერითი გამოკვლევის
 !!! " დასრულებისთანავე ჯოლი

”1  ,    ,    .  , წლის წინ დღეს ჩემმა ახლობელმა მითხრა რომ მას ჰქონდა კიბო მას უთხრეს რომ
 8   . 5       , მას თვე აქვს დარჩენილი დღის განმავლობაში მე მას მივეცი კანაფის ზეთი რომელიც

     . 6    შეჭამდა ბრინჯის მარცვლის ნახევარი ზეთის ჭამით კვირის განმავლობაში მოხდა მისი
        ,  .სიმსივნის ზომის შემცირება და არ იყო მისი გავრცელების კვალი როგორც ამბობდნენ
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  ,          მე სიხარულით ვამბობ რომ სიმსივნე იყო დიდი გრეიფრუტის ზომა და დღეს ის ბეწვის
.     .    ,  ზომაა კანაფის ზეთმა გადაარჩინა მისი სიცოცხლე ის განაგრძობს ზეთის ჭამას სანამ ის

 .       ,   არ გაქრება ის არა მხოლოდ კურნავს მის ტერმინალურ კიბოს არამედ საოცარ გავლენას
  .       ,   ახდენს მის ჯანმრთელობაზე ის იყო დიაბეტით დაავადებული და მსუქანი ახლა კი

   ,  !იდეალურ წონაზეა და ბედნიერია ვიდრე ოდესმე
      .    ->  RICKმე მოვუწოდებ ყველას გაეცნოს კანაფის ზეთის თერაპიას გთხოვთ უყუროთ

SIMPSON  “RUN  FROM  THE  CURE”   Youtube–   ...    ვიდეო ზე ამან შეიძლება უბრალოდ
     .     !  ”გადაარჩინოს თქვენი სიცოცხლე ან ვინმე ნაცნობი მიეცი მათ სიცოცხლის საჩუქარი

ჟოზე

მტკიცებულება

”       ,    რიკ სიმპსონის ზეთს აქვს სრული სამეცნიერო სანდოობა თუ თქვენ შეგაწუხებთ
  ” -  ,   სამეცნიეროლიტერატურის კითხვა რობერტ მელამედე იგივე დოქტორი ბობ

”         უჯრედების გადარჩენის გზის დათრგუნვა იწვევს ბადის დეფოსფორილირებას და ამ
Bcl-2       .”  ,ცილის გადაადგილებას მიტოქონდრიაში და შემდგომ აპოპტოზამდე მმმ

   ??? ” ლეიმანის პირობები გთხოვთ Შანსი
-  : "    ", . JBეს ნიშნავს კანაფი კლავს კიბოს უჯრედებს შანსი

:         ,   კითხვა რატომ უნდა ველოდო ექიმებს მხარი დაუჭირონ იმ მტკიცებას რომ კანაფი
 ? კურნავს კიბოს

, ,        . THC  ,  ა იმიტომ რომ ის კურნავს კიბოს და ეს არის ყველაფერი იწვევს აპოპტოზს ასე რომ
      .  ?  ,  გასაკვირია ის იწვევს აპოპტოზს ყველა კიბოს დროს რატომ კარგად რადგანაც

       დეკარბოქსილირებული ზეთი სხეულის ყველა უჯრედში რაღაცნაირად ხვდება თუ
  .    სათანადო რაოდენობით მიიღება ენდოკანაბინოიდული სისტემა არეგულირებს იმუნურ

,   ,      ,    სისტემას ასე რომ როდესაც იმუნური სისტემა სწორად მუშაობს მას ასევე შეუძლია
 .  , ,    .ებრძოლოს კიბოს ბევრი არაფერი მართლაც ეს მართლაც შეურაცხყოფილად მარტივია

        სათანადოდ წარმოებული მაღალი ხარისხის ზეთი არის საუკეთესო შანსი პაციენტს
 (       ,მაინც ოპერაცია საჭირო იქნება სიცოცხლისათვის საშიში რამდენიმე შემთხვევისთვის

).     ,    ,შესაძლოა და თუ იცით მკურნალობის ვარიანტი რომელიც ზეთზე უფრო უსაფრთხო
   , , .  ეფექტური და სახალისოა პაციენტისთვის კარგი გვითხარით არ არსებობს

     : „ /    შეხედეთ რას ამბობენ მეჩულამი და პაჩერი ანთება ქსოვილის დაზიანება იწვევს სწრაფ
   ,     ზრდას ადგილობრივ ენდოკანაბინოიდულ დონეზე რაც თავის მხრივ არეგულირებს

     ,     იმუნურ და სხვა უჯრედებში სასიგნალო პასუხებს რომლებიც ახდენს მათ კრიტიკულ
.    /  CB2   ფუნქციებს ენდოკანაბინოიდების დონის და ან რეცეპტორების გამოხატვის

    ,   ცვლილებები დაფიქსირებულია თითქმის ყველა დაავადებაში რომელიც გავლენას
 ,   - ,   - ,  ,  ,ახდენს ადამიანებზე გულ სისხლძარღვთა კუჭ ნაწლავის ღვიძლის თირკმელების

,  ,  ,  ,  ,  ნეიროდეგენერაციული ფსიქიატრიული ძვლის კანის აუტოიმუნური ფილტვის
,      CB2 .  დარღვევების ტკივილისა და კიბოს და მოდულაციისას რეცეპტორების აქტივობას

     .  ”  http:  //www.ncbi.nlm.nih.აქვს უზარმაზარი თერაპიული პოტენციალი ამ პათოლოგიებში
gov/pubmed/21295074

    ? ,  .      და როგორ ახერხებ ამ ყველაფერს ისე ზეთით თქვენ აბალანსებთ დონეს ან აყენებთ
  ,  .   , ,მათ ზედმეტ დრაივში საჭიროების შემთხვევაში შეგიძლიათ მიირთვათ ზეთი წაისვათ

   ,       აორთქლოთ და მიიღოთ სუპოზიტორიებში და ამ ოთხ მეთოდს შორის შეგიძლიათ
 ,       .იპოვოთ გზა რომელიც დაეხმარება თითოეულ პლანეტაზე თითოეულ პაციენტს

,         მოგვიანებით ექიმები სიმსივნეებს შეიყვანენ ზეთით და ამცირებენ მათ რეკორდულ
 (    ).დროს არ არის რეკომენდებული სახლში
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     (     )?  ,და რატომ შევთავაზე კანის კიბო ან დიაბეტური წყლული ან დამწვრობა კარგად
            რადგან თქვენ ხედავთ რა ხდება იქ და ჩვეულებრივ არ სჭირდება დიდი დრო მათი
 ,      .  ზეთით განკურნებას უმეტეს შემთხვევაში მაქსიმუმ რამდენიმე კვირა შემდეგ

 ,        უბრალოდ გააცნობიერეთ რომ იგივე რაც ხდება თქვენს კანზე აქტუალური გამოყენების
,    ,    .   ,შემდეგ ხდება თქვენს სხეულში როდესაც ზეთს ჭამთ კიდევ ერთხელ

 ,         .შეურაცხმყოფლად მარტივი მაგრამ ეს არის ძალიან ზუსტი ახსნა საბოლოო ჯამში
   ,    :  ”  შემდეგ კი დავუბრუნდეთ იმას რაც მეჩულამ დაწერა ენდოკანაბინოიდების დონის

/  CB2      და ან რეცეპტორების გამოხატვის ცვლილებები დაფიქსირებულია თითქმის ყველა
,     ,   - ,   -დაავადებაში რომელიც გავლენას ახდენს ადამიანებზე გულ სისხლძარღვთა კუჭ

,  ,  ,  ,  ,  ,ნაწლავის ღვიძლის თირკმელების ნეიროდეგენერაციული ფსიქიატრიული ძვლის
, ,       CB2 კანის აუტოიმუნური ფილტვის დარღვევები ტკივილსა და კიბოს და რეცეპტორების

      აქტივობის მოდულირებას აქვს უზარმაზარი თერაპიული პოტენციალი ამ
. ”პათოლოგიებში

-        CB2   ყოველივე ამის ცოდნისთანავე მე ვაპირებ ჩემი რეცეპტორების აქტივობის
. JBმოდულირებას

”    ...   –4 … .” ამან კიბოსგან განმიკურნა ტვინის მე ეტაპი ჰო კრისტალი
”  ,          იმის თქმა რომ ის კურნავს კიბოს არის საკმაოდ საშიში და ილუზიური გადაჭარბებული

   ,     .  შეფასება სხვაგვარად მოქმედი პუნქტისა რომელიც იმსახურებს მეტ კვლევას მაგრამ
, , .    .       არა არა არა კანაფი არ კურნავს კიბოს ამ დროისთვის არ არსებობს კიბოს საბოლოო და

 ,      ,  რეალური განკურნება და მხოლოდ რიგი გააზრებული სამედიცინო საჭმლის
      მომნელებელი და ფსიქოლოგიური ძალისხმევა დაგეხმარებათ კიბოს სიკვდილის

 .          .  ”რისკის შემცირებაში კანაფი არ კურნავს კიბოს და პაციენტებმა უნდა იცოდნენ ეს
დავიდე
”RSO  ,  ... , ,  RSO ”. კლავს კიბოს ამხანაგო მოწევა არა მაგრამ დიახ კევინი
"   ,  ...?" გთხოვთ დამეხმაროთ აქ მეგობარო ჯეფ
"  ,"   "   ,  "  უპირველეს ყოვლისა კიბო არის კისტადან ნეირობლასტომამდე ამიტომ კურნავს

 "  , , . ,    კიბოს არის ზოგადი ილუზიური არასპეციფიკური შემდეგ კანაფს აქვს ძალიან კარგი
  ,     ,  გავლენა უჯრედების დუბლირებაზე რაც რა თქმა უნდა ეხმარება მაგრამ სისტემატურად

  .    ,      არ კურნავს სიმსივნეებს ისევ და ისევ ყველა სახის კიბო განსხვავებულია და კანაფმა
     ,    ,აჩვენა რაღაცნაირად დადებითი პასუხი ძუძუს კიბოზე რომელიც არის კარცინომა

       რომელიც ფართოდ და ძალიან ეფექტურად მკურნალობს ჩვეულებრივი მედიცინის
.  ,     , საშუალებითაც როგორც ითქვა მე მთლიანად კანაფის ლეგალიზაციას ვატარებ მაგრამ

 ,        ,   მიუხედავად იმისა რომ მე ძალიან ღია ვარ ალტერნატიული თერაპიისთვის მე უნდა
,      . ” აღმოვჩნდე რომ არ ვეთანხმები ამ პომპეზურ პრეტენზიას დავიდე

"  , ,  !!!" ჯინდრიხ ბაიერი დამეხმარე გთხოვ კევინი
”  ,         იმის თქმა რომ კანაფი აჩვენებს დადებით პასუხს გარკვეული სახის სიმსივნეების

 ,  ,   .” წინააღმდეგ საბრძოლველად არის პრეტენზია რომლის მიღებაც შემიძლია დავიდე
- ,    ,    .  ,   დავიდე მიიღე რაც გინდა ეს ნორმალურია ჩემთვის დიახ ძალიან მცირე მონაცემები

    ,      არსებობს რიკ სიმპსონის ზეთის შესახებ მაგრამ ეს მხოლოდ სამედიცინო სისტემის და
    .     ,  მათი ფულის ოსტატების კორუფციის ბრალია ეს ძალიან მალე შეიცვლება როდესაც

      .  ,კოლორადო და ვაშინგტონი დაიწყებენ თავიანთი მონაცემების მიწოდებას გარდა ამისა
      ,    ისრაელი და ნიდერლანდები ახლა იწყებენ ნავთობის გამოცდას ჩეხეთი ალბათ მალე

.შეუერთდება
       რამდენადაც ჩვენ ვიცით და ათასობით პაციენტიდან მიღებული პრაქტიკული

,  ,       გამოცდილებიდან როგორც ჩანს ზეთი მუშაობს ყველა სახის კიბოზე ბევრად უკეთესად
     .   ვიდრე სამედიცინო სისტემის მიერ მოწოდებული ყველაფერი თუ გსურთ
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

,         მტკიცებულება გააკეთეთ ზეთი და იპოვნეთ კანის კიბოთი დაავადებული და უყურეთ
 ,    .  , JBრა მოხდება როდესაც ზეთი წაისვით მასზე საუკეთესო სურვილებით

”   ,    ,      გააკეთე შენ თვითონ ჩვენ რიკს ვეკითხებოდით სად შეიძლება მისი მოპოვება და
   ,      გარკვეული პერიოდის შემდეგ მივხვდით რომ ვინაიდან ჩვენ ვცხოვრობთ შორს
        ამერიკიდან და ვერ ვიმოგზაურებთ სადმე მის მისაღებად ფინანსური შეზღუდვების

,    100 -    ,   ,  გამო ჩვენ უბრალოდ ჯერ ვუყურეთ ვიდეოს პრაქტიკულად დაიმახსოვრა იპოვა
  ,   , , კანაფი ადგილობრივი პროვაიდერისგან იყიდა ბრინჯის გაზქურა ალკოჰოლი თუნდაც

  .    ,  , თერმომეტრი ტემპერატურის დასადგენად ეს უფრო ადვილი იყო ვიდრე გვეგონა ჩვენ
 ,      4    ...   თვითონ გავაკეთეთ ჩემი მეგობარი ბიჭი უკვე დღეა იღებს დაველოდებით და

.        ვნახოთ ჩვენ ვკითხულობთ სამედიცინო ჟურნალებს და ვუყურებთ ბევრ დოკუმენტურ
,      (    UCLA–  ,ფილმს მათი ყველა დასკვნა ერთნაირია კლინიკური კვლევები ჩატარდა ში

 ...)  -     !   ,    ჰარვარდში ზეთი კლავს კიბოს უჯრედებს ასე რომ ჩვენ გადავწყვიტეთ ამის
,       ,   !გაკეთება რადგან ყოველივე ამის შემდეგ თქვენ ვერასდროს შეძლებთ სანამ არ სცადეთ

” იოანა
”  ,      ,   ის ფაქტი რომ ზოგიერთი ადამიანი კურნავს არის მიზეზი რომ სამუდამოდ გადაყაროთ

    .   ,    მედიცინა და შეისწავლოთ პლაცებოს ხელოვნება იმის თქმისას რომ თქვენ არასოდეს
      აკეთებთ პლაცებოს კვლევას ეფექტური სამკურნალო საშუალების მიღების

,   ,      ,შემთხვევაში თქვენ მართალი ხართ ეს იქნება თქვენი პაციენტების ნახევრის დაღუპვა
  . ” ავადმყოფი და სასტიკი კრისტოფერი

-      , ,      ეს მართლაც ავად და სასტიკი იქნებოდა კრისტოფერ და ამიტომ მე პირადად ამას არ
.   ,    ,    .    გავაკეთებ სხვებს შეუძლიათ თუ მათ სურთ მაგრამ მე არა მე მინდა სამედიცინო

      -   , სისტემამ დაიწყოს ზეთის გამოყენება როგორც პლაცებო თუ ისინი დაამტკიცებენ რომ
  ,        (  რისი გამოყენებაც სურთ უფრო უსაფრთხო და ეფექტურია ვიდრე ზეთი და უფრო

/  ),      სახალისო სასიამოვნო პაციენტისთვის მაშინ მათ შეუძლიათ გააგრძელონ და გაყიდონ
   ,  .      , . იგი რა თუ არა მაშინ არა ეს საკმაოდ მარტივი და ძალიან რაციონალურია ვფიქრობ ასე

  ,  ? JBიქნება მომავალში მაინც რატომ დაველოდოთ
”  ,   ,  ,   ჰეი კიმ მე გიბიძგებთ დაამტკიცოთ რომ კანაფი როგორც არატოქსიკური სიცოცხლის

 , ”  ”.  .  ,  .შემნახველი წამალი არის რიტორიკა წარმატებები ამით მე გამოვიყენე როგორც შენ
  ,    „ “   ,    შემდეგ მე გადავწყვიტე რომ ამ რიტორიკაში ხვრელებს გავუშვებ რადგან ეს უნდა

  ...    .    .   იყოს ბულინგი ბიჭი მე ვცდებოდი ვგულისხმობ გარდაცვლილ შეცდომას თქვენ არ
   100% IRON CLAD FACTS.     შეგიძლიათ უარყოთ მეცნიერული მე არ შემეძლო ამის გაკეთება

   .       , . AMA & Big Pharmaდა არც შენ გააკეთებ ფაქტები არის ფაქტები და ეს არის ფაქტი კიმ
 .        კრიმინალები არიან მათ შეგნებულად დაუშვეს ღმერთის ეს მშვენიერი საჩუქარი

    !    დემონიზირებული და მოტყუებული სუფთა მოგებისთვის მათ საშუალება მისცეს
     ,  .   ,    Petroთქვენი ოჯახის წევრებს განიცადონ და მოკვდნენ კიმ თუ ფიქრობთ რომ ეს

Chemicals   ,    .    არის წამალი უმჯობესია კვლავ დაფიქრდეთ გსურთ აღმოაჩინოთ რაიმე
" ",   ,    , რიტორიკა ესაუბრეთ თქვენს ექიმს ესაუბრეთ კიბოს ამერიკულ საზოგადოებას წადი

    .   ,  ,დაელაპარაკე შენს შხამიანი აბების მწარმოებლებს გთხოვთ გაითვალისწინოთ კიმ
 ,   ,  " "  !  , ყოველი აბი რომ ისინი ამტკიცებენ რომ უსაფრთხო არ არის მომეცი ერთი რომელიც

  ,  !      ,არ არის ტოქსიკური მხოლოდ ერთი მაგრამ აქ ჩვენ გვაქვს არატოქსიკური ბოსტნეული
     ,  რომელიც აწარმოებს დედამიწაზე ყველაზე ძლიერ წამალს რომელიც

     „დადასტურებულია დაავადების სამკურნალოდ და ჩვენმა ჯანდაცვის
“        პროფესიონალებმა და მთავრობამ მიზანშეწონილად მიგვაჩნია უარი თქვას ამ

  ,   ,   სიცოცხლის შემნახველ ბოსტნეულზე რაც გვაძლევს ტანჯვის სიკვდილის და დანგრევის
.  ,        ...  საშუალებას ციხეში რათა საზოგადოებაში კიდევ უფრო უსაფრთხო იყოს გინდათ

 "RETORIC"  -   ???  ,       ისაუბროთ ზე ვიმედოვნებ რომ ეს პოსტი გახსნის თქვენს თვალს
.   ,  RIP  ,        ,   სიმართლეს თუ არა კიმ თქვენ და თქვენი სახის იმედი არ გაქვთ თქვენ გაქვთ

"   ". ,  . ”   ენდოკანაბინოიდების კლინიკური დეფიციტი შეხედე ეს სიმართლეა დანი მაგრამ აქ
   ,     ჩვენ გვაქვს არატოქსიკური ბოსტნეული რომელიც აწარმოებს დედამიწაზე ყველაზე
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

 ,       ძლიერ წამალს რომელიც დადასტურებულია დაავადების სამკურნალოდ და ჩვენმა
„  “      ჯანდაცვის პროფესიონალებმა და მთავრობამ მიზანშეწონილად მიგვაჩნია უარი თქვას

   ,    ,   ამ სიცოცხლის შემნახველ ბოსტნეულზე რაც გვაძლევს ტანჯვის სიკვდილის და
 . ,       ...დანგრევის საშუალებას ციხეში რათა საზოგადოებაში კიდევ უფრო უსაფრთხო იყოს

  "RETORIC"  -   ???  ,      გინდათ ისაუბროთ ზე ვიმედოვნებ რომ ეს პოსტი აგიხსნით თვალს
.  , RIP ,       ,  სიმართლისკენ თუ არა კიმ თქვენ და თქვენი სახის იმედი არ გაქვთ თქვენ გაქვთ

"   ". ,  . ”   ენდოკანაბინოიდების კლინიკური დეფიციტი შეხედე ეს სიმართლეა დანი მაგრამ აქ
    ,     ჩვენ გვაქვს არა ტოქსიკური ბოსტნეული რომელიც აწარმოებს დედამიწაზე ყველაზე

 ,       ძლიერ წამალს რომელიც დადასტურებულია დაავადების სამკურნალოდ და ჩვენი
"  "      ჯანდაცვის პროფესიონალები და მთავრობამ მიზანშეწონილად მიგვაჩნია უარი თქვას

   ,    ,   ამ სიცოცხლის შემნახველ ბოსტნეულზე რომელიც გვაძლევს ტანჯვის სიკვდილის და
 . ,       ...დანგრევის საშუალებას ციხეში რათა საზოგადოებაში კიდევ უფრო უსაფრთხო იყოს

  "RETORIC" -  ??? ,      გინდათ ისაუბროთ ზე ვიმედოვნებ რომ ეს პოსტი გახსნის თქვენს თვალს
.   ,  RIP  ,        ,   სიმართლეს თუ არა კიმ თქვენ და თქვენი სახის იმედი არ გაქვთ თქვენ გაქვთ

"   ". ,   .  ”  ენდოკანაბინოიდების კლინიკური დეფიციტი შეხედე ეს სიმართლეა დანი გსურთ
 " "  ???  ,       ისაუბროთ რიტორიკზე ვიმედოვნებ რომ ეს პოსტი გახსნის თქვენს თვალს
.   ,  RIP  ,        ,   სიმართლეს თუ არა კიმ თქვენ და თქვენი სახის იმედი არ გაქვთ თქვენ გაქვთ

"   ". ,   .  ”  ენდოკანაბინოიდების კლინიკური დეფიციტი შეხედე ეს სიმართლეა დანი გსურთ
 " "  ???  ,      ისაუბროთ რიტორიკზე ვიმედოვნებ რომ ეს პოსტი აგიხსნით თვალს

.  , RIP ,       ,  სიმართლისკენ თუ არა კიმ თქვენ და თქვენი სახის იმედი არ გაქვთ თქვენ გაქვთ
"   ". ,  . ” ენდოკანაბინოიდების კლინიკური დეფიციტი შეხედე ეს სიმართლეა დანი
”   .    4  PET ,    .   ჩემი ქმარი მართალია მე მაქვს სკანირება რაც ამას ადასტურებს როდესაც მე

  on      .  ვიყავი მძიმე ზეთი ჩემი სიმსივნეები მიდიოდა როგორც შეშლილი როდესაც მომიწია
 ,       .   დოზის შემცირება ისინი უფრო სტაბილურები არიან ვიდრე შემცირება მე მაქვს

 ,    . ” თვალსაჩინო მტკიცებულება რომ ეს ყველაფერი მუშაობს მარია
”    .       ჟღერს ფულის გამომუშავების მოტყუება შენ მართლა გგონია რომ კანონი ნებას

    ?   . მომცემს კანაფის მოყვანას ზეთის დასამზადებლად მიიღე ნამდვილი ძმაკაცი ლეიკემია
       .    დამემართა და ერთი სიტყვის არ მჯერა რასაც ამბობ თქვენ საშინელი თაღლითური

,    ,  .   მხატვარი რომელიც ლოცულობს ავადმყოფებზე უნდა დაისაჯოს თუ დარწმუნებული
,    ,     .   ხართ რომ ეს მუშაობს ჩაატარეთ რეალური კლინიკური კვლევები უამრავი ქვეყანა

   ,    LDA  Ass–   FDA–   !მოგცემთ საშუალებას გააკეთოთ ისინი ნუ გამოიყენებთ ის ს საბაბს
“სტივენ
-  ,     ,    .   სტივენ რაც მალე მიხვალ ზეთზე მით უკეთესი თქვენთვის ნუ დამადანაშაულებ

    .    ზეთის შესახებ მეცნიერული კვლევების არქონაში თუ სამედიცინო სისტემამ მართლაც
 ,    ,      გააკეთა ის რაც მათ უნდა გააკეთონ მხოლოდ ეს ოთხმოცი ჩვენება იქნებოდა მხოლოდ

,             ,ის რაც მათ უნდა ნახონ ყველა იმ ათიათას ან ასობით ათასი კვლევის ჩასატარებლად
  .რომელიც უნდა ჩატარდეს

         ,    მე და რიკი ნამდვილად ვერ ვახერხებთ ყველა ამ კვლევის ჩატარებას ეს არის ჩვენი
 ,          ბიუჯეტის მიღმა ასევე ჩვენ არ შეგვიძლია მათ კანონიერად ჩავატაროთ და როგორც ჩვენ

,    ,      .გვსურს ამიტომ სხვების გადასაწყვეტია რომ შეასრულონ თავიანთი საქმე ახლა
  ,   ,    რამდენადაც მე ვიცი არის სახელმწიფოები სადაც სამედიცინო მარიხუანა

,        .  ,   ნებადართულია არ ვიცი რატომ არ ჩაატარეს ჯერ კვლევა მაგალითად კანის კიბოს
,      ,    შემთხვევაში ეს შეიძლება გაკეთდეს რამდენიმე თვეში მხოლოდ ზეთის აქტუალური
.    ,       .გამოყენებით მაგრამ ეს არ ჩანს ან მე არ ვიცი ასეთი კვლევების შესახებ

     ,   მაგრამ არსებობს მეცნიერული მტკიცებულება იმის დასადასტურებლად რასაც ჩვენ
,   ,  PubMed   ვამბობთ უბრალოდ ჩაატარეთ კვლევა შეამოწმეთ და დააკავშირეთ წერტილები

.თქვენთვის
,        ვიმედოვნებ რომ ის დააკმაყოფილებს თქვენს სამეცნიერო მოთხოვნილებებს და
,      ,      ვიმედოვნებ რომ თქვენ მიიღებთ ზეთს მანამ სანამ ექიმებს არ ექნებათ შანსი
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   ,    ,    მოგკლავენ თავიანთი ქიმიური შხამით რაც არასოდეს დაუშვებდათ თუ ის სათანადო
     . JBდა ეთიკურ სამედიცინო კვლევაში იქნებოდა გამოცდილი

”  :”      ,  მკვლევარებმა დაასკვნეს აქ მოყვანილი მონაცემები არის პირველი რომელთა
   CB1  ( )    შესახებაც ჩვენ ვიცით კანაბინოიდის რეცეპტორების და ენდოკანაბინოიდების

    PTSD–   .  კრიტიკული როლის დემონსტრირება ადამიანებში ის ეტიოლოგიაში როგორც
,    ,      ასეთი ისინი ქმნიან საფუძველს რომლის საფუძველზეც უნდა განვითარდეს და

 PTSD    ,   დადასტურდეს დაუცველობის ინფორმაციული ბიომარკერები ასევე წარმართონ
PTSD–       ს მტკიცებულებებზე დაფუძნებული მკურნალობის შემდეგი თაობის

 . ”რაციონალური განვითარება
  ,       მაგრამ ნუ მოელით რომ ფედერალური ჩინოვნიკები დაგეხმარებიან ამ პროცესის

.  2011      წინსვლაში წელს ფედერალურმა ადმინისტრატორებმა დაბლოკეს ფენიქსის
   FDA–    ,  არიზონას უნივერსიტეტის გამომძიებლები ს მიერ დამტკიცებული პლაცებოთი

   ,    კონტროლირებადი კლინიკური კვლევის ჩატარებით რათა შეაფასონ კანაფის
 50   PTSD–  .   ?    გამოყენება პაციენტში ით მეცნიერული მთლიანობა არა როდესაც საქმე
 .   “.მარიხუანას ეხება შორი დარტყმით

-         გთხოვთ ნუ დაგვადანაშაულებთ კანაფის ზეთის შესახებ სამედიცინო კვლევების
.    ,  ,   , არქონაში რაც უფრო მალე მიხვდებით რომ დიახ არის ადამიანთა ჯგუფი რომლებიც

        ნამდვილად აკონტროლებენ ამ სამყაროს და რომ ისინი უბრალოდ ყველაფერს
   ,    .   გააკეთებენ კანაფის დაბრუნების გადადებისათვის მით უკეთესი თქვენთვის ეს არ

 ,      ,    ,  ნიშნავს იმას რომ ჩვენ არ გავუშვებთ კანაფის წამალს ეს მხოლოდ იმას ნიშნავს რომ ის
      . JBსაჭიროზე მეტ დროს მიიღებს ვიდრე მოსალოდნელი იყო

”    .      ,    4მე მტკიცედ მწამს ზეთის ჩემი ქმრის შვილს ჰქონდა ლეიკემია ექიმებმა მისცეს მას
.   2.5     ,      .თვე მან წელი იცოცხლა ზეთის გამო რომელიც მან შეიტანა ვაშლის ფოთლებში

   !!!  ." მადლობა რიკ სიმპსონს Ღმერთმა დაგლოცოს ტერი
”4     .    ,   დღე ახალი სამუშაოს მოსაპოვებლად არანაირი გვერდითი მოვლენები გაყვანა და

  !    , lol.  !  ხალხის თავის დაკბენა აქ არის თქვენი კვლევა გაავრცელეთ სიტყვა ჩვენ გვჭირდება
.         .ეს ჩვენ ვალდებული ვართ კაცობრიობის წინაშე გავხადოთ მსოფლიო უკეთესი ადგილი
   :) ”ეს არის დასაწყისი კრისტინა

”  ,   5  ,   . გასულ აპრილს ძუძუს კიბოსგან წლის შემდეგ კვლავ დამისვეს დიაგნოზი ამჯერად
   –4 ,  , ,  ,  ეს იყო მე ეტაპი ტერმინალი ხერხემლის ნეკნების ლიმფური კვანძების მუცლისა და

.        ,მკერდისკენ მე ძირითადად პალიატიური მზრუნველობა შემომთავაზეს და მითხრეს
      ...     რომ ისინი შეეცდებიან დამეხსნან ზედმეტი ტკივილისგან სახლში წასვლა და ჩემი

 .           საქმეების დალაგება მე ძალიან მტკიოდა და ისინი სულ უფრო და უფრო ტოქსიკურ
     ტკივილგამაყუჩებლებს ინიშნავდნენ ძალიან უსიამოვნო გვერდითი ეფექტებით

( ,   ).    .პერკოეტი ჰიდრომორფონი და დექსიმეტაზონი მე ვერ ვიმუშავებ ამათზე
        ,    ,ჩემმა ქმარმა დაიწყო ამ ნივთების კითხვა ინტერნეტში და მე რბილად რომ ვთქვა

 ,   ,     სკეპტიკურად განვიხილე მაგრამ მივხვდი რომ ფაქტიურად დასაკარგი აღარაფერი
.       3  .  მქონდა ძალიან მცირე რაოდენობით თეთრი ქვრივის ღეჭვა ჯერ დღეში გასულ კვირას

  ,      .   ,   MRIმე მივიღე ინფორმაცია რომ ჩემი ძვლები მთლიანად გაქრა დღეს მითხრეს რომ
     .   აჩვენებს რბილი ქსოვილების სიმსივნეების მნიშვნელოვან შემცირებას არც ისე

      ,   .  ”სკეპტიკურად განწყობილი ახლა და თავს მშვენივრად ვგრძნობ არანაირი ტკივილი
ჯულია
”   ,    .  –4    ის კურნავს კიბოს მე ვარ ცოცხალი მტკიცებულება მე სტადია ძვლისა და ღვიძლის

 ,       . ” უთვალავი სიმსივნეა გამოიყენება ზეთი და ახლა კიბოს გარეშე ვარ ლორა
”  ,      .   !გამარჯობა ჯინდრიხ გუშინ დავამთავრე რიკის წიგნის კითხვა Მაგარი რამე

 ,        გულწრფელად გითხრათ მე ნამდვილად არ მჭირდება რაიმე მტკიცებულება ზეთის
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   !       მართლაც ჯადოსნური ძალის შესახებ მე ასევე გავაკეთე რამდენიმე ექსპერიმენტი და
   ,     ! !ყოველდღე ვხვდები რაღაც ახალს რისი გაკეთებაც ამ წამალს შეუძლია საოცარი

,   ,        ,   სამწუხაროდ მიუხედავად იმისა რომ მე დარწმუნებული ვარ და მაშინაც კი თუ ჩემი
  ,      "მეგობარი გოგონა დარწმუნებულია დედამისი რატომღაც ვერ ახერხებს მთლიანად

"  ...      ,    გაშვებას და მაინც არ არის დარწმუნებული რომ დატოვებს საშინელ
 ...ქიმიოთერაპიას

     ,      მე მუდმივად ვცდილობ გამოვხატო კარგი არგუმენტები მაგრამ მე არ შემიძლია მისი
!        ,    გადაწყვეტა ის არის კიბოთი დაავადებული და ის ერთადერთია ვინც გადაწყვეტს რა

  .გააკეთოს მის ცხოვრებაში
 ,        ,      მე ვიცი რომ ის მაინც განიკურნება ბოლოს და ბოლოს რადგან ჩვენ მას იმდენ ზეთს

,      .    ,   ჩავასხამთ რომ მისი სიკვდილი შეუძლებელი იქნება მაგრამ მაინც ვგრძნობ რომ ეს
       ,  სულელური და იმდენად სახიფათოა ამ მავნე ქიმიკატებთან თამაში განსაკუთრებით

,      ,  ,მაშინ როდესაც თქვენ გაქვთ წვდომა ბუნებრივ მედიცინაზე რომელიც დამტკიცებულია
  !რომ კურნავს კიბოს

         ...მე წავიკითხე თქვენი გამოცდილების შესახებ კიბოსთან და სამედიცინო სისტემასთან
      ...       მე ნამდვილად ვწუხვარ თქვენი დაკარგვის გამო და ახლა მე უკეთ მესმის თქვენი

   " " ! " დამოკიდებულება ტრადიციული ეგრეთწოდებული მედიცინის მიმართ ლუიჯი
-  ,      ,  გამარჯობა ლუიჯი გმადლობ წიგნზე კარგი სიტყვებისთვის და სამწუხაროა რომ უნდა

.   ,    ,     გაიარო მისი არჩევანია რომელ მკურნალობას ირჩევს მაგრამ მე არ მივდივარ
 -      ,   ,ქიმიოთერაპიასთან უბრალოდ წაიკითხე დედაჩემის ამბავი მისთვის იქნებ მიხვდეს

      ,  ,   რომ შხამის მიღება არასოდეს არის კარგი იდეა განსაკუთრებით მაშინ როდესაც ის არ
    .    არის დასაბუთებული და არც აუცილებელი ქიმიოთერაპიის გადარჩენის შანსი

 ,    ,    ,  მნიშვნელოვნად გაუმჯობესდება თუ ზეთს მიიღებს მაგრამ კიდევ ერთხელ რატომ
       ?     .აყენებს კიდევ უფრო მეტ ზიანს მის ავადმყოფ სხეულს საერთოდ აზრი არ აქვს

 , საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიხ
”   ,      ,  ,ეს არის ბრძოლა რომელსაც ბევრი კარგი ადამიანი უნდა გაუმკლავდეს უმეცარი ექიმი

 ,         , რომელიც თვლის რომ მან უფრო მეტი იცის ყოველგვარი წინსვლისა და კანაფის მისი
     ,   კანაბინოიდების და კიბოს მოკვლის უნარის შესახებ პაციენტისთვის ზიანის მიყენების

.    ,     გარეშე რამდენად გიჟურია ჩვენი გადმოსახედიდან რომ ისინი მოითხოვენ შხამს რაღაც
 , ?      ?ასე უსაფრთხოზე რატომ ეს უმეცრებაა თუ ისინი შეშინებულნი გარბიან

   5           IBS–მე ვნახე ექიმი წელიწადში ერთხელ მას შემდეგ რაც ვისწავლე ეს ზეთი ჩემი
     ,       .ისთვის და ეს იყო ისეთ რამეს რისი გაკეთებაც მე თვითონ არ შემეძლო

     ,   დისლოცირებული ვარდისფერი და მე ვიყენებდით ზეთს რომ არ
,       დავინფიცირებულიყავით ნაკერები ყოველგვარი ტანჯვის გარეშე მოვიცილეთ და

 ,   ,     ყოველ ჯერზე როდესაც მას ვიყენებდი ტკივილი მყისიერად ქრებოდა ანთების მოხსნის
.    2 1/2 - 3      9გამო ის სრულად განიკურნა თვეში ფიზიოთერაპიის ნაცვლად და დაახლოებით

   .          თვიდან ერთ წლამდე სამკურნალოდ მე ჩემი თვალით ვნახე დრო და დრო და ამას
  . ” ვერავინ წამართმევს ჩემგან კოვი

”        .    ,ექიმები არ არიან მეცნიერები და არც მეცნიერებას ეწევიან თუკი ამას გააკეთებდნენ
      . ისინი მოითხოვდნენ მთავრობას მარიხუანაზე წვდომის უფლების მინიჭებაზე მიზეზი
    ,   ,არის სხეულის უკვე დადასტურებული ნაწილი ენდოკანაბინოიდული სისტემა

      .რომელიც სრულიად იგნორირებულია ამერიკული სამედიცინო საზოგადოების მიერ
 ,         მიუხედავად იმისა რომ სხვა ქვეყნები სულ უფრო მეტ კვლევას აკეთებენ მარიხუანასა

   ,    და კონკრეტულად კიბოს მკურნალობაში ამერიკულ სამედიცინო დაწესებულებას
  ,      .    მართავს დიდი ფარმა დიდი დაზღვევა და დიდი ფული ექიმებმა თავიანთი ხელობა

      .   გააკონტროლეს არა ექიმებსა და შიშზე დაფუძნებულ პოლიტიკოსებს ისინი წლების
      განმავლობაში ცდილობენ იპოვონ ალტერნატივები პატენტის ადვოკატების კონტროლის

,    .ქვეშ ხოლო ემუქრებიან პოტენციურ განკურნებას
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     ,   თუ მარიხუანა იმალებოდა რაღაც ღრმა ჯუნგლებში რომელსაც აკონტროლებდა
  ,     ,  რომელიმე გაუნათლებელი ტომი დიდი ფარმა იქნებოდა პირველი ვინც

  ,    64   გააკონტროლებდა მის წარმოებას დააპატენტა მისი სხვადასხვა კანაბინოიდული
,    ,   .   -   ნაერთი შემდეგ კი მიმართა ექიმებს რომ დაენიშნათ იგი მაგრამ აშშ ს ყველაზე დიდი

    .  Big Pharma–     . ”ტომი უკვე იწყებს სიმართლის ყვირილს ცუდია სთვის ეს ტომი არ იყიდება
ბრაიან
”   .    .  ეს მტკიცებულება ჩვენთანაა და ჩვენ ვიზიარებთ მას ნარკოტიკების გამავრცელებელთა

  [    ],   სამედიცინო ჯგუფები აღარ უნდა მოექცნენ პატივისცემით რომლებიც წახალისების
 .     .       მიზნით მუშაობენ ისინი თავიანთ საფულეებში ყეფენ მათ იციან რა ხდება და მათი

 FDA    .    თანაგუნდელი მიდის მათთან ერთად არაფრით განსხვავდება ტირანიის
 ,       .   ნებისმიერი ფორმისგან რომელსაც ჩვენ ვხვდებოდით ამ დროის მიღებამდე ჩვენ ამას

  .    ,    ,  ვაკეთებთ საკუთარ თავს არსებობს კიბოს წამალი არ არსებობს წამალი რომლის
   ,      მიხედვითაც მედიცინა ჩვენზე იძულებულია თუ ჩვენ ჯიბეებითა და საარჩევნო

   ! ” ბიულეტენებით არ მივცემთ ხმას ტიელმანი
”   ,  ,        მე ვუყურებ ნათესავებს მეგობრებს როგორ იკლებენ და იღუპებიან ასე სწრაფად მას

,         -შემდეგ რაც იძულებული გახდა დახარჯოს ათიათასობით დოლარი ნელ ნელა
,     .  , მოსაკლავად როდესაც განკურნება იზრდება დედა დედამიწიდან მოდი ახლა გაიღვიძე

   .       და ყნოსე სისულელის სუნი ნუ გადახტებით სტერეოტიპებზე და გააკეთეთ ნამდვილი
. ”  კვლევა ემი ჯეინი

”  ,      RSO,   ...   მე ვიცი რომ მე მირჩევნია მქონდეს ვიდრე ქიმიოთერაპია სასაცილოა როგორ
    RSO–  ,    შეიძლება ზოგიერთმა ადამიანმა დარეკოს ში როდესაც სხვა ყველაფრის
       .” გვერდითმა მოვლენებმა შეიძლება დაგტოვოს ცხოვრების ძალიან მცირე ხარისხი კერი

”     .     "  ეს უნდა იყოს ადვილად მისაღები აუცილებელია იყოს ხელმისაწვდომი რაც უფრო
 ,    ". მეტს ვკითხულობ მით უფრო მოხიბლული ვარ შელი

”    .   .  ყველა კიბო არარეგულირებული უჯრედია უჯრედი უბრალოდ რეგულირდება თუ მის
     ,    სხეულს არ შეუძლია არეგულიროს კიბოს უჯრედები მაშინ კიბოს უჯრედებს შესაძლოა

/   CB  .   -გატეხილი დაზიანებული ჰქონდეს რეცეპტორები როდესაც ფიტო კანაბინოიდები
(  =  )    ,ფიტო მცენარეზე დაფუძნებული კონტაქტში შედის არარეგულირებულ უჯრედთან

         , მას შეუძლია სიგნალი მიაწოდოს კიბოს უჯრედს უფრო მეტი კარიბჭის გავლით ვიდრე
 CB 1/2  .    -  ,   მხოლოდ რეცეპტორები ასე აღწევს ფიტო კანაბინოიდი იქ სადაც ენდოგენური

  .კანაბინოიდი ვერ ხერხდება
    ,     აქ არის რამოდენიმე შენიშვნა პროცესზე თუ როგორ არეგულირებს კანაბინოიდები

 : კიბოს უჯრედებს კიბო
1)   . კიბო არარეგულირებული უჯრედია
2)     . აპოპტოზის გამოწვევა არეგულირებს კიბოს უჯრედს
3)    . კანაბინოიდები იწვევს უჯრედებში აპოპტოზს

 ,   „    ,  კიბო განისაზღვრება როგორც სხვადასხვა დაავადებების ფართო ჯგუფი ყველა
   “. https://en.wikipedia.org/wiki/ მოიცავს უჯრედების არარეგულირებად ზრდას კიბო

:    ?  :   .კითხვა როგორ ვაკონტროლოთ უჯრედები პასუხი აპოპტოზის საშუალებით
:  http://en.wikipedia.org/  wiki/ #  „  (pron  .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/alsoაპოპტოზი აპოპტოზი პროცესი აპოპტოზი

pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3]      (PCD)არის დაპროგრამებული უჯრედების სიკვდილის პროცესი
    .  [4]  რომელიც შეიძლება მოხდეს მრავალუჯრედიან ორგანიზმებში ბიოქიმიური

     ( )  მოვლენები იწვევს უჯრედების დამახასიათებელ ცვლილებებს მორფოლოგია და
. ”სიკვდილს

”      ,აპოპტოზის პროცესი კონტროლდება უჯრედის სიგნალების მრავალფეროვნებით
    (  )  რომელიც შეიძლება წარმოიშვას უჯრედულად გარეგანი გამომწვევები ან უჯრედშიდა
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(  ).      ,  [13]შინაგანი გამომწვევები უჯრედული სიგნალები შეიძლება შეიცავდეს ტოქსინებს
,  ,   [14]  ,   ჰორმონებს ზრდის ფაქტორებს აზოტის ოქსიდს ან ციტოკინებს რომლებიც ან უნდა
      .  გადალახონ პლაზმური მემბრანა ან გადავიდეს რეაქციის შესაქმნელად ამ სიგნალებმა

  (  )   (  ,  შეიძლება დადებითად ანუ გამოიწვიოს ან უარყოფითად ანუ ჩაახშოს დათრგუნოს ან
)   . ”შეაფერხოს გავლენა მოახდინოს აპოპტოზზე

     ?როგორ ვაქციოთ კიბოს უჯრედს აპოპტოზის გავლა
  /   ჩვენ გვჭირდება კანაბინოიდები ენდოკანაბინოიდები კანაბინოიდური რეცეპტორების

(CB1R, CB2R) ,     (    სიგნალისთვის რათა გამოიწვიოს აპოპტოზი უკვე დიდი ხანია არსებობს
,   2 -   ):ეჭვი რომ არსებობს ზე მეტი რეცეპტორი

  CBR? (  ):რა არის კანაბინოიდური რეცეპტორი
”       კანაბინოიდური რეცეპტორები გააქტიურებულია ლიგანდების სამი ძირითადი ჯგუფის

,   (    ),მიერ ენდოკანაბინოიდები წარმოებულია ძუძუმწოვრების სხეულის მიერ
  (  THC,    ) მცენარეული კანაბინოიდები როგორიცაა კანაფის მცენარის მიერ წარმოებული და
  (  HU-210).    სინთეზური კანაბინოიდები როგორიცაა ყველა ენდოკანაბინოიდი და
   ,     .  ”მცენარეული კანაბინოიდი არის ლიპოფილური ანუ ცხიმში ხსნადი ნაერთები

http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

     CBR-   ?შეუძლიათ თუ არა კანაბინოიდებმა სიგნალი ს აპოპტოზის გამოწვევისთვის
”         ამ დაავადების მოდელებზე ჩატარებულმა კვლევებმა და ბევრმა ინ ვიტრო

 ,      ექსპერიმენტმა აჩვენა რომ კანაბინოიდები ახდენენ იმუნოსუპრესიულ თვისებებს ოთხი
 :  (1)   ,”  http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ძირითადი გზით აპოპტოზის ინდუქცია

PMC3005548/

 -         :ავტოფაგია თუ მე არასწორი ვარ გთხოვთ შემისწოროთ მაგრამ რაც მესმის
  ,       ავტოფაგია არის პროცესი რომლის დროსაც შესაძლებელია უჯრედის შეკეთება ან

.  ,     გადამუშავება როგორც წესი კიბოს უჯრედებთან ისინი უბრალოდ დაპროგრამებულნი
 ,        არიან სიკვდილისთვის თუმცა ავტოფაგიას მაინც შეუძლია როლი შეასრულოს ამ

.პროცესში
         თითქოს თქვენ გაქვთ გადამუშავების კონტეინერი და ნაგვის კონტეინერი და თქვენ

      2  .   აგროვებთ სხვადასხვა ნარჩენებს და აწყობთ მას კონტეინერში ზოგჯერ საჭიროა
,     . ” გადამუშავება ზოგჯერ კი უბრალოდ რაღაცის განკარგვა სკოტი

”       ,   Δ9-THC  ახალ კვლევაში ჩენმა და მისმა გუნდმა აღმოაჩინეს რომ მკურნალობამ
     -2 (COX-2)  ,გამოიწვია ფერმენტის დონის მომატება ციკლოოქსიგენაზა თაგვის ჰიპოკამპში

 ,      .   ტვინის რეგიონში რომელიც ჩართულია სწავლასა და მეხსიერებაში წამლები ან
 ,    COX-2   ,   გენეტიკური ტექნიკა რომელმაც შეამცირა დონე თაგვებში თავიდან აიცილა
    ,   Δ9-THCმეხსიერების პრობლემები და ნეირონული დარღვევები რომლებიც გამოწვეულია

 .   ,   COX-2   განმეორებითი ზემოქმედებით იმის გამო რომ ინჰიბირებულია ურეცეპტო
,   ,    ტკივილგამაყუჩებლებით როგორიცაა იბუპროფენი დასკვნები გვთავაზობს მარტივ

     .სტრატეგიას მარიხუანის გვერდითი ეფექტების თავიდან ასაცილებლად
  ,   Δ9-THC    მკვლევარებმა ასევე აღმოაჩინეს რომ მკურნალობა ამცირებდა ნეირონების

        დაზიანებას ალცჰეიმერის დაავადების თაგვის მოდელში და ეს სასარგებლო ეფექტი
,      COX-2შენარჩუნებულია როდესაც ცხოველები ერთდროულად მკურნალობენ

.  ”      ინჰიბიტორთან ამჟამად არ არსებობს ეფექტური მედიკამენტები ალცჰეიმერის
      დაავადების პროფილაქტიკისა და მკურნალობისთვის ან დაავადების პროგრესირების

,”  -   .  ”   ,   შესაჩერებლად ამბობს ჩენი ჩვენი შედეგები ვარაუდობს რომ კანაფის
      ,  არასასურველი გვერდითი ეფექტები შეიძლება აღმოიფხვრას ან შემცირდეს მისი

  , COX-2   Δ9-THC– სასარგებლო ეფექტის შენარჩუნებისას ინჰიბიტორის გამოყენებით სთან
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    ,   ერთად ისეთი რთული დაავადებების სამკურნალოდ როგორიცაა ალცჰეიმერის
.” http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.phpდაავადება

”     /    ახალი მთავრობის მიერ დაფინანსებული კანაფის კიბოს კვლევა შოკავს მეცნიერულ
 ...საზოგადოებას

THC,    ,    კანაფის მთავარი ფსიქოაქტიური ინგრედიენტი შეიძლება რეალურად შეცვალოს
  ,      ადამიანის გენეტიკური კოდი კიბოს და ანთებითი დაავადებების თავიდან

. ?!!!!  !!!????ასაცილებლად Რა Რა რა
     ,     ,   რიკ სიმპსონი და მისი უფროსი ელფი ჩეხი აქტივისტი ჯინდიჩ ბაიერი ამას ამბობენ

  ,     ,   მრავალი თვის განმავლობაში და მე ვიყავი ზრდილობიანი მაგრამ ფარულად
  ,     -   (   დამცინოდა ეს აზრი რადგან ეს ჩემთვის ჰოკუს ფოკუსს ჰგავდა და სხვა მცირე

  ).    ).  ტექნიკური მახასიათებლების გამო უთანხმოება მქონდა მათ პერსპექტივასთან რა რა
    -  ,  ?  ,   !  HOLYმედიკამენტებს არ შეუძლიათ დნმ ის შეცვლა არა არასწორია როგორც ჩანს

[BLEEP]! ”  ალან გორდონი
” :        ფონი კანაბინოიდები ინვოისში იწვევენ ძლიერ მიელოიდური წარმოშობის ჩამხშობ

 (MDSC). : THC–    MDSC  უჯრედებს შედეგები ით გამოწვეული ფუნქციური აჩვენებს მკაფიო
miRNA   .  :   miRNA–   გამოხატვის ნიმუშს დასკვნა სპეციფიკურ ს შეუძლია მნიშვნელოვანი

  MDSC–      როლი შეასრულოს ის განვითარებასა და ფუნქციონირებაში მიელოიდური
     .უჯრედების დიფერენციაციაში ჩართული სამიზნე გენების რეგულირებით
:   miRNA     მნიშვნელობა აირჩიეთ შეიძლება იყოს მნიშვნელოვანი მოლეკულური სამიზნე

MDSC       .  ”აქტივობის მანიპულირებისთვის კიბოსა და ანთებით დაავადებებში
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- ,    ,    .  ,კარგი რასაც არ უნდა ნიშნავდეს ეს სცილდება ჩემს კომპეტენციას ალბათ ნათქვამია
          რომ კანაბინოიდების მსგავსად შეიძლება განკურნოს კიბო და ისინი ამას აკეთებენ გენის

, .      ,  .მოდიფიკაციით რატომღაც და ეს უფრო მეტი კვლევაა საჭირო როგორც ყოველთვის
   ,        მე მხოლოდ იმას ვამბობ რომ მატერიაზე ფიქრი არის მატერიის ყველაზე პატარა

      .    ნაწილაკი და ზეთს ასევე შეუძლია ფიქრების გამოსწორება გენები ჯერ კიდევ ძალიან
.      ,     დიდია კვლევა უნდა იყოს ფოკუსირებული იმაზე თუ რას აკეთებენ კანაბინოიდები

   , , ,   . .ჩვენი სხეულის უმცირეს ნაწილაკებთან ატომებთან კვარკებთან სტრიქონებთან და ა შ
   ,    ,    ,  სწორედ აქედან იწყება პრობლემები ყველაზე მცირე ნაწილაკებში ეს არის ის რისი

  ,     . JBგამოსწორებაც თქვენ გჭირდებათ თუკი ნამდვილად გსურთ პრობლემების მოგვარება

    ინფორმაცია კანის სხვა დაავადებების სამკურნალოდ
”       ჩემი გამოცდილებიდან ჩემი აკრძალული კანაფის კოსმეტიკასთან

,       დაკავშირებით რომელშიც ჩვენ ვიყენებდითზეთს ინდუსტრიული კანაფის
,      ,  კვირტებისგან რომელიც გაცილებით სუსტია თქვენს ზეთთან შედარებით ჩვენ

,    ,    აღმოვაჩინეთ რომ კანაფი ძირითადად სამკურნალოა რადგან ის შეიძლება
   . .   გამოყენებულ იქნას თითქმის ნებისმიერზე მდგომარეობა შეგიძლია ამის

?დამტკიცება
   ,      ისტორია კანაფს უწოდებს პანაცეას რაც ნიშნავს ყველაფრის განკურნებას და წარსულში

      .  მას იყენებდნენ სამედიცინო პრობლემების ფართო სპექტრის სამკურნალოდ ჩემი
,     ,    გამოცდილებიდან რომ ვნახე კანაფის ზეთი რომელიც გამოიყენება სხვადასხვა

 ,     .  სამედიცინო მდგომარეობისთვის მეც ვუწოდებ კანაფის განკურნებას კანაფი
      ;სასარგებლოა პრაქტიკულად ნებისმიერი დაავადების ან მდგომარეობის სამკურნალოდ

        .   ,ის ხელს უწყობს სხეულის სრულ განკურნებას ყოველგვარი ზიანის გარეშე ასე რომ
   ,         ,  ჩემთვის და მრავალი სხვა ეს გახდა საბოლოო წამალი და მე მტკიცედ მჯერა რომ
 .უკეთესი არაფერია
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,    ,     ,  მსოფლიოში სადაც ჩვენ ვცხოვრობთ დღეს ბევრს ეშინია მზეზე გასვლისაც კი მაგრამ ეს
    ,      წამალი კარგად ერწყმის ისეთ ნივთებს როგორიცაა კანის კრემები და მზისგან დამცავი

,     ?      ლოსიონი მაშ რატომ უნდა დაიმალოთ სიბნელეში კარგი არ იქნება ისევ მზეზე გასვლა
      ?      და ცხოვრებით ტკბობა კანის კიბოზე ფიქრის გარეშე თქვენ დადებს თავს და ახლა ამ

      .  ”  მშვენიერმა ნივთიერებამ შეიძლება ეს ყველაფერი შესაძლებელი გახადოს რიკ
, :   სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

დამწვრობა
”    ,       მე პირადი გამოცდილებით ვიცი რომ არ არსებობს უკეთესი მკურნალობა მძიმე

,    .     ,  დამწვრობისთვის ვიდრე კანაფის ზეთი თუ ზეთი გამოიყენება დამწვრობაზე ის
       ტკივილს ათავისუფლებს რამდენიმე წუთში და მნიშვნელოვნად აჩქარებს სამკურნალო

.       პროცესს თუ საავადმყოფოები გამოიყენებენ კანაფის ზეთს დამწვრობის
,     .განყოფილებებში ადამიანთა ტანჯვა შეიძლება მნიშვნელოვნად შემცირდეს

     ,     ჯერ კიდევ როდესაც ზეთის წარმოება დავიწყე ვსვამდი ექიმების მიერ დადგენილ ბევრ
 ,      ,   მავნე მედიკამენტს რომლებიც გავლენას ახდენდნენ ჩემს მსჯელობაზე ამიტომ ჩემი

     .     აზროვნება არც თუ ისე ნათელი იყო ამ შეცვლილმა მდგომარეობამ მიბიძგა
       ,   გარკვეულწილად დაუდევრად და ამან გამოიწვია აფეთქება და ცეცხლი რამაც ჩემი

       .მარჯვენა ხელი მძიმე ხარისხის მესამე ხარისხის დამწვრობით დატოვა
  ,   ,      როდესაც ვამბობ მკაცრს ვგულისხმობ მკაცრს ჩემი მარჯვენა ხელის სამი მეოთხედი

       .   ფაქტიურად გამდნარი იყო და ახლა გობებში იყო ჩამოკიდებული ჩემი შეყვარებული
         ლეა ჩამოვიდა და დამწვრობის შემხედვარე აიღო მაკრატელი და ამოწყვიტა ყველა

 .  ,    ,  ,   , მკვდარი ხორცი მე ვიცი რომ ეს საშინლად ჟღერს მაგრამ ის რაც მან ამოიღო მკვდარი
,      .იყო ასე რომ სინამდვილეში მე არაფერს ვგრძნობდი

     ,    .თერთმეტ დღეში ჩემი ხელი მთლიანად განიკურნა ნაწიბურები არ დამიტოვებია
 ,    ,      ,  ერთადერთი გზა რომლითაც შეგიძლიათ თქვათ რომ მე კი მივიღე დაზიანება იყო

    ,      ყველა ახალი ვარდისფერი კანის არსებობა რომელიც ხილული იყო და თმის
  .ფოლიკულებიც კი გაიზარდა

      ,   ახლა შეხედეთ რა ხდება ამ დამწვრობის განყოფილებებში რომელსაც ჩვენი სამედიცინო
 .    ,    სისტემა უზრუნველყოფს ბავშვები და მოზრდილები რომლებმაც განიცადეს მძიმე

,  ,       ,დამწვრობა აღმოაჩენენ რომ დამწვრობის ერთეული მხოლოდ წამების პალატაა
,   ,     .    რომლებიც როგორც ჩანს ტანჯვას ბოლო არ უჩანს ეს პაციენტები ექვემდებარებიან

,    ,      ინფექციებს ბევრ მტკივნეულ ოპერაციას რომელიც მოიცავს კანის გადანერგვას და
, ,  ,    .საბოლოოდ ისინი როგორც წესი ჯერ კიდევ ცუდად ნაწიბურებენ

       კანაფის მცენარის ეთერზეთი არის ბუნებრივი საანესთეზიო და ბუნებრივი
.       , 5ანტიბიოტიკური როდესაც კანაფის მცენარის ზეთს პირდაპირ დამწვრობაზე აყენებთ

      .   წუთის განმავლობაში ტკივილი ქრება და შეხორცება იწყება ვიმსჯელებთ იმის
,      ,      ,მიხედვით რაც მე ვნახე ამ ნივთიერებამ რათა განკურნოს ჩემი დამწვრობა და სხვები

   ,    ,    რომლებმაც განიცადეს მსგავსი დაზიანებები მე მტკიცედ მჯერა რომ ამ საოცარმა
         ,მედიკამენტმა შესაძლოა ხელახლა გაზარდოს სახე ან სხეულის სხვა ნაწილები მათთვის

   .ვინც მძიმედ განიცადა დაწვა
        ,  თუ ზეთს შეუძლია ხელის ხელახლა გაზრდა და ნაწიბურების დატოვება მაშინ რატომ
 ,    ?   ,   ,    არა ფეხი ან თუნდაც სახე ასე რომ თუ ისინი ვინც დამწვრობის დანადგარებს

,         მართავენ ნამდვილად სურთ თავიანთი პაციენტების დახმარება და მათი ტანჯვის
,      .  ”   ,  :შემსუბუქება ალბათ დროა დაიწყონ რაღაცის გამოყენება რიკ სიმპსონი კანაფი

  ყველაზე სამკურნალო მცენარე
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”    –3       . მე მივიღე მე ხარისხის მდუღარე ზეთის დამწვრობა თითებზე კვირას დილით დიდი
   .  RSO–    ბუშტუკები და ძალიან მტკივნეული გამახსენდა ს კითხვა გასაოცარია დამწვრობის

,  . ,   40  .  სამკურნალოდ ამიტომ ვცადე ხალხო დამწვრობა სულ საათში გაქრა ამის არანაირი
   .      RSO, ნიშანი საერთოდ არ არის ბუშტუკებზე შევიტანე უფრო დიდი რაოდენობით ახალი

    .   12   .      -3ალოე ვერას ფილე და სახვევი გაიმეორეთ საათის შემდეგ არ არის საჭირო მე
. ” აპლიკაცია ბობი

”           ჩემი რძალი ღორის ხორცის ნაჭრებს ღრმად აცხობდა და თითებს ადუღებულ ცხელ
        ზეთში ასხამდა პირველ მუხლამდე და ისინი გამთეთრდნენ მოხარშული ქათმის

.    RSO       ,  მსგავსად ჩვენ მათ დავაყენეთ და ტკივილი გაქრა დაახლოებით ერთ წუთში მან
  2    RSO–  .     დაფარა ისინი ჯერ დღეში ით ისინი ძალიან სწრაფად გამოჯანმრთელდნენ

         . ,რამდენიმე დღეში და საერთოდ არ ყოფილა კანის დაკარგვა და ნაწიბურები გასაოცარია
     ,   ,    ჩვენ ახლა ცოტათი ვინახავთ სამზარეულოს მაცივარში ასე რომ თუ ვინმე დაიწვება

(  )    RSO– ,   განსაკუთრებით ბავშვები ჩვენ დაუყოვნებლივ გამოვიყენებთ ს არ არის საჭირო
  ,      ,  ასეთი ტკივილის შეგრძნება როდესაც ჩვენ გვყავს ბუნებრივი მცენარე რომელიც

 . " იზრუნებს მასზე დებრა
”     .  ,  , გამოიყენება მზის მწვავე დამწვრობის დროს მშვენივრად მუშაობდა მე დავინახე რომ

      .   . დანის ჭრილობა ერთ კვირაზე ნაკლებ დროში განიკურნა ის კურნავს ჰალიტოზსაც მე
         .მას ექვსი თვის განმავლობაში ვიყენებდი და მთლიანად ამოვიღე კრუნჩხვების წამლები

    .  ,    როცა გამოვვარდი მცირე შეტევა მქონდა მე გამიმართლა რომ შემიძლია მივიღო ასეთი
,     . ” წამალი მე გირჩევთ ნერვული ტკივილის დროს ჯეკ

”     ,      მე შეშის ღუმელს ვიყენებ გათბობისთვის ამიტომ მაჯაზე დამწვრობა თან ახლდა
  .    ,   .  უამრავ ცივ თვეებს ღრმა დაწვა გასულ შემოდგომაზე ჯერ არ გამოგვრჩენია მე მომეცა

RSO ,    ,        ზეთი ასე რომ წაისვი დაბანი დაფარა დამწვრობა და ორ დღეში ტერიტორია იყო
,  ,     ! 100%-  !ვარდისფერი სუფთა ნაჭერი არანაირი ბუშტუკი ან დამწვრობის სახე ით გავყიდი

” ჟანინი

ნაწიბურები

”   ,      ,  მე მინახავს დამწვრობები რომლებიც განიკურნა ამ ზეთის გამოყენებით რომელსაც
   .   ,   საშინელი ნაწიბურები უნდა დაეტოვებინა მაგრამ შემდეგ მხოლოდ ჯანსაღი

      ,     ვარდისფერი კანი დარჩა და სამედიცინო სისტემის თანახმად ასეთი რამ არ უნდა იყოს
.  ,     , შესაძლებელი ისტორიის მანძილზე კანაფს ყოველთვის ჰქონდა რეპუტაცია იმით რომ

    ,     მას ჰქონდა ჭრილობების შეხორცების უნარი ხოლო შემდგომ მცირე ნაწიბურები დატოვა
   .ან საერთოდ არ დარჩა
     ,       მე მივაწოდე ეს ზეთი ბევრ ადამიანს ვისაც ცუდი სახე და ნაწიბურების პრობლემა

 .    ,     ჰქონდა სახეზე ზეთით მკურნალობის შემდეგ მათი სახის გაუმჯობესება გასაოცარი
.  ,    ,  იყო ნაწიბურებიც კი რომლებიც წლების განმავლობაში არსებობს შეიძლება მთლიანად

       .ან უმეტესწილად მოიხსნას უბრალოდდაზარალებული ადგილის ზეთით დამუშავებით
   ,     :   ეს შეიძლება გაკეთდეს ისევე როგორც კანის კიბოს მკურნალობა უბრალოდ წაისვით

    .   ,    ზეთი ნაწიბურზე და დაფარეთ ბაფთით განაგრძეთ ეს მანამ სანამ ნაწიბური არ გაქრება
  ,     .და დროთა განმავლობაში დამუშავებული ადგილი შეერწყმება მიმდებარე ქსოვილს
   ,      ,მე ჩეხეთში დავუკავშირდი მამაკაცს რომელსაც სახეზე ჰქონდა საშინელი ნაწიბური

    .   ,     რომელიც თითქოს მახვილით იყო გამოწვეული მას შემდეგ რაც მან ეს ტერიტორია
 ,      ,     .  ზეთით დაამუშავა მე ძალიან გამიჭირდა იმის თქმა თუ სად იყო ნაწიბური ჩემი

,  ,      ,    გადმოსახედიდან მათ ვისაც შიშის გამო სახე დაუკარგეს შეუძლიათ დახმარება და
 ,   ,      ,  მკურნალობა უმტკივნეულოა ასე რომ თუ თქვენ გაქვთ უსიამოვნო ნაწიბური ახლა
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    . ”  ,  :   თქვენ იცით როგორ გაუმკლავდეთ მას რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო
მცენარე

, , წყლულები მეჭეჭები ნაოჭები

”       .  სხეულის შიგნით წყლულების განკურნება შესაძლებელია ზეთის მიღებით სხეულზე
  ,       არსებული არაჯანსაღი წყლულები მეჭეჭები და მოლები შეიძლება მოიხსნას ზეთის

   .      წასმით და ბაფთით დაფარვით ზეთი მიდის არაჯანსაღი ან მუტაციური უჯრედებისკენ
     .  , და უმეტეს შემთხვევაში უმტკივნეულოდ ანადგურებს მათ საკმაოდ ხშირად მეჭეჭები
    ,       და ხალი შეიძლება გახდეს არაჯანსაღი ამ დროს ისინი ჩვეულებრივ მუქდება და იწყებს

.     ,     ,ზრდას თუ თქვენ გაქვთ რაიმე მსგავსი ექიმებს ხშირად შეუძლიათ პრობლემის მოხსნა
  ,    .  ,   მაგრამ ხშირ შემთხვევაში ის უბრალოდ ბრუნდება იმისათვის რომ სხეული

   ,   .გონივრულად მოიცილოთ ამგვარი ნივთებისგან სცადეთ ეს წამალი
    ,    წარსულში მე ვმკურნალობდი იმ ადამიანებსაც რომლებსაც ფეხზე ჰქონდათ

       ,  პლანტარული მეჭეჭები და ამ ტიპის მეჭეჭებს უვითარდება ფესვები რომელთა
      .  აღმოფხვრა ჩვეულებრივ მხოლოდ ფართო ოპერაციით არის შესაძლებელი იმის

,       ,  ნაცვლად რომ სამედიცინო სისტემამ თქვენი ფეხი ლენტებით გაჭრა უბრალოდ წაისვით
      .    წვეთი ზეთი მეჭეჭის თავზე და დაფარეთ ბაფთით შეეცადეთ შეინახოთ სახვევი

   ,        დაახლოებით სამი დღის განმავლობაში შემდეგ კვლავ წაისვით ზეთი და კიდევ ერთი
.  ,      ,   სახვევი ჩვეულებრივ ამის გაკეთების შემდეგ სამიდან ოთხჯერ მეჭეჭის ფესვები

     .     განადგურებულია და მეჭეჭის თავი უბრალოდ ცვივა როდესაც ზეთი გამოიყენება ამ
 ,     ,   ,  მდგომარეობის სამკურნალოდ ეს ყველაფერი უმტკივნეულოდ ხდება ასე რომ თუ

   ,     ,  თქვენ იტანჯებით პლანტერის მეჭეჭებით რატომ უნდა გაიაროთ წამება რომელიც
   ,    .  ”  სამედიცინო სისტემამ განიზრახა თქვენთვის განიკურნეთ თავი გონივრულად რიკ

, :   სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე
”       ,  ,  .ჩემი სახსრები ბრწყინავს ჩემს თითებზე და ვოილაში წაისვით ზეთი ტკივილი გაქრა

   ,  3   ,  bubbling     .დამწვარი ბარელზე გასულ კვირას დუიმი შავი კანის შიგნით ჩემი მაჯის
  , ,   ,   . მცირე რაოდენობით ზეთი ბინტი ორი დღის შემდეგ საოცარი ვარდისფერი კანი კვლავ

,  ,        ... UP of Mi. You  !!!!! ”გამოიყენეს იგივე ორი დღის შემდეგ და ის განიკურნა მადლობა
ჟანინი
”   RSO     . 2  მე გამოვიყენე სტილის ზეთი სახეზე ჯადოქარ მეჭეჭზე აპლიკაცია დაფარულია

     ! ” ჯგუფის დამხმარედ და ის თითქმის გაქრა ლესლი
”     ,      მე გამოვიყენე კანაფის ზეითუნის ზეთი დამწვრობისა და ჭრილობების დროს და ისინი

  .   .  ,  RSO განიკურნება რამდენიმე დღეში მსგავსი არასოდეს მინახავს მე ვიცი რომ უკეთესი
.     ,    იქნება კანაფი გამოიყენებოდა ყველაფრის სამკურნალოდ სანამ ჩვენი მთავრობა

 . ” გაუმაძღარი იქნებოდა დავითი
”           ,მე საკმაოდ კარგად დავწვი თავი გამონაბოლქვ მილზე და ჩავასხი კანაფის ზეთი

         რომელიც გაჟღენთილია ყურძნის თესლის ექსტრაქტით და ერთ კვირაზე ნაკლებ დროში
         !”განიკურნა და თითქმის არანაირი ტკივილი და გაღიზიანება და არანაირი ნაწიბურები

დანიელი
”     ,    6   მე ძალიან მეშინია კანის მდგომარეობისგან რომ თითქმის თვის განმავლობაში

  .  !   საშინელი მედიკამენტები მომცეს ოჰ სიურპრიზი მკურნალობიდან რამდენიმე კვირის
     .   .    შემდეგ ჩემი კანი ისევ ცუდად არის ამის ცოდნა კარგია მე საშინლად მეშინოდა მათზე

,  ,    ,  ,   ,  წამლები განწყობილი მშრალი ქერცლიანი კანი ოფლიანობა ღმერთო ჩემო ეს
 .    . ” საშინელება იყო მე აღარ ვნახავ ექიმს ნიკი
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”  ,     60-     .ძვირფასო ბატონო მე ვარ ძველი ჰიპი იანი წლებიდან და ვცხოვრობ კალიფორნიაში
8-9         წელია ჰიბერტიზაციას ვატარებ სხვადასხვა მატარებლის ნგრევას და თეთრ ქვრივს

 .  ,     .შესანიშნავი შედეგებით მე დავინახე რომ რიკმაც გამოიყენა თეთრი ქვრივი
      ,  / ?მე ამჟამად ვეხმარები ჰოსპისის პაციენტს გამოჯანმრთელების პერიოდში ვინ იყო არის

 MRSA–          კვდება ს ბოლო სტადიები ჩემი ძველი ექიმის დოქტორ რონალდ სენდის
 ...    ,     მითითებით მე ის დავიწყე ნაყენებზე რომელსაც ვაკეთებდი და ვაძლევ ორცხობილას

         .ორივე წყლიდან კვირტის მოპოვებამდე და კარაქის მოპოვებამდე ოთხი თვის წინ
    ,      ,კიდევ ერთი გამზრდელი ძმა მეგობარი რომელსაც მე ვესწრები ერთობის ეკლესიას

   ,     .   "JOYგადამიქცია თქვენს ვებ გვერდზე სულ რაღაც სამი კვირის წინ დაიწყეთ ჯეისონი
GREASE" -           .   ზე და ის გავიდა თავისი პირველი მილით და ახლა მეორეზეა სულ რაღაც

         ,   ერთი თვის წინ მისი ბურთულები იყო ძალიან დიდი ნესვის ზომა ვიდრე რბილი
 ...           "ბურთულა მას შემდეგ რაც ჩემი ცომეული მიირთვა და ახლა უკვე ჯადოსნური

"  ,         ცხიმის პირდაპირ ის ყოველდღე უკეთესდება და მისი სასქესო ჯირკვლები თითქმის
    ...   ,   MRSA–   გაქრა დაუბრუნდით ნორმალურ ზომას ისინი ამბობენ რომ ს განკურნება არ

 ???არსებობს
       ,    ჯეისონს ჰქონდა ძალიან ცუდი დიდი საწოლის წყლულები ზურგზე რადგან მას არ
    .    ,     შეუძლია გვერდზე ან მუცელზე დაწოლა ის ახლა მეუბნება რომ ისინი ჩაცხრება და
      ,   ,   როდესაც ჩვენი ექიმი სხვა გუნდთან ერთად გამოჩნდა ყველამ ვერ გაიგო რატომ არ იყო

    .       /ის მკვდარი ან რატომ უმჯობესდებოდა მე ჯერ არ მითქვამს ექიმისთვის ჩემი ჩვენი
   ,     ...  კანაფის ზეთით მკურნალობის შესახებ მაგრამ მალე ნებისმიერ დღეს მე ნამდვილად

  ,       ,მინდა ექიმის ნებართვა რომ მისი წყლულები ახლა ზეთით აქტუალურად მოვიმუშაო
  ???      MRSA  ,  არ მეთანხმებით თუ ჩვენ შეგვიძლია შევაჩეროთ პაციენტში რომელსაც

   ,    ,   მხოლოდ თვეები ჰქონდა სიცოცხლე უბრალოდ იფიქრეთ იმაზე რისი თქმაც
   ,      . შეიძლებოდა ან უნდა მეთქვა რომ ეს უნდა ეთქვა სამედიცინო საზოგადოებას მშვიდობა

 ,  ”და პატივისცემა კრეიგ
”     30   ,    ჩემს ქმარს ჰქონდა დამწვრობის წლიანი ნაწიბური რომელიც საჭიროებდა კანის

 ...   ,  ,      გადანერგვას ასე ვფიქრობდი აჰა სხვა ადგილი ექსპერიმენტისთვის ამ საოცარი
.     ,      ...პროდუქტისთვის მას ჰქონდა ნულოვანი რწმენა რომ ეს არაფერს გააკეთებდა

    ,     ,  რამდენიმე განაცხადის შემდეგ ის გარდაიქმნება მას ახლა აქვს პიგმენტი იქ სადაც არ
.   ,  30     . ” იყო თმის ზრდა იქ სადაც წლის განმავლობაში არცერთი არ გაიზარდა რებეკა

”          .მე მქონდა მეორე ხარისხის დამწვრობა სახლიდან და მკლავებიდან სახლის ხანძრისგან
  RSO         მე დავდე შერეული კაკაოს კარაქით მთელი თვის განმავლობაში და თქვენ ძლივს

,     . ,    გითხრათ რომ მე ოდესმე დამწვარი ვიყავი საოცარია რამდენად სწრაფად მუშაობს და
   ,    . ” ეს არის საუკეთესო ტკივილგამაყუჩებელი რაც კი ოდესმე მქონია ამერიკანიჩი

”     ,    .   მე მქონდა ხერხი ჩემს სკალპზე რომელიც ახლახანს დაიწყო ქავილი მე დღეში ერთხელ
        !ვსვამდი რამოდენიმე დღის განმავლობაში და მოლი ფაქტობრივად დაიწყო შემცირება

 . ” ისაუბრეთ საოცრებაზე ამანდა
"   ...   ...       , მე მწამს ჩიყვს აფიქსირებს მას უნდა შეყავდეს იინი და იან წონასწორობაში რადგან

,     ,       მეგონა რომ ადრე ბედნიერი ვიყავი მაგრამ ამ ბოლო დროს ვპოულობ ბედნიერების
,     ...   ." განცდას რომელიც ღრმად შიგნიდან მომდინარეობს მადლობა რიკ სიმპსონს ირვინგი

”11   (    30  )      ,წლის ასაკიდან მე უკვე თითქმის წლის ვარ მე განვივითარე სოკო ჩემს კანზე
    .       ძირითადად კისრის მკერდზე და ზურგზე ეს წითელი მრგვალი ლაქები ჩნდება ჩემს

     ,      კანზე ყოველწლიურად და მე მივიღე ყველაფერი რაც უნდა გამოვიყენო ჩემი კანის
 .      5-6მდგომარეობის სამკურნალოდ დერმატოლოგების მიერ დანიშნულ მედიკამენტებს

       5    დღე სჭირდება ამ ლაქების მოსაშორებლად და კიდევ დღე მათი სრულად
.აღმოსაფხვრელად
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  ,        ,  მეორე დღეს შევამჩნიე რომ ეს ლაქები კიდევ ერთხელ იწყებდა ჩვენებას მაგრამ
     ...      !!! ამჯერად გადავწყვიტე კანაფის ზეთი დამედო და ეს მართლაც ჯადოსნური იყო მე
 2 -      .   ! მხოლოდ ჯერ გამოვიყენე და ლაქები საერთოდ გაქრა თვალებს არ ვუჯერებდი აღარ

       !    არის აბები და კრემები და სპეციალური შამპუნები ჩემთვის ახლა მე გავაკეთე ქოქოსის
          ,ზეთი გაჟღენთილი კანაფის ზეთით და გავაგრძელებ მის გამოყენებას კიდევ ერთი კვირა
 ,     .    RS  &  JB  რათა დავრწმუნდე რომ ლაქები აღარ გამოჩნდება დიდი მადლობა ყველა

  ,    . ” დახმარებისთვის და ინფორმაციისთვის მე სამუდამოდ მადლობელი ვიქნები იოანა
”2002      .       წელს მე საშინელ ავარიაში მოვყევი მე მქონდა ჭრილობები მთელ მხარეზე და

   .       მკლავის ძვლის ნაწილი დავკარგე კანისა და ძვლის გადანერგვის შემდეგ კინაღამ
    .     გამოვჯანმრთელდი და მკლავში ინფექცია მივიღე აღმოჩნდა ძვლის ინფექცია და

  .      /  (თავიდან უნდა დაიწყოს ამის გამო ნებისმიერ დროს ვიღებ ჭრილობებს დამწვრობას მე
 )    .     შემდუღებელი ვარ ისინი ყოველთვის ინფიცირდებოდნენ გასულ წელს მე მივიღე

     .   საშინელი დამწვრობა ორთქლის ხაზის მუშაობისას მუცელზე მისი სისუფთავის
         !დაცვით და ზეთის გამოყენებით იგი განიკურნა მხოლოდ ერთი კვირის განმავლობაში

      4-6 .    ჩემი პატარა შედუღების დამწვრობა შეიძლება გაგრძელდეს კვირა აღარ არის ჩემი
.  ,   ! ” ზეთი დაიმაგრეთ ნეოსპორინი მე ვიყენებ ზეთს კრის

"     ...     5  ... შხამიანი სურო ჩემს მკლავზე გამონაყარი და დამწვრობა გაქრა წუთში არანაირი
,  ,  ...    RSO    დარტყმა გამონაყარი ტკივილი მე გამოვიყენე ერთი მარცვალი პატარა ქოქოსის

 ...    !!!" ზეთით ხუთ წუთში გავიდა ესტელი
”    ,        , სახეზე მაქვს შხამიანი მუხა მეორე დღის შემდეგ ეს იყო ჩემი შუბლი კისერამდე დიდი

 ,      .   ქავილი ლაქები უმი და ცოტაოდენი სისხლდენა ნაკაწრებისგან ცოტაოდენი ქოქოსის
 ,      .     ზეთი შევაზავე რომ მისი გავრცელება ადვილი იყოს ჩავიცვი და მყისიერი განმუხტვა

  ,      ,   ქავილიდან და ტკივილებიდან ერთ საათში უხეშობა და ანთება გაქრა მეორე დილით ის
 ,    .   ,     არ ჩანდა თუ მართლა არ იყურებოდი რა თქმა უნდა მან წარბები შეკრა და საბოლოოდ

   ,     .  ზოგიერთმა სკეპტიკოსმა დაინახა ის რაზეც მე ყოველთვის ვსაუბრობ კანაფის
 ! ” -სამკურნალო ძალა სინდი ლი

"       ... J" ართრიტული ფსორიაზი ერთთვეზე ნაკლებ დროში ჯულიანა
”     ,     ...  ჩემი ფსორიაზი გაქრა მას შემდეგ რაც ზეთის ჭამა დავიწყე ზეთის ადგილობრივად

   -   ,     გამოყენება დიდად არ დამეხმარა არ გაქრა მთლიანად სანამ არ დავიწყე მისი ზეპირი
.    .     ,  გამოყენება ჯერ არ დაბრუნებულა მე ვარ შემანარჩუნებელ დოზაზე ამიტომ
,       .   4  ვიმედოვნებ რომ ეს საკმარისია ფსორიაზისგან თავის დასაღწევად თითქმის თვის

    .   ,     განმავლობაში არ მქონია ამის ნიშნები ექიმებმა მითხრეს რომ ის არასოდეს გაქრება
    ,    " "  ,   მთლიანად და რომ ერთადერთი დრო როდესაც ის გაირკვევა იყო როდესაც მე
         .  ...  ნამდვილად ავად ვიყავი და ჩემს იმუნურ სისტემას სხვა საქმეები ჰქონდა კარგი მე არ

      ! ” ვგრძნობ თავს ცუდად და ეს სისულელე გაქრა ლინდსი
”     .   7    .ასევე განკურნა ტენდინიტი რამდენიმე დღეში თუნდაც თვის წინანდელი ტრავმა

      RSO    .უბრალოდ წაისვით ცოტა ქოთნის კარაქი ან მტკივნეულ ადგილას დღეში ერთხელ
 .   RSO  –3    - ,საოცარი ნაგავი მე გამოვიყენე მე ხარისხის დამწვრობა გასულ კვირას სამშაბათს

    40   .    დამწვრობის კვალი არ იყო საათის მკურნალობის შემდეგ რა თქმა უნდა ვისურვებდი
      .       რომ მე გამოვიყენო ის მეორე რაც მოხდა ეს გადაარჩენს დიდ ტკივილს და მასზე

 . ” ყინულის დაჭერას ბობი
”    ?     რაში არ შეიძლება დაეხმაროს ჩემი სწავლის საშუალებით შესაძლებლობები

.      .    უსასრულოა კისტა მაქვს ლოყის მარჯვენა მხარეს სახეზე ზეთის მიღებიდან ხუთი დღის
 ( )   .      შემდეგ კისტა სწრაფად შემცირდა ზეთი მზადდებოდა ყინვაგამძლე ფოთლებისა და

 ,     .   2პატარა კვირტისგან რომელიც გაჟღენთილი იყო ოდესმე გამჭვირვალედ ნარევი იჯდა
 .        .კვირის განმავლობაში ზეთის პირველ ღამეს ჩემს კისტას ტკივილის შეგრძნება ჰქონდა

   .  .     ხუთი დღის შემდეგ წავიდა ზეთი მუშაობს არსებობს ძალიან ბევრი მტკიცებულება და
    .    ,  მეცნიერება ამის უკან არის საოცარი არსებობს ქიმიური ნაერთები რომლებიც
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      ,   პასუხობენ ნერვულ სისტემაში არსებულ ყველა ჩვენს რეცეპტორს არის ბუნების
.     ,       .ნაშრომი საოცარი ნაწილი ის არის რომ ეს ყველაფერი ერთ მცენარეშია ნაპოვნი

.        .  კანაბისის დროა ვნახოთ რამდენად შორს შეიძლება წავიდნენ ადამიანები დროა
.   ”განვითარდეს დოქტორი დანკი ჯერემი

”     (   )   პირველად მე გავაკეთე ზეთი ქოქოსის ზეთში ჩასხმული იყო ხანდაზმული მეზობლის
  .    ,    .ზურგის ადგილობრივი სამკურნალოდ მას ჰქონდა წყლულები რომ ქავილი ცუდად
  ,   , ,   საწოლის შეცდომები გამორიცხულია ასევე იყო სკაბები გაქცევები შამფურები და სხვა

,      ,     იმიტომ რომ იგი არსად სხვაგან არ დაზარალებულა გარდა ზურგისა და მის საწოლზე
     .      ???  არავითარი აშკარა აქტივობის კვალი არ არის იცი რა ქნა მისმა შვილმა მან ლეიბები

   ,    .ძლიერად შეისხა ქიმიური საშუალებებით რათა მოეშორებინა არარსებული შეცდომები
      ,      .მე მას ახალი ლეიბი მივეცი აშკარა მითითებებით რომ ის არ უნდა იყოს შესხურებული

          ,მას მოუწია საავადმყოფოში წასვლა წყლულების სისხლდენისთვის და სანამ ის იქ იყო
         ???    მან გამოხატა ზურგის პრობლემა და იცით რა უთხრეს ექიმებმა დაიბანეთ თმა და

 ,     .  ,   ,    სხეული ტილებისთვის მას არ აქვს ტილები მაშ როგორ ფიქრობთ ვის მოვუსმენ მის
?  ?     ,     დასახმარებლად Ექიმები არა მე გავაკეთე ზეთი მკურნალობდა მას უკან და

   . ” მიმდინარეობს გაუმჯობესება და განკურნება მიშელ
”  ,         ,   დილის შოტლანდიელი გუშინ საღამოს ესაუბრა ჩემს დას და ის ამბობს რომ ის

  !!!!!     :) ,  ყველაფერი განიკურნა წამალმა განკურნა მისი ზერელე ამბობს რომ მშვენივრად
 .    100%   .  გრძნობს თავს უბრალოდ მინდოდა დარწმუნებულიყავი სანამ მოგწერდი დიდი
  . ”მადლობა თქვენი დახმარებისთვის

”            ზერელე გოგონას სხვა რამ დაემართა და მას არასოდეს უთქვამს ოჯახისთვის რა იყო
.   ,   :ცუდი აქ არის ის მან უბრალოდ გამომიგზავნა

”   ,   ,        გამარჯობა კიდევ ერთხელ გუშინ გავიგე რომ ჩემს დას ერთი წლის წინ ჰქონდა
  ,      .   ,  ფარისებრი ჯირკვლის ზრდა მაგრამ არ უთქვამს ჩვენს ოჯახს როგორც ჩანს ექიმმა

,      ,   .  უთხრა რომ თვალს ადევნებდნენ და თუ გაიზრდება მაშინ ოპერაციას ჩაუტარებენ ეს არ
    .   ,    იყო საკმარისად დიდი ბიოფსიის მისაღებად ყოველ შემთხვევაში მან გასულ კვირას

   ,    .  ,  დანიშნა ექიმთან და აღმოაჩინა რომ სიმსივნემ ზრდა შეწყვიტა მას სჯერა რომ წამალმა
 .      ?      ,  შეაჩერა ზრდა ეს არ არის მშვენიერი ამბავი ის აგრძელებს მიღებას იმ იმედით რომ

   ,     .   მისი შემდეგი დანიშვნა დაამტკიცებს რომ ზეთი კლავს სიმსივნეებს უფრო მეტს
,   . ” გეტყვით როდესაც ეს მოხდება შოტლანდიელი

”     .      გუშინ დავიწყე ქალმა მედიკამენტების მიღება ეს არის მისი ანგარიში პირველი
.  !      :დღიდან Უბრალოდ გასაოცარი აქ არის ჩემი პირველი დღის ანგარიში

       .   გუშინ დილით ტუჩზე ეგზემა გამეღვიძა და ზეთი დამისხი ჩხვლეტა შეწყდა
 10  .   30   .    დაახლოებით წუთში ტკივილი წუთში გაქრა შეშუპება შემცირდა რამდენიმე

.        - , საათში ბუშტუკები ჩემს ტუჩზე დღეს თითქმის ნახევარია წასული ჩვეულებრივ მათ
 2  .    . , გამოჯანმრთელებას კვირა სჭირდება სუნთქავს ტუჩზე ზეთის ორთქლს შენიშნა რომ

,         ,ტკივილი რომელიც ჩემს მარჯვენა სინუსში იყო რამდენიმე კვირის განმავლობაში
    .     შეწყდა და ცხვირიც აღარ მირბოდა გუშინდელის შემდეგ მხოლოდ ერთხელ ჩავახველე
,       ,  . , შენიშნა რომ ჩემი დაღლილობა არ იყო ისეთი ღრმა როგორც ყოველთვის შენიშნა რომ

       .  თავს მოდუნებულად ვგრძნობდი და რომ შემაშფოთებელი ზღვარი გაქრა შეამჩნია
    -  ,    სხეულის ტკივილის შემცირება საღამოს ჩვეულებრივ საღამოს იმდენად მტკივა

,     (     ,სხეული რომ ვერ ვჯდები ტერფის ნერვისა და კუნთების ტკივილი
/ / / /  )  ).მუხლის მხრის იდაყვის მაჯის თითის ტკივილი მნიშვნელოვნად შემცირდა

,       .    ასევე მე ვიღებ ძალიან მსუბუქ ბზინვარებას თითოეული დოზით არ მიჭირს მუშაობა ან
     .   ,კონცენტრირება და არ ერიდება ავტომობილის მართვას მე მკაფიოდ ვხელმძღვანელობ

 ,      .   მიუხედავად იმისა რომ დილით დამავიწყდა ციტიკოლინის მიღება კრეისენზე ვასხამ
        “.დაახლოებით ნახევარი მარცვლეულის ზეთის ეკვივალენტს და ისე ვიღებ
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Q.  JB!   ,  RSO   გამარჯობა მინდოდა რაღაც გკითხოთ მაინტერესებდა დაეხმარება რა დედის
 ?     " "რადიაციისგან დამწვრობას მან გადაწყვიტა გაეგრძელებინა ჩვეულებრივი

     ,     ,მკურნალობა და ახლა მას გულმკერდი აქვს სხვა სიტყვების ნაკლებობის გამო
.     .  ,      გაფითრებული მტკივა მხოლოდ მისი ყურება მახსოვს რომ თქვენ ან რიკი ერთხელ

,   RSO–     ,    დაიწვით ვფიქრობ ს მომზადებისას და აჩვენეს სურათები თუ როგორ მუშაობს
  . ,     ?ზეთი ასევე დამწვრობებზე მაშ ეს რაიმე სარგებელს მოუტანს მას

,   ,    ,        ა გამარჯობა ენრიკე რა თქმა უნდა წაისვი ზეთი ან კანაფის ხსნარი მკერდზე და
.   ,           ზურგზე რა თქმა უნდა მან უნდა ჭამოს ზეთი და თავი აარიდოს ექიმებს და ყველა სხვა

  . JBსახის არასაჭირო დაზიანებას
”  (72)   2         ...დედაჩემს უკვე წელია აქვს მტკივნეული დაბზარული კანი თითის წვერებზე

 .  : " ,    ".  !!! ძალიან მტკივნეული ექიმი ამბობს დიახ რაც ასაკთან ერთად მოდის დუფუსი ჩვენ
      ...  ,  ...ძალიან მცირე რაოდენობით ზეთი ავურიეთ აკვაფორთან ერთი მკურნალობა ღამით
!          წავიდა მისი მტკივნეული ბზარები განიკურნა და აგრძელებს კარგ ხასიათს უკვე ერთი
! ! ” კვირაა გასაოცარია დოლი

”       .  2012   ,  მე ზეთი გამოვიყენე ახალი ღია ოპერაციის ჭრილობაზე წლის სექტემბერში მე
 2      .     ამოვიღე ბაზალური უჯრედის კიბოს სიმსივნე ჩემი სახიდან ერთი დიდი იყო და იყო

 ,    .  ,    მიმწოდებელი სიმსივნე რომელიც ავრცელებდა მას ასევე ლოყაზე შინაგანი სიმსივნე
 .       , ბიოფსიისთვის გამიხურეს როდესაც სახლში მივედი და ჩემი ჭრილობა გავხსენი სახეზე

 .კრატერი მქონდა
 4          . პირველი დღის განმავლობაში მე შეურიეთ შიის კარაქი და ზეთი და წაისვით შემდეგ
     .   გადავედი პირდაპირ ზეთზე და არ გავჩერებულვარ როდესაც მივედი პოსტოპერაციულ

,  ,   ,     შეხვედრაზე ექიმმა რომელმაც იფიქრა რომ პლასტიკური ოპერაციის გაკეთებას
,     .     აპირებდა გაოცებული იყო ჩემი განკურნებით მე გადავწყვიტე მისთვის სიმართლე

,      ,      .  მეთქვა რომ მე არ გამომიყენებია რეცეპტი რომ ის განვკურნე კანაფის ზეთით მან
      ,     , მოისმინა რიკ სიმპსონისა და ფენიქსის ცრემლების შესახებ მან არ გამსაჯა და თქვა რომ
  .განაგრძო კარგი საქმე

    ,     ერთ თვეში მივდივარ მეორე ოპერაციაზე სამოქმედო გეგმაზე ამ ჭრილობის
 ...სამკურნალოდ

 .   ?  Post op !   . ”კანაფის ზეთი ვეტყვი ამ ქირურგს ჩემს პაემანზე სიყვარულში და სინათლეში
-პატი ჯო

-  ,        .   პატტი ზეთით გაგრძელების შემთხვევაში ოპერაცია არ იქნება საჭირო ან გადადეთ
 60 ,      ,  საჭიროებისამებრ გრამით მაგრამ თავი შეიკავეთ ქირურგიისა და ექიმებისგან თუ ეს

.        შესაძლებელია ეს არის სამწუხარო წინაპირობა წარმატებული მკურნალობის ხშირ
. JBშემთხვევაში

”RSO–       .      მ ჩემი ფსორიაზი თითქმის არ გააკეთა მე უკვე სამი წელია ვხმარობ
     ,      შემანარჩუნებელ დოზას და ჩემი კანი ნათელია ჩემი გონება ნათელია და მე არასოდეს

  . ” ვყოფილვარ უფრო ჯანმრთელი ერიკა
”  ,         ,მე დავინახე რომ ჩემმა ახლობელმა გამოიყენა რიკის ზეთი ცუდ დამწვრობაზე

        რომელიც უსიამოვნო ნაწიბურს დატოვებდა და ზეთის გამოყენებიდან ერთი კვირის
         .” განმავლობაში ის გაქრა და ნაწიბურის კვალი არ იყო ან დაიწვა ჯენისი

”      .      ,ჩვენ ახლა გვყავს ჩემი ქალიშვილი ზეთზე მას აქვს ფსორიაზი ორივე იდაყვზე
   .    .   წინამხარზე და ერთ მუხლზე თავიდან გადავიღე სურათები ჯერჯერობით მშრალი

  .   ,    ქერცლიანი ადგილები გაქრა კანი არის წითელი მაგრამ გლუვი ნაცვლად ამაღლებული
 .      .  და ანთებული გარედან მცირე ტერიტორიები მთლიანად გაიწმინდა ჩვენ

 ,   .       დარწმუნებული ვართ რომ ეს იმუშავებს ჩვენ ვიღებთ სურათებს ყოველ მეორე დღეს ან
  .       როდესაც შესამჩნევი გაუმჯობესებაა ეს ყველაფერი ერთ კვირაზე ნაკლებ დროს ზეთის

 .       ადგილობრივ გამოყენებას დიდი მადლობა ამ მედიცინის შესახებ ცნობიერების
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

,        . .   ამაღლებისთვის რომელიც საბოლოოდ განკურნავს ერებს რიკსა და ჯ ბ მე ყოველდღე
    ,  .   . ” ვზიარებ პოსტებს და ვეუბნები ყველას ვინც მოუსმენს ის იწყებს ჩაძირვას რონ

Q.     ? მუშაობს ეს ნარევები აკნეს დროს
,    "    ".    ჯენიფერ ზეთი მუშაობს კანის ყველა სახის მდგომარეობაზე ეს ნიშნავს აკნეს
.  , JBჩათვლით საუკეთესო სურვილებით

”(   )  3        ზეთის შესახებ აღმოვაჩინე თვის წინ ინტერნეტში ვეძებდი აკნეს და როზაცეას
 .   !     , სამკურნალო საშუალებას ეს მაშინვე გაირკვევა ქოქოსის ზეთს ვამატებ იზოს ზეთს რომ

     .    ,   15  გამოვიყენო სახეზე და კისერზე დღეში ერთხელ ჩემი ქმარი ამბობს რომ წლით
 !     .  უმცროსი ვარ დიდი მადლობა ამ ინფორმაციის გაზიარებისთვის Ღმერთმა დაგლოცოთ

.   . ” ყველა განაგრძეთ კარგი საქმე ტონი
”      .      23  ის ასევე მოქმედებს სახეზე ჩამობნელებულ თმაზე მე გამოვიყენე ის ჩემს წლის

  2 .  ." -შვილზე წარმატებით აპლიკაციაში ᲔᲠᲗᲐᲓᲔᲠᲗᲘ ᲡᲘᲧᲕᲐᲠᲣᲚᲘ პატი ჯო
”  .    .    .  ჩარლი დადის არანაირი ტკივილგამაყუჩებელი საშუალება ის მაღლა დგას მისი

   .     .    90ნაბიჯები სწორი და ფართოა მას შეუძლია ხტომა და თამაში მისი კისერი თითქმის
 .      .    პროცენტითაა შეხორცებული ორი წელია ასე არ გამოიყურებოდა მან გუშინ შეჭამა

,  ,   ,   ,    .   ბანანი პიცა ნახევარი სენდვიჩი შემწვარი ბრინჯი იოგურტი და სხვა მას არასოდეს
 . (…)უჭამია ამდენი

     .  50  .ჩარლის მარჯვენა მუხლი ყველაზე უარესი იყო დაახლოებით პროცენტით უკეთესია
   ,    ,     მარცხენა თითქმის მთლიანად განიკურნა გარდა იმ ფაქტისა რომ მან მეორე ღამეს

    .    ...   ქავილი და უკან ბუშტუკები გახადა მაგრამ დიდი არაფერი ყველაზე დიდი ცვლილება
    .     ,  არის ჭრილობა კისერზე და მკლავებში კისერი თითქმის მთლიანად განიკურნა ისევე

  .როგორც მისი მკლავები
       - .    აბაზანის წინ ზეთის მცირე წვეთს ვიყენებ მის გ მილში ასევე დაეხმარა მუხლის
.     ,     .      ტკივილს თუ მისი მუხლები მტკივა ის იღებს ამ წვეთს მე არ ვამატებ ტილენოლს ან

.   .      .    იბუპროფენს აკეთებს ხრიკს მე ასევე ვამზადებ საკუთარ მალამოს მე მაქვს წყლის
,         .  მანქანა რომელიც ფილტრავს წყალს და გამოყოფს ტუტე წყალს მჟავისაგან ვინაიდან

        ,  მჟავე ჟანგბადიანი წყალი ძალიან კარგია კანისთვის და ასევე ანტიბაქტერიულია მე
        .ვიღებ მჟავე წყალს და ვურევ მას მეთოცელულოზას მალამოს შესაქმნელად

  ,    ,    მე ვამატებ კონცენტრატს რათა მოხდეს ხსნარი რომელიც ჰგავს ვაზელინის
.         .  კონსისტენციას მე ვაცხობ მის სახვევებს ამით და ვიყენებ მის ჭრილობებზე მხოლოდ ეს

   ,    .ქმნის წარმოუდგენელ განსხვავებას ტკივილთან ქავილთან და განკურნებასთან ერთად
  .      .   ,  სურათებს მალე გამოგიგზავნით მე ვიღებ მათ ყოველ ცვლილებას მე ვფიქრობ რომ

    ,       ,ზეთი კიდევ ერთი თვე გაგრძელდება მაგრამ რადგან მე პირველად გავაკეთე ეს
  .   .      დარწმუნებული არ ვარ აღფრთოვანებული ვარ მისი მადა არასოდეს ყოფილა ასეთი

.      ,    . ” კარგი მან გუშინ უფრო მეტი საკვები ჭამა ვიდრე მთელი წლის განმავლობაში ტრიშა
”    ,    ,     (  2ჰეი რიკ და მეგობრებო მე მყავს მეგობარი რომელსაც ეს წყლული დაახლოებით

  4  )      4 ,  ინჩის და ინჩის დიამეტრის ჰქონდა მარცხენა მხრის დანაზე უკვე წელია რაც იწვევს
,    ,     ,ინფექციას ყოველგვარი ნაკაწრის ადგილზე მხოლოდ სუფთა ნედლი გახსნა
        .ზედაპირის ქვეშ შეიძლება იგრძნოთ შეხების მიმართ მგრძნობიარე ბეისბოლის ზომა

    8  7  ,  2 მან ადგილობრივად გამოიყენა ზეთი ჯერ თვის განმავლობაში დაახლოებით შაბათ
-   .კვირას შიდა გამოყენებისთვისაც

    ,      ნაკაწრი და ნაწიბუროვანი კვანძი გაქრა ღია ჭრილობა დამსხვრეულია და ჩემი მეგობარი
  ,     . ” თავს ბედნიერად გრძნობს რომ მომეცა საშუალება გამოვიყენო ზეთი რებეკა

”     .  3   , გუშინ თითს ბლენდერზე ვჭრიდი სამსახურში დილის საათზე გამეღვიძა თითმა რომ
 ,  ,  .   .   .ვცადე ყინული პეროქსიდი ნეოსპორინი არაფერი გამოუვიდა ისევ ბობოქრობდა

        შემდეგ გამახსენდა ზეთის მოსმენა ხელს შეუწყობს უჯრედების რეგენერაციას და
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      ,    .შეაჩერა ტკივილი და განკურნა ნაწიბურები კანის პრობლემებში რატომ არ ვცადოთ იგი
      .  1    80% -  .  30წვეთი ავიღე და თითის მთელ წვერზე გავავლე წუთში ტკივილი ით გაქრა
 .       , წუთის განმავლობაში მე შევძელი თითის დახრა მხოლოდ მცირედი ტკივილით მაგრამ

  .    .  12    რეალური ტკივილის გარეშე მე გაყიდული ვარ საათის შემდეგ ხელახლა შევიტანე
      . ” განაცხადი და მას შემდეგ ტკივილი არ მქონია რებეკა

”  ,     ,   ჰეი რიკ მსურს ჩემი სახელი კონფიდენციალურად შევინარჩუნო თუკი მოგიხდება ამის
 (    ).      გამოქვეყნება რაც მე არ მაწუხებს ჩემს შეყვარებულს მართლაც უხეში აღზრდა ჰქონდა

     ,      და დეპრესიის დროს მაჯის მოჭრას მიმართავდა ეს პრობლემა წლები და წლებია ჩვენს
,        .  უკან მაგრამ მაჯის საკმაოდ საზიზღარი ნაწიბურები კვლავ რჩება უკიდურესად

   ,       თვალსაჩინო და საკმაოდ ბუშტუკიანი ეს არის პირველი რასაც ბევრი ადამიანი ამჩნევს
    ,      ,    როდესაც ისინი პირველად ხვდებიან მას მას არ სურს სხვა არაფერი თუ არა მათი
.მოშორება

 ,   ,     ?   ასე რომ ჩემი შეკითხვაა ზეთი დაეხმარება ნაწიბურების მოშორებას ან თუნდაც
   ?   ,      დაეხმაროს მათ ნაკლებად ხილვაში მე მიყვარს ის რასაც შენ აკეთებ და ვისურვებდი

  ,    ,     ვიცოდე ზეთის შესახებ როდესაც ბაბუაჩემი კიბოთი დაავადდა შენ ხარ გმირი ყველა იმ
,    ! ”სიცოცხლისთვის რომლის გადარჩენაშიც შენ დაგეხმარებოდი

-   XXX,      ,  ,ძვირფასო დაიწყეთ ზეთის ადგილობრივად გამოყენება ნაწიბურებზე ისინი
,     .      ,   სავარაუდოდ გაქრება კვირაში ან თვეში მე ასევე მივიღებ მას ზეთზე ის ასევე

  PTSD–     ,    ,  დაეხმარება მას ში ყველა იმ მოგონებიდან რაც მან განიცადა ასევე
   .     ,   გააუმჯობესებს მისი ძილის ხარისხს გადაიღეთ ფოტოები და ვიდეოები თუ არ

,     -   ,    შეგაწუხებთ ნაწიბური ნამდვილად გაქრება ან მთლიანად ან ძნელად შესამჩნევი
.  ,  იქნება საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიხ ბაიერ

”  ,        .  ჰეი რენდ მე იგივე პრობლემა მაქვს ფეხის წყლულებთან დაკავშირებით პირველი
,      .   ,   იმიტომ რომ მე ვიყავი დიაბეტით დაავადებული მაგრამ აღმოვაჩინე რომ ძალიან

      .     მგრძნობიარე ვარ მწერების და კოღოების ნაკბენების მიმართ მე მათ ზეთი ჩავასხი და
     . ” ღამით ჩავასხი სამაგრები და ნაკბენები განიკურნა მიშელ

-         ,   .რისი გაკეთება შეუძლია ზეთს კოღოს ან ტკიპის ნაკბენზე უბრალოდ გასაოცარია
  ,   ,       ,  სცადეთ და ნახავთ რატომ ვამბობთ რომ არავინ უნდა დატოვოს თავისი სახლი თუ

  .     ,     ზეთი არ აქვს ზეთს იმდენი გამოყენება აქვს რომ უპასუხისმგებლოა მის გარეშე
. JBმცდელობა

"   ...       ,     80%ჭამე ზეთი მე ვიღებ ზეთს ორი თვის განმავლობაში ჩემი ფსორიაზი თითქმის
        ...   გამჭვირვალეა და საერთოდ არ მჭირდება რაიმე წამლის გამოყენება და ჩემი ართრიტიც

 ..." წამიშალა ჯულიანა
”           მე გამოვიყენე კანაფის ზეითუნის ზეთის ნაზავი და ერთ კვირაში ჩემი ფსორიაზი

 .  ,        დაიწყო გასუფთავება სამწუხაროდ მე მქონდა ცოტა და არ მქონდა საკმარისი
,      . ,    იმისათვის რომ უფრო შინაგანად და გარედან გამომეტანა დააკვირდი მე კი არ მქონდა
 RSO,      . ” ნამდვილი არამედ ზეითუნის ზეთზე დამზადებული კანაფის ზეთი თეემუ

-  ,     ,  .    ვიმედოვნებთ რომ მალე მიიღებთ ზეთს თეიმუ უმჯობესია გამოიყენოთ იგი
,       ,  ადგილობრივად სიმპტომების გასაკონტროლებლად და ასევე ზეთის შესანახად თქვენ

     .  , JBასევე გსურთ პრობლემის გამომწვევი მიზეზის ამოღება საუკეთესო სურვილებით
”        .   ის კარგად მუშაობს კოღოს ნაკბენებზე და კბილის ტკივილზეც ჩემი ქალიშვილი

,  ,   50 -  15  ! Deep Woods- დაკბინა არ ხუმრობს კოღოებმა მინიმუმ ჯერ წუთში გამორთვით ის
 .    ,  ,   ,   ბაგეთა სპრეი ვცადე ბანანის კანი დეოდორანტი ალოე ვერა დერმაპლასტი და

.      (   ჰიდროკორტიზონი არცერთს არ მოჰყოლია შეშუპება ის ალერგიულია კოღოს
,   )    . ნაკბენებზე ისინი ცუდად შეშუპებულია და არც მისი შემსუბუქება სასოწარკვეთილმა

  ,      , ამოვიღე ფისოვანი ორთქლმავალიდან ავურიე იგი ცოტაოდენი ქოქოსის ზეთით რათა
       " ".  ის უფრო ადვილად გაშლილიყო და მისი ფეხები გაცხელებულიყო დაახლოებით
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           ნახევარ საათში ყველა შეშუპება შემცირდა და სანამ მას ჯერ კიდევ ჰქონდა წითელი
,     ,      წერტილები სადაც ნაკბენები არ აწუხებდნენ მე თავიდან ავიცილე მისი ბენედრილის

.მიცემა
  ,    ,    მე მქონდა აბსცესი რომელიც წარმოიქმნა ჩემს პირში მე ჩავალაგე ფისოვანი საფენიდან

        დაზიანებული კბილის გარშემო და ისევ ნახევარი საათის განმავლობაში შეშუპება
     ,      .შემცირდა და მე შევძელი მისი განკურნება მას შემდეგ არანაირი პრობლემა არ მქონდა

    ,     .  მე ორი დღის განმავლობაში ჩავალაგე თუმცა დარწმუნებული უნდა ვიყო ახლა
 ,    (    Vapir No2  ,შემიძლია ვთქვა რომ ფისოვანი შეფუთვა თუ თქვენ გაქვთ კონუსის შიგნით

  ,     ,   .)სადაც ეკრანს ცვლით აგროვებს თითქმის სუფთა ჰაშს ასევე კონცენტრირებული
     ,     კბილის ირგვლივ მე წარმოუდგენლად მაღალი გავხდი ალბათ უფრო მაღალი ვიდრე
 . ოდესმე ცხოვრებაში რა

     ,     მე კი მივწერე ჩემს ქმარს მისაღებიდან რომ ვთხოვო დახმარება საძინებელში
.     ,    ER–  ,  მისასვლელად ენობრივი მედიკამენტები უკეთესად მუშაობს რის გამოც ში თუ

   ,     .   ისინი ეჭვობენ გულის შეტევას ნიტროს ასხურებენ თქვენს ენაზე თუმცა ახლა
 ,       ,   ყველაფერი კარგადაა მე არ მოვკვდი დოზის გადაჭარბების შედეგად არ გამეღვიძა

     ...      საშინლად დაღლილი და ყველაზე კარგი მე არ დამჭირდა დიდი რაოდენობით
            ტაილენოლის ან ადვილის მიღება და კიდევ უფრო მეტი ზიანის მიყენება ჩემი კუჭი და

ღვიძლი
 ,             მე ვიცი რომ ფისოვანი არ არის ყველაზე ეფექტური გზა და მე არც კი ვიყავი

,   ,    ,   , დარწმუნებული იმუშავებდა თუ არა მაგრამ ეს იყო ის რაზეც უნდა მემუშავა რადგან
  .   ,     .   არალეგალურ ქვეყანაში ვცხოვრობ მე მივხვდი რომ ეს არ დააზარალებდა მე არ

   ,     შემიძლია ვიცხოვრო ისეთ სახელმწიფოში სადაც შემიძლია თავისუფლად გავზარდო
     ,     ჩემი უმაღლესი ხარისხის ორგანული საწყისი მასალა მოვამზადო ჩემი ზეთი და

       ...     2 განვკურნო საკუთარი თავი და მთელი ჩემი ოჯახი მათ შორის ჩემი თითქმის წლის
,     ,     ქალიშვილი რომელიც გადის ჯოჯოხეთი გასულ წელს რადგან ვერავინ ხვდება რა სჭირს

.მას
 ,      ,      ,ისინი ფიქრობენ რომ ახლა მას აქვს ცილის დარღვევა მაგრამ ეს არის კიდევ ერთი რამ
  ,         რასაც ისინი აგდებენ რადგან მათ წარმოდგენა არ აქვთ რა არის სინამდვილეში

.       .არასწორი ზეთის მიღებამ შეიძლება მხოლოდ მისი სიცოცხლე გადაარჩინოს
 ,      ,    მიუხედავად იმისა რომ მე ვისურვებდი ზუსტი დიაგნოზის გაკეთებას ასე რომ მე ვიცი

 ,     ,    ,     რას ვმკურნალობ მაგრამ მთავარი ის არის რომ მე მინდა რომ ჩემი შვილი თავს
        ,  უკეთესად გრძნობდეს და თუ ეს ნიშნავს ჩვეულებრივი საზოგადოების დამხობას ეს

 ,   . ” არის ის რასაც მე გავაკეთებ სარა
”     ,  .      მადლობა არ არის საკმარისი იმისთვის რაც გააკეთე მე აქ ვჯდები ზეთით ჩემს შხამიან

.      .    2    მუხაზე მე არასოდეს ვცდებოდი შენს გარეშე ეს გაგრძელდა თვეზე მეტი ხნის
,     100%      განმავლობაში ჩემი სხეულის თითქმის შეეხო შარშან ვიღაცის მიერ ცეცხლის

 ,          ,   გაჩენის გამო ასე რომ მე მას ახლა ყველგან მივიღებ და უარესი ამბობენ რადგან ჩვენ არ
    .ვაშენებთ იმუნიტეტს ამ ადამიანის მიმართ

   .  ,      . ერთი დღის წინ გამოჩნდა ასე რომ წუხელ ზეთმა ქავილი საერთოდ არ შეაჩერა თუმცა
 ,      ,     .  მე ვხედავ რომ ის ყოველდღიურად კურნავს ნაწიბურებს ასე რომ მე მჯერა დღეს

,    24    ,     დილით პირველი აპლიკაციიდან საათის შემდეგ ვხედავ რომ ის მუშაობდა და
    .  ,    კურნავს დაზიანებულ კანს ჩემი ნაკაწრებისგან ასე რომ თუთიის ოქსიდის პასტა ჩემს

,  ,     1#   .ზეთზე მე მჯერა რომ მე ახლახანს ვიპოვე დახმარება შხამიანი მუხისთვის
      ,   ,  მე ნამდვილად არ შემიძლია დაველოდო მომავალ სეზონამდე რომ ვნახო ნავთობი

      .  .    კურნავს თუ არა ამ საკითხის სამუდამოდ გამოსწორებას შეგატყობინებ არ იქნება ეს
?    ,  . ” დიდი კიდევ ერთხელ მადლობა ყველაფრისთვის რასაც აკეთებ რებეკა
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-    .       ზეთს ამის გამოსწორებაც შეუძლია ეს არის წამალი ან კონტროლი ყველა სამედიცინო
.    ,     , პრობლემისთვის რაც უფრო ადრე გამოიყენება მით უფრო მალე დაფიქსირდება ის რაც

 ,      . JBუნდა გამოსწორდეს ეს არის ყველაფერი რაც მას აქვს
”   ,   RSO–    ,   მსურს ხალხმა იცოდეს რომ მ გაწმინდა უზარმაზარი ბუშტუკი რომელიც ჩემს

  ,     ,   .  ქმარს ქუსლზე დაადო როცა ასე დიდხანს იწვა საწოლში ასე ავადმყოფობისგან ზეთი
    .   ,     ჩავასხი და ერთ კვირაში გაქრა სულ მეშინოდა რომ ის უფრო სერიოზულად

.     .     ,გადაიქცეოდა დაფარა მთელი მისი ქუსლი მადლობა რიკ სიმპსონს ყველაფრისთვის
 . ” რასაც აკეთებ სუზანი

”  ,         100% როგორც მექანიკოსი მე ვიყენებ ზეთს საკმაოდ ცუდ ჭრილობებზე და მართალი
 ...     ,  .” ხარ ის კანს უფრო სწრაფად კურნავს ვიდრე სხვას კორი

”   HPV      .” განვკურნე ჩემი ორ კვირაში მხოლოდ სამი აქტუალური აპლიკაციით მილი
”       ,   .  მე ახლა ვმუშაობ იმ უსიამოვნო ხბოს მკურნალობაში რომელიც შავდება ყოველ

     ,   . 3დილით ვიყენებ უზარმაზარ რაოდენობას პირდაპირ მოლზე შემდეგ ვფარავ ბენდით
  ,    .  .    კვირაში ვიზუალურად ვხედავ რომ მოლი მცირდება Მუშაობს მე ასევე ვჭამ

 ...    .   ყოველდღიურად რა განსხვავებაა ენერგიის დონეზე სამკურნალო ბლისები კანაბისის
 !!!!!!! ” მეშვეობით ბიუ

”   ...    ...    ,    მე ვაღიარებ მე მოუხერხებელი ვარ მე მაქვს ცუდი ჩვევა რომ ფეხის ფეხი ჩავკიდო
 . RSO  ,   , მოედნის ჩანგალი პირდაპირ ადგილზე დაფარეთ სამაგრის დახმარებით ტკივილი

 , 3  . ” Heatherწამებში გაქრა დღეში განიკურნა
”        ,  მე ვნახე ზეთის გაცილებით ნაკლებად მძლავრი ბალზამიანი ვერსია რომელიც

    ,   ანადგურებს ფსორიაზს რამდენიმე დღის განმავლობაში ამცირებს საკვერცხეების
    20      შეშუპებას მენსტრუაციის პირველ დღეს წუთის განმავლობაში და ხელს უშლის

      .  ნაწიბურების წარმოქმნას და ტკივილს მცირე დამწვრობის დროს ნამდვილად
     ... ”მაინტერესებს რისი გაკეთება შეუძლია ზეთს ბერესი

”10        -    ,წლის ასაკში მქონდა სპორტსმენის ფეხის ერთ ერთი ყველაზე ცუდი შემთხვევა
   .   .    47 ვისურვებდი რომ ზეთი მქონოდა მაგრამ ახლა მაქვს ყველაფერი კარგად არის წლის

.  . ” შემდეგ კურნავს ყველაფერს დონალდ
”          ჩემი რძალი ღორის ხორცის ნაჭრებს ღრმად აცხობდა და ძირითადად თითებს

        ადუღებულ ცხელ ზეთში ასხამდა პირველ მუხლამდე და ისინი გათეთრებული
   .მოხარშული ქათმის მსგავსად გათეთრდნენ

  RSO        ,   ჩვენ მათ დავაყენეთ და ტკივილი გაქრა დაახლოებით ერთ წუთში მან დაფარა
 2   RSO– .     ისინი ჯერ დღეში ით ისინი ძალიან სწრაფად გამოჯანმრთელდნენ რამდენიმე
        .დღეში და საერთოდ არ იყო კანის დაკარგვა და ნაწიბურები

,      ,  ,  გასაოცარია ჩვენ ახლა ცოტათი ვინახავთ სამზარეულოს მაცივარში ასე რომ თუ ვინმე
 (  )    RSO– ,  დაიწვება განსაკუთრებით ბავშვები ჩვენ დაუყოვნებლივ გამოვიყენებთ ს არ არის

   ,     , საჭირო ასეთი ტკივილის შეგრძნება როდესაც ჩვენ გვყავს ბუნებრივი მცენარე რომელიც
 . " იზრუნებს მასზე დებრა

"      ,   ...  იდაყვის არეში მქონდა სიმსივნის მცირე ნაწილი ვიმკურნალე ზეთით ერთი კვირის
        ...    , შემდეგ ჩემი იდაყვი გლუვია და არ აქვს მუწუკები მე მგონი მეჭეჭები იყვნენ მაგრამ
     "   . ” რადგან არ მჯერა ექიმების არ შემიძლია არ გეტყვი ზუსტად კარლა

-      ,    ,    რაც არ უნდა გქონდეთ კანი უბრალოდ წაისვით ზეთი დაიფარეთ იგი სამაგრის
        ,   საშუალებით და ხელახლა წაისვით ზეთი ყოველ დღე ან ორჯერ ან როდესაც დამხმარე

 .  ,  ,  ,   -    საშუალება ჩამოიშლება დამწვრობა მეჭეჭები ეგზემა ფსორიაზი ზეთს არ აქვს
     ,     . JBმნიშვნელობა რა არის და გამოასწორებს მას უბრალოდ მიეცით დრო და ზეთი
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”           ჩემს მეგობარს სახეზე ჰქონდა კისტა და რამდენიმე დღის განმავლობაში ზეთის მიღების
  .       . ” შემდეგ ის გაქრა და ის მიირთმევდა მას ადგილობრივად არ იყენებდა ჯონათან

”   ,     ,  არა კიბოს პაციენტი მაგრამ მე მქონდა ინფექცია ქუსლზე   რომელიც მკურნალობას არ
.          ...   პასუხობდა მე კი მქონდა ჭრილობის მოვლის ტექნიკური სამუშაო მასზე მან მიიღო

,    ,     .    ინფექცია რომ შეეწყვიტა გავრცელება მაგრამ მაინც არ განიკურნებოდა მე მას ზეთი
      .     . შევასხი და ერთ დღეში სიწითლე ნაკლები იყო მეორე დღე და სიწითლე გაქრა მესამე

     !   ! ” დღე და ინფექცია ისევ კანს ჰგავს მშვენიერი სამკურნალო ზეთი ტამი
”       ...     ,    .  მე ვმუშაობდი აუზსა და სპა კომპანიაში მე ღია კანის ვარ მთელი დღე გარეთ მე

     ,   ,  მქონდა რამდენიმე გიჟური ლაქა ჩემს სახეზე თავსა და მკლავზე რომელიც ყოველთვის
  .       !  მძღოლის ფანჯრიდან იყო ნავთობმა ეს ლაქები გაასუფთავა რამდენიმე კვირაში მე

  5   THC ,    ახლა ვსვამ გრამ სუფთა ყოველდღიურად რათა დავეხმარო ნებისმიერ დაავადებას
    . BTW    !და შევინარჩუნო ჩემი იმუნური სისტემა გრიპის საწინააღმდეგო ვაქცინა არასოდეს

   . ” ბავშვობიდან გრიპი არ არის ჯეი
”  ,    ,    RSO,    მე ვიცი რომ ბიჭები ყოველთვის ამბობენ რომ გამოიყენეთ სუფთა და მე ამ საქმის

   .       ,  ძალიან დიდი გულშემატკივარი ვარ თუმცა მე უბრალოდ მინდა გავაცნო ხალხს რომ
       შაქრის ფოთლებით დამზადებულმა ქოქოსის ზეთის ინფუზიამ ჩვენთვის მთლიანად

 ,        2  .    შეცვალა ნეოსპორინი მე არ მჭირდება ამ ნივთების ყიდვა წელია ის უკეთესად და
 ,           სწრაფად მუშაობს მე შემიძლია ეს დავაფარო ხალხს ხელებითა და სახეზე და არ მაქვს

 ,    ,     . ” ფიქრი იმაზე რომ ისინი ავად გახდებიან თუ ისინი შემთხვევით შეჭამენ მას თინა
- ,        RSO    თინა არაფერი მუშაობს უკეთესად და სწრაფად ვიდრე სუფთა მაგრამ მე ვიცი რის

 .    ,       თქმას ცდილობ რა თქმა უნდა კანაფის მედიცინის ნაკლებად ძლიერ ფორმებს ასევე
  .    ,      შეუძლიათ სასწაულების მოხდენა პრობლემა ის არის რომ წარმატება არ არის ისეთი

,     RSO.საიმედო როგორც განუზავებელი ყველაზე ძლიერი
      ,  კანაფის კოსმეტიკა მალე ჩაანაცვლებს ყველაზე კოსმეტიკურ საშუალებებს კერძოდ მას

,          .შემდეგ რაც ქალებმა გაიგეს რისი გაკეთება შეუძლია ზეთს მათი სილამაზისთვის
  ,         კანაფის თესლის ზეთი ქოქოსის ზეთი და შის კარაქი არის ჩემი საყვარელი

,    ,   ,მატარებლები მაგრამ შეგიძლიათ გამოიყენოთ ის რაც პოპულარულია ადგილობრივად
      . 20-30% RSO  , სადაც ისინი ცხოვრობენ და დაამატეთ ზეთი მას კრემებში საოცრებაა მაგრამ

0,01-1%         ასევე შეიძლება იყოს დიდი სარგებლის მომტანი ნაკლებად სერიოზული
   . JBპირობებისა და ყოველდღიური მოვლისთვის

”          ჩემი შეყვარებული ძალიან ალერგიულია კოღოს ნაკბენებზე და წუხელ მას ტაძარში
 ...    ,       ჰქონდა ეს იყო უზარმაზარი ყოველ შემთხვევაში მე შევთავაზე ბენდის დამხმარე

   RSO,     . საშუალების მოპოვება და რომელიც კანაფის ფოთლებისგან გავაკეთეთ ნაკბენზე ამ
,  ,   . ”დილით როდესაც გავიღვიძეთ მუწუკი მთლიანად გაქრა

- , .  ,      .მადლობა ჯიმი დარწმუნებული ვარ რომ ეს ინფორმაცია ბევრ ადამიანს დაეხმარება
   .     ,  .კოღოების სეზონი აქ არის და ზეთი მუშაობს როგორც გამაგრილებელი ასევე სცადეთ

    ,  ,  ყოველთვის უკეთესია თავიდან აიცილოთ პრობლემები მიუხედავად იმისა რომ ზეთით
   .      მათი მოგვარება ასე ადვილია ზეთი შეიძლება გამოყენებულ იქნას ადგილობრივად

,  ,   .     , ყველაფერზე რაც ქავილი დამწვრობა ან მტკივა რაც უფრო ადრე წაისვამთ ზეთს მით
   . . JBუფრო მალე გაქრება პრობლემები Დაიმახსოვრე

Q.     ? ?   ,რამდენ ხანს შეიძლება გაგრძელდეს ზეთი სამუდამოდ რომელია საუკეთესო საცავი
, , ? მაცივარი საყინულე საკუჭნაო მადლობა
        , შპრიცში და ბნელ გრილ ადგილას ინახება ზეთი წლები გაგრძელდება განსაკუთრებით

 ,         ,იმ შემთხვევაში თუ თქვენ მოახერხებთ ზეთის დაცვას ვიზიტორებისა და ოჯახისგან
 ,   ,   ,     კერძოდ ქალებისგან რადგან მათ როგორც ჩანს ზეთის ჭამა მამაკაცებზე მეტად
. მოსწონთ
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 ,       იმ მომენტში როდესაც თქვენი ოჯახის ქალები გაიგებენ ზეთის გამაახალგაზრდავებელ
      ,     ეფექტს და რას აკეთებს ის ნაოჭებთან დაკავშირებით თქვენ არ მოგიწევთ ფიქრი რამდენ

  ,        ხანს გაგრძელდება ზეთი ის ყოველთვის ძალიან სწრაფად შეჭამს ან გამოიყენებს
.      ,    ,  ადგილობრივად თუ გსურთ შეინარჩუნოთ ზეთის მარაგი ნუ ეტყვით ქალებს რომ

  20-30% –         კოსმეტიკა ზეთის ით სასწაულებს მოახდენს მათ სახის ფერს და გახდის მათ
  ,    ფიზიკურად მაქსიმალურად ახალგაზრდებს წინააღმდეგ შემთხვევაში ისინი უბრალოდ

  .          წაიღებენ თქვენგან არა არ აქვს მნიშვნელობა რას შეეცდებით თქვათ ან გააკეთოთ და არ
    .გაწუხებთ რამდენ ხანს გაძლებს ზეთი

   ( )   ,     ,  ეს არ არის იგულისხმება სექსისტური კომენტარი მე მხოლოდ იმას ვატყობინებ რაც
 ,  ბევრჯერ მინახავს       ეს არის მხოლოდ დაკვირვება და მცდელობა გავამახვილო

,        . JBყურადღება რისი გაკეთება შეუძლია ზეთს თქვენი სახისთვის სქესის მიუხედავად
”   ,         ქალებმა რომ იცოდნენ რომ მან შეცვალა დაბერების კანი და შეაკეთა დაზიანებული

 (    )    კანი როგორც ამ ადამიანის შემთხვევაში კანაფის ლეგალიზაციის მხარდაჭერა
 !        სახურავზე გადიოდა მთელი ეკონომიკა აყვავდა ამ საოცარი ბუნებრივი მედიცინის

        ,    ჩახშობის გამო და ჩვენ ყველანი ერთად ვუყურებთ მის დაშლას რადგან უფრო და უფრო
        . ”მეტი ადამიანი გახდება ინფორმირებული და იწყებს საკუთარი თავის მკურნალობას

გილი
:     >     შეკითხვა წაისვით სახეზე ნაოჭების სამკურნალოდ თუ მიიღეთ პერორალურად ან

? " ორივე ტონი
A.    ,      ორივე საუკეთესო შედეგისთვის მაგრამ აქტუალურ გამოყენებას მხოლოდ ბევრი

  . JBრამის გაკეთება შეუძლია
”  ?   ? : 0 ”წავიკითხე ნაოჭები ის ეხმარება ნაოჭებს მარგი

 Ქრონიკულიტკივილი

”       ,  თუ თქვენ გაქვთ შესაბამისი ჯიშები ზეთის დასამზადებლად ქრონიკული
  ,    .   ტკივილგამაყუჩებელი არაფერია უკეთესი ვიდრე კანაფის ზეთი კანაფის მრავალი

     ,   სახეობის ზეთი არის მშვენიერი ბუნებრივი ტკივილგამაყუჩებელი რომელიც არ იწვევს
    .     დამოკიდებულებას და არ არის მავნე სამედიცინო სისტემა ქრონიკული ტკივილებით

  ,      დაავადებულებს აძლევს სახიფათო ნარკოტიკულ და მავნე მედიკამენტებს მათი
 .   ,    ტკივილის გასაკონტროლებლად მე ვაღიარებ რომ ასეთი მედიკამენტები

 ,  ,     გარკვეულწილად ეფექტურია მაგრამ არსებითად რასაც ისინი აკეთებენ არის ტკივილის
,     .     შენიღბვა ხოლო არ იძლევა სამკურნალო ეფექტს როდესაც თქვენ იღებთ კანაფის ზეთს

 ,     ,   ქრონიკული ტკივილისთვის ის არა მხოლოდ ამცირებს ტკივილს ის ფაქტიურად მიდის
      .  ,  სამსახურში და ცდილობს განკურნოს თქვენი ტანჯვის მიზეზი მათთვის ვისაც
  ,     ,  ქრონიკული ტკივილი აწუხებს კანაფის ზეთი არის საუკეთესო მკურნალობა რადგან ის

          .არ იწვევს დამოკიდებულებას და ზიანს არ აყენებს თქვენი სხეულის დანარჩენ ნაწილს
      ,     მე მინახავს ძვლის კიბოს მქონე ადამიანები აგონიაში როდესაც მორფინი და ყველა სხვა

 ,     ,  ტკივილგამაყუჩებელი მედიკამენტი რომელსაც სამედიცინო სისტემა იყენებს მათ
  .         ტკივილს ვერ კლავს მაგრამ კანაფის ზეთმა ის გააკონტროლა რამდენიმე საათში და მათ

        შეძლეს ამ მავნე ნივთიერებების ძალიან სწრაფად მოშორება მოხსნის მცირე
.          სიმპტომებით მე ასევე მივაწოდე ეს წამალი ქრონიკული ტკივილის მქონე ბევრ

      .     ,პაციენტს და ზოგიერთი შედეგი მართლაც გასაოცარი იყო ჩემთვის არ იყო უჩვეულო
     ,   ,რომ მომდევნო დღეს მივიღე მოხსენებები ადამიანებისგან რომლებიც მეუბნებოდნენ
   .რომ ისინი აღარ განიცდიან
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 ,       ,    როგორც ვთქვი კანაფის ზეთს აქვს ტკივილის აღმოფხვრის უნარი მაგრამ ის ასევე
    .   ,    მიდის სამუშაოდ მისი მიზეზის სამკურნალოდ ისევ და ისევ იდეა არის რაც შეიძლება

          სწრაფად მოვიშოროთ ეს საშიში ნარკოტიკული წამლები და შეცვალოთ ისინი ამ ზეთის
.  ,        გამოყენებით რეალურად არ არის შედარება კანაფის ზეთსა და ფარმაცევტულ

 .      პროდუქტებს შორის ჩვენი სამედიცინო სისტემის მიერ მოწოდებული
   ,   ტკივილგამაყუჩებელი საშუალებების უმეტესობა საშიშია ნარკოტიკული და

,        სასიკვდილოა ხოლო კანაფის ზეთი არ წარმოადგენს დამოკიდებულებას ან საფრთხეს
.პაციენტისთვის

        ,  თუ პაციენტი იღებს მორფინს ან სხვა ოპიატებს ტკივილის გასაკონტროლებლად მე
,         ვთავაზობ რომ მათ დაიწყონ დოზებით მოკლე მარცვლოვანი მშრალი ბრინჯის ნაჭრის

.       ,  ზომით შემდეგ გაზარდეთ თქვენი ოდენობა რაც შეიძლება სწრაფად ხოლო შეამცირეთ
   ,     ამ ნივთიერებების მიღება მანამ სანამ აღარ დაგჭირდებათ ფარმაცევტული

.   ,     ,   საშუალებები უამრავი ადამიანია ვინც წლებია იღებს ექიმებს რომლებიც მათ
       .   დაუნიშნეს და მათ არაფერი გაუკეთებიათ ან არაფერი გაუკეთებიათ თუ გსურთ

    ,      იცოდეთ როგორია ისევ კარგად განცდა სცადეთ ზეთი და დატოვეთ სამედიცინო
   “.  , :   სისტემის სიგიჟე უკან რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

 , ზურგის ტკივილი სქოლიოზი

    ,      გქონიათ თუ არა რომელიმე პაციენტი რომელმაც განიცადა ზურგის ტკივილის ან
 ?სქოლიოზის შემსუბუქება

”   ”   ”   ჩვენი დოკუმენტური ფილმის გაქცევა განკურნების პროდიუსერი ქრისტიან ლორეტი
   .     ,წლების განმავლობაში განიცდიდა სქოლიოზს დაახლოებით ცამეტი წლის წინ

    ,    სამედიცინო სისტემამ შემოგვთავაზა ოპერაციის გაკეთება მაგრამ ისინი მხოლოდ
  50/50   .   ,   ,ქრისტიანებს მისცემდნენ შანსს კვლავ სიარული მსგავსი შანსებით მან იგრძნო

       .  რომ მისი ერთადერთი ალტერნატივა იყო ტკივილთან ერთად ცხოვრება თითქმის
,         -ყოველდღიურად ის სქოლიოზისგან აგონიაში ჩავარდებოდა და მან მეტ ნაკლებად

  ,   .      დაარწმუნა საკუთარი თავი რომ ვერაფერი შველის მე მას კანაფის ზეთი მივაწოდე და
   ,      .რამდენიმე საათში მან აღნიშნა რომ მას არ განუცდია ზურგის ტკივილი

  ,       ,  მე ავუხსენი მას რომ მან თავისი ცხოვრება გაატარა ისეთი მდგომარეობით რომელიც არ
    ,    ,  მისცემდა მას საშუალებას ივარჯიშოს ისე როგორც ჩვეულებრივი ადამიანი ამიტომ

     .    ,   მისი უკანა კუნთები ძალიან სუსტი იყო როგორც მოსალოდნელი იყო ზეთის მიღების
,      ,   შემდეგ კრისტიანი ნორმალურად მუშაობს ტკივილის გარეშე ზურგის კუნთები

         .გაძლიერდა და მას შეუძლია დიდი ხნის განმავლობაში ზეთის გარეშე დარჩეს
   -    ,   კრისტიანი მხოლოდ ერთ ერთია ზურგის პრობლემებს შორის რომლებმაც იპოვეს
      ეფექტური სამკურნალო საშუალება ამ მედიკამენტის გამოყენებით დისკომფორტის

.   ,    ,     შესამსუბუქებლად ჩემი აზრით არ არის საჭირო რომ ვინმემ გაიაროს ცხოვრება
  .       ,მუდმივი აგონიის მდგომარეობაში თუ თქვენ გაქვთ რაიმე სახის ზურგის პრობლემები

 ,        დარწმუნებული ვარ რომ ამ მედიკამენტის გამოყენებას დიდი სარგებელი მოაქვს
,     .  ”   ,  :   მათთვის ვისაც ეს მდგომარეობა აქვს რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო

მცენარე

დიაბეტი
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

”  ,     ,დიაბეტით დაავადებულები რომლებიც ახლახან დიაგნოზირებულნი არიან
        ჩვეულებრივ იკურნება საკმაოდ მარტივად და დროთა განმავლობაში ისინი ხშირად

 .   ,    თავისუფლდებიან დაავადებისგან მაგრამ პაციენტებში რომლებსაც აქვთ ეს
       მდგომარეობა დიდი ხნის განმავლობაში და წლების განმავლობაში განიცდიან

 ,       .   დაავადების ეფექტს ხშირად ამას უფრო მეტი დრო დასჭირდება ძლიერ დაზიანებულ
 ,       ,    პაციენტებშიც კი თუ მაღალი ხარისხის ზეთი მიიღება სწორად ხშირად ექვს კვირაში

   .  ,      მათ აღარ სჭირდებათ ინსულინი სამწუხაროდ ამ სხეულის მიერ მიყენებულ ზიანს
    ,     შეიძლება გაცილებით მეტი დრო დასჭირდეს მაგრამ დროთა განმავლობაში ამის

  .უმეტესობის გამოსწორებაც შესაძლებელია
 ,        როგორც ჩანს ზეთს ხშირად აქვს პანკრეასის საკმაოდ სწრაფად გაახალგაზრდავების

,       .    უნარი ასე რომ მას შეუძლია კვლავ იმუშაოს სწორად ჩვენ პირველად შევძელით ამის
 ,    .   დამტკიცება დიაბეტით რომელსაც კიბოთი ვიმკურნალე კიბოს მკურნალობის

,       .  ,დასასრულს მან მთლიანად დატოვა ზეთი ათი დღის განმავლობაში ჩემდა გასაკვირად
          ,  მისი სისხლში შაქრის დონე ნორმალური დარჩა და ის ჭამდა ბევრ რამეს რაც დიაბეტით

  .         დაავადებულმა არ უნდა ეს ადამიანი იყო დიაბეტით ოცდაათ წელზე მეტი ხნის
       .  ,   განმავლობაში და ის იღებდა ინსულინის ორ ინექციას დღეში მას შემდეგ რაც მან ათი

          ,დღის განმავლობაში ზეთი არ მიიღო და სისხლში შაქრის დონე ნორმალური დარჩა
 ,       .აშკარა გახდა რომ მისი პანკრეასი კვლავ უნდა ფუნქციონირებდეს ნორმალურად

   ,     ,   ,  მე ყოველთვის ვეუბნები პაციენტებს რომ მე არ ვარ ექიმი მაგრამ მე ვფიქრობ რომ მათი
 ,      ,ინტერესებიდან გამომდინარე მათ შეეძლოთ დაეტოვებინათ ქიმიური მედიკამენტები

    .  ,   რომლებსაც ისინი იყენებენ სხვა პირობებისთვის ხშირად ზოგიერთმა მედიკამენტმა
       შეიძლება შეაფერხოს ზეთის მკურნალობის ეფექტურობა და ზეთის გამოყენება

   .ჩვეულებრივ შეცვლის ამ მედიკამენტებს
    ,    1   2მე მქონდა მოხსენებები იმ პაციენტებისაგან რომლებსაც აწუხებდათ ტიპი და ტიპი

,  ,     . , დიაბეტი სადაც ნათქვამია რომ ზეთი წარმატებით მკურნალობდა მათ მაგალითად მე
 ,       შევხვდი პაციენტებს რომლებიც ინსულინს აყენებდნენ ოცდაათი წლის განმავლობაში

,    ,        და ზეთის დაწყების შემდეგ ექვსი კვირის განმავლობაში მათ აღარ დასჭირდათ ამ
 .   ,   ,    ინექციების გაკეთება ამავე დროს სხვა ანგარიშებიდან რომლებიც მე მივიღე

,  ,       ზოგიერთისგან ნათქვამია რომ ისინი მხოლოდ წარმატებული იყვნენ ინსულინის
 .     ,     მიღების შემცირებაში მაგრამ მათ ასევე განაცხადეს რომ ზეთის გამოყენებამ ასევე

   ,     .გააკეთა სხვა მშვენიერი რამ რამაც გააუმჯობესა მათი საერთო ჯანმრთელობა
,     ,       ის თუ როგორ ვუყურებ მას ინსულინიდან გამოყვანა და პანკრეასი კიდევ ერთხელ

     .  ,  , აკონტროლებს სისხლში შაქრის დონეს არის მიზანი მიუხედავად ამისა მაშინაც კი თუ
   ,     ამის ბოლომდე მიღწევა შეუძლებელია ზეთის ზემოქმედება მაინც ძალიან მომგებიანი

  .       იქნება პაციენტის სხეულისთვის ვინაიდან ეს დაავადება იწვევს სისხლის მიმოქცევის
   ,     პრობლემებს და სხვა გართულებებს ხშირად ტრავმის შედეგად გამოწვეული ინფექციის

      განკურნება შეუძლებელია სამედიცინო სისტემების ეგრეთ წოდებული ჩვეულებრივი
 .  ,      მეთოდების გამოყენებით მაგალითად თუ დიაბეტით დაავადებულს აქვს ფეხის

      ,   ,  ინფექცია და ის უარს ამბობს სწორად განკურნებაზე საბოლოო ჯამში სამედიცინო
        .სისტემის პასუხია ფეხის ამოღება ან თუნდაც იმ ნაწილის ინფიცირება

    ,     მე პირადად ვიცნობდი დიაბეტით დაავადებულებს რომლებმაც ეს გააკეთეს და
     ,    უმოკლეს დროში მათ ჩვეულებრივ სჭირდებათ მოხსნა რადგანაც ინფექცია კვლავ

.  .ჩნდება სრულიად არასაჭირო
 ,        იმ დროს მე არაფერი ვიცოდი კანაფის მცენარის სამკურნალო შესაძლებლობების

     ,     ;შესახებ და მხოლოდ რისი გაკეთებაც შემეძლო ამ ავადმყოფობის ტანჯვის ყურება იყო
      .    , მაგრამ მას შემდეგ მე საბოლოოდ გავიგე სიმართლე თუ ზეთი გამოიყენება გარედან ის

    ,     ძალიან მალე განკურნავს დიაბეტურ წყლულებს ასე რომ თქვენ შეგიძლიათ
       წარმოიდგინოთ რა სარგებელი მოაქვს დიაბეტით დაავადებულს ამ ნივთიერების

.       ,    შეყვანისას მე წლების განმავლობაში ვაძლევ ამ ინფორმაციას მაგრამ მაინც ექიმები
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

       ირჩევენ იგნორირებას უკეთებენ ამ მედიკამენტების გამოყენებას და აგრძელებენ
  .    -   ,    თავიანთი პაციენტების დასახიჩრებას ეს არის ერთ ერთი მიზეზი იმისა რომ მე არ

        ,  ვიყენებ სამედიცინო სისტემას და ყველა ამ ეგრეთ წოდებულ ექიმს რომლებიც
  .იტანჯებიან ჩვენი ტანჯვით

  ,    ,   ზეთით მკურნალობის შემდეგ ბევრი დიაბეტით დაავადებული რომლებიც წლების
   ,    განმავლობაში აკრძალულ დიეტაზე იმყოფებოდნენ იქცევიან როგორც ბავშვი

 .  ,      ,ტკბილეულის მაღაზიაში მოულოდნელად მათ შეუძლიათ კვლავ მიირთვან საკვები
         რაც დიაბეტით დაავადებულმა არ უნდა მიიღოს და ზოგიერთი პაციენტი მიდრეკილია

   .    ,   საკუთარი თავის გადაჭარბებული მოხმარებისკენ რაც დრო გადის ზეთს შეუძლია
   ,      . .შეცვალოს დიაბეტით დაავადებულთა სხეული როგორიცაა ცუდი მიმოქცევა და ა შ

,         მოწმე მაღალი ხარისხის კანაფის ზეთი ეფექტურია ყველა სახის დიაბეტის
. ”  , :   სამკურნალოდ რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე

”        ,    ზეთი აახალგაზრდავებს პანკრეასს და გინდ დაიჯერეთ თუ არა ის ხშირად იწყებს
      .  ინსულინის გამომუშავებას წლების განმავლობაში უმოქმედობის შემდეგაც კი ბევრ

        .პაციენტს შეუძლია შეწყვიტოს ინსულინის სროლა ზეთზე რამდენიმე კვირის შემდეგ
        ზეთი ასევე ხელს უწყობს ორგანიზმში დიაბეტთან დაკავშირებული ყველა სხვა

   .პრობლემის განკურნებას ან კონტროლს
  /   .      ვჭამ ზეთს და ან გამოვიყენებ სანთელში მოწევა ან აორთქლება ასევე შეიძლება

    ,    დაგეხმაროთ სისხლში შაქრის დონის შემცირებაში მაგრამ ეფექტი ძალიან
   .     შეზღუდულია ზეთის მიღებასთან შედარებით მე ვიყენებ ზეთს ადგილობრივად

 ,   ,     დიაბეტური წყლულისთვის უბრალოდ ვსვამ ზეთს ვფარავ მას სახვევით და ვიმეორებ
   ,    .    ამას ყოველ სამ დღეში სანამ წყლული არ განიკურნება კანაფის თესლის ზეთს ვურევდი

   ,       ექსტრაქტს და ვიყენებ მასაჟისთვის რაც ხელს შეუწყობს სისხლის მიმოქცევას და ხელს
      .    შეუწყობს შეშუპებისა და სხვა დისკომფორტის თავიდან აცილებას მე ასევე ჩავრთავ

       . ” JBკანაფის თესლს და კანაფის თესლის ზეთს ჩემს დიეტაში

,  გული არტერიული წნევა
         გქონიათ რაიმე სასარგებლო ინფორმაცია კანაფის ზეთისა და გულის მდგომარეობის

?შესახებ
” ,     ,     ,მათთვის ვისაც აქვს გულის პრობლემები რომლებიც იწყებენ ზეთით მკურნალობას

  ,       , მათ უნდა იცოდნენ რომ ხშირად ზეთს შეუძლია გაზარდოს პაციენტის გულისცემა სანამ
    .    არ იქნება კომფორტული მისი გამოყენებისას გულისცემის ზრდა ჩვეულებრივ

,    ,     ,    უმნიშვნელოა მაგრამ მე ვგრძნობ რომ პაციენტმა უნდა იცოდეს რომ ეს შეიძლება
.მოხდეს

       ეს წამალი ეფექტურია ქოლესტერინის დონის შესამცირებლად და აუმჯობესებს
 ,       .სისხლის მიმოქცევას რაც თავისთავად დიდი სარგებელი იქნება პაციენტის გულისთვის

,      ,  რასაკვირველია გული სასიცოცხლო ორგანოა და ჩვენი გამოცდილებით კანაფის ზეთს
   .   ,   შეუძლია სასიცოცხლო ორგანოების გაახალგაზრდავება მიუხედავად იმისა რომ მე
  ,    ,  არასოდეს მითქვამს ხალხისთვის შეწყვიტონ გულის მედიკამენტების მიღება ბევრმა ეს

   .  ,     გააკეთა მავნე ზემოქმედების გარეშე მე ვგრძნობ რომ კანაფის ზეთის მოქმედება გულის
   ,     ,    მდგომარეობაზე მეტ კვლევას მოითხოვს მაგრამ რაც ჩვენ ვნახეთ ეს წამალი ძალიან

 .სასარგებლოა გულისთვის

    ?შეუძლია ზეთს არეგულიროს არტერიული წნევა
      .   კანაფის ზეთს მართლაც შეუძლია არტერიული წნევის რეგულირება მე თვითონ ვიყენებ

      .ძილის დასახმარებლად და საკუთარი არტერიული წნევის დასარეგულირებლად
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

    ,    ,  როდესაც ვიწყებ კანაფის ზეთით მკურნალობას მე ვეუბნები პაციენტებს რომლებიც
     ,   უკვე იღებენ მედიკამენტებს ამ მდგომარეობის შესანარჩუნებლად რათა თვალყური

   .  ,    ადევნონ მათ არტერიულ წნევას უმეტესობა ვინც ფარმაცევტულ საშუალებებს
   ,     არტერიული წნევის გასაკონტროლებლად იყენებდა აღარ მოითხოვს მათ კანაფის

  .ზეთით მკურნალობის დაწყებისთანავე
 ,      ,   მას შემდეგ რაც კანაფის ზეთი ამცირებს არტერიულ წნევას ვინც ცდილობს გააგრძელოს

     ,ფარმაცევტული არტერიული წნევის სამკურნალო საშუალებების გამოყენება
 ,         სავარაუდოდ აღმოაჩენს რომ ამ ორივეს კომბინაცია მათ არტერიულ წნევას ძალიან

 .         დაბლა ამცირებს კარგი იდეაა ამ სიტუაციის თავიდან აცილება და დღესდღეობით
    ,    პორტატული არტერიული წნევის ტესტერების გამოყენებით ამის მარტივად მიღწევა

.შესაძლებელია

         ?შეუძლია თუ არა მას დახმარება შინაგანი ორგანოების სხვა დაავადებების დროს
     ,    როგორც მე ვნახე კანაფის ზეთის გამოყენებისას შინაგანი ორგანოების მრავალი

       მდგომარეობა და მასთან დაკავშირებული პრობლემები შეიძლება კონტროლდებოდეს ან
.       ,  განკურნდეს როდესაც შინაგანი ორგანო გაახალგაზრდავდება და განიკურნება მას

       .  ,შეუძლია კიდევ ერთხელ აღადგინოს თავისი მოვალეობები ჩვენს სხეულში პირადად მე
 ,        მე ვფიქრობ რომ გაცილებით უფრო ლოგიკურია ჩვენი სხეულის სასიცოცხლო

    ,    ორგანოების გაახალგაზრდავება ამ ზეთის გამოყენებით ვიდრე ორგანოს გადანერგვა
       ყველა მასთან დაკავშირებული საშიშროებით და შემდეგ დარჩენილი სიცოცხლის

  ,       გატარება მედიკამენტების მიღებით რათა ორგანო არ იყოს უარყოფილი იყოს ზოგიერთ
,       ,   შემთხვევაში ორგანოს გადანერგვა შეიძლება იყოს ერთადერთი პასუხი მაგრამ თუ ეს

     წამალი სწორად იქნა გამოყენებული სასიცოცხლო ორგანოების
,   ,     გასაახალგაზრდავებლად მე ვფიქრობ რომ ტრანსპლანტაციის საჭიროება გაცილებით

 . ”  , :   ნაკლები იქნებოდა რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე
”        .გული შინაგანი ორგანოა და ზეთი აახალგაზრდავებს სასიცოცხლო ორგანოებს

    ,    როდესაც პაციენტები იწყებენ ზეთის გამოყენებას ისინი ჩვეულებრივ ამცირებენ გულის
       წამლების დოზებს ნახევარამდე და უმეტესობა წყვეტს მედიკამენტების გამოყენებას

  ,      .  როგორც კი იგრძნობენ რომ მათ შეუძლიათ შეწყვიტონ მათი გამოყენება ზეთი ძალიან
 .სასარგებლოა გულისთვის

        . ზეთს ძალიან ადვილად შეუძლია არტერიული წნევის და არითმიის დარეგულირება ის
   ,   ,    ჩვეულებრივ ამცირებს არტერიულ წნევას ამიტომ ისინი ვინც არტერიული წნევის
  ,      ,სამკურნალო საშუალებებს იყენებენ ფრთხილად უნდა იყვნენ ზეთის გამოყენებამდე

   .       სანამ არ შეეგუებიან მას არტერიული წნევის სამკურნალო საშუალებებისა და ზეთის
          კომბინაციამ შეიძლება წნევა ძალიან დაბალ დონეზე აიყვანოს და ამიტომ კარგი იდეაა
      .არტერიული წნევის მონიტორინგი არტერიული წნევის შემმოწმებლის გამოყენებით

 ,    .ხშირ შემთხვევაში ზეთი ოდნავ ზრდის გულისცემას
     ,     ეს სფერო გაცილებით მეტ კვლევას მოითხოვს ამიტომ ზეთთან ერთად მიღებისას

     ,    პაციენტებმა უნდა დაიცვან თავიანთი ჯანსაღი აზრი მაგრამ ასევე უნდა დაუკავშირდნენ
,  ,  .ექიმს რათა დარწმუნდნენ რომ გული

        .გულის პაციენტებმა უნდა შეამოწმონ ელექტრული გაყვანილობა სახლში ან სამსახურში
       გული მუშაობს ელექტრომაგნიტურ იმპულსებზე და ამიტომ მაქსიმალურად უნდა

   .ერიდონ ელექტრომაგნიტურ ველში დარჩენას
    .    ზეთს ვჭამდი და სუპოზიტორებშიც გამოვიყენებდი რაც შეეხება ადგილობრივ

,    ,    ,     გამოყენებას ის არასოდეს მტკივა მაგრამ ვერ ვიტყვი რამდენად მომგებიანია ის ამ
.  ,    .   მომენტში როგორც ყოველთვის მე გამოვიყენებ კანაფს ყველანაირად მე ასევე ჩავრთავ

       ,   ,  კანაფის თესლს და კანაფის თესლის ზეთს ჩემს დიეტაში როგორც ცნობილია რომ
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         ორივე თესლი და ზეთი ძალიან სასარგებლო გავლენას ახდენს გულის ბევრ
.დაავადებაზე

           მე რომ ვიყო ექიმი და ჩავიტარო გულთან დაკავშირებული ოპერაცია ან გადანერგვა და
. .,     60  .  60   ა შ შევეცდები ორგანოს გაახალგაზრდავება მინიმუმ გრ ზეთით თუ გ არ მოუტანს

  ,      . ” JBპაციენტს საკმარის ჯანმრთელობას მე მაინც გავაგრძელებ მათ ზეთის მიცემას

ასთმა

”      ,   თუნდაც მოწევის ქვაბი სასარგებლოა ასთმით დაავადებულთათვის მაგრამ ზეთის
          მიღება ან მისი აორთქლება ბევრად უფრო ეფექტური და სამკურნალო საშუალებაა ამ

 .       მდგომარეობის სამკურნალოდ სანთლის სახით ზეთის გამოყენება ასევე ძალიან
 ,         ეფექტურია მათთვის ვისაც აქვს სუნთქვის პრობლემები და ამ მეთოდის გამოყენება

   .     ,    ,ასევე შეიძლება სასარგებლო იყოს ჩვენ ვიცნობთ ბევრ ადამიანს ვისაც აქვს ასთმა
        ,რომელსაც დაეხმარა ამ მედიკამენტის გამოყენებაში და გულწრფელად შემიძლია ვთქვა

        ,   რომ მე არ ვიცი რაიმე სახის მკურნალობა ამ მდგომარეობისთვის რომელიც უფრო
.   ,   COPD–   ,    ეფექტურია ისინიც კი ვინც ით იტანჯებიან გახდნენ მოწმე საოცარი

    .      გაუმჯობესების უნარი ამ მედიკამენტის გამოყენებისას თუ თქვენ გაქვთ რაიმე სახის
 ,       . ”  ,სუნთქვის პრობლემა სცადეთ ზეთი და დარწმუნებული ვარ არ ინანებთ რიკ სიმპსონი

:   კანაფი ყველაზე სამკურნალო მცენარე
”  ,        შეიძლება ვივარაუდოთ რომ ზეთის აორთქლება არის ასთმის ან სუნთქვის

  .  ,    ,  პრობლემების საუკეთესო მკურნალობა გასაკვირია რომ ჩვენ აღმოვაჩინეთ რომ
       . ,კანაფის ზეთის სანთლები ძალზე ეფექტურია სასუნთქი გზების გახსნისას ჩვეულებრივ

  30  ,   ,   ,სუპოზიტორიის მიღებიდან წუთის განმავლობაში ისინი აცხადებენ რომ გრძნობენ
        .  თითქოს ფილტვები გაიხსნა და მათ შეუძლიათ გაცილებით ადვილი სუნთქვა რა თქმა

,      ,    უნდა როგორც ნებისმიერი სხვა დაავადების შემთხვევაში მე ვსვამდი სტანდარტულ
 60         ,  დოზას გ სამი თვის განმავლობაში და შემდეგ დავრჩებოდი გრამზე დღეში სანამ არ

   .  ,    ,   ვიგრძნობდი თავს სრულიად ჯანმრთელად შემდეგ რა თქმა უნდა მე დარჩება
   .     ,შემანარჩუნებელი დოზა სიცოცხლის ბოლომდე მე გამოვიყენებ ზეთს ზეპირად

      . ” JBადგილობრივად ყელსა და მკერდზე და სანთლების სახით

  ბავშვები და ზეთი
  ,     განსაკუთრებით დედები ინერვიულებენ თუუსაფრთხოა ბავშვებისთვის ზეთის

.  ?მიცემა მაშინ უსაფრთხოა
”  ,         მე ვთვლი რომ კანაფის ზეთი არის აბსოლუტურად უსაფრთხო ყველა ასაკის ბავშვთა

,       .     ,სამკურნალოდ რომლებსაც აქვთ კიბო და სხვა დაავადებები მე ნამდვილად არ ვიცი
  ,     როგორ შეუძლიათ ექიმებს რომლებიც მკურნალობენ ონკოლოგიურ განყოფილებებში

  .          მყოფ პატარა ბავშვებს მათ არ იციან რა ზიანს აყენებენ ამ პატარებს თავიანთი
,    ,  ?გამოსხივებით ქიმიოთერაპიით და სხვა მავნე შხამიანი ქიმიკატებით

,     ,      ყველამ ვინც ოდესმე სწავლობდა მედიცინას იცის ამგვარი მკურნალობის ეფექტი და
  ,         იცის ის ფაქტი რომ ისინი უფრო მეტად იღუპებიან ამ სამკურნალო საშუალებების

,   .       გამოყენებით ვიდრე განკურნება თუ მშობლებს მხოლოდ დრო დაჭირდებოდათ იმის
,       , გასაგებად თუ რას აპირებს სამედიცინო სისტემა მათი შვილებისთვის დარწმუნებული

,        ,    ვარ რომ უმეტესობას ურჩევნია მათ მკურნალობა კანაფის ზეთით რადგან ეს არის
 ,       ბუნებრივი ნივთიერება რომელიც უსაფრთხოა გამოსაყენებლად და არ გამოიწვევს

  .ზიანი მიაყენოს ბავშვს
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     ,    , ვიცოდი რას ვაკეთებ სამედიცინო სისტემის შესახებ მე არასოდეს მივცემ უფლებას რომ
    .   ,    ხელი მოკიდოს ჩემს ნებისმიერ შვილს იმ შემთხვევაში თუ ვინმე ცდილობდა

  ,     .მაიძულოს სხვაგვარად მოვიქცე სიტუაცია მაშინვე მართლაც მახინჯი გახდება
 ,  ,       მე ვფიქრობ რომ ბუნებრივია რომ ნებისმიერ მშობელს სურს დაიცვას თავისი შვილები

    .   ,    და თავი აარიდოს მათ ზიანისგან თუ ვიფიქრებდი რომ სამედიცინო სისტემა
 ,    ,   ,    წარმოადგენს საფრთხეს როგორც ბავშვის მშობელს მე ვიგრძნობდი რომ მე უნდა

     .      -  მქონოდა უფლება აირჩიო მკურნალობის სხვა მეთოდები ცოტა ხნის წინ აშშ სა და
  ,       კანადაში იყო შემთხვევები როდესაც ხელისუფლებამ წაიყვანა ბავშვები და აიძულა მათ

   ,     ქიმიოთერაპია ჩაეტარებინათ როგორც ბავშვის ისე თავად მშობლების სურვილის
.  ,  ,    საწინააღმდეგოდ როგორც ჩანს როგორც მოზრდილებს ჩვენ გვაქვს უფლება უარვყოთ

  ,    .   მათი გიჟური მოპყრობა მაგრამ ჩვენს შვილებს არა ვინაიდან ქიმიოთერაპია უბრალოდ
,           შხამია თუ ვინმე წავიდოდა ჩემი ნების საწინააღმდეგოდ და ჩემს შვილს მისცემდა ასეთ

,  ,      .რამეს შეიძლება ითქვას რომ მათ არ ექნებათ ნათელი მომავალი
 ,        ,  ჩემი აზრით ვინც მშობლების თანხმობის გარეშე გააკეთებს ასეთ რამეს დამნაშავეა

     ,     მკვლელობის მცდელობაში და თუ ბავშვი მოკვდება მაშინ ის იქნება პასუხისმგებელი
 .      ,       მათ სიკვდილზე არ მაინტერესებს როგორ აირჩევთ მას შხამი შხამია და თუ ექიმი ამ

 ,     ,   ,   ნივთიერებებს ატარებს ისინიც ისევე დამნაშავეები იქნებიან როგორც მე თუ იგივეს
.   ,      ,   გავაკეთებდი მხოლოდ იმიტომ რომ ექიმები თეთრ ხალათებს ატარებენ არ ნიშნავს

,         ;  ,  იმას რომ მათ აქვთ უფლება ზიანი მიაყენონ თავიანთ პაციენტებს ფაქტობრივად ეს
   .      ,  ეწინააღმდეგება მათ ჰიპოკრატეს ფიცს მე რომ მათ ადგილზე ვიყო დავიწყებდი

   ,     ,მედიცინის პრაქტიკულ გამოყენებას მანამ სანამ ვინმე დაუკავშირდა პაციენტებს
  ,     .რომლებმაც ზიანი მიაყენეს გადაწყვეტს მოითხოვოს შურისძიება მათ წინააღმდეგ

      ? როგორ შეიძლება კანაფის ზეთი გამოვიყენოთდაავადებების პროფილაქტიკისთვის
  ,       ?კიდევ ერთხელ ვიმეორებ უსაფრთხო იქნება თუ არა ზეთის მიცემა ბავშვებისთვის

         კანაფის ზეთზე უკეთესი არაფერი ვიცი დაავადებების თავიდან ასაცილებლად და ასევე
,         .  მიმაჩნია რომ ეს წამალი არის სრულიად უსაფრთხო ბავშვების სამკურნალოდ მე

 ,         ,ხშირად ვამბობდი რომ თუ ბავშვებს მიაწვდიდნენ კანაფის ზეთის მცირე დოზებს
    ,   ,  MS,უმეტეს შემთხვევებში თავიდან აიცილებდნენ დაავადებებს როგორიცაა დიაბეტი

   .კიბო და მრავალი სხვა
     ,  THC    თუ ბავშვებს მიიღებენ ზეთის მცირე დოზებს და მასთან დაკავშირებული

       .  კანაბინოიდები დაგროვდება მათ სისტემაში და თავიდან აიცილებს დაავადებებს მე არ
  ;        ვსაუბრობ ბავშვების გაზრდაზე ეს ეხება ბავშვებს ან ნებისმიერი ასაკის ადამიანებს
,    ,    უვნებელი არა ნარკოტიკული საშუალებებით მომავალში სამედიცინო პრობლემების

 .თავიდან ასაცილებლად
   ,        არ არსებობს ლოგიკური მიზეზი რის გამოც ჩვენ უნდა შევაჩეროთ ჩვენი წამლების

      .   გაზრდა და წარმოება ჩვენი საყვარელი ადამიანების სამკურნალოდ უნდა ვიტანჯოთ და
  ,       დავიხოცოთ ჩვენს შვილებს რადგან წამლის კომპანიებს სურთ მეტი ფულის

?       გამომუშავება როდესაც არსებობს ბუნებრივი მედიკამენტები ჩვენი სამედიცინო
  ,     ?პრობლემების შემსუბუქების მიზნით რომელთა უმეტესობას მცირედი პრობლემა აქვს

     ,    დროა დავემშვიდობოთ ფარმაცევტულ კომპანიებს და გავარკვიოთ თუ რა შეუძლია
        დედა ბუნებას უზრუნველყოს საკუთარი თავის და ჩვენი შვილების ჯანმრთელობის

.შესანარჩუნებლად
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    ?როგორ გამოვიყენოთ კანაფის ზეთი ბავშვებისთვის
  ,        რაც შეეხება დოზებს ბავშვები არ განსხვავდებიან მოზრდილებისგან და მათ აქვთ

    .   განსხვავებული ტოლერანტობა ამ მედიკამენტის მიმართ ბავშვებში დაავადებების
 ,       , თავიდან ასაცილებლად მხოლოდ მცირე დოზები იქნება საჭირო დღეში ერთხელ ძილის

   ,        .  წინ ერთი საათით ადრე ასე რომ ბავშვის გაზრდის შანსი ძალიან შორს იქნება ისევ და
,      ,      ისევ კანაფის ზეთი არანაირ ზიანს არ აყენებს ამიტომ არ ვიცი რატომ ყოყმანობს ვინმე

 .  ,     , შვილებს მისცეს გარდა ამისა წარმოიდგინეთ ყველა ის ყოველდღიური დაზიანება რაც
     ,    . ხდება და ჩვენ შეგვიძლია განვკურნოთ თავი თუ ზეთი ხელმისაწვდომი იქნება ისეთი

,  , , , , , რამ როგორიცაა დამწვრობა ჭრილობები ნაკაწრები წყლულები ინფექციები მწერების
  . .         ნაკბენები და ა შ შეიძლება ასე ადვილად და ეფექტურად განვკურნოთ ამ ზეთის

 .აქტუალური გამოყენებით
    ,    ,  ამ მედიკამენტების გამოყენების გამოცდილების შემდეგ ეს იქნებოდა პირველი რასაც

      .  ,   ჩემს შვილს მივცემდი შიდა და გარე პირობებისთვის თუმცა მე აუცილებლად
   ,      ვიყოყმანებ და ორჯერ დავფიქრდები სანამ მათ ქიმიური მედიკამენტების მიღების

 .  ,      უფლებას მივცემ სინამდვილეში ვიცოდი რას ვაკეთებ სამედიცინო ინდუსტრიასთან
,      .დაკავშირებით მე არც კი განვიხილავ მსგავს რამეს

       ამგვარი აზროვნების მისაღწევად საჭიროა კანაფის ზეთის სამკურნალო ეფექტების
,   ,      ,  გამოცდილება მაგრამ ეჭვგარეშეა რომ დაინახავთ რისი გაკეთება შეუძლია თქვენც

 .   ,       მოქცეული იქნებით მე მტკიცედ მჯერა რომ თუ ბავშვები და ყველა ასაკის ადამიანები
     ,     რეგულარულად მიიღებენ ამ ზეთის მცირე დოზებს მათ შეეძლებათ უფრო დიდხანს

     .  ”  ,  :  იცოცხლონ და ბევრად უფრო ჯანმრთელები იყვნენ რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე
 სამკურნალო მცენარე

Q.  ,     ?   3   არის ასაკი როდესაც მათ შეუძლიათ ამის დაწყება ჩემი შვილი წლისაა და ცუდი
        . ” ეგზემა აქვს და მისი სიცივე წლის კარგი პერიოდია აქ როქსანი

.  ,      ,  ა როქსან აბსოლუტურად უსაფრთხოა ზეთის მიცემა ბავშვებისთვის თუნდაც
,   ,    ახალშობილებისთვის განსაკუთრებით მაშინ როდესაც გამოიყენება ადგილობრივად

      .    კანაფის თესლის ზეთთან ან შის კარაქთან ერთად კარგი სტრატეგიაა კანაფის თესლის
  (  1% ,   20-30%  )   ზეთთან შერევა ზეთის იმოქმედებს მაგრამ იდეალური იქნება და შემდეგ

     .    ყოველდღიურად დაამატეთ მისი რამდენიმე წვეთი აბაზანაში ის დატოვებს თხელი
          (   ფილმს მთელ სხეულზე და ეს ჩვეულებრივ არის ყველაფერი რაც საჭიროა ან სულ მცირე

).     ,    შენარჩუნებისთვის გადაიღეთ სურათები და ვიდეო გაუმჯობესება იქნება ძალიან
.           სწრაფი ქავილი და გაღიზიანება გაქრება წამებში ან წუთებში და ეგზემა უბრალოდ

       .  , JBუნდა გაქრეს ერთი კვირის ან მეტი ხნის განმავლობაში საუკეთესო სურვილებით
”         ...   რომ კვამლი არ არის ჯანსაღი ბავშვებისთვის ან დედებისთვის სულელი დედები და

   ?   !  ! ” რას ეუბნებით თქვენს შვილებს ზეთი თუ ნადა განსაკუთრებით ბავშვებს ნაია
-      ,       მე არ ვიქნები ასეთი რადიკალური მოწევა ან აორთქლება ასევე აქვს სასარგებლო

,      .   ეფექტს მაგალითად ორსულ ქალებში გულისრევის საწინააღმდეგოდ ეს არ
 . JBდააზარალებს ბავშვს

”     ...    ,    მოწევა არც ისე მშვენიერია განსაკუთრებით იმ შემთხვევაში თუ თქვენ გაქვთ
  ...  .   ! ,  მიდრეკილება ალერგიისკენ უბრალოდ თქვით კვამლს ვერ ვიკავებ ასევე ბავშვებს არ

    ...    ,  ,    . .შეუძლიათ იცოდნენ როდის გაჩერდნენ იქნება ეს შაქარი კოფეინი საკვები და ა შ
    .   ,    თქვენ უნდა იყოთ მათი მეგზური მე არ ვფიქრობ რომ კანაფის მოწევის ადვოკატირება

  .  .     . მოზარდებისთვის დიდი იდეაა Უბრალოდ ვამბობ უბრალოდ ჩემი აზრი რაც ვნახე მას
       . ” ასევე შეუძლია გადაიტანოს სკოლის მუშაობა და მნიშვნელოვანი საკითხები ნაია

-          მეც ყურადღებას ვაქცევდი სკოლის დავალებებს და მნიშვნელოვან საკითხებს და ჩვენ
   .       საერთოდ არ გვქონდა კანაფი ყველაფერი რაც დამჭირდა იყო სადღაც გარეგნობის კარგი
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          ,გარეგნობის გოგონას ნახვა და ეს იყო სკოლის მუშაობისთვის და იმ საკითხებისთვის
   ,   .რომლებიც სხვებისთვის მნიშვნელოვანი იყო მაგრამ არა ჩემთვის

      ,     თუ თქვენ აკონტროლებთ თქვენი ბავშვის ჩაის დალევას რა თქმა უნდა გააგრძელეთ და
       .  გააკონტროლეთ რამდენი კანაფის მიღებას ან მიღებას აპირებენ ისინი Წარმატებებს

 .   ,   ,  გისურვებთ ამაში ეს უშედეგო მცდელობაა მაგრამ დარწმუნებული ვარ რომ მრავალი
      ,   ადამიანი დაკავებული იქნება მომდევნო რამდენიმე წლის განმავლობაში სანამ არ

       გააცნობიერებენ რამდენად უსაფრთხოა კანაფი და რომ პრაქტიკულად შეუძლებელია
   .მასზე ფატალური დოზის გადაჭარბება

    ?  .       ვის აინტერესებს რამდენს ჭამს ვინმე Მე არა მე არც კი მაინტერესებს რამდენ ფინჯან
     , .  ?    ჩაის ან ყავას სვამენ ადამიანები დღეში წარმოიდგინეთ Რატომ უნდა ეს ჩემი საქმე არ
.      ,       არის და არავის საქმე არ არის რამდენს მიიღებს ეს სიცოცხლის შემნახველი და

 .პროფილაქტიკური მედიცინა
           რაც უფრო მეტი ზეთი გაქვთ თქვენში და უფრო ხშირად მით უკეთესი თქვენი

.    ,    .  ჯანმრთელობისთვის ეს ერთადერთი წესია რომელიც ნამდვილად მოქმედებს ყველა
 ,     .   ასაკის ადამიანებისთვის ბავშვებისა და ორსული დედების ჩათვლით თუ არ მოგწონთ

 ,   ,    ,     ეს იდეა გადალახეთ იგი ისწავლეთ მასთან ცხოვრება ეს არის საუკეთესო რისი
 .     ,   გაკეთებაც შეგიძლიათ კანაფის არანაირი რეგულირება არ იმუშავებს ის უბრალოდ არ
 .   ,     შეიძლება მოწესრიგდეს გარდა ამისა არ არსებობს საფუძველი მისი

. JBრეგულირებისთვის
”    ,    ,   მე ძალიან ბედნიერი ვარ რომ საბოლოოდ შემიძლია განვაცხადო რომ ჩემი საყვარელი

        ბიჭი იყენებს კანაფს ქიმიოთერაპიისა და რადიაციის გვერდითი ეფექტების წინააღმდეგ
   ,      საბრძოლველად და იმის უზრუნველსაყოფად რომ მას ახალი სიმსივნეები არ

!     .    ,  გაუჩნდება ეს წამალი მას საოცრად დაეხმარა სანამ ამ წამალს მიიღებდა ის მუდმივად
,   ,       ...   ,  ისროდა ის არ ჭამდა ის იყო ძალიან ლეტარული და უცნაური ახლა ის ჭამს ის ინახავს
,        ,   საკვებს ის იმატებს წონაში და ვინც მის გარშემო იყო იცის აბსოლუტურად ბედნიერია

. ”ის
- ,        .  ისე შხამის გარეშე მის სხეულში ბავშვი ბევრად უკეთესად იქნებოდა მართლაც აზრი

       ,   ,  არ აქვს ზეთთან ერთად ქიმიოთერაპიისა და რადიაციის გამოყენებას ეს იგივეა რაც
  ,      .   პაციენტს მიაწოდოთ ანტიდოტი ხოლო მათ ვენებში შხამს ასხამენ ზეთი მხოლოდ

 .    ,    ,  საუკეთესო შედეგისთვის ექიმებმა უნდა იცოდნენ ეს არც ისე ძნელი გასაგებია რომ არ
     ,     . JBარის კარგი იდეა ბავშვებს მივცეთ შხამი როცა ეს არ არის საჭირო

Q.  ”  29     .     8    მე წლის მარტოხელა დედა ვარ ჩემი შვილი ახლა წლისაა და საშუალო
 .       ,  ,აუტიზმით ცხოვრობს მე არ შევცვლიდი ჩემს მინის არაფერში ამქვეყნად გარდა იმისა

    .  ,     რომ მისი ცხოვრება ოდნავ გამიადვილდეს მაინტერესებდა გქონიათ თუ არა სხვა
,     ?    მშობლები რომლებიც ზეთთან დაკავშირებით გკითხავდნენ ან რაიმე წარმატებული

 / ?      ,  ისტორია აუტიზმით ასპერგერით თუ მე გადავწყვეტ ამ მარშრუტზე წასვლას რა სახის
 ?     !  .  დოზას შევხედავდი მე ვაფასებ ყველა ინფორმაციას Გმადლობთ იმედგაცრუებული

   . ”დედა და პატარა ბიჭი
.  ”    ,    ”,  -   ,   ა ზეთი არის ერთადერთი რამ რაც შეიძლება იმუშაოს თქვა რიკმა როდესაც ეს

 .        მისთვის წავიკითხე დოზირების ინსტრუქცია და სხვა ინფორმაცია ზეთის წარმოებისა
         .   და გამოყენების შესახებ არის ჩვენს საიტზე და რიკის ელექტრონულ წიგნში მე ადრე

          .დავეხმარე საკმაოდ ბევრ აუტისტ ბავშვს და ეს წამალი მათთვის სასწაულებს ახდენს
    ,    ,   , ბავშვებს უყვართ ამ მედიცინის მიღება მათ არ აქვთ ცრურწმენები მათ არ იციან რომ

 "   "     ,  ისინი რაღაცას არასწორად აკეთებენ და მშობლები ძალიან სარგებლობენ როდესაც
    .    ,  მათ აქვთ დრო საკუთარი თავისთვის საუკეთესო შედეგის მისაღწევად როგორც

,     60   ,   ,ყოველთვის მე ვიწყებდი სტანდარტული გრამი მკურნალობით აბების გარეშე
        ,შემდეგ კი ბავშვს შევინარჩუნებდი შემანარჩუნებელ დოზას მისი არჩევანის მიხედვით
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     .   მისი ხანგრძლივი და მშვიდობიანი ცხოვრების განმავლობაში ვიდეოდან ბავშვმა
   ,   .  , JBზუსტად იგივე უნდა გააკეთოს თუ ეს შესაძლებელია საუკეთესო სურვილებით

:       7   ,  კითხვა ჩემს ცოლს აქვს ძლიერი წელის ტკივილი თვის ფეხმძიმობის გამო ის აღწერს
,    ,    .   მას როგორც ნერვულ ჩამორჩენას რომელიც ძალიან მტკივნეულია მე შევეცადე

    .   RSO  ?   მიმოიხედე თქვენს საიტზე და აქ დაეხმარება მკვეთრად ტკივილს გაქვთ ბმული
   ?  ,    ,   წინა თემაზე ამ თემაზე მე მაინტერესებს თუ მას კოდეინს დადებენ ეს ზიანს აყენებს

ბავშვს
.           .ა მე მას ვთხოვდი ზეთის მცირე დოზებს და ზეთს ადგილობრივად წაისვამდა ზურგზე

      .  ,   ,  გაუკეთეთ მასაჟი ზეთისა და კანაფის ზეთის ნარევით დიახ დიდი შანსია რომ
   .        კოდეინმა ზიანი მიაყენოს ბავშვს ზეთს არ შეუძლია და არანაირად არ დააზარალებს

. JBბავშვს
”    ,   ,  რომელია ყველაზე ახალგაზრდა ადამიანი რომლის შესახებაც იცით რომ მკურნალობენ
RSO– ?      ?  ,ით არის თუ არა პედიატრიული მკურნალობის პროტოკოლი მიუხედავად იმისა

         რომ ჩვენ ჯერჯერობით წარუმატებელი ვიყავით ბებიის აზრის შელახვაში და შევძელით
 .   2 ,    ( ,   ბაბუის განკურნება მე მყავს წლის უცნობი კუჭის პრობლემებით დიახ ის ერთ წელზე

 " "    , ,   Big Pharmaმეტია სამედიცინო მკურნალობაშია და ყველა აბი კრემები ლოსიონები და
  .      .წამლები წარუმატებელი აღმოჩნდა ისინი ახლა პროტეინის სინდრომისკენ იხრებიან

 25      ,  175  ,ცხადია კილოგრამიანი ბავშვი ვერ იტანს იმავე დოზას რასაც ფუნტიანი მამაკაცი
   ? ”გირჩევთ საერთოდ პედიატრიულ გამოყენებას სარა

-          .ორსულებმა უნდა გამოიყენონ ზეთი და შემდეგ გაზარდონ დოზა მშობიარობისას
       ,  ,მშობიარობის შემდეგ დედები უნდა ჭამდნენ ზეთის მცირე დოზებს რათა დარწმუნდნენ

   .რომ ბავშვი ოპტიმალურად განვითარდება
 ,   ,          ასე რომ მე თუ მკითხავთ ჩემი უმცროსი პაციენტი იყო მინუს რვა თვის და ჯერ კიდევ

 ,        მშვენივრად მუშაობს ის არის ყველაზე განვითარებული ბავშვი თავის საბავშვო ბაღში
    ,   .     და ლაპარაკი უფრო ადრე დაიწყო ვიდრე სხვებმა დედამისმა ზეთი გამოიყენა მის

        , მშობიარობამდე და ბავშვს ასევე მიეცა ზეთი ექვსავაქცინით ვაქცინაციის შემდეგ რათა
,         დარწმუნებულიყო რომ საშიში ქიმიკატები მისი სხეულიდან რაც შეიძლება სწრაფად

.გამოიდევნება
       .   კანაფის ზეთი არის უსაფრთხო წამალი ყველა ასაკის ადამიანებისთვის თუ ამის
 ,          გააზრება გიჭირთ ნახეთ რას აკეთებს ზეთი ეგზემის ან საფენის გამონაყარის დროს და

   ,       .შემდეგ დაბრუნდით და მითხარით რომ კანაფს არასოდეს მისცემდით თქვენს შვილს
   ,   ,      ჩემგან მხოლოდ ის მოისმენთ რომ მშობელი რომელიც კანაფს არ მისცემდა შვილს
,    ,     ,წამალს ან ცუდად არის ინფორმირებული ან ისინი არიან ფსიქოპათიური სადისტები

    .რომლებსაც სიამოვნებთ სხვების ტანჯვის ყურება
      ?  იცით რამდენად ეფექტურია ზეთი კბილის ტკივილის საწინააღმდეგოდ მიეცით ბავშვს
,       ?   .ზეთი რომ ებრძოლოს კბილების ზრდასთან დაკავშირებულ ტკივილს Მე ვიქნებოდი

  .ყოველგვარი ყოყმანის გარეშე
   ,   ,   ბავშვებისთვის დოზა ძირითადად იგივეა რაც მოზრდილებში როდესაც თქვენ

  .      ,  მკურნალობთ რაიმე სერიოზულს დაიწყეთ მცირე დოზით დღეში სამჯერ მიეჩვიეთ
,           პაციენტს გაზარდეთ დოზა ყოველ ოთხ დღეში ან რაც შეიძლება მოსახერხებელი და

        ყოველთვის ეცადეთ რაც შეიძლება გონივრულად რაც შეიძლება სწრაფად შეიტანოთ
,        . JBპაციენტში ხოლოდარწმუნდეთ რომ ისინი დარჩებიან მათი კომფორტის ზონაში

"     3  ,  !" მედდა მეგობარმა გამოიყენა საფენის გამონაყარის სტადიაზე გაქრა ღამით ალისა
- ,  ,      .   მათთვის ვინც ფიქრობს რომ ბავშვებმა არ უნდა გამოიყენონ კანაფი რა სხვა წამალს

 ,    ,    ,ისურვებდით მათთვის თუ არა ეს უძველესი ყველაზე უსაფრთხო ბუნებრივი წამალი
   ?    ,   რომელიც ათასობით წელია გამოიყენება თუ აპირებთ უყუროთ როგორ იტანჯებიან

      ?    ბავშვები ეგზემებით და გამონაყარებით ყოველგვარი მიზეზის გარეშე ეს არ არის
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 ,  .  ,    სასიამოვნო რამ მე ვიტყოდი განსაკუთრებით მაშინ როდესაც არსებობს ასეთი მარტივი
     .გადაწყვეტა კანის ყველა ამ პრობლემის მოსაგვარებლად

      ,   კარგია უყურო შენს შვილებს ტკივილისგან როგორ ყვირიან როცა შეგიძლია უბრალოდ
      ? ? JBწვეთი ზეთი მისცე და ისინი უმტკივნეულოდ იქნებიან ჰმ

”     MRI   :”   ნეიროქირურგმა დაათვალიერა სპენსერის უახლესი და თქვა დიდი სიმსივნე
   ,     ,  !!!! ”  ფიჭვის ჯირკვალზე და ეჭვგარეშეა რომ ეს იყო დიდი სიმსივნე გაქრა შემდეგ მან

:  ”      !!  თქვა ტვინის ღეროვანი სიმსივნე მთლიანად კალციფიცირებულია ნაკლებად
,   ,  !  ”   :  ”   ,    სავარაუდოა რომ გაიზრდება ოდესმე შემდეგ მან თქვა მე არ მჯერა რომ მას აქვს

   ,       რაიმე სიმსივნე ხერხემლის არეში სინათლის ეს პატარა ლაქები ჩემთვის სიმსივნეს არ
”.ჰგავს

 ,        აღმოვაჩინე მიზეზი რის გამოც სპენსერის ფსიქიკური მდგომარეობა ასე მკვეთრად
,  ,     !!!   ,   გაუმჯობესდა არის ის რომ ფიჭვის სიმსივნე გაქრა ნეირონმა სცადა ეთქვა რომ ეს იყო
,    ,        ქიმიოთერაპია მაგრამ მე აღვნიშნე რომ ეს სიმსივნე ჯერ კიდევ სრულიად უცვლელი

, 30      !!  ? ”  , იყო დღის შემდეგ ჩვენ შევწყვიტეთ ქიმიოთერაპია მისი პასუხი მე ვფიქრობ რომ
   ,     !!!”ის არის იღბლიანი ბავშვი რომლის სიმსივნეც ჯადოსნურად გაქრა

?   ?       .     მაგია არა ჩემო არა და ჩვენ შეგვიძლია ამის დამტკიცება მე არ მიხსენებია კანაფის
.    ,     MRI ზეთი ის ძალიან დაჟინებით მოითხოვდა რომ დაუყოვნებლივ ჩავატაროთ სხვა მისი

 .   ,       ,მოსაზრებების დასადასტურებლად მან თქვა რომ დაურეკავს თავის ოფისს იმ წამსვე
    MRI–  .   ,    !როდესაც ჩვენ დავჯავშნეთ დანიშვნის სთვის ასე რომ თქვენ გაქვთ ეს

 ,  CANNABIS    ! ” ნევროლოგმა დაადასტურა რომ უსაფრთხოდ კლავს კიბოს პიპსს კორი
"          8  ,შეუძლია თუ არა ადმინისტრატორს მირჩიოს რა დოზა უნდა მიანიჭოს წლის ბავშვს

    ?" რომელიც სახლში სიკვდილისთვის არის გაგზავნილი რიკარდო
-   ,        დაიწყეთ მცირე დოზით ნახეთ როგორ რეაგირებს ბავშვი და შემდეგ გაზარდეთ დოზა

    .  . ,   ,რაც შეიძლება მალე მიიღოს ბავშვმა Სამჯერ დღეში ჩვეულებრივ ისინი სავსეა აბებით
    ,      როდესაც ისინი სახლში იგზავნებიან სასიკვდილოდ ასე რომ თქვენ გსურთ მათი

  ,       ,დეტოქსიკაცია პირველ რიგში რადგან არ იცით რას გააკეთებს ურთიერთქმედება
 ,         როგორც წესი არც ისე სასიამოვნოა რას აკეთებს ამ სასიკვდილო ქიმიკატებთან

.     ,      ,ურთიერთქმედება მაგრამ ეს იმიტომ ხდება რომ ზეთი ცდილობს სუფრის გაწმენდას
   .რათა მან დაიწყოს მუშაობა

,     ,      ან თუ დასაკარგი არაფერი გაქვთ ასევე შეგიძლიათ დაიწყოთ დიდი რაოდენობით
      .    ,   ზეთით და ისე დააყენოთ პაციენტი კონტროლირებად კომაში ეს არის ის რასაც მე
 ,      ალბათ გავაკეთებდი მაგრამ მშობლების გადასაწყვეტია მკურნალობის რომელ

 .მიმართულებას აირჩევენ
   ,      .  მე მხოლოდ ის ვიცი რომ აგრესიულ დაავადებებს აგრესიულად უნდა მივუდგეთ და მე

 ,  ,        ასევე ვიცი რომ ზოგადად რაც უფრო მეტ ზეთს მოახერხებთ პაციენტში მოხვედრაში და
    ,       .რაც უფრო სწრაფად გააკეთებთ ამას მით მეტია წარმატებისა და გადარჩენის შანსი

   ,      .მაგრამ მე ასევე ვიცი რომ დოზის მითითებები მითითებულია მიზეზის გამო
   ,   ,   .  ჩემი შვილი რომ ყოფილიყო მას ზეთით შევავსებდი ეს ზუსტად ვიცი ბავშვი ცურავდა

  , ,        .მასში და მე ალბათ არ მივცემდი უფლებას რომელიმე ექიმს მასთან ახლოს მისულიყო
       .  , JBმაგრამ ეს მე ვარ და ვიცი რა ვქნა საუკეთესო სურვილებით

სუპოზიტორიები

      PMS–  რიკ სიმპსონის ზეთის შემცველი სუპოზიტორიები კურთხევაა სთან
  ,   ,    ,  ,დაკავშირებული ყველა ქალისთვის ასევე მათთვის ვისაც აქვს ბუასილი კრონის
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     .  .  ნაწლავებისა და ნაწლავების პრობლემები და ა გრიპის კონტროლი ისინი წარმოქმნიან
    .     , ძალიან სასიამოვნო ხანგრძლივ შეგრძნებას სხეულში მე ჯერ არ მინახავს ვინმე ვისაც

     ,      “. JBარ მოსწონდა მათი აღება მას შემდეგ რაც მათ გადალახეს თავდაპირველი ყოყმანი

  ?როგორ გავაკეთოთ სუპოზიტორიები
  ,   ,   1-2    100   გაადნეთ კაკაოს კარაქი დაუმატეთ ზეთი დაახლოებით გრ ზეთი გრ გამდნარ

  .       ,  კაკაოს კარაქზე დასაწყებად შემდეგ გაზარდეთ დოზა ყოველ ოთხ დღეში სანამ
    0,33    .პაციენტი არ გამოიყენებს დაახლოებით გრ ზეთს თითოეულ სანთელში

1  (  )  , 2  , 3  ( )გ მთლიანი წონა სანთლები ბავშვებისთვის გრ მოზრდილთათვის გ ბურთულები
 .ვაგინალური პრობლემებისთვის

0,01-0,02        .   გ ზეთი თითო სუპოზიტორი კარგად იმუშავებს დამწყებთათვის თუ თქვენ
  0.05   ,      ,   დაიწყებთ ვინმეს გ სუპოში ის ალბათ ამასაც ვერ იგრძნობს მაგრამ უმჯობესია

   ( ,       . .).დაიწყოთ მცირე დოზით მათთვის ვისაც წარსულში არასოდეს უცდია კანაფი და ა შ
0.005   THC–         გ ის დოზები ჩვეულებრივ გადაიტანება სიმპტომების გარეშე ან თითქმის

 .რაიმე სიმპტომებით
 RSO       ,   ნამდვილი ძალიან ძლიერია და თქვენ არასოდეს იცით როგორ გამოეხმაურება

 (    .პაციენტი არტერიული წნევა და ა
   ,     სუპოზიტორიებთან დაკავშირებით საინტერესოა ის თუ როგორ იხსნება ფილტვები და

   20   -     COPD სუნთქვა გაცილებით ადვილია წუთის განმავლობაში ოცნება ახდა ბევრს ან
  . .      ,   ,ასთმით და ა შ პაციენტებმა ასევე გამოიყენეს ისინი ფსორიაზის მაღალი წნევის

, . PMS   .კრონის სამკურნალოდ კრუნჩხვები და ა
       ,  თქვენ ასევე შეგიძლიათ დაამატოთ სხვა ბუნებრივი ზეთები სანთლებს ეს

 ,         .დამოკიდებულია იმაზე თუ რისთვის გსურთ ისინი და რა მიზანს ემსახურება
         უბრალოდ ნახე ბუნებრივი მედიცინის რამდენიმე საიტი და წაიკითხე რას აკეთებს
       სხვადასხვა ეთერზეთები და შეგიძლია ექსპერიმენტი შეასრულო რამდენიც საჭიროდ

.ჩათვალე
,       ,  ასევე სანთლები შესანიშნავი საშუალებაა იმ პაციენტების სამკურნალოდ რომლებსაც

        .არ შეუძლიათ ზეთის ჭამა ან რაიმე მიზეზით მუცელში შენახვა
  ,   ,   რამდენადაც მე მაინტერესებს ვიმსჯელებთ შედეგებით სუპოზიტორიებში ზეთის

      .   მიღება კანაფის გამოყენების საუკეთესო და სასიამოვნო საშუალებაა თავიდან ჟღერს და
 ,  ,   , .   სასაცილოდ გამოიყურება ამას ვაღიარებ მაგრამ ვინც სცადა თანახმაა იქნებ ის ხსნის

  ,  ,      .ჩაკრას ქვემოდან ზემოდან ვინ იცის მაგრამ ის ნამდვილად მშვენივრად გრძნობს თავს
    -      ქალებს სიამოვნებით მიიღებენ სუპოზიტორებს ისინი ასევე ეხმარებიან ყველა სახის

   ,  „  ბაქტერიულ და ვირუსულ ინფექციებს მიკრობიოლოგიური ინფორმაციის
 “,       პარტნიორულ გაცვლას ალერგიას პრეზერვატივებზე და მათზე გამოყენებულ საპოხი

  . .   ,    ( ) მასალებზე და ა შ ხომ არ აღვნიშნე რამდენად ზრუნავს ზეთი დონეები ჰორმონალური
?  ,  დისბალანსი საუკეთესო სურვილებით ჯინდრიხ ბაიერ

”RSO–         ს სუპოზიტორიები ასევე შეიძლება გამოყენებულ იქნას ყველა სახის ვაგინალური
,     ,  HPV,  ,   პრობლემისთვის მათ შორის საფუარის ინფექციები კონდილომები ჰერპესი და

    ,      .მრავალი სხვა დაავადება ან ინფექცია რომელთაგან სულაც არ უნდა განიცდიდეთ
 ,        განსაკუთრებით მაშინ როდესაც მათზე ზრუნვა შეიძლება ასე ადვილად ზეთის

 “. JBგამოყენებით
”     ,       შეგიძლიათ მომცეთ რჩევა იმის შესახებ არის თუ არა კანაფის ზეთი უსაფრთხო

 ?      ,    .   ორსულობის დროს იქ არ არის ბევრი ინფორმაცია რასაც მე ვიპოვი ჩემს მეგობარს
 ,      ,     ახლახანს უთხრეს რომ მას აქვს ჭიპის კისტა რამაც შეიძლება გამოიწვიოს სისხლის
,       .    შედედება რამაც შეიძლება გამოიწვიოს მისი ბავშვის სიკვდილი მე ვნახე კანაფის
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   ,    ,     ,ზეთის ეფექტი და ის რაც მას შეუძლია გააკეთოს მე უბრალოდ არ ვარ დარწმუნებული
      . ” არის თუ არა ის უსაფრთხო ორსულობის დროს ქრისტინე

-  ,      ,  ძვირფასო ქრისტინე რა თქმა უნდა მისი გამოყენება უსაფრთხოა კანაფი გამოიყენება
   ,   .  ორსულობისას და მშობიარობის ტკივილებისთვისაც საუკუნეების განმავლობაში მე

,      0,01-0,06     (  1-2  ვურჩევ რომ მან მიიღოს სანთლები გ ზეთით თითოეულში დაიწყეთ გრ
 100    ).      ,  ზეთით გრ კაკაოს კარაქზე კისტა გაქრება რამდენიმე კვირის განმავლობაში ან

 .     ,    .ჩვეულებრივ ქრება სამჯერ დღეში და არ ინერვიულოთ ზეთი არ დააზარალებს ბავშვს
 , JBსაუკეთესო სურვილებით

” . .,    ,       ?  ჯ ბ მე ვეთანხმები სუპოზიტორს თუმცა რა სახის კაკაოს კარაქს იყენებთ უნდა
     ?   მივიღო არარაფინირებული სუფთა გაუფერულებული კაკაოს კარაქი ასევე ქოქოსის

   ? ” ზეთი იმუშავებს სუპოზიტორიის ბაზად სარა
-  ,   ,        .კარგი შენზეა დამოკიდებული რომელი ბრენდის ან ტიპის კაკაოს კარაქზე წახვალ

     .     ქოქოსის ზეთი შეიძლება ძალიან გამხდარი იყოს კაკაოს კარაქი უკეთესად მოქმედებს
 . JBსუპოზიტორიის ბაზაზე

”      ,       ვინმეს ექნება რაიმე იდეა იმის შესახებ თუ როგორ უნდა მივცეთ კანაფის ზეთი ვინმეს
 ?     ,     ,  კვების მილით მე ავურიე ის ზეითუნის ზეთით რომ არ იყოს ისეთი სქელი მაგრამ მე

    .  ? ”  მაინც მეშინია მისი მილის ჩაკეტვის რაიმე იდეა სტივენ ჰავრი
- ,        , სტივენ ყოველთვის ჯობია იპოვო გზა განუზავებელი ზეთის გამოყენების მიზნით ეს

  .      ,    არის საუკეთესო გზა როდესაც თქვენ ვერ პოულობთ გზას შეგიძლიათ შეურიოთ ის
      . ,    , ,პაციენტის საკვებს და მიეცით მას ჭამა ისე დიახ მას შეუძლია ჩაკეტოს მილები კერძოდ

   .   ,   . თუ ზეთი სქელი კონსისტენციისაა ზოგი ზეთი სქელია ზოგი უფრო გამხდარი მაგრამ
    ,     როდესაც მათ გაათბობთ სხეულის ტემპერატურამდე ისინი საკმარისად უნდა იყოს

,    .მორწყული რომ არ დაიხუროს მილაკი
       .   ,კიდევ ერთი გზაა მისცეს პაციენტებს სუპოზიტორიებში კაკაოს კარაქით და მაინც
      ,  .ზეთის ჭამა ამ მედიკამენტის მიღების სასურველი საშუალებაა შეძლებისდაგვარად
         ,ზეთის გამოყენების მრავალი გზა არსებობს და ის ხშირად ძალიან ინდივიდუალურია
   ,    . ამიტომ შეეცადეთ იპოვოთ გზა რომელიც საუკეთესოდ მოერგება პაციენტს საუკეთესო

, JBსურვილებით
” !    ,       ზუსტად მე ვმკურნალობ დედაჩემს მას ყელის კიბო აქვს და თანმიმდევრულად

   ,        !  შევიყვანე მისი კვების მილით გავათბე ცოტა და მე ავურიე ქოქოსის ზეთი არასოდეს
 ! ” ჩაკეტილი მილაკი სტივ

”       ,      -   მე მას ვაძლევ ჩემს შვილს კვების მილით როდესაც ის არ გადაყლაპავს მე ძალიან
    ,    ,     ცხელ წყალს ვასხამ ზეთში ჭიქაში შემდეგ ის იშლება შემდეგ ვამატებ ცოტა გრილ
 (   ) ,       ,  წყალს არც ისე ბევრი ისე რომ წყალი იყოს არ არის ძალიან ცხელი შემდეგ დაასხით

 .     ,       ,იგი მილში ის საკმაოდ კარგად მუშაობდა თუმცა ზოგჯერ ზეთი მილს ოდნავ აკრავს
   .   ,     მაგრამ ის არასოდეს იბლოკება საიდუმლოა მისი დაღვრა სანამ ის ჯერ კიდევ ძალიან

. ” თბილია ანგელა
”  ,    ,     -    მე ვიცი რომ საშინლად ჟღერს მაგრამ ცოტა კოკა კოლა მილის საშუალებით უნდა

     ,    გაირეცხოს მას ბლანტი ნივთიერებების გამოყენების შემდეგ ან უბრალოდ საცობების
   .  RN . ” გაწმენდა ზოგადად კარგად მუშაობს ძველი ლოდინი ელენე

  ?ქირურგია თუზეთი

”     ,    RSO-   !!” თქვენ არასოდეს წაიღებ ჩემს ძუძუებს როდესაც მე შემიძლია ს დალევა ქლოე
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”  ,     "    "  .ის აზრი რომ ძუძუს კიბო არის პროცენტული რისკი სრული ტყუილია
,       ,    .სინამდვილეში ყველას აქვს კიბოს მიკრო სიმსივნეები სხეულში მათ შორის მეც

    ,     " ",  კირჩხიბი არ არის ისეთი დაავადება რომელსაც თქვენ უბრალოდ იღებთ როგორც
  .    ,     " "   "შემთხვევით ელვის დარტყმა ეს არის ის რაც თქვენ უნდა მართოთ ან თავიდან

"  ,   ,    ,  აიცილოთ ყოველდღიურად კვება კვებით ცხოვრების წესის არჩევით რომელიც
 D  , ,  ,    მოიცავს ვიტამინის დამატებას კვებას სუპერ საკვებს ბოსტნეულის წვენებს და კიბოს

     .   ,   გამომწვევი ქიმიკატების და რადიაციის თავიდან აცილებას ასე რომ როდესაც ექიმი
,      " ",   ,  ამბობს რომ თქვენ გაქვთ კიბოს განვითარების შანსი ის გულისხმობს იმას რომ თქვენ

   ,     .   ,  არ გაქვთ კონტროლი კიბოზე და ეს აშკარა ტყუილია კიბოს მკრეხელობა სხვა
  . ”სიტყვებით რომ ვთქვათ

-     " "  ,    .    როდესაც კიბოს მიღების შანსი გაქვთ უბრალოდ მიიღეთ ზეთი ეს არის ბევრად
    . ” JBუფრო ჯანსაღი და უსაფრთხო ვარიანტი

”      ,    .   შეხედეთ კიბოს ან სხვა სერიოზულ დაავადებას თითქოს ცეცხლი იყოს რაც უფრო
 ,      .დიდია ცეცხლი მით მეტი ძალა გჭირდებათ მისი ჩაქრობისთვის

 ,        (RSO)    (ასე რომ თქვენ გირჩევნიათ გამოიყენოთ ასი ვედრო წყალი ან ჭიქა წყალი სხვა
 ),     ?    სახის ზეთი თუკი საკუთარ სახლს ცეცხლი გაუჩნდა ან გსურთ ნახოთ პროფესიონალი

    ?    ,    ,  მეხანძრეები მოვიდნენ და დაგეხმარონ ამაში ეს არის ის რაც მე მირჩევნია მაგრამ
 ,  ,        ახლანდელ მეხანძრეებს ანუ ექიმებს არც კი აქვთ უფლება გამოიყენონ წყალი ყველა იმ

          ხანძრის ჩასაქრობად და მათ არც კი იციან როგორ გამოიყენონ ის ათწლეულების
 ,       .განმავლობაში ინდოქტრინაციის ტვინის რეცხვისა და კანაფის გამოყენების შემდეგ

.წამალი
  ,        არის თქვენთვის აზრი რომ ვინმე გაგზავნიდა ექსპერტ მეხანძრეებს ქალაქში დიდ

      ,     ხანძრებზე და არ აძლევდა მათ მათ წყალს ანუ ხანძართან ბრძოლის ყველაზე ძირითად
  ?   .   ,     ,  და ტრადიციულ ფორმას Ჩემთვის არა და მაინც ეს არის ზუსტად ის რაც

     .ხელისუფლებამ გააკეთა დღეს ჩვენს სამედიცინო სისტემაში
 ,    ,     ბევრი ხანძარი წყალი არ არის ანუ ბევრი დამატებითი სამუშაო

/ ,      მეხანძრეებისთვის ექიმებისთვის რომლებიც ვერ ასრულებენ თავიანთ საქმეს
.     ,   .     საუკეთესოდ ასე არ უნდა იყოს ჩემი აზრით მათ უნდა ჰქონდეთ საუკეთესო

     , ?   ,აღჭურვილობა და საუკეთესო ინსტრუმენტები თავიანთი სამუშაოსთვის არა ეს არის ის
      /  .     რასაც მე გავაკეთებდი მე რომ მათი მენეჯერი მთავრობა ვიყო არის თუ არა რაიმე ცუდი

 ?  . ” JBამგვარად შეხედვას არა მგონია
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PMS, მენოპაუზა

”    ,       ,ეს არის ერთი რამ რისთვისაც კანაფის და განსაკუთრებით კანაფის ზეთი საუკეთესოა
 .      ,     მაგრამ არცერთი თქვენ უბრალოდ ვერ იპოვით ვერაფერს რაც კანაფზე უკეთესად ან

.         დაგეხმარებათ ეს ხელს შეუწყობს ჰორმონალური ბალანსის აღდგენას და გააცილებს
,     . .    აგრესიას განწყობის ცვალებადობას და ა შ ასევე დაეხმარება პრემენსტრუალური

   ,  ,   .ტკივილისა და კრუნჩხვების შემსუბუქებას უსიამოვნო შეგრძნებებს შფოთვას და ა
 ,     PMS–   თუ დავინახე რომ ქალი უცნაურად იქცეოდა თან დაკავშირებული ჰორმონალური

   ,       დისბალანსის გამო მის სხეულში მაშინვე მივცემდი მას კანაფს ნებისმიერი ფორმით ან
.    ,      . ფორმით მე ვერ ვხედავ მიზეზს თუ რატომ უნდა იტანჯოს ვინმემ უაზროდ აღარაფერს

 ,    ,    ,ვამბობ იმაზე რომ როდესაც ადამიანი იტანჯება ყველა ირგვლივ იტანჯება შესაბამისად
   ,     როგორც ამის დამტკიცება ყველას ვისაც პრემენსტრუალურ ქალთან მოუწია

.      ,      ურთიერთობა მე ვთხოვ მას შეჭამოს ზეთი გამოიყენოს იგი სუპოზიტორიაში და არ
      .  , დავივიწყებ მის მუცელზე და ზურგზე ადგილობრივ გამოყენებას მას მოეწონება რადგან

        .    ის ტკივილს წაართმევს და გააუმჯობესებს მის კანს იმ ნაწილებზე მე ასევე ზეთს
  ,    ,    "   "    ვეწეოდი მასთან ერთად რომ მან იცოდეს რომ ის მარტო არ არის და რომ ვიღაც
.ზრუნავს
 ,        კანაფის შემთხვევაში მენსტრუაცია არ უნდა იყოს იმედგაცრუებული და უსიამოვნო

 . ”JBგამოცდილება ყველასთვის
Q. , JB ...   ,    ჯანდაბა ის მშვენივრად აკეთებდა სანამ ესტროგენის საწინააღმდეგო დარტყმები

 .    .არ განხორციელებულა ისინი მას სასიკვდილოდ აავადებენ
 ,  ,  .  "   "     ა სიურპრიზი სიურპრიზი ვალერი თავი დაანებეთ ექიმებს არის თამაშის წესი ამ

.     ,  .  , მომენტში ჩვენ ამას სიამოვნებით არ ვამბობთ ეს რეალობაა როგორც წესი პაციენტები
  ,        ზეთზე კარგად მუშაობენ სანამ სამედიცინო ექსპერტები არ ჩაერევიან და არ

      გამოიყენებენ მას არასაჭირო ალტერნატიული და ექსპერიმენტული ქიმიური
.   ,        მედიკამენტებით ასე რომ სანამ ექიმები არ ისწავლიან ამ მედიკამენტის სწორად

,        (   ,  გამოყენებას მართლაც ყველაზე უსაფრთხოა მათგან შორს ყოფნა რა თქმა უნდა თუ
 ).    ,     გარემოებები დაუშვებს მას არ სჭირდება დარტყმები მან უნდა მიიღოს რაც შეიძლება

    ,     მეტი ზეთი რაც შეიძლება სწრაფად რათა გაანადგუროს წინა სამედიცინო მკურნალობის
      .    შედეგად მიყენებული ზიანი და გააკონტროლოს მისი მდგომარეობა თუ ზეთი არ

,  ,    . JBდაეხმარება ნაკლებად სავარაუდოა რომ სხვა რამ იქნებოდა

  სხეულის წონის რეგულირება

”         ,   კანაფის ზეთი არის შესანიშნავი დეტოქსიკატორი და არ არის უჩვეულო რომ ჭარბი
       .  წონის მქონე ადამიანებმა დაკარგონ ბევრი ფუნტი მკურნალობის დროს თითქოს ზეთმა

           იცის რა უნდა აწონოთ და დროთა განმავლობაში ის თქვენს სხეულს ამ დონემდე
.   ,    30   ,   მიიყვანს ჩემს შემთხვევაში ზეთმა დაახლოებით ფუნტი გამომიყვანა მაგრამ მე
, მინახავს      .რომ ბევრმა ადამიანმა ბევრად მეტი დაკარგა
    ,      .  როდესაც თქვენ ჭამთ კანაფის ზეთს ეს არ ჰგავს დიეტაზე ყოფნას შეგიძლიათ

     .   ,   მიირთვათ რამდენიც გსურთ და რაც მოგწონთ როგორც ჩანს ზეთი ბუნებრივად
           აფერხებს ჭარბწონიან ადამიანს მადას და მე არ ვიცი წონის დაკლების უკეთესი ან

 .  ,      , უსაფრთხო გზა გარდა ამისა მას შეუძლია სტიმულირება გაუწიოს იმ ადამიანს ვისაც
  .წონის მომატება სჭირდება

141



  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

  ,       ,  როგორც უკვე ვთქვი ზეთს სურს თქვენი სხეულის ჯანსაღ წონაში დაბრუნება არ აქვს
     .      , მნიშვნელობა ხართ წონაში ან ჭარბი წონა თუ გსურთ რაიმე სახის დიეტაზე წასვლა ეს

 ,        .თქვენი არჩევანია მაგრამ მე მირჩევნია არ შეჭამო კურდღლის საკვები მუდმივად
 ,          გარდა ამისა ჩემს ასაკში მე ნამდვილად ვერ ვპოულობ სიამოვნებას ყველა სახის

 ,   ,     ,    ვარჯიშის შესრულებაში ასე რომ თუ წონის დაკლება მსურდა ეს არ იქნებოდა
.      ,      ვარიანტი თუ მსურს რამდენიმე კილოგრამის დაკლება მე ვიცი როგორ გავაკეთო ეს

       ,     დიეტის და ვარჯიშის გარეშე და ახლა თქვენც იცით თუ როგორ შეიძლება ამის მიღწევა
 .   ,        ,თქვენ თვითონ მას შემდეგ რაც ეს მშვენიერი ზეთი უფრო ხელმისაწვდომი გახდება
 ,  ,        ,  ,  მოკლე დროში ისინი ვინც ახლა ჭარბი წონაა ან ნაკლებ წონა სავარაუდოდ არ

  .      , დარჩებიან ასე დიდხანს ჭარბმა წონამ შეიძლება გამოიწვიოს ადრეული სიკვდილი ასე
,     ,      რომ თუკი რამდენიმე კილოგრამს იმატებთ ახლა თქვენ იცით როგორ გაუმკლავდეთ

.პრობლემას

  ,        სერიოზულად გულისხმობ იმას რომ მას შეუძლია ზედმეტი წონის მოხსნა ვარჯიშის
?გარეშე

,           დიახ კანაფის ზეთს შეუძლია წონის დაკლება ვარჯიშის გარეშე და მე ამის
 .   ,   ,   მტკიცებულება ვარ თუ მაისურს ვიხსნი მე ვგავარ ადამიანს რომელმაც ბევრი ივარჯიშა

       .და ჩემი სხეული სწორი წონისა ჩემი სიმაღლის მამაკაცისთვის
   ,    ,      როდესაც მე პატარა ვიყავი ბევრ ცურვას ვაკეთებდი მაგრამ ახლა მას შემდეგ რაც
  ,    ,     დავკარგე ზედმეტი წონა რომელსაც მე ვატარებდი თქვენ შეგიძლიათ ნახოთ ჩემი

  .      ,  მუცლის ყველა კუნთი მე არც კი მაქვს სასიყვარულო სახელურები მხოლოდ კუნთების
        .    ბენდი თითოეულ მხარეს და არც ერთ ვარჯიშს არ ვაკეთებ თუ თქვენც გინდათ იგივეს
,           განცდა თქვენ მხოლოდ უნდა მიჰყევით ჩემს მაგალითს და მალე თქვენი სხეული

  ,   . ”  , :  დაიწყებს იერს ისე როგორც უნდა იყოს რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო
მცენარე
”       ,   ,   ჩემი შვილი იყენებს სიმპსონის ზეთს თავის კრონისთვის მაგრამ მესმის რომ მას

  .  , ? ” შეუძლია წონის დაკლებაში თუ ასეა როგორ კრისტალი
-  ,  ,      ,      დიახ შეუძლია მიირთვით ზეთი და წონაში დაიკლებთ თუ ჭარბი წონა გაქვთ და

 ,   .   ,    წონაში იმატებთ როდესაც წონაში ხართ ნუ მკითხავ რატომ ნუ მკითხავ როგორ არის
,     .    .    50  შესაძლებელი მე არ ვიცი პასუხი ეს უბრალოდ ხდება ზეთში დავკარგე კილო და

    .      დამიჯერეთ ყველანაირად ვეცადე რიკის უარყოფა მაგრამ მე ვერ მოვახერხე და ზეთმა
   .     , . ასევე აღადგინა ჩემი კუნთები უცნაური და ძნელი დასაჯერებელი იყო ვაღიარებ მაგრამ

  ,           .მე არ მაწუხებს რომ მთელი ეს წონა დავკარგე წვეთის გარეშე და ვარჯიშის გარეშე
          , სინამდვილეში ეს საკმაოდ სასიამოვნო იყო და მე არ მაწუხებდა კარგი ძილი რომელიც

      . JBზეთის გამოყენების ერთადერთი მნიშვნელოვანი გვერდითი მოვლენა იყო

, შფოთვა პარანოია

”  ,         მე ვფიქრობ რომ ამ მედიკამენტის გამოყენებისას შფოთვა და პარანოია შეიძლება
 ,        მნიშვნელოვნად შემცირდეს თუ სისტემა უბრალოდ შეწყვეტს ხალხის დაკავებას მისი

.    ,   : "გამოყენებისათვის როდესაც ზეთით მკურნალობას ვიწყებ მე ვეუბნები პაციენტებს თუ
  ,   ".ზეთი ძილს მოგანიჭებს ნუ ებრძვი მას

   ,     ზოგიერთი ადამიანი შეიძლება შეშფოთდეს როდესაც ცდილობს გადალახოს ამ
  ,   ,     მედიკამენტის დამამშვიდებელი ეფექტი როდესაც ის რაც მათ რეალურად უნდა

,         .   გააკეთონ არის მხოლოდ მოდუნება და არ ებრძოლონ ამ ეფექტებს კანაფის ბევრ
      ,   სახეობას აქვს ძალიან დაბალი პოტენციალი გამოიწვიოს შფოთვა მაგრამ არსებობს
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 .        ,გარკვეული შტამიც თუ პაციენტები თავს არაკომფორტულად გრძნობენ იმ ზეთით
    ,     ,რომლის გამოყენებასაც ცდილობენ ასეთ შემთხვევებში მე ხშირად ვურჩევ მათ
  ,    .გააკეთონ წამალი შტამიდან რომელიც გამოიწვევს ნაკლებ პრობლემებს

      ,  ,თუკი ამ მედიკამენტის გამოყენება მხოლოდლეგალური იქნებოდა დარწმუნებული ვარ
      .  რომ ის ათავისუფლებს მის გამოყენებასთან დაკავშირებულ შფოთვას ასევე ზოგიერთმა

    ,   ,   ,   შტამმა შეიძლება გამოიწვიოს მეტი შფოთვა ვიდრე სხვებმა ასე რომ თუ თქვენ
  ,      განიცდით ასეთ გრძნობებს უბრალოდ შტამების გადართვამ შეიძლება აღმოფხვრას
.   ,     ,   პრობლემა ბევრს მიაჩნია რომ ისეთი ნივთიერებების გამოყენება როგორიცაა შავი

   ,       შოკოლადი და კაიენის წიწაკა საკმაოდ ეფექტურია მათი შფოთვის შემცირებაში და
 .      ,   გულისცემის შემცირებაში ამ მედიკამენტის გამოყენებისას უნდა გახსოვდეთ რომ ეს

    .არის ყველაზე უსაფრთხო წამალი დედამიწაზე
          ამ ნივთიერების გამოყენება არანაირ ზიანს არ აყენებს და თუ პაციენტს აღენიშნება

,        ,   შფოთვა ეს საკმაოდ ხშირად გამოწვეულია თავად პაციენტების მიერ რადგან ისინი
 .     ,   მუშაობენ უმიზეზოდ ან ხშირად ფარმაცევტული პრეპარატები რომლებსაც პაციენტი

  ,    ,   უაზროდ ცდილობს დალევას შეიძლება წარმოადგინოს პრობლემა რომელიც მათ
  .      ,შფოთვის სიმპტომებს აძლევს მაგრამ ეს ადვილად გამოსწორდება უმეტეს შემთხვევაში

     .   ,  უბრალოდ ამ მავნე ქიმიური მედიკამენტების მოშორებით გარდა ამისა არსებობს
 ,      ,  ბუნებრივი ნივთიერება რომელსაც ჩვენი სხეული აწარმოებს ციტიკოლინი რომელიც

   .   ,   ასევე ეფექტურია შფოთვის სამკურნალოდ მე მითხრეს რომ ციტიკოლინი
 70  ,   ,    ,  ხელმისაწვდომია ქვეყანაში ასე რომ თუ ინტერნეტით დადიხართ მცირედი

    ,  .პრობლემა უნდა გქონდეთ იმის მოძებნაში რაც გჭირდებათ
         კანაფის ზეთის ეფექტთან შეგუებას ცოტა დრო სჭირდება და დამწყებებმა შეიძლება

 .    ,     განიცადონ შფოთვა მაგრამ მოკლე დროში უმეტესობა კომფორტული გახდება მისი
    . ,  ,  გამოყენებისას და შფოთვა უბრალოდ ქრება ფაქტობრივად მას შემდეგ რაც პაციენტები

  ,     ,     მიეჩვევიან ზეთის ეფექტს ისინი ხშირად იცინიან იმაზე თუ როგორ შეაშინა ისინი
 .თავიდან ძალიან
 ,     ,   საკმაოდ ხშირად მე კვლავ მიკავშირდებიან პაციენტები რომლებიც ცდილობდნენ
       სატივას შტამი გამოეყენებინათ თავიანთი წამლების წარმოებისთვის და ხშირად
     .    ,ძლიერი სატივის ეფექტებმა შეიძლება გამოიწვიოს შფოთვა ეს კვლავაც ხდება

 ,     ,       მიუხედავად იმისა რომ მე არაერთხელ მითქვამს რომ ასეთი შტამები არ უნდა იქნას
,    .გამოყენებული რადგან ისინი ძალიან ენერგიულია

      ,     თქვენ არ გინდათ რომ პაციენტმა ენერგია მიიღოს თქვენ უნდა გამოიყენოთ ძლიერი
 ,        დამამშვიდებელი ინდიკა რათა დაეხმაროთ მას დაისვენოს და განიკურნოს ძილის

.     ,        დროს მე მძულს იმის დანახვა რომ ადამიანები კარგავენ დროს და ფულს მცდარი
   ,     , შტამებიდან ზეთის წარმოების მცდელობისას მაგრამ ეს ხშირად ხდება მაშინ როდესაც

   .  ,  , ჩვენი მითითებები არ სრულდება მცირეოდენი ძალისხმევით დარწმუნებული ვარ ჩვენ
    ,    შეგვიძლია განვავითაროთ კარგი სამკურნალო ჯიშები რომლებიც არანაირ შფოთვას არ
.      ,    გამოიწვევს მაგრამ ეს არ შეიძლება განხორციელდეს სათანადოდ სანამ ჩვენ არ გვექნება

   .  ”   ,  :  თავისუფლება გავაკეთოთ საჭირო კვლევები რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე
 სამკურნალო მცენარე

დეპრესია

”  ,    sativa   indica    მე აღმოვაჩინე რომ ორივე და შტამები ეფექტურია დეპრესიის
.  ,      სამკურნალოდ მიუხედავად ამისა მე იშვიათად ვიყენებ სატივას შტამებს ადამიანების

    .    სამკურნალოდ მათი ენერგიული ეფექტის გამო ჩემთან მოსულ პაციენტთა

143



  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

       ,    უმრავლესობას აქვს სერიოზული დაავადება და მე არ მინდა რომ ისინი ენერგიული
  .გახდნენ სამკურნალო პროცესში

 ,     ,      ,მე ვთვლი რომ ძილი და დასვენება რომელსაც კარგი ინდიკა ზეთი უზრუნველყოფს
    .   ყველაზე მომგებიანია სამედიცინო პირობების უმრავლესობისთვის ზეთი კარგი

        ინდიკას ჯიშისგან ძალიან ეფექტურია დეპრესიის სამკურნალოდ და ხშირად ამ
    .    პრობლემის აღმოფხვრა ძალიან მოკლე დროში ჩემთან მოსული უმეტესობა დეპრესიულ

    ,   . მდგომარეობაში იყო სხვა მდგომარეობის გამო რომელსაც ისინი განიცდიდნენ როდესაც
     ,   ,მდგომარეობა განიკურნება ან კონტროლის ქვეშ მოაქვს დეპრესიული მდგომარეობა

  ,   .  ”   ,  :  რომელსაც ისინი განიცდიდნენ უბრალოდ ქრება რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე
 სამკურნალო მცენარე

  (MS)გაფანტული სკლეროზი
    ?   , როგორია გაფანტული სკლეროზის განკურნების გამოცდილება ბევრმა უკვე იცის

   ,      .რომ კანაფს შეუძლია დახმარება მაგრამ არ იცის როგორ გამოიყენოს იგი
”     ,    MS–  ,ახლახან ჩვენ მივიღეთ ანგარიში ქალბატონიდან რომელიც დაავადდა ით

           რომელმაც ერთი წლის წინ მიიღო ორი უნცია მაღალი ხარისხის კანაფის ზეთი მისი
 .        მდგომარეობის გამო ზეთით დამუშავების ეფექტი ძალიან წარმატებული იყო და

 ,         ,  მიუხედავად იმისა რომ მან ბოლო ერთი წლის განმავლობაში ზეთი არ მიიღო ის კვლავ
  .  ,   კარგ ჯანმრთელობას ინარჩუნებს ჩემი გამოცდილებით გაფანტული სკლეროზი ხშირად

,   ,      განკურნებადია მაგრამ ადამიანებს რომლებიც წლების განმავლობაში განიცდიან ამ
,      .  MS–  მდგომარეობას დრო დასჭირდება დაავადების დაზიანების გაუქმებას ით
    ,      დაავადებული ბევრი კანაფის მოწევას ეხმარება მაგრამ კანაფის ამ გზით გამოყენება არ

     .განკურნავს მათ და დაავადება გააგრძელებს პროგრესს
 ,     MS–      ერთადერთი გზა რაც მე ვიცი ის სამკურნალოდ და ამ დაავადებასთან

    ,   დაკავშირებული ზიანის ეფექტურად გამოყენების მიზნით არის ზეთის რეგულარული
,         .     MS,მიღება სანამ ის არ განიკურნება ან კონტროლის ქვეშ მოექცევა თუ თქვენ გაქვთ

       .   ,   გაუკეთეთ საკუთარ თავს სიკეთე და სცადეთ ეს წამალი უნდა ითქვას რომ ცხოვრება
     ,      უნდა იყოს ცხოვრება და არა ტანჯვა რატომ უნდა დაუშვას პაციენტმა ამ მდგომარეობის

  ,     ?განადგურება მათი ცხოვრებით როდესაც მისი ეფექტური მკურნალობა შესაძლებელია
    ,     მე ვიცნობ ამ დაავადებით დაავადებულებს რომლებსაც აღარ შეეძლოთ სათანადოდ

,          სიარული მაგრამ ზეთის მიღებიდან მხოლოდ რამოდენიმე კვირის შემდეგ მათ კვლავ
  .  MS      შეეძლოთ ნორმალურად სიარული არის მხოლოდ ერთი იმ მრავალი

,     ,     ,მდგომარეობიდან რომლის შესახებაც ექიმები ამბობენ რომ არ შეიძლება განკურნება
  ,       ,სამაგიეროდ ისინი გვეუბნებიან რომ მათ შეუძლიათ მხოლოდ სიმპტომების მართვა

     .    ,  ხოლო თავად დაავადება აგრძელებს თავის ტკივილს თუ გსურთ დაამტკიცოთ რომ
  ,        თქვენი ექიმი არასწორია სცადეთ ზეთი და დაიწყეთ ცხოვრება ცვლილებებისთვის და

  ,    ,    როდესაც ამას გააკეთებთ დარწმუნებული ვარ მიხვდები რომ თეთრხალათიან ბიჭს
    .  ”   ,  :   ყოველთვის არ აქვს ყველა პასუხი რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო

მცენარე

დამოკიდებულებები

”    ,     მე სულ ახლახანს შევამჩნიე რომ ტერმინალურად დაავადებული მორფინზე
     ”   ”.დამოკიდებული კიბოთი დაავადებული პაციენტი მიდის მორფინზე ცივი თურქეთი

   ;   ;   მორფინის მოხსნისთანავე იგი შიმშილობდა აღარ იყო ყაბზობა ძალიან ტკბილად ეძინა
     .და მისი ტკივილი ბევრად უკეთესად კონტროლდებოდა
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     .     180 ის ასევე კიდევ ერთხელ გახდა თანმიმდევრული გასაოცარი მე რომ ეს გრადუსიანი
    ,   .   ცვლილება მე თვითონ არ მენახა მე არასოდეს დავიჯერებდი მე არასოდეს ვყოფილვარ

 ,      . ” მარიხუანის მომხრე მაგრამ ამ პირადმა დაკვირვებამ მორწმუნე გამხადა ჯენისი
”     ,   RSO–     3  ,   ერთი რამ მე შევამჩნიე ახლა როდესაც ს ვიღებ უკვე თვეა რაც თითქმის

   .      განთავისუფლდა ალკოჰოლისადმი ჩემი ლტოლვისგან მე ყოველ საღამოს ვსვამდი ორ ან
,        ,   , ორჯერ მაგრამ ახლა იშვიათად მინდა სასმელი და როცა ვსვამ იმდენს არ ვსვამ ასევე

,       .    10  .შევამჩნიე რომ ჩემი შარვალი გაცილებით თავისუფალი იყო მე დავკარგე კილო
      .ერთადერთი რასაც ნაკლებად ვაკეთებ არის ალკოჰოლის დალევა

        ,   . . ,მე მაინც იგივე ვჭამ და მაინც ვკბინავ შერეულ კაკალზე ორცხობილაზე და ა შ ღამით
      ,   .    როცა საჭმელები მყავს და შეიძლება მეტს ვჭამ ვიდრე ზეთამდე დიახ ზეთს შეუძლია

 .შიმშილი მოგაყენოს
 ,       ,    10  3ასე რომ ან ალკოჰოლის ნაკლებობამ ან ზეთმა გამოიწვია ის რომ მე დავიკელი კგ

.      , 5 '10 "   198 lbs.  თვეში მე ნამდვილად არ ვიყავი ჭარბი წონა და დაახლოებით როდესაც მე
 ,    186    .   ვიყავი პატარა მე ყოველთვის დაახლოებით ფუნტი და ფორმაში ვიყავი ახლა მე ვარ

187  ,    .   ,    ფუნტზე ბოლოს რაც შევამოწმე ნებისმიერ შემთხვევაში ზეთმა ან ალკოჰოლის
   .     .  ”ნაკლებობამ გამოიწვია წონის დაკლება უბრალოდ ბედნიერი გვერდითი ეფექტი

სკოტი
”   ,  ,      ოპიატებს მაწუხებს ყაბზობა გულისრევა ძნელია სწორი დოზის მიღება ეფექტური

 .   ,      შემსუბუქების მიზნით ისინი მაბრაზებენ სახიფათო ხდის მანქანას მანქანით და
.  .  . ” დაძაბულობით მარიხუანა არა საკმარისია ნათქვამი ფრედ

”15      .    ,  წლიანი ოპიატური დამოკიდებულება განკურნებულია ზეთით რომ არა რიკი არ
.  ,   ,       ვცდილობდი ასე რომ მე უნდა ვთქვა რომ მე მას ნამდვილად უნდა ვუმადლოდე ჩემს

,      -    .  ცხოვრებას ამიტომ მე ახლა მისი ერთ ერთი უდიდესი მხარდამჭერი ვარ მე ყოველთვის
,       ,    .  ვეწეოდი მაგრამ ეს არასოდეს მიშველა იმ ტკივილში რასაც აბები ვიღებდი მე

   ,       უბრალოდ ბევრჯერ მინდოდა სიკვდილი რადგან მე აღარ ვიყავი ჩემი ცხოვრების
.    RSO-   .     ,  ,  ,ხელმძღვანელი შემიძლია ვთქვა ს გამო მე არ ვარ მორფინზე ოქსიზე პერკზე

   ...     !!!!!   40     20ვიკზე ან სუბოქსინზე ამან გამაბრუა ეს ყველაფერი მე უკვე წლის ვარ და ისევ
-  .   ,     ,   .  ს ვგრძნობ ჩემი ართრიტი რომელსაც ყოველ დილით ვგრძნობდი ახლა გაქრა მე

 10 -        .   ,შინაგანად ჯერ ავიღე ზეთი და ჩემი ცხოვრება ისევ დაიწყო სიტყვები არ მყოფნის
 ,    .     ,   რომ გამოვხატო როგორი მადლიერი ვარ თუ თქვენ იღებთ აბებს დაიწყეთ ზეთის

 ,      ,     .მიღებით ღამით თუ ერთი კვირა არ გექნებათ დასაძინებლად მაშინ მე ამ გზას გავალ
  -     . ” მომწერეთ პმ ში თუ გაქვთ რაიმე შეკითხვა რებეკა

”     15      30  კანაფმა ბენზოსგან თავი დავანებე წელზე მეტი ხნის წინ წლიანი
 ,   ,    ,   დამოკიდებულების შემდეგ მის გარეშე როგორც მე ვიყავი ისედაც მკვდარი

…” ვიქნებოდი ფილ
”          -მე ყველა ტკივილგამაყუჩებელ წამალს ვწყვეტ და ახლა შემიძლია ვიმუშაო

,       !” ვისურვებდი რომ უფრო მეტ ადამიანს ენდობოდეს ბუნების ძალა სარჩელი

, ძილი უძილობა

”   ,   ,     რაც შეეხება უძილობას არაფერია უკეთესი ვიდრე სწორად გამომუშავებული ზეთი
 ,    .    კარგი ინდიკატორისგან რათა ადამიანს მისცეს ძილი ჩემი თავის დაზიანების შედეგებმა

 ,     ,    ,დამტოვა ის რაც საუკეთესოდ შეიძლება შეფასდეს როგორც ტუნინგის ჩანგალი
   .         რომელიც გაგიჟდა ჩემს თავში ამ ხმამაღალმა ხმამ შეუძლებელი გამხადა ძილი და მე

   .     ვერ მოვასწარი საჭირო დანარჩენი სამედიცინო სისტემამ მომცა მრავალი
   ,    .განსხვავებული მედიკამენტი ამ მდგომარეობისთვის მაგრამ არაფერი გამოვიდა
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        , ხშირად მე ვტოვებდი საშინელ გვერდით ეფექტებს ამ წამლების გამოყენებისაგან რამაც
     ,   .უფრო მეტი დისტრესი მომაყენა ვიდრე მდგომარეობას რომელსაც მე განვიცდი

,         აღმოვაჩინე რომ მხოლოდ კანაფის მოწევა საშუალებას მაძლევდა დავისვენო იმაზე
   ,     . ,  მეტი ვიდრე ნებისმიერი აბი რომელიც სამედიცინო სისტემამ მომცა შემდეგ როდესაც

   ,         კანაფის ზეთის მიღება დავიწყე კიდევ უფრო შვება მივიღე და ჩემთვის უჩვეულო არ
    .იყო რვადან თორმეტსაათიანი უწყვეტი ძილი

   ,      ,წლების განმავლობაში ზეთის მიღებამდე მე უფრო დაღლილი ვდგებოდი ვიდრე მაშინ
       .   როცა დასაძინებლად ვიყავი და ღამით ძალიან ცოტა ვისვენებდი შემდეგ უეცრად ზეთის

        .მიღების შემდეგ დავიწყე დილით გაღვიძება კარგად დასვენებული და განახლებული
   ,        ბევრი ჩვენგანი ასაკოვანი ხდება ჩვენ ვიწყებთ ძილის პრობლემებს და ამან შეიძლება

        .ძალიან მავნე გავლენა მოახდინოს ჩვენს საერთო ჯანმრთელობასა და კეთილდღეობაზე
    ,      ექიმებს შეუძლიათ მოგცეთ საძილე აბები მაგრამ თუ თქვენ ნამდვილად იცოდით

  ,   ,      .რისგან მზადდებოდა ისინი მე ეჭვი მეპარება რომ თქვენ ის გინდათ თქვენს სხეულში
     ,   ,   ,    კარგი ღამის ძილი არ არის ის რაც სასიამოვნოა ეს აუცილებელია თუ გინდა იყო

     ,    ,   აქტიური და ჯანმრთელი და არაფერია უკეთესი ვიდრე კანაფის ზეთი რომ შენს
   .  ”   ,  :   სხეულს მისცეს დანარჩენი საჭიროება რიკ სიმპსონი კანაფი ყველაზე სამკურნალო

მცენარე
” :  ,        ...      !აარინი მე ვფიქრობ რომ მე ძალიან დიდი ნაწილი ვჭამე მაგრამ ეს არ არის ცუდი

   .ალბათ მხოლოდ ძილის დროა
-   , ? JBძილი როგორ იყო არინ

: !   !  ,     აარენი მშვენიერია მე მაინც ვისვენებ მე ვხვდები რომ ეს უკვე მეხმარება დეპრესიისა
  .  , .და შფოთვის დროს ზეთი მაცინებს ლოლ
    ,        მე მყავდა სხვა პაციენტი აქ რომელსაც ვაჩვენებდი ზეთის დამზადებას და მასაც აქვს

.  .  .შფოთვა ისიც იცინოდა Მაგარი იყო
    4  -    2   ,   მე ვჭამ ბრინჯის მოცულობას ჯერ დღეში ბოლო დღის განმავლობაში და მე

       . ”იშვიათად მომიწია წამლის ინჰალაცია და მინიმალური ტკივილი მაქვს
-       ,  ?  ასე უნდა გამოიყურებოდეს სერიოზული დაავადების მკურნალობა არა პაციენტი

,  ,       სძინავს იღვიძებს განახლებული იცინის ბევრს საკუთარ თავზე და მთელი სიტუაციის
,    ,      სისულელეზე არ განიცდის სტრესს შფოთვას ან ქიმიური მედიკამენტების გვერდით

  . .       . ” JBეფექტებს და ა შ მე პირადად რა თქმა უნდა ძალიან მომეწონება
”              მე ვარ კანაფის ზეთზე რამდენიმე პირობით და მე არასოდეს მიძინია ასე კარგად და არც

   ...      JB  ,   თავს კარგად ვგრძნობ მადლობა რიკ სიმპსონს და იმისთვის რომ გაგზავნეთ
,      ,  შეტყობინება რომ ეს მცენარე საოცრებებს აკეთებს ყველაფრისთვის რაც წარმოსადგენია

!!       !!    ,  უბრალოდ გააკეთეთ ეს და თავად დარწმუნდით ეს არის ერთადერთი გზა რომ გახდე
 ,  !! ” ნამდვილი მორწმუნე დამიჯერე ვალ

-  ,  .  ,       ,მადლობა ვალ მართალია არაფერი ემთხვევა პირად გამოცდილებას იმის შესახებ
   .    ,    რისი გაკეთება შეუძლია ზეთს ერთხელ რომ სცადოთ მაგალითად დამწვრობაზე ან

       ,    კოღოს ნაკბენზე და ქავილი და ტკივილი წამში გაქრება ყველას შეუძლია გითხრათ რაც
           უნდათ და თქვენ გეცოდინებათ რომ მათ შეუძლიათ გითხრათ რაც უნდათ მაგრამ ზეთი

    .      მაინც იქნება საუკეთესო წამალი არსებობს თქვენ გინდათ გქონდეთ მისი თაიგული
,     .სახლში იმ შემთხვევაში თუ რამე მოხდა

      ,   , თქვენ არ გჭირდებათ ენდოთ ჩვენს ნათქვამ სიტყვას უბრალოდ გააკეთეთ ზეთი იპოვეთ
 ,   ,   ,    ვინმე დამწვრობით კანის კიბოთი დიაბეტური წყლულით შემდეგ გამოიყენეთ იგი

    .  ,    ადგილობრივად და უყურეთ რა ხდება შემდეგ დაიმახსოვრე რომ იგივე მოხდება შენს
,       ,    . JBსხეულში როდესაც ზეთს მიიღებ და ეს არის ის რაც ნამდვილად უნდა იცოდე
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”       ...     ზოგი ადამიანი უბრალოდ იგნორირებულია და ეშინია რიკ სიმპსონის გამო მე
   ,   ,    60  თვითონ შემეძლო ტკივილის შემსუბუქება მე ვგულისხმობ რომ ვიღებდი მგ

 3    3      .  8    ოქსიკონტინს დილით და ძილის წინ და ვსვამდი მათ წელზე მეტი ხნის
 ...   !განმავლობაში ეს იყო საცოდავი

       1 -    1 ! ახლა ზეთის დაწყებიდან მე ვიღებ მხოლოდ დილით ს და საღამოს საათს ისაუბრეთ
     !   ,     სასწაულზე მაინც ასე ვხედავ მე მას ექიმებმა მითხრეს რომ მე ვერასდროს შევძლებ
    .  ,   "  "   ჩამოსვლას ან მათი მიღების შეწყვეტას ბიჭო გააკეთა რიკ სიმპსონმა და მე
,    .დავამტკიცე რომ ჩემი ექიმები ცდებიან

       ,     მე ამას ვაკეთებ და იმაზე უკეთ ვგრძნობ თავს ვიდრე იმ დაწყევლილი შხამიანი აბების
!  ,    OxyContin–    ,  მიღებას მიუხედავად იმისა რომ მე ვიყავი ის ასეთი მაღალი დოზით მე მაინც

 , ,      ...ვგრძნობდი ტკივილს ყოველდღიურად არ მძინებია და არ ვჭამდი
   ,      !     დღეს მე უმტკივნეულოდ ვარ ნორმალურად მეძინება და მეტს ვჭამ და მე არ ვწყვეტ

    , ,    სწრაფვას ამ აბიდან თავის დაღწევისთვის ვიმედოვნებ რომ ერთი თვის განმავლობაში
    !  ! ”ზეთზე ყოფნისას მე მთლიანად გამოვდივარ წარმატებებს გისურვებ ნენსი

        მე რეალურად მაქვს შიზოფრენია და სამედიცინო კანაფს ვიყენებ ჩემს
   ,   მდგომარეობასთან დაკავშირებული გვერდითი ეფექტებისთვის როგორიცაა შფოთვა და

.   ,         უძილობა წამალი მუშაობს მას შემდეგ რაც მე უფრო ხშირად დავიწყე მედიცინის
 ,    .საშუალება დამეძინა რაც ადრე არ შემეძლო

     .    ბევრი ჩემი სიმპტომი გამოჩნდება ძილის არარსებობისას არასოდეს განმიცდია ხმები
 , ,      ... ”კანაფზე ყოფნისას ვგრძნობ რომ ის რეალურად დამიცავს მათგან ჟოზე

-  ,  ,       .ვეთანხმები ჟოზე ძილის ნაკლებობა მრავალი ფსიქიკური მდგომარეობის მიზეზია
 ,      ,    სავსებით ლოგიკურად როდესაც ადამიანს არ აქვს საკმარისი ძილი ის არ გრძნობს თავს

 ,         .ისე კარგად როგორც ზეთის ჭამის შემდეგ ათი საათიანი გამაგრილებელი ძილის შემდეგ
JB

”   ,  .       .რაც უფრო დამამშვიდებელია მით უკეთესი მას ვიყენებ ღამით ძილის წინ და მუშაობს
   8   .     .  80% ახლა პირდაპირ გარეთ საათი მეძინება დასვენება ჩემთვის საუკეთესო იყო და
    ,   ,   .  0.01მეტი ძალა სჭირდება ცოტა ხანს რომ შეეგუო მას მაგრამ მიხვალ იქამდე დაიწყეთ

    .   0.025  ...  მლ მითითებისამებრ და იმუშავეთ იქიდან მე შევეცადე დაწყება შემდეგ ჯერზე
  0.01  .  0.025     10   .  მე მხოლოდ მლ მლ დივანზე დამაწვინა საათის განმავლობაში იყავით

,     .   ,    ფრთხილად მაგრამ გახსოვდეთ მისი მიღება როგორც ვთქვი ღამის დრო ჩემთვის
 .       .შესაფერისი დროა შეუძლია ფუნქციონირება დღის განმავლობაში და დასვენება ღამით

” ჯონ
”      ( )          მე ვაძლევ ზეთს ჩემს საქმროს ჯეისონს და ის დიდად არ არის მიღებული და ეს მას

  .     .     -ძალიან დაღლილს ხდის მას დღის უმეტეს ნაწილს სძინავს მე ვაპირებ მას ერთი ორი
 ,        ...     დღით მოშორებას რომ ვნახო რა ცვლილებები მოაქვს მას მაშინ იქნებ მისცეს მას

 1/2    (     ,   ცოტაოდენი მარცვლეულის ბრინჯი ყოველ შემთხვევაში ეს იყო ის რაც ჩვენ
)      . ” წავიკითხეთ შესაძლოა ჩვენ მას სწრაფად შევუდექით მას ჯეისონ

-  ,       ,   ჯეისონ ძილიანობის შეგრძნება ნორმალურია და შენ გინდა რომ პაციენტმა
 .      ,მაქსიმალურად დაიძინოს დამამშვიდებელი ეფექტი იკლებს რამდენიმე კვირაში

    , .  , JBმაგრამ ეს არ არის არასასურველი პირიქით საუკეთესო სურვილებით
:    ,    ,  კითხვა დღეს გააკეთე რამოდენიმე კაცი რომელსაც თეთრი ხალათები ამბობენ რომ მას

        . ,  ორი კვირა აქვს სიცოცხლე და მეტი არაფერი შეუძლიათ მისთვის ვიმედოვნებ რომ მალე
   .       ყველასთვის კარგი ამბავი იქნება ცდილობს ასევე აიძულოს მას შეწყვიტოს მოწევა და

        .   შეცვალოს დიეტა და მეტი მისცეს იმუნურ სისტემას ბრძოლის შანსი გმადლობთ რიკ და
. .      .ჯ ი ბ თქვენი ცოდნისთვის და ნამდვილი განკურნებისათვის
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_  ,   ,       .  ,   დეივ დაე მოწიოს არანაირი მნიშვნელობა არ აქვს ზეთს შეჭამს ასევე ის ბევრს
 ,      .აპირებს ძილს ასე რომ მაინც ასე ბევრს მოწევს

    ,     ,  რაც შეეხება დიეტის შეცვლას ახლა მან უნდა შეცვალოს იგი გონივრულად მაგრამ არა
,      .     ,   მკვეთრად დაე ჭამოს ის რასაც გრძნობს სულაც არ არის ძეხვი არამედ რაღაც

,     pH,       გონივრული გაზარდეთ მისი სხეულის მიეცით მას ჭამოს თესლი ორი ვაშლისგან
.     ,      ყოველდღე ყველაზე მნიშვნელოვანი ის არის რომ რაც შეიძლება სწრაფად მიიღოთ

    .     .    ,მასში რაც შეიძლება მეტი ზეთი ჯერ კიდევ არის შანსი შეუთავსეთ ზეთის ჭამა
,       .  სანთლები აორთქლება და აქტუალური გამოყენება საუკეთესო შედეგისთვის მაშინაც

,      ,      კი თუ ის ამას არ მიაღწევს ის იცხოვრებს ცხოვრების მაქსიმალურ ხარისხამდე
     .  ,   ბოლომდე და ეს ასევე ძალიან მნიშვნელოვანია დარწმუნებული ვარ ორ კვირაზე მეტი

,   .       იქნება მაგრამ ვნახოთ ექიმები ყოველთვის არ არიან მართლები თავიანთი
,    .  , JBპროგნოზებით როდესაც ზეთი შემოდის თამაშში საუკეთესო სურვილებით

”      .   ,   მე მძინარე და ჩვეულებრივზე მეტხანს მძინავს როდესაც ვდგები თავს ძალიან
   ,  . ” დავისვენებ და არ ვბრაზდები როგორც მოწევისას ტერი

”     ,    .   მე კარგად მეძინება და ვოცნებობ მაგრამ ღიმილით ვიღვიძებ რამდენიმე საათი
       .    .  სჭირდება მის მოსვლას და შემდეგ ეს გრძელდება დიდხანს ვიყენებ ყოველ ღამე ის
    . ” ართრიტის ტკივილს მიხსნის და მეძინება კეტრინ

”      .     ,   მე მაქვს კიბო და ძილის აპნოე არა მხოლოდ საოცარი ძილი მაქვს არ ვიღვიძებ ცხელი
.   . ” ციმციმისგან ეს არის კურთხევა სტეფანი

”  ,    !” მე ვგრძნობ რომ ბედნიერად მკვდარი ხარ მალ
”        .    -   ჩემი გონება ამის გარეშე ჰგავს ნიუ იორკის საცობს მასთან ერთად აადვილებს მას

  ,     . ” ზენის ბაღის მდგომარეობაში სანამ ის ნორმალურ დონეზე ფუნქციონირებს ანდრის
”  20     ,  RSO      მე წელია მაქვს ძილის დარღვევა ზეთი დამეხმარა პირველად მეძინა და

   ! ! ” გაღვიძებისთანავე ტკივილის გარეშე ვარ კაი ბონი
”    ,        მე მაქვს თიაქარი დისკი რომელიც აჭიანურებს ჩემს საჯდომის ნერვს და იწვევს ძლიერ

     .    3  ტკივილს ქვედა უკნიდან მარცხენა ფეხიდან თითებამდე მე ვიღებდი იბუპროფენს
    ,      .ყოველ ოთხ საათში მხოლოდ ისე რომ შემეძლოს საწოლიდან წამოდგომა და სიარული
          .   ზეთის მიღება დავიწყე თითქმის ორი კვირის წინ ტკივილისა და ანთების გამო მე არ

 ,     ,   ,   მჭირდება იბუპროფენი მე მძინავს იმაზე კარგად ვიდრე ოდესმე ჩემმა კოლეგებმა
       .  გააკეთეს კომენტარი ჩემს უკეთეს განწყობაზე და საერთო ბედნიერებაზე ᲗᲐᲕᲡ ᲙᲐᲠᲒᲐᲓ
!" ᲕᲒᲠᲫᲜᲝᲑ ჯენიფერ

 14   14      .   უკვე კვირაა რაც წლის ორმოს ზეთს ვაძლევ კიბოს გამო ის ხანდახან სულელურად
   ,       ,   ხვდება და მთვრალი ხდება როდესაც მე მას ძალიან ბევრს ვაძლევ მაგრამ როდესაც

 ,   .სისუსტე გადის მას ლეკვივით სძინავს
     ,    . მან უარი თქვა ვეტერინარული მედიცინის მიღებაზე ამიტომ ჩვენ მივიღეთ ზეთი ჯერ

,      .      ადრეა მაგრამ მე ვაფიქსირებ მის პროგრესს მას დაახლოებით ერთი კვირა დასჭირდა
    .    ,   ზეთთან შეგუებისთვის და მადის გასაძლიერებლად მე ეჭვიანი ვარ რადგან ჩვენ

       ,   შეგვიძლია ამ ეტაპზე მხოლოდ ზეთის მიცემა მისი სიყვარულისთვის ყველას ლამაზი
! ”ისტორიები

”     (     ),მე მაქვს სოციალური ფობია უკეთესად უწოდებენ სოციალურ შფოთვის აშლილობას
  .   ,     ,  დეპრესია და უძილობა არასოდეს მიმიღია ზეთი რადგან მე ვერ ვპოულობ აქ სადაც მე
,         ...    ვცხოვრობ ასევე არ შემიძლია მისი დამუშავება და მოპოვება მაგრამ მე ათჯერ

,     ,     ,   ვეწეოდი რასაც ვგრძნობდი ის იყო რომ პირველად ახლა მეძინა როცა დაღლილობას
,    "  -   ",  ვგრძნობდი მქონდა ჩემი მთელი ცხოვრება არა დეპრესიული თვე არასოდეს
    (  )    მიგრძვნია თავი ასე ბედნიერად დეპრესიის გარეშე და მთელი ამ

      (სიცოცხლისუნარიანობით თუნდაც ყველაზე ძლიერი წამლების მიღება რაც
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   )  )  ,    ჯანმრთელობის სხვა პრობლემებამდე მიგვიყვანს ასევე ჩემი სოციალური შფოთვა
( )       " "  ,    1ფობია ძალიან შემცირდა და მე არ მჭირდება მაღალი იმის განცდა რომ თუ მოწევდა

  2          ,ან თუნდაც დღით ადრე უნდა გამოვსულიყავი და სხვა ადამიანებთან მესაუბრა
   (     ),   დარჩით საჯარო ადგილას რასაც ეს აშლილობა შეუძლებელს ხდის ახლა მე შემიძლია

 ,     ,   "  ",ამის გაკეთება თავს ისევ ცოცხლად ვგრძნობდი როგორც ჩვეულებრივ ადამიანს
    .    ,   ,  არცერთმა წამალმა არ გააკეთა ეს პრობლემა ის არის კანონების გამო ბალახის

,       ,უპირატესობა პლუს სოციალური წინასწარგანწყობა და მცენარის შესახებ იგნორირება
   ,     " ",      მე ვეღარც ვეწევი მას არ მინდა ვიყო მაღლა უბრალოდ მინდა ვიცხოვრო ისევ იმ

  ,    ,   სიცოცხლის შეზღუდვის გარეშე ბევრი ანონიმურია ადამიანები რომლებიც ჩემსავით
         ,   ცხოვრობენ რაიმე სახის ფობიით და სხვა დარღვევებით და მე ვფიქრობ რომ ზეთი

  . ” შეიძლება იყოს გამოსავალი პაბლო
”      JB-  ,   ,   თქვენ შეგიძლიათ ჰკითხოთ რიკს და ს ჩვენ აღმოვაჩინეთ რომ პროდუქტის

,    20-30%  sativa,   -   გამოყენება რომელიც არის არის ერთ ერთი საუკეთესო კომბინაცია
  .” შფოთვასთან დაკავშირებული საკითხებისთვის ბრიუსტერი

-    indica    20%THC  , ჩვენ გვიყვარს მუშაობა დომინანტური სატივა ჯვრებით ან მეტი ზუსტად
  .        ამ მიზეზების გამო საუკეთესო ზეთების ეფექტები არის უაღრესად ძლიერი და

,       .  დამამშვიდებელი მაგრამ ეიფორიული და კიდევ უკეთესი აფროდიზიაკი როდესაც
    ,    ,პაციენტს აძლევთ მედიკამენტს ასეთი ეფექტებით შეგიძლიათ დარწმუნებული იყოთ

    .  ?   ,  რომ ისინი სიამოვნებით მიიღებენ მას ვინ არ თქვენ გძინავთ კარგად იღვიძებთ კარგად
,       .   დასვენებული ეიფორიული და სავსე ვიღაცის ბედნიერების სურვილით ვის არ

 ? JBმოეწონება ეს
”   RSO–      ,    მე ვაფასებ ს ყოველდღიურად სწავლას და იმას რაც მან გააკეთა

/ .     ,   , ადამიანებისთვის ცხოველებისთვის თუ ეს ზეთი აკეთებს იმას რასაც ისინი ამბობენ ის
    -    .      უნდა დაიხუროს უმაღლესი მთიდან არ იყოს ჩუმად მე არ მქონია ამის პირადი

,  ,    ,   ,გამოცდილება მაგრამ აუცილებლად თუ მე ან ვინმე ვინც მაინტერესებდა აღმოვაჩინეთ
 .რომ გვჭირდება

,     .     , ამასობაში რაც შეიძლება მეტი პოსტი წავიკითხე მე ჯერ არ წამიკითხავს პოსტი სადაც
: "    -   ,  , ".ნათქვამია მადლობა რიკ სიმპსონ მე მთლიანად ჩაქოლეს მაგარი იყო მეგობარო

-  ,  ,  ,   ,მადლობა მხარდაჭერისთვის დები ნოლან დარწმუნებული ვარ თქვენ დაწერთ პოსტს
     .   ,   რომელიც ზუსტად ამას იტყვის ძალიან მალე შეგრძნება სხეულში როდესაც თქვენ

  RSO–     ,     იღებთ სწორ ს სწორ დოზას მათთვის შეიძლება შეფასდეს მხოლოდ როგორც
„  “.    .     .     -ძალიან მაგარი ან ძალიან მაგარი ან იქნებ საოცრად მაგარია ეს არის ერთ ერთი

  ,    ,    ყველაზე სასიამოვნო გრძნობა რომელიც შეიძლება განიცადო ეს არის ძალიან
,   .ბუნებრივი დამამშვიდებელი და დამამშვიდებელი

  ,      ,  როგორც ჩვენ ვამბობთ საუკეთესო ზეთებს აქვთ ძალიან დამამშვიდებელი მაგრამ
 ,   .        ეიფორიული ეფექტი როდესაც მიიღება ასე რომ კარგად გძინავს და შემდეგ იღვიძებ

 .        ,  ხუჭუჭავით ბავშვივით და როდესაც კარგად გძინავს და იღვიძებს ხარხარი უფრო
,     ,  ,     სავარაუდოა რომ თავი კარგად და დაისვენო ვიდრე მაშინ როცა არ გძინავს კარგად და

  .        ,   არ იღვიძებ სიცილით და როდესაც თავს კარგად გრძნობ და ისვენებ შენი სხეული
    .    ,ლოგიკურად განიკურნება და უკეთესად გამოდგება არ არსებობს სარაკეტო მეცნიერება

   . JBროგორც ყოველთვის კანაფის წამლით
”  ,      მიუხედავად იმისა რომ ენდოკანაბინოიდური სისტემა გავლენას ახდენს

   (    ),  მრავალფეროვან ბიოლოგიურ პროცესებზე როგორიცაა მადა და ძილი ექსპერტებს
,       .მიაჩნიათ რომ მისი საერთო ფუნქცია არის ჰომეოსტაზის რეგულირება

        ჰომეოსტაზი არის ძირითადი ელემენტი ყველა ცოცხალი არსების ბიოლოგიაში და
  ,     საუკეთესოდ არის აღწერილი როგორც სტაბილური შინაგანი პირობების შენარჩუნების

,    .     უნარი რაც აუცილებელია გადარჩენისთვის დაავადება უბრალოდ არის ჰომეოსტაზის
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    ,   მიღწევაში წარუმატებლობის ზოგიერთი ასპექტის შედეგი რაც ენდოკანაბინოიდულ
     . ”სისტემას უნიკალურ სამიზნეს გახდის სამედიცინო გამოყენებისთვის

-    ,   .  . JBსხვა სიტყვებით რომ ვთქვათ ეს ყველაფერი ბალანსზეა Ახალი არაფერია

,  გლაუკომა მხედველობის აღდგენა

”        გლაუკომა და მისი ეფექტები შეიძლება ადვილად კონტროლდებოდეს უმეტეს
,        შემთხვევაში რადგან კანაფის მრავალი სახეობა ეფექტურია თვალის წნევის მკვეთრად

.     ,    შესამცირებლად არ არის იშვიათი შემთხვევა როდესაც გლაუკომით დაავადებული
,     ,     .ადამიანი რომელიც იყენებს კანაფის ზეთს ხედვის არსებით გაუმჯობესებას ხედავს

    ,     ბევრ პაციენტს უწევს სათვალეების გამოცვლა რადგან მათი ძველი დანიშნულების
   .ლინზები ახლა ძალიან ძლიერია

 ,    ,        ,როგორ ფიქრობთ აზრი აქვს იმას რომ თვალის ექიმები არც კი ახსენებენ კანაფს
 ,     1800 -   ?მიუხედავად იმისა რომ მისი ეფექტურობა ცნობილია იანი წლებიდან მაინც

  ,  ,      ისევ და ისევ კანაფის ზეთი რომელიც დამზადებულია სწორი შტამებისგან არის ძალიან
         ეფექტური მკურნალობა გლაუკომისთვის და მე არაფერი ვიცი უკეთესი ან უსაფრთხო

  .        თვალის წნევის შესამცირებლად კანაფის გავლენა თვალის წნევაზე უკვე დიდი ხანია
,        ცნობილია მაგრამ სამედიცინო სისტემა ცდილობს თავიდან აიცილოს კანაფის

    . ,  ,  გლაუკომის გამოყენების შესახებ განხილვაც კი სამწუხაროდ როგორც ჩანს დღეს ბევრი
    ,   .     ,  ექიმი ბევრად უფრო ფულს ეხება ვიდრე განკურნებას მე არ შემიძლია ავხსნა თუ

        ,   როგორ შეიძლება თვალის ექიმი იჯდეს იქ და უყუროს პაციენტს რომელიც ნელნელა
         ბრმავდება და არ უთხრას პაციენტს რა შეუძლია გააკეთოს კანაფმა მათი

.   ,  ,    მდგომარეობისთვის ძალიან ხშირად საბოლოოდ პაციენტები მთლიანად კარგავენ
,      .   მხედველობას რადგან ბრმად ენდობოდნენ ექიმების რჩევებს ბევრი თვალის

   ,      . , ექიმისთვის ბევრს არ ნიშნავს რომ პაციენტმა დაკარგოს სწორი ხედვის უნარი მაინც მე
,    ,       ,ვფიქრობ რომ რასაც ისინი აკეთებენ სამარცხვინოა და მე ძალიან ვწუხვარ მათ მიმართ

        “.   ,  :ვისაც სიხარბის გარდა სხვა მიზეზის გამო წართმეული აქვთ რიკ სიმპსონი კანაფი
  ყველაზე სამკურნალო მცენარე

”      "    "   .  მე მხოლოდ რამდენიმე ღამის წინ გავაკეთე კანაფის ზეთის პარტია და კარაქი მე
     ,     ტვინის სიმსივნის მქონე პაციენტს ვაძლევ ზეთს ზეთის მიღებამდე იგი თითქმის ბრმა

,           .იყო ზეთის მიღების ერთი თვის შემდეგ მისი მხედველობა თითქმის სრულად აღდგა
     .     თქვენ არ მიიღებთ იგივე შედეგს კარაქიდან თქვენ იღებთ სამკურნალო შედეგებს

,          კარაქიდან მაგრამ ზეთი არის მედიცინის უფრო კონცენტრირებული ფორმა და ის
  ,   . ”მუშაობს თითქმის ყველაფერზე ნივთები უბრალოდ გასაოცარია დიონი

”      .    ზეპირად აღებული არის დედის მხედველობის აღდგენა ის ლეგალურად ბრმაა
 .         მარცხენა თვალში დაზიანებამ იგი დატოვა ლინზის გარეშე და რამდენიმე ოპერაციამ მას

 .    RSO-    გლაუკომა დაუტოვა ის უკვე წელიწადნახევარია შია და ყოველდღიურად იყენებს
.       ,  მას მან არასოდეს შენიშნა რამდენად მხედველობა უბრუნდებოდა მანამ სანამ თვალის

  .  40    ,    , მაკიაჟს არ გაიკეთებდა ის წელია ბრმაა ამ თვალში ამიტომ მან თავად გაწვრთნა თუ
     .     ,როგორ გამოიყენოს თვალის მაკიაჟი დახუჭული თვალებით ეს იყო ერთადერთი გზა

           ,  რომ მას შეეძლო მისი კარგი თვალის დახუჭვა იყო მისი კარგი თვალის დახუჭვა რის
    . ,     ,  გამოც იგი სრულიად ბრმა იყო ბოლოს როდესაც მან დახუჭა კარგი თვალი მან დაიწყო

      .    რეალურად დანახვა და ფოკუსირება მისი ბრმა თვალიდან ის მხოლოდ შემთხვევით
 ,           იკეთებს მაკიაჟს ასე რომ ზუსტად არ არის დარწმუნებული რამდენი ხანი იყო სანამ მისი

 ,    ,      მხედველობა ბრუნდებოდა მაგრამ მას შემდეგ რაც ერთ წელზე მეტი ხნის
  ,    ,  .  განმავლობაში ზეთზე იყო მას უკვე შეუძლია სურათების ფერების გარჩევა და კიდევ
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  კითხულობს რაღაცეებს   !      მისი ცუდი თვალიდან მე ხელში ლეის ჩიფსის ტომარა მეჭირა
      .  ,   და მაგიდის გადაღმა მას შეეძლო ლისების კითხვა ის ფიქრობს რომ ახალი ობიექტივი

 ,     .     რომ ჰქონდეს მისი მხედველობა სრულად აღდგება ახალი ობიექტივის მისაღებად ის
    -    ,    უნდა შევიდეს ორგანოს დონორთა სიაში არ ვარ დარწმუნებული რომ მისი დაზღვევა

    -      -  დაფარავს მსგავს რამეს ამ დროისთვის ამ ზეთმა მას სასწაული მიანიჭა სასწაულის
,     . !  ,  ,   ხილვა სადაც ოდესღაც მხოლოდ სიბნელე იყო ასე რომ მე ვიტყოდი რომ წვეთები არ

 -    !  ,    არის საჭირო მხოლოდ სტაბილური მარაგი ახლა დაიწყეთ თქვენი სამკურნალო
 !  ,       !  ”  მცენარეების დარგვა ოჰ მას არანაირი მტკიცებულება არ აქვს გლაუკომა ლინდსი

        -   ახალი ობიექტივის მისაღებად ის უნდა შევიდეს ორგანოს დონორთა სიაში არ ვარ
,        -  დარწმუნებული რომ მისი დაზღვევა დაფარავს მსგავს რამეს ამ დროისთვის ამ ზეთმა

  -  ,     . ! მას სასწაული მიანიჭა სასწაულის ხილვა სადაც ოდესღაც მხოლოდ სიბნელე იყო ასე
,   ,      -    !  ,რომ მე ვიტყოდი რომ წვეთები არ არის საჭირო მხოლოდ სტაბილური მარაგი ახლა

    ! ,    დაიწყეთ თქვენი სამკურნალო მცენარეების დარგვა ოჰ მას არანაირი მტკიცებულება არ
 !  ”         აქვს გლაუკომა ლინდსი ახალი ობიექტივის მისაღებად ის უნდა შევიდეს ორგანოს

 -   ,       დონორთა სიაში დარწმუნებული არ ვარ რომ მისი დაზღვევა დაფარავს მსგავს რამეს ამ
-      -    ,   დროისთვის ამ ზეთმა მას სასწაული მიანიჭა სასწაულის ხილვა იქ სადაც ოდესღაც

  . !  ,  ,     - მხოლოდ სიბნელე იყო ასე რომ მე ვიტყოდი რომ წვეთები არ არის საჭირო მხოლოდ
 ! ,     ! , სტაბილური მარაგი ახლა დაიწყეთ თქვენი სამკურნალო მცენარეების დარგვა ოჰ მას

    ! ” არანაირი მტკიცებულება არ აქვს გლაუკომა ლინდსი

      იშვიათი ან არც თუ ისე გავრცელებული
  დაავადებები და დაავადებები

:   / . .,      -  კითხვა გამარჯობა რიკ ჯ ბ გსმენიათ ოდესმე იშვიათი დაავადების პორფირიის
?  ,   RSO–     ?შესახებ თუ ასეა ვინმეს მკურნალობდით ითდა რა იყო შედეგები

A. ,   .   ,      ,  არა მე არ მაქვს ვიმსჯელებთ იმის შესახებ რაც მე წავიკითხე ამის შესახებ მე ვერ
 ,          ვხედავ მიზეზს რის გამოც ზეთი არ უნდა დაეხმაროს მის განკურნებას ან კონტროლის

 .           ქვეშ მოყვანას ეს ნამდვილად დაეხმარება ამ იშვიათი და რა თქმა უნდა ძალიან
  .უსიამოვნო მდგომარეობის სიმპტომებს

     ,     მე ვიცავდი ჩვენს საიტზე არსებულ პროტოკოლს ვჭამდი ზეთს და ვიყენებდი
 (      ).    სანთლებში ამ გზით ის წავა პირდაპირ სისხლში მე გამოვიყენებ ზეთს ადგილობრივად

    /   (  ნაყენში ან ხსნარში კანის მდგომარეობის მანიფესტაციების დროს ის წაიღებს
    ).ყოველგვარ ქავილს და სხვა დისკომფორტს

       60  ,    ,ორი ან სამი თვის განმავლობაში ვჭამდი მინიმუმ გრამს არ ვიყენებ ქიმიკატებს
    .   60      უბრალოდ ვიცავ რიკ სიმპსონის მითითებებს თუ გ არ განკურნავს ან არ

,     120  .       გააკონტროლებს მე ვჭამ კიდევ გრ და თუ ეს არ მოიტანს დამაკმაყოფილებელ
,       ,       შედეგებს მაშინ მე უბრალოდ დავიწყებ ზეთს ჩემში ერთი ორი სამ გრამს დღეში ან

  ,         , კიდევ უფრო მეტს თუ შემეძლო მისი მიღება და მე უბრალოდ ვჭამ იმდენს რამდენიც
     ?      ,შემეძლო რაც შეიძლება სწრაფად რა რატომ რადგან როდესაც ზეთი არ გეხმარებათ

 ,     .  ,   ნაკლებად სავარაუდოა რომ სხვა რამეს ნახავთ ასევე აგრესიულ დაავადებებს
  .  , JBაგრესიულად უნდა მივუდგეთ საუკეთესო სურვილებით

”   JB & RICK !!!      ! კარგი ამბავია დღეს ექიმებთან მივედი ტესტის შედეგების მისაღებად ჩემი
 ,   22      ფარისებრი ჯირკვალი რომელიც წლის განმავლობაში იყო არააქტიური და

,    !      მკურნალობდა ახლა მეტისმეტად აქტიურია მე მხოლოდ ერთი თვის განმავლობაში
   RSS– ,         ვსვამდი სრულ განაკვეთზე ს ასევე ვსვამ ნაყენს პირდაპირ ჩემს ყელში და ასევე

  RSO– !       !ვსვამ ორთქლს ით მე ძალიან ექსტატიკურად ბედნიერი ვარ ამის გამო
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    ,         ის არის მართლაც მაგარი ექიმი რომელიც იყო იქ და მხარი დამიჭირა ამ ყველაფერში და
 ,      RSO OIL- !     ,   კარგად იცის რომ მე ნამდვილად ვიყენებ ს როგორც ექიმი ის არის მას ჯერ

       ,   კიდევ სურს ულტრა ხმის გაკეთება ჩემს ფარისებრ ჯირკვალზე რათა შეამოწმოს
!    ?კვანძები რას ფიქრობთ ულტრა ხმაზე

         , მე ყოველთვის ვაპირებ ამ ზეთს სიამაყით ვიღებ დანარჩენი დღეების განმავლობაში ეს
 ,     !     !  არის სწორი ეს არის მთელი აზრი დანიშნულებისამებრ წამლები არის ბოროტება მე
    ,     ასევე მაქვს ჯანმრთელობის მრავალი პრობლემა რომელსაც ამჟამად ვმკურნალობ ამ

 !       1    შესანიშნავი ზეთით ტვინის ღეროს ჩიარის მალფორმაცია ტიპი ასევე მაქვს მძიმე
    !კარპალური გვირაბი და მრავალი სხვა

  45         , მე ვარ წლის ახალგაზრდა დღეს არ ვგრძნობ ყველა სცემეს და დააზარალებს როგორც
  !   ,      7    მე ვგრძნობ თავს მე ხომ აღვნიშნე რომ მეც მქონდა ტვინის ოპერაცია თვის წინ და მე
       არ გამომიყენებია არანაირი ნარკოტიკი ჩემი ოპერაციის შემდეგ ნარკოტიკებიდან

  !      ,    ღვიძლის უკმარისობის გამო მე ნამდვილად ვარ იმის მტკიცებულება რომ ეს ზეთი
 !   ,      !ღვთისაგან არის ეს არის ის რაც ჩვენ უნდა მივიღოთ როგორც წამალი

 JB        !  მადლობა და რიკს ყველაფრისთვის რასაც აკეთებ ჩემი გულის სიღრმიდან აღარ არის
  ,  !!!!!!!! ” ფარისებრი ჯირკვლის მედიკამენტები დიახ მარგენა

- , .   ,  ,    .გილოცავ მარგენე რაც შეეხება ულტრაბგერას მე ვფიქრობ რომ თქვენ იცით პასუხი
     ,    .რაც უფრო ნაკლებია სკანირება მით უკეთესი მხოლოდ ამის თქმა შემიძლია

    ,       22  მე პირადად არ მივუახლოვდები ვინმეს ვინც არ მეტყვის ზეთის შესახებ წლის
,    ,        ,განმავლობაში მაგრამ თუ ფიქრობთ რომ ამ ადამიანებს ჯერ კიდევ აქვთ სათქმელი
  , ,     მოგერიდებათ მათთან საუბარი კერძოდ თუ თქვენ ნამდვილად დაინტერესებული ხართ

 .  .     ,    მათი სათქმელით მედიცინის შესახებ მაგრამ ეს არის მხოლოდ ის რასაც მე მივცემ მათ
,    ,       ,უფლებას ისაუბრონ მხოლოდ იმ გზით რომ მათ არ შეუძლიათ ზიანი მოგაყენონ ისევე

   ,  „ “,   .როგორც მათ საუბარს ითარგმნა როგორც საჭიროება აირჩიონ გარკვეული აბები
    ,  22    .გისურვებთ საუკეთესოს და მოერიდეთ მათ ვინც წელი გაატარა მცდარი რჩევისთვის

 ,     " ",   .იყავით ბედნიერი რომ თქვენ გადაურჩით მათ მკურნალობას სხვებს არ გაუმართლათ
JB

"       ?" შეიძლება თუ არა კანაფის ზეთი ცოფის სამკურნალოდ აამი
- , ,         აამი დიახ მაგრამ ეს ალბათ მოითხოვს პაციენტის კომაში ჩაყვანას გარკვეული დროის

,     ,   განმავლობაში ზეთის ძალიან მაღალი დოზებით განსაკუთრებით მოწინავე
. JBშემთხვევებში

”    ,     ჩემს მომვლელს ჰყავს პაციენტი რომელსაც ლუპუსისა და ვერცხლისწყლის მოწამვლის
   .  ,      დიაგნოზი აქვს მთელ სხეულში მას შემდეგ რაც დაახლოებით ერთი წელი გავიდა მისი

  ,      ხელნაკეთი ზეთის გამოყენებით ვერცხლისწყლით მოწამვლა მთლიანად გაქრა და
  .      2   ლუპუსი თითქმის გაქრა თმის ფოლიკულებს იღებდნენ ყოველ კვირაში იმის

,          დასადგენად თუ რა და რამდენი შხამია მის სხეულში მისი წარმატების
.    ,    განახლებისთვის მართლაც გასაოცარია ის რისი განკურნებაც შესაძლებელია

.  ,      ! ” ბუნებრივად ღირს ცოტა მაგრამ მაინც ჯანმრთელი და ღირს სიცოცხლე ჯესი
”     ,   ,მე დამიდგინდა პირველადი მიელოიდური ფიბროზი მივიღე მედიკამენტები

 ,        რომლებიც მეხმარებოდა მაგრამ არ დაკმაყოფილდა ტკივილის მომატების და მადის
    ,    ,არარსებობის და სისხლის რაოდენობის შემცირების ელენთის ზომის გაზრდის

 .   ,          უძილობის გამო მას შემდეგ რაც ეს წამალი ერთი წლით მივიღე და არ შევიგრძენი
  ,   RSO  ,   1  რაიმე ფუნდამენტური ცვლილება გადავწყვიტე გამომეცადა მხოლოდ თვეა
,    ,  ,   ,ზეთზე ჩემი ტკივილი არ არსებობს მადა დაუბრუნდა სისხლის რაოდენობა მატულობს

 . ” ქვასავით მძინავს აგუაე

152



  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

”        ...   მე ვიყენებ მას ჩემი სამედიცინო ანომალიის სამკურნალოდ ჩემს რეგიონში რამდენიმე
 ,       ...  RSO   ...საავადმყოფო ამბობს რომ ეს არ უნდა იყოს შესაძლებელი მაგრამ არის საოცარი

    VP ,      მე უარვყოფ ჩემს სხეულში შუნტს მაქვს შემაერთებელი ქსოვილის დაავადება და
    ...  4  36   რამოდენიმე სხვა იშვიათი პრობლემები ტვინის ოპერაცია დღის განმავლობაში და

     ...    ,  RSO  მე უარი ვთქვი ნარკოტიკების შევსებაზე მხოლოდ სამედიცინო მარიხუანა და
 ...       ...    სუნთქვა ცხოვრებაში ასე სწრაფად არ განვკურნავვარ თუნდაც როგორც ჩემი

     ,    ლაბორატორიები აჩვენებენ ჩემი სხეული იმდენად დამტვრეულია რომ ჩემი ტკივილი
   ... ”არც ისე ცუდია ქეთი

”   ,    ქვემოთ მოცემულია ჯენტლმენი რომელიც მონაწილეობდა სერიოზულ
 1977 .    ,    ავტოკატასტროფაში წელს მან განიცადა სახის დამბლა ცრემლსადენი მილები არ

,       ,  მუშაობდა მას მოუწია თვალის საპოხი საშუალებების გამოყენება მხედველობის
   .  ,    , ნაწილობრივი დაკარგვა ერთ თვალში გარდა ამისა მას ჰქონდა თავის დაზიანება რამაც

  ,   .   გამოიწვია მეხსიერების პრობლემები მეტყველების პრობლემები ის ხელჯოხით
      .     დადიოდა და მთელი ეს წლები ტკივილში გაატარა ეს არის მისი გაგზავნილი

.  ==  ”    .   შეტყობინებიდან ზეთი მაკეთებს უჯრედულ დონეზე ყველა ნაწიბუროვანი
   !      .   ქსოვილი ჩემს მარჯვნივ გაქრა ახლა მარჯვენა თვალის მოძრაობა მაქვს ღიმილიც კი
,     .      6  შემიძლია ახლა სახეზე დამბლა მიდის ეს ყველაფერი მოხდა ბოლო თვის

.          განმავლობაში ერთხელ სიმსივნის ტკივილის გამო გავზარდე ჩემი დოზა გრამამდე და
11/2       .    გრამი დღეში დოზირებული მთელი დღის განმავლობაში რამდენიმე თვის წინ

   ,      .ტელევიზორს ვუყურებდი და მივხვდი რომ ცხვირის მარჯვენა მხარეს ვხედავ
   1977  .   .     .  ”პირველად ვნახე ეს წლიდან დავიწყე ვარჯიში ახლა მაქვს სრული მოძრაობა

  ...   . ” კანაფის ზეთი არა მხოლოდ კიბოსთვის კორი

 - ცხოველები ჩვენებები

”     RSO–   ...       ჩემი ძაღლის სიმსივნე ყურზე ით ვიმუშავე ეს იყო უზარმაზარი და ახლა ის
 !!!!” წავიდა ანდრეა

”    ostersarcoma (  ).      ჩემს ძაღლს აქვს ძვლის კიბო ერთი კვირის წინ მისი ფეხი ამპუტირებული
      .   ,  ,მქონდა და ერთ კვირაში უნდა დაიწყოს ქიმიოთერაპია მისი კიბოთი ჩვეულებრივ

 ,   95%     .ფილტვებზე ვრცელდება ძაღლების იღუპება ფილტვის კიბოთი ერთ წელიწადში
   ,        ,   შენი ძაღლი რომ ყოფილიყო ახლა დაიწყებ ზეთს და მაინც გააკეთებ ქიმიოს თუ არა

   ? ,     ,  70ქიმიო და პირდაპირ ზეთს ადამიანებისთვის თქვენ იწყებთ ბრინჯის მარცვლებით
 ,      ?  ,  კილოგრამი ძაღლით დაიწყებთ ამის მეოთხედით დღეში ორჯერ გმადლობთ რომ

     . ” წაიკითხეთ და მოუთმენლად ველი თქვენს პასუხს ედა
” ,      .  .   ედა ზეთმა გადაარჩინა ჩვენი ძვირფასი ძაღლი სოფო ის კვდებოდა მიეცი შენს ძაღლს

    ...   .    ... ”რაც შეიძლება მალე ზეთი ჩემო მოკლავს მას ლოცვა შენთან ერთად ბრიუსტერი
”          ,მე უბრალოდ მივიღე მართლაც კარგი ამბავი ჩემი მეგობრების ძაღლის შესახებ

   !    ,   რომელიც უბრალოდ უნდა გამეზიარებინა რამდენიმე თვის წინ მის პიტბულს
    ,    .მაქსიმუსს ჰქონდა უკანა ფეხის სიმსივნე რომელიც უკონტროლოდ იზრდებოდა

   ,      3   ვეტერინარმა ჩემს მეგობარს უთხრა რომ მისი ფეხის ამპუტაციისთვის ლარზე მეტი
 ,        უნდა გადაეხადა წინააღმდეგ შემთხვევაში ის გაფართოვდებოდა და ის ერთ

 .     4   .  ,   წელიწადში მოკვდებოდა ეს იყო დაახლოებით თვის წინ მაშინ როდესაც დავინახე
     ,     მისი სტატუსი მისი დაგეგმილი ოპერაციის შესახებ მე მას შეტყობინება გავუგზავნე და

     .   ,    ვთავაზობდი მის ნაცვლად კანაფის ზეთის გამოკვებას იგი ფიქრობდა რომ მან უნდა
        სცადოს ბუნებრივი მკურნალობა სანამ რაიმე რადიკალურ და შეუქცევად მოქმედებას

,  .  (  ) ,   გააკეთებს როგორიცაა ამპუტაცია მისი და მაქსიმუსის საბედნიეროდ მას უკვე ჰქონდა
 ,     .   ,    კანაფის ბარათი რადგან ის კალიფორნიაში ცხოვრობს ასე რომ ის წავიდა კანაფის

   .     1    დისპანსერში და აიღო რამდენიმე მან მას შესთავაზა წვეთი ზეთი დაახლოებით
 ,    .   ,   ,  ბარდის ზომისა დღეში ორჯერ მისი კვებით მაშინვე მან თქვა რომ მან შეამჩნია რომ მას
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       .   ,ნაკლები ტკივილი ჰქონდა და თავს ბევრად კომფორტულად გრძნობდა გარდა ამისა
    .     მისი კვების ჩვევები ნორმალურად დაბრუნდა რამოდენიმე კვირის შემდეგ მას შეეძლო

   ,       კოჭლობის გარეშე სირბილიც კი ამიტომ მან გააუქმა ოპერაცია და დაემორჩილა
 .       ბუნებრივ მკურნალობას ის დღეს სახლში დაბრუნდა ვეტერინარული შემოწმებიდან და

,      .     .გაარკვია რომ მისი სიმსივნე სრულიად გაქრა სიმსივნის კვალი არ დარჩენილა
   ,  ,   .ვეტერინარი მართლაც შოკში იყო როდესაც უთხრა როგორ განკურნა იგი

FYI:    -3 ,    ,     .  ეს არის მე ძაღლი რომელიც მე ვიცი რომელიც გადაარჩინა კანაფის ზეთმა მე
   ,  .     ,ასევე ვიცნობ უამრავ ადამიანს რომლებიც გადარჩნენ თუ თქვენ ჯერ კიდევ ფიქრობთ

    ,      .    რომ კანაფი არ კურნავს კიბოს მაშინ თქვენ ყურადღებას არ აქცევთ მე უკვე წლებია
     ,   ,  ვიცი სიმართლე და არასოდეს მიპოვია ვინმე ცხოველი თუ ადამიანი რომლის კანაფის

   . ” ზეთმა გადარჩენა ვერ შეძლო ლარა
”    T   CLCT-1   !   ზოგიერთი ბავშვის ლიმფომის უჯრედი კიბო გაქრა ჩვენ წავალთ

     CBC–    ვეტერინართან მხოლოდ სამ კვირაში ერთხელ ს ტესტებისთვის კალციუმის დონის
  FNA       გასაზომად და სისხლის წითელი სისხლის თეთრი უჯრედების რაოდენობის

.      ,   მონიტორინგისთვის მას აღარ სჭირდება დადგენილი მედიკამენტები მაგრამ ჩვენ
    ,     შევინარჩუნებთ მას რიკ სიმპსონის ზეთზე რომელიც კიბოს კურნავდა ყოველდღე მისი

 .     .  ”    სიცოცხლის ბოლომდე ჩვენ მადლიერი ოჯახი ვართ ზოგიერთ ბავშვს სასწაული
სჭირდება
”  !      RSO–    ,გასაოცარი ამბავი მე ვაკეთებ და ვიღებ ს ჯანმრთელობის შენარჩუნებისთვის

     .     ,  რადგან ჩემს ოჯახს ჰქონდა ბევრი კიბო დავიწყე მისი მიცემა ძაღლებისთვის რადგან
         ორივე მათგანს აქვს მცირე სიმსივნეები და ჩემს შეტლანდიურ მეცხვარეს აქვს

 ,    .   !  დისკოიდური ლუპუსი ძაღლის მგლურას ფორმა ეს წარმოუდგენელია რამდენიმე
  -     70% -     კვირაში ერთ ერთი ძაღლის სიმსივნე შემცირდა ით და მეორე ძაღლი ლუპუსით

 !     ,  მშვენივრად მუშაობს წლების განმავლობაში პირველად მისი წითელი შეშუპებული და
  !    ,  ,   მტკივნეული ცხვირი განიკურნება მე ვცადე რეცეპტები სტეროიდები დიეტა და

 .  RSO     ,     არაფერი დამეხმარა განკურნავს ჩემი ძაღლის ლუპუსს ვიცი რომ მას შეუძლია
 ! "ადამიანების დახმარებაც ეშლი

”    1/4 -1/3  ,  2-3 - ,   ჩემმა კატამ მიიღო მარცვლეულის ბრინჯი დღეში ჯერ რათა განკურნოს და
     ,   ,განკურნოს თავისი ქრონიკული ანთებითი საშარდე გზები როდესაც სითხეების

        ანტიბიოტიკების და მედიკამენტების მრავალმა რაუნდმა ვერ შეძლო ნედლი დიეტის
.      ,  ,     დაცვა არ განმეორდა რა თქმა უნდა კიბოსთვის თქვენ უფრო მაღალ დოზას

.  ,    ,     გამოიყენებთ საერთოდ ვცდილობ ვიპოვო დოზა რომელიც მათზე მკვეთრად არ
 -    ,    ,მოქმედებს ეს მათ არასოდეს დააზარალებს მაგრამ მფლობელი შეამჩნევს ძილიანობას

,   .   ,   შეუკავებლობას შესაძლოა ცოტა სიმთვრალეს რა თქმა უნდა თქვენ არ გაინტერესებთ
 -         კიბო უბრალოდ იმუშავეთ რაც შეიძლება სწრაფად უფრო მაღალი დოზებით

.თანდათანობით
  " "  -  ,   ,    ეს არის მოვლისთვის მაგალითად ჩემს ძაღლს რომელსაც გლაუკომისგან თვალი

  (   ),     ჰქონდა ამოღებული და მშვენივრად აკეთებს აქვს სხვა თვალის გლაუკომის
 ,           განვითარების რისკი ამიტომ მე მას დღეში ორჯერ მაინც ვსვამ ზეთით და ვიპოვე კარგი

,      . .      . დოზა რომელიც არ იწვევს შეუკავებლობას და ა შ მაგრამ ის მაინც იღებს თავის ზეთს მე
    .   ,    მას უფრო მეტს ვიღებდი ტკივილისთვის მე ნამდვილად ვგრძნობ რომ ზეთი მას უფრო

 ,     მეტად ეხმარებოდა ვიდრე ჩვეულებრივი ტკივილგამაყუჩებლები პოსტოპერაციულ
 -        1-2   პერიოდში პირველ დღეს ან მეორეს მას ჰქონდა დოზა ვეტერინარული ტკივილის

  ,    RSO– ,  სამკურნალო საშუალებების შემდეგ მე წავედი მხოლოდ ში ოპერაციის შემდგომ
           .  დღეს უკვე სურდა ბურთის თამაში კიდევ და იყო და არის ბედნიერი გოგონა ქლოე

 RSO-     -    ,   ფაქტიურად ს იშორებს თითიდან ჩემი კატისგან განსხვავებით რომელიც მას
.  (…)სძულს ᲚᲝᲚ

  ,   RSO     -   მე არ ვთვლი რომ იწვევს ცხოველებში შფოთვას სინათლის მგრძნობელობა
    .შეიძლება შეინიშნოს უფრო მაღალი დოზებით

154



  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

RSO-      -        ,ს ჩემს ფერეტზეც კი ვიყენებდი ის ძალიან მოხუცი იყო და ერთ დღეს გაიღვიძა
    ,   .   RSO–  რომ მოულოდნელად ძალიან სუსტი იყო ალბათ ინსულტი ჰქონდა მე მას ს მცირე

   ,    -   ,   ,დოზებს ვაძლევდი დღის განმავლობაში რომ დაეძინა იმ საღამოს როგორც ჩანს
 -      ,    ,   გაიღვიძა თავი დაუქნია და ისე იქცეოდა როგორც ჩემი ძაღლები როდესაც კანაფს

.         -     ,   ჭამენ მინიმუმ მას არ აწუხებს და არ იტანჯება მე მქონდა ნახევარი იდეა რომ ის
  - ,  ,    კარგად გაიღვიძებდა სამწუხაროდ ის გარდაიცვალა მაგრამ მისი ცხოვრების ხარისხი

   ,    ,  RSO–    ბოლო დღემდე იყო შესანიშნავი ასე რომ მე ვგრძნობ რომ მ მას საუკეთესო დღე
   ,          ,მისცა შესაძლებელია მე ვიცი რომ მას არ აწუხებდა და ძალიან მშვიდად ეძინა და ვიცი

      RSO,       ,რომ ეს არ იყო ძალიან ბევრი რადგან ის დოზირებული იყო დილით და შუადღისას
         ,    შემდეგ არაფერი და მე მას ძალიან გვიან შევამოწმე იმ საღამოს როცა მას უბრალოდ

 -   ,     . ”ეძინა მას შეეძლო გაეღვიძა მაგრამ მას მხოლოდ ძილი სურდა
 -     ,    ,    უიტნი ცხოვრების საუკეთესო ხარისხი ბოლომდე ეს არის ის რაც ასევე ძალიან

,   . , JBმნიშვნელოვანია როდესაც ზეთი ჩართულია მადლობა
”  ,  8   ,  ,  გუშინ ქლოეს ჩემს წლის სტერილიზებულ ქალს ჰილერ ფოქსტერიერს ერთ თვალზე

 .       1    გლაუკომა დაუდგინდა წნევა ძალიან მაღალი იყო მის თვალზე და შესაძლოა
  .      IVსამუდამოდ ბრმა ყოფილიყო ჩვენ ჩავატარეთ გადაუდებელი მკურნალობა

      .  , სითხეებით და მანიტოლით და ის რამდენიმე მედიკამენტზეა ზეწოლა შემცირდა მაგრამ
          .  არა ბევრი და ის ახლა არ სარგებლობს ნახევრად ბრმა ცხოვრებასთან შეგუებით მე

   RSO–  ,        მსურს მისი მკურნალობა ით რადგან ეს წარმოუდგენელი იყო ჩემი და ჩემი
        ,    ტკივილისთვის და მე ნამდვილად მჯერა ზეთის და იმ ისტორიების რასაც ხალხი აქ

,  .         ამბობს წარმოუდგენელია არ მინდა ქლოეს მეორე თვალში გლაუკომა დაემართოს და
      .   ,  მინდა განვკურნო ყველაფერი რაც შემიძლია დაზარალებულ თვალში მე მესმის რომ
        ,   ბევრი შინაური ცხოველი დაეხმარა ზეთს და მე ბედნიერი ვიქნებოდი თუ ქლოეს

        ...შეეძლო აღედგინა მხედველობა ან თუნდაც მხედველობა დაზარალებულ თვალში
   !მადლობა დახმარებისთვის ან რჩევისთვის

- ,    .    , უიტნი უბრალოდ მიეცი მას ზეთი ზოგიერთი ზეთი გლაუკომისთვის უკეთესია ვიდრე
.     ,      სხვები უმარტივესი გზა იმის გასარკვევად რამდენად ეფექტურია ეს არის დოზის
    .    ,     მიღება და დილით თვალების ყურება თუ ისინი სუფთაა მოძებნეთ სხვა შტამი ან

 ,       ,  შტამების კომბინაცია თუ თქვენ გაქვთ ბევრი რამ მათზე გასაწმენდად ეს სავარაუდოდ
    .  , JBკარგი შტამია თვალშიდა წნევის შესამცირებლად საუკეთესო სურვილებით

”  JB!  ,     , მადლობა გუშინ ვიფიქრე რომ ჩვენ წარმოუდგენელ პროგრესს ვაღწევდით თვალი
  (       )  გამჭვირვალე იყო მე მთელი დღის განმავლობაში გოპი გამოვიღე მათგან და მოსწავლე

      ,     არ იყო ბოლომდე გაფართოვებული და მიუხედავად იმისა რომ ეს არ ემთხვეოდა მეორე
 ,    ,     თვალის გონებას მეგონა ის ეხებოდა სინათლეს მაგრამ ამ დილით ისევ მოღრუბლული

.         ...ჩანს შესაძლოა გუშინდელი დღის კაშკაშა შუქზე უკეთესად გამოიყურებოდეს
      ?     რამდენად და რამდენად ხშირად მირჩევთ მის დოზას აქამდე მე ვაკეთებდი ძალიან

   ,   30#    ,   ,მცირე ზომის ბარდის დოზას ის მხოლოდ არის და როგორც ჩანს ეს მასზე მოქმედებს
      ,  ,  ამ ძაღლებს ყოველთვის უყვარდათ ღეროების და ფოთლების ღორების ჭამა მოწევა და

. .    ,   ,   ,   ა შ ზეთითაც და როგორც ჩანს მასზე ოდნავ აისახება თუ ღეროები შეჭამა მაგრამ ეს არ
,  ,     „ “. მაწუხებს მე ვგრძნობ რომ ეს ნიშნავს მის მუშაობას უიტნი

- ,         .    უიტნი მე მას ვაძლევდი რაღაც კარგს დღეში ორჯერ ან სამჯერ რაც უფრო მეტს შეხვალ
    ,  .  ,     -მასში და მით უფრო სწრაფად მით უკეთესი მაშინაც კი მას უნდა დაეძინა ერთი ორი

,  .      . JBდღე ვინ ზრუნავს პატარა კანაფის გამოწვეული კომა ვერაფერს დააზარალებს
”  !    .      .კარგად მეჩვენება დღეს ამას გავაკეთებ ის გუშინ საკმაოდ ზონირებული იყო

 JB   ! ” მადლობა ასეთი სწრაფი პასუხისთვის უიტნი
”      ,   ,     ჩემმა ძაღლმა გუშინ შეჭამა მცენარის ნაწილი რადგან იცოდა რომ ეს მის კუჭს

  ,         დაეხმარება მას შემდეგ რაც ქათმის სადილის ცხიმში მიიღო და შეჭამა ის რამოდენიმე
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,        .  ნაბიჯით შემდეგ კი მაღლა აიწია და შემდეგ კომფორტულად დაისვენა გამოიცანით რა
   -  .  . ” იყო მის ჩანთაში ქოთნის ფოთლები ჭკვიანი ძაღლი დონა

”  JB,   RSO–   .  ,     გამარჯობა მე ვაძლევ ს ჩემს ცხენებს ფაქტობრივად მე მქონდა შიში გასულ
   ,      ISO   1/3კვირას ჩემი ავადმყოფობის გამო მე მას მივცემდი ჩვენი ზეთის დაახლოებით

      !!    .    ...   გრამს და ის ასე გაოგნებული იყო ის დამშვიდებული იყო ასე რომ ის მუშაობს
    1/3     ,  ცხენებზე და თუ გრამის არის ის დამამშვიდებელი ცხენზე წარმოიდგინეთ

 .    24     სამკურნალო თვისებები მას დაახლოებით საათი დასჭირდა მისგან თავის
.         მოსაშორებლად მე შევამცირე მისი პერორალური დოზა სულ რაღაც მარცვლეულის

 . ” Heatherბრინჯში შენარჩუნებისთვის
” ,    70 -   FDA–   ,   ჩათვალეთ რომ ჯერ კიდევ იან წლებში მ პირველად განაცხადა რომ კანაფი

   ...     ,       კლავს კიბოს უჯრედებს მე მხოლოდ ის ვიცი რომ ჩემი კატის კუჭის კიბო თითქოს
,    ,       ...” გაქრა ის ახლა კარგად ჭამს წონას იმატებს და ირბენს ახალი კნუტივით ტონი

”    19     2011  .მე ვაძლევ ჩემს წლის კატას დეკარბოქსილიზებულ კანაფს წლის დეკემბრიდან
   , ,    ... , ის იყო ძალიან ლეტარგიული გამხდარი კატის სიბერის ნიშნები ნაცნობმა რომელიც

 ,    1/4 , 1/ 4 t metamucil ...  მუშაობდა ვეტერინართან შემომთავაზა მე მას ასპირინი ასეც მოიქცა
       ...    რამდენიმე დღის შემდეგ და გადაწყვიტა კანაფის გამოცდა მე ვსხამ მცირე რაოდენობას

      ...    !!! ” მის სველ საკვებში ყოველ ორ დღეში ის კვლავ ჩვენთანაა ლორი
” . .,     ,      ჯ ბ ჩვენ შევქმენით მისი რამდენიმე პარტია რადგან ჩვენ მას ვაკეთებთ ახალ პარტიას

 2  ,     1   .    2  ყოველ თვეში რადგან ის იღებს კუბს დღეში ჩვენ გამოვიყენეთ განსხვავებული
.     ,     . ” შტამი ის ამჟამად იყენებს იმავე პარტიას რომელმაც განკურნა ჩემი კატის კიბო ჩარლი

”   .   14     1   მადლობა უნდა გადაგიხადოთ ჩემს წლის საყვარელ კატას ივნისს დაუდგინდა
 .     RSO–   !  ბრტყელუჯრედოვანი კარცინომა მე განვკურნე ის ით ერთ კვირაში ვეტერინარი

,   .   8    ,    ამბობს რომ ეს სასწაულია მე მას ივნისს მივუბრუნდი და მკითხა იგივე კატა იყო თუ
,         ,   არა რადგან პირში სიმსივნე თითქმის ქრებოდა და სრულად მოელოდა რომ მე

 ,   .     დავბრუნდი მისთვის რომ დამეტოვებინა ახლა ის თითქმის სრულად
.         ,  გამოჯანმრთელდა მე ის ძალიან მიყვარს და მადლობა უნდა გადაგიხადოთ რომ

,     ! ”გამიზიარეთ როგორ გააკეთოთ წამალი სწორად უფასოდ
”    "   ,  ,  ,ჩემს კატას დიაგნოზი დაუსვეს სწრაფად მზარდი აგრესიული განუკურნებელი

 "    ,    არაოპერაციული კიბოს ფორმა გასულ ივნისს ბრტყელუჯრედოვანი კარცინომა მის
,   ,  .    1-3  ძგიდეში რომელიც ისეთივე მახინჯია როგორც ჟღერს მას მიეცა მაქსიმუმი თვე და

   ,  "  ". , ჩემმა ვეტერინარმა ნაზად შემომთავაზა რომ ახლავე გავუშვა ვტიროდი დავფიქრდი
 ,         .   და გადავწყვიტე რომ მე უბრალოდ არ შემეძლო მისი სიკვდილის ყურება მე შევედი

,  ,       .ინტერნეტში აღმოვაჩინე რომ ბევრი საშუალება არსებობს კიბოს სამკურნალოდ
      . .    ,   დაიწყო მისთვის რიგი დამატებების მიცემა და ა შ ის კარგად იყო მაგრამ სიმსივნე

      .   კვლავ იზრდებოდა და გავლენას ახდენდა მის სუნთქვაზე სიმსივნემ საბოლოოდ დაიწყო
        . , ,ზრდა ცხვირის მეორე მხარეს და დეკემბერში ის იწყებდა დაღმასვლას ვიფიქრე კარგი

 .ახლა დროა
        .   შემდეგ აღმოვაჩინე კანაფი და როგორ შეუძლია მას კიბოს მოკვლა მოკლედ რომ
,    RSO–  .     ვთქვათ ტედი უკვე იღებს ს დეკემბრიდან თავიდან მცირედი სიტუაცია იყო სწორი

  ,   .      . მცირე დოზის მიღება რადგან ის კატაა და ბევრად უფრო პატარა ვიდრე ადამიანი მას
  ,    ,    ,   სძინავს ბევრად უკეთესი მისი სუნთქვა უკეთესია როდესაც მას სძინავს მისი მადა

,   ,   .      დაუბრუნდა თუმცა არა ისე როგორც ადრე იყო ეს ყველაფერი მოგზაურობაა და არ ვიცი
 .როგორ დასრულდება
,    ,    .   ,    თუმცა სიმსივნე თითქოს ბრტყელდება თუმცა ძალიან ნელა მე ვფიქრობ რომ ეს არ

   ,      .ყოფილიყო ასეთი საზიზღარი კიბო ის ალბათ განკურნებული იქნებოდა თვეების წინ
      . ჩემი ვეტერინარი აღფრთოვანებულია და აღფრთოვანებულია მისი მდგომარეობით ასე
,        ,     რომ მე ამას ყოველდღიურად ვიღებ და ბედნიერი ვარ რომ იმ დღეების უმეტესობა
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  .       ,    კარგი დღეები ჩანს მისი მაქსიმალური ვადა გასული სექტემბერი იყო ასე რომ ის
 . ” -  კარგად არის ანა მარილეიდლი

"  !!!!     .       4800კაი მეც მაქვს კანაფის კნუტი მაღალი ხარისხის კანაფის ზეთმა დამიზოგა
   ...  ...   დოლარი ვეტერინარებისთვის ჯალათისთვის ვგულისხმობ ოპერაცია გაუკეთე კატას

  .     ! ” LinZyყურზე სიმსივნის მოსაშორებლად ჰოორა კანაფის კნუტებსა და კანინებს
”RSO-     40    -სმა ნივთიერებამ გადაარჩინა კილოგრამი ძაღლის სიცოცხლე ეთილის

 ,   RSO–   ,    მოპოვებული ზეთი სხვაგვარად ს იდენტური გამოიყენება ჩემი ძაღლის
,       .გადასარჩენად რომელიც მთვრალი იყო მეზობლის საწინააღმდეგო გაყინვისგან

  ,   ,     ვეტერინარმა ტელეფონით თქვა რომ მან დაასრულა ძალიან გვიან და სავარაუდოდ არ
 40    ,   ,  გადაურჩება წუთის სავალზე ევთანაზიის გასავლელად და მე მირჩიეს რომ მისთვის

 .კომფორტული ყოფილიყო
     ,   , ჩემი ერთგული თანამგზავრი პირის ღრუში იშლებოდა ხშირი შეტევები ჰქონდა ცუდად

     ,   , იყო გადახურებული და ყელი იმდენად შეშუპებული რომ ძლივს სუნთქავდა გონებაში
   . -  ,   .ჩავარდა და გონებიდან გავიდა ნამდვილად კვდება კითხვა არ არის

     ,   1/2  ვცდილობდი შემსუბუქებულიყო მისი გასვლა ამ სამყაროდან მე გავათბე გრამი ზეთი
       ,    კოვზ კარაქში და სიტყვასიტყვით ჩავყარე ყელში ჩემი თითით რის გამოც მის

  .       ,  შეშუპებულ ყელში გავაღე ათიოდე წუთში მას აღარ ეტყობოდა პირი ცხელება
,   ,     .დაემსხვრა ის ნორმალურად სუნთქავდა ყველა კრუნჩხვა და კრუნჩხვები შეწყდა

   ,    12    მან გულმოდგინედ დალია წყალი შემდეგ დაიძინა საათის განმავლობაში და
    ,    გაიღვიძა ერთი შეხედვით სრულყოფილ მდგომარეობაში გაშვებული და თამაშობდა

  .       გაღვიძებიდან რამდენიმე წუთში მე ვუთხარი ჩემს ვეტერინარს და ვთხოვე
         ,   გამოექვეყნებინა ეს შემთხვევა კვლევისას და მან უარი თქვა და თქვა რომ კანაფი

 ! ” ძაღლებისთვის ტოქსიკურია ალანი
”    14  ,    .   ჩვენ ვიყენებთ მას წლის ჩიუჰაუაზე რომელსაც აქვს კრუნჩხვები რამდენიმე თვის

  ,      ,   ,   წინ ჩვენ გვეგონა რომ ის დიდხანს არ გაგრძელდებოდა ამიტომ ვიფიქრე რატომ არ
  ?        !   უნდა ვცადო ზეთი ერთ დღეში ის სრულიად ახალ ძაღლს დაემსგავსა ის უკეთესად
       !     ჭამდა და თავს მხიარულად გრძნობდა და თამაში სურდა ეს მასალა ნამდვილად ბევრ
 ! ” რამეს ემსახურება მინდი

”   ,     .   ჩვენ მივიღეთ ლეკვი რომელიც დაარტყა ძალიან დიდმა ადამიანმა ის არის ჩიუჰაუას
,       ,      სათამაშო მას ჰქონდა ოთხი ოთხ ინჩიანი ქერქი რომელიც ფარავდა მის მთელ ქვედა

.       ,   ,   ,  ნახევარს ის მართლაც ცუდად გახდა და გაცივდა ასე რომ მე გადავწყვიტე რომ
     .ცრემლების ცდა მას ძალიან არ ავნებდა

    ,      .  როდესაც მას პირველად მივუგე დოზა მან ძლივს შეძლო თავის გადაადგილება მე
  ,   ,      ძალიან ბედნიერი ვარ რომ გითხრათ რომ ერთკვირიანი ცრემლების შემდეგ დღეში
,   ,     . სამჯერ ის არის ბედნიერი ჯანმრთელი და მხიარული პატარა თავსაბურავი მადლობა

  . .  -   .      ,  რიკსა და ჯ ბ ს სიმართლის გამოვლენისთვის მე და ჩემს მეუღლეს გვჯერა რომ
  .ცრემლებმა გადაარჩინეს იგი

  ,      ,  არ უნდა დაგვავიწყდეს რომ მე დოზით ვსვამდი სათამაშო ჩიუჰაუას რომელიც ფუნტზე
   RSO–  ,   3  - .    3    ,ნაკლები იყო გრამი ით დღეში ჯერ ეს არის გრამი დღეში ლეკვისთვის
  1        , რომელიც იწონიდა კილოგრამზე ნაკლებს და იყო სიკვდილის კართან იმის გამო რომ

  ,   300    .    ფეხი დაადგა ბიჭს რომელიც კილოგრამზე მეტს იწონიდა თუ კანაფი მართლაც
 ,       ,   ტოქსიკური იყო კაიმანა მაინც არ იქნებოდა ჩვენთან ერთად ჭარბტენიანი და

   “.სარეველების კვამლზე ხტუნვით
”   13          ჩვენ მაშინ წლის ბავშვს მივეცით დახმარება ართრიტის დროს უკანა ფეხებსა და

 ...  ,         ,თეძოებზე გასაკვირია რომ ჩვენ ასევე მივიღეთ არა მხოლოდ გაზაფხულის ძაღლი
 4  .          არამედ ლეკვი არავითარ შემთხვევაში არ უნდა შეეძლოს მას ჰქონდეს ლიტრი და

    !  RSO! ” ყველა ჯანმრთელია და მშვენივრად მუშაობს მიყვარს ჯული
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”      ( ,     ჩემს ძაღლს ჰქონდა კანის პრობლემა გამონაყარი რამაც გამოიწვია მისი ბეწვის
)    .     RSO,      გახეხვა და ყურის ინფექცია მე არ მქონდა მაგრამ მე მისცა მეგობრის მიერ

 .        . დამზადებული ნაყენი მისი ბეწვი კვლავ გაიზარდა და ყურის ინფექცია მოიწმინდა თუ
   ,   ,   RSO–     ნაყენმა ასე კარგად იმუშავა მე ვფიქრობ რომ სთან ერთად შემიძლია მისი

 .  ,  ,  , RSO   სრულად განკურნება ასე რომ მე ვიტყოდი რომ დიახ იმუშავებდა ძაღლის კიბოზე
  .    , . . ” ისევე როგორც ადამიანებზე გილოცავ რიკ და შენც ჯ ბ ბეტი

-  ,  .      .    მადლობა ბეთ თქვენი აზროვნება ლოგიკური და სწორია ცხოველებს აქვთ უფრო
        ,  სწრაფი მეტაბოლიზმი და ამიტომ ზეთი მათ უფრო სწრაფად კურნავს ვიდრე

.    ,    . JBადამიანებს ცხოველების ზეთით განკურნება სასიამოვნოა მათ უყვართ მისი აღება
”     .     .  12 მე მას ვიყენებ ჩემს ძაღლებზე ცოტათი ნაკლები ვიდრე ჩვენ გვექნებოდა მყავს წლის

,       .    ...ბავშვი რომელსაც გადაუარეს და ბარძაყის მოხსნა მოუწია არ შეცვლილა
! 4  ...ამოღებულია კვირაში

  ,  ,     ,   ქირურგიული ჩარევის გარეშე დადის ჯერ კიდევ კოჭლი აქვს მაგრამ მშვენივრად
       ...  მოძრაობს და მე ტკივილგამაყუჩებლების ნაცვლად ზეთი გამოვიყენე მშვენივრად

!  (…)   9   ,    ,   ,იმუშავა მე მყავს წლის როტი რომელსაც აქვს გულძმარვა საშინელი ალერგია
      .     ...  ძალიან დაბალი ენერგია და თმას კარგავს კუდზე მისი დაწყება დღეს უბრალოდ

 10   ,    3     ,   გადავარჩინე წლის ჩიუჰაუა რომელსაც აქვს სიმსივნე და მე ვიცი რომ ეს
  !!! ”  გამოასწორებს მას დოლი დურბინი

”RSO OIL         ძაღლის ორცხობილა და მისი ფეხის კიბოს წყლულებზე აქტუალური მალამო
   1/2  .        იყო დოლარის კუპიურის ზომა ის ტირილს იწყებდა ადგომისას და მისი კანკალი

 .  ,   RSO   ...       ცუდი იყო ვიცოდი რომ იმუშავებდა მეორე დღეს იგი ადგა ტირილისა და
         კანკალების გარეშე და რამდენიმე დღის შემდეგ ეზოში გარბოდა თავის პატარა
 ,    .    6   .   6  მეგობართან ნუგეტთან ვირთხის ტერიერთან ერთად ეს იყო თვის წინ ის წლის

    12 .    –   ,  ძაღლს ჰგავს და არა წლის ეს არის ერთ ერთი იმდენი ისტორიიდან რომლის მოწმეც
  2  .ვარ ბოლო წლის განმავლობაში

    ...  RSO–    .   ჩემი ისტორია გაცილებით გრძელია მ გადაარჩინა ჩემი სიცოცხლე აღარ არის
.      .     ...  ოპიატები და ძალიან მცირე ტკივილი უმეტესად მადლობა რიკ სიმპსონს მშვიდობა

 . ”  იყოს შენთან რონ იანგბლუდი

Q.  , ,    .    8 ,ძვირფასო მეგობრებო ვიმედოვნებთ რომ ეს კარგად გიპოვით მე ვაძლევ ჩემს წლის
40    RSO–    ,     ფუნტი ძაღლს ს სიმსივნეების გამო რომლებიც იზრდება მისი სხეულის

 .          .მარჯვენა მხარეს დღეს მისი მკურნალობის პირველი დღეა და ის ნოკაუტშია და სძინავს
     .    ?    მე მას მივეცი ბრინჯის მარცვლის ოდენობა ეს ძალიან ბევრია რამდენ ხანს და

  რამდენად ხშირად გირჩევთ
  ?    .    ,      მივცე მას ზეთი მე თვითონ ვარ ზეთზე რაც დრო გადის მე უფრო და უფრო ვეჩვევი

" ".         RSO–   მაღალს მომავალ თვეში უნდა გავიკეთო ოპერაცია და ვგეგმავ ს გამოყენებას
  .     ,   ტკივილისა და გამოჯანმრთელებისათვის თუ შევძლებ მის მუშაობას მასზე ვიქნები

  .  ~  მთელი ჩემი ცხოვრება კურთხევა დიდი მადლობა
,   ,   ,    180  ეკატერინე მე გადადება ოპერაცია თუ ეს შესაძლებელია სანამ არ შეჭამთ გრ ზეთს

  (  )  .    ,  , გრამზე დღეში ან მეტზე სამ დოზით მიეცით ძაღლს ამის ნახევარი თუ ფიქრობთ რომ
    ,    .    ის არ არის კომფორტული იმით რაც ახლა მიიღო ძილი სამკურნალო პროცესის

,      ,   , ნაწილია არაფერია სანერვიულო და ეს იმის ნიშანია რომ ზეთი დამამშვიდებელია რაც
 .      ,   .  შენ გინდა რაც უფრო ძლიერი და დამამშვიდებელია მით უკეთესი საუკეთესო

, JBსურვილებით
”      .  1     გამოგიგზავნით ჩემს ძაღლს ძვლის კიბოს დიაგნოზით ივნისს უკვე შვიდი თვე

,      .   გავიდა ბოლო რენტგენოგრაფია აჩვენებს ფილტვებზე გავრცელებას მათ იპოვეს
     ,     ხელუხლებელი შესვენება სიმსივნის ადგილის მახლობლად ფეხიში მათ არ იციან რა

 .  ,   ,    ,   გააკეთონ ამისგან ჩვეულებრივ ეს ძაღლები რომლებსაც აქვთ შესვენება თქვენ უნდა
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 .  ,    ,  ,დაანებოთ მათ მათ დაასკვნეს რომ წამლის ყოველთვიური ინფუზია სახელად ზომეტა
  ,       ინარჩუნებს მას ხელუხლებლად ასე რომ ისინი გააგრძელებენ მას სასამართლო

,       .    პროცესში ხოლო ის მიიღებს ყოველთვიურად ზომეტას ინფუზიას მაგრამ კიბო არ
      ,     7   .ვრცელდება და მათ არ შეუძლიათ აიღონ სიმსივნე რომელიც იქ იყო თვის წინ

   .      უბრალოდ მეგონა რომ გაინტერესებდა ეს აგრესიული კიბო ჩვეულებრივ იღებს ძაღლის
  4-6   .    7  ,   სიცოცხლეს დიაგნოზიდან თვის განმავლობაში აქ ის თვისაა კიბო არ

.   ,     ,  გავრცელებულა ხელუხლებელი მოტეხილობა მაგრამ მაინც ისე მიდის როგორც
. ” არაფერი ლინდა

”9         !!  კვირის შემდეგ ჩემს ძაღლზე კანის კიბო მთლიანად გაქრა შემანარჩუნებელი დოზა
  .   ,      ახლა სიცოცხლის გამოცდისთვის რასაც ვგრძნობ ახლა მისთვის არა მხოლოდ უფრო

 ,     .   RS  &  JB  !!  >  ;-)კომფორტული იქნება არამედ უფრო გრძელი ცხოვრებაც კურთხევა
”გობლინი
”    3  .     ჩემს ძაღლს სიცოცხლის კვირა ჰქონდა მასიური უჯრედების სიმსივნეები მთელ მის

    ...  3     სუფთა სისხლის პიტბულის სხეულზე კვირის შემდეგ სიმსივნეები მცირდება
ISO/RSO– . .     ,    ზე Ვფიცავ მან რამდენჯერმე დაიძაბა თავი მთვრალი მაგრამ ვიცოდი რომ ეს

 .    .  ,   ,  უკეთესობისკენ იყო ის ჯერ კიდევ მასზეა მაშინაც კი როდესაც ისინი გაქრები მე მაინც
  . , JB  . ” ვაქცევ მას მედიცინად მიყვარხარ და რიკ ბოკაჯი

”  14  14      .    უკვე კვირაა წლის ორმოს ვაძლევ ზეთს კიბოს გამო ის ხანდახან სულელურად
   ,       ,   ხვდება და მთვრალი ხდება როდესაც მე მას ძალიან ბევრს ვაძლევ მაგრამ როდესაც

 ,    .      სისუსტე გადის მას ლეკვივით სძინავს მან უარი თქვა ვეტერინარული მედიცინის
,    .  ,     .მიღებაზე ამიტომ ჩვენ მივიღეთ ზეთი ჯერ ადრეა მაგრამ მე ვაფიქსირებ მის პროგრესს

        მას დაახლოებით ერთი კვირა დასჭირდა ზეთთან შეგუებისთვის და მადის
.    ,        გასაძლიერებლად მე ეჭვიანი ვარ რადგან ჩვენ ამ ეტაპზე მხოლოდ ზეთის მიცემა

 .    ! ” შეგვიძლია მისთვის მიყვარს ყველასლამაზი ისტორიები ჟანინი
”  ,       ,    RSO–   ...მე ვნახე რა გავლენას ახდენს ძაღლი პირველი ხელით რომელიც იღებს ს

     (12  )     პირველი რამდენიმე დღის განმავლობაში რუბი წლის ძაღლი ავად იყო და ოდნავ
,  ,     კანკალებდა შემაშფოთებელი სიმპტომები თუ თქვენ სკეპტიკურად ხართ განწყობილი

  ,       1  ამ საკითხის მიმართ მაგრამ მე შემიძლია დაგარწმუნოთ თქვენ თვის განმავლობაში
    ,   ,    მკურნალობთ და ძაღლი სავსეა სიცოცხლით გარბის კიბეებით ხტება საწოლზე და

  ,   .     ენერგიით სავსე სკამებზე ისევ ძალიან მხიარულად თვალები ადრე წყლიანი ჰქონდა და
  ,      .  Ruby  ნაცრისფერი საფარი ჰქონდა ახლა იქ უკვე ნორმალურად დაბრუნდა ჰქონდა

            საკმაოდ დიდი ზრდა მისი შიდა ფეხი იყო წლების განმავლობაში და ახლა ჭამის შემდეგ
   !!!ზეთი თითქმის დაეცა

   xxx   ,   ,  რიკ სიმპსონის წყალობით აკურთხებს ამ ზეთს ის ნამდვილად მუშაობს რატომ არ
   ,      ..? ” არსებობს ჩვენებები იმის სათქმელად რომ ეს ასე არ არის ბრეტი

”   –3     RSO–   (   )  ,დღეს მე დღეა ჩემს ძაღლზე ით რიკ სიმპსონის ზეთი მკურნალობისთვის
       რომელიც არის კანაფის კონცენტრატი მრავალი სერიოზული დაავადების სამკურნალო

.    13     7   ,     ,სამკურნალოდ ის არის წლის და დაახლოებით თვის წინ მან მიიღო ისეთი რამ
    ,      რამაც გამოიწვია მისი უკიდურესი ხვრინვა დიდი ლორწო და რამდენიმე დღის

   .   ,   "   განმავლობაში იგი იყო ლეტარგიული ინტერნეტში ვნახე თქვა ძაღლის ხველა ან
 ",           .ძაღლის გაციება ასე რომ მე მივიღე ანტიბიოტიკები აქ და დავიწყე მისი კურსი

  ,   .საერთოდ არ უშველა ამიტომ ვეტერინართან მივიყვანეთ
  ,    ,      .რა თქმა უნდა მათ სურდათ სისხლის რენტგენის და ლორწოს სკრინინგის გაკეთება

 500   ,    ,    დაახლოებით ვეტერინარული გადასახადი მე უარი ვუთხარი ასე რომ ჩვენ
    ,       .დავიწყეთ მისი მიღება ფართო ანტიბიოტიკით რომელიც ასევე არ შეეხო მას ერთ თვეში

       იგი კვლავ დაიბრუნა და მიიღო კიდევ ორი  ,   ძლიერი ანტიბიოტიკი ერთი თვის
   .  !განმავლობაში მათ რელიგიურად გადიოდა არც შეხებია

159
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 ,      ...     ასე რომ ვეტერინარმა სცადა ფუნგიციდური წამალი ჯერ არ შეეხო მის
 !!   ,     13  ავადმყოფობას ძნელია იმის დადგენა თუ რა არის გამართლებული წლის ძაღლზე

 ...  ,        ,  დახარჯვა ასე რომ მე დაახლოებით ერთი თვის წინ შევაჩერე ყველა წამალი რომ მისი
     RSO   3   ,   6სხეული გამოჯანმრთელდეს და დავიწყე მისი მხოლოდ დღის წინ სულ

      !მკურნალობა და ის არის სრულიად ახალი ძაღლი
  ,   ,         არ აქვს ხველა არც ხველა მას აქვს მუწუკები და ზოგადად ჩვენ ვნახეთ გასაოცარი

.   .     გაუმჯობესება დაუჯერებელი ნამდვილად ჩემი პირადი გამოცდილებიდან შემიძლია
,       .  დავამტკიცო რომ ეს არის რაღაც გასაოცარი სურეალისტური წამალი გმადლობთ გულის

! ” სიღრმიდან გადარჩენა
”    13    .      ჩემი ძაღლი არის წლის ბელგიური ნაგაზი რამდენიმე წლის წინ მის გვერდით

  .       პატარა მუწუკი გამოჩნდა ის მოულოდნელად დაიწყო საგანგაშო ტემპით ზრდა
  .  ,     ...     რამდენიმე თვის წინ სამწუხაროდ მას სიმსივნე დაუსვეს და არა მხოლოდ ერთი

.      .      ...მუცელი შემოწმების შემდეგ მას ბევრი ჰყავდა მას სხვა პრობლემებიც ჰქონდა
    .    ,  ძირითადად ართრიტი და თეძოს დისფაზია ქირურგია არ იყო ვარიანტი რადგან საეჭვო

    .     იყო ის გადარჩენილიყო საანესთეზიო საშუალებებით ვერ ვიტანდი მისი ტანჯვის
 ...     .     ყურებას ძლივს დადიოდა და ჭამა შეწყვიტა მე გადავწყვიტე ვცადო მისთვის კანაფის

,      .     ზეთი როგორც მისი დახმარების უკანასკნელი მცდელობა მე და ჩემმა პარტნიორმა
      (    )პატმა მე მას მივცეთ მცირე რაოდენობა დაახლოებით ბრინჯის მარცვლის ზომის

.      ...      ორცხობილაზე ეს ნამდვილად იმოქმედა მასზე ის არამდგრადი იყო ფეხზე და
 .საათობით ეძინა
        , მომდევნო რამდენიმე დღის განმავლობაში ჩვენ შევიცვალეთ დოზა და შევნიშნეთ რომ

   .       მისი მადა მაშინვე გაუმჯობესდა მან ასევე დაიწყო მოძრაობა ბევრად უფრო მარტივად
     .     და მისი დამოკიდებულება გაცილებით ნათელი იყო დღეების წინ ჩვენ თანდათან

  .  3       ,    .  ვზრდით მის დოზას კვირა გავიდა და ძლივს ვიცნობ მას როგორც იმავე ძაღლს Ის
!  , ,        ბედნიერია აცახცახებს კუდს თამაშობს ჭამს და რაც მთავარია სიმსივნე არის იმ ზომის

,      !!!!    ნახევარზე რაც ზეთზე მუშაობის დაწყებამდე იყო მე გავაგრძელებ მის მკურნალობას
( ,      )   .გაგვიმართლა რომ შეგვეძლება საკუთარი ზეთის მიწოდება და შეგატყობინებთ

,      !!!!!!!! ” ველოდები რომ ეს სიმსივნეები მთლიანად გაქრება ჯოსი
”   ,       მე მყავს მეზობელი რომელმაც წარმატებით ამოიღო სიმსივნეები თავის ძაღლში ერთი

 ,    .    ,   თვის განმავლობაში მისთვის წამლის კვებით განაგრძეთ და დიახ ძალიან მცირე
,    ,     ,   დოზებით როგორც რიკმა თქვა მათი მეტაბოლიზმი ძალიან მაღალია ამიტომ ისინი

   . ” ჩვენზე ბევრად სწრაფად უმჯობესდებიან კოვი
”     ,    .მე განვკურნე ჩვენი ფერეტი ინსულინომისგან რომელიც შეიქმნა პანკრეასის კიბოსგან

,   '  '  .     გააფრთხილეთ თქვენი ბეწვიანი ოჯახი გჭირდებით აქ არის ყვავილი მისი
 ,          მკურნალობის დროს ის აქ არის ოდნავ გადაჯვარედინებული და მზად არის მშვიდი

 ..! ” ძილისთვის კანაფი
” ,      ,    ,  დიახ მე განვკურნე ჩემი კატა კიბოსგან ივნისში როდესაც ვეტერინარმა თქვა რომ ის

.      10     !დაეცა უბრალოდ მიეცი მას ზეთი და დღის განმავლობაში ფატალური სიმსივნე გაქრა
 ,    ! ” ვეტერინარმა თქვა რომ ეს იყო სასწაული ჩარლი

”   . .       ,ღმერთმა დალოცოს ჯ ბ და რიკ სიმპსონი იმ ადამიანებისადმი ერთგულებისთვის
   .     ,  ვისაც ყველაზე მეტად სჭირდებით მე ვიქნები ჩემი საკუთარი ხელით როდესაც შევძლებ

  ,       .   დავეხმარო იმ ხალხს ვისაც ვიცნობ და ვისაც ეს ძალიან სჭირდება ჩემმა ქალიშვილმა
    .     ,ძაღლის სიმსივნისგან ცოტაოდენი მორთვა გააკეთა ოთხი დღის გამოყენებისას მან თქვა

   .       .  რომ ჩანდა თითქოს დაეცა მე ჯერ კიდევ ველოდები საბოლოო შედეგებს ღმერთი
 ! ” ქიმიკოსის წინაშე გრეგ

 ცხოვრების ხარისხი
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

       ?შეუძლია თუ არა კანაფის ზეთს გააუმჯობესოს სიცოცხლის ხანგრძლივობა
”         ,  თუ ჩვენ ყველამ რეგულარულად მივიღეთ კანაფის ზეთის მცირე დოზები მე მტკიცედ

 ,         ვარ დარწმუნებული რომ ჩვენ უფრო დიდხანს ვიცოცხლებთ და ვიქნებით ბევრად
.      ჯანმრთელები უფრო ხანგრძლივი სიცოცხლის ხანგრძლივობა კაცობრიობისთვის

  ,   ,     ,   ძალიან მომგებიანი იქნება რადგანაც ის ვისაც მშვენიერი ნიჭი აქვს ბევრად მეტის
  .     ,  მიღწევის საშუალებას მისცემს ძალიან ხშირად დღევანდელ მსოფლიოში ადამიანი
   ,      ,უბრალოდ კარგად ერკვევა იმაში რასაც აკეთებს და განიცდის სამედიცინო პრობლემებს
   .რომლებიც ამთავრებს მათ კარიერას

    ,    ,  ჩვენ ყველას მოგვეცა ეს გამოცდილება რომელსაც ეწოდება სიცოცხლე რათა
    ,    გავაფართოვოთ ჩვენი შესაძლებლობები და ჰორიზონტი რათა ჩვენი სახეობები

   .   ,     განვითარდეს უფრო მაღალ დონეზე გარდა ამისა ჩვენ მოგვაწოდეს ეს მშვენიერი
,        .  მცენარე რათა შევინარჩუნოთ და დავიცვათ ჩვენი სხეული დაავადებებისგან ჩემთვის

  ,       შეუძლებელია იმის გააზრება რომ კაცობრიობას აღარ შეეძლო ამ მცენარის სამკურნალო
 . ,     პოტენციალის იგნორირება ახლა როდესაც ჭეშმარიტება არსებობს კანაფის სამკურნალო

 ,       ძალების შესახებ ჩვენ გარკვეულწილად შევასრულებთ ჩვენს მოვალეობებს როგორც
 ,     ,     საკუთარი თავის ასევე ჩვენი ახლობლების წინაშე თუ არ მოვითხოვთ ამ

  .მედიკამენტების დაუყოვნებლივ გამოყენებას
         თუ თქვენ ან ვინმე სხვას დედამიწაზე სურს იცხოვროს დიდხანს ჯანმრთელობის

,      ,    მდგომარეობით რათა მიაღწიოს იმ მაქსიმალურ შესაძლებლობებს რისი უნარიც ჩვენ
,    ,     ,     გვაქვს მე ვერ ვხედავ როგორ შეიძლება ვინმემ იგრძნოს რომ აქვს უფლება ჩვენზე

          თავისი ნება დააწესოს ან სცადოს აიძულოს ვინმემ თავი შეიკავოს ამ მცენარის
 .        სამკურნალო გამოყენებისგან ვინაიდან სიცოცხლე უნდა იყოს ცხოვრება და ახლა თქვენ

      ,    იპოვნეთ გზა თავიდან აიცილოთ ყველა ზედმეტი ტანჯვა გისურვებთ ყველას ძალიან
   .დიდხანს და ჯანსაღ არსებობას

    ,  : ”   , თქვენ ალბათ გსმენიათ ამდენი ადამიანი ვინც გეუბნებათ ეს არ იმუშავებს
 .  ,       ... "არაფერი დაეხმარება ექიმმა თქვა რომ მე ამას მთელი ცხოვრება ვიტანჯები

     ,     ბევრი პაციენტი მოვიდა ჩემთან სამედიცინო პირობებით მათ ექიმებმა ვერ მიაღწიეს
   ,      .წარმატებას მკურნალობაში და თვლიდნენ რომ მათი მდგომარეობა უიმედო იყო

,        ,      ,ხშირად ადამიანებს არც კი აქვთ დიაგნოზი იმის შესახებ თუ რა არის მათში ცუდი
       .   რადგან სინამდვილეში ექიმებს არ შეუძლიათ მათთვის პასუხის გაცემა ამ პაციენტთა

,    ,  ,    უმრავლესობას რომლითაც მე ზეთს ვაწვდიდი არ სჯეროდა რომ კანაფს შეეძლო მათი
 ,     .   მდგომარეობის შემსუბუქება სანამ მკურნალობას არ შეეცდებოდნენ მე მქონდა

  ,     , კონტაქტი ათასობით ადამიანთან რომლებიც სრულიად გაოგნებულნი იყვნენ იმით რაც
    .     ამ მედიკამენტმა გააკეთა მათი მდგომარეობისთვის თუ კანაფის ზეთი ვერ განკურნავს

 ,    ,     თქვენს მდგომარეობას თქვენ სავარაუდოდ აღმოაჩენთ რომ ეს ზეთი ჯერჯერობით
 .საუკეთესო კონტროლია

   ,       ,ექიმებს უყვართ იმის თქმა რომ ბევრი დაავადება და მდგომარეობა განუკურნებელია
          მაგრამ ეს წამალი მცირე ყურადღებას უთმობს ექიმების მოსაზრებებს და ხშირად ახდენს

,    .     ,იმას რაც სამედიცინო სასწაულებად ითვლება თუ თქვენ გაქვთ სამედიცინო პრობლემა
     ,    ,   სცადეთ ზეთი და არის დიდი შანსი რომ ნახოთ ის სასწაულები რისი გამომუშავებაც მას

 .შეუძლია თქვენთვის

       ?აქვს აზრი ხალხს არ მიაწოდოს კანაფის სამკურნალო საშუალებები
       აბსოლუტურად აზრი არ აქვს კანაფის სამკურნალო გამოყენების აკრძალვას

  ,       .საზოგადოებისთვის და სინამდვილეში არავის აქვს უფლება ასეთი რამ გააკეთოს
 ,      ,   ,    ერთადერთი მიზეზი რის გამოც კანაფი ოდესმე აიკრძალა იყო ის რომ მას რეალური

     .    საფრთხე შეექმნა მრავალი დიდი ფულის გამო დედამიწაზე ყველაზე სამკურნალო
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  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

    ,    მცენარის სამკურნალო გამოყენების შეზღუდვა მათთვის ვინც ამ პლანეტაზე
,       .ბინადრობს შეიძლება ჩაითვალოს კაცობრიობის წინააღმდეგ ჩადენილ დანაშაულად

 ,         როგორც ჩანს ამჟამად მთავრობები კვლავ მზად არიან ნება დართონ თავიანთ მდიდარ
,     ,     მეგობრებს რომლებიც ფლობენ წამლის კომპანიებს მაგრამ საბოლოოდ ისინი ვერ

     .შეძლებენ სიმართლის შეკავებას ამ მედიკამენტის შესახებ
    ,    როდესაც კანაფი დაუბრუნდება ძირითად მედიცინას ის გაანადგურებს მთელ

,       კორუფციას რომელიც ოდესმე ეწინააღმდეგებოდა მის უფასო სამკურნალო
.     ,    გამოყენებას ეს მცენარე სწრაფად აღიარებულია როგორც უდიდესი სამკურნალო

        .მცენარე და მისგან წარმოებული მედიკამენტები სამუდამოდ შეცვლის მედიცინის სახეს
       ,   მალე საზოგადოება უარს იტყვის იმ ქიმიკატებსა და შხამებზე რომლებსაც ჩვენ ამჟამად

       მედიკამენტებს ვუწოდებთ და ისინი მოითხოვენ ამ ბუნებრივი ნივთიერების
,       .გამოყენებას რათა მათ შეძლონ საკუთარი თავის გონივრულად განკურნება

 ,    ,     როგორ ფიქრობთ სამართალდამცავი ორგანოები ვერ ხვდებიან რომ ადრე თუ გვიან
    ?მათ შეიძლება სჭირდებოდეს ეს წამალი

     ,   სამართალდამცავი ორგანოების ბევრმა ადამიანმა ნამდვილად იცის რომ კანაფის
     ,       წამალი მუშაობს და ყველამ უნდა გააცნობიერონ რომ მათ არ აქვთ უფლება ჩაერიონ მის

 .  ,       ,   სამკურნალო მიზნებში ფაქტობრივად მე მივაწოდე ეს წამალი ბევრ მათგანს ვინც მე
   .  RCMP–     თვითონ ვემსახურები ჩვენს საზოგადოებას ის ოფიცრებმა ჩემთანაც კი

 ,     ,  გამოგზავნეს მკურნალობა რომლებიც იღუპებოდნენ ტერმინალური კიბოთი ამიტომ
  ,      .   ბევრმა ოფიცერმა იცის რომ ეს ბუნებრივი ნივთიერება მუშაობს პოლიცია არ

 ,    ,     განსხვავდება ჩვენგან როდესაც საქმე ეხება დაავადებებს მათ ასევე ეშინიათ კიბოს და
  .სხვა სერიოზული მდგომარეობების

 ,    ,     როგორც ჩანს პოლიციას უჭირს იმის გაგება რომ ჩვენი მთავრობის პოლიტიკა კანაფის
      .    მედიცინის მიმართ კლავს მათ და მათ ოჯახებსაც პოლიციის ოფიცრების უმეტესობა

      ,   ცდილობს გაანადგუროს მათი დანაშაული იმ რეიდებთან დაკავშირებით რასაც ისინი
  ,       ,  ახორციელებენ მათ წინააღმდეგ ვინც კანაფის წამალს იყენებს და ამბობენ რომ ისინი

   .      ,   მხოლოდ თავიანთ საქმეს აკეთებენ მაგრამ ეს არის იგივე ხაზი ვინც იყენებდნენ
          ჰიტლერის სიკვდილის ბანაკებში და არ ამართლებდა მათ ქცევას მაშინ და არც

  .პოლიციის ქცევას დღეს
     .     ,დროა პოლიციამ გაიღვიძოს რეალობა რას აკეთებს ფიქრობენ თუ არა პოლიციელები

   ,     რომ ეს არასწორია საზოგადოებისთვის რომ გაიზარდოს ყველაზე სამკურნალო მცენარე
   ?       ,  დედამიწაზე ამ მედიკამენტის წარმოებისთვის ან თვითონ არ ეძებდნენ ამ ზეთს თუ

  ,      ?ჰყავდათ საყვარელი ადამიანი რომელიც კვდებოდა და მკურნალობას საჭიროებდა
,   ,  ,      ველოდები რომ ასეც იქნება ასე რომ ალბათ დროა პოლიციამ დაიწყოს იარაღი ნამდვილ

.დამნაშავეებზე
       კანაფის მედიცინის საზოგადოებისათვის გამოყენებაზე უარის თქმა დანაშაულია და

    ,    პოლიციამ უნდა შეწყვიტოს კანონების აღსრულება რომლებიც დაწესებულია კანაფის
   .    სამკურნალო მიზნებისთვის გამოყენების წინააღმდეგ კანაფი უბრალოდ ბუნებრივი

  .  ,       უვნებელი სამკურნალო მცენარეა მაშ როგორ შეიძლება პოლიციამ ან სხვა ვინმემ
,         იფიქროს რომ მათ აქვთ უფლება ჩამოართვან სერიოზული სამედიცინო პრობლემის

      ? ”  , :მქონე ადამიანს ამ ნივთიერების უფასო გამოყენების უფლება რიკ სიმპსონი კანაფი
  ყველაზე სამკურნალო მცენარე

   RSO?რატომ ჰქვია მას

162



  :   კიბოს სამკურნალო საშუალება რიკ სიმფსონის პროტოკოლი

”     RSO ,   .    ,   რიკმა არ დაიწყო მისი დაწერა სხვებმა დაიწყეს ეს კარგი ტერმინია რადგან ის
       .  ხალხს მიაწვდის რიკის ინფორმაციას მეთოდებისა და მასალების შესახებ რიკი

   ,   ,   სამართლიანად შეშფოთებულია იმ ადამიანებით ვინც ზეთს ეძახიან რომელიც არ არის
       Phoenixდამზადებული მისი მეთოდებით და რეკომენდირებული საწყისი თვისებებით

Tears   RSO.         ან მან იცის რა მუშაობდა პაციენტთა მკურნალობაში მისი დიდი
    ,     გამოცდილებით და მას სურს დარწმუნდეს რომ ძალიან ავადმყოფი ადამიანები

 ,   ,      ,   „   “  მიიღებენ იმას რაც იცის რომ მუშაობს და არა ის რაც შეიძლება კარგი იყოს ამავე
 ... ”სახელწოდებით მათე

”        ,      ...  რიკისა და მისი ვიდეოს გარეშე მე არ ვიცოდი რომ ის კურნავს კიბოს თუმცა
 27 ,     ,  ,  დაახლოებით წელია რაც მომხმარებელი და გამზრდელი ვარ არ ვიცოდი რომ მასში

   ...      .  ..     ეს თვისებები იყო ახლა კი რიკ სიმპსონის წყალობით და მისი გამბედაობისა და
      ...   ,  გულწრფელობის გარეშე ჩვენ ყველანი ვიცხოვრებდით სიბნელეში ამ მიზეზით მე

,  RSO     ...  RSO   RSვფიქრობ რომ არის კარგი სახელი ზეთისთვის მაგრამ უნდა შეასრულოს
 ...        ...     -ინსტრუქციები არა ზოგიერთი სუნი იდეა რა არის საუკეთესო თუ ის არ გატეხილია

  . ” არ გაასწორო ის პეტრე
”         RSO.     ჯეკ ჰერერმა მას დაარქვა რიკ სიმპსონის ზეთი ან რიკს არ უნდოდა ასე დაერქმია

     ,     .და გარკვეული დრო დასჭირდა იმის დასარწმუნებლად რომ ეს ნამდვილად კარგი იდეაა
  ,    /      ხრიკი იმაში მდგომარეობს რომ არსებობს ბევრი კანაფის კანაფის ზეთი და იქ ზეთის ან

        ,  ექსტრაქტის წარმოების მრავალი გზა და ბევრი პაციენტი მოტყუებულია იმით რომ
     .შეიძინოს ზეთები ან დაბალი ხარისხის ექსტრაქტები

RSO     ,    იწარმოება კონკრეტული მეთოდის გამოყენებით კონკრეტული მასალისგან და
 ,      ,    -  RSO. RSO   BHOკონკრეტული გზით ამიტომ მას უნდა დაერქვას ის რაც არის არ არის

(   ),  RSO       ბუტანის თაფლის ზეთი არის დეკარბოქსილირებული და ძალიან ძლიერი და
.   RSO  95-98% THC,  1-2% CBD    დამამშვიდებელი საუკეთესო არის და ძალიან ძლიერი და
.       დამამშვიდებელი სხვა სახის მოპოვება უბრალოდ არ გამოიმუშავებს

        . დეკარბოქსილირებულ ზეთს და იმდენად ძლიერ და მოითხოვს დამატებით შრომას ჩვენ
        ჩვეულებრივ ვამუშავებთ კანაფის დიდ რაოდენობას და რიკის მეთოდი ძალიან

      . ეფექტური და გამარტივებულია დიდი რაოდენობით კანაფის დამუშავებისთვის თქვენ
         შეგიძლიათ დაამუშაოთ კილოგრამი კანაფი და აწარმოოთ ზეთი ორ საათზე ნაკლებ

,    ,      დროში იმ აღჭურვილობის გამოყენებით რომლის პოვნა ადვილია მსოფლიოს უმეტეს
.   ,        ,  ნაწილში საქმე იმაშია რომ წამალი რაც შეიძლება სწრაფად მოვამზადოთ ისე რომ
   . “ .პაციენტს ლოდინი არ მოუწიოს ჯ ბ

”      !!!    ,   ,   მე არ მაინტერესებს რა ჰქვია გთხოვთ დაარქვით მას როგორც გინდათ მაგრამ ნუ
  ,    ,    ჩააგდებთ ისეთ ადამიანს როგორიც არის რიკი რომელმაც ათასობით სიცოცხლე

       .  გადაარჩინა და მთელი თავისი სიცოცხლე მიუძღვნა სიტყვის გავრცელებას უბრალოდ არ
  !! ” არის სწორი დონა

”    ”   ”,    ,   , მე მას ყოველთვის ვეძახი კანაფის ზეთს რადგან ეს არის ის რაც არის ლექსიკონში ეს
    .     ,   არის კიდევ ერთი სიტყვა კანაფისათვის ეს ძველი მოდის ტერმინია მაგრამ სწორი

.   ,   . ” ტერმინი ჩვენ ყველამ ვიცით რაზე საუბრობს იგი დიონი
”     .  THC   . მაგია არის ტრიქოსის გლობალურ თავში სხვაგან მცენარეზე არ არსებობს მცენარე

 THC–      .   აწარმოებს ს მისი რეპროდუქციული ნაწილების დასაცავად რაც უფრო
  ,  ,    .    უახლოვდებით იმ ნაწილებს კვირტებს მით მეტია ტრიქომა ამიტომ კვირტებს აქვთ

  .      .    ყველაზე მეტი წამალი ეს მეცნიერებაა და არა სპეკულაცია კიდევ ერთხელ მადლობა
,   ,      .  რიკს რომ შთააგონა რომ შემეძლოს საუკეთესო ზეთის დამზადება ლამაზი

  . ” გამჭვირვალე ქარვის ზეთი ტონი
”  ?      JB- .    ,  რამდენიც სიმინდი ჩვენ ყველა არ ვეთანხმებით ს იაფი იქნებოდა კარგი მაგრამ

 . ” მოდი ახლა რიკი
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-  ,       ,   რიკ კანაფი რომ გაიზარდა ათასობით ჰექტარ მინდორზე რამდენის გადახდას
?  20 ?  ?ისურვებდი კილო დოლარი Ან ნაკლები

         .  თქვენ ნამდვილად უნდა დაიწყოთ ფიქრი ტონა კანაფში და არა გრამებში ზეთზე
   ,      მოთხოვნა იმდენად დიდი იქნება რომ შეუძლებელია ყველა მცენარის მოყვანა მხოლოდ

"  ".      სამედიცინო სათბურებში მსოფლიოში ყველაზე მძლავრი და დამამშვიდებელი
     .შტამები უნდა გაიზარდოს მილიონობით ჰექტარ მიწაზე

,   ,       მაგალითად მას შემდეგ რაც ქალბატონებმა ნამდვილად გააცნობიერეს რისი გაკეთება
    ,      20-30% -  შეუძლია ზეთს კანს და ნაოჭებს ისინი მოითხოვენ საუკეთესო ზეთის ს ყველა

        .მათ კოსმეტიკურ პროდუქტში და უცებ იქნება მოთხოვნა მილიონობით ტონაზე
   .     საუკეთესო ზეთი მხოლოდ კოსმეტიკისთვის შემდეგ დაამატეთ რამდენიმე ასეული

   .მილიონი ტონა ზეთი საავადმყოფოებისთვის
     5-8   .ერთი კილოგრამი ზეთის წარმოებისთვის დაგჭირდებათ კილოგრამი მშრალი კვირტი
    5    -  100ერთი კილოგრამი ზეთი გამოიმუშავებს კილოგრამ კოსმეტიკურ პროდუქტს ანუ

 50   / / / /  / .    ქილას გრ ხსნარით კრემი ლოსიონი პომადა სახის კრემი შამპუნი და ასი ქილა
 / / / /  /  ,  კანაფის ხსნარი კრემები ლოსიონები პომადა სახის კრემები შამპუნები არაფერია ამის

       ,    მარტივად გაცემა ერთ დღეში შეგიძლიათ ყოველთვის იპოვოთ ის ვინც შეძლებს მათ
.გამოყენებას

  ,       .   ,   ისევ და ისევ დაიწყეთ ფიქრი ტონებში და არა გრამებში მე ვიცი რომ ამჟამინდელი
  .        ფასები გაცილებით მაღალია მე არ ვარ კმაყოფილი მათთან და ყველაფერს გავაკეთებ

,         10-20იმისათვის რომ მშრალი გარე კვირტის ფასი მინდორიდან დაახლოებით
  .        დოლარამდე კილოგრამამდე მივიღო რადგან ეს ფასი დასაქმებას და კარგ სამუშაოს

    .     მისცემს მილიონობით ფერმერს მთელს მსოფლიოში და ეს გამოიწვევს ძალიან
    . JBპოზიტიურ ცვლილებას ყველა ჩვენგანის ცხოვრებაში

”    ,       .  ნება მომეცით შევაჯამო ის რაც ხდება რიკ სიმპსონის ზეთის გარშემო ინსტრუქცია
  A, B, C  D.      -    ეუბნება ხალხს და ხალხი კითხულობს მათ და მეკითხება თუ მე არ გავაკეთებ

A, B, C  D  ?     B- , A, C  D  ?  და მაინც იმუშავებს თუ მე არ გავაკეთებ ს და მაინც იმუშავებს თუ მე
  C- , A, B  D ?  ,  D  , A, B  C არ ვაკეთებ ს და იმუშავებს რა მოხდება თუ არ გავაკეთებ და კვლავ

?      A,  B,  C   D,  ,    იმუშავებს და თუ მე გავაკეთებ და სხვაგვარად ის მაინც გამოიმუშავებს
?ნამდვილს

 :  ,   .    RSO–   ,   ზოგადი პასუხია არა არ იქნება თუ გსურთ ს წარმოება მიჰყევით სიტყვის
.      ,    .  მითითებებს თუ გსურთ სხვა რამის წარმოება მიჰყევით სხვა მითითებებს მაგრამ

   ,      გთხოვთ ნუ დაგვაკისრებთ პასუხისმგებლობას როდესაც თქვენ აწარმოებთ სხვა სახის
        .ზეთს და მკურნალობა ჩაიშლება და მთავრდება პაციენტის არასაჭირო სიკვდილით

   A,  B,  C   D,    .   თუ თქვენ აკეთებთ და ზეთი საუკეთესოდ იმუშავებს ამიტომ არის
.  ,       .   ,მითითებები თუ არა ის არ იმუშავებს ან შეიძლება არ იმუშაოს ეს ისეთივე მარტივია

?არა
    ,   ?  ,  რისი მიღება გსურთ პირადად თქვენ თუკი დაგჭირდებათ წამალი რაღაც ისეთი რაც ასე

    ,  ,    , კარგად მუშაობს თუ სხვა რამ მხოლოდ იმისთვის რომ ვინც ზეთს ამზადებდა შეეძლო
      „ “?    დაემტკიცებინა ან უარყო თავისი ჰიპოთეზა ან მეთოდი ეს შენი სიცოცხლეა რისკის

.    ,      , ქვეშ ასე რომ ფრთხილად იყავით იფიქრეთ საკუთარ თავზე და ისწავლეთ მათგან ვინც
   .თქვენამდე გაიარა ეს გზა
  .   "საუკეთესო სურვილები შენთვის ჯინდრიხ ბაიერი
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,    . ვიმედოვნებთ რომ ეს წიგნი დაგეხმარა
     ახლა შენი ჯერია დაგეხმარო სხვების

.დახმარებაში

      ამ წიგნის შექმნა და ინფორმაციის გაზიარება სიყვარულის
. ,    .შრომაა სამწუხაროდ სიყვარული არ იხდის გადასახადებს

    300 -      ჩვენ ვმუშაობთ ამ წიგნის ზე მეტ ენაზე თარგმნაზე და ამ
  10   .თემაზე კიდევ სხვადასხვა წიგნის დაწერაზე

    ჩვენ ვიმედოვნებთ თქვენნაირი ადამიანების მხარდაჭერას
,   .თარგმანების კვლევების და ა

,     გთხოვთ დავეხმაროთ ახლა ვებგვერდზე დაბრუნებით
http://www.hempcures.work   PayPalდააწკაპუნეთ შემოწირულობებზე

     ,   ღილაკზე ქვემოთ და შესწირეთ რასაც ფიქრობთ რომ ღირს
    .თქვენთვის და თქვენი საყვარელი ადამიანებისთვის

 ,     PayPal  გარდა ამისა თქვენ შეგიძლიათ გამოიყენოთ პირდაპირ
  შემოწირულობის გასაგზავნად DONATE@HEMPCURES.WORK ან

  BitCoin– : შეგიძლიათ შემოწირულობა ით

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm
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        ჩვენ ვაფასებთ თქვენს მხარდაჭერას და გისურვებთ თქვენ და
      თქვენს ახლობლებს ჯანმრთელ და ბედნიერ კანაფის სიცოცხლით

 .სავსე ცხოვრებას
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